
 

1 
 
PŘESNĚ  NAPLÁNOVANÁ  OPERACE už před r. 2019:    http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939 
 

LIDÉ  SI  SVOBODNĚ  VOLÍ  LIKVIDACI  SVÝCH  SVOBOD !  

 

NOVINKY – UŽ  NEJSEM OTROK.  

 

Podvodné ovládání globalistů, negativních entit  

a jejich lokajů se zjevuje v plné nahotě. 

(hypertextové odkazy jsou funkční) 

 

OBSAH NOVINEK: 

▬  Jak Rothschild zotročuje miliardy lidí. (Důležitý článek). 

▬  Generál varuje před negativními mimozemšťany. (Důležitý článek). 

▬  VIDEO: Černošská lékařka z Texasu obvinila před Kapitolem americkou farma lobby z 

vraždění Američanů Covidem-19 podle vzoru nacistů jako vraždili Židy, obvinila vědce…  

▬  VIDEO: Americký lékař vysvětloval aktivistce BLM, proč Hydroxychloroquine a zinek jsou 

nejúčinnější zbraní proti Covid-19... 

▬  Patalog o govidu-19. 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 1.8.2020 (na straně 17) : 

▬  NOVÁ vakcína mění DNA, z lidí dělá patentovatelné geneticky modifikované organismy. 

(Důležitý článek). 

▬  Dr. Palevsky: Neočkované děti jsou ty nejzdravější & Fakta o ingrediencích vakcín. 

▬  Covid-19 je zneužit jen jako politický nástroj k posílení stability chřadnoucích vlád a 

garnitur v Evrppě. 

▬  Známý německý patolog: Je to jen divadlo! Ani jeden ze zemřelých v Hamburku nezemřel 

na následky COVID-19! (Důležitý článek). 

▬  Testy na COVID-19 v USA jsou úmyslně nakažené ! (Důležitý článek). 

▬  Ukolébavka – Daniel Landa – jedno z varování, kam se 98% lidi propadá. (Důležitý článek). 

▬  Mechanismy novodobého otroctví. (Důležitý článek). 

▬  Všetci to vedia … + Zulu Dance + indiáni Kogi. (Důležitý článek). 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 30.8.2020 (na straně 22) : 

▬  Krásné výročí 20 let (21.7.1997). 

▬  Dr. Carrie Madej - Urgentní informace o vakcíně proti covidu-19. (Důležitý článek). 

▬  Dr. Palevsky – Hliník ve vakcínách souvisí s vážnými onemocněními. (Důležitý článek). 

▬  BSc. Amandha Vollmerová – Fakta a fikce za konceptem virů. (Důležitý článek). 

▬  Bývalý prezident Microsoftu v Kanadě Frank Clegg – Riziko 5G a bezdrátové technologie. 

▬  Nosenie náhubku - rúška škodí zdraviu a likviduje dôležité funkcie tela -diktatúra elít 

sociopatov. 
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▬  Jeden veliký podvod na lidi už velice dlouho. (Důležitý článek). 

▬  Vyjádření ke koronaviru a dnešní době !!! (Důležitý článek). 

▬  Virus není problém. Jde o něco úplně jiného - důležitý vzkaz Taygeťanů o současné situaci. 

5G & nanotechnologie.   

▬  Proč nám není do smíchu ? (Důležitý článek). 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 6.9.2020 (na straně 30) : 

▬  Lidé mají nezřízenou schopnost se svou chvástavou drzostí odstrkovat každého, kdo je 

jiný, obracet dotyčného na svou lidskou víru, vlastní způsob a styl života. 

▬  Robert F. Kennedy, Jr. – Proslov na tiskové konferenci v Berlíně o vakcínách a 5G. 

▬  Robert F. Kennedy, Jr. – Proslov na demonstraci v Berlíně proti vládním nařízením. 

▬  Rozhovor dne 2.9.2020 - Jana Peterkova a Pavel Krejčí. 

▬  MaP 566 Klaudius Kryšpín - Plzeň - 31. srpna 2020 Demonstrace za Svobodu v ČR. 

▬  Rozhovor mezi Angelou Merkel a Mateuszem Morawieckim, Navalný nebyl otráven, ale 

podle všeho zkolaboval na agresivní variantu Covid-19… Dále se píše to, že na nás 

pravděpodobně vypustili biologickou – nervovou látku. 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 13.9.2020 (na straně 31) : 

▬  Koukejte se probrat !  Dopis Číně z Řeporyjí je dokument týdne amerického časopisu. 

▬  PCR testy netestujú iba koronavírus, ale aj niečo oveľa zlovestnejšie. Kouzelníci s covidem-

19. 

▬  Za 46 let zmizely dvě třetiny populace volně žijících zvířat, uvádí studie. 

▬  David Hathaway - Znásilnenie Európy. 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 18.9.2020 (na straně 34) : 

▬  KDYBY  LIDI   poslouchali pana Iva Bendu, tak by se do těchto sraček nemuseli vůbec 

dostat !!! 

▬  Požáry zachvátily i Ashland v Oregonu. Hoří celý západ USA, každý rok stále více…(Důležitý 

článek). 

▬  Hypertoxicita covid-19. Dr. Carrie Madej - Transhumanismus, vakcína na covid-19 a člověk 

2.0. (Důležitý článek). 

▬  Zběsilý závod v boji s koronavirem. 180 adeptů, kteří chtějí spasit svět (už 2 povolené 

vakcíny). 

▬  Hamáčkovo vnitro připravuje v novelizaci Ústavy de facto český Patriot Act v podobě Stavu 

nebezpečí, který umožní vládě omezit lidská práva, svobodu pohybu, …(Důležitý článek). 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 24. 9. 2020 (na straně 39) : 

▬ Jsou testy Covid PCR skrytým způsobem, jak infikovat nebo implantovat lidi? (Důležitý 

článek). Doplněné 4.2.2021. 

▬  Další místopřísežné prohlášení agenta CIA: Ano, budovy WTC jsme se zemí srovnali my.¬ 

▬ WHO konečně přiznala, že Gatesem podporovaná vakcína způsobila nedávné vypuknutí 

obrny v Africe 

▬  Bývalý ředitel CIA potvrzuje chemtrails. Tvrdá rána pro všechny skeptiky. 

▬  Twitter zablokoval účet hongkongské viroložky. Tvrdila, že koronavirus vznikl uměle. V 

článku její vědecký tým publikoval 26stránkovou studii. (Důležitý článek). 
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▬  STOP! testování na covid-19! PCR testy jsou neúčinné. (Důležitý článek). 

▬  Sledovací zařízení a potichu nastrčené v rouškách!   

▬  Nová studie: 5G mění buňky a ty pak SAMY vytvářejí koronavirus. (Důležitý článek). 

▬  Dánsko uzákonilo nucené očkování až do roku 2021 v reakci na Coronavirus, farmaceutické 

firmy to označují za nejlepší zprávu … 

▬  Autisté měli v mozku toxický hliník. Odkud? Z vakcíny? (Důležitý článek). 

▬  A je to venku. Citace článku z Rockfellerovy nadace. 

▬  Základní příjem - Kulturní impuls. 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 29. 9. 2020 (na straně 44) : 

▬  Pastor Martin Telezing – návštěva bran pekla. (Důležitý článek). 

▬  Existuje způsob, jak zastavit 5G, ale jsme dostatečně homo-sapiens, abychom to dokázali? 

▬   VIDEO: Šokující video pro rodiče odhaluje, že děti nosící roušky jsou plánovaně tráveny 

obrovskými objemy CO2, což vede u menších dětí k poruchám vývoje mozku.. 

▬  Vyšetřovací zpráva o pandemii covid-19 a její vztah k sars-cov-2 a dalším faktorům – 

sdružení úředníků armády francouzské rezervy. (Důležitý článek). 

▬  Konec svobody pro Čechy? Petr Žantovský rozebral nenápadně tlačenou změnu zákona. 

Mrazí. 

▬  Demonstrace proti vládním opatření spojeným s Covid19 - Praha 27.9. 2020. (Důležitý 

článek). 

▬  Riziko hyperkapnie související s rouškou u dětí a adolescentů. 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 5. 10. 2020 (na straně 50) : 

▬  Demonstrace Ostrava děti nerouškuje ! 27.9.2020 

▬  Dětské svatby nejen v Německu jsou zločin proti lidskosti. Pedofilní soulože nejsou 

kulturou ani náboženství 

▬  Šokující zpráva: Až 90 % pozitivních testů na COVID-19 by mělo být negativních. (Důležitý 

článek). 

▬   Češi se budou při návštěvě restaurace registrovat, plánuje Prymula. 

▬  Blanický manifest - 4 artikuly (www.blanickymanifest.cz) 

▬  SMS zprávy odesílají roboti a že se to stát může! Příklad z praxe co se u nás děje. 

▬  Vědci byli usazeni ! Nalezen 12-ti metrový člověk obr, který převrátil světovou historii. 

(Důležitý článek). 

▬   Polsko slyší ozvěny nacistické rétoriky, neboť německá politička naléhá na EU, aby Polsko 

a Maďarsko ‚vyhladověla‘. 

▬   New Normal : Studenti nám kolabují ve třídách a voláme pro ně záchranky, stěžují si školy 

plukovníku Romanu Prymulovi v podepsané petici ! Děti na školách… 

▬“Mobilizace!” Respektovaný lékař vyzývá k akci proti podvodu COVID-19. “Postavme se 

mediální diktatuře! Testy vykazují 10x větší počet nakažených, než je pravda!”… 

▬ VIDEO: Arcibiskup Vigano vyzval svet postaviť sa proti spiknutiu s koronavírusom. Vlády a 

nadnárodné organizácie obvinil zo zneužívania pandémie na zbavenie slobôd občanov a 

nastolenie diktatúry. 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 13. 10. 2020 (na straně 56) : 
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▬  WHO vraví, že prítomnosť dieťaťa v škole vyjadruje súhlas s očkovaním 

▬  Žaloba na roušky na druhém stupni. 

▬  Falešně pozitivní testy na koronavirus: 93 % je úplně mimo! “Jen sedm procent testů jsou 

ti, kteří virus skutečně mají,“ říká britský ministr zahraničí. Je WHO zločinecká organizace? 

(Důležitý článek). 

▬  Otevřený dopis Silvany Heissenberg kancléřce Merkelové (Taková velezrada se nikdy na 

německém národě nekonala,"  píše mj. paní Heissenberg v otevřeném dopise… 

▬  Dr. Tapper - Tato pandemie je duchovní a psychologickou válkou proti lidem. 

▬  Soňa Peková: Covid do Vánoc opravdu zmizí, výrazně zeslábl, je tu šílenství. Potvrzuje se, 

že není z přírody. (Důležitý článek). 

▬  Zemřelí podle týdnů a věkových skupin. (Důležitý článek). 

▬  Podvod s testy na koronavirus! “Jsou to falešné, bezcenné výsledky,” říká významná 

viroložka MUDr. Zelená. “Oni je zneužívají a vytvářejí iluzi pandemie.” Tohle musí skončit! 

(Důležitý článek). 

▬ “Čím víc roušek, tím víc nakažených,” šokuje významný lékař MUDr. Jan Hnízdil. 

“Psychopati v čele státu zkouší, co vydržíme. Je to zvrácenost. Tohle není pandemie… 

(Důležitý článek). 

▬  Tomio Okamura na živo na ČT24 na téma nových vládních koronavirových opatření. 

▬  Běloruský prezident Lukašenko tvrdí, že mu Mezinárodní měnový fond nabídl miliardový 

úplatek za uvalení karantény kvůli Covid19. 

▬  Americké tajné služby ve velkém podporovaly evropské federalisty aneb Evropa 

Rockefellerů. Čtěte o tajném pozadí Evropské unie. 

▬  Dokument z roku 2010 předpověděl dnešní pandemii a odhaluje plán na nový světový řád. 

(Důležitý článek). 

▬  Světu vládnou organizovaní zločinci. (Důležitý článek). 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 26. 10. 2020 (na straně 62) : 

▬  V čínských městech už roušky nenosí mnoho měsíců a žádnou druhou vlnu v Číně nemají, 

na rozdíl od Evropské unie a Spojených států amerických! Kde se berou tisíce pozitivně 

otestovaných lidí v ČR každý den? Opravdu se tolik lidí chodí dobrovolně testovat a vidíte 

…(Důležitý článek). 

▬  VIDEO: Na Staroměstském náměstí proběhla “Operace Mlýn” podle tréninkového manuálu 

zásahových sil ministerstva vnitra! Svědecké video dokazuje, že útvary ministerstva vnitra 

hermeticky uzavřely všechny východy z náměstí, Hooligans neměli kudy odejít … 

▬  ULTIMÁTUM – Otevřený dopis poslancům ČR, vládě a prezidentovi. (Důležitý článek). 

▬  Experiment s tečkou - proč veřejnost poslouchá vše, co jí říká vláda. 

▬  Americké CDC přiznává, že covid-19 nikdy neizolovali. 

▬  Že by jen překec ? Rozhodně ne ! Spíš pořádný prokec !!! (Prymula se přeřekl o čipování 

lidí. 

▬  Zažívají 200 dní trvající lockdown. Nejvíce trpí psychika. 

▬  Co obsahuje vakcína NWX Cov 2373. (Důležitý článek). 

▬  Jana Peterková !!! čeká armádu !!!??!!? (podotýkám vojáky z NATO, proto kdo se nenechá 

očkovat). (Důležitý článek). 

▬  Důkaz, že pandemie byla plánována s určitým účelem. (Důležitý článek). 
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▬  Unikol covid-plán o tom, čo pre nás chystajú na najbližšie mesiace. (Důležitý článek). 

▬  Otevřený dopis ministrovi zdravotnictví ČR panu  Prymulovi. (Důležitý článek). 

▬  ULTIMÁTUM – Otevřený dopis poslancům ČR, vládě a prezidentovi. (Důležitý článek). 

▬  Reiner Fuellmich – Zločiny proti lidskosti. (Důležitý článek). 

▬  Film – Chvíli poté. (Důležitý článek). 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 3.11.2020 (na straně 70) : 

▬  Dr. Mike Yeadon – Vlády používají testy na Covid-19 s neznámou mírou falešných pozitiv. 

▬  Doktoři za pravdu – o COVIDU-19. 

▬  COVID-1984: Příbalový leták antigenních testů, se kterými se celoplošně testuje na 

Slovensku, obsahuje zarážející nesrovnalost!  

▬  WHO znížila nebezpečnosť Covid19 na úroveň virózy. 

▬  Covidový Apartheid: Slovenská vláda Igora Matoviče na den 102. výročí vzniku 

Československa přijala vládní usnesení zavádějící Apartheid, kterým se naplňuje hrozivé 

proroctví z Bible, že bez “znamení šelmy” nenakoupíš! (Důležité video). 

▬  Video: Koronaškandál čaká medzinárodný súdny tribunál. (Důležité video). 

▬  Video : Varování pro lidstvo /vakcína na Covid-19. (Důležité video). 

▬  Video : Podvod na lidech (Michal Shark)  

▬  500 nemeckých lekárov spochybnilo pandémiu: „Nastal čas vziať veci do vlastných rúk!“ 

▬  Co nám vláda tají??? 

▬  VIDEO: Vláda vyhlásila vojnu (zdravému rozumu). 

▬  Arcibiskup Vigano varuje Trumpa pred veľkým reštartom, komplotom na zotročenie 

ľudstva. 

▬  Epidémia chrípky v roku 1918 bola spôsobená očkovaním. 

▬  MARTIN, 0200 hod Matovič vojnu začal, my ju ukončíme! 

▬  COVID je na lidstvo dávno připravovaný. Roušky, očkování a čipizace dle scénáře  - úřední 

dokument. Video : Koronavírus, legislatíva a čas konca - Prof. Dr. Walter Veith. (Velmi Důležité 

video). 

▬  Robert F. Kennedy, Jr. - Vzkaz pro svobodu a naději. 

▬  Petice pro přehodnocení pandemických opatření. 

▬  Exkluzivně: Uniklý dokument z nejmenované olomoucké nemocnice s pokyny pro kódování 

výkonů zdravotní péče v souvislosti s COVID-19 odhaluje, jak se v České republice vyrábí ta 

obrovská čísla pozitivních a hospitalizovaných pacientů…(Velmi Důležité video). 

▬  Tibor Eliot Rostas (Nacházíme se v totálním chaosu a bezpráví). 

▬  Video : LEKÁRI NEODPORÚČAJÚ TESTOVANIE | Povinné očkovanie? | O našich hraniciach 

a manipulácii. 

▬  Odběr vzorku z nosohltanu je už vakcinace?Ano nebo ne? 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 12.11.2020 (na straně 78) : 

▬  Lidé mají nezřízenou schopnost se svou chvástavou drzostí odstrkovat každého, kdo je 

jiný, obracet dotyčného na svou lidskou víru, vlastní způsob a styl života. 
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▬  BSc. Amandha Vollmerová - Fakta a fikce za konceptem virů. 

▬  Rakouský ústavní soud znovu prohlásil řadu protiepidemiologických opatření za 

protiústavní. 

▬  Michal Shark na Facebooku: V testovacích sadách může být již vakcína, nebo nějaká forma 

nemoci. Možná i to je důvodem povinného testování nic netušícího obyvatelstva... 

▬  Budování čipové totality lidmi. 

▬  ŠOKUJÍCÍ! Covid-19 byl vytvořen již v roku 2010! Výtažek z článku PDF Rockefellerovy 

nadace. (Velmi Důležité video). 

▬  Poselstvi Andelu Nebe k nakaze koronavirem 20.3.2020 Ivo A. Benda. www.andele-nebe.cz . 

The Message of the Angels of Heavens on coronavirus 3/20/2020 Ivo A.Benda 493MB 

www.space-people.org . (Velmi Důležité video). 

▬  Poselstvi Andelu Nebe k nakaze koronavirem 2 - 19.4.2020 Ivo A. Benda. www.jak-prezit.cz . 

The Message of the Angels of Heavens on coronavirus 2, 4/19/2020 Ivo A.Benda 303MB 

www.our-dream.org . (Velmi Důležité video). 

▬  Nacházíme se uprostřed apokalypsy Mistrovský tah a šach mat Prezidenta Trumpa. 

▬ 🇸🇰Jakubec: 🇺🇸Najväčší podvod v histórii USA. 

▬ Babiš měl smůlu, potopa přišla už za něj. 

▬  Bill Gates satanistický sociopat robí genocídu ľudstva smrtiacimi vakcínami plných jedov. 

▬  Za odmítnutí testů hrozí seniorům v domovech pokuta až tři miliony korun. 

▬  Podvod okolo pandemie začíná vycházet najevo v několika zemích světa. 

▬  Zúfalí penzisti sa obrátili na stredisko pre ľudské práva: Nevieme sa dostať k svojim 

dôchodkom na pošte. 

▬  Očistec ukázal, ako Bödör riadil políciu. Súd rozhoduje o väzbe, Hraško je v nemocnici. 

▬  Liga lidských práv je watchdog*. Monitorujeme dodržování lidských práv a prosazujeme 

systémové změny, které zlepšují kvalitu života v České republice. 

▬  Výpoveď policajta, ktorý sa vzoprel Matovičovmu fašizmu. 

▬  MP 2 COVID-19 Vakcína způsobuje ochrnutí! Šílenci Ken a Prymula ji objednali na Čechy! 

Teď lžou! 

▬  Veteran MD Drops Bombshell About 5G Technology Dangers At 5G Hearing. 

▬  VIDEO: RTVS propaguje čipovanie ľudí, argumentuje pritom výhodami. 

▬  Vakcínami sa budú zberať biometrické údaje: Veľký brat sa spája s Big Pharmou. 

▬  Putin zakázal očkování ruských občanů vakcínami ze západu! Způsobují 

nenapravitelnéškody na mozku a nervovém sytému. Tyto vakcíny jsou podávané lidem v České  

▬  VIDEA : Malachiášovo proroctví a Zjevení ve Fátimě... 

 

▬  Bill Gates a „implantabilní tobolky“ ve vakcíně COVID19 – označení šelmy („666“). 

 
▬  Dopoludnie na InfoVojne s Adrianom 11.8.2020. (Velmi Důležité video). 

▬  Německá firma s pobočkou na Slovensku požadovala účast na celoplošném testování i po 

zaměstnancích, kteří už pracují z domovů rámci Home Office! Za splnění “občanské 

povinnosti” firma nabízela dárkový poukaz ve výši 30 EUR! 

▬ Koľko pravdy znesieš? (Důležité video). 
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PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 4.12.2020 (na straně 87) : 

▬  Testování na koronu obsahuje koronu – tajný útok proti nám. 

▬  Očkování sice nevytvoří imunitu, ale změnou DNA nás může přeměnit na Darwinovy opice. 

▬  Vibrace, Zneužitá Umělá Inteligence, Nanotechnologie, 5G a spojení s Očkováním, s Testy. 

▬  Spiro – Falešné PCR testy, falešná krize. 

▬  Charta práv pacienta obsahuje ustanovenie „Právo na ochranu dôstojnosti, rešpektovanie 

telesnej a psychickej integrity.“ 

▬  Soud zrušil opatření, které nařizuje nosit roušky venku nebo v obchodě. 

▬  David Icke – Kam směřujeme & Co se děje. 

▬  Z Nebe pro Zemi. 
 
▬  Covid Test Vs. Zákonník Práce – Psychopatická Hra S Občanmi Slovenska. Nebo Covidová 

modrá hvězda.  

▬  Uniklé informace z Torontských protokolů z roku 1967. Plány NWO se naplňují... 

▬  Vakcíny jsou zbraně proti lidstvu ! Přepis videa Dr. Carrie Madej. 

▬  Vláda má problém. Nemůže Čechy nutit, aby nosili roušky, shodují se ústavní právníci. 

▬  PLANDEMIE 1: Skrytá agenda za Covidem-19. (Velmi Důležité video). 

▬  PLANDEMIE 2: INDOKTRINACE. (Velmi Důležité video). 

▬  OD 18. 11. 2020 VLÁDNÍ NAŘÍZENÍ. Jen jeden člověk na 15 metrů čtverečních. Vláda 

schválila omezení počtu zákazníků v obchodech. 

▬  Listopadový Covid report (digitální koncenrák). 

▬  Balení vakcíny na COVID-19 od firmy AstraZeneca. 

▬  Ľudské i zvieracie gény vo vakcínách. 

▬  Poprad: Sme otrokmi vo svojom vlastnom štáte! Dokedy, Slováci? 

▬  Šokující: Testy potvrdily, že tyto vakcíny (včetně dětských) jsou kontaminovány pesticidy. 

▬  Koronavirus je největší podvod, jaký kdy byl spáchán na nic netušící veřejnosti,“ říká 

špičkový patolog, jehož firma obchoduje s testy PCR. “Testy nevypovídají o ničem, … 

▬  VY, KTEŘÍ JSTE SE SMÁLI, … (Velmi Důležité sdělení). 

▬  Prečo sú rovnaké "konšpirácie" ohľadom čipovania ľudí na Slovensku aj v Čechách? 

▬  Briti sa pripravujú na vlnu úmrtí z vakcín, označia ich za úmrtia na COVID-19. 

▬  Portugalský soud rozhodnul, že PCR testy jsou nespolehlivé & karantény jsou nezákonné. 

▬  Nastává brutální proces “covidizace” celé západní civilizace. 

▬  Na Slovensku pokračuje obludný zločin. Zločin voči ľudskosti. Ide o hrdelný zločin, píše v 

liste „Všetkým obyvateľom Slovenska!“ onkológ MUDr. Ján Lakota … 

▬  Na výrobu niektorých vakcín sa používajú potratené deti (SK titulky). 

▬  Velký poprask v Německu ! V Augsburg znovu ověřili 60 pozitivně testovaných vzorků a z 

toho 58 byla falešně pozitivních. 

▬  Vakcína proti COVID-19. Balení firmy Astrazeneca. 
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▬  Zaočkovaný COVID-19 vakcínou: „Zabili Boha, necítim Boha, moja duša je mŕtva“ (Velmi 

Důležité sdělení). 

▬  Britské Ministerstvo zdravotníctva potvrdilo, že nemá dôkaz existencie SARS-CoV-

2. (Velmi Důležité sdělení). 

▬  Pokud si nenecháte do těla vpíchnout vakcínu, nesmíte do našich letadel! Australský 

QANTAS jako první na světě zavede orwellovskou leteckou přepravu, jakou … 

▬  Čínský prezident vyzval k zavedení mezinárodního trasovacího QR systému v mobilních 

telefonech pro cestující na celém světě, který by umožňoval využívat Big Data …  

▬  Předání memoranda ministrovi Blatnému 25.11. 2020. 

▬  VIDEO: Německá neuroložka Margareta Griesz- Brisson promluvila o škodlivosti roušek. 

(Velmi Důležité sdělení). 

▬  Aj vakcíny boli konšpirácia. Strážte si svoje zdravie (NANOROBOTI V TESTU NA COVID). 

(Velmi Důležité sdělení). 

▬  mRNA vakcína (po očkování lidí bude 700 tisíc postižených, řekl Bill Gates). (Velmi Důležité 

sdělení). 

▬  Dr Alice Tomková roušky. 

▬  Gary Stearman, Billy Crone - 1.Technológie a posledné časy, 2.Technológie a policajný štát. 

▬  Znamení prorockem case druhy príchod na zem je velmi blízko. Nase generace je jiste 

poslední generací techto hrísnych dejin. Preji vam Bozí pokoj …(Velmi Důležité sdělení). 

▬  OBROVSKÉ SPRISAHANIE BRUSELSKEJ, NIKÝM NEVOLENEJ EUROKOMISIE PROTI NÁM 

!!! COVID PLÁN EUROKOMISIE NA VAKCINÁCIU OBYVATEĽSTVA EÚ POCHÁDZA UŽ Z ROKU 

2018 A BOL PREZRADENÝ … 

▬  7 hlavních způsobů, jak vám Wi-Fi ubližuje. 

▬  VIDEO: Policie odvlekla za ruce a za nohy invalidního důchodce od petičního stánku, 

protože neměl roušku! Počátek teroru předznamenává nový zmocňovací zákon, kterým … 

▬  Pozor: zákeřná novela zákona o ochraně veřejného zdraví. …(Velmi Důležité sdělení). 

▬  Koronový podvod odhalen: PCR testy jsou zcela zbytečné a slouží pouze k manipulaci. 

▬  Korona slouží jen jako záminka: Zmocňovací zákon Merkelové porušuje základní zákon. 

…(Velmi Důležité sdělení). 

▬  Vakcínová mňamka. (Důležité sdělení). 

▬  Nemoci z roušky mohou být závažné. 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 30.12.2020 (na straně 108 ) : 

▬  SLOVENSKA TELEVIZE PRINESLA REPORTAZ O PODKOZNIM CIPOVANI VE SVEDSKU. 

▬  Hlasování za pozměňovací zákon na očkování. (Velmi Důležité sdělení). 

▬  Děsivá manipulace. Zamlčují o covidu... Klausův Weigl odpálil bombu. (Důležité sdělení). 

▬  Proti vládním opatřením: Palackého náměstí 6.12. 2020. 

▬  Ilona Csáková, Roman Horký a KAMELOT - V dlouhém zatmění (Oficiální videoklip). 

▬  Prof. MUDr. Jiří Beran: „Během proti covidu-19. Výrazná část naší populace si odvykla 

sportovat“ 

▬  George Soros jmenoval prezidentem Open Society Foundations lorda Marka Mallocha 

Browna, dosavadního šéfa SGO Corporation Limited, která vlastní firmu Smartmatic a její 

software na falšování voleb! Podle pozorovatelů se jedná o odměnu a povýšení britského … 
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▬  OBYVATELE PLANETY ZEME SE SNAZI DRZET V HRUZE. 

▬  Rockefeller priznal, že cieľom elity je mikročipovaná populácia. (Velmi Důležité sdělení). 

▬  HYBRIDNÍ VÁLKA - MICHAIL VALENTINOVIČ KOVALČUK. 

▬  Dne 4. 12. 2020 Poslanecká sněmovna ČR odhlasovala povinnou vakcinaci českých 

občanů! Jde o zločin větší než vlastizrada! (Důležité sdělení). 

▬  DUKAZ, ZE COVID-19 BYL UMELE VYROBEN Z VIRU HIV. (Velmi Důležité sdělení). 

▬  ORWELL-19: Daniel Landa a Janek Ledecký z Blanického manifestu se odkopali a natočili 

propagandistické video na PCR testování lidí, kteří chtějí chodit na koncerty!  

▬  Jiří Beran: Onemocnění covid zanechá mnohaletou imunitu. Očkování není nutné, říká 

profesor. 

▬ Berlínsky senát potvrdil štátny korónový podvod: PCR testy nemôžu preukázať infekciu!!! 

▬  WHO zatajuje nebezpečné až smrtiace vedľajšie účinky očkovania! 

▬  Prezidentu trumpovi se celý svět vysmál a nyní potajmu WHO jeho návržený lék schválila. 

Teče jim do bot. 

▬  SCHWABUV VELKY RESET - PRECHOD Z KAPITALISMU DO CIPOVE TOTALITY. 

▬  Globalisti chcú zneužiť pandémiu a cez „Veľký reset“ zaviesť celosvetový fašizmus. 

▬  Bývalý hlavný vedec Pfizeru: „Druhá vlna je podvod falošne pozitívnych testov. Pandémia 

skončila“  – INFO!!! 

▬  Zamlčování rizik očkování a chlácholení obyvatelstva. 

▬  ThDr. René Balák, PhD. Čo obsahujú vakcíny..Tak to stojil za poslech! 

▬  Já VARUJI lidi před ČIPOVOU TOTALITOU OD ROKU 2000 - velmi aktivně. A ještě jsem 
neskončil. (Velmi Důležité sdělení). 

▬   Toto sdělení bylo předáno jednomu řečníku na demonstracích proti covidu-19 a vládním 

opatřením. 

▬  Co vám Babiš, Blatný, Rážová a BIS tají? 

▬  MAP 754 Great Reset 4 Ovládání lidí pomocí čipů začíná! Největší nebezpečí je, že systém 
nebude Váš! 

▬  PRVNI NASLEDKY OCKOVANI - UMRTI - DEPOPULACE ZACINA. 

▬  Firma BIONTECH PFIZER varuje před vlasními výrobky ! (Velmi Důležité sdělení). 

▬  Skandál na americké televizi během demonstračního a propagačního očkování, zdravotníci 
se před kamerou nechali píchat injekcemi se zasunovacími jehlami používanými ve film … 

▬  Daniel Landa vysvětloval v rozhovoru svůj lobbing zastěrové PCR testy Emanuela 

Žďárského, podle zpěváka je to pilotní projekt mířený na vládu ČR, aby slinové testy 

akceptovala jako validní testovací nástroj! Jak se skládá dohromady globalistická stavebnice 

Total Control, která má 11 dílků, a skoro každý z nich už je okolo…(Velmi Důležité sdělení).  

▬  ZÁŽITEK BLÍZKÉ SMRTI - Howard Storm. (Velmi Důležité sdělení). 

▬  Americká CDC vypustila první čísla o počtech lidí poškozených vakcínou Pfizer, na prvních 

100 000 očkovaných to jsou 3 000 případů, ale do statistiky jsou zahrnuty jen vážné případy …  

▬  Lékař varuje - Neberte si vakcínu na Covid. 13.10.2020 MUDr. Marek Obrtel, Thomayerova 

nemocnice, … 
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▬  Šéf francouzské infekční kliniky promluvil, něco takového v životě neviděl! Americké firmy 

Pfizer a Moderna nesdílejí na vědeckých serverech výsledky testovacích kol svých vakcín, …  

▬  Co se stane, když se necháte otestovat na covid? Kromě čipů, které vám tím dopraví do 

vašeho těla (!), BUDETE VÁŽNĚ NEMOCNÍ!! 

▬  Očkování - John Virapen na CT24 doslova řekl : ,,Pravda někdy lidi šokuje.Realita.,, 

▬  Průkopnická studie ukazuje, že neočkované děti jsou zdravější než očkované děti. 

▬  Robert F. Kennedy, Jr. Zpravofaj Defender. Bojuje proti dnešním ovladačům a 

psychopatům. 

▬  MAP 760 Kennedy Junior včera varoval před nebezpečím alergie na očkování! 7 z 10 

Američanů ohroženo! 

▬  Austrálie ruší miliardový očkovací obchod poté, co testované osoby náhle potvrdily 

pozitivní výsledek testu na HIV! 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 23.1.2021 (na straně 126 ) : 

▬  A dost, Pfizere Prymulo a Blatný! Po léku Contergan se narodilo 10 000 poškozených dětí! 

▬  Profesor Ing. Peter Staněk CSc. - O koronaviru 

▬  Irské zdravotnictví přiznává: Virus COVID-19 nebyl izolovaný. 

▬  BOLÍVIE - PRVNÍ PREZIDENT NA SVĚTĚ PODPOŘIL UŽÍVÁNÍ CDS! 

▬  MUDr. Ján Lakota, CSc. z virologického ústavu SAV, bývalý primár z národného 

onkologického ústavu BA. 

▬  Boris Ratnikov O FOTOGRAFII, SELFIE 

▬  Tisíce zaměstnanců kliniky odmítá očkování 

▬  Zdravotní sestra s ochrnutou tváří varuje před vakcínou na Covid-19 

▬  Varování politikům: jakýkoli nátlak na plošnou vakcinaci přípravkem, je biologickým 

pokusem a tedy zločinem proti lidskosti 

▬  Svět v roce 2021 se podle predikce The Economist stane kasínem, které bude polykat 

biliony dolarů z půjček, úvěrů a schodkových rozpočtů a jediným výsledkem budou destrukční 

anebo konstrukční procesy globálního řízení... 

▬  TOTO NENÍ ŽÁDNÉ OČKOVÁNÍ, ALE NENAPRAVITELNÁ MANIPULACE NAŠEHO 

GENETICKÉHO KÓDU 

▬  Dr. Buttar – Roušky, 5G a vakcíny: Dokonalá bouře pro covid-19 

▬  Příčina obřího podvodu, kterou Vám objasníme 

▬  CENTRÁLNÍ MÉDIA  pokračují v umlčování názorů mnoha lidí !!! 

▬  Poslúchni, lebo inak… Medicínsky žurnál chce prísne trestať odmietačov covid-vakcíny. 

Vitajte v novom medicínskom fašizme roku 2020. 

▬  Ga Agenda 21 - Agenda smrti (+ Agenda 2030) 

▬  Česká televize - MUDr. Eleková o očkovaní 

▬  „Rozvíjející se socialistická revoluce“ v Americe a její propojení s čínskou komunistickou 

stranou 

▬  ANNA HOGENOVÁ 1. DÍL: DNES MNOZÍ LIDÉ VYKONÁVAJÍ POVELY, JIMŽ SE NELZE 

VYHNOUT, A STÁVAJÍ SE OTROKY. 

▬  Planetární lockdown – rozhovor s Catherine Austine Fittsovou o současné situaci 
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▬  Světově uznávaný expert dr. Bhakdi říká: „Vakcína proti COVID-19 je nebezpečná a 

zbytečná”.(Velmi Důležité video). 

▬  Voják napsal o testování a podobných praktikách v armádě.(Velmi Důležité video). 

▬ MAP 771 EU bude sypat nanočástice z balónů. Operaci SCOPEX financuje Gates. Létat se 

bude ze Švédska 

▬  Daniel Landa: Slyšení Manifestu-Plná verze 5.1.2021 

▬  Lubomír Volný: (1) Vakcinace na Covid-19 PS 5.12. 2020 

▬  Poslanec pan Lubomír Volný za Jednotní o očkování a začínajícím otroctví v naší zemi. 

▬  Královna Alžběta varuje lidstvo – Velký Reset je spiknutím jistých sil, které chtějí rozpoutat 

svou vizi „pekla na Zemi“ 

▬  Cenzurovaná vědkyně znovu promluvila. 50 milionů lidí zemře, pokud schválí povinné 

očkování 

▬  Pozorně poslouchejte jaký zákon letos chystá Amerika - zasáhne to celý svět . 

▬  Gigi Young – Co se skrývá za politickým chaosem a co nás čeká v roce 2021 

▬  Hel: Nová mutace koronaviru je i v Česku, vymýtit ho by bylo nebezpečné, vrátí se i přes 

očkování 

▬  Drahá voda, systém je protiprávní, justice pomalá a policie nefunkční - ČR Absurdistán 

▬  POUČENÍ  DO  DNEŠNÍ  DOBY  

▬  Před jakou povinností stojí americká armáda? 

▬  MAP 784 EU Římský prelát odhaluje zákulisí operace Leonardo! Great Reset další tajné 

plány odhaleny! (Velmi Důležité sdělení). 

▬  Anna Hogenová 2. díl: Zakážou-li se myšlenky a otázky, je to konec myšlení. A taková je 

dnešní doba. 

▬  BIOTECHNOLOGICKÝ GIGANT MODERNA PRIZNAL: ĽUDÍ NEOČKUJEME, „ČIPUJEME“ ICH 

!!! (Velmi Důležité sdělení). 

▬ Nezdravé ryby - (2015) Dokument SK dabing 

▬  Chceme žít, ne přežívat: Demonstraci proti covidovým opatřením podpořil i Václav Klaus 

▬  2021-01-11 – Míša Julišová a Eva Hrindová: COVID očkování. 💉 Kdo se chová jako ovce, 🐑 

bude první sežrán vlky! 🐕 

▬ Nárůst plísní v plicích u dětí kvůli rouškám 

▬  CO JSEM NAŠEL NA INTERNETU 

▬  Co asi nevíte o nové korona vakcíně od firmy Pfizer a BioNtech. Je určena jen pro bělochy, 

když zbytek světa včetně Izraele kupuje ruskou vakcínu Sputnik?! 

▬  V Merkelovej Nemecku prepuká obrovský škandál kvôli Drostenovmu PCR testu 

▬  TEXT PŘEVZATÝ OD JOHNA D. ROCKEFELLERA (Bohužel, naše realita. Smutné).  

▬  Osobní data lidí v karanténě dostává policie. Nepřijatelné a protiprávní, varují odborníci na 

ochranu osobních údajů 

▬  ZIŠTNÉ ZÁUJMY PROPAGÁTOROV VAKCINÁCIE - JARČUŠKA A KRČMÉRY majú dobrý 

dovod PROPAGOVAŤ SVOJICH CHLEBODARCOV. 

▬  Vyjádření Mudr. Hany Zelené 
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▬  Likvidujte Covid 19 sami, za 3 dny.. doma. 

▬  Psychiater odhaľuje, ako sa šírenie strachu z pandémie zneužíva proti ľuďom 

▬  ČT2: Nedej se plus - Utajená data (o důsledcích očkování) 

▬  Jak přežít dobu jedovou? Skryté viry ve vakcínách. 

▬  Právní novela státu New York, ze které skutečně mrazí (Velmi Důležité sdělení). 

▬  Václav Jordán: Nenechme se očkovat proti Covidu, nenechme se zastrašit mýtem o Covidu 

!!! 

▬  Brandy Vaughan- Prednáška o vakcinácii 

▬  Je rozhodnuté: Ľudia nad 15 rokov bez modrého certifikátu ani do prírody. Lockdown sa 

spojí s jednorazovým celoslovenským „nepovinným“ testovaním. Proti bola len Remišová 

▬  V Německu již oficiálně oznámili “koncentrační místa” pro “porušovače korona karantény. 

Kdy s podobným nápadem přijde Prymula, nebo Hamáček? (Velmi Důležité sdělení). 

▬  Po celém světě jsou již tisíce mrtvých a zdravotně zmrzačených lidí po aplikaci vakcín proti 

Covid-19 

▬  NAVALNYJ ZVEREJNIL OBROVSKY TAJNY PALAC PUTINA - U CERNEHO MORE 

▬  ROZHOVOR KERRI RIVERA A Dr. STEPHANIE SENEFF 

▬  VIDEO: Šéf českého Knessetu vyhrožoval nezařazenému poslanci, že když si nenasadí 

roušku, nechá ho vyvést ze sálu ... 

▬  Vojenský biosenzor s čipem v hydrogelu bude implementován na jaře? 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 10.3.2021 (na straně 154 )  : 

▬  Dr. Mercola – Důležitý vzkaz k vakcínám – „Tohle je kulturní válka” (Velmi Důležité sdělení). 

▬  Dr. Lyons-Weiler o riziku vakcíny proti COVID-19 a používaných dezinfekcích (Velmi 

Důležité sdělení). 

▬  Muslimské příbuzenské křížení 

▬  Když ne korona virus, co potom způsobuje tolik nemocných a mrtvých? První část 

▬  Nedávejte se testovat 

▬  Svědectví pracovníka pečovatelského domu: Naši pacienti po očkování padají jako mouchy. 

14 mrtvých po pár týdnech. 

▬  Vědci varují před fatálními následky. Zjistili, proč včely málo opylují 

▬  OSTRAVA MA OČKOVACI CENTRUM PRO 1800 LIDÍ DENNĚ - BUDOU S NIMI ZACHÁZET 

JAKO S KRÁVAMI 

▬  MAP 817 EU Kdo se nenechá očkovat, bude mít od 21.9.21 zakázáno dělat určité věci, 

oznámila Merklová 

▬  Vědci varují před fatálními následky. Zjistili, proč včely málo opylují 

▬  Je to snaha odstranit mě z politiky, zuří Babiš nad změnou systému voleb 

▬  Shrnutí dosavdník příspěvků – o co zde na Zemi jde. 

▬ CO JE VIRUS A CO NENÍ - jak je to doopravdy? 

▬ Do autobusu, či vlaku jedine s testom starým najviac 7 dní 

▬  Ohledně vzniku viru vím, že mám pravdu, říká viroložka Peková. Uvidíte, že jsem měla 

pravdu. (Velmi Důležité sdělení). 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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▬  KORONAVÍRUS Do platnosti vstupuje COVID automat! Platia nové pravidlá zákazu 

vychádzania 

▬  Súd v Peru rozhodol, že pandémiu „vytvorili“ Gates, Soroš a Rockefellerovci 

▬  Hromady mrtvol? Konečně sečteno: “Pandemický” rok 2020 je co do počtu zemřelých 

hluboko v průměru za posledních 50 let. Statistky hovoří zcela jasně. Tvrdá data. 

▬   V Európe už padajú rozsudky, ktoré dávajú za pravdu odporcom rúšok▬ 

▬  Dr. Lee Merritová – Zásadní problém s vakcínou proti COVID-19 (hrozba není jen v 

okamžitých negativních účincích) (Důležité sdělení). 

▬  POKUSY NA LIDECH OD FIRMY PFIZER – OČKOVÁNÍ 

▬  Američtí lékaři varují před syndromem ADE způsobeným vakcínami na bázi mRNA, kdy 

vakcína ve skutečnosti zesiluje účinky viru v těle a po aplikaci vakcíny očkované osoby… 

(Velmi Důležité sdělení). 

▬  Facebook zablokoval profesorům z Harvardu, Oxfordu a Standfordu, facebookovou stránku 

Barringtonské deklarace, kterou podepsalo k dnešnímu dni přes 60.000 lékařů a vědců, … 

▬  MAP 826 EU v šoku! Očkování může způsobit nevyléčitelnou nemoc šílených krav - tvrdí 

USA výzkum. (Velmi Důležité sdělení). 

▬  Dr. Bailey – Co je případ covidu-19? Problém s definicí a diagnózami 

▬  Vláda schválila Hamáčkův krizový zákon. Zavádí celostátní stav nebezpečí. 

▬  VIDEO: ROMAN PRYMULA POPRVÉ PŘIPUSTIL MOŽNOST ČIPOVÁNÍ LIDÍ V SOUVISLOSTI 

S EVIDENCÍ STATUSU OČKOVANÉ OSOBY, ABY SE VĚDĚLO, JESTLI JE OČKOVANÁ, 

TESTOVANÁ NEBO PO PRODĚLANÉ NEMOCI COVID-19 ! (Velmi Důležité video). 

▬  NORSKÝ VÝZKUMNÍK VIRŮ: KORONAVIRUS POCHÁZÍ Z LABORATOŘE. (Velmi Důležité 

video). 

▬  Německý lékař si dal tu práci, zvětšil 800x konec tyčinky PCR testu, a nalezl tam kovové 
součástky s všestranně směrujícími háčky – trny. (Velmi Důležité video). 
 
▬  Univerzita Johns Hopkins: Je možné očkování vatovým tamponem (Johns Hopkins 
University: Impfung per Wattestäbchen möglich). (Velmi Důležité video). 

▬  VIDEO: SLOVENSKÝ MINISTR ZDRAVOTNICTVÍ DE FACTO POTVRDIL DALŠÍ KONSPIRACI 

AERONETU, EVROPSKÁ KOMISE MÁ ZÁJEM O ROZBOR AŽ 10% VZORKŮ DNA OBČANŮ, 

KTERÉ ZŮSTALY PO ANTIGENNÍCH PLOŠNÝCH TESTECH ! 

▬  Pandemický zákon bude ještě horší, než jak varoval Lubomír Volný! Jan Hamáček podal 

pozměňovací návrh a Babišova vláda spolu s Demoblokem zařadili do návrhu zákona novelu… 

▬  NIKDO  NESMÍ být očkován proti své vůli pod tlakem !!! 

▬  Nebezpečí testů na COVID-19 & Co obsahují tyčinky, které nám strkají do nosu? (Velmi 

Důležité video). 

▬  LIDSKÉ ZDRAVÍ A LIDSKÁ PRÁVA 

▬ FFP2 respirátory - zdravotní riziko-náhodička nebo záměr ničit naše zdraví ? 

▬  Ze zákona 

▬  Škandál: Vzorky DNA získané po COVID testovaní sa skladujú bez vedomia ľudí! 

▬  LEGISLATIVA A PRÁVNÍ POMOC  LIDSKÁ PRÁVA 

▬  Kardinál Duka vypustil atomovou bombu: Covid-19 je biologická zbraň! 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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▬  Pandemický zákon - napsal jsem senátorům 

▬  4.2.2021 MUDr. Peková - uvězněte výrobce Covid virů (i vakcín), ne obyvatelstvo! 

Tím skutečně zastavíte epidemii. 

▬  Vyjádření lékařů z celého světa k vakcíně proti COVIDU-19 

▬  VIDEO: SLOVENSKÝ MÍSTOPŘEDSEDA VLÁDY PŘIZNAL V TELEVIZI, ŽE NOVÁ GENERACE 

VAKCÍN NA BÁZI MRNA ZASAHUJE DO LIDSKÉ DNA ! 

▬  BRITSKA MUTACE VZNIKA PO OCKOVANI PFITZER-BIONTECH - BIGPHARMY SI UDELALY 

Z LIDI POKUSNE TVORY 

▬  Corbett Report – Ověřovatelé faktů sami šíří falešná fakta & PCR testy a jejich vynálezce 

▬  KDO V ČESKU OVLÁDÁ LID ? - ASPEN INSTITUT FINANCOVANÝ SVĚTOVÝMI BOHÁČI ? 

▬  Jefim Fištejn 4. díl: Současná situace v USA pod vedením Bidena musí skončit válkou… 

▬  Lubomír Volný - poslanec 

▬  Vakcinácia a čipizácia ľudí - Svobodné rádio_(Hosťami relácie sú biskupi Metodej a 

Timotej...). (Velmi Důležité video). 

▬  VIDEO: Šéf amerického NIH jako Dr. Doom natvrdo varoval Američany, že i po vakcinaci 

mohou být nakažlivě infekční pro své okolí, … 

▬  Dr. Carrie Madejová: Vakcína genového kódu – experiment na lidstvu. (Velmi Důležité 

video). 

▬  Plošné testování zaměstnanců v ČR není dobrovolné, ale balancuje na hraně mezi trestnými 

činy útisku a vydírání 

▬  FIKCIA: Geniálne jednoduchý spôsob, ako si vyrobiť falošnú pandémiu 

▬  STŘÍKAJÍ  NÁM  COVID  NA HLAVU ? 

▬  LHANÍ LIDÍ JE NEDÍLNÁ SOUČÁST NEGATIVNÍHO STAVU LIDÍ, …  

▬  Mezinárodní výstražná zpráva o COVID-19. Mezinárodní prohlášení zdravotníků, lékařů a 

vědců, které bylo zasláno vládám třiceti zemí. (Velmi Důležité video). 

▬  CDS - voda s rozpuštěným oxidem chloričitým CLO2 proti Covidu-19 

▬  Izrael nasadil proti covidu kombinaci tří strategií. (Velmi Důležité video). 

▬  Co se děje v Izraeli? Svědectví členky opoziční strany: „Máme tady lékařský apartheid” 

▬  Berlínsky senát potvrdil štátny korónový podvod: PCR testy nemôžu preukázať infekciu!!! 

▬  VAROVÁNÍ  PRO  DNEŠNÍ  DOBU !  

▬  Zapomenutý objev německého držitele Nobelovy ceny. (Velmi Důležité video). 

 

 

 

 

 

 

 
 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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NOVINKY: 

 

Jak Rothschild zotročuje miliardy lidí.  

https://aeronet.cz/news/video-generalni-tajemnik-uv-ksc-milos-jakes-jiz-v-cervenci-1989-durazne-

varoval-pred-zadluzovanim-statu-u-zapadnich-mocnosti-protoze-to-povede-ke-ztrate-narodni-

suverenity-ve-svem-projevu-odhalil/ 

www.co-jist.cz 

Generál varuje před negativními mimozemšťany. 

VAROVANI GENERALEM SCRIABINEM PRED KOLONIZACI ZEME MIMOZEMSTANY 

LOUTKOVLADY PLANETY ZEME SE DOSTAVAJI DO OBTIZNE RESITELNE SITUACE – HROZI 

INVAZE MIMOZEMSTANU Z TEMNYCH SVETU 

VLADY A ARMADY JSOU S NIMI V KONTAKTECH A CASTO I SPOLUPRACI KVULI 

TECHNOLOGIIM, OVSEM DOSTAVAJI OSOBNI VAROVANI OD ANDELU NEBE – JSOU K TOMU I 

OBRAZKY, NAPR. www.andele-nebe.cz , www.heavenly-angels.org  – obr. 2645. 

VETSINA LIDSTVA DNES KONZUMEM PADA DO PROPASTI –  www.andele-nebe.cz , 

www.heavenly-angels.org  – obr. 4006, I KDYZ SI MOHOU VOLIT I JINAK – obr. 4002, 4003. 

DAVNO 22 LET SDELUJEME LIDEM, ZE PLANETA ZEME JE PRED INVAZI NEGATIVNICH 

MIMOZEMSTANU HLIDANA ASTAROVOU A PTAAHOVOU VESMIRNOU FLOTILOU (STRIDAJI SE 

PO PUL ROCE – NA PODZIM A NA JARE). HLIDAJI JI KVULI POZITIVNIM LIDEM, KTERYCH JE 

TU CCA 2 % . JEDNA Z VARIANT JE EVAKUACE TECHTO LIDI DO NEBE NA NOVOU ZEMI, A 

PAK BY BYLA PLANETA ZEME TAKTO NEHLIDANA, TEDY NEGATIVNI ENTITY BY MELY SEM 

PRISTUP A MOHOU JI KOLONIZOVAT. TO SE ALE STAT NEMUSI – ZALEZI TOTIZ NA VOLBACH 

LIDI A JEJICH VLAD, NA NICEM JINEM. PREDEM NENI NIC DANO. SILY SVETLA S POZITIVNIMI 

LIDMI PRACUJI NA POZITIVNIM A STASTNEM VYVOJI LIDI. 

PREDPOVEDI LIDI CO BUDE A NEBUDE JSOU LICHE – NEPRAVDIVE, PROTOZE TO OPRAVDU 

ZALEZI NA VOLBACH LIDI, NA NICEM JINEM. CHYBNE PREDPOVEDI RIKAJI DALKOVE 

OVLADANI LIDE – V NEGATIVNIM STAVU ! 

MUZETE SI VYHLEDAT TEXTEM V GOOGLU A YOUTUBE – V AZBUCE (NE V LATINCE): 

ГЕНЕРАЛ-ПОЛКОВНИК СКРЯБИН 

K TOMU JE NOVE VIDEO: 

Путин встречался с пришельцами в марте 2015. Видео учений российских военных с 

инопланетянами 

https://www.youtube.com/watch?v=OnTMZ9Xb2Wg 

ГЕНЕРАЛ-ПОЛКОВНИК СКРЯБИН: «ВСЕ ГОТОВО К ИНОПЛАНЕТНОЙ КОЛОНИЗАЦИИ» 
ЗЕМЛЮ АТАКУЮТ СОТНИ НЛО? (ВИДЕО): 
 
PLUKOVNÍK GENERÁL SCRIABIN: „VŠECHNO JE PŘIPRAVENO NA MIMOZEMSKOU 
KOLONIZACI.“ ÚTOČÍ STOVKY UFO NA ZEMI? (VIDEO A CLANEK – článek je možné přeložit ve 
webovém prohlížeči Google Chrome) : 

 
https://protivkart.ru/publication/1893-general-polkovnik-skrjabin-vse-gotovo-k-inoplanetnoj-kolonizacii-

zemlju-atakujut-sotni-nlo-video.html 

VIDEO: Černošská lékařka z Texasu obvinila před Kapitolem americkou farma lobby z 

vraždění Američanů Covidem-19 podle vzoru nacistů jako vraždili Židy, obvinila 

vědce…  

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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CERNOSSKA LEKARKA Z TEXASU OZNAMILA LECENI COVIDU POMOCI 

TROJKOMBINACE - Hydroxylchloroquine, Zinc a Zithromax. VYLECILA VSECH 350 

PACIENTU S COVIDEM, KTERE MELA - DENNE 10 - 15, VZDY S NEJAKYMI BEZNYMI 

NEMOCEMI. 

https://aeronet.cz/news/video-cernosska-lekarka-z-texasu-obvinila-pred-kapitolem-

americkou-farma-lobby-z-vrazdeni-americanu-covidem-19-podle-vzoru-nacistu-jako-vrazdili-

zidy-obvinila-vedce-ze-spiknuti/ 

VIDEO: Americký lékař vysvětloval aktivistce BLM, proč Hydroxychloroquine a zinek 

jsou nejúčinnější zbraní proti Covid-19.... 

https://aeronet.cz/news/video-americky-lekar-vysvetloval-aktivistce-blm-proc-

hydroxychloroquine-a-zinek-jsou-nejucinnejsi-zbrani-proti-covid-19-a-polopaticky-se-ji-snazil-

vysvetli-funkci-rna-polymerazy-a-ucinky-

zinku/?fbclid=IwAR1hYbnKznOel5mHjowWOqhk_yHjLITn6KjjRFYbZ-bTj14PHxn3r0F3EgI 

www.nejsme-otroci.cz 

www.neocipuj-se.cz 

Patalog o govidu-19. 

PATOLÓG DR. STOJAN ALEXOV: „NEEXISTUJE ŽIADNY DÔKAZ, ŽE KORONAVÍRUS 

ZABÍJA“ 

https://www.badatel.net/patolog-dr-stojan-alexov-neexistuje-ziadny-dokaz-ze-koronavirus-

zabija/?fbclid=IwAR3aEPQJZzJ3_2A62uywUcpcFZ1F7-XX-jPT0gRD5qYPjfJv6-5d-SVpfuc 

VIDEO NA YOUTUBE SMAZALI, ZDE JE. NIKDO NA CELÉ ZEMI NEZEMŘEL NA 

CORONAVIRUS !  DŮLEŽITÁ ODHALENÍ DR. STOJANA ALEXOVA, VIDEO TITULKY CZ 

https://www.topcz.net/nikdo-cele-zemi-nezemrel-coronavirus-dulezita-odhaleni-dr-

%E2%80%8B%E2%80%8Bstojana-alexova-video-titulky-cz/ 

VSECHNA OPATRENI OHLEDNE PANDEMIE JSOU UMELOU ZAMINKOU SIL TEMNA – Z 

TEMNYCH SVETU – K OCIPOVANI A ZOTROCENI VSECHO LIDSTVA, SAMOZREJME 

PRI LIKVIDACI SVOBOD, KTERE LIDE JESTE MAJI. 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 1.8.2020: 

 

NOVÁ vakcína mění DNA, z lidí dělá patentovatelné geneticky modifikované 

organismy. 

https://veksvetla.cz/nova-vakcina-meni-dna-z-lidi-dela-patentovatelne-geneticky-

modifikovane-

organismy/?fbclid=IwAR1lqrRYE2yPjPFy1GQnXGKTNJvNXTSFScxJf84Y0J3xoPSQX5va_6

MTxJ0 

Je to o tom  www.jak-prezit.cz 

Dr. Palevsky: Neočkované děti jsou ty nejzdravější & Fakta o ingrediencích vakcín 

https://www.otevrisvoumysl.cz/dr-palewski-neockovane-deti-jsou-ty-nejzdravejsi-fakta-o-

ingrediencich-vakcin/ 

Je to skutočná pravda o smrtiacich vakcínách - zdravý sú iba tí, ktorý si ich nedajú pichnúť. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Politici, úředníci, vědci i jednotlivci (dle jejich možností poukazovat na nepravosti) jsou 

zodpovědný za to, co vše obsahují vakcíny, které nejsou řádně odzkoušeny. Dělají to 

nevědomě nebo i vědomě. Mají za to plnou zodpovědnost a nemohu se z toho vyvléci, to by 

museli jedině obrátit a napravit tuto tristní situaci.   

www.nebeska-univerzita.cz 

Covid-19 je zneužit jen jako politický nástroj k posílení stability chřadnoucích vlád a 

garnitur v Evrppě. 

KORONAVIRUS JE PODVOD - PODOBNY, JAKY JE NAPR. VE FILMU SEXMISE. 

Už to prasklo: “Koronavirus je podvod! Zneužíváte smrti k zavedení diktatury! Lžete! 

Falšujete statistiky. Tady je důkaz!” VIDEO. 25 tisíc mrtvých? Ne – jen 925! Italský poslanec 

odpálil bombu. Čtěte: Proč to všechno 

https://www.youtube.com/watch?v=hB4RfbgNI8M 

Známý německý patolog: Je to jen divadlo! Ani jeden ze zemřelých v Hamburku 
nezemřel na následky COVID-19! 

https://cz24.news/znamy-nemecky-patolog-je-to-jen-divadlo-ani-jeden-ze-zemrelych-v-
hamburku-nezemrel-na-nasledky-covid-19/?fbclid=IwAR15CPDK-zji-
aTRKo2gLgm6xZwMX9aZF7EGYMmgtm4Q2b2wKTC3zH2Dg9Q 

Testy na COVID-19 v USA jsou úmyslně nakažené ! 

MOCNI OVLADANI JESTERY Z TEMNOT CHTEJI UMYSLNE NAKAZIT MASY LIDI A 

ZNICIT JIM ZDRAVI I ZIVOTY. ZAROVEN JE CHTEJI TAKTO NASILIM A MANIPULACI 

NAHNAT DO POVINNEHO CI NEPOVINNEHO OCKOVANI A NASLEDNE OCIPOVANI - 

TO JE SKUTECNY CIL, NIC JINEHO ! 

 

Exkluzivní svědectví Češky z Floridy s vámi doslova otřese, celá rodina z jejího příbuzenstva 

se nakazila kontaminovanými testy na Covid-19...: 

https://aeronet.cz/news/exkluzivni-svedectvi-cesky-z-floridy-s-vami-doslova-otrese-cela-

rodina-z-jejiho-pribuzenstva-se-nakazila-kontaminovanymi-testy-na-covid-19-primo-na-

odberovych-stanicich-v-

clermontu/?fbclid=IwAR1YJDie7jp7tcjPko3u2ZM4en3kD3SRPYpwzRtM81vI9EycOVMWGW

Xj2Uk 

Pokud si necháte dobrovolně strčit do krku a do nosu tyčinku napuštěnou Covidem-19, tak 

stačí pouhých pár hodin na propuknutí nemoci, protože virus se sliznicí dostane do krve a do 

plic, kde se začne prudce množit ve velkém objemu. Abyste pochopili, v čem se to liší od 

normální nákazy. Při normální nákaze kapénkou nebo vzduchem se vím dostane do plic 

jeden nebo dva viry. Ty se musí v buňkách člověka namnožit, a toto množení trvá až 14 dní. 

Jenže, pokud vám esesák v bílém plášti vrazí hluboko do nosu špejli s kusem vaty na konci, 

která je napuštěna virem, potom těch virů ve vatě jsou stovky milionů a otěrem o sliznici se 

miliony z nich přenesou do nosohltanu. 

 

Ukolébavka – Daniel Landa – jedno z varování, kam se 98% lidi propadá.  

 

VIM O PISNI DELE, PREDAVEJTE PROSIM DALSIM LIDEM 

CZ 
https://www.youtube.com/watch?v=uGkrzmuA7DU 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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DE 
https://www.youtube.com/watch?v=eL7PRO3gXu0 
 
RESENI SITUACE TAM SICE LANDA NEDAVA, AVSAK ALESPON DURAZNE VARUJE 
MASY LIDI. OVCE ZDE ZNACI STADOVY EFEKT ZLEHO, NEGATIVNIHO JEDNANI MAS 
LIDI. 
  
JAK  O TOM MLUVIL PAN BENDA NAPR. NA POVIDANI V PRAZE 29. A 30. 10. 
2019 - www.andele-nebe.cz - SVETELNA KNIHOVNA, TAM TATO 2 AUDIA A 
AUDIO POVIDANI V OLOMOUCI 18.1.2020. TAM TAKE DALSI VIDEA: 
  
PAK  O TOM TAKTO MLUVIL I V POSELSTVI ANDELU NEBE K NAKAZE KORONAVIREM 
V 1. CASTI 20.3.2020 A VE 2. CASTI 19.4.2020 
 
https://www.youtube.com/watch?v=FzIs1Q4vDzQ&t=1458s 
 
https://www.youtube.com/watch?v=Q6D6iNNH4WU&t=7s 
 
OD ROKU 1998 NA TENTO PROBLEM LIDI NEPRETRZITE UPOZORNUJI, MJ. VIZ OBR. 
2901 - 2903, TAKE KARTICKA. 
 
NA YOUTUBE JSOU TAKOVA VAROVANI V PISNICH PODOBNYCH UKOLEBAVCE VIC 
JIZ MNOHO LET, TEZ ODKAZY NA  www.playlist-music.org  
  
ZAGER & EVANS - IN THE YEAR 2525 - RUZNA PROVEDENI VIDEI S PISNI z roku 1969 
 
https://www.youtube.com/results?search_query=zager+and+evans+in+the+year+2525 
 
Styx - Mr. Roboto (Official Video) 
 
https://www.youtube.com/watch?v=uc6f_2nPSX8 
 
PISEN UKOLEBAVKA SE LISI JEN V TOM, ZE PROPAD MAS LIDI JIZ MOHUTNE 
PROBIHA, BUDUJI CIPOVOU TOTALITU A OPAKOVANE SI JI VOLI !!! 
 
DNESNI PROPAD VETSINY LIDI, KTERI JSOU V NEGATIVNIM STAVU, JE VYJADREN I 
NA OBRAZCICH 4006 A 5000 NA www.andele-nebe.cz  ,  www.heavenly-
angels.org  ,  www.himmels-engel.de 
 
SLOVO ROBOT POPRVE NA SVETE VYTVORIL PRED 100 LETY KAREL CAPEK, R.U.R. 
– Rossumovi univerzalni roboti, 1920, SVET JEJ PREVZAL DO VSECH JAZYKU. 
  
https://cs.wikipedia.org/wiki/R.U.R 
 
CO SI LIDE ZVOLI, TO BUDOU MIT, KAZDY INDIVIDUALNE - JE TU SVOBODNA ZONA ! 
 
www.neocipuj-se.cz 
  
www.nejsme-otroci.cz 
 
DULEZITE JE PREDAVAT LIDEM TYTO SPRAVNE A PRAVDIVE INFORMACE O JEJICH 
DNESNIM STAVU A SITUACI. 
 

Mechanismy novodobého otroctví. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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https://www.youtube.com/watch?v=WcyS7wRzFVs 
 
  
MANIPULACE LIDÍ – 7 ZPŮSOBŮ JAK JÍ UNIKNOUT ! 
  
https://www.youtube.com/watch?v=SeaTf6cfDbU 
  
JEN LIDE V POZITIVNIM STAVU, KTERY SI SAM ZVOLILI, NEJSOU OTROCI, JSOU 
SVOBODNI A JSOU ZDRAVI. 
 
OTROCI JSOU TEDY LIDE V NEGATIVNIM STAVU A JSOU DRIVE NEBO POZDEJI 
NEMOCNI, HLAVNE PO 40. AZ 50. ROCE ZIVOTA V ZAPADNI I VYCHODNI CASTI 
SVETA. A TO I PRESTO, ZE MAJI JAKESI PENIZE CI MAJETKY. 
 
Všetci to vedia … + Zulu Dance + indiáni Kogi. 
 
 
1) 
 
VSETCI TO VEDIA… 
 
Video 
  
https://www.youtube.com/watch?v=C6Gpp9V00G4 
  
PYRAMIDA MOCI – DLHOVI OTROCI - tyka se vsech lidi v negativnim stavu na Zemi - 98 % 
lidstva 
  
Obrázek - v obrazku vlevo dole jsou 4 ideologicke symboly ovladacich nabozenstvi 
  
https://www.facebook.com/photo.php?fbid=3157005711073939&set=a.102579579849916&t
ype=1&theater 
  
VSETCI TO VEDIA… 
 
Všetci to vedia, že tento režim je darebácky a zločinecký. 
  
Všetci to vedia, že naša sloboda a demokracia je len virtuálna. 
  
Všetci to vedia, že môžeme hovoriť, kričať, písať petície, demonštrovať a stáť aj na hlavách 
pred parlamentom, ale nič nemôžeme zmeniť. 
  
Všetci to vedia, že korupcia je systémovým prvkom, a nedá sa odstrániť. 
  
Všetci to vedia, že ak niekoho za korupciu potrestajú, že ide len o amatérov z dolných 
poschodí. 
  
Všetci to vedia, že sa nám rozpadla a ďalej upadá – materiálne i duchovne – rodina, mládež; 
že sa dehonestuje život starších i starých ľudí. Všetci vedia, že naše ženy, aby prežili ich 
rodiny, robia nedôstojnú prácu posluhovačiek a slúžok v západných krajinách, lebo tamojšie 
deti úctu a lásku k svojim rodičom vymenili za konzum. 
  
Všetci to vedia, že z absolútnej väčšiny terajších dôchodkov, z minimálnej, ale aj priemernej 
mzdy sa nedá (!) slušne a dôstojne existovať. Všetci to vedia, že chudoba a bieda sa už dá 
krájať. 
  

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Všetci to vedia, že byť chorým a uzdraviť sa, je luxusom. 
  
Všetci to vedia, že z nášho národného majetku, rozkradnutého a zdevastovaného v 
privatizácii, 
žijú a parazitujú na bezpracných príjmoch úzke skupiny domácich a zahraničných úžerníkov. 
Všetci to vedia, že banky a poisťovne z nás vytiahli a vyťahujú posledné reálne peniaze, a v 
povinných poplatkoch im za to ešte aj platíme. 
  
Všetci to vedia, že eurofondy sú peniaze ukradnuté z našej krajiny cez vykorisťovanie, cez to, 
že vlastnia naše fabriky, banky, pôdu, našich hlupáčikov za montážnymi linkami. 
  
Všetci vedia, že eurofondy sú len hrou a pákou na riadenie vládnucich politických strán, a na 
ohlupovanie rastúcej masy domácich hlupákov a idiotov. 
  
Všetci to vedia, že parlamentné politické strany sú len výťahom k funkciám, k rozdeľovaniu a 
kontrole štátnych zákaziek, k moci a sofistikovanej korupcii. 
  
Všetci vedia, že tie isté politické strany nehája ani národné, ani sociálne, duchovné, ani 
kresťanské hodnoty a záujmy bežného, chudobného a dezorientovaného občana. 
  
Všetci vedia, že tie isté strany sa len podieľajú na vytváraní stále neprehľadnejšieho chaosu 
nájomným bojom, masou nepodstatných informácií a permanentným prílivom nových 
papierových hláv z psychiatrických kliník. 
  
Všetci to vedia, že vstup do únie a NATO bol vynútený, aby nás mohli úplne a bez zábran 
vykorisťovať a okrádať, a zároveň vojensky mať pod kontrolou. Všetci vedia, že naša armáda 
je len formalita, že má viac úradníkov a generálov ako skutočných vojakov. 
  
Všetci vedia, že nás nemá kto ochrániť v prípade útoku tzv. utečencov, ale ani pri možných 
prírodných katastrofách. 
  
Všetci to vedia, že americký tlak na zvyšovanie výdajov na obranu je len tlakom, aby sa ich 
zbrane u nás predávali ešte viac než doteraz. 
  
Všetci vedia, že mier sa nedá zabezpečiť len hromadením zbraní. 
  
Všetci vedia, že Rusko nie je pre nás hrozbou, že je to len umelo, na majdanský spôsob, 
vytváraný nepriateľ. 
  
Všetci vedia, že Rusko vojny nikdy nezačínalo, ale ich končilo. 
  
Všetci to vedia, že náš štát nemá vlastnú zahraničnú politiku. 
  
Všetci to vedia, že misie našich vojakov v zahraničí sú len internacionalizáciou agresívnej 
politiky USA a ich pokrvných kolonizačných spojencov. 
  
Všetci to vedia, že utečenecká kríza bola naplánovaná a zorganizovaná v USA a západných 
krajinách. 
  
Všetci to vedia, že terorizmus je dieťaťom agresie NATO a rozvratu pokojných krajín. Všetci 
to vedia, že terorizmus je aktom zúfalstva a bezmocnosti. 
  
Všetci to vedia, že sa mu nedá zabrániť, pokiaľ sa neodstránia jeho príčiny. 
  
Všetci mlčia ?  Mlčíme ?  Čakáme na čo ?  Sme ako Židia, už s pripnutou hviezdou, ešte sa 
môžeme ako tak pohybovať po našom meste, blúdime, chodíme, čudujeme sa a neveríme 
neodvratnému osudu. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Hlupákom, ešte väčším hlupákom, idiotom, ešte väčším idiotom kapitalizmus ! 
  
PhDr. Michal Dieneš, CSc., pplk. v.v. 
 

 

2) 

PRIRODNI NAROD ZULU V JIZNI AFRICE SPOLU S MNOHA JINYMI PRIRODNIMI 

NARODY (NAPR. ABORIDZINCI V AUSTRALII, KOGI V KOLUMBII ..) DOBRE VEDELI 

O OVLADANI LIDSTVA Z ANTEN NA MESICI - ZE JE DUTY JAKO VYFOUKNUTE VEJCE 

A PRIVLECENY DRAKY PRED 200 000 LETY - obr. 4016 - www.andele-nebe.cz , 

O SILACH TEMNA A TAKE VEDELI, JAK SE SILAM TEMNA BRANIT. KROME ZPUSOBU 

ZIVOTA JSOU TO NAPR. TYTO TANCE, KDE JE AKTIVNI A INTENZIVNI PRACE S 

ENERGIEMI A BOJ A LIKVIDACE NEGATIVNICH ENTIT, KTERE SE NACHAZI V ZEMI - 

PROTO DO ZEME JE ZADUPOU A VYZENOU ZPET, POUZIVAJI STITY A MAJI BILE 

DOPLNKY.  

 

3) 

INDIANI KOGI ZASE ZIJI STALE V BILEM OBLECENI A NEUSTALE KOMUNIKUJI S 

ANDELY NEBE A POD VEDENIM VEDOU SVUJ ZIVOT A TAKTO SE CHRANI 

PRED SILAMI TEMNA, ABY SE NESTALI JEJICH OTROKY JAKO DRTIVA VETSINA Z 8 

MILIARD LIDI DNESNIHO SVETA - JE TO 98 % LIDSTVA: 

 

PROFESSIONAL ZULU DANCING 
  
https://www.youtube.com/watch?v=HxhhF_nHxIs 
  
INDLONDLO ZULU DANCERS 
 
https://www.youtube.com/watch?v=iB37tnlKllc 
 

MUSICA DE LA SIERRA NEVADA DE SANTA MARTA, COLOMBIA 
  
https://www.youtube.com/watch?time_continue=2&v=Sf2nnNLWmXw&feature=emb_logo 

Viz - www.playlist-music.org 

 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 30.8.2020: 

 

 
Krásné výročí 20 let (21.7.1997). 

 

TEN KTERÝ VĚČNE BYL, JE A NA VĚKY BUDE: 

https://www.youtube.com/watch?v=mjhhH90CGv8 
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Dnes je to 20 roků, co Ing. Ivo A. Benda začal svojí vědomou písemnou komunikaci (kromě 

nepísemné) s našimi mírumilovnými vesmírnými přáteli, které ho takto vedli a vedou od 21. 

7. roku 1997. 

Díky zvolené spolupráci s našimi vesmírnými přáteli vznikly rozsáhlé a velmi cenné 

informace Světelné.   

INFORMACE SVĚTELNÉ OD VESMÍRNÝCH PŘÁTEL  

www.andele-nebe.cz 

www.heavenly-angels.org 

(přes 15 tisíc stran textů a přes 10 tisíc obrázků) předává neust,ále lidem celého světa, dnes 

jsou to již desítky miliónů lidí ze všech zemí a závislých území světa i ze všech jejich 

regiónů. 

Já jsem se k předávání těchto informací s radostí přidal v r. 1999, kdy jsem se dozvěděl o 

tom, že vůbec existují. Do dnešního dne nepřestávám studovat a předávat tyto Světelné 

informace ve svém okolí a do celého světa. 

 Mnoho lidí s těmito informacemi více nebo méně úspěšně pracují, jak v osobním, tak 

veřejném životě, včetně předávání dalším lidem. 

 

Pouze lidé, kteří chtěli z tohoto získávat hlavně pro sebe, nevyužili tuto jedinečnou příležitost 

v Novém věku a byli od těchto světelných informací odstaveni vlastní chamtivostí. 

 

Katolická církev ovládána Vatikánem od samého začátku dělala vše, aby se lidé nedostali 

k těmto Světelným informacím. Samotný Vatikán spolupracuje od roku 1954 s ještěry 

z pekel, i když tehdy měl opakované až dosud osobními návštěvami nabídky ke spolupráci 

Andělů Nebe, a kvůli tomu byla zřízena Vatikánská informační služba, kterou řídí její šéf – 

černý papež – black pope. Ten i řídí celou katolickou církev s miliardou členů, včetně 

západních univerzit. Podobně, jako komunistická strana Sovětského svazu řídila z Moskvy 

celý východní komunistický blok, pouze s tím rozdílem, že oni to netajili, kdežto Vatikán 

veškeré ovládací aktivity tají a kamuflují divadélky, které můžete vidět v médiích, aby 

ohloupili masy lidí a jak vidíte, tak se jim to s úspěchem daří. Nějakými mimozemšťany je 

nechtějí obtěžovat – tak se dohodli ve Vatikánu v roce 1954 na dvou zasedáních k těmto 

událostem. 

Věřím, že LOUTKOLIDÉ jednou prohlédnou, jak jsou ovládáni a pochopí, že je výhodné pro 

ně i pro celou společnost se dostat duchovní cestou – prací Světelnou pravou z ovládacích 

programů sil temna, které jsou tu doslova prošpikovány každou. 

VESMÍRNÍ LIDÉ vám dali do schránek 10 milionů kartiček VARUJÍCÍ PŘED 

OČIPOVÁNÍM A ZOTROČENÍM - OD ROKU 2007 - dosud - všechno zcela zadarmo a 

dobrovolně - kdo chtěl, dával - obr. 2901 - 3 ! 

Někteří začali pracovat s těmito pozitivními informacemi a ti druzí ne. Někteří těchto 

informací využili pro zvyšování svého duchovního stavu, svých vibrací, ti druzí ne. Ale tento 

vesmír je vesmír svobodné vůle, takže každý tady může provádět to či ono. Potom jsou 

samozřejmě odměny a odplaty v dalších životech. Pozitivní skutky a víra jsou rozhodující na 

další cestě. 

www.jak-prezit.cz 

www.co-jist.cz 

www.neocipuj-se.cz  

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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www.nejsme-otroci.cz 

 

Dr. Carrie Madej - Urgentní informace o vakcíně proti covidu-19. 
 
Vakcíny proti covidu-19 nejsou podle žádné vědecké metodologie bezpečné. Vpichují a 
dlouho nám vpichovali do těla rakovinné a mutogenní buněčné kultury. Vpichují nám do těla 
toxiny… tohle se děje už dlouho. 
 
https://www.youtube.com/watch?time_continue=347&v=h3wMzO0II18&feature=emb_logo 
 
Dr. Palevsky – Hliník ve vakcínách souvisí s vážnými onemocněními. 
 
V Evropě jsou vědci, kteří studovali hliníkové nanočástice a dokázali, že v mozku mohou 

zůstat celé roky a desetiletí. Jsme svědky prudkého šíření neuro-rozvojových poruch u 

dospělých lidí včetně Alzheimerovy choroby. Jeden z hlavních faktorů, který nachází v 

mozcích lidí, kteří trpí Alzheimerem, jsou hliníkové nanočástice, které přímo souvisí s 

vakcínami, které lidem dáváme. 

https://www.otevrisvoumysl.cz/dr-palevsky-hlinik-ve-vakcinach-souvisi-s-vaznymi-
onemocnenimi/?fbclid=IwAR0lbF1JGDtG1QjvqBEUj_6f0xELBkmWmWfQEkgmUjMk50PsioB
ZNyZfzQI 
 
BSc. Amandha Vollmerová – Fakta a fikce za konceptem virů. 

 
Amandha Vollmer: Jistě. Je důležité pochopit, že virus nikdy nebyl izolován. Ani jednou, 
nikdy nebyl a nikdy nebude, protože neexistuje tak, jak se říká. Stefan Lanka, německý 
virolog a biolog, byl první, kdo identifikoval fágy, což jsou velké struktury, které podporují 
prostředí ryb a pomáhají jim překonat nemoci. 
 
https://www.otevrisvoumysl.cz/bsc-amandha-vollmerova-fakta-a-fikce-za-konceptem-viru/ 

Bývalý prezident Microsoftu v Kanadě Frank Clegg – Riziko 5G a bezdrátové 
technologie. 

Telekomunikační průmysl ve skutečnosti dohlíží sám na sebe. Nacházíme se něco jako na 
divokém západě, kde regulace a směrnice mají velké nedostatky a průmysl má volnou ruku v 
tom, tuto technologii uvést na trh. 

V USA na federální a státní úrovni tyto zákony urychleně schvalují k podpoření zavedení 5G 
infrastruktury. Bohužel se zdá, že tyto zákony odebírají individuální práva a práva místních 
vesnic, okrsků a měst a více moci dávají telekomunikačním společnostem. Jsme 
přesvědčeni, že jde o historický přesun moci od jedince a státu na lokální úrovni do 
průmyslu. 
 
https://www.otevrisvoumysl.cz/byvaly-prezident-microsoftu-v-kanade-frank-clegg-riziko-5g-a-
bezdratove-technologie/ 
 

Nosenie náhubku - rúška škodí zdraviu a likviduje dôležité funkcie tela -diktatúra elít 

sociopatov 

https://www.youtube.com/watch?v=B1hdljzWRmg&feature=share&fbclid=IwAR2lv4ObC1S2

GqnSGcW_yoxECDCRfB2rTmnD5nfbi6Bgv6j79K64WUKwmWc 

Jeden veliký podvod na lidi už velice dlouho. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Milí lidé,  

o čem všem to dnes je. Je to tak, že už velice dlouhou dobu (desítky a stovky let) vás lidstvo 

připravovali jisté entity (nenávidí lásku, světlo a dobro) na to, aby z vás udělali dokonalé 

otroky. Covid-19 připravili a dali vám ho ve vhodnou dobu. Doba nastala až dnes, protože 

lidstvo je už tolik nemocné, že už má velice nízkou imunitu. Tyto entity snižovali imunitu lidí 

postupně a docela se jim to dařilo a daří, takže mohli dát další silný kalibr a to Covid-19 a 

sítě 5G. Jak lidstvo připravovali, máte níže. Uvádím pouze stravování, ale příprava na tento 

stav lidstva zahrnuje i televizi, rádia, elektromagnetická pole, chemie všude kam se podíváte, 

chemtrails a další a další. Kdo má dobrou imunitu Covid-19 nemůže dostat. Covid -19 je 

biologická zbraň, dle zpráv se na tom podíleli v USA, EU, Číně, Austrálii a dalších zemí.  

Knihy, ve kterých se dozvíte to, jak tyto entity a jejich posluhovači neboli ovládané Loutky 

vás připravili do dnešních dnů: 

KNIHA: JEDY Víme, co jíme? William Reymond: 

V knize William Reymond bravurně odhaluje, to co se za uplynulých 30 let změnilo v celém 

světě v jídelníčku lidí. Proč značně ztloustlo převážně obyvatelstvo v USA a proč se tato 

epidemie šíří do celého světa. 

V knize odhaluje chemickou látku HFCS 42 (látka HFCS 42 je také obsažena v glukózo-

fruktózovém sirupu), která se používá řadu desetiletí místo cukru ve většině potravin, hlavně 

v USA ale už delší dobu i u nás, jak tato látka velice škodí organismu a nemoci z této látky. 

Chemická látka HFCS 42 je vyráběna z modifikované kukuřice. Francouzská studie odhalila, 

že geneticky upravená kukuřice způsobila krysám veliké nádory a narostly jim orgány (viz na 

webu České inspekce životního prostředí v článku - Geneticky upravená kukuřice způsobila 

krysám velké nádory, zjistila francouzská studie – http://www.cizp.cz/Geneticky-upravena-

kukurice-zpusobila-krysam-velke-nadory-zjistila-francouzska-studie.html ). 

 Dále odhaluje značnou škodlivost velkochovů a mnoho jiného. 

Velice poučná kniha a hlavně odhaluje negativní stav a jejich přisluhovače, kteří stále více a 

více ovládají většinu nevědomého lidstva. Je třeba si dát velmi dobrý pozor na pomatené a 

zlovolné lidi, kteří se řídí pravidlem ega, nadřazeností a chamtivostí. 

KNIHY paní Viktoria Boutenko, např. Zelená pro život: 

Nejcennější knihy jsou od paní Victoria Boutenko, je autorkou, učitelkou, vynálezkyní a 

výzkumnicí. Prostřednictvím výzkumů vysvětluje množství výhod a významu velkého příjmu 

tmavé listové zeleniny. 

Tmavé zelené listy nesmí být uměle ošetřovány chemicky proti škůdcům, tehdy si listy 

imunitní látky nevytvářejí, protože je nepotřebují. Tyto listy pak člověku příliš nepomohou. 

Vše mixovat vysokorychlostním mixérem proto, aby se z listů dostalo ven co nejvíce 

prospěšných látek pro nás. Listy mají na povrchu silnou celulózu. Vysokorychlostní mixér 

musí mít otáčky nad 30000 otáček za minutu, aby z listů dostal velice prospěšné látky pro 

člověka. Bez důkladného rozmixování ZELENINY A SEMEN VÝKONNÝM MIXÉREM (např. 

PERFECT SMOOTHIE – GARDEN21) nelze ze surových potravin dostat výživné látky k 

buňkám těla, je nezbytně nutné zcela narušit celulózové buněčné stěny ! 

Rostlinné listy mají až 8000 druhu různých užitečných látek - vitaminu, enzymu, barviv, a 

také stravitelných minerálů pro lidské tělo. Většinou tyto látky ještě vědci neobjevili. 

1) Doporučuje smoothie z tmavých zelených listů je zpracované hlavně ze 40 % tmavých 

zelených listů a 60 % ovoce. Mohou zde být přidány další ingredience na získání dostatečné 

výživy a to, např. oříšky, semena, mořské řasy apod. (je dobré uvedené další ingredience 

předem namočit na určitou dobu).  
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2) Smoothie označené ve sdělovacích prostředcích pouze jako Smoothie. V řadě případů 

toto označení představuje pouze Smoothie zpracované z ovoce. Toto Smoothie je velice 

rozdílné na nutriční výživu o proti Smoothie z tmavých zelených listů, které je značně více 

nutričně výživné a doporučené paní profesorkou Viktoria Boutenko a mnou. 

 KNIHA: Šokující pravda o vodě – Paul C. Bragg & Patricia Braggová. 

Tato kniha odhaluje tajemství, proč lidé a zvířata umírají předčasně. Kniha je podložena více 

než 50 lety intenzivního výzkumu. 

Lidem po pití destilované vody (pozor, destilovaná voda není shodná s destilovanou vodou 

na účely do baterií aut apod.) se např. začínají hýbat klouby na rukou, i když před pitím je 

měli jako zmrzačené (části těla jsou obalené solemi a nečistotami a toto už tělo nezvládne 

čistit).  Každý si dnes může najít další informace. Snížení škodlivých látek po destilaci 

pomocí např. destilačních přístroje Aqua Compact: Bakterie 99,9%, Těžké kovy 99,5%, 

Barium 99,7%, Kadmium 99,9%, Chlor 99,5%, Chlorbenzen 99,5%, Chrom 99.1%, Azbest 

99,5%, Arzen 99,9%,Atrazin 99,5%, Pesticidy 99,0%, Herbicidy 99,0%, Bentazonem 99,5%, 

Fenol 99,9%, Oxid 99,5%, Fluor 99,9%, Nitráty 99,8%, Trichloretilen 99,5%, Bromoform 

99,0%, Prchavé výpary (díky aktivnímu uhlí) 99,0%, Zbytky léků 99,5% a mnoho dalších. 

Destilovaná voda H2O neobsahuje: rozpustné anorganické soli, jako jsou fluoridy, sloučeniny 

sodíku a dusičnany, organické chemikálie: pesticidy, polychlorované bifenyly, látky skupiny 

THM, radionuklidy, bakterie, eminemsurf a mikroorganizmy, rozpustné minerály – 

anorganický vápník, fosforečnany, hořčík … Destilovaná voda je sterilní a neobsahuje žádné 

minerály či organický život. Pití destilované vody řadím mezi jedno z prvních nejdůležitějších 

kroků k šťastnému a zdravému životu. Na www.eujuicers.cz zakoupíte destilační přístroj 

Aqua Compact bílá. Při pití kohoutkové vody ale i minerálních vody z obchodů se děje to, 

jako když jste ve škole měli pokus, kde jste rozpustili modrou skalici a nechali stát a dali 

provázek do vody. Modrá skalice za pár dní obalila krystalky provázek a sklenici. Tak přesně 

se toto děje v lidském těle, krystaly soli obalí vše v těle, takže tělo zkamení a nemůže se 

hýbat. Destilovaná voda rozpouští tyto usazeniny a tělo se uzdravuje. Je to zákon o 

nasyceném a nenasyceném roztoku. Nenasycený roztok - destilovaná voda vybírá z děla 

pouze škodlivé látky a odnáší je z těla pryč. Když pijete kohoutkovou vodu, tak v těle se 

usazují nežádoucí látky. Když pijete destilovanou vodu, tak destilovaná voda dle zákona 

nenasyceného roztoku do sebe vstřebává škodlivé látky a odnáší je z těla pryč. Jak 

jednoduché a logické. Minerály a potřebné látky do sebe dostanete ze SMOOTHIE, takže 

člověk může pít pouze destilovanou vodu. 

KNIHA: Život bez pšenice od William Davis: 

POUČENÍ Z EXPERIMENTU BEZ PŠENICE: 

Poslechněte si jeden zajímavý fakt: celozrnný pšeničný chléb (glykemický index 72) zvyšuje 

krevní cukr stejně nebo i více než běžný stolní cukr čili sacharóza (glykemický index 59). 

(Glukóza zvyšuje krevní cukr na 100, odtud glykemický index 100. Rozsah, v jakém 

konkrétní potravina zvyšuje krevní cukr ve vztahu ke glukóze, určuje glykemický index této 

potraviny.) Když jsem tedy vymýšlel strategii, jak pomoct svým obézním pacientům se sklony 

k cukrovce co nejlépe zredukovat krevní cukr, připadlo mi logické, že nejrychlejším a 

nejsnazším způsobem bude vyloučení potravin, které nejvýrazněji zvyšují hladinu krevního 

cukru; jinak řečeno, nebudeme odstraňovat cukr, ale pšenici. Připravil jsem jednoduchý leták 

s radami, jak mohou nahradit pšeničná jídla jinými nízko glykemickými potravinami, aby si 

vytvořili zdravý jídelníček. Po třech měsících přišli pacienti znovu na prohlídku. Až na vzácné 

výjimky to dopadlo tak, jak jsem čekal: krevní cukr (glukóza) opravdu poklesl z diabetického 

pásma (126 mg/dl a výš) na normální hodnoty. Ano, z diabetiků se stali nediabetici. Je to 

opravdu tak. Diabetes lze v mnoha případech léčit — ne pouze kontrolovat — vyloučením 

uhlohydrátů a především pšenice z potravy. Mnozí z mých pacientů zhubli o deset, patnáct i 
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dvacet kilo. Lidé jsou obvykle v šoku, když jim řeknu, že celozrnný pšeničný chleba zvyšuje 

krevní cukr víc než sacharóza. Nepočítám-li trochu té vlákniny, dva krajíčky pšeničného 

chleba vydají za celou plechovku cukrem slazené limonády nebo čokoládovou tyčinku — a 

mnohdy je jejich účinek ještě horší. 

ŠPATNÉ ŠLECHTĚNÍ: 

Uprostřed všeho toho horečného křížení, jaké probíhalo v centru IMWIC, došlo k jednomu 

kurióznímu opominutí. Navzdory dramatickým změnám v genetické struktuře pšenice i jiných 

plodin neproběhly žádné bezpečnostní testy na zvířatech ani lidech, jestli jsou nové 

genetické odrůdy zdravotně nezávadné.  

KNIHA: Helmuth Wandmaker  Co vám doktoři neřeknou: 

Chceš být zdravý?: 

Dnes mají význam pouze mrtvá strava a kalorie, nikoliv Životnost. Pouze to je však 

rozhodující. Prošla-li strava tepelným zpracováním, nenachází se v ní žádná z následujících 

jemných látek: přírodní vitaminy, organické minerálie, enzymy, katalyzátory, fermenty, 

auxony (růstové látky). Jsou to zapalovací svíčky pro motor: člověka! Co po vaření zůstává, 

jsou mrtvé, dokonce jedovaté, znetvořené, nepotřebné látky! Zahušťují krev a anorganické, s 

vápnem smíchané látky, přinutí k usazování v celém organismu! S touto kyselou, hustě 

tekoucí medovou krví po celých 24 hodin začíná tvůj zánik! Už celé miliony let Stvořitel 

dodával výživné látky, které sám "vyvažoval".  Z každé rostlinné syrové stravy si tělo můře 

vždy vybrat to, co potřebuje.  

2 500 km krevního cévního systému pláče největší "země nikoho", ve které je 2 500 km 

vlásečnic, jež buňky zásobují kyslíkem a živinami (tepenně) a odvádějí kyselinu uhličitou 

(žilami), je při tom množství "dobré měšťanské stravy" totálně ucpaná a zanesena hlenem! 

Stvořitel zde zapojil 5 miliard vlásečnicových smyček. Každá měří 0,5 mm. Dovedeš si 

představit, že je to největší obchodní a překládací přístav v těle? Vlásečnice se přimykají k 

tělním buňkám, a přesto s nimi nejsou spojeny. Toto spojení se vytváří difúzí, prostupností 

vlásečnicových stěn, kde stěny jsou tenké a čisté s velkým povrchem. Proto to ohromné 

množství smyček. Nejvíce jsou tímto zahleněním postiženy dýchací orgány (astma, 

bronchitida). 

Ovoce náš žaludek opustí během 10-30 minut, v lehce stravitelné podobě. V protikladu k 

tomu proteiny a koncentrované tuky potřebují 3 až 5 hodin. Protože nemáme čtyři žaludky, 

nejsme ani býložravci! Máme pouze jeden enzym (ptyalin) schopný štěpit škrob, který stačí 

ke strávení uhlohydrátů obsahujících malé množství škrobu. Slabá amyláza slinivky břišní už 

toho moc nezmůže! Naproti tomu všežravci a "škrobožravci" mají těchto enzymů několik 

druhů. I tato skutečnost dokazuje, že nejsme uzpůsobeni ani ke konzumaci škrobu, tj. chleba 

a obilí! A už vůbec nejsme pojídači zvířat, neboť nemáme enzym urikazu, abychom mohli při 

trávení masa vylučovat vznikající kyselinu močovou. Skuteční masožravci nežvýkají, nýbrž 

syrové čerstvé maso polykají i s vnitřnostmi. Přesto však dokážou dobře strávit velké 

množství masa, jelikož jejich koncentrace kyseliny solné v Žaludku je 1 100krát větší než u 

člověka! Dozvěděli jsme se, že trávení masa nás okrádá o 70 % energie a dodává pouze 

zbývajících 30 %. Je to vůbec racionální při jeho dnešních vysokých cenách? · Dříve nebo 

později se lidstvo bude muset vrátit k původní přirozené stravě, nebude-li chtít zahynout! 

Kompromisy nic neřeší. Sám jsem to na sobě poznal jako konzument smíšené stravy! Pouze 

to ryzí, pravé, má skutečnou cenu a účinek! 

Jak se z tohoto stavu dostat a žít kvalitní život máte tady: www.co-jist.cz , www.jak-prezit.cz 

a na mém webu www.andelske-leceni.cz   

Upravit pouze jídlo nestačí, ale jedná se o celkový životní styl a jak na to, máte tady: 

www.nas-sen.cz  
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Vyjádření ke koronaviru a dnešní době !!! 
 
 Tuto krizi si sami vytvořili lidé svým postojem ke zlatému teleti. Nerespektují vůbec zákony 
Boha - Prvotního Stvořitele všeho a všech a také na to po zásluze doplatí. Cca už 70 let se 
zrychluje přechodná fáze k vytvoření totalitní a čipové světovlády pod taktovkou negativních 
entit (ještěrů) z temných světů. Tato přechodná fáze se stále více a více zrychluje a uvrhá 
lidstvo do otrockého systému dle voleb lidí. Jediná možnost proti pohromám jako je 
koronavirus, klima apod. je obrat lidí včetně vlády. Vláda by měla masově zavést osvětu jak 
se zdravě stravovat (více na www.co-jist.cz ) protože koronavirus při silném imunitním 
systému nemá šanci. Není to pouze o tom jak jíst, ale i jak se chovat a jednat dle vesmírných 
zákonů – jsou uvedené také na výše uvedeném webu. Ti co už dlouho pracují pro světlo, 
zavčas provedli obrat, tak mohou být v klidu, nebudou si muset zažívat uvedené pohromy. 
Nakonec je tady možnost očipování a úplného zotročení lidstva. Zastavení koronavirusu při 
dnešním jednání lidí  je marná snaha, vždy tady bude a vždy se někde zase objeví. Ano, pro 
začátek je dobré zavést opatření, ale není toto možné donekonečna, dojdou peníze a lidé 
musí někde bydlet a musí něco jíst. Přeji krásný den v pokoji a úspěch k přerodu těch lidí, co 
si uvědomí vážnost dnešní situace a začnou na sobě pracovat, vše je na www.nas-sen.cz . A 
ti druzí, ti mají také svobodnou vůli a po čase uvidí následky svých voleb, nejsou do ničeho 
nucení. 

Když se podíváte, JAK ŽIJE NÁROD HUNZA v severním Pákistánu - 120 let ve zdraví a 
aktivitě - zahradní život bez nemocnic a zdravotníků - 90 000 lidí - potomci Římanů, a pak 
některé jiné přírodní národy podobně, jenom tomu vědci nedělají reklamu, aby se neztrapnili, 
tak JASNĚ JE VIDĚT, ŽE CELÁ TA VĚDA JE OMYL A ZLO NA LIDECH, VČETNĚ 
ZDRAVOTNICTVÍ - TO NENÍ KONSPIRACE, ALE ŽIVOTNÍ PRAVDA, KTEROU 
NEUMLČÍTE. 

KDYBY JSTE VY A VŠICHNI LIDÉ JEDLI ZNAČNÝ PODÍL ZELENINY A OVOCE, ZDE 
MIXOVANÉ LISTY OCHUCENÉ OVOCEM - PŮL LITRU DENNĚ, BUDETE TAK ZDRAVÍ A 
AKTIVNÍ, JAKO JÁ.. K TOMU SAMOZŘEJMĚ DESTILOVANOU VODU. www.co-jist.cz 

TO JE IMUNITA, A NE VE VAKCÍNÁCH A LÉCÍCH - TO JE NORMÁLNÍ ZLO A BYZNYS 
FARMA-MEGA FIREM, KTERÉ TU RAFINOVANĚ A MOSOVĚ ŽIVÍTE - VY VŠICHNI !  TO 
JE TAK HLOUPÉ A POŠETILÉ - JE TO ODPORNÁ KOMEDIE S PANDEMIÍ. V 
AERONET.CZ SI PŘEČTĚTE O TOM, ŽE USA A ČÍNA VEDOU PROTI SOBĚ 
EKONOMICKOU A BAKTERIOLOGICKOU VÁLKU - MÁTE TAM TY LABORATOŘE 
WUHAN A FORT DETRICK, MÁTE TAM TY JEJICH ŠÉFY - GENERÁLY - JEJICH FOTKY - 
TO NEJSOU KONSPIRACE, ALE JEN ODHALENÍ HNUSNÝCH TVORŮ, KTEŘÍ SE 
NAZÝVAJÍ POŠETILE HOMO SAPIENS ! 

Ne všichni lidé jsou hlupáci a nenechají se ohloupnout masmédii - to si pište !               
www.jak-prezit.cz 

Virus není problém. Jde o něco úplně jiného - důležitý vzkaz Taygeťanů o současné 
situaci. 5G & nanotechnologie.   
 
https://ulozto.cz/file/4gawXjiKOI1D/virus-neni-problem-jde-o-neco-uplne-jineho-dulezity-

vzkaz-taygetanu-o-soucasne-situaci-5g-nanotechnologie-mp4  

http://www.otevrisvoumysl.cz/virus-neni-problem-jde-o-neco-uplne-jineho-dulezity-vzkaz-

taygetanu-o-soucasne-situaci-5g-nanotechnologie/  

K zotročení lidí jsou třeba 2 technologie: 5G a vyšší sítě (číňané již pracují na 6G) a pak čipy 

do těl, dnes již jsou nanočipy, do budoucna je to jisté. Jde jen o to, CO lidé udělají, jestli se 

nechají zotročit, nebo ne, s tím souvisí i ty 2 základní technologie. Všechny technologie jsou 

investicí zlých entit z Temných světů, kterou chtějí i se ziskem zpět - ziskem jsou právě lidé - 

otroci, kteří dělají to, co chtějí jejich ovládači. Jsou tam další zlé záměry do budoucna, záleží, 
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ZDA lidé a kteří lidé se nechají takto ovládat. Jinak - každá vyšší síť má vyšší kapacitu dat, 

proto jsou G od 1G po dnešní zaváděné 5G. Kdo se učil technické obory, měl i gymnázium 

(bio-obory, chemie ..) a zajímá se též o  kvantovou fyziku, je mu jasné, že 5G (i nižší sítě) 

škodí zdraví podobně jako vojenské radary. Pokud se to zavede, lidé budou chudáci ještě 

větší, než dnes. Dnes po 50. letech života již téměř nikdo není zdravý - špatná strava, 

nedostatek přirozeného pohybu venku - www.co-jist.cz a ještě k tomu jsou lidé 

bombardováni negativními zprávami ze všech stran - to jsou špatné vibrace energií, které jim 

také ničí zdraví, protože člověk je velmi jemný, citlivý a velmi složitý systém vibrací - energií, 

které i sám vysílá do okolí, ale i lidé jsou také vibračním okolím výrazně ovlivňováni. 

JE TU PERFEKTNÍ, BEZCHYBNÁ ŠKOLA ŽIVOTA a nikdo nemůže opisovat - nitro se 

opisovat nedá, jen vnějšek. Každého čeká to, CO si sám vybere.  Každý člověk má svůj život 

ve svých rukou - tedy nese si za něj i odpovědnost, důsledky a následky. Pozitivní život je 

ZDRAVÝ A ŠŤASTNÝ, ale to si člověk vybírá sám - svým pocitem - nitrem, nikoli kalkulací. 

Momo a ukradený čas https://www.youtube.com/watch?v=42bbPVd8D8Y Tento film ukazuje 

dnešní situaci lidí - většina je zotročována víc a více, menšina nikoli - dle vlastní volby. 

Ovládači nejsou jen na Zemi, ale i z jiných, temných planet. Hra je o lidské duše (květy ve 

filmu) a jejich strachové energie (cigarety ve filmu), kterými se krmí. Ukradený čas znamená 

ovládání lidí, tedy když je člověk ovládán, dělá to, co chce ovládač, ale již nedělá to, co chce 

jeho nitro - nežije svůj život dle svého nitra - rozpoznání je i o POCITU. Jen ten, kdo 

nepřistoupí na ovládání a zotročení (postupně), TEN VYHRAJE. Podstata ovládání je ve 

SKRYTOSTI, protože pokud se ovládání odhalí, ovládané oběti se mohou bránit a 

VYSVOBODIT - proto se to utajuje - i zde. Jako každé zlo. V závěru je odlet Momo do Nebe 

- tam běží opačný čas než zde a v Nebi nemohou ovládači fungovat. www.jak-prezit.cz 

Proč nám není do smíchu ? 

 https://www.csiro.au – jedna možnost je ta, že tato australská laboratoř se podílela na 

vzniku Koronaviru a dnešní pandemie - spolu s americkými, evropskými a čínskou laboratoří. 

Např. ve ŠKODĚ-AUTO Mladá Boleslav, když je ve výrobě ZÁVADA, tak se řeší problém 

pomocí VINÍKA, který je promptně určen. Můj kamarád tam pracoval na strategii systémů 

kvality GQA několik let - budova AC.  

Ale v lidském zdraví tomu tak vůbec NENÍ - nikdo se nestará o viníka a řešení problémů - 

NIKDO. Proto problém pokračuje. V Česku ani na Slovensku se na vzniku Koronaviru 

nepodílel NIKDO. Pak je to Fond GHID, Japonsko, byl založen 14 největšími 

farmaceutickými firmami světa spolu s několika globalistickými organizacemi a vládami. 

Cílem fondu GHID je ZAVÉST CELOSVĚTOVÉ POVINNÉ OČKOVÁNÍ CELÉ LIDSKÉ 

POPULACE PROTI VŠEM MOŽNÝM NEMOCEM A ZEJMÉNA PROTI TĚM TROPICKÝM A 

PANDEMICKÝM. V ROCE 2021 CHTĚJÍ ZAČÍT A PAK KAŽDÝ ROK POKRAČOVAT – 

CELOLIDSKOU NEPŘETRŽITOU NEUSTÁLOU VAKCINACI, KONTROLU VAKCINACE – 

VYDÁVÁNÍ ČIPOVÝCH PASŮ. 

 Ekonomická data pandemie: Jde o největší ranec peněz v dějinách lidstva – JDE O 

NEJVĚTŠÍ KŠEFT V LIDSKÉ HISTORII !  Elity se snaží, aby si urvaly ta nejchutnější sousta, 

a hlavně, aby jste vy, DAŇOVÍ POPLATNÍCI v Evropě, a hlavně východoevropané, tu 

hostinu zaplatili ze svých peněz. Ta hostina je PODÍL NA ZISKU Z OČKOVÁNÍ. Je to 

obrovská hostina pro velmi málo lidí - zrůd !  

https://www.youtube.com/watch?v=7TX1DwwhXQM  

Hlavní a nejvyšší cíl je však OČIPOVAT LIDI A ZOTROČIT JE – to jsou dosud realizované 

záměry Sil temna – ještěrů z pekel – pseudotvůrců. 

 www.neocipuj-se.cz  
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 www.nejsme-otroci.cz  

 www.co-jist.cz  

www.otevrisvoumysl.cz  

Když to porovnám mírumilovnými Aboridžinci, anebo s národem Hunza v severním 

Pákistánu - zdraví průměrně 120 let (ale i 180 let) bez vědců, lékařů a nemocnic, TAK JE TO 

NAPROSTO PROTIKLADNÉ A POSTAVENÉ NA HLAVU. 

 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 6.9.2020: 

Lidé mají nezřízenou schopnost se svou chvástavou drzostí odstrkovat každého, kdo 

je jiný, obracet dotyčného na svou lidskou víru, vlastní způsob a styl života. 

Ať na mne nikdo nechodí s pomluvami a se svojí drzostí. Dnešní svět je doba mediálních lynčů bez 

argumentů, kdo samostatně myslí, je dezinformátor.  

Lidé jsouce takové povahy, lidé mají nezřízenou schopnost se svou chvástavou drzostí odstrkovat 

každého, kdo je jiný, obracet dotyčného na svou lidskou víru, vlastní způsob a styl života. 

Tací lidé samozřejmě jdou po smrti do negativních světů a tam si zažijí svůj způsob a styl života co 

vedli tady na Zemi. Je mnoho videí, co si tam bytosti zažívají, takže není nutné je zde uvádět. 

Robert F. Kennedy, Jr. – Proslov na tiskové konferenci v Berlíně o vakcínách a 5G. 
 

Robert F. Kennedy, Jr. Mluví o zotročení lidské rasy, a co proti tomu dělá. Farmaceutické 

společnosti nejen zkorumpovaly naše politiky obrovskými částkami peněz na 

lobbování, ale ovládly agentury, které mají chránit Američany před hrozbami 

veřejného zdraví. CDC, FDA, HHS ovládli tisk v naší zemi. Velké množství peněz dali 

do reklam, což tisk zbavilo moci. V podstatě rozvrátili americkou demokracii. Tím, že 

zbavili o moc ty instituce, které vytvořili zakladatelé našeho národu, aby stály mezi 

chamtivými korporacemi a zranitelnými dětmi. 

https://www.otevrisvoumysl.cz/robert-f-kennedy-jr-proslov-na-tiskove-konferenci-v-berline-o-

vakcinach-a-5g/ 

Robert F. Kennedy, Jr. – Proslov na demonstraci v Berlíně proti vládním nařízením. 

https://www.otevrisvoumysl.cz/robert-f-kennedy-jr-proslov-na-demonstraci-v-berline-proti-

vladnim-narizenim/ 

Rozhovor dne 2.9.2020 - Jana Peterkova a Pavel Krejčí. 

Spolčování s pachateli globální genocidy. 

https://www.facebook.com/jana.peterkova.1042/videos/2690561984547880/UzpfSTE

wMDA0OTg5MzYxOTk3NjozMDYwNjExMjk0OTk0MTQ6MTA6MDoxNjAxNTM1NTk

5Oi04ODgyMjg3ODU0MzAxNTM5Mjg1/?fref=profile_friend_list&hc_location=friends

_tab 

Pan Krejčí hovoří ve 20cáté minutě videa o dokumentu a agendě Rockefellerovi nadace – 

SARS-CoV-2 – 5G sítích – potom přijde hybrid a potom tribrid. Až potom nastane scénář 

201, který vytvořil Bill Gates a bude 70 milionů mrtvých.  

Jak jsem předpokládal už před 20 lety, drtivá většina lidí teprve při větším ovládání od ještěrů 

(negativní entity z temných světů) potažmo globalistů na Zemi začínají hledat zdroje jejich 

ovládání a začínají svojí situaci řešit. Ano, až jim začíná téci do bot. Já už před nimi mám 
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20letý náskok, kdy jsem zjistil s Anděli Světla a ostatními lidmi zde na Zemi, proč a kdo nás 

ovládá a jak řešit ovládání. Tyto informace už úspěšně šířím od r. 2000. Vše máte na 

www.nebeska-univerzita.cz . Je třeba protestovat, to ano, ale už nestačí pouze protestovat, 

musí člověk mít spojení v srdci s Anděly Světla a oni ho vyvedou z tohoto marasmu, ale sám 

pro to musí něco udělat. Neplatí zde opisování od druhého, to nefunguje. Kdo nic nedělá 

proti tomuto systému, připravuje si na sebe špatné časy. Existuje peklo a Nebe.  

MaP 566 Klaudius Kryšpín - Plzeň - 31. srpna 2020 Demonstrace za Svobodu v ČR. 

https://www.youtube.com/watch?v=twnLPOT1e9k 

Klaudius Kryšpín hovoří o imunitě, která je nanejvýše důležitá proti jakékoli nemoci,                 

i COVIDU-19. Drtivá většina politiků se zaměřila pouze na restrikce – nošení roušek, 

karantény, očkování apod. Je to veliká chyby, je třeba řešit vždy příčinu a tady se to 

z nějakého důvodu neděje, nikdo tomu nedává prostor. Já vím to, že je to ovládací stav.               

O tom jakou mají lidé imunitu u nás a ve světě a jak jí razantně zlepšit máte výše nahoře 

v mém článku pod názvem - Jeden veliký podvod na lidi už velice dlouho. 

Rozhovor mezi Angelou Merkel a Mateuszem Morawieckim, Navalný nebyl otráven, ale 

podle všeho zkolaboval na agresivní variantu Covid-19… Dále se píše to, že na nás 

pravděpodobně vypustili biologickou – nervovou látku. 

V článku se píše o vývoji prudkých biologických zbraních. Vývoj probíhá v USA a dalších 

zemích. Ve Wuhanu podle všeho došlo k odpálení hlavní nálože, kdy se aktivní látka dostala 

do atmosféry a začala napadat místní lidi na ulici. V prvních hodinách a v první fázi byla 

účinnost zbraně tak vysoká, že lidé po vystavení kontaktu této látce začali padat přímo na 

ulici na zem. Lidem úplně zčernají plíce. Po čase – mutaci už tato látka není tak agresivní a 

maskuje se za respirační onemocnění. 

https://aeronet.cz/news/beloruska-tajna-sluzba-odposlechla-rozhovor-mezi-angelou-merkel-

a-mateuszem-morawieckim-alexej-navalny-nebyl-otraven-ale-podle-vseho-zkolaboval-na-

agresivni-variantu-covid-19-podobne-jako-pocatkem/ 

 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 13.9.2020: 

 

Koukejte se probrat !  Dopis Číně z Řeporyjí je dokument týdne amerického časopisu. 

https://www.denik.cz/regiony/dopis-reporyje-novotny-tchaj-wan-vystrcil-hrozba.html 

https://foreignpolicy.com/2020/09/04/czech-republic-china-prc-taiwan-letter-document-threat/ 

CLANKU V MEDIICH VYSLO HODNE, V ZADNEM Z NICH VSAK CELY TEXT DOPISU !  
NA foreignpolicy.com SICE JSOU CZ A EN TEXTY, ALE JEN V OBRAZKOVE FORME, 
TEDY NELZE JE KOPIROVAT JAKO TEXT, POUZE PREPSAT !  NIZE JE  PREPSANY 
TEXT, TYKA SE I NASI CESKE A SLOVENSKE SUVERENITY PO 1000 LET: 
 
Starosta pražských Řeporyjí Pavel Novotný se obořil na Čínu. Šéf čínské diplomacie Wang I 
se nechal slyšet, že předseda senátu Miloš Vystrčil zaplatí vysokou cenu za porušení principu 
jedné Číny. České ministerstvo si na tento týden předvolalo čínského velvyslance, aby tyto 
výroky objasnil. Ještě předtím si ho, ale zřejmě podá řeporyjec Novotný. 
  
Městská část Praha-Řeporyje 
je zapsána Registru subjektů 
ČSÚ ad 1.7.1974 
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Sídlo: Nad Náměstím 84 
Praha 5-Řeporyje, 155 00 
IČ: 00241628 
  
tel: 251 625 929, 251625794 
el.podání: epodatelna@prahareporyie?cz 
e-mail: starosta@prahareporyje.cz 
  
Městská část Praha-Řeporyje 
starosta městské části 
  
Soudruh Wang I 
ministr zahraničních věcí Čínské lidové republiky 
prostřednictvím J. E. ZHANG Jianmin 
Velvyslanectví ČLR 
Pelléova 18 
160 00 Praha 6 Bubeneč 
  
Čj./SZn: 
MČ P-ŘPRJ 
Počet listů: 1 
  
Vaše značka: 
Počet příloh: 0 
Vyřizuje: Novotný 
Počet listů příloh: 
V Řeporyjích dne: 31. 8. 2020 
Počet svazků příloh: 
  
  
Výzva k okamžité omluvě a důrazné varování před dalším vyhrožováním České 
republice 
  
Vážení, 
  
To bylo NAPOSLEDY, co jste si otevřeli hubu na Českou republiku !  Vaše vyjádření je daleko 
za hranou diplomaticky přijatelného. Já vám dám, že pana předsedu Senátu ČR „přimějete 
zaplatit vysokou daň..“, vy kašpaři drzí, bezohlední, nevycválaní ! 
  
A teď mě dobře poslouchej, soudruhu ministře: ČLR  se ihned oficiálně omluví za tu 
nestoudnou výhružku. Když říkám ihned, myslím FOFREM !  Chci to mít do 24 hodin u pana 
ministra zahraničních věcí ČR na stole !  Mimochodem, ten si v reálu samozřejmě myslí o věci 
to samé, ale musí držet hubu kvůli mocenskému paktu vašeho již ne zcela příčetného žoldáka 
Miloše Zemana s naším premiérem, svým spolukonspirátorem Babišem. Což ale neznamená, 
že si na nás budete takto vyskakovat ! 
  
Styďte se a vezměte na vědomí, že v případě jen budoucího náznaku tónu, který by snad 
vypadal jako další vyhrožování představitelům našeho svrchovaného, suverénního státu, vás 
přiměji zaplatit tak vysokou cenu za vyskakování si na nás, že si to za rámeček nedáte. Nás 
nebudete cvičit z pozice síly a upozorňuji, že reakce z naší strany by byla stejná i v případě, 
že byste u nás investovali 14x více než naši přátelé z Tchaj-wanu a ne 14x méně.“ 
  
Koukejte se probrat !  Nás nebudete takto vysírat !  Ať už se to neopakuje ! 
  
Jo a tu omluvu mi pošlete na mail, ať si to mohu založit na podatelně a pustit ten nehorázný, 
nemístný a ubohý diplomatický fuck-up, co jste právě předvedli, z hlavy. Neserte mě !!! 
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S více než předstíranými pozdravy, 
Pavel Novotný 

Starosta MČ Praha Řeporyje“ 
  
Potírání národní suverenity je jeden z největších zločinů lidí na planetě Zemi. Sami v Česku a 
na Slovensku jsme si toho za 1000 let užili ze všech evropských stran DOST ! 
 
PCR testy netestujú iba koronavírus, ale aj niečo oveľa zlovestnejšie. Kouzelníci 

s covidem-19. 

https://www.badatel.net/pcr-testy-netestuju-iba-koronavirus-ale-aj-nieco-ovela-

zlovestnejsie/?fbclid=IwAR2oE_AOhjOi90pV5A26L07UxdPlH3AF5-

aHVKWrFy6IQWwBjDuO_3bjyKI 

Lékaři odeberou vzorek a pomocou enzýmov a ďalších metód namnožia gény (cykly). Na 

konci sa vo vzorke už nebude nachádzať genóm z 1 vírusu, ale ako keby tam bolo niečo 

vyše jednej miliardy vírusov. No a to je už počet, ktorý vedia zachytiť a vyhodnotiť ako 

„pozitívny test na koronavírus“. Počas množenia génov sa totiž zvyknú vyskytnúť aj chyby 

a čím viac cyklov (cykly nejsou pevně stanovené) vykonáte, tým viac chýb sa tam nakopí. 

No a pri určitom množstve opakovaní by tam už tých chýb bolo toľko, že každá vzorka by 

vyšla pozitívna, aj keď v skutočnosti sa tam žiadny vírus nenachádza. Hovorí sa tomu aj 

„falošne pozitívne prípady“. 

Počet opakovaní sa nazýva číslo „Cq“. Takže jednoduchou zmenou tohto parametra je 

možné určovať, koľko testov vyjde pozitívnych (teda falošne pozitívnych). Čím vyšší počet 

opakovaní, tým vyššia chybovosť. Takže může být záměr aby bylo co nejvíce pozitivních 

testů.  

Proti omezení svobod pomocí nákazy. Rockefeller – Lockstep 2010. 

 

Připravovaná demonstrace v Praze na Palackého nám. dne 27.9.2020 

„VYZÝVÁME VLÁDU – PŘESTAŇTE LHÁT A MANIPULOVAT LIDMI 
VYZÝVÁME LÉKAŘE – ŘEKNĚTE OBČANŮM PRAVDU O COVIDU-19 
APELUJEME NA MÉDIA – PŘESTAŇTE S VLÁDNÍ PROPAGANDOU 
VYZÝVÁME NOVINÁŘE – DODRŽUJTE NOVINÁŘSKÝ KODEX 
VYZÝVÁME VLÁDU, HYGIENIKY A EPIDEMIOLOGY – NEZASAHUJTE DO SVOBOD A 
PRÁV OBČANŮ 
ODMÍTÁME JAKÉKOLIV PLOŠNÉ OPATŘENÍ 
ODMÍTÁME ROUŠKY – Např. v MHD, na Úřadech, prostě všude tam kde před Covidem 
nebyly POVINNÉ. Kdo se cítí jako ohrožená skupina, ať jí klidně nosí. 
VYZÝVÁME JUSTICI – JE VAŠÍ POVINNOSTÍ HÁJIT LIDSKÁ PRÁVA A SVOBODY 
VYŽADUJEME TVRDÉ TRESTY ZA ZLOČINY PÁCHANÉ NA DĚTECH 
VYZÝVAME ANDREJE BABIŠE – ODSTUPTE ZE SVÉ FUNKCE 
MY OBČANÉ ČESKÉ REPUBLIKY VYHLAŠUJEME OBČANSKOU NEPOSLUŠNOST!“ 
 
https://www.facebook.com/groups/prevrat/permalink/406402863677715/ 

  
Odkaz, kde vše bylo domluveno v roce 2010: 
https://uloz.to/file/3SD9mo4FvVtj/ghana-o-kovidu-mp4 

 

Přepis videa: 
  
Rockefeller – Lockstep 2010: 
Postupně ukončete karanténu, až dojde k dostatečnému odporu obyvatelstva což bude 
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kolem června 2020. Veřejně prohlašujte, že je příliš brzy karanténu skončit, ale že to přesto 
uděláte. Jakmile se to všechno vrátí do starých kolejí počkejte pár týdnů a pokračujte s 
přeháněním množství úmrtí, někdy v srpnu – září 2020. Spojte tato úmrtí se všemi ostatními, 
kdy lidé umírají na jiné, běžné nemoci a to více než jindy, protože měli značně oslabený 
imunní systém kvůli měsícům izolace. Zveličujte množství úmrtí, aby nebyl odpor proti další 
karanténě. 
Postupně zaveďte další karanténu v říjnu až listopadu 2020, která bude ještě extrémnější 
navzdory protestům. Protestovat budou ti, kteří už vládě nevěří. Během trvání druhé, ještě 
větší vlny, opakujte: „Říkali jsme Vám, že bylo příliš brzy vše otevřít. Je to Vaše vina – jistě, 
potřebovali jste ostříhat vlasy – takže Vaše volnost má následky“. A nadále trvejte na 
karanténě ještě horšího druhu, zvyšováním pokut za neuposlechnutí. Považujte veškeré 
cestování za nedůležité. Zaveďte hlídky na cestách i s použitím armády. Zvyšte sledování 
populace (track & trace/ sledovat a sledovat) s použitím povinných apps na telefony (E-
rouška, Covi-Pass). 

  
Originál dokumentu: 
http://www.nommeraadio.ee/meedia/pdf/RRS/Rockefeller%20Foundation.pdf 
  
 Zdroj: 
https://tadesco.org/marneho-okenko-q9-q9-2q2q-jde-do-tuheho/comment-page-5/#comment-
107942 

 

Za 46 let zmizely dvě třetiny populace volně žijících zvířat, uvádí studie. 

https://www.lidovky.cz/relax/zajimavosti/za-46-let-zmizely-dve-tretiny-volne-zijicich-

zvirat-tvrdi-studie-duvodem-je-kaceni-lesu-nebo-obchod.A200910_125205_ln-

zajimavosti_ele 

David Hathaway - Znásilnenie Európy. 

https://d.tube/#!/v/sladecka11/QmYZwShXhEZQ1hmQk7WQxjhkXLYn1784MNMTLZvJ4

7AwtF 

Staré a nové souvislosti několika matrixů na Zemi, navazující další vývoj. 

Ve videu se uvádí toto:  je Evropa ta žena, která má být znásilněna býkem – islámem, na 

kterém se nyní veze? Ale Alláh není vůbec naším bohem, muslimové uctívají  Baala 

( také Bael či Baell ) neboli býka, který je samotným ďáblem. Národní deníky v červnu tohoto 

roku publikovali fakt, že díky politice otevřených dveří vůči migrantům v Belgii se Belgie stala 

velitelským stanovištěm pro muslimskou invazí do Evropy. Řízením militantní skupinou Al-

Káida je soustředěné právě tady, kde je i řídící centrum evropské unie, a to v Bruselu.    

Bude vyvíjený nátlak na Evropský parlament, kterého působnost je rozdělená mezi Štrasburk 

a Brusel, aby se nakonec přemístil do některé z mnohých prázdných historických budov 

v Berlíně, kde je satanův trůn? 

 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 18.9.2020: 

KDYBY  LIDI   poslouchali pana Iva Bendu, tak by se do těchto sraček nemuseli vůbec 

dostat !!! 

IVO A. BENDA PO CELOU DOBU VI, CO SI LIDE NA SEBE SVYMI CHYBNYMI VOLBAMI 

PRIVOZUJI. ALE RIKAT DOPREDU DETAILY BY SI NEDOVOLIL. ZATO VAROVAL PRED 

ČIPOVOU TOTALITOU NA www.andele-nebe.cz - TO JE OBECNY POJEM, PRO LIDI DOSUD 

NEZNAMY, OVSEM POSTUPNE JEJ JIZ POZNAVAJI A ZAKOUSI V KAZDODENNIM ZIVOTE, 

PROTOZE JE TU INTENZIVNE BUDOVANA LIDMI - ONI CPALI DESETILETI STALE VIC PENEZ 
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POTRAVINARSKYM A FARMACEUTICKYM FIRMAM (NICENI ZDRAVI) - NEMOHOU SE NA NE 

VYMLOUVAT - ONI JE VOLILI - KAZDODENNE - ALE NIC NECHAPOU !!! 

TO JE OVSEM NEOMLOUVA, ZAZITEK NA VLASTNI KUZI JIM POSKYTNE PRAVDIVOU 

ODPOVED ! 

ZVLASTE, KDYZ POMLOUVALI A POKOUSELI UMLCOVAT, VCETNE AERONETU (I DNES) ! 

TAKZE SI PROSIM NESTEZUJTE, A ZAZIJTE SI, CO JSTE SI SVOBODNE ZVOLILI ! 

www.co-jist.cz 

www.jak-prezit.cz 

www.neocipuj-se.cz 

www.nejsme-otroci.cz 

www.playlist-music.org 

www.evakuace-lidstva.cz 

 

Požáry zachvátily i Ashland v Oregonu. Hoří celý západ USA, každý rok stále více… 
 
https://eu.redding.com/story/news/2020/09/10/ashland-oregon-residents-flee-almeda-fire-

phoenix-oregon-wildfire-damage/5766644002/ 

LIDE UTIKAJI Z DOMOVU, POZARY POSTUPUJI TAK RYCHLE, ZE URADY ANI NESTACI 

LIDI VAROVAT A VYZIVAT K EVAKUACI - RIKAJI LIDE - CILI SE MUSI SAMI STARAT. 

 

LIDE ANI NEMAJI MOZNOST VIDET JAK A CO PRESNE HORI - I JEJICH DOMOVY, 

NEBOT SE VYTVARI MOHUTNA VYSOKA "ZED" OHNE DO VYSKY A SIRKY, PRES 

KTEROU NENI NIC VIDET. 

 

PRESNE PRED TIM pan Benda VAROVAL LIDI OD ROKU 1997 AZ DOSUD V 

"ROZHOVORECH S POUCENIM OD MYCH PRATEL Z VESMIRU" www.andele-nebe.cz , 

TEZ NA 200 PREDNASKACH S 15 000 LIDMI A VE 100 ROZHOVORECH S MEDII - 

ZE TOHLE LIDI POSTIHNE, ALE I JINE NESTESTI (ZEMETRESENI, POVODNE, BOURE, 

NEMOCI APOD.), POKUD NEZMENI - NEOBRATI SVUJ KONZUMNI STYL, ZPUSOB 

ZIVOTA, TEDY NEGATIVNI DRUH ZIVOTA V POZITIVNI ZIVOT, KTERY NENICI JAK 

PRIRODU, TAK ZDRAVI SAMOTNYCH LIDI. 

Další příklady požárů a očista planety Země: 

ANIMOVANÉ MAPY: KALIFORNSKÉ POŽÁRY Z LET 1910 – 2019 (Animated Maps: 

California Wildfires from 1910-2019) 

https://www.youtube.com/watch?v=o58Te06fOkw 

Hypertoxicita covid-19. Dr. Carrie Madej - Transhumanismus, vakcína na covid-

19 a člověk 2.0. 

Řekněme rázně NE, těmto experimentům na lidech. Kdo bude napomáhat těmto 

experimentům, bude nemilosrdně lidmi (shromážděním) svržen s jeho postu, ať to 

jsou politici nebo kdokoliv jiný. 

Varování pro svět od dr. Carrie Madej: 

https://www.otevrisvoumysl.cz/dr-carrie-madej-transhumanismus-vakcina-na-covid-19-a-

clovek-2-0/ 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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2020-09-04 – CARRIE MADEY – O VAKCÍNÁCH A KRÁDEŽI LIDSKÉ DNA – 24 MIN. 
CZ audio překlad videa: 
 
https://www.svobodny-vysilac.cz/2020-09-04-karin-madey-o-vakcinach-a-kradezi-lidske-dna-

24-min/ 

MADEY - O VAKCINACH A KRADEZI LIDSKE DNA - MAME 20 LET V NOVÉM ZJEVENÍ 

PÁNA JEŽÍŠE KRISTA  DUCHOVNI VYZNAM na www.andele-nebe.cz 

Firma Moderna je favorit na výrobu vakcíny proti Covidu-19.  Panu Derek Rossi se úspěšně 

podařilo vzít modifikovanou RNA a přeprogramovat s ní kmenovou buňku v těle a změnit její 

funkci. Ve skutečnosti ji udělal geneticky modifikovanou. Je zjištěno, že vakcína u této firmy 

vyvolává řadu onemocnění jak u zvířat, tak u lidí. 

Ve vakcíně se nachází materiál s názvem hydrogel, a uvnitř toho hydrogelu se nachází 
enzym luciferáza a také samotná vakcína. Co to všechno je? 

Nejprve dostáváte vakcínu, která má modifikovanou RNA nebo DNA. Název MODeRNA 
znamená „modifikovaná RNA”. Myšlenkou je, mikrojehly propíchnou vaši buněčnou 
membránu a tento syntetický kus RNA… je to kód pro část viru, nebo mohou použít 
syntetickou DNA… a tohle se dostane do vašich buněčných jader a vaše tělo by ji začalo číst 
a začalo tvořit více té části viru.  

To je ta myšlenka. Problém v tom je ten, že používají proces s názvem transfekce. 
Transfekce je způsob, jakým tvoříme geneticky modifikované organismy. O tom ovoci a 
zelenině určitě víte. Není tak zdravé jako normální, divoký typ ovoce a zeleniny. Výrobci 
vakcín tvrdí, že tohle naši DNA, náš genom, nebude měnit. To není pravda. Také musíme 
vědět, že tohle je syntetický kus DNA nebo RNA.  

To je jedna část tohoto systému podání… jen jedna. Teď vám řeknu o další. Další částí 
systému podání je enzym luciferáza. Patentovali ho a pojmenovali luciferáza. Luciferáza, 
protože má bioluminiscenční vlastnosti, což znamená, že dokáže produkovat světlo… má 
zdroj světla. Tohle vše by bylo pod vaší kůží a vy byste to neviděli. Luciferáza je myšlenka… 
Chtějí mít jistotu, že došlo k úspěšné transfekci, k úspěšné modifikaci genu. Takže můžete 
mít speciální aplikaci, kterou oskenujete oblast těla, a pokud máte v sobě luciferázu, ukáže 
se digitální kód, digitální otisk nebo vzorec. Něco, co ukáže, že jste byli očkovaní. 

Uchovává vaše záznamy o očkování a také vám dává ID. Číslo, čárový kód, značku… ať 
tomu chcete říkat jakkoliv… tetování. To vše je stejná věc. Nyní jste jako produkt.  

Třetí věcí je hydrogel. Hydrogel je ve skutečnosti vynález DARPY. Hydrogel je 
nanotechnologie, mikroskopičtí roboti. Tito malí roboti se mohou rozložit, znovu složit a spojit 
se k vytvoření různých věcí. Tento hydrogel je ve skutečnosti nanotechnologií… je to něco 
robotického, něco s umělou inteligencí, má to schopnost se napojit na umělou inteligenci. To 
znamená, že ten hydrogel bude schopen získávat informace z našich těl, shromažďovat je, a 
napojit se na váš chytrý telefon, napojit se na internet a nějaké jiné chytré zařízení. Jakmile 
se tohle stane, bude to vaší součástí už nepřetržitě. 

Potenciálně to může měřit cokoliv ve vašem těle. Kam jdou všechny tyto informace? O tom 

se nemluví. Kdo tyto informace bude chránit? Pro co je budou používat? Tohle jsou vážné 

věci. 

Navrhuje se, aby tohle vše bylo v další vakcíně. Další věc je ta, že tento hydrogel a propojení 

s umělou inteligencí, tak jako s mobilem můžete posílat zprávy a emaily, ale také je můžete 

přijímat. To znamená, že můžeme přijímat informace. Jaké informace se do nás budou 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939


 

36 
 
PŘESNĚ  NAPLÁNOVANÁ  OPERACE už před r. 2019:    http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939 
 

vracet? Budou ovlivňovat naši náladu? Naše chování? Bude ovlivňovat způsob, jaký 

myslíme, nebo naše vzpomínky? 

Neboli technologii „genového zániku”. Je to přesně to, jak to zní. Za použití genetických 

mutací, za použití například transfekce, můžete z planety vyhubit celý druh. 

Zběsilý závod v boji s koronavirem. 180 adeptů, kteří chtějí spasit svět (už 2 povolené 

vakcíny). 

STAV VYVOJE VAKCIN PREHLEDNE PODLE FIREM - TABULKA SUBJEKTU V ČLÁNKU 

 

https://www.seznamzpravy.cz/clanek/zbesily-zavod-v-boji-s-koronavirem-180-adeptu-kteri-

chteji-spasit-svet-116387 

 

V POUZIVANI JSOU TEDY JIZ 2 VAKCINY - CINSKA A RUSKA - OBE NEJSOU 

ZALOZENY NA GENETICKEM PUSOBENI, ALE KLASICKEM PUSOBENI OSLABENEHO 

VIRU. 

Hamáčkovo vnitro připravuje v novelizaci Ústavy de facto český Patriot Act v podobě 

Stavu nebezpečí, který umožní vládě omezit lidská práva, svobodu pohybu, … 

https://aeronet.cz/news/hamackovo-vnitro-pripravuje-v-novelizaci-ustavy-de-facto-cesky-

patriot-act-v-podobe-stavu-nebezpeci-ktery-umozni-vlade-omezit-lidska-prava-svobodu-

pohybu-nedotknutelnost-majetku/ 

V České republice se schyluje krátce před podzimními volbami k nebezpečnému procesu 

uchvácení moci způsobem, který republika dosud nepamatuje. 

Vnitro podle všeho dostalo instrukce z Washingtonu, protože pokud toto projde, bude se 

jednat o českou kopii amerického drakonického zákona Patriot Act. V tom okamžiku se z 

České republiky stane totalitní stát a diktatura.  Stav nebezpečí by dal do rukou vlády nástroj 

na úrovni absolutní moci nadřazené i lidským právům, totéž ve světě umožňuje jen Patriot 

Act v USA. Ten ale místo záminky “Covidu” používá pro omezování lidských práv v USA 

záminku “ochrany před terorismem” 

Bylo by tedy možné lidi zavírat do vězení na neomezeně dlouhou dobu, resp. po dobu 

platnosti Stavu nebezpečí, např. by bylo možné bez soudu zadržovat odpírače roušek, 

odpírače vakcín atd. (viz o vakcínách a jejich nebezpečí pro lidi např. v  článku výše - 

Hypertoxicita covid-19. Dr. Carrie Madej - Transhumanismus, vakcína na covid-

19 a člověk 2.0.) Pokud totiž vláda ve stavu nebezpečí vyhlásí zákaz vycházení stejně, 

jako k tomu došlo před 2 dny v Izraeli, kde na dobu 3 týdnů byla vyhlášena celonárodní 

karanténa [2] a lidé se nesmí vzdálit z domova na vzdálenost větší než 500 metrů, tak v 

takovém okamžiku se poslanecká sněmovna nebude moci sejít a nebude moci stav 

nebezpečí zrušit. Doufám, že v poslanecké sněmovně taková ústavní novela ani náhodou 

neprojde. Budeme to ostře sledovat a každý poslanec, který pro tuto novelu zvedne ruku, 

anebo si dovolí alibisticky nehlasovat a zdržet se, bude považovaný za vlastizrádce! 

Importovat do ČR Patriot Act a dávat vládě bianco pravomoc omezovat vlastnictví majetků, 

svobodu lidí a lidská práva podle libovůle vlády, to je pokus o zavedení diktatury za bílého 

dne! 

NO A TAKTO VYPADAJI PRACOVISTE, KDE SE TECHNICKY ORGANIZUJE A JE MOZNOSTBUDOUCIHO 

OCIPOVANI LIDI POD ZAMINKOU OCHRANY ZDRAVI - TO ABYSTE VIDELI,ZE SI TO NELIDE DELAJI SAMI !   

https://eurozpravy.cz/domaci/zdravotnictvi/obrazem-babis-a-prymula-navstivili-vyzkumne-

centrum-biocev.8b2291b5/ 

ORGANIZACNE JE TO JIZ JEDNODUCHE - VLADA NECHAVA UMYSLNE VE 2. VLNE PROMORIT 

OBYVATELSTVO, ABY MOHLA VYHLASIT STAV NEBEZPECI, ZAVEST OPAKOVANE OCKOVANI A JE 

MOZNOST OCIPOVANI LIDI. Někteří umělci (např. DANIEL LANDA – UKOLÉBAVKA) a lidé již pochopili, 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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že padají do propasti, jiní to ještě pochopí v nejbližších časech. I ti nejvíce ovládaní. Přitom 

všechny pravé informace již 20 let mají: Viz. obr. 4006 - www.andele-nebe.cz . 

KAREL ČAPEK V R.U.R. PŘEDPOVĚDĚL UMĚLOU INTELIGENCI: 

https://cesky.radio.cz/karel-capek-v-rur-predpovedel-umelou-inteligenci-8113136 

A také zavedl obsahové slovo ROBOT, které se ujalo ve všech jazycích světa – zároveň jde 

o vážné varování lidstvu, které je na pochopení druhých lidí. 

Varování před čipovou totalitou, alespoň některým z našich umělců. 

www.neocipuj-se.cz 

WIEGENLIED 

https://www.youtube.com/watch?v=eL7PRO3gXu0 

1. ZAGER & EVANS - IN THE YEAR 2525 

Warning ! 

www.we-arent-slaves.org 

www.dont-get-chipped.org 

https://www.youtube.com/watch?v=zKQfxi8V5FA 

2. IN THE YEAR 2525 ZAGER AND EVANS VOCALS BY JANE ROSSI 

Warning ! 

www.we-arent-slaves.org 

www.dont-get-chipped.org 

https://www.youtube.com/watch?v=eDoJikmrHRI 

3. ZAGER AND EVANS - IN THE YEAR 2525 

Warning ! 

www.we-arent-slaves.org 

www.dont-get-chipped.org 

https://www.youtube.com/watch?v=yesyhQkYrQM&t=77s 

4. ZAGER AND EVANS - IN THE YEAR 2525 [LYRICS] HD 

Text of song – EN 

Warning ! 

www.we-arent-slaves.org 

www.dont-get-chipped.org 

https://www.youtube.com/watch?v=JjFtDkFkuP4 

5. ZAGER AND EVANS - IN THE YEAR 2525 [LYRICS] HD 

Text of song – EN 

Warning ! 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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www.we-arent-slaves.org 

www.dont-get-chipped.org 

https://www.youtube.com/watch?v=N03Uoj6p9QA 

6. ZAGER AND EVANS - IN THE YEAR 2525 (1969) 

Warning ! 

www.we-arent-slaves.org 

www.dont-get-chipped.org 

https://www.youtube.com/watch?v=0G-XAyBDWdw 

7. ZAGER AND EVANS - IN THE YEAR 2525 (1969) 

https://www.youtube.com/watch?v=vdSqLfuRN18 

8. ZAGER AND EVANS - IN THE YEAR 2525 

https://www.youtube.com/watch?v=izQB2-Kmiic 

9. STYX - MR. ROBOTO (RELAID AUDIO) 

Warning ! 

www.we-arent-slaves.org 

www.dont-get-chipped.org 

https://www.youtube.com/watch?v=uc6f_2nPSX8 

MÁM ANDĚLSKÝ SEN - Sdělení 2870, Leták 152, Obr. 4002, 4003 - CZ, EN, DE - 

www.andele-nebe.cz 

 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 24. 9. 2020: 

 

Jsou testy Covid PCR skrytým způsobem, jak infikovat nebo implantovat lidi? 

https://www.transitieweb.nl/un-agenda-2030/zijn-de-covid-pcr-tests-een-heimelijke-manier-
om-mensen-te-infecteren-of-iets-te-
implanteren/?fbclid=IwAR3VbRyBT8uXfHhOLMXhLV1XdzgI9ETstltgfEdSwYtv6At_ix4cWTjp-
Js 

Jim Stone se o tom nedávno zmínil v článku nazvaném  Koronavirový test není důvěryhodný 

a pravděpodobně jde o tajný přístup k mozku. Citace z tohoto článku: 

Prostě jsem si nedokázal představit, že tyto příšery používají svůj barbarský test PCR jako 

způsob POŠKOZENÍ našich mozků! Kromě jeho etiky jsem si nedokázal představit, že by se 

tito bastardi mohli potopit tak strašně hluboko. Ale zase máme co do činění s příšerami bez 

lidského svědomí, pamatuješ? “ 

Testy Covid PCR se provádějí 6 palcovým vatovým tamponem, který je tlačen nahoru nosem 

až k zadní části nosní dutiny. Proč? Bavlněný tampón přichází do kontaktu s vysoce citlivou 

cribriformní destičkou, nazývanou také sítková kost, která poskytuje přímý přístup do vašeho 

mozku. Existuje za těmito testy postranní motiv? 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Testy Covid PCR, které se šíří po celém světě, zhruba v souladu s plánem Rockefellerovy 

nadace 1-3-30 (*)  , jsou hlavním zaměřením současné fáze operace Coronavirus. 

Čím více lidí je testováno, tím více pozitivních případů je zaznamenáno.Musíme si klást 

otázku, zda tyto testy Covid nejsou rafinovaným způsobem, jak získat přístup do nitra 

našeho těla, zejména do našeho mozku. Použité nosní výtěry (nazofaryngeální nebo 

orofaryngeální) jsou neuvěřitelně dlouhé (15 centimetrů), což znamená, že sahají až k zadní 

části nosní dutiny. 

Jsou testy Covid PCR zaměřeny na přístup do sinusové kosti? V lidské anatomii je cribriformní 

dlaha středovou kostí, která je důležitá jak jako součást lebky, tak pro nos a skrz kterou 

procházejí čichové nervy, které nesou náš pach. Sítová kost je velmi jemná a křehká část 

těla. Proč je proboha v testu Covid vatový tampon napíchnutý proti této jemné kosti? Může to 

být proto, že cribriformní deska poskytuje přístup do mozku? 

 

Jim Stone se o tom nedávno zmínil v článku nazvaném  Koronavirový test není důvěryhodný 

a pravděpodobně jde o tajný přístup k mozku." Tvrdí, že virus ničí nervový systém u 

vysokého procenta lidí, což způsobuje trvalé neurologické problémy a poškození mozku."  

Hrubé síto 

Jednoduše řečeno, mnoho testů (všechny používají ten neuvěřitelně dlouhý vatový tampon) 

odebere vzorek z cribriformní dlahy, milimetrové kosti v horní části nosní dutiny, která je 

perforovaná mnoha otvory, které umožňují přímý přístup do mozkové dutiny. 

Čichové nervy protékají těmito četnými otvory. Kosti připomínají hrubé síto. Pokud byste se 

chtěli někoho zmocnit tajnou implantací mozkového viru nebo čipu, je to ideální místo, jak to 

udělat, protože lékař by stále mohl dostat čip ven, ale bez něj byste to sami nezvládli 

perforovat velmi tenkou kost (která ve skutečnosti není ani kost, ale polovina nervů). 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
https://www.transitieweb.nl/wp-content/uploads/cribriform-plate-2.jpg
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Někdo, kdo by se z toho pokusil něco odstranit, by se pravděpodobně zabil. Jakékoli 

chemikálie, viry - nanotechnologie nebo jiné - které byste chtěli zavést, skončí přímo v 

mozku a nikdy se nedostanete ven: jednou dovnitř, vždy dovnitř. Jakmile je vložen, jde přímo 

do mozku. 

Utajená metoda 

Na těchto testech Covid je něco extrémně podezřelého. Především nezapomínejme, že 

určité šarže těchto testů Covid byly kontaminovány, někdy samotným koronavirem (včetně 

v USA  a  Velké Británii ) - i když kontroloři faktů tvrdí, že tento „virus“ se nemohl šířit a 

infikovat člověka. , pouze zneplatnily výsledky testu. 

Vzhledem k cíli NWO (nový světový řád) zásobovat celou populaci mikročipy se domnívám, 

že spiklenci NWO jsou schopni použít tak strašlivou, tajnou metodu, aby nevědomky ovlivnili 

lidi čímkoli. implantát pod rouškou poskytování péče. 

Příbuzný 

Koronový test je nejen nesmyslný, ale také potenciálně nebezpečný 

Doplněné 4.2.2021: 
 
Proč při výtěru z nosu u testů PCR musí zasunout testovací tyčinku hluboko do nosu? Protože tam se 
nachází velmi důležitý orgán podvěsek mozkový. Podvěsek mozkový zastává v endokrinním systému 
řídící funkci. Kontroluje uvolňování jiných hormonů z periferních žláz. Přední část kterou nám tyčinkou 
poškodí produkuje následující hormony: 
Prolaktin (PRL) stimuluje po porodu sekreci mléka. V těhotenství připravuje spolu s estrogeny a 
progesteronem mléčnou žlázu ke kojení. U mužů působí na růst prostaty. 
Růstový hormon (GH) stimuluje v dětství růst a je významný pro správný vývoj a růst tkání a orgánů. V 
dospělosti pomáhá udržovat kostní a svalovou hmotu. Také ovlivňuje rozložení tuku v těle. 
Adrenokortikotropin (ACTH) kontroluje množství kortizolu uvolňované nadledvinami. Kortizol, také 
zvaný stresový hormon, je nezbytný pro přežití. Udržuje stálý krevní tlak a hladinu cukru v krvi. 
Štítnou žlázu stimulující hormon (TSH, tyreotropní hormon) ovlivňuje štítnou žlázu a zvyšuje v ní 
tvorbu tyroidálních hormonů. Ty kontrolují metabolismus, přeměnu energie, růst a vývoj, a také aktivitu 
nervového systému. 
Luteinizační hormon (LH) reguluje hladinu testosteronu (u mužů) a estrogenu (u žen). 
Folikuly stimulující hormon (FSH) zahajuje zrání spermií u mužů a stimulaci vaječníků k uvolnění 
vajíčka (ovulaci) u žen. Společná činnost LH a FSH zajišťuje normální funkci vaječníků a varlat. Proto 
nechoďte na testy!!!! Nevíte co vám zároveň s tyčinkou strkají do hlavy a ovlivní tak budoucí život. 
Chraňte sebe a své děti. 

 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Další místopřísežné prohlášení agenta CIA: Ano, budovy WTC jsme se zemí srovnali 

my. 

https://veksvetla.cz/mistoprisezne-prohlaseni-agenta-cia-budovy-wtc-jsme-se-zemi-srovnali-

my/ 

WHO konečně přiznala, že Gatesem podporovaná vakcína způsobila nedávné 

vypuknutí obrny v Africe 

http://svobodnenoviny.eu/who-konecne-priznala-ze-gatesem-podporovana-vakcina-

zpusobila-nedavne-vypuknuti-obrny-v-

africe/?fbclid=IwAR1Qy4vz8sAb3vMgCEObBzG46g4CSCjWKnm1QnMHEt4hlKUGMsngWF

ZArEo 

Bývalý ředitel CIA potvrzuje chemtrails. Tvrdá rána pro všechny skeptiky. 

https://zpravy.dt24.cz/zahranicni/byvaly-reditel-cia-potvrzuje-chemtrails-tvrda-rana-pro-

vsechny-skeptiky/?fbclid=IwAR1dzPcc7CHz1pOtuKlVhrq-

Rxpi5rLc4jmxlx_TECjQaG87MUDyjteIijw 

Twitter zablokoval účet hongkongské viroložky. Tvrdila, že koronavirus vznikl uměle. 

V článku její vědecký tým publikoval 26stránkovou studii. 

https://cnn.iprima.cz/twitter-zablokoval-ucet-hongkongske-virolozky-tvrdila-ze-koronavirus-

vznikl-umele-

9575?fbclid=IwAR1yMh1cNArAMvNnGowHy7hZPGSxQYge8jIic4CUnGxyxLXsmS0zZ0YIeI

M 

STOP! testování na covid-19! PCR testy jsou neúčinné. 

http://www.otevrisvoumysl.cz/stop-testovani-na-covid-19-pcr-testy-jsou-neucinne/ 

Víte, že testování na covid-19 je neúčinné a mělo by se okamžitě zastavit? Proč? Tak o tom 
se dozvíte více v tomto videu. 

V dnešní době se doslova roztrhl pytel s testováním lidí na covid-19, a s tím spojený prudký 
nárůst pozitivních „případů”. Jenže plošně používání tzv. PCR testů na covid-19 s sebou 
nese spoustu zásadních nejasností. Jedna ze základních sekvencí SARS-COV-2, která je 
uvedená v manuálu, který vydala WHO jako příručku pro testování pozitivity pomocí PCR 
testu, se totiž běžně nachází u každého homo sapiens, a to přesně na 8. chromosomu. To 
by samozřejmě zcela logicky velmi silně ovlivňovalo výsledky všech PCR testů a 
odůvodňovalo pozitivně testované, kteří jsou tzv. asymptomatičtí tj. bez příznaků. Dalším 
faktem je, že velká část plošně užívaných PCR testů používá tzv. cykly ke zvětšení vzorku 
ke zjištění přítomnosti genové sekvence viru… jenže spousta z nich, včetně toho od 
Drostena, používá příliš vysokou míru cyklů, které způsobují jejich nepřesnost a tím pádem 
mohou zachytit i bezvýznamné množství viru, který není nijak nebezpečný ani nakažlivý, což 
ale i tak způsobí pozitivní test na covid-19 a následnou karanténu a ostatní omezení. 

Pokud se prokáže, že PCR testy nejsou efektivní a celá šaráda je jen strašení lidí, měla by to 
odnést a padnout VLÁDA. Ať za takové pochybení nesou následky všichni politici, opravdu 
až na světlé a vzácné výjimky včetně celé opozice, která také musí nést následky. 
WHO by se měla zodpovídat za naprosto neprofesionální přístup.  

Sledovací zařízení a potichu nastrčené v rouškách!   

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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https://www.youtube.com/watch?v=5XjyZ5I2sHY&feature=youtu.be 

RFID V NEKTERYCH ROUSKACH HLASI DALKOVE TRASU NOSITELE ROUSKY. 

Více na:   www.neocipuj-se.cz 

Nová studie: 5G mění buňky a ty pak SAMY vytvářejí koronavirus. 

https://veksvetla.cz/nova-studie-5g-meni-bunky-a-ty-pak-samy-vytvareji-

koronavirus/?fbclid=IwAR0J7XC86Jej_AJHF6MdcHsVqIEZpHellkEAMfYAV3PJK5iIFCd_AY4

SyCA 

Dánsko uzákonilo nucené očkování až do roku 2021 v reakci na Coronavirus, 

farmaceutické firmy to označují za nejlepší zprávu … 

https://aeronet.cz/news/dansko-uzakonilo-nucene-ockovani-az-do-roku-2021-v-reakci-na-

coronavirus-farmaceuticke-firmy-to-oznacuji-za-nejlepsi-zpravu-pro-lidstvo-za-poslednich-

100-let-a-triumf-ochrany-verejneho-

zdravi/?fbclid=IwAR3q_NnaWhSVIINOxWn0WqP1qj375qlE8qZ0qCovNm6Q9DiuRXLCmwT

558E 

Kam až vedou chybné volby lidí, tak se snažte milí lidé, ať tady nemáme něco obdobného. 

Potom je už blízko k čipové totalitě, očipování všeho a všech. Více na www.neocipu-se.cz 

Autisté měli v mozku toxický hliník. Odkud? Z vakcíny? 

https://www.energiezivota.com/vedecke-objevy/autiste-meli-v-mozku-toxicky-hlinik-odkud-z-
vakciny/ 
 

Nebývalá expozice - dřívější výzkum poukazoval na vztah hliníku k 

autismu, neurologické poruše, která nyní postihuje jedno z 50 amerických dětí. 

Projevuje se devastujícími příznaky poškození mozku včetně poruch řeči a učení, 

tiků, záchvatů, úzkosti a obsedantně kompulzivního chování. Tyto podmínky se v 

lékařské literatuře před rokem 1943 neobjevovaly. 

V závislosti na vakcinačním schématu mohou děti do své návštěvy ve 12 nebo 15 
měsících obdržet až 1 475 mikrogramů hliníku, což je shodou okolností věk, kolem 
kterého si většina rodičů a lékařů poprvé všimne počínajících příznaků autismu. 
Centrum pro kontrolu nemocí tato čísla potvrzuje a cituje studii úřadu FDA, která 
zjistila, že kojenci mohou být v prvním roce života vystaveni více než 4 miligramům 
hliníku z vakcín. Tato agentura se snaží rodiče ujistit prohlášením, že toto množství 
je “nízké. Můžeme vznést pouze otázku, do kdy si nechají lidé tento striktní stav líbit 
a nepoženou své politiky a vlády k zodpovědnosti.  
 
„V současné době vedu soudní spor proti čtyřem společnostem, které vyrábějí všech 72 
vakcín, které jsou v současné době povinny pro americké děti, podle doporučení CDC. 
Všechny tyto čtyři společnosti jsou usvědčenými zločinci, kteří od roku 2009 zaplatili 35 
miliard dolarů za lhaní a podvádění regulačních orgánů a lékařů Naše koalice zkušebního 
týmu zahrnuje největší společnosti žalobců v zemi - všechny veterány v soudních sporech 
společnosti Monsanto. Tyto firmy vyhrály největší farmaceutické případy v historii. Není divu, 
že jsme odhalili důkaz, že čtyři výrobci vakcín podvodné a bezohledné jednání s jejich 
dalšími farmaceutickými výrobky bledne ve srovnání s jejich zločiny při testování, výrobě a 
uvádění vakcín na trh, protože pouze v této aréně jsou imunní vůči odpovědnosti. Nyní 
můžeme s vědeckou jistotou ukázat, že některé vakcíny - DTap, DTP, Hep B - zabíjejí a 
zraňují mnohem více dětí, než jim kdy ublížily nemoci, které uvádějí na trh ed, aby se 
zabránilo. Tyto informace budou brzy veřejné. Bylo by dobré, kdybyste to viděli, než tyto 
záběry nařídíte dětem. Rád to osobně sdílím s vámi a vašimi zaměstnanci a jakýmikoli 
experty, které si vyberete. “ 
S pozdravem Robert F. Kennedy Jr. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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A je to venku. Citace článku z Rockfellerovy nadace. 
 
https://www.youtube.com/watch?v=6dLsyKaKzLw&fbclid=IwAR17jK5PZebyG65mKk56C9aP
nPotE5U7lJnjJ4Cd-uHWroBScndkZDCD1z4 
 
Američané umírají na úplně jiné nemoci, které nemají s COVIDem nic společného. Udržujte 
veřejnost v karanténě, jak nejdéle to půjde, za účelem zničení jejich ekonomik. Ta menšina, 
která bude proti nám, nebude moci pracovat ani cestovat. Jestliže ale většina bude proti 
tomuto plánu, pak vypusťte zezbraněný SARS / HIV / MERS / tribridge virus, který má více 
než 30% úmrtnost, jako konečnou hrozbu. 
 
Základní příjem - Kulturní impuls. 

https://www.youtube.com/watch?v=JIQSIJWGt7o&feature=youtu.be 

Thomas Paine (1809 - 1774 ) se podílel na ústavě lidských práv svým spisem Common 

Sense -česky Zdravý rozum. Narodil v Thetfordu. Už před 212 lety požadoval základní příjem 

ve svém spise Agrarian justice. Zdůvodnil to takto: všichni lidé jsou si od narození rovni a 

země živí všechny. Když se člověk narodí, má nárok na část půdy, která ho může uživit. Je-li 

však už země rozdělená mezi několik lidí, kteří si myslí, že je jejich vlastnictvím, ostatním je 

třeba zajistit nějakou kompenzaci. Touto kompenzací je základní příjem pro ty, kdo nemají 

vlastní půdu a proto se nemohou zaopatřit sami. Základní příjem vrátí člověku jeho 

důstojnost a neváže se na společenskou pomoc chudým. Thomas Paine bojoval proti 

otrokářství a chtěl okamžité vyhlášení nezávislosti severoamerických kolonií. Mimo jiné 

vyhlásil, že všichni lidé byli stvořeni jako rovní, že je Stvořitel obdařil určitými nezadatelnými 

právy, mezi která patří život, svoboda a touha po blaženosti. Rights of Man – Lidská práva.  

http://www.vseobecnyzakladniprijem.cz 

 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 29. 9. 2020: 

 

Pastor Martin Telezing – návštěva bran pekla 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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NÁVŠTĚVA BRAN PEKLA 

A VISIT AT THE GATES OF HELL 

  
https://www.youtube.com/watch?v=jeEv08UdRxg 
   
LZE HLEDAT V GOOGLU - VSE NEBO OBRAZKY, DALE DO YOUTUBE: 
  
PASTOR MARTIN TELEZING - A VISIT AT THE GATES OF HELL 
  
INFO SE SHODUJE SE ZDROJI NA www.andele-nebe.cz , PREDEVSIM NOVÉ ZJEVENÍ PÁNA 
JEŽÍŠE KRISTA. 
  
VYPOVEDI O NEBI A PEKLE JE VELMI MNOHO NA NETU A STALE PRIBYVAJI. 
  
JSOU KU POMOCI LIDEM, ABY POCHOPILI, V JAKEM VELKEM KLAMU, OVLADANI A 
MANIPULACI ZIJI. 

  
Vypsal jsem některé informace do 38. minuty : 
  
Výpověď přednášejícího – MARTIN TELEZING, jací jsou lidé, kteří čekají a procházejí branami 
pekla po smrti fyzického těla na planetě Zemi – jde o 5 úrovní pekla podle závažnosti druhů 
zel, které žili na planetě Zemi.  
Brány pekla nevypadají z naší strany ošklivě, naopak zdobně, aby si duše myslely, že jdou 
do Nebe. 
  
Jejich oči byly prázdné, jako prázdná zásuvka. Duše nevěděly vše, nevěděly, že čekají či jdou 
do pekla, a ani přednášející ve videu, který je tam viděl, jim to nesměl říct, aby neměli starosti 
a byli veselí. Nejprve se pohybují a myslí stejně, jako dříve na planetě Zemi, najednou však 
tuto specifickou charakteristiku života, dříve podporovanou Stvořitelem, ztrácejí, a vzápětí se 
podrobují zcela Silám druhé strany – Silám temna, aby to nemohli odmítnout. 
  
Přednášející viděl dlouhou frontu těchto duší táhnoucí se od východu, duše byly rády tak, že 
si zpívaly, mluvili spolu a byli šťastné – důvodem štěstí bylo to, že se většina cítila dobře bez 
bolesti a utrpení, sami to říkali. Ano, bolest zmizí s odložením fyzického těla, není to bolest 
těla duše, takže se tam cítili zcela šťastně – prostě momentální úleva od předchozích bolestí 
a utrpení. Šlo o davové jednání. 
  
Když se přednášející ptal jednotlivých lidí, co si myslí, tak odpovídali přesně to, co je naučili – 
naprogramovali v jednotlivých, různých církvích, jen nikdo nevěděl, že stojí frontu před branou 
do pekla. 
  
Když se brána otevřela, objevili se po stranách dva „lidé“, vrátní, ale nebyli to lidé, jen tak 
vypadali, aby se ty čekající davy nevyděsily, ovšem byli to démoni – šedí a černí. Pak 
procesem procházení bránou vrátní projdou knihou, která přečte každou duši, jmenují 
zejména poslední věc, kterou budou číst – Příjmení, a každé duši bylo přiděleno číslo, 
podobné jako máme čísla sociálního zabezpečení. Dotyčná duše odpověděla svým Příjmením 
(ohlašuje se, že je tedy zde), a strážce jí odpověděl všechny důvody, proč tam byla, bylo to 
něco jako rozsudek, v určitém okamžiku jim byla svobodná vůle odebrána, duše již udělala jen 
jeden krok a zmizela v bráně. Každá duše byla tedy vyzývána po jedné (nikoli hromadně), a 
každá ta duše šla do úrovně pekla v závislosti na závažnosti těch hříchů, které dělali na planetě 
Zemi. Je tedy více úrovní pekla, pro pozemšťany je to 5 úrovní pekla, pro jiné bytosti z jiných 
planet to mohou být stejné či jiné úrovně pekla. 
  
Celý proces běžel velmi rychle a miliony duší tak přecházejí na druhou stranu 5-ti bran do pěti 
úrovní pekla. 
  

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939


 

45 
 
PŘESNĚ  NAPLÁNOVANÁ  OPERACE už před r. 2019:    http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939 
 

Pak byl na řadě přednášející doprovázený Andělem, a řekl vrátným, že má jít dovnitř, a vrátní 
říkají ne, vaše jméno není v knize. Pozitivní člověk by totiž svými pozitivními činy narušil a 
zničil Pekla, proto mu není dovoleno tam vstoupit a existovat (viz film PŘÍŠERKY 
s.r.o.). Vrátný si však zapsal jméno přednášejícího do jiného dokumentu (ne Knihy smrti) a 
přidělil mu i číslo, viděl i mého doprovázejícího Anděla Nebe, a řekl mi: „Ach, podívejte se, co 
se tu děje a vraťte se a řekněte světu o tomto. A už tu i někteří jiní lidé byli, aby vyprávěli příběh 
tohoto místa.“ 

  
Jinak té knize se říkalo KNIHA SMRTI, podobně, jako kniha jmen duší do Nebe se jmenuje 

KNIHA ŽIVOTA. Je to kniha se záznamy o našich životech a je to mnoho knih. 

Tyto knihy existují již za našeho pozemského života a podle druhu života, jaký člověk zde 

svobodně vede, je jeho jméno buď v Knize živých – v Nebi, anebo v Knize mrtvých – v Pekle. 

Druh života na planetě Zemi si každý člověk VYBÍRÁ SÁM – SVOBODNĚ a má obrovské 

množství voleb k dispozici. Takže nikdo se nemůže vymluvit, že to nebo ono nemohl ! 

Na planetě Zemi je v tomto smyslu BOJE O DUŠE – VÁLEČNÁ ZÓNA MEZI SILAMI 

SVĚTLA A SILAMI TEMNA. 

POZITIVNÍ SKUTKY CHRÁNÍ ČLOVĚKA PŘED SILAMI TEMNA – JDE TOTIŽ O POZITIVNÍ 

ENERGIE – VIBRACE ENERGIÍ, KTERÉ ČLOVĚKA CHRÁNÍ PŘED SILAMI TEMNA A 

JSOU VŽDY PROPOJENY SE STVOŘITELEM PRVOTNÍM VŠEHO A VŠECH A ANDĚLY 

NEBE A JEJICH VEDENÍM. 

STVOŘITEL PRVOTNÍ VŠEHO A VŠECH A ANDĚLÉ NEBE PŘESNĚ VĚDÍ, KOLIK JE LIDÍ 

V PEKLE, KOLIK JE LIDÍ V NEBI A KOLIK JE LIDÍ NA PLANETĚ ZEMI. 

Existuje způsob, jak zastavit 5G, ale jsme dostatečně homo-sapiens, abychom to 

dokázali? 

https://www.emfsmog.cz/2020/06/27/existuje-zpusob-jak-zastavit-5g-ale-jsme-dostatecne-

homo-sapiens-abychom-to-

dokazali/?fbclid=IwAR0y_Z1NuCFmx9j2r1VQML1xW3fPS2usA933lMMRCN6kPNnsqSP--

H38vsA 

Co to znamená? Znamená to, že pokud doma nemáte zařízení 5G, bude u Vás doma pouze 

minimální záření z 5G základnové stanice (včetně satelitů). Tudíž, stojíte-li vedle přítele nebo 

přítelkyně a sledujete 4K film na novém třpytivém 5G smartphonu, pak na vás oba září 

“sakra” mnohem více, než když váš přítel telefonuje nebo posílá textové zprávy. Většina lidí 

si neuvědomuje, že vyzařované hustoty energie potřebné pro přenos filmu s vysokým 

rozlišením jsou tisíckrát vyšší než hustoty vyžadované pro telefonní hovor. Tak tady je ta 

“bomba pravdy” – ve světě 5G si dávejte pozor na lidi (mohl bych říct na bezdrátové zombie) 

kolem vás, dávejte si pozor, co dělají se svými 5G hračkami ničení. Pokaždé, když budou 

blízko vás, budou vás “zabíjet sotva jemně” (Název písně Killing Me Softly With His Song, 

kterou nazpívala Roberta Flack. Později píseň do hudebně modernějšího hávu obléklo 

uskupení Fugees). 

Ukázalo se, že tím nejúčinnějším aktivismem je nekupovat a ani nepoužívat nová 5G 

zařízení.  

Je-li v oblasti jen několik uživatelů 5G, nevytváří se v místě instalace základny 5G žádný 

zisk. Jedná se o významnou investici pro poskytovatele služeb. Jestliže uživatelé nebudou 

konzumovat 5G (platit za něj), poskytovatel utrpí ztrátu v dlouhodobém horizontu. 

Co poskytovatelé 5G právě dělají, jsou masivní marketingové snahy přesvědčit uživatele, 

aby migrovali na 5G – to znamená kupovat nová zařízení nebo služby podporující 5G.  

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939


 

46 
 
PŘESNĚ  NAPLÁNOVANÁ  OPERACE už před r. 2019:    http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939 
 

Takže, chcete-li udělat něco smysluplného proti 5G upřímně, nepoužívejte to! Nekupujte 

nový lesklý iPhone, Samsung, Huawei nebo jiný 5G smartphone. Nenakupujte nové 

směrovače Wi-Fi s funkcemi MIMO a Wi-Fi 6 (WiGig). Nenakupujte služby nebo zařízení 

nabízené jako „5G“ nebo „5G připraveno“. 

Používáte stále ve svém domě bezdrátová zařízení? Přestaňte je používat! Používejte 

připojení z optických vláken nebo kabelů. Přesvědčte co nejvíce lidí ve vašem okolí (a dále), 

aby toto následovali. 

Znovu si uvědomte, že nejslabším místem implementace 5G je fakt, že bez spotřebitelů 

utrácejících své peníze za nové vybavení se celá pyramida ekonomicky rozpadne.  

VIDEO: Šokující video pro rodiče odhaluje, že děti nosící roušky jsou plánovaně 

tráveny obrovskými objemy CO2, což vede u menších dětí k poruchám vývoje mozku 

a neurální hypoxii ! 

https://aeronet.cz/news/video-sokujici-video-pro-rodice-odhaluje-ze-deti-nosici-rousky-jsou-

planovane-traveny-obrovskymi-objemy-co2-coz-vede-u-mensich-deti-k-porucham-vyvoje-

mozku-a-k-neuralni-hypoxii-vybusne-video-z-usa/ 

Takhle vzteklá reakce sionistických sociálních sítí (SSS) byla naposledy k vidění v kauze 

Tommyho Robinsona, přezdívaného Voldemort, aby se lidé na YouTube a Facebooku 

vyhnuli smazání účtu, protože pouhá zmínka o tomto britském aktivistovi obvykle vede ke 

smazání celého profilu na sociálních sítích. Jenže, mazat video sionistickým sociálním sítím 

(SSS) nestačí. Znovu se objevila sionistická agentura AFP a začala vysvětlovat a uvádět prý 

na pravou míru, že to video je zavádějící, přístroj je prý nepřesný a další tak sprosté lži a 

kecy, že člověk by se musel stydět, ale AFP jako sionistická agentura nemusí. 

Jejich je pravda, SSS vládne a nikdo se nesmí dozvědět, že naši vlastní politici nám radí, jak 

trávit oxidem uhličitým sami sebe a své děti. 

Vyšetřovací zpráva o pandemii covid-19 a její vztah k sars-cov-2 a dalším faktorům – 

sdružení úředníků armády francouzské rezervy. 

https://stop5g.cz/vysetrovaci-zprava-o-pandemii-covid-19-a-jeji-vztah-k-sars-cov-2-a-dalsim-

faktorum-sdruzeni-uredniku-armady-francouzske-rezervy/#more-7152 

Covid-19 je pouze první salvou probíhající operace zahrnující: 

Hromadné očkování 

„Čipování“ lidstva 

Instalace 5G antén 

Letecký postřik nových virů. 

Někteří lidé chtějí, aby se to stalo, protože se snaží manipulovat s lidstvem. 

Strach vyvolaný „pandemií“ má za cíl „přinutit“ populaci přijmout „vakcínu“, na kterou 

UNESCO poskytlo varování a ve které jsou ve skutečnosti zahrnuty nanočipy, prostředky 

biometrické identifikace a tekuté krystaly. Viz publikace - UNESCO:  

Nanotechnologie, etika a politika - https://unesdoc.unesco.org/ark:/48223/pf0000150616 

Hromadné očkování je součástí prvního kroku k této agendě, která byla přijata a nazývá se 

ID2020. 

Tato aliance ID2020 byla formalizována v květnu 2016 v sídle Organizace spojených národů 

v New Yorku a sdružuje pro agendu ID2020 soukromý a veřejný kolektiv vlád, neziskových 

organizací, univerzit, více než 150 společnosti ze soukromého sektoru a 11 agentur OSN, 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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které spolupracovaly na vývoji a do roku 2030 chtějí poskytnut jedinečnou digitální identitu 

všem lidem v „politické jednotě“, „globální konektivitě“, „rozvíjející se technologie“ a „nový 

model identity“ a těsného propojení této digitální identity s přístupem k obchodu a 

zabezpečenými přístupovými systémy. 

Překlad: ti, kteří odmítají být implantováni, již nebudou moci prodávat ani nakupovat cokoli a 

budou zcela na okraji společnosti. 

Toto biometrické „značení“ bude tedy takové, aby zajistilo úplnou kontrolu nad populacemi, 

uznávaný cíl „Nového světového řádu“, který v posledních letech mnozí uváděli politické 

osobnosti (viz zdroje). Toto je zjevně elektronické zotročení lidstva. Je jasné, že „pandemie“ 

bude nejprve použita k implantaci „testů na koronaviry, které lidem umožní pracovat“ nebo k 

„záruce“ očkování, přičemž čipy se implantují během očkování “. 

Prohlášení Billa Gatese jasně naznačují tento záměr (viz zdroje). 

Podkožní elektronický čip „biočip“ má velmi znepokojivé aspekty: 

Schopnost ovlivňovat chování nositele čipu (manipulovat a ovládat davy) 

Schopnost eliminovat kategorie lidí (snížit světovou populaci) 

Schopnost trvale lokalizovat nositele (opustit od občanské svobody). 

Tyto technologie existují a byly patentovány. Občanská neposlušnost může být nyní jedinou 

cestou k záchraně. 

(Doplnění od autora tohoto webu: Velice mnoho lidí v současné době zjišťuje, že jsou 

otroci a ovládáni nelidmi, neboli necítícími bytostmi. To je to, co se dnes děje a je na 

nich jak se zařídí, jestli se nechají více a více ovládat nelidmi a budou ještě více 

zotročeni, nebo budou bojovat za svobodu svojí a všech ostatních. Je pouze na nich a 

na každém jednotlivci, zda chce žít šťastný život nebo ten druhý, neveselý). 

Konec svobody pro Čechy? Petr Žantovský rozebral nenápadně tlačenou změnu 

zákona. Mrazí. 

TÝDEN V MÉDIÍCH Aktuální výplach mysli, protože seriózní žurnalistikou to opravdu nazvat 

nelze, startuje pravidelný přehled mediálních zajímavostí. Petra Žantovského také zaujal 

návrh Ministerstva vnitra na změnu ústavního zákona o bezpečnosti, který vnímá jako konec 

svobody v Česku. Umožnil by totiž omezit vlastnické právo, svobodu pohybu a pobytu, právo 

pokojně se shromažďovat, podnikat či právo na nedotknutelnost osoby a obydlí. A své si řekl 

i k petici požadující vypovězení Lisabonské smlouvy Českou republikou. 

Už v červnu spatřil světlo světa návrh Ministerstva vnitra na změnu ústavního zákona o 

bezpečnosti, která byla prý motivována dnes nejskloňovanějším slůvkem covid. Materiál lze 

najít na stránkách MV ČR. Stojí tam mimo jiné: „Jako hlavní problém se dle ministra vnitra 

ukázala nemožnost vlády vyhlašovat na centrální úrovni stav nebezpečí. Ten je dnes 

zakotven pouze v krizovém zákoně a vyhlásit ho může jen hejtman pro konkrétní kraj. Proto 

MV navrhuje stav nebezpečí zakotvit na ústavní úrovni v rámci ústavního zákona o 

bezpečnosti. Nově by tak mohla stav nebezpečí kromě hejtmanů vyhlásit i vláda pro celé 

Česko nebo jeho část. Během stavu nebezpečí bude možné na nezbytně nutnou dobu 

omezit vlastnické právo, svobodu pohybu a pobytu, právo pokojně se shromažďovat, 

podnikat či právo na nedotknutelnost osoby a obydlí. Na rozdíl od stavu nouze však nebude 

možné omezit právo na stávku.“ 

Migranti se začnou přidělovat do ‚zbytečně‘ velkých obydlí 

Materiál není dosud platný, ale je již hezky připravený pro prosazení v pravý čas. „Ano, 

nešálí vás zrak. Ministerstvo vnitra České republiky se chystá naprosto flagrantně zneužít 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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pandemické situace a posílit exekutivní pravomoci centrální vlády, tedy de facto podřídit 

samosprávné pravomoci krajů vládní dirigenci. Obzvláště předposlední věta toho citátu stojí 

za zopakování: ‚Během stavu nebezpečí bude možné na nezbytně nutnou dobu omezit 

vlastnické právo, svobodu pohybu a pobytu, právo pokojně se shromažďovat, podnikat či 

právo na nedotknutelnost osoby a obydlí.‘ Co všechno to může znamenat? Hrůza domyslet. 

Někdo tam nahoře, ministr či vláda, usoudí, že vzniklo nějaké nebezpečí, a začne vám brát 

Ústavou ČR a právním řádem garantovaná práva a svobody,“ říká pro ParlamentníListy.cz 

Petr Žantovský. 

Přemýšlí nad tím, jaké nebezpečí může oprávnit odebrání nedotknutelnosti osoby a obydlí. 

„Něco mě napadá. Evropská unie například prosadí, třeba násilím, kvótní rozdělování 

migrantů z tzv. třetího světa. To už jako nebezpečí nazvat lze. A protože není žádoucí, aby 

se nám kvótně přidělení migranti volně pohybovali po veřejných prostranstvích a vytvářeli 

nám z center měst no-go zóny, prostě využije se tento báječný paragraf a migranti se začnou 

přidělovat do ‚zbytečně‘ velkých obydlí. Pamatujete ještě na normalizační ‚nadměrečné 

metry‘. Nebo jiná situace. Stát rozhází všechny finanční rezervy na předvolební sliby 

pečených holoubat kdekomu a na tisk miliard brožurek politických neziskovek, a zjistí se, že 

je kasička prázdná,“ nadhazuje mediální analytik další z možností. 

Šlo by o konec svobody a nastolení administrativního fašismu 

Při prázdné kase pochopitelně nebude ani na důchody, zdravotnictví nebo sociální péči. 

„Nuže, pak lze sáhnout po výše uvedeném právu moci a například znemožnit určité množině 

lidí jejich podnikání, násilím je převést na nějaké státem organizované – a kasírované – 

činnosti za minimální mzdu, aby se vydělalo na další sliby a brožury. Tak by se dalo 

pokračovat ještě hodně dlouho. Ta nenápadná věta, zopakujme si ji ještě do třetice: ‚Během 

stavu nebezpečí bude možné na nezbytně nutnou dobu omezit vlastnické právo, svobodu 

pohybu a pobytu, právo pokojně se shromažďovat, podnikat či právo na nedotknutelnost 

osoby a obydlí‘, se rovná konci svobody v Česku a nastolení administrativního fašismu. To 

nesmíme dopustit,“ burcuje Petr Žantovský. 

Suverenita ČR je v důsledku Lisabonské smlouvy silně oslabená 

V petici jsou následně uvedeny důvody jejího vzniku: „Dlouhodobý vývoj v EU po nabytí 

platnosti Lisabonské smlouvy, včetně posledních událostí kolem pandemie ‚COVID-19‘ 

ukázal, že současná podoba EU je neudržitelná a praktiky jejího byrokratického vedení jsou 

v přímém rozporu s národními zájmy ČR. Lisabonská smlouva bohužel umožňuje, aby 

mocenský bruselský byrokratický aparát (zejména Evropská komise) stále agresivněji razil 

své cíle: masovou migraci, ekologický fanatismus, zvrácenou genderovou ideologii, 

kybernetickou šikanu, protežování politických neziskovek, dotační politiku „cukru a biče“, 

která deformuje svobodný trh a způsobuje korupci, atd. Suverenita ČR je v důsledku 

Lisabonské smlouvy silně oslabená, a pokud nebude tato smlouva zrušena, budeme stále 

více v područí Bruselu, Parlament ČR provinčním sněmem a české soudy podřízené 

Evropskému soudnímu dvoru v Lucemburku“. 

V konci petice jsou shrnuty požadavky: „Nikdo z nás přece v roce 2004 nehlasoval o vstupu 

naší země do takové EU, jakou je dnes v důsledku Lisabonské smlouvy! Namísto 

Lisabonské smlouvy požadujeme vyjednání Nové smlouvy pro Evropu, na základě které by 

se do ČR vrátily ztracené pravomoci a mohlo docházet k rovnocenné spolupráci svobodných 

a nezávislých evropských států“. „To je jasná řeč. Když si vzpomeneme na proceduru, která 

předcházela přijetí Lisabonské smlouvy, tak nemůžeme nezmínit vnucené opakované 

referendum v Irsku či prolamování veta českého prezidenta Václava Klause staršího českým 

parlamentem, kde tehdy dominovala Topolánkova ODS,“ připomíná mediální analytik. 

Demonstrace proti vládním opatření spojeným s Covid19 - Praha 27.9. 2020. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Proti vládním opatření spojeným s Covid19: Praha 27.9. 2020 (3:40 hod.) : 

https://www.youtube.com/watch?v=SGchftZmNSE&t=11707s 

Sestřih demonstrace 27.9. 2020 Palackého náměstí, Praha (1:06 hod.) : 

https://www.facebook.com/watch/?v=1197038547363145 

Na demonstraci, kterou zorganizovala iniciativa Hnutí občanské nespokojenosti (HON), 

dorazilo podle samotných účastníků na dva tisíce lidí. Cíl byl jasný: vyjádřit svůj nesouhlas s 

povinností nařízení dodržovat. Podle mnohých se z České republiky pomalu stává totalitní 

země, kterou ovládají lidé jako třeba „generál smrt“ . Právě tak nového ministra zdravotnictví 

označil zpěvák Daniel Hůlka, který měl na demonstraci proslov. 

Lidi, vy si tohle všechno necháte líbit? Zavřete huby, nasadíte roušku, přijdete o práci a 

zůstanete doma? Bez koruny a další budoucnosti? Vláda vám nepomůže !!! Dělejte s tím 

něco a přemýšlejte! Takhle to dál nejde !!! 

Demonstrace za svobodu a práva občanů v době vládních omezení aneb "Řekněme vládě 

jasné NE"! 

DĚKUJEME, ŽE JSTE PŘIŠLI !!! 

Tato demonstrace je apolitický sraz dobrých lidí. Diskutujme společně o hodnotách, které 

považujeme za důležité. Mluvme spolu o tom, jak navrátíme svobodě její pravý význam. 

Vlajka je symbol České republiky, Praha je srdcem Evropy, srdce je znakem lidství. 

Demonstraci vnímáme jako projev nesouhlasu s vládními kroky, omezováním svobod a práv 

všech občanů České republiky. Naším cílem je sjednotit lidi s dobrým srdcem a vytvořit masu 

lidí, kteří mají společný názor. Společně vytvoříme sílu a změníme směr, kterým se ubíráme 

nejen v ČR. 

Pořadatel demonstrace: 

https://www.facebook.com/HnutiON/ 

https://hnution.cz/?fbclid=IwAR31nZdK9-

gs0CWfW3TfrP10eejREeoP_tkwO6I8icq2F2XTLvOu7vbnx0Y 

Riziko hyperkapnie související s rouškou u dětí a adolescentů. 

https://hnution.cz/tisk/2-nezarazene/25-riziko-hyperkapnie-souvisejici-s-rouskou-u-deti-a-

adolescentu 

 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 5. 10. 2020: 

 

Demonstrace Ostrava děti nerouškuje ! 27.9.2020. 

https://www.youtube.com/watch?time_continue=1&v=fu3FYJ_gAOo&feature=emb_logo 

Pořadatel demonstrací v Ostravě: 

www.ostrava-nemlci.cz 

www.facebook.com/groups/785452771653327/ 

Dětské svatby nejen v Německu jsou zločin proti lidskosti. Pedofilní soulože nejsou 

kulturou ani náboženství. 

https://www.facebook.com/tomio.cz/ 
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Tomio Okamura – SPD píše na svém profilu Facebooku toto: 

Šílený plod imigrace, islamizace a multikulturalismu. Německo má sice zákon na ochranu 

nezletilých před nucenými sňatky, v praxi se však neuplatňuje a děti rozhodně nechrání, 

uvádí server týdeníku Focus. Počty sňatků s nezletilými dětmi navíc v zemi neustále v 

muslimských komunitách rostou, informuje organizace Terre des Femmes, která bojuje proti 

nuceným sňatkům a zločinům ze cti. V roce 2019 úřady registrovaly 819 manželství s 

nezletilým, v reálu je to ale mnohem víc. My naprosto odmítáme, aby se zrůdné islámské 

praktiky zavlekly do Evropy a do naší země. Pokud nechcete, by naše země byla stejně 

islamizovaná jako země západní Evropy, podpořte prosím hnutí SPD. 

„Ve skutečnosti jich je mnohem více. V Německu se každý týden uzavře jedno takové 

manželství,“ tvrdí Monika Michellová z Terre des Femmes, kterou u nás citovaly Novinky.cz. 

Navíc připomeňme, že nejvyšší občanský a trestní soud v Německu, Spolkový soudní dvůr 

(Bundesgerichtshof, BGH), vydal v prosinci 2018 rozhodnutí, že nový zákon, který zakazuje 

dětské sňatky, může být protiústavní, protože všechna manželství, včetně sňatků 

uzavřených podle práva šaría, jsou chráněna Ústavou (Grundgesetz)... 

Pokud nechcete, abychom dopadli stejně jako islamizovaná západní Evropa, kde jsou 

imigrantská ghetta, kam se bojí vkročit i policisté a ženy jsou běžně znásilňovány imigranty, 

podporujte prosím hnutí SPD. Už jsme předložili i návrhy zákonů na zákaz nenávistné 

islámské ideologie a zákaz islámského zahalování, což nám bohužel Babišova vláda a další 

strany ve sněmovně blokují. 

Chráníme naši vlast, chráníme české občany, chráníme Vaše rodiny, Vaše děti, Vaše přátele 

a Váš majetek. 

Německo nezvládá boj proti sňatkům s nezletilými: 

https://www.novinky.cz/zahranicni/evropa/clanek/nemecko-nezvlada-boj-proti-snatkum-s-

nezletilymi-40337717 

Šokující zpráva: Až 90 % pozitivních testů na COVID-19 by mělo být negativních. 

https://www.otevrisvoumysl.cz/sokujici-zprava-az-90-pozitivnich-testu-na-covid-19-by-melo-byt-negativnich/ 

Podle nové šokující zprávy až 90 % pozitivních testů na covid-19 v několika státech USA 

mělo být negativních. Tato zpráva přišla z New York Times. Podle Times, a cituji: 

„Standardní testy diagnostikují velké množství lidí, kteří mohou přenášet relativně 

bezvýznamné množství viru a není pravděpodobně, že by byli nakažliví.” Dovolte mi to 

zopakovat. 

Drtivá většina pozitivních PCR testů na covid-19 v naší zemi jsou klinicky bezvýznamné, 

protože je nepravděpodobné, že lidé, kteří testovali pozitivně, budou nakažliví. Proč? 

Odpovědí jsou cykly zvětšení. Vysvětlím vám to, je to prosté. PCR test, který je nejběžnější 

typ testu na covid, který znáte, identifikuje genetický materiál viru ve vzorku z tyčinky a pak 

ho opakovaně zvětšuje, dokud přístroj nedokáže identifikovat DNA viru. Pokud přístroj zjistí 

přítomnost DNA viru, test ukáže pozitivní výsledek. 

New York Times zkoumali data z testování covidu-19 z New Yorku, Massachusettsu a 

Nevady, a zjistili, cituji: „Až 90 % lidí, co testují pozitivně, přenášeli sotva nějaký virus.” To 

protože PCR testy na covid-19 v USA používají mezi 35 – 40 cykly zvětšení k identifikaci 

genetického materiálu viru. 

Mnoha odborníků se shoduje, že cokoliv nad 30 cyklů zvětšení povede k identifikaci 

neaktivního, mrtvého nebo klinicky bezvýznamného množství viru, což vede k 

pozitivnímu výsledku testu. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Češi se budou při návštěvě restaurace registrovat, plánuje Prymula. 

 

https://eurozpravy.cz/domaci/zdravotnictvi/cesi-se-budou-pri-navsteve-restaurace-

registrovat-planuje-

prymula.1f71ead6/?fbclid=IwAR3Qao7i0AwPYsnzhez_vF6V76mnpvMybhxdkZTTJ9U2xpTs9

B3Y2R2klSg 

Podle dnešního chování lidí ale i v minulosti tvrdím toto, že čipizace všeho a všech je na spadnutí.  

ČÁST LIDÍ PRACUJE INTENZIVNĚ NA ČIPOVÉM OVLÁDACÍM SYSTÉMU VŠECH LIDÍ PLANETY 

ZEMĚ. TENTO SYSTÉM V PŘÍPADĚ REALIZACE BUDE ZNAMENAT ÚPLNOU ZTRÁTU TĚCH 

ZBÝVAJÍCÍCH SVOBOD, KTERÉ LIDÉ NYNÍ MAJÍ. Lidé, kteří na tomto pracují, žijí v ÚPLNÉ 

NEVĚDOMOSTI z hlediska DŮSLEDKŮ – DUCHOVNÍHO DOPADU, co to bude pro ZÁKLADNÍ 

LIDSKÁ PRÁVA člověka znamenat.  

ČIPY JSOU SOUČÁSTÍ POČÍTAČOVÉ SÍTĚ PŘES MIKROVLNY, JAKO U MOBILŮ ! JAKMILE SE 

LIDÉ DOSTANOU DO TOHOTO SYSTÉMU, NEMOHOU SE VRÁTIT ZPĚT, DO SYSTÉMU 

PŮVODNÍHO.  

Andělé Nebe, já a mnoho dalších pozitivních lidí varuje už cca 20 let o možnosti Čipové totality – viz 

Petice proti čipové totalitě :   

www.neocipuj-se.cz   

Dále více na :  

www.andele-nebe.cz 

www.jak-prezit.cz  

www.co-jist.cz  

Aby se tak nestalo, musela by většina lidí udělat obrat ve svých životech, mnoho lidí pracuje pouze 

pro větší zisky pro sebe, podílí se na okrádání druhých, ničí přírodu a životní prostředí a ovládají 

druhé pro svůj prospěch (vše je energie, i otročení v zaměstnání), já tomu říkám vegetování bez práce 

na sobě a bez pomoci druhým dle svých možností. 

Blanický manifest - 4 artikuly ( www.blanickymanifest.cz ) 

https://www.youtube.com/watch?v=tFi7gvf5F7E&feature=share&fbclid=IwAR17bDArialNmZ50S1IV3__zPW1ksa7pu96

M5h2jFSWRur5xdWiSETAXJZk 

SMS zprávy odesílají roboti a že se to stát může! Příklad z praxe co se u nás děje. 

Na profilu Pravda ke konspiracím na Facebooku: 

PŘEVZATO: Trocha praxe: Jeden velký podfuk prostě říkám to pořád! 

Manžel 3 dny měl bolesti v krku když polknul, bolela ho hlava a měl rýmu volal tedy k doktorovi 

který mu poslal zadanku na test Covidu.. Ještě v ten den jsme jeli na testy dneska ráno mu přišla 

smska s výsledkem že je POZITIVNÍ! A jelikož manžel pracuje u sanitek volal na dispečink aby 

jim výsledek řekl jelikož chtěli vyrozumet o výsledku. Dispečinku tedy řekl že je pozitivní. 

Dispečink řekl že si tam zavolá a ověří si to. Když tam zavolali bylo jim řečeno že je manžel 

negativní a když se optali jak je to možné když mu přišla zpráva ze je pozitivní odpověděli že 

SMS zprávy odesílání roboti a že se to stát může! Takže vlastně všechno toto opatření máme jen 

kvůli robotum. 

Údajně je 3500 tisíce nakažených ale jestli to odesíláji roboti tak beztak z těch 3500 nakažených 

je doopravdy nakažených třeba jen 100 tedy pokud vůbec! Jedno velké divadlo a manipulovani 

vše je jen o penězích! 😡😡😡😡😡😡😡😡😡😡😡😡😡 Nic z těch jejich sr**** mě už fakt 
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nebaví!!Jako důkaz zatím mohu doložit SMS zprávu.. Když jsme pak volali zpět doktorovi že nám 

řekli pak opak než je ve zprávě řekl že počká na jejich vyrozumeni písemné takže nemám 

problém dodat SMS i papír dodatečně 😉 Bouzel nevím jak bych to teď měla dokázat že nám to 

řekli když nám to sdělili po tel. Děkuji! 

 

 

Vědci byli usazeni ! Nalezen 12-ti metrový člověk obr, který převrátil světovou historii. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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УЧЕНЫЕ АЖ ПРИСЕЛИ! НАЙДЕН 12 - ТИ МЕТРОВЫЙ ЧЕЛОВЕК ВЕЛИКАН КОТОРЫЙ 

ПЕРЕВЕРНУЛ МИРОВУЮ ИСТОРИЮ : 

 

https://www.youtube.com/watch?v=BPdbbpjkiso&feature=emb_logo 

Všechny současné teorie vědci o historii lidstva můžete považovat buď za neúplné anebo za 

zcela falešné ! (americký paleontolog Michael Crema). 

Stáří nalezených koster z celého světa dosahuje stovek milionů let. Velikosti koster i desítky 

metrů ! 

Nejvyšší soud USA dnes 30.9.2020 vyšetřuje: 

Smithonian institut zničil počátkem 20. století (nástup médií) desítky tisíc nálezů koster obrů 

2 – 5 metrů velkých, aby je utajil před veřejností a aby propagoval podvodnou Darwinovu 

teorii o přirozeném vzniku druhů a i lidí – což je obrovský klam a podvod na miliardách lidí 

(které učili ve školách a dávají jí v médiích dosud). 

Cíl ovládačů z Temných světů je jediný – aby lidé NEPŘIŠLI na to, že jejich původ je V NEBI 

– V ANDĚLSKÝCH, VYSPĚLÝCH SPOLEČNOSTECH, A ABY SE TEDY NEVYSVOBODILI 

Z OTROCTVÍ. 

Více na www.andele-nebe.cz - OVLÁDACÍ  PROGRAMY  SIL  TEMNA 

Polsko slyší ozvěny nacistické rétoriky, neboť německá politička naléhá na EU, aby 

Polsko a Maďarsko ‚vyhladověla‘. 

https://www.reformy.cz/polsko-slysi-ozveny-nacisticke-retoriky-nebot-nemecka-

politicka-naleha-na-eu-aby-polsko-a-madarsko-vyhladovela/ 

Niemiecka polityk szokuje: Trzeba finansowo zagłodzić Polskę 

https://dorzeczy.pl/kraj/155622/niemiecka-polityk-szokuje-trzeba-finansowo-

zaglodzic-polske.html 

Je to důkaz o tom, kam se až dostala EU, bez jakéhokoliv potrestání a omluvy může 

dál paní místo-šéfová Evropského parlamentu Katarina Barley šířit tyto největší zla. 

Je to ponaučení pro všechny lidi (kdo chce) jak se mají zachovat vůči EU a jejich 

poskokům. Vždyť nenápadně a po krůčcích takto začínala 2 světová válka. Není 

třeba vzkázat vážené paní to, že si spletla století a nikdo už nenosí žlutou hvězdu na 

prsou? Co na to říkáte naši politici, kteří jste se nechali dobrovolně zvolit národem se 

slibem hájit zájmy lidí i přátelených států, to znamená Maďarska i Polska. Ani pár 

hlasů se neozve? 

New Normal : Studenti nám kolabují ve třídách a voláme pro ně záchranky, stěžují si 

školy plukovníku Romanu Prymulovi v podepsané petici ! Děti na školách… 

https://aeronet.cz/news/new-normal-studenti-nam-kolabuji-ve-tridach-a-volame-pro-

ne-zachranky-stezuji-si-skoly-plukovniku-romanu-prymulovi-v-podepsane-petici-deti-

na-skolach-kvuli-nedostatku-kysliku-pod-rouskami-upadaji/ 

Joseph Mengele byl oproti nim naprostý břídil! Ten totiž pokusy na lidech a dětech prováděl 

jen na vězních a navíc skrytě v koncentráku. Ani jeho by nenapadlo, že přijde den, kdy děti 

na veřejných školách budou kolabovat na hypoxii po otravě krve CO2 kvůli dusítku na 

ústech, že zdravotnictví budou řídit zpěváci a plukovníci vojenským stylem, a že lidé se proti 

tomu ani nebudou bránit a nebudou protestovat.  

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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“Mobilizace!” Respektovaný lékař vyzývá k akci proti podvodu COVID-19. “Postavme 

se mediální diktatuře! Testy vykazují 10x větší počet nakažených, než je pravda!”… 

https://www.arfa.cz/mobilizace-respektovany-lekar-vyzyva-k-akci-proti-podvodu-

covid-19-postavme-se-medialni-diktature-testy-vykazuji-10x-vetsi-pocet-nakazenych-

nez-je-pravda-burcuje-mudr-liptak-a-vola-po-

v/?fbclid=IwAR3euLioyOoPbufDdnYImzpXXJd4A1uKVDzpaxcFIoAm3vooEwtosbQ4

a10#.X3nHrzbVLDA 

Povinné očkování proti Covid, to vůbec nepřichází v úvahu. 

VIDEO: Arcibiskup Vigano vyzval svet postaviť sa proti spiknutiu s koronavírusom. 

Vlády a nadnárodné organizácie obvinil zo zneužívania pandémie na zbavenie slobôd 

občanov a nastolenie diktatúry. 

https://www.infovojna.sk/article/video-arcibiskup-vigano-vyzval-svet-postavit-sa-proti-

spiknutiu-s-koronavirusom-vlady-a-nadnarodne-organizacie-obvinil-zo-zneuzivania-

pandemie-na-zbavenie-slobod-obcanov-a-nastolenie-

diktatury?fbclid=IwAR3CtYkrEaskLd0mFkDrWfqrzWvEv0vUFS0IcGW6rrr4jZkIgzqU2

vnTBSs 

COVID-19, používajú svetoví lídri ako „zámienku“ na „kontrolu“ ľudí, aby ich mohli 

zbaviť ich základných ľudských práv, a súčasne zaviedli „znepokojivú predohru 

k realizácii svetovej vlády, ktorá sa bude vymykať všetkej kontrole“. 

Tiež ako pastieri nesmieme zabúdať na to, že pre katolíkov je morálne neprijateľné 

vyvíjať, alebo používať vakcíny vyrobené z materiálu potratených plodov. Prosíme tiež 

vládnych predstaviteľov, aby zaručili, že sa dôsledne budú vyhýbať uplatneniu foriem 

kontroly nad populáciou, či už prostredníctvom sledovacích systémov, alebo 

akejkoľvek inej formy zisťovania polohy. 

Boj proti COVID-19, nech by bol akýkoľvek vážny, nesmie byť zámienkou na podporu 

skrytých úmyslov nadnárodných orgánov, ktoré majú v tomto pláne veľmi silné 

obchodné a politické záujmy. 

Občanom, ktorí si neželajú používať vakcíny, nechať sa sledovať s kým boli, alebo 

akýkoľvek iný podobný nástroj, musí byť predovšetkým poskytnutá možnosť odmietnuť 

tieto obmedzenia osobnej slobody bez toho, aby za to boli akýmkoľvek spôsobom 

potrestaní. 

ARCIBISKUP VIGANO VYZÝVA CIRKEV A SVET POSTAVIŤ SA PROTI 

SPIKNUTIU S VÍRUSOM : 

https://www.youtube.com/watch?v=r6MsaNc4YfM&feature=emb_logo 

www.nejsme-otroci.cz 

www.neocipuj-se.cz 

www.co-jist.cz 

www.jak-prezit.cz 
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KAZDY MUZE VIDET, JAK SE CELE LIDSTVO PROPADA DO CIPOVE TOTALITY OD SIL TEMNA. 

V NI JIZ NEBUDE MISTO PRO NEJAKOU CIRKEV - OBLBOVANI LIDI SKONCI A NASTANE 

TAKOVA TOTALITA, JAKOU LIDSTVO JESTE NEZAZILO. NA ZAKLADE CHYBNYCH VOLEB 

VETSINY LIDI POSTAVENYCH NA KONZUMU PRO SEBE, VETSINY LIDI, KTERI TAKTO VSE 

SVOBODNE STVORILI A PRITAHUJI I SVE OVLADACE Z TEMNYCH SVETU. 

 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 13. 10. 2020: 

 

▬  WHO vraví, že prítomnosť dieťaťa v škole vyjadruje súhlas s očkovaním. 

https://www.badatel.net/who-vravi-ze-pritomnost-dietata-v-skole-vyjadruje-suhlas-s-

ockovanim/?fbclid=IwAR2HHGcdor1L_qeqoZ1pN6C_xOiYLmPc60maqGH2WgcWkxSn1vFWc6PUW

RQ 

WHO  začala považovať prítomnosť dieťaťa v škole za súhlas rodičov s jeho očkovaním. A zrejme v 

najbližšej dobe bude tlačiť na členské štáty, aby túto direktívu zaviedli do svojho právneho poriadku. 

WHO jednej zo svojich správ venovaných očkovaniu publikovala Svetová zdravotnícka organizácia 

nasledujúci paragraf: 

Proces implikovaného súhlasu, ktorým sú rodičia informovaní o náhlom očkovaní prostredníctvom 

sociálnej mobilizácie a komunikácie, môže zahŕňať listy adresované priamo rodičom. 

Následne, fyzická účasť ich detí alebo adolescentov v škole počas očkovania, či už za prítomnosti 

rodiča alebo bez nej, je považovaná za vyjadrený súhlas. 

Táto praktika je založená na princípe odhlásenia sa. Čiže od rodičov, ktorí s očkovaním nesúhlasia, sa 

očakávajú konkrétne kroky vedúce k tomu, aby sa ich dieťa na očkovaní nezúčastnilo. 

Takýmto krokom sa považuje napríklad nepustenie dieťaťa do školy počas očkovacieho dňa v 

prípade, že sa očkovanie bude podávať v škole.“ 

Žaloba na roušky na druhém stupni. 

http://stavbeznouze.cz/blog/zaloba-na-rousky-na-druhem-

stupni/?fbclid=IwAR1ppj3Jk70JGuOjKbZjAnjAzReEaRU-fEsWC_pQbR2x9l1kaUsCjeHBS0E 

V žalobě žák druhého stupně navrhuje tzv. předběžné opatření. Soud má jen velmi krátkou 

lhůtu na to, aby se rozhodl, jestli je správné, aby se děti dusily v rouškách. 

Falešně pozitivní testy na koronavirus: 93 % je úplně mimo! “Jen sedm procent testů 

jsou ti, kteří virus skutečně mají,“ říká britský ministr zahraničí. Je WHO zločinecká 

organizace? 

https://www.arfa.cz/falesne-pozitivni-testy-na-koronavirus-93-je-uplne-mimo-jen-sedm-

procent-testu-jsou-ti-kteri-virus-skutecne-maji-rika-britsky-ministr-zahranici-je-who-

zlocinecka-organizace/?utm_source=mailpoet&utm_medium=email&utm_campaign=arfa-cz-

nejnovejsi-prispevky_1&fbclid=IwAR20wU5zRtKq7s-

iC9u0M8P2nNOdhkCUDQ3zYEthrpk2f2nMabXsjcRIHo8#.X3wYe89R3DC 

Bulharští patologové: Světová zdravotnická organizace (WHO) je zločineckou 

lékařskou organizací, která vyvolává strach a hysterii, aniž by poskytl jakýkoli 

ověřitelný vědecký důkaz pandemie.” 

Otevřený dopis Silvany Heissenberg kancléřce Merkelové (Taková velezrada se nikdy 

na německém národě nekonala,"  píše mj. paní Heissenberg v otevřeném dopise… 

Herečka Silvana Heissenberg umístila na Facebookové stránce kancléřky Merklové  

otevřený dopis, v němž ji obviňuje z toho, že záměrně importuje do země smrt 
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prostřednictvím ilegálních azylantských příživníků, statisíců žoldáku, teroristů IS: 

"Kvůli Vaším ilegálním hostům musí být veřejné podniky masívně chráněny 

oplocením a policií se samopaly. Vaši hosté páchají denně násilné zločiny. Nyní jsou 

nutné ochranné zóny pro ženy, které se musí skrývat, aby se nestávaly oběťmi 

sexuálních přepadení od VAŠICH NEZADRŽENÝCH HOSTŮ, kteří nemají žádné 

zábrany... Taková velezrada se nikdy na německém národě nekonala,"  píše mj. paní 

Heissenberg v otevřeném dopise paní kancléřce. Viz níže v odkazu. 

http://www.fragmenty.cz/index.php/eu/item/2966-silvana-hei-enberg-pani-kanclerko-merkelova-mela-

byste-se-zodpovidat-pred-soudem 

Dr. Tapper - Tato pandemie je duchovní a psychologickou válkou proti lidem. 

Dr. Tapper mluví o tom, jak důsledky pandemických nařízení mají horší dopad než samotná 

„pandemie”. Říká: „Tohle je duchovní a psychologická válka proti lidem.” 

https://www.youtube.com/watch?v=U77VxlSH7U0&feature=emb_logo 

Soňa Peková: Covid do Vánoc opravdu zmizí, výrazně zeslábl, je tu šílenství. Potvrzuje 

se, že není z přírody. 

VYSVĚTLENÍ, CO JE COVID-19 : 

Soňa Peková: Covid-19 do Vánoc opravdu zmizí, výrazně zeslábl, je tu šílenství. Potvrzuje se, že není 

z přírody. 

Molekulární genetička a viroložka Soňa Peková tvrdí, že virus není přírodního původu. Přesvědčuje ji 

o tom podobnost s viry SARS, které jsou patentované, tedy podle ní uměle vytvořené. Přírodní viry 

nemohou být patentované, o tom už dříve rozhodl soud USA. Laicky řečeno, mozek viru byl uměle 

změněn a to se takto v přírodě neděje. Paní Peková má dlouholeté zkušenosti a také proto je toto 

tvrzení od ní věrohodné. 

Mutování (replikace neboli množení) u viru COVID-19 je 1000 krát rychlejší než u virů SARS a MERS, 

to už vede k jeho rychlejšímu postupnému oslabování a nakonec i zmizení. Na tu svojí rychlost 

mutace nakonec viry dojedou a zahubí se, při mutaci viry sami dělají mnoho chyb ve své vlastní 

struktuře, takže nakonec zaniknou. Její laboratoř provádí stovky PCR testů a ona vidí, že virus 

výrazně zeslábl. U lidí zjistí test, že je pozitivní, ale protože už je vir zeslabený mutací, tak je vlastně 

neškodný. Čím víc vzorků vyšetříme, tím víc případů odhalíme, protože jí tím virem promořeno cca o 

2,5 krát více lidí než na jaře. PCR pozitivita také znamená jen to, že je ve vyšetřeném vzorku přítomna 

část virové RNA anebo mrtvé viry. Nikoliv celý virus. Proto je u nás tolik pozitivních lidí dle statistiky a 

také proto, že se vir, jejich neškodné části a mrtvý vir rozšířil od jara více mezi lidi a samozřejmě že při 

testování se zjistí více "nakažených", ale to vůbec neznamená, že lidi jsou nemocní. Na PCR 

pozitivitou se stále odvolává pan Roman Prymula ministr zdravotnictví. Dle mého názoru ví, o co zde 

jde ale má své vlastní zájmy a podle toho jedná.  

DŮLEŽITÉ  VIDEO  OD  SOŇI  PEKOVÉ : 

https://www.reflex.cz/clanek/rozhovory/103250/sona-pekova-covid-do-vanoc-opravdu-zmizi-vyrazne-

zeslabl-je-tu-silenstvi-potvrzuje-se-ze-neni-z-

prirody.html?utm_source=www.seznam.cz&utm_medium=sekce-z-

internetu#dop_ab_variant=0&dop_req_id=8fSGZDhZ6Zf-

202010061746&dop_source_zone_name=hpfeed.sznhp.box 

Takže už není třeba nikde nosit roušky mimo styku s vážnými a chronickými nemocnými pacienty a 
těch je dnes (10. 10. 2020) cca 0,5 %, za měsíc jich bude 0,3 % a atd. Čím víc vzorků vyšetříme, tím 
víc případů odhalíme, protože je tím virem promořeno cca o 2,5 krát více lidí než na jaře. 
 
NEMOCNYCH JE STALE MENE V POMERU S NAKAZENYMI – POZITIVNIMI. 

Co je nález pozitivní podle našich "expertů"? Také to mohou být úplně zdraví lidé a to v drtivé většině 

tzv. pozitivních. To znamená, že nemusí mít žádnou karanténu. Je třeba to pochopit a nastudovat 

např. články viz odkaz: http://andelske-leceni.cz/?page_id=9499 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Dcera pana Prymuly (24) inkasovala během 5 let od farmaceutických firem neuvěřitelné částky. 

Tenhle člověk propaguje povinné očkování. To je šílenství, lidi vzpamatujte, koho tady stále 

podporujete a volíte? 

Konflikt zájmů ředitele Prymuly? Horší, než se na první pohled zdálo (aktualizováno) : 

https://www.zdravotnickydenik.cz/2016/06/konflikt-zajmu-reditele-prymuly-horsi-nez-se-na-prvni-

pohled-zdalo/ 

Ostatní politici včetně pana Babiše se tomu tolik nevěnují tak neví, o co tu jde. Šéfové tohoto světa, 

kteří vlastní 95% majetku na celé Zemi mají s lidstvem určité záměry a nebudou toto dávat do 

centrálních médií, protože to sami vymysleli k ovládání lidstva – máte to tady : www.nejsme-otroci.cz 

Někdo nás chce evidentně poškodit na zdraví a neví se to, jestli to bude mít trvalé následky 

(mikroskopické kovové součástky a ještě upravované nemají v PCR testu co dělat) : 

Tady je zpráva německého lékaře, který si dal tu práci a 800x zvětšil konec tyčinky PCR testu a 

našel na ní mikroskopické kovové součástky – protitrny. V těsné blízkosti, kam tyčinka při testu 

naráží, se nachází hypofýza a při odebírání vzorků a otáčení tyčinkou v nose, by tak mohlo dojít k 

ulpívání kovových háčků na sliznici hluboko v hlavě, na bláně, oddělující mozek od dutiny nosní. 

Tento lékař vše konzultoval s dalšími odborníky a přišel k závěru, že by se mohlo jednat o 

zesilovače signálu 5G a kovové částečky by mohly plnit funkci kovových mikročipů. To by 

znamenalo, že by lidstvo prostřednictvím těchto čipů mohlo být při plném zapnutí vysílače 

generace 5G na 60 GHz (dosud jedou jen na 2 až 4 GHz) podprahově ovládáno, sledováno, 

případně by mohly být výrazně zesíleny projevy „nemoci covid-19“, protože právě mnoho 

zasvěcených odborníků spojuje příznaky nákazy covidu-19: nedostatek kyslíku, ztuhnutí krve a 

případné embolie, se zářením 5G. 

Poškození států po ekonomické stránce nahrává žralokům zlatého telete a větší ovládání, 

nikdy nemají dost, není to také tento záměr? : 

Státní dluh vzrostl nesmlsnými opatřeními vlády v prvém pololetí r. 2020 o 517 mld. Kč. Na konci roku 

2019 činil státní dluh České republiky 1 640,2 miliard korun. Státní dluh v r. 1993 byl 159 mld. Kč a 

státní dluh v 1. pololetí r. 2020 je 2157 mld. Kč. Takže naši politici od r. 1990 neumí hospodařit, takže 

doporučuji toto, kdo už tam byl tak už ho nevolit jako politika. 

 

Zemřelí podle týdnů a věkových skupin. 

Tabulka je uvedena na Českém statistickém úřadu. Vznesl jsem dotaz na ČSÚ a data se zapisují 

v tabulce s dvouměsíčním zpožděním, na jaře se nic nedělo a ani na podzim se nic neděje. Prosím 

tak si to potom každý zkontrolujte. Toto je velice špatné, kdy ohledně COVIDU-19 potřebujeme data 

co nejdříve. 

https://vdb.czso.cz/vdbvo2/faces/cs/index.jsf?page=vystup-objekt-

vyhledavani&vyhltext=zemřelí&bkvt=emVtxZllbMOt&katalog=all&pvo=DEMD007 

Politici s globalisti nám předkládají velikou bublinu. Mnoho lidí je ovládáno jako LOUTKY z temných 

světů. 

Podvod s testy na koronavirus! “Jsou to falešné, bezcenné výsledky,” říká významná 

viroložka MUDr. Zelená. “Oni je zneužívají a vytvářejí iluzi pandemie.” Tohle musí 

skončit! 

https://www.arfa.cz/podvod-s-testy-na-koronavirus-jsou-to-falesne-bezcenne-vysledky-rika-

vyznamna-virolozka-mudr-zelena-oni-je-zneuzivaji-a-vytvareji-iluzi-pandemie-tohle-musi-

skoncit/#.X4B4SuVR3DC 

Čím víc vzorků vyšetříme, tím víc případů odhalíme. PCR pozitivita znamená jen to, že je ve 

vyšetřeném vzorku přítomna část virové RNA. Nikoliv celý virus. Nic to neříká o tom, zda je dotyčný 

infekční.  

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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“Čím víc roušek, tím víc nakažených,” šokuje významný lékař MUDr. Jan Hnízdil. 

“Psychopati v čele státu zkouší, co vydržíme. Je to zvrácenost. Tohle není pandemie…  

https://www.arfa.cz/cim-vic-rousek-tim-vic-nakazenych-rika-vyznamny-lekar-mudr-jan-hnizdil-

psychopati-v-cele-statu-zkousi-co-vydrzime-je-to-zvracenost-tohle-neni-pandemie-koronaviru-tohle-je-

pandemie-silens/?fbclid=IwAR1hGRTP7BfgHlP-LwFJF8aLivjK3go4GhIqGLF5jLcTQ9-UUbCphjI-

4Ps#.X37FJc9R3DB 

PROCENTO ÚMRTNOSTI NEUSTÁLE KLESÁ NA MINIMUM – POD 1 % - ALE SÍLY TEMNA 

CHTĚJÍ TUTO BILOGICKOU ZBRAŇ Z LABORATOŘÍ VE FORT DTRICKU (PRVOTNĚ VYVIJENÁ) 

A VE WUHANU (DOKONČENÁ) ZNEUŽÍT K OČKOVÁNÍ A HLAVNĚ K OČIPOVÁNÍ LIDÍ – TO JIM 

MÁ SLOUŽIT K JEŠTĚ VĚTŠÍMU OTROČENÍ A K SEBRÁNÍ SVOBOD, NEŽLI DOSUD ! 

Máte to tady:   

www.neocipuj-se.cz 

Tomio Okamura na živo na ČT24 na téma nových vládních koronavirových opatření. 

OKAMURA ODHALUJE, ZE NEDELAJI PITVY ZEMRELYCH UDAJNE NA KORONAVIRUS - DATA 

MAJI NA VODE. 

https://www.youtube.com/watch?v=FFDkLdR_zzg&feature=youtu.be 

Běloruský prezident Lukašenko tvrdí, že mu Mezinárodní měnový fond nabídl 

miliardový úplatek za uvalení karantény kvůli Covid19. 

https://tadesco.org/belorusky-prezident-lukasenko-tvrdi-ze-mu-mezinarodni-menovy-fond-nabidl-

miliardovy-uplatek-za-uvaleni-karanteny-kvuli-

covid19/?fbclid=IwAR1KZFBFbPShAVUhMDERmtVbfvmbjDellWQble4fYrx63RWibAh38rl9OeI 

Americké tajné služby ve velkém podporovaly evropské federalisty aneb Evropa 

Rockefellerů. Čtěte o tajném pozadí Evropské unie. 

http://www.bezpolitickekorektnosti.cz/?p=21632 

Svým výrokem pro Novinky porušil čl. 1 Deklarace lidských práv OSN, který říká, že všichni lidé rodí 

se svobodní a sobě rovní co do důstojnosti a práv. Prymulův výrok rovněž porušuje čl. 13 Deklarace, 

který říká, že každý má právo volně se pohybovat a svobodně si volit bydliště uvnitř státu. 

Každý má právo opustit kteroukoli zemi, i svou vlastní, a vrátit se do své země. Z tohoto důvodu 

všechny covidové pasy, zavřené hranice a vynucování PCR testů zabraňující lidem vycestovat a 

přicestovat, jsou v rozporu s lidskými právy a čl. 13 Deklarace. Premiér Andrej Babiš by měl Romana 

Prymulu znovu upozornit, že jako ministr se dopouští trestného činu potlačování lidských práv, jestliže 

v rozhovoru pro média uvádí, že pouze očkovaní lidé budou mít navrácena běžná občanská práva 

formou benefitu, která jsou jim v době Nouzového stavu, či jiného nařízení vlády nebo ministra 

zdravotnictví, odpírána. 

Výroky ministra zdravotnictví pro Novinky.cz ze dne 8. 10. 2020 lze označit za výroky v rovině 

vyzývajících k omezování občanských práv a svobod v rozporu s Chartou, Listinou a Deklarací 

lidských práv OSN. 

http://www.lidskaprava.cz/student/uvod-do-lidskych-prav/clanky/vseobecna-deklarace-lidskych-prav 

Dokument z roku 2010 předpověděl dnešní pandemii a odhaluje plán na nový světový 

řád. 

Podíváme se na dokument, co byl zveřejněn před 10 lety v roce 2010, ve kterém se otevřeně píše o 

různých scénářích, které mohou proveditelně vést k technologicky kontrolovanému světu, který chtějí 

vytvořit. Oni, v tomto případě, jsou ti, co stojí za nadací Rockefeller Foundation, která je mimochodem 

stejnou skupinou, která je v úzké spolupráci nejen s OSN ale také Světovou zdravotnickou organizaci 

(WHO). 

Tento dokument má název „Scénáře pro budoucnost technologie a mezinárodní rozvoj.”   

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Podtitul scénáře Lockstep říká: „Svět s pevnější vládní kontrolou řízenou shora dolů a autoritářským 

vůdcovstvím.”  

Bill Gates: „Věci k normálu se na světě vrátí jedině tehdy, jak z velké části naočkujeme celou globální 

populaci.” Tady se píše „biometrická identifikace občanů.” 

Technologická inovace v „Lockstep” : když vás požádají, abyste si vzali vakcínu, můžete si být jisti, že 

si ji bude muset vzít povinně v rámci národní bezpečnosti, zdraví a bezpečí všech kolem vás. Ze 

stejného důvodu všechny nutí, aby nosili roušky… v zájmu bezpečí všech okolo. Jinak jste špatný 

člověk a váš soused vás ohlásí, což už také podporují. „Formované dvojitou touhou vlád kontrolovat a 

monitorovat svoje občany.” Je to vše o kontrole. „Technologie, kterou můžeme spatřit: Skenery, co 

používají pokročilé snímkování magnetické rezonance, se na letištích a ostatních veřejných 

prostorách stanou normou k objevení abnormálního chování, které může naznačovat ‚antisociální 

záměr‘.” 

Ale dar v tomto velkém, odvážném šachovém tahu ze strany elit je ten, že mnohem více lidí začne 

chápat hloubku jejich zla a také skutečnost, že nový světový řád skutečně byl jejich ultimátním cílem. 

Mnoho lidé přizná svoji věrnost globalistům (to znamená satanu), kteří chtějí zotročit svět. Dobře 

popsané v článku (viz níže) pod názvem Reiner Fuellmich – Zločiny proti lidskosti. Kde do podrobnosti 

uvidíte praktiky politiků i dalších lidí a jejich uplácení, tito všichni vlastně podepsali s peklem smlouvu, 

prodali svoji duši, jak je to pravdivě uvedeno v mnohých pohádkách – upsali svojí duši čertu.Toto je už 

duchovní válka. 

https://www.otevrisvoumysl.cz/dokument-z-roku-2010-predpovedel-dnesni-pandemii-a-novy-svetovy-

rad/ 

Světu vládnou organizovaní zločinci. 

http://www.kubata.nazory.cz/clanky/kap19.htm?fbclid=IwAR3lstuQRv1PhmY6BWXATUZoL1GuAokl-

kX2973TQMIn1q28Sfb70X-kuwg 

Výtah z článku : 

     Žijeme tedy v absurdní době, kdy světu neomezeně a absolutisticky vládne „elita“ světových 

zločinců - sedmset tisíc lidí. Takže výsledek je ten, že 99,99 procent světového obyvatelstva je 

vysáváno, týráno a ničeno 0,01 procentem diskrétní elity včetně jejich vrcholných lokajů, tedy 

pomocné elity 

Války úmyslně způsobuje diskrétní elita. Je za ně plně zodpovědna. I za ničení životního prostředí na 

naši planetě a manipulaci s masami. 

     Komunistická analytická centra patrně už dlouho předem hledala taková řešení, která by 

komunistům umožnila ovládat společnost i po jimi řízeném pádu reálného socialismu. V 

Prognostickém ústavu, řízeném KGB byli již nachystáni budoucí lídři země. Tito borci, napojeni přímo 

na Moskvu, již dávno věděli, že marxistická ideologie jen zakrývá pravou podstatu bolševismu, kterou 

je totalitní vláda světových bankéřů. O těchto prognosticích jsme pak měli čest v budoucnosti ještě 

hodně uslyšet. 

http://www.sprostak.cz/dokumenty/1066-bilancovani-po-20-letech/ 

Hlavním efektem a výdobytkem sametové technologie perestrojky devadesátých let byl všeobecný 

signál, že zločin, zneužití a vlastizrada se netrestají. Lež, podvod a nezodpovědnost se odměňují. 

„Elitou“ země, politickou a hospodářskou špičkou, se stali lidé a mocenská uskupení, kteří systémově 

zneužili svého privilegovaného mocenského postavení. Zneužili toho, že země po čtyřiceti letech 

komunismu neměla skutečnou morální a intelektuální elitu. Nejvyšší moralista (Havel) sám nevěděl, 

co je mravnost. Výsledkem „Sametové revoluce“ je stav, kde nikdo nenese odpovědnost. Skutečnou 

politickou a ekonomickou moc od samého počátku měli „hybatelé“, kteří se nepohybovali na veřejné 

scéně. Nikdo je „nevolil“, proto nemohou být voláni k odpovědnosti. Dnes ovládají rozhodující objem 

majetku, úkolují média a přes své loutky dělají politiku. Principem, kterým byla završena sametová 

pluralita, je stav, ve kterém nelze dohledat odpovědnou instituci, natož činovníka, a nikdo se k 

odpovědnosti nehlásí. Byl jsem v politice dost dlouho, abych pochopil. Dnešní taneční kreace 

předváděné na veřejné scéně politiky kolem by snad již mohly pootevřít oči i slepým. Sametová cesta 
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k blaženosti je postavena na dnes již více než billonovém státním dluhu, morální dluh většiny z nás je 

však násobně větší. Lidské společenství podléhá stejným přírodním zákonitostem jako svět kolem nás 

a nezačněme-lij své společenství „opravovat“, obávám se, že „blaženost“ nás nemine…. Tolik Čestmír 

Hofhanzl, jehož slova jsou dodnes platná. 

Existují na to pořád tytéž osvědčené finty. Technologie moci uvnitř politických stran je totiž dobře 

matematicky propracovaná. Právě z toho důvodu je stranický systém prachsprostý podvod páchaný 

na voličích. Stranický systém je perfektně vymyšlený podvod. 

Skutečná demokracie nemůže být proto nikdy nepřímá, nýbrž pouze přímá, bez deformujícího filtru 

politické strany. Znovu kladu otázku: Je lepší pro občana volba prezidenta přímo občany nebo elitou, 

kterou si moc vybrala? Odpovězme si na druhou otázku: Zmanipuluje, zkorumpuje, popřípadě zastraší 

mocní loutkaři za oponou snadněji 200 poslanců anebo 7 milionů občanů, oprávněných voličů? 

Z toho důvodu pořád dokola opakuji, že stranický systém je velký podvod na voličích, takže mě už 

dávno žádná strana, velká ani malá, nezajímá. Ovšem jak je možné, že ve Švýcarsku přímá 

demokracie již několik století bezvadně funguje? Jsou snad Švýcaři nejchytřejším národem světa?  

 

To co se dnes běžně nazývá demokracií ve skutečnosti žádná demokracie není. Je to zastupitelská 

totalita, která byla refinovaně vymyšlena zednáři už někdy v dobách Francouzské revoluce. Což 

samozřejmě ve skutečnosti nebyla žádná revoluce ale zednářský puč. Mezi „zastupitelskou nepřímou 

demokracií“ a pravou přímou demokracií je takový rozdíl jako mezi kazajkou a svěrací kazajkou. 

Proč? Protože parlament v zastupitelském podvodu vede uzavřenou politiku bez vnějšího kontaktu s 

občany. Neexistuje zde žádná zpětná vazba, žádná spolupráce, žádná plodná interakce. Parlament 

tak připomíná hlavu odseknutou od těla, kde hlava si dělá, co chce a vůbec nereaguje na potřeby těla. 

Jen je k tomu tělu jednostranně paraziticky přisáta, aby z něj mohla co nejvíc vysávat živiny. Tato 

hlava plná intrik proti vlastnímu tělu jen neustále takticky a nepřátelsky manévruje, aby těch živin 

mohla z těla vydolovat co nejvíc. Je vzácností, když členové parlamentu hlasují podle přání svého 

voličstva- což by měla být jejich stálá povinnost. 

 Nové věci se těžko prosazují a zvláště tehdy, když si to vládci světa nepřejí. Nebo si myslíte, že těch 

takřka 7 miliard lidí jen nečinně přihlíží a že neexistují lidé, kteří neposílají mocným tohoto světa své 

návrhy na přímou demokracii? Samozřejmě že posílají! Jenže mocní superboháči a jimi vlastněný 

minstrem jsou k těmto návrhům naprosto hluší. Všimněte si, že mainstreamoví novináři (poskoci 

mocných) se tématu přímé demokracie vyhýbají jak čert kříži. 

Východiskem, jak z toho marastu ven, je nejít hromadně k volbám a místo toho jít na demonstraci s 

transparenty tohoto znění: Zastupitelská demokracie je podvod, žádáme přímou demokracii. Jestli 

něco chceme změnit, musíme jednat. Vyhrnout si rukávy a začít ty zrůdy mlátit (myslím to obrazně).  

Peníze a politika jsou spojené nádoby. Peníze v rukou globálních superboháčů tlačí nejen nemajetné 

ženy, ale i nemajetné muže do nízkých poloh, v jakých by se díky svým schopnostem a vzdělání 

neměli nacházet.  

 Celosvětová pavoučí síť tajných služeb rozprostřená po celé zeměkouli je v rukou superboháčů. 

Vojenskoprůmyslový komplex je v rukou superboháčů. Světová masmédia jsou v rukou superboháčů. 

Armáda i policie jsou v rukou superboháčů. I světová náboženství jsou v rukou superboháčů. Temné, 

tajemné spodní proudy jsou pro vysokou politiku daleko důležitější než to, co vidíme na povrchu. Čím 

dál víc je zřetelnější, že ve vysoké politice si normální smrtelník ani neškrtne. Autentický, slušný 

člověk, který by tam byl čistě jen sám za sebe, nemá šanci. Vždy to musí být něčí dosazený agent, 

nebo bílý kůň nějaké korporace, která ho do funkce protlačí, aby jim pak mohl poctivě sloužit a 

prosazoval jejich finanční zájmy. 

 Totalita probouzí v lidech jejich negativní vlastnosti jako je lidská zbabělost, udavačství, degenerace 

morálky a je postavena na neomezené nelidské policejní zvůli, sloužící jako mocenský nástroj k 

zastrašování bezbranných. Žádný takový zrůdný systém by ovšem nemohl fungovat bez těch, kteří ho 

naplňují: bez bezcharakterních biřiců (lokajů), kteří se bojí o své výnosné pracovní místo (koryto). 

Volby jsou zmanipulované. Lidé musí volit strany, kde mají na výběr buď čerta, nebo ďábla. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Další zákonitost, která platí pro všechny státy světa je, že: čím více se vyskytuje v kterém státě 

korupce, tím míň je ten stát demokratický. Korupce je jakýmsi lakmusovým papírkem každé 

demokracie. 

Pseudodemokracie je také typická tím, že nechá lid, ať si svobodně žvaní na internetu, o čem chce a 

nadává si, na co chce, ponechává mu svobodu slova, netrestá ho za to jako v socialistické  totalitě- 

ale to je vše, k nápravě kritizovaných jevů nedochází. 

Z komunistické totality jsme se tedy vyšvihli do polo totality, je to lepší než nic. Ale nepříjemné na tom 

je, že se do té totality zase zpátky vracíme. Pokud totiž formování společnosti jde cestou zhoršování 

postavení občanů vůči moci, a to včetně oslabování vlivu a ekonomického postavení střední třídy, 

která je v každé civilizované společnosti nositelkou demokratických a kulturních hodnot i 

hospodářského rozvoje společnosti, dostává se celá společnost na šikmou plochu. 

  Jak vypadá demokracie: Pravá demokracie je zdravý organismus, kde všechno funguje tak jak má. 

Komu se nelení, tomu se zelení. Schopní, pracovití a podnikaví lidé mají v pravé demokracii zelenou. 

Z toho důvodu se ve skutečné demokracii nejvíce daří zelené střední třídě, protože jí stát (poslanci) 

nehází klacky pod nohy. Podnikatelům se dobře podniká, ti co jsou schopní, jsou bohatí a ti co jsou 

neschopní, bývají chudí. A ti všehoschopní končí v pravé demokracii za mřížemi, protože vládne 

právo, pořádek a zákony. Čili v ideální demokratické společnosti převládá zelená barva (70 procent a 

více), jen nahoře je nepatrná rudá vrstva a dole trochu smutné černé. Řadoví občané se mají dobře, 

jsou spokojeni se svou dobrou životní úrovní. Nad nějakými menšími nedostatky rádi přivřou oči. 

Švýcarská přímá demokracie 

Zastupitelská demokracie soustavně zklamává očekávání, a to nejen v oblasti trestního práva. Přímé 

rozhodování občanů je jediný způsob, jak zachránit Evropu. Vzorem nám může být přímá demokracie 

ve Švýcarsku. Mocenská elita parlamentní demokracie tam sice může v parlamentu prosadit jakýkoliv 

zákon, ale tento zákon vstoupí v platnost až teprve tehdy, když ho odsouhlasí v referendu občané celé 

švýcarské konfederace. To je podle mě mechanismus, který pozitivně usměrňuje rozhodnutí 

mocenského centra a zabraňuje mu zneužít svého výlučného postavení ve společnosti proti zájmům 

společnosti bez jejího souhlasu. 

Zbývá otázka, z jakého důvodu přímou demokracii dovolili ve Švýcarsku, proč tam také radši 

nenechali zastupitelský podvod. Domnívám se, že to má souvislost s tím, že se Švýcarsko stalo 

pokladničkou světových bankéřů. Potřebovali mít ve Švýcarsku trvale stabilní prostředí, bez 

sebemenších sociálních otřesů. 

Jedná se o vyváženou kombinaci držených, sdílených a delegovaných pravomocí na 3 úrovních státní 

správy: na úrovni obce, kantonu a federace. Díky tomu Švýcarská konfederace existuje v pohodě již 

více než 700 let! 

     Aby takto různorodý stát držel bez konfliktů a s plným souhlasem všech občanů pohromadě, vznikl 

zde účinný systém přímé demokracie. Pro stát tvořený různými etnickými, náboženskými a jazykovými 

skupinami využívá k tomu důmyslný systém referend na federální, kantonální a místní úrovni, 

doplněný systémem lidových iniciativ. Jak švýcarský systém přímé demokracie funguje? Přímá 

demokracie Švýcarska je uskutečňována na třech úrovních: na úrovni obce, kantonu a na úrovni 

federace. Mezi federací, kantony a obcemi je rovnováha moci.  Existuje federální ústava, ale každý 

kanton má taky svou vlastní ústavu. Podrobnosti o přímé demokracii je na tomto webu pod kapitolou 

20 : http://www.kubata.nazory.cz/clanky/kap20.htm 

 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 26. 10. 2020: 

 

V čínských městech už roušky nenosí mnoho měsíců a žádnou druhou vlnu v Číně 

nemají, na rozdíl od Evropské unie a Spojených států amerických! Kde se berou tisíce 

pozitivně otestovaných lidí v ČR každý den? Opravdu se tolik lidí chodí dobrovolně 

testovat a vidíte … 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Dostali jsme do redakce email od člověka, který nám poslal sérii ofocených dokumentů pocházejících 

z resortu ministerstva zdravotnictví, které ukazují statistiku, věkové rozhraní “Nápověda: Nechybí ty 

lidi náhodou někomu v zaměstnání, když jsou jako v těch karanténách?” A tato poznámka nás v 

redakci doslova nakopla a vyděsila způsobem, že jsme až byli překvapení, že nám to nedošlo dříve. 

V České republice je každý den v posledních dnech pozitivně testováno skoro 10 000 lidí na COVID-

19 a všichni tito lidé logicky a pochopitelně musí nastupovat domácí karanténu.  

Pokud ofocené dokumenty jsou opravdu pravé, potom máme v ruce nejvýbušnější skandál a důkaz o 

tak obrovském podvodu a spiknutí, až se doslova tají dech. 

Těch 10 tisíc lidí denně musí prostě někde okamžitě chybět v národním hospodářství. Nikdo v 

karanténách není, nikdo nechybí, všechno běží, nikdo nehlásí výpadky zaměstnanců! Co to ksakru 

má znamenat? Chápete, čeho jsme zde možná svědky? 

Výpadek tolika desítek tisíc pozitivně testovaných lidí ve Wuhanu, který má jako město zhruba tolik 

obyvatel, co celá Česká republika, měl za následek zhroucení místní ekonomiky.  Jenže v ČR, ale ani 

v dalších zemích EU a rovněž v USA, toto prostě neplatí. 

Američtí a britští expats žijící v Číně přitom publikují na YouTube videa z čínských měst a to, co na 

nich vidíte, vás doslova šokuje. Video výše zachycuje čínské město Guiyang ze dne 10. října 2020. 

Drtivá většina Číňanů už dávno roušky nenosí. Někteří je nosí dobrovolně, to je vidět, ale ani venku, 

ani uvnitř podniků už Číňané roušky nosit nemusí. Jak je to možné? No, je to kvůli tomu, že Číně se 

nějakou záhadou druhá vlna COVID-19 úplně vyhnulala. Jak je možné, že druhá vlna vypukla jenom v 

Evropě, obecně na evropském kontinentu a v USA?   

Podle uniklých tabulek je v ČR v karanténě skoro 55 000 lidí v produktivním věku, ale nikdo je 

nepostrádá, nikde to není vidět 

Ano, jediné možné vysvětlení je, že objemy pozitivně otestovaných osob jsou uměle vytvořené a 

vyrobené. Znamená to, že ty počty jsou vyráběny na zakázku, testuje se prostě uměle. Kdyby tuto 

nesrovnalost někdo chtěl zamaskovat, protože by to někomu už přišlo podezřelé, že nikde to v 

průmyslu není vidět ty desítky tisíc chybějících osob v produktivním věku, tak co by udělal? No, 

pokusil by se vyhlásit celonárodní lockdown, uzávěru! 

Tím by došlo k zamaskování spiknutí, protože při lockdownu je všechno zavřené a už se nezjišťuje, 

kdo je opravdu nemocný a pozitivní, a kdo jenom je doma, protože je ten lockdown. Všechno to do 

sebe najednou a naprosto dokonale zapadá. V ČR je k dnešnímu dní hlášeno 85 000 aktivních a 

probíhajících karantén na COVID-19, jde o kumulativní údaj platný právě dnes [1]. Pokud z tohoto 

čísla je v průměru 55 000 lidí v produktivním věku podle ofocených tabulek, které jsme dostali do 

redakci, potom si sami položte otázku: Komu chybí 55 000 pracovníků? Co to k čertu s námi elity hrají 

za hry? To nás mají za úplně tupé ovce? 

https://aeronet.cz/news/v-cinskych-mestech-uz-rousky-nenosi-mnoho-mesicu-a-zadnou-druhou-vlnu-

v-cine-nemaji-na-rozdil-od-evropske-unie-a-spojenych-statu-americkych-kde-se-berou-tisice-pozitivne-

otestovanych-lidi-v-cr/ 

Dle mého názoru v Číně už 2 vlnu nepotřebují. Lidi už tam mají poslušné jako Loutky, mobilní 

aplikace, mají jejich DNA dle proběhlých testů na COVID-19, kreditní systém, tam už se vše nařizuje a 

za neuposlechnutí tvrdě trestá. Hračka pro ně je už očkování (při očkování je možnost zároveň 

vpravení čipu do těla) a očipování. Tak proč by tam falšovati druhou vlnu jako ve světě, není už 

potřeba. Tady máme ještě zbytek svobod a můžeme se ozvat, ale i ten zbytek nám chtějí ukrást a 

potom přichází úplné zotročení. 

VIDEO: Na Staroměstském náměstí proběhla “Operace Mlýn” podle tréninkového 

manuálu zásahových sil ministerstva vnitra! Svědecké video dokazuje, že útvary 

ministerstva vnitra hermeticky uzavřely všechny východy z náměstí, Hooligans neměli 

kudy odejít … 

Došlo k závažnému zneužití veřejného činitele (kdo tuto akci naplánoval) a proto by měl tento nebo 

tito úředníci sedět už v base na velice dlouhou dobu. Záměrné zastrašování obyvatelstva se trestá 

velice tvrdě. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Napřed policie uzavřela všechny východy z náměstí a potom policejní oddíly vrhali směrem k 

Hooligans sonické granáty Milkor a Heckler, k čemuž policejní střelci používali taktické vrhače 

hlukových granátů Milkor MGL a Heckler HK69A1, informoval nás přímo konkrétně náš zdroj.  

Tyto hlukové, čili sonické granáty jsou určeny k dezorientaci středního ucha v hlavě člověka, kdy v 

blízkosti exploze hlukového granátu dojde k dezorientaci centra rovnováhy člověka ve středním uchu. 

Pokud granát vybuchne v bezprostřední blízkosti, člověk obvykle ztratí vědomí a padne na zem. 

“Operace Mlýn” tak neměla za úkol provést ostrou akci, ale cílem bylo vyvolání konfliktu s Hooligans, 

jejich vyprovokování, aby operace měla na obrazovkách médií alespoň trochu důvěryhodnou podobu. 

Aby obyvatelstvo zastrašili pro příště zákonem povolené demonstrace proti vládnímu teroru. Pro 

spuštění Operace Mlýn bylo potřeba vyvolat konflikt a ve zhruba polovině demonstrace začala skupina 

přibližně 3 osob v kuklách a s pánskými kabelkami házet světlice a vodou naplněné plastové lahve na 

nedaleký policejní kordon. Sami policajti si tak ublížili a potom pan Hamáček sděloval kolik je 

zraněných policajtů, toto je doopravdy zvrhlost prvního řádu. Lidé bez morálky se doopravdy neštítí 

ničeho. 

https://aeronet.cz/news/video-na-staromestskem-namesti-probehla-operace-mlyn-podle-treninkoveho-

manualu-zasahovych-sil-ministerstva-vnitra-svedecke-video-dokazuje-ze-utvary-ministerstva-vnitra-

hermeticky-uzavrely/ 

Prohlášení k demonstraci 18.10. na Staroměstském náměstí : 

https://hnution.cz/?fbclid=IwAR2qpCYypfe2scSS2qNxTSlndgb0sG2NXtB06LtW9VywvPdgKeZ88bRA

6yY 

 

ULTIMÁTUM – Otevřený dopis poslancům ČR, vládě a prezidentovi. 

Vám, co víte, a zcela vědomě pro peníze, a jiné další výhody škodíte nám všem ostatním, sdělujeme, 

že pravda je jako lev a nenechá se umlčet. Jestli si opravdu myslíte, že se nic hrozného neděje a 

budete jen do budoucna se svou rodinou profitovat, šeredně se mýlíte. Ti, kteří Vám slíbili výhody a 

lepší život, se naopak postarají o to, až bude dílo dokonáno, aby neměli svědky, kteří toho ví moc, a 

mohli by je ohrožovat, či by museli být někomu dlouhodobě zavázáni… 

https://www.kulovy-blesk.cz/ultimatum-otevreny-dopis-poslancum-cr-vlade-a-prezidentovi/ 

Experiment s tečkou - proč veřejnost poslouchá vše, co jí říká vláda. 

https://www.youtube.com/watch?v=TbHOV7bmQb4 

Není to tak, jako ve videu (to je jen menší část skutečnosti), ale tak, že jsou velké mimozemské 

národy a ty mají SVÉ ZÁJMY, které se promítají na planetě Zemi V POZEMSKÝCH LIDECH. JSOU 

TO SÍLY SVĚTLA A SÍLY TEMNA - TY OVLÁDAJÍ LIDSTVO ZE 4 SKUPIN - OVLÁDÁNÍ LIDÍ 

ZÁPADU - KŘESŤANŮ, VÝCHODU - KOMUNISTŮ, ISLÁMU A ŽIDŮ. Přesto lidé mají svou moc nad 

svými životy ve svých rukou, v ničích jiných - mají SVOBODU VOLBY.  Více na www.nas-sen.cz 

Americké CDC přiznává, že covid-19 nikdy neizolovali. 

https://lbry.tv/@otevrisvoumysl:7/americk-cdc-p-izn-v-e-covid-19-nikdy-2:f 

Že by jen překec ? Rozhodně ne ! Spíš pořádný prokec !!! (Prymula se přeřekl o 

čipování lidí. 

https://www.youtube.com/watch?v=o6FNwQdTvyk 

Zažívají 200 dní trvající lockdown. Nejvíce trpí psychika. 

https://www.seznamzpravy.cz/clanek/zazivaji-200-dni-trvajici-lockdown-nejvice-trpi-psychika-

125642#dop_ab_variant=0&dop_req_id=1jEcvFegN7J-

202010230551&dop_source_zone_name=zpravy.sznhp.box&source=hp&seq_no=1&utm_campaign=

&utm_medium=z-boxiku&utm_source=www.seznam.cz 
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Dlouhodobý lockdown (skoro vše je uzavřeno) to určitě není řešení. Takto by to dopadlo i u nás. 

Řešení je zlepšení imunity, jakékoliv rafinované umělé navyšování počtu pozitivních lidí a potrestání 

zločinců, kteří vyrobili biologickou zbraň- kovid-19 (mezinárodní úmluvy zakazují výrobu biologických 

zbraní). 

Co obsahuje vakcína NWX Cov 2373. 

Ve videu Jana Perková uvádí to, že ve vakcínách na kovid-19 budou nanočástice a tak vlastně budou 

lidi očipováni. Já tomu věřím. Je možné to, kdo se nechá dát oočkovat, tak bude nemocný.   

https://www.youtube.com/watch?v=St-yfPfjR7Q&t=2s  

Jana Peterková !!! čeká armádu !!!??!!? (podotýkám vojáky z NATO, proto kdo se 

nenechá očkovat). 

Návrh pořadu 63. schůze PSPČR dne 27.10.2020: 

Vládní návrh na vyslovení souhlasu s pobytem vojenských zdravotníků členských států Organizace 

Severoatlantické smlouvy a/nebo Evropské unie za účelem zvládání pandemie onemocnění COVID-

19 /sněmovní tisk 1063/   

https://www.psp.cz/sqw/ischuze.sqw?o=8&s=63&pozvanka=1 

Jana Peterková říká to, že přijedou vojenští zdravotníci (vojáci NATO) a kdo se nebude chtít očkovat, 

tak půjdou do sběrných táborů. Takže mne to připomíná koncetráky za Hitlera. 

https://www.youtube.com/watch?v=xUBJ2WbHEQk 

Důkaz, že pandemie byla plánována s určitým účelem. 

Odkaz je nutné zkopírovat a dát do adresního řádku v prohlížeči. 

https://www.podivinsky.cz/wp-content/uploads/2020/10/DŮKAZ-že-pandemie-byla-plánována.pdf 

Unikol covid-plán o tom, čo pre nás chystajú na najbližšie mesiace. 

Plán pro lidstvo se postupně stává tvrdou realitou k zotročení. 

Nedávno sa na verejnosť dostali podrobnosti plánu, ktorý bol sprístupnený Parlamentnému výboru pre 

strategické plánovanie Kanadského parlamentu, ktorému predsedá úrad samotného premiéra. 

Podľa jeho slov bol sám šokovaný, že na výbore iba 30% členov prejavilo nad týmto plánom 

znepokojenie. Zvyšným 70% členom nijako zvlášť neprekážal. 

Hoci sa jedná o plán pre Kanadu, podľa podobného scenára sa vraj riadia aj všetky ostatné krajiny 

sveta. Keďže ide o celosvetovú akciu, tak sa to pravdepodobne rovnako týka aj nás. 

Na ďalšiu otázku, že čo sa stane s ľuďmi, ktorí nebudú súhlasiť s očkovaním, vzdaním sa majetku 

alebo „zdravotným pasom“, odpoveď bola veľmi znepokojujúca. Bolo im povedané, že je ich úlohou 

zabezpečiť, aby sa také niečo nestalo, a že je v záujme všetkých, aby sa spomínaných programov 

zúčastnili. 

Keď sa niektorí členovia výboru domáhali detailnejšej odpovede, bolo im povedané, že všetci, ktorí to 

odmietnu, budú musieť zostať v karanténe na neurčito. 

Časom, ako sa stále viac Kanaďanov zapojí do programu úverového resetu, tak tvrdohlaví odmietači 

budú vyhlásení za riziko pre verejné zdravie a transportovaní do izolačných (internačných) táborov. 

V týchto táboroch im znova budú ponúknuté dve možnosti – zúčastniť sa programu úverového resetu 

a byť prepustení alebo navždy zostať v internačných táboroch ako subjekty vážne ohrozujúce 

verejné zdravie s tým, že ich majetok bude tak či tak zhabaný. 

USA už má vybudované internačné tábory nejakú dobu, volajú ich FEMA kempy. Podobné 

zariadenia sa momentálne budujú okrem Kanady aj v Austrálii a na Novom Zélande. To sú 

krajiny, o ktorých vieme. Mnohé ďalšie sa môžu stavať v tichosti a zatiaľ o nich nič nevieme. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Lockdowny sa zavádzajú takmer všade. Na Slovensku už máme povinné rúška viac-menej všade, 

ešte pred pár dňami sa uvažovalo o povinnom testovaní a o povinnom očkovaní sa tiež už vedie 

diskusia. 

Je jasné, že v lockdownoch druhej vlny sa ešte viac rozvrátia ekonomiky. Ak dôjde budúci rok k 

lockdownom tretej vlny, tak to už zrejme vyvolá spomínané kolapsy dodávateľsko-odberateľských 

reťazcov, vrátane zásobovania potravinami. 

Ináč viete, prečo teraz vyšli s povinným testovaním? Pretože ste medzičasom akceptovali povinné 

rúška. Ak dnes budete akceptovať de-facto povinné testovanie, neskôr prídu s povinným očkovaním. 

A potom, takouto salámovou metódou, s ďalšími a ďalšími povinnosťami. 

https://www.badatel.net/unikol-covid-plan-o-tom-co-pre-nas-chystaju-na-najblizsie-mesiace/ 

Takže to shrnu. Očipování lidí je už potom velice snadné. Jestliže si nechají lidé tento scénář vnutit, 

to znamená, nebudou se bránit a na sobě pracovat, tak půjde o nastolení fašistické diktatury. Hitler 

proti tomuto byl neviňátko, protože neměl čipové technologie. Čipová technologie zaznamená 

v konečném důsledku každý váš pohyb.  

Přibydou další pucle k velké skládačce, aby se mohl hromadně zavést čip do těla lidí na úplné 

zotročení. Samozřejmě rafinovaně, aby vás oklamali, ovladači nikdy neříkají pravdu, to si dobře 

zapamatujte. 

Každý, kdo NEUDĚLÁ NIC proti tomuto systému, SI JEJ VYZKOUŠÍ NA VLASTNÍ KŮŽI, A TAK 

POZNÁ, CO SI SVÝM NEGATIVNÍM - PASIVNÍM, LIKNAVÝM A NEROZHODNÝM POSTOJEM 

PŘIPRAVIL. BUDE NA TOM HŮŘ, NEŽ ZVÍŘÁTKA. Nikdo z nich tomuto systému NEUNIKNE NIKDE 

NA PLANETĚ ZEMI, NEBOŤ JDE O CELOPLANETÁRNÍ SYSTÉM. Události 11.9.2001 tomuto slouží. 

Také v Bibli – Apokalypsa sv. Jana - je informace o tomto systému: 

„A (bestie) učiní, že všichni, malí i velcí, bohatí i chudí, svobodní i nevolníci, dostanou znamení na 

pravou ruku a na čelo. Aby nikdo nemohl kupovat ani prodávat, jenom ten, kdo má znamení nebo 

jméno bestie, nebo číslo jejího jména (666).“ 

Čipy budou mít také funkci propracovaného OVLÁDÁNÍ MYSLI.  

ŘÍKÁTE SI, ŽE JSTE SVOBODNÍ – TÍMTO VÁM VYVRACÍME VAŠI PŘEDSTAVU SVOBODY, VE 

SKUTEČNOSTI SE JEDNÁ O PSEUDOSVOBODU – STAV UMĚLE ZFABRIKOVANÝ SKRYTĚ 

TĚMI, KTEŘÍ VÁS OVLÁDAJÍ - NEGATIVNÍ LIDÉ na Zemi i negativní entity z Vesmíru, autoři 

pseudosystému.  

DALŠÍ INFORMACE VČETNĚ POZITIVNÍHO ŘEŠENÍ PRO JEDNOTLIVCE I VLÁDY NALEZNETE V 

DOSTATEČNÉM ROZSAHU PŘES 5000 STRAN A 1000 OBRÁZKŮ NA INTERNETU :  

www.neocipuj-se.cz  

www.andele-nebe.cz  

Otevřený dopis ministrovi zdravotnictví ČR panu  Prymulovi. 

CHYSTÁ  SE VELKÝ MEZINÁRODNÍ  SOUD  S  COVIDOVÝMI  PODVODNÍKY 

https://tadesco.org/otevreny-dopis-ministrovi-zdravotnictvi-cr-panu-prymulovi/ 

https://www.kulovy-blesk.cz 

Celý původní dopis .pdf v češtině (nekopíruje mezery) : 

https://app.box.com/s/k6hihwc6wonsjvarjotddw9mmfrg5zbt 

Zde lze text .pdf správně kopírovat : 

https://www.kulovy-blesk.cz/wp-content/uploads/2020/10/Prymula_CZE_final.pdf 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Pravda se vynořuje po celém světě, ale zdá se, že slepí jsou ti, co řídí Českou vládu a vydávají 

zdravotní nařízení, která ničí národ. 

LÉKAŘSKY A VĚDECKY SMĚŠNÁ NAŘÍZENÍ COVID-19. 

Výtah z článku : 

Přijato: středa 14. říjen 2020 17:09 

Od: Kwbschwarz kwbschwarz@protonmail.ch 

Komu: adameci@psp.cz adameci@psp.cz, adamkovav@psp.cz adamkovav@psp.cz, 

aulickah@psp.cz aulickah@psp.cz, babisa@psp.cz babisa@psp.cz, babisovaa@psp.cz   … 

Dobrý den, pane ministře Prymulo, 

jsem občanem USA, a pokud se divíte proč Vám píši zrovna já, tak vězte, že dokonce i Washington 

DC se mě bojí kvůli mým minulým politickým, ekonomickým a právním bitvám, které jsem proti nim 

vyhrál. Jsem bývalým strategickým plánovačem Republikánského národního výboru ve Washingtonu 

DC. To, aby Clinton v roce 1994 přišel o Sněmovnu i Senát, jsem navrhl já a realizoval tento plán jako 

svoji občanskou povinnost vůči Americe. 

Přestože Adam Vojtěch již není českým ministrem zdravotnictví, bude mu doručeno předvolání k 

výslechu před americkým obvodním soudem. Jeho vlastní činy proti němu shromáždily spoustu 

důkazních faktů.  

V současné době i pro Vás připravujeme výslechové otázky, a to ze zcela stejného důvodu jako je 

tomu u Vašeho předchůdce.  

Z velmi důvěryhodného zdroje jsme obdrželi informaci, že některé hygienické stanice používající PCR 

testy (mimochodem velmi nespolehlivé testy, a proč tomu tak je, je vysvětleno níže) evidují například 

denní přírůstek 120 „nových případů“, ale někdo z vládních institucí jim nařídil deklarovat například 

850 nových případů, a to z toho důvodu, aby se zcela účelově nafoukla data o počtu pozitivně 

testovaných.  

Špičkoví lékaři, epidemiologové a vědci z celého světa, z nichž většina má zkušenosti a úspěchy, 

které zastiňují ty Vaše, pokračují v evidencích podvodů, lží a přímých podvodů ze strany všech 

ministrů zdravotnictví, WHO a dalších, stejně tak jako u pana Vojtěcha a u Vás. 

Neciťte se být izolován, vyčleňován nebo nespravedlivě vybrán. Vaši kolegové, ministři zdravotnictví 

Německa, Nizozemska, Belgie, Francie a Itálie, stejně jako USA, Velké Británie, Kanady a Austrálie 

budou brzy odhaleni jako podvodníci, kteří stojí za plandemií SARSCoV-2 / COVID-19 ve velkém 

mezinárodním soudním sporu, který odhalí trestné činy vydírání, bioterorismu a závažného 

porušování lidských práv a hospodářských škod, které způsobily.  

Člověk nemusí v českých sdělovacích prostředcích hledat příliš hluboko, ani mluvit s českými občany 

znalých místních poměrů, aby zjistil, že jak Vaše dcera, tak i Vy máte pochybný charakter a 

podnikatelskou etiku. To konec konců dokládá fakt, že Vás tehdejší ministr zdravotnictví Svatopluk 

Němeček s okamžitou platností odvolal z funkce ředitele fakultní nemocnice Hradec Králové, pro 

závažná podezření ze střetu zájmů u farmaceutických firem. Jedno video, které mi bylo zasláno, 

naznačuje, že jste do značné míry v tzv. „hip pocket“ GSK (pod kontrolou nebo vlivem člověka, 

zejména tajným nebo neetickým způsobem, například úplatkem nebo vydíráním) a pravdě podobně i 

dalších velkých farmaceutických společností. 

Člověk také nemusí hledat příliš hluboko, aby zjistil, že jste v zásadě placeným a věrným mluvčím 

WHO a Big Pharma v České republice. WHO je jedním z obžalovaných v připravované soudní žalobě, 

kterou podávám, u amerického okresní soudu ve Washingtonu DC s velmi dlouhým seznamem 

špatných herců, kteří podvádějí celý svět. Big Pharma je také jedním z obžalovaných a brzy bude čelit 

nejtvrdší výzvě, pokud jde o udělení jejich „imunity“, která jim beztrestně umožňuje ubližovat lidem a 

zejména dětem po celém světě. 

Většina epidemiologů to ví jako fakt. Tento fakt však očividně uniká Vaší úrovni znalostí, školení nebo 

odborných dovedností. Nechodil jste na hodiny epidemiologie a jen předstíráte, že jste odborníkem v 

této oblasti? Jsme si také velmi dobře vědomi, že ani generální ředitel WHO Tedros, není zdaleka 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939


 

67 
 
PŘESNĚ  NAPLÁNOVANÁ  OPERACE už před r. 2019:    http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939 
 

kvalifikovaným lékařským odborníkem. Celá moje skupina pro vědeckou nanotechnologii si totiž velmi 

živě pamatuje na medializovanou a falešnou pandemii prasečí chřipky v roce 2009, kterou vyhlásila 

tehdejší generální ředitelka WHO Margaret Chan. Oba dva, Tedros i Margaret Chan budou předvoláni 

před americký soud, aby čelili důsledkům svých trestních činů týkajících se zmanipulovaných 

pandemií. 

Vynálezcem testu RT-PCR byl Dr. Kary Mullis, PhD., který získal Nobelovu cenu za chemii za svůj 

vynález. Mnohokrát jasně prohlásil, že PCR test není, a nikdy neměl být lékařským diagnostickým 

nástrojem. To, že Vy „odborníci na COVID-19“ stále trváte na používání podvodné testovací metodiky, 

je samo o sobě PODVOD. 

Tak jako prezident Tanzanie John Joseph Mugufuli PhD. prokázal, že testy PCR jsou natolik 

bezcenné, že koza, plody papáje a plody muďoulu trojlaločného byly pozitivní na COVID-19, a 

anonymně odevzdaný test u králíka se mu vrátil jako „neurčitý“. Prezident Mugufuli je držitelem titulu 

MSc. a PhD. v oboru chemie. Máte tento titul někdo z Vás nebo Vašich zaměstnanců ? 

Testoval někdo z Vašeho ministerstva ovoce a zeleninu v místních obchodech s potravinami, aby 

zjistil, kolik naprosto nesmyslných výsledků COVID-19 pozitivních získáte zpět ?  Můžete to zkusit a 

získat skutečné povědomí o tom, jak mají testy PCR daleko k přesvědčivému lékařskému 

diagnostickému nástroji. 

Nedávno jsem si nechal provést test krve kvůli služební cestě. Určitě jako epidemiolog znáte význam 

toho, že jsem SARS CoV-2 „negativní“ na IgA, IgG a IgM. Krevní sérologický test je jediným 

způsobem, jak ověřit přítomnost jakéhokoli typu viru a reakce lidského autoimunitního systému na něj. 

Pokud se podíváte na poslední odstavec na straně 39 tohoto nedávného oběžníku FDA – CDC, 

uvidíte přiznání faktu ze strany CDC. Nikdy neměli k dispozici a dosud ani nemají izolovaný virus 

SARS CoV-2. 

https://www.fda.gov/media/134922/download  

Neexistují žádné vakcíny proti jakémukoliv typu RNA koronaviru, protože příliš rychle mutují na to, aby 

byly zachyceny pro skutečnou léčbu nebo prevenci. Vakcíny proti koronaviru, a vládní sliby o 

vakcínách, aby se život lidí mohl vrátit zpět do normálu, jsou podvod a klamání veřejnosti. Tento 

pokus WHO, Gatese, GAVI, CEPI a celého farmaceutického průmyslu o získání peněz tím, že 

všechny na světě naočkují, je hloupá a očividná chamtivost. Když je řeč o CEPI, víme o dohodě mezi 

CEPI a Novavax v Bohumili. Musíte si vážně zjistit důvod, proč Novavax nikdy úspěšně nedokončil 

testování vakcíny. Všichni výše uvedení jsou na seznamu obžalovaných. 

Vážně Vám, jako doktorovi a epidemiologovi, tato oficiální a vážně upravená fakta od CDC ukazují 

„pandemii”, nebo je skutečnou pandemií zastrašující mediální a vládní propaganda lží a soustavné 

terorizování svých vlastních občanů ?  Mediální humbuk, zveličování, narážky a naprosté lži, které 

nejsou zdravotními fakty a lidé na celém světě si začínají uvědomovat rozsah celého podvodu COVID-

19 a škod, které tím utrpěly jejich životy, zdraví a budoucnost. 

Vaše udržování nařízení nošení roušek v jakékoliv formě a kdekoliv, a z jakéhokoliv důvodu, je 

naprosto absurdní a ničeho se tím nedosáhne. To stejné platí pro udržování rozestupů (social 

distancing), lock-downy nebo karantény pro zdravé lidi z jakéhokoliv vymyšleného důvodu, nebo 

jakákoliv snaha vnutit lidem PCR testy nebo vakcíny opět z jakéhokoliv důvodu, pokud se rozhodnou 

říct „NE”. 

Podvod rozhodně není záležitost veřejného zdraví. Podvod je trestní záležitostí pro jednání soudů. 

CDC, federální a státní zdravotnické instituty v USA to přehnaly s PCR testováním, ale to se jim také 

vymstilo. Tohle je jen jeden příklad z mnoha dalších. 

Možná Vám unikla skutečnost, že pod tlakem prezidenta Trumpa i CDC nyní přiznává pravdu. Rok 

2020 je až na 20. místě v žebříčku vážnosti všech příčin nadměrných úmrtí za posledních 21 let. O 

jaké „pandemii” je tedy řeč, kromě nesprávného a nadbytečného používání tohoto slova, a toho, že 

vlády a média halasně propagují něco, co vůbec nemá takový dopad, a jsou zapojené do bioterorismu 

proti svým vlastním občanům ? 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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CDC už ví, že jsou jmenovaným obžalovaným v žalobě týkající se trestního vydírání / bioterorismu, 

kterou budu podávat. Jsem hlavním žalobcem spolu se symbolickými 2020 ostatními americkými, a i 

neamerickými žalobci. 

Každý z Vás, Vy epidemiologičtí klauni z WHO, odmítáte přiznat, že prasečí chřipka se v roce 2019-

2020 vážně proběhla. Jen v Evropě zemřelo 186 000 lidí na prasečí chřipku, a dokonce i smyšlená a 

hrubě zveličená čísla COVID-19 na tuto chřipku nedosáhla. 

Navštivte www.euromomo.eu , pokud o tomto webu nevíte. Mapa a statistické grafy jsou velmi 

výmluvné, i když Litva, Polsko, Slovensko, Maďarsko, Rumunsko a Česká Republika svými daty na 

tuto webovou stránku nepřispívají. 186 000 mrtvých na prasečí chřipku plus vysoký věk a komorbidita 

mínus 6 národů EU, které do databáze nepřispívají svými statistickými daty. 

Sezóna prasečí chřipky si v USA a Kanadě vyžádala menší oběť na životech než v posledních letech, 

proto je rok 2020 až na 20. místě za posledních 21 let. Pokud by se jakýkoliv rok z posledních 21 let 

mohl kvalifikovat pro vyhlášení pandemie, byl by to rok 2018, který je na první místě z posledních 21 

let, ale nikdo tehdy nešířil strach z „pandemie”. Rok 2018 ale nebyl rokem 2020, když více jak 10 let 

plánovali spustit tento podvod na celém světě v rámci svého ID2020, OSN Agendy 21 a OSN Agendy 

2030. Toto vše brzy skončí u soudu. 

Má Vaše Ministerstvo zdravotnictví vůbec ponětí, proč tato pandemie v České republice a většině 

ostatních národů jako první a nejsilněji zasáhla domovy důchodců a pečovatelské domy, kde se 

starým lidem pravidelně podávají vakcíny proti chřipce pod přetvářkou ochrany jejich zdraví? Jelikož 

většina těch lidí není schopná chůze, nechodí nakupovat a nechodí ani na žádné párty, jak je možné, 

že „vzduchem šířící se SARS CoV-2” zasáhl tak dramaticky pouze pečovatelské domy, a ne zbytek 

populace ? 

 Známe na to odpověď. 

30. ledna 2020 jsem se vrátil do Evropy ze služební cesty z Kanady, a ještě jsem neviděl ani jednoho 

člověka, který by byl nemocný chřipkou nebo SARS CoV-2. I když jsem od té doby navštívil Belgii, 

Nizozemsko, Francii, Německo, Švýcarsko a Prahu. Jediné případy COVID-19 byly v pečovatelských 

domech, domovech důchodců, nebo po vakcinaci proti chřipce, a jiných umělých zcela účelových 

zásazích povahy trestné nedbalosti a trestné činnosti některých zúčastněných stran. 

Také trasujeme spojitost mezi lidmi, kteří nedostali vakcínu proti chřipce a nedostali COVID-19, oproti 

počtu lidí, kteří dostali vakcínu proti chřipce a dostali i tak chřipku, nebo byli jedni z těch, kteří navýšili 

počet legitimních případů COVID-19 pomocí serologického testu, bez zbytečného PCR testu. 

Statistický trend jasně ukazuje, že pokud se člověk chtěl vyhnout nakažení COVIDEM-19, stačilo mu 

pouze se vyhnout nebo odmítnout očkování proti prasečí chřipce z roku 2019-2020. Tohle bude před 

americkým soudem také projednáváno v rámci trestního řízení. 

  

Kulovy-Blesk.cz zveřejnil otitulkovanou verzi videa dr. Reinera Fuellmiche -  

www.kulovy-blesk.cz 

Sincerely, 

Karl W. B. Schwarz 

Managing Director, CEO 

Tokata Nanotechnologies AG 

Kreuzlingen CH-8280 

 

ULTIMÁTUM – Otevřený dopis poslancům ČR, vládě a prezidentovi. 

https://www.kulovy-blesk.cz/ultimatum-otevreny-dopis-poslancum-cr-vlade-a-prezidentovi/ 

Reiner Fuellmich – Zločiny proti lidskosti. 
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https://www.otevrisvoumysl.cz/reiner-fuellmich-zlociny-proti-

lidskosti/?fbclid=IwAR0fUlEbY5hxOI5tSJsQIkGVD3uDsQwGMVV_3RKGvR5BdenCC0TPvcae0ew 

Film – Chvíli poté.  

https://www.youtube.com/watch?v=BzXskOt_VAE&t=135s 

Путин встречался с пришельцами в марте 2015. Видео учений российских военных с 

инопланетянами : 

https://www.youtube.com/watch?v=OnTMZ9Xb2Wg 

Tyto informace souvisí s článkem Generál varuje před negativními mimozemšťany – viz výše 

článek. 

www.jak-prezit.cz 

www.evakuace-lidstva.cz 

 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 3.11.2020 : 

 

Dr. Mike Yeadon – Vlády používají testy na Covid-19 s neznámou mírou falešných 

pozitiv. 

https://www.otevrisvoumysl.cz/dr-mike-yeadon-vlady-pouzivaji-testy-na-covid-19-s-neznamou-mirou-

falesnych-pozitiv/ 

 

Moderátorka: Říká se nám, že řešení této situace, a abychom se vyhnuli druhému lock-downu nebo 

zákazu vycházení, dokonce během Vánoc, jak premiér řekl. Řešení je: více testování. Pokud ale tyto 

testy ukazují tolik falešných pozitiv u lidí, kteří nejsou infekční a nejsou rizikem… riziko je, že více 

testování tvoří více případů, což tvoří více strachu, a je pravděpodobnější, že to nás to zavede k 

zákazu vycházení a lock-downu. Co je tedy řešení, pokud ne testování? 

Dr. Yeadon: Mám na to odpověď.. Švédsko tohle testování nedělá a u nich nemají spousty 

nemocných lidí, kteří umírají, Mluvím o tom, že u nich zemřelo stejné procento populace, 0,6 %, stejně 

jako tady v Británii během stejného období. Alespoň by stálo za to se podívat, co dělají ve Švédsku. 

Ale budu konfrontovat Matt Hancocka stejným způsobem jako minulý týden, a to, že se používá test s 

nepotvrzenou mírou falešných pozitiv, což mi přijde hrozné, protože to má na lidi velký dopad. 

Moderátorka: To mu rozhodně řekneme, jak s ním budeme příště mluvit. Zmínil jste Švédsko… a to je 

velká otázka. Švédsko je země, která nezavedla lock-down. Měli tam nějaká opatření, ale ta byla 

dobrovolná.Hospody zůstaly otevřené, školy pro děti do 16 let zůstaly otevřené, nenosí tam roušky. 

Lidé tam pokračují žít normálním životem a jsou rozumní. Jak jste říkal, napříč Evropou je úmrtnost 

podobná… 

Doktoři za pravdu – o COVIDU-19. 

https://www.otevrisvoumysl.cz/doktori-za-pravdu-o-covidu-19/ 

Máme kontakty na 87 tisíc sester, které nechtějí vakcínu, která se pro nás připravuje. Pokud tu není 

žádná pandemie, zajímalo by mě, proč naše děti musí ve škole nosit roušky? 

Existují absolutní ústavní práva, která nelze z žádného lékařského důvodu porušit. Není důvod 

panikařit, ani ve zdravotnictví. Panika se tvoří těmito falešně pozitivními PCR testy. 89-94 % těch PCR 

testů jsou falešně pozitivní. Netestují přítomnosti covidu-19 a zbytek je falešně negativní.  Lékaři musí 

přestat používat PCR testy. Vraťme se ke klinickým příznakům a faktům. Média v Nizozemsku nyní 

zveřejnila zprávu, že PCR testy nejsou správné testy.  

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Dr. Cahillová: Statistiky ukazují, že až do dubna 2020 v Irsku bylo 0 úmrtí na covid. To jsou oficiální 

statistiky ze CSO – Centrálního statistického oddělení. 

V roce 2020 měli 98 úmrtí z 5 milionů lidí. V Irsku každým rokem umírá 30 tisíc lidí. 10 tisíc lidí na 

kardiovaskulární onemocnění, 10 tisíc lidí na rakovinu, a těm 98 úmrtím na covid. 

COVID-1984: Příbalový leták antigenních testů, se kterými se celoplošně testuje na 

Slovensku, obsahuje zarážející nesrovnalost!  

https://aeronet.cz/news/covid-1984-pribalovy-letak-antigennich-testu-se-kterymi-se-celoplosne-testuje-

na-slovensku-obsahuje-zarazejici-nesrovnalost-jihokorejsky-vyrobce-sd-biosensor-totiz-v-letaku-

upozornuje-ze-testy/ 

Na Slovensku se testují zdraví lidé pomocí testů, které se nesmí podle příbalového letáku od výrobce 

testů používat na bezpříznakové lidi. 

Jinými slovy, na Slovensku se testují zdraví lidé, kteří paradoxně mohou virus SARS-Cov-2 mít, ale 

nijak se u nich neprojevuje, nemají horečky a ani kašel, ale tyto antigenní testy je označí za negativní, 

protože jejich těla nemají vytvořené antigeny, které jsou produktem zápalu, infekce a odezvy 

organismu. Příbalový leták odhaluje, že testy používané na Slovensku neumí rozlišovat mezi 

jednotlivými kmeny rodiny SARS, takže testy hlásí pozitivitu i na vir SARS-Urbani z roku 2003 

V příbalovém letáku je k dispozici laboratorní tabulka, na které viry a patogeny test reaguje nezávisle 

na tom, jestli člověk má SARS-Cov-2 nebo nemá. Tabulka odhaluje, že tyto testy od firmy SD 

Biosensor označují vzorek pozitivně, pokud obsahuje kmen viru SARS-Urbani, což je kmen viru 

SARS-Cov-1 izolovaný již v roce 2003 během epidemie SARS. Tehdy byly izolovány 2 kmeny SARS 

nazvané Tor2 a Urbani [3]. První byl izolován v Kanadě, druhý v Asii pracovníkem CDC. Kmen SARS-

Urbani se stal referenčním izolátem. 

A to je největší průšvich a šok, protože o tomto se dosud nikde v médiích nemluvilo. Tyto testy určené 

na SARS-Cov-2 vás tedy označí za pozitivního i tehdy, pokud v těle máte virus SARS-Urbani z roku 

2003, kterým je podle informací dnes promořena celosvětová populace, protože původní epidemie 

SARS v podstatě fungovala pouze na asijské obyvatelstvo, západní civilizace SARS prakticky 

nenapadl, ale pozor, to neznamená, že SARS kmen už nemá celá západní populace, protože od roku 

2003 uběhlo již 17 let. Promoření civilizace kmenem SARS-Urbani tak bude obrovské, že si to ani 

nedovedeme představit. 

Testovací sada od firmy SD-Biosensor podle tabulky z příbalového letáku neumí rozlišovat mezi 

SARS-Urbani z roku 2003 a mezi SARS-Cov-2 z roku 2019.  Jak lze věřit testu, který neumí 

rozlišovatmezi SARS-Cov-1 z roku 2003 a SARS-Cov-2 z roku 2019? 

WHO znížila nebezpečnosť Covid19 na úroveň virózy. 

https://www.eurorespekt.sk/who-znizila-nebezpecnost-covid19-na-uroven-

virozy/?fbclid=IwAR1yKSSgc6_sdGu5W0p8q4kWiIBYSsExozY-tCq8yMg8d7eS3pDZOCphLuY 

Medzinárodná zdravotnícka organizácia aktuálne vydala úplne novú štúdiu, je to dokonca tzv. meta 

štúdia, ktorá dáva dohromady dáta približne zo sedemdesiatich štúdií z celého sveta, z ktorých sa 

ukazuje, že nebezpečnosť vírusu, smrtnosť toho vírusu je niekoľkokrát nižšia ako sa uvádzalo. 

Úvodné čísla boli 3,4%. Posledné,  o ktorých sa hovorilo bolo medzi 0,4 – 1 % a nyní je na 0,23%. 

Ak už ani po tejto oficiálnej správe WHO vláda nezmení nariadenia a nevráti život do normálu, bude to 

len dôkaz o tom, že to, čo sa dnes deje na Slovensku a v Česku nemá s Covidom nič spoločné, a že 

ide o úplne niečo iné. 

WHO, čo je ešte stále nejaká autorita hovorí o 0,23%, čo je na úrovni chrípky alebo bežných viróz. 

Pokiaľ je situácia takáto, tak tvrdé plošné opatrenia sú neadekvátne. 

Covidový Apartheid: Slovenská vláda Igora Matoviče na den 102. výročí vzniku 

Československa přijala vládní usnesení zavádějící Apartheid, kterým se naplňuje 

hrozivé proroctví z Bible, že bez “znamení šelmy” nenakoupíš!  

Covidový Apartheid na Slovensku se připravuje !!! 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Zkrácená verze článku : 

Covidový Apartheid: Slovenská vláda Igora Matoviče na den 102. výročí vzniku Československa 

přijala vládní usnesení zavádějící Apartheid, kterým se naplňuje hrozivé proroctví z Bible, že bez 

“znamení šelmy” nenakoupíš! Vláda v usnesení doporučuje hlavnímu hygienikovi, aby vydal vyhlášku, 

kterou zaměstnavatelé, živnostníci a provozovatelé obchodů a služeb na Slovensku nebudou smět do 

svých budov vpouštět osoby a zákazníky bez čerstvého potvrzení o negativním testu na Covid-19. 

Jedná se o překročení veškerých mezí a rovněž o naplnění biblického proroctví z Knihy Zjevení o tom, 

že kdo nebude mít znamení šelmy na své, resp. ve své ruce, tak nic nenakoupí a nic neprodá.  

Toto děsivé proroctví se dnešním dnem 28. 10. 2020 stalo na Slovensku skutečností.  

Apartheid. Pokud jste toto slovo nikdy neslyšeli, tak apartheid je společenský systém dvoj-třídní 

společnosti, který fungoval v Jihoafrické republice do roku 1994. Systém apartheidu dělil občany země 

na ty, kteří měli plná práva, a na ty, kteří měli práva omezená. V praxi to fungovalo na bázi rasového 

apartheidu, černoši jako občané II. třídy nesměli chodit nakupovat do obchodů bez potvrzení o 

výjimce, jednalo se o certifikát, který černochům umožňoval bez omezení nakupovat, vstupovat do 

budov, do objektů, do úřadů, do nákupních center. 

Kdo nebude mít znamení šelmy v ruce v podobě kusu papíru o testu na Covid-19, nic na Slovensku 

nenakoupí, ani neprodá! 

První skupina se nechá pravidelně a každý měsíc testovat, pořád dokola, každý měsíc, až do chvíle, 

než bude vakcína. Poté budou zaměstnavatelé a provozovatelé kontrolovat i potvrzení o očkování. 

Lidé s očkováním se nebudou muset testovat každý měsíc, očkování jim vydrží 1 rok, pouze předloží 

při vstupu do prodejny nebo do práce potvrzení o očkování. Kdo nebude očkovaný, bude muset 

předkládat potvrzení o čerstvém testu, zřejmě ne starším než 1 měsíc.  

Druhá skupina nebude testovaná, nebude očkovaná, anebo půjde o pozitivně testované osoby. Tato 

skupina lidí se stane skupinou osob 2. kategorie, skupinou osob žijících v systému vyčlenění ze 

společnosti, což není nic jiného než definice Apartheidu. 

Pokud hlavní hygienik SR splní to, co mu doporučuje v dnešním vládním usnesení Matovičova vláda, 

na Slovensku tím okamžikem dojde k ustanovení Apartheidu, k rozdělení společnosti na dvě skupiny 

obyvatelstva s diametrálně odlišnými občanskými a lidskými právy. 

https://aeronet.cz/news/covidovy-apartheid-slovenska-vlada-igora-matovice-na-den-102-vyroci-vzniku-

ceskoslovenska-prijala-vladni-usneseni-zavadejici-apartheid-kterym-se-naplnuje-hrozive-proroctvi-z-

bible/ 

www.neocipuj-se.cz 

Video: Koronaškandál čaká medzinárodný súdny tribunál. 

Část videa: 

Politici z politických stran vás budou donekonečna odvádět od prapodstaty problému a tou 

prapodstatou je, že tyto klamy mají v rukách drtivou většinu této planety, kterou kontrolují 

prostřednictvím médií, komunikačních technologií, zpravodajských služeb, bankami, penězi a politiky. 

Problém je, že většina z toho mála zorientovaných lidí se o tom neodvažuje hovořit, aby nepřišli o 

svoji reputaci, práci, kredit, kariéru a prestiž. Velmi dobře vědí, že pravda je před veřejností nejlépe 

ukrytá tak, že jí lidi nevědí. A tak se tito lidé v rámci svých jistot soustřeďují vždy jen na drobné a 

nedůležité problémy a tím se zúčastňují na jejich hře. Jejich hrou je vyvolávání strachu, bulvární 

parazitování na neštěstí lidí, rozdělování na červené a žluté zóny, na víc anebo méně postižené 

okresy anebo odvětví na základě statistik a pozitivně testovaných anebo poklese finančních obratů. 

Když mnohé giganty nejsou v rukou zákonů a občanů, postupně je všechen veřejný prostor v rukách 

soukromníků. A přesně toto, je pointa fašismu. Ten dnes rozesílá nejistotu a obrovský strach. Jenže 

mi lidi potřebujeme vidět světlo na konci tunelu, povzbuzení, potřebujeme vidět naději, potřebujeme 

vizi. …    

https://www.youtube.com/watch?v=Ae7rIbZgKD8 
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Mnohí vedci a epidemiológovia aj zo Stanfordskej univerzity tvrdia, že populácia už dosiahla 

hromadnú imunitu, presnejšie imunitu T-buniek a neexistuje žiaden dôvod k lock-downom, a už vôbec 

nie k očkovaniu, čo je rezultátom mnohých špičkových svetových vedcov vrátane nositeľa Nobelovej 

ceny za chémiu, profesora Michaela Lewitta. Vysoko rešpektovaní vedci z celého sveta, okrem iných 

laureát Nobelovej ceny M. Lewitt či bývalý šéf vedeckého výskumu a viceprezident farmaceutickej 

spoločnosti Pfizer, Dr. Mike Yeadon tak dôrazne upozorňujú, že v skutočnosti tu nemáme pandémiu 

koronavírusu ale PCR testov. Známa molekulárna genetička Soňa Peková aktuálne tvrdí, že vedecké 

informácie ohľadne koronavírusu sú masívne cenzurované a ľudí vlády zavádzajú. Vírus aktuálne 

slabne a podľa špičkovej lekárky a genetičky veľmi rýchlo replikuje svoj genóm, čím vytvára stále viac 

chýb, ktorými sa sám oslabuje a nakoniec zahubí. A právnici z medzinárodnej komisie vyšetrujúcej 

udalosti ohľadne koronavírusu v tom majú jasno: Koronaškandál je jedným z najobludnejších zločinov 

proti ľudskosti a všetky zodpovedné osoby majú byť postavené pred medzinárodný súd tak, ako to 

bolo v prípade Norimberského súdneho tribunálu.  

U nás testovanie ľudí a dohľadávanie údajných covid pozitívnych osôb od 9.októbra nariadili aj 1500 

vojakom denne, ktorí majú rozkaz zasiahnuť. Medzinárodná komisia právnikov pripravuje hromadnú 

žalobu  

na kompetentné osoby zámerne spôsobujúce hromadné škody v dôsledku poškodzujúcich udalostí, 

ktoré utrpel vysoký počet ľudí, čo sa týka aj všetkých komplicov na Slovensku, ktorí už spravodlivosti 

pod medzinárodným dohľadom neuniknú. 

 

Video : Varování pro lidstvo /vakcína na Covid-19. 

Zatím největší varování lidem ze všech videí : 

Dr. Carrie Madej VE VIDEU ODHALUJE ZAMERY TECH NEJVETSICH BANKERU, KTERI TO VSE S 

GATESEM DELAJI A MAJI VLADY STATU PEKNE V MOCI ! 

TOTO VIDEO JE JEN TAKOVYM HLAVNIM VYSTUPEM RADY PREDCHOZICH VIDEI, KTERE 

VYSLY, S FAKTY A DUKAZY O TECHTO VELMI ZLYCH PROCESECH NA PLANETE ZEMI. 

KDYBY LIDE ZILI POZITIVNI ZIVOT S RADNOU ZIVOTOSPRAVOU - TJ. DOSTATEK ZIVE 

STRAVY www.co-jist.cz A DOSTATEK PRIROZENEHO POHYBU VENKU, BYLI BY ZDRAVI, MELI 

BY SILNOU IMUNITU A ZADNY COVID BY JE NEOHROZOVAL - TAK JSEM NA TOM JIZ 20 LET 

JA. PIJI I DESTILOVANOU VODU A NEJIM MASO JIZ 20 LET. 

ALE ANI VLADY, ANI SKOLY, ANI MEDIA LIDI KE ZDRAVEMU ZIVOTNIMU STYLU NEVEDOU, 

NAOPAK, OVLADAJI JE PRUMYSLOVYMI POTRAVINAMI S CHEMIEMI, NUTI JE BYT ZAVRENI 

VSUDE A NEUMOZNUJI JIM, ABY MOHLI ZIT V DOMECH SE ZAHRADAMI, KDE BY SI MELI SAMI 

PESTOVAT TY SVE ZDRAVE POTRAVINY - JSOU PRILIS DRAHE - PREDRAZENE, JAK PUDA, 

TAK DUM. 

 

https://www.bitchute.com/video/L2hpIgc6dJSa/ 

www.co-jist.cz 

www.neocipuj-se.cz 

www.nejsme-otroci.cz 

www.jak-prezit.cz 

 

Video : Podvod na lidech (Michal Shark)  

https://www.youtube.com/watch?v=LYyQQyUz23o&feature=youtu.be&fbclid=IwAR3JEJImUGOcCXFd

1ul7GIIuzRP1jYadDS3Pv7XoBqzEUNG1IiqIjsVAgmw 
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500 nemeckých lekárov spochybnilo pandémiu: „Nastal čas vziať veci do vlastných 

rúk!“ 

https://cz24.news/500-nemeckych-lekarov-spochybnilo-pandemiu-nastal-cas-vziat-veci-do-vlastnych-

ruk/?fbclid=IwAR1T4OYRYyjoFVShOgXWVZ0iYcXX0mY1Xwqaq2nu44d7F89mGFWLublLWsY 

Co nám vláda tají??? 

http://blog.aktualne.cz/blogy/jan-

hnizdil.php?itemid=38068&fbclid=IwAR0KkiRY7jBTWHNd43JlBZyiSMgx6HL1wb1XuGGCEz

7mMhu_np4ss53BLCA 

VIDEO: Vláda vyhlásila vojnu (zdravému rozumu). 

https://www.youtube.com/watch?v=MfhpS3Dvdow 

Arcibiskup Vigano varuje Trumpa pred veľkým reštartom, komplotom na zotročenie 

ľudstva. 

https://www.youtube.com/watch?v=vcrp3r1-F6E 

Epidémia chrípky v roku 1918 bola spôsobená očkovaním. 

https://www.biosferaklub.info/epidemia-chripky-v-roku-1918-bola-sposobena-

ockovanim/?fbclid=IwAR2Mftlu587jiDnCgEj6QWkfS9anqKYcZ1uk94ncFt0r6yRMCVk9I4rhQaQ 

MARTIN, 0200 hod Matovič vojnu začal, my ju ukončíme! 

https://www.youtube.com/watch?v=xwgancWm4tY&feature=youtu.be 

https://m.facebook.com/watch/?v=355214765745580&_rdr 

Trenčín, 02:30 hod.: Zlodej Matovič nám ukradol slobodu!  

https://www.youtube.com/watch?v=5A4IMAcw8FU 

COVID je na lidstvo dávno připravovaný. Roušky, očkování a čipizace dle scénáře  - 

úřední dokument. Video : Koronavírus, legislatíva a čas konca - Prof. Dr. Walter Veith. 

Existuje úřední dokument Německého spolkového sněmu (Deutscher Bundestag) pod tiskovou 

zprávou č. 17/12051 ze dne 3. 1. 2013. Dokument pojednává o tom, jak by měl reagovat stát při 

výskytu pandemie a katastrof. Druhá polovina dokumentu se zabývá analýzou rizik a ochranou 

populace před pandemií s následkem virusu jako je např. „Modi-SARS“ 

Uvedený dokument je scénář (plán) toho, co vidíme dnes na světě. Fakticky odráží realitu tak 

dokonale přesně, že vypadá jako plán. Dokument hovoří o tom, jaká je pravděpodobnost, že se to 

stane (co vidíme dnes – covid a opatření vlád na celém světě) a odpověď je taková, že je to velmi 

pravděpodobné. Je to scénář (plán), jak reagovat když se to stane. V dokumentu jsou uvedené 

následky, škody, počet nezvěstných a další vlivy, které bude mít virus. Je velmi zarážející a zajímavé 

to, že scénář se shoduje se skutečností, co se dnes děje.  

https://rumble.com/vd2ezn-koronavrus-legislatva-a-as-konca-prof.-dr.-walter-veith-www.jak-

prezit.cz.html 

https://ulozto.cz/file/rkNYVaITXdNB/koronavirus-legislativa-a-cas-konca-prof-dr-walter-veith-mp4 

Dokument Německého spolkového sněmu (Deutscher Bundestag) pod tiskovou zprávou č. 

17/12051 ze dne 3.1.2013 (německy) : 

https://dipbt.bundestag.de/dip21/btd/17/120/1712051.pdf 

Dejme si každý několik velice důležitých otázek a hledejme na ně odpovědi. 

Jak je možné, že tento scénář (plán) je tak přesný, ne pouze na rok ale i na měsíc? 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Je možné to, že tento scénář (plán) z r. 2013 se dostal až k politikům (možnost i u většiny států na 

celém světě) od globalistů (iluminátorů)? 

Kdo to politikům dal, tajné služby (tajné služby spolupracují v jednotlivých státech světa)? 

A jestli je toto divadlo řízeno z centrály, aby se tento plán uskutečnil, potom do jaké obrovské míry 

musí být politici a jiné Loutky zainteresování pro úplně slepou nebo záměrnou poslušnost a 

uskutečňování těchto plánů i při odporu veřejnosti na celém světě? 

Robert F. Kennedy, Jr. - Vzkaz pro svobodu a naději. 

https://www.youtube.com/watch?v=0xrx2VPKZjc&feature=emb_logo 

Petice pro přehodnocení pandemických opatření. 

https://www.petice.com/a/278951 

Otevřený dopis lékařů a odborníků adresovaný premiérovi Borisu Johnsonovi, ve kterém uvádějí : 

"VÝZVA PRO PUBLIC HEALTH ENGLAND, ABY BUĎ PODALI DŮKAZ O EXISTENCI VIRU, KTERÝ 

ZPŮSOBUJE COVID-19 NEBO ABY PROHLÁSILI, ŽE VIRUS NEEXISTUJE A UKONČILI 

PROGRAMY VAKCINACE A TRASOVÁNÍ" 

"Splnění Kochových postulátů vyžaduje, aby takzvaný virus nemoci COVID-19 byl izolován a 

purifikován. To nebylo provedeno - tedy přesnost testů, které schválil Public Health England, není 

známa." 

https://kevinpcorbett.com/coronahysteria/viral-challenge-letter-to-british-prime-minister.html, 

https://www.gopetition.com/petitions/if-theres-no-proof-the-virus-exists-end-all-

lockdownsmaskstraxvax-actions-2.html 

Exkluzivně: Uniklý dokument z nejmenované olomoucké nemocnice s pokyny pro 

kódování výkonů zdravotní péče v souvislosti s COVID-19 odhaluje, jak se v České 

republice vyrábí ta obrovská čísla pozitivních a hospitalizovaných pacientů… 

https://aeronet.cz/news/exkluzivne-unikly-dokument-z-nejmenovane-olomoucke-nemocnice-s-pokyny-

pro-kodovani-vykonu-zdravotni-pece-v-souvislosti-s-covid-19-odhaluje-jak-se-v-ceske-republice-

vyrabi-ta-obrovska-cisla/ 

Zkrácená verze : 

Dokument je natolik výbušný, že je velice pravděpodobné, že ve zmíněné nemocnici dojde po našem 

uveřejnění k vyšetřování. 

Dokument prokazuje, že lékaři mají nařízeno označovat zemřelé s pouhým pozitivním testem za oběti 

COVID-19 stejně, jako kdyby opravdu zemřeli na virus! 

V dokumentu je tučně a podtrženě zdůrazněno, že oba dva zmíněné kódy musí být ve zdravotní 

dokumentaci pacienta uvedeny jako vedlejší diagnóza VDG, tedy vedle ještě jiné, tedy hlavní 

diagnózy HDG. Nemocnice tak dostane od pojišťovny zaplaceno dvakrát a naproti úkonům za hlavní i 

vedlejší diagnózu. Tím je ovšem potvrzeno a odhaleno, že COVID-19 v českých nemocnicích není 

hlavní diagnózou, není hlavním onemocněním, a to znamená, že všechny informace v médiích v ČR o 

kolabujících nemocnicích primárně kvůli koroně jsou uměle vyrobené pomocí tohoto neuvěřitelného 

kódování a vytáčení peněz ze zdravotních pojišťoven. 

Dokument lékařům radí, že virová nákaza má být pouze vedlejší diagnózou pacientů k jejich skutečné 

hlavní diagnóze, protože to vytočí od pojišťovny daleko více peněz. 

Pokud to stále nechápete, k čemu dochází, tak to vysvětlím ještě jednou. Do nemocnice přichází 

pacienti se žlučníkem, se slepým střevem, s kolikou, na operaci zad, s bolavou nohou atd. Jakmile 

přijdou do nemocnice, okamžitě a povinně podstoupí test na SARS-Cov-2 a vůbec ani nechtějte 

vědět, jak ten test asi tak vyjde, když ho provádí ta samá nemocnice, která je finančně zainteresována 

na zvýšených úhradách od pojišťovny, když test vyjde pozitivně. Haleluja! 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Přímo nemocnice je tak motivována k tomu, aby co nejvíce testů vycházelo pozitivně, protože 

nemocnice na tom vytočí peníze od pojišťovny. Je v tom totiž motivační mechanismus. Když člověk 

bude negativní na virus, nemocnice dostane od pojišťovny zaplaceno jenom za běžnou operaci a za 

běžné lůžko na běžném oddělení. Pacient prostě bude mít jenom HDG, hlavní diagnózu a šmitec. 

Jenže, když ho nemocnice pozitivně otestuje, a neptejte se jak, tak v tu ránu pacient s hlavní 

diagnózou žlučníku dostane ještě VDG, vedlejší diagnózu nakažení Covidem. A to je pro nemocnici 

terno! 

A teď přijde další pecka. V bodě “d” je v dokumentu uvedeno varování lékařům, aby do zdravotní 

dokumentace nikdy neuváděli kód VDG U07.2, který v překladu znamená, že virus COVID-19 nebyl 

laboratorně prokázán. V dokumentu se doslova uvádí: 

Jedná se o nouzovou DG, která se zatím nesmí používat, nemá absolutně žádný vliv na úhradu a má 

naprosto jiný význam, než si někteří lékaři myslí. Tato VDG se bude používat až v momentě, kdy již 

nebude technicky možné zvládat testování všech pacientů v laboratoří s ohledem na masivní rozvoj 

pandemie a lékaři COVID-19 budou nuceni diagnostikovat klinicky nebo epidemiologicky. V této chvíli 

úhradová vyhláška VDG U07.2 nezná, a tím pádem nenáleží k takové hospitalizaci žádná bonifikace. 

Používejte pouze dvě známé a důležité VDG, a to: U69.75 při podezření a negativitě a U07.1 při 

pozitivitě testu. 

A je to venku, přátelé. V dokumentu přímo nemocnice radí lékařům, aby do výkazů u pacienta 

neuváděli, že při PCR laboratorním testu nebyl virus prokázán, namísto toho mají do výkazu uvádět 

vždy a pouze jenom pozitivní výsledek testu, tedy kód VDG U07.1, anebo podezření na virus, kód 

VDG U69.75, prostě jenom jedno nebo druhé! A přímo v citovaném textu se uvádí, že kód VDG U07.2 

o tom, že virus nebyl laboratorně zjištěn, se bude do dokumentace uvádět až ve chvíli, kdy kapacity 

nemocnice budou kolabovat pod náporem pandemie a lékaři budou diagnostikovat virus nikoliv 

laboratorně, ale jenom klinicky, anebo epidemiologicky.  

To je pecka! A je to venku, dámy a pánové! Panečku, skandál za bílého dne! 

Nemocnice lékařům radí, že pokud pacient zemře, do listu o prohlídce zemřelého se má uvést, že buď 

zemřel na SARS-Cov-2, anebo zemřel s virem SARS-Cov-2. 

Takhle se v ČR vyrábí nemocniční krize, na jejímž základě se potom do země zvou američtí vojáci a 

lékaři k “dočasnému” pobytu a tupá SPD není ani schopna a ochotna ve sněmovně zvednout ruku 

proti této maskírovce.  

Je hotovo a vymalováno! Jedou v tom všichni! 

Tibor Eliot Rostas (Nacházíme se v totálním chaosu a bezpráví). 

https://www.facebook.com/tibor.e.rostas/videos/10223725147986815/ 

Ve videu říká toto: že Matovič je blázen a sebevrah. A že tato chunta krytá Bruselem obešla 

prezidentku. Nacházíme se v totálním chaosu a bezpráví.  

Antigenoví test ke dni plošného testování neschválil pro obyvatelstvo na Slovensku Státní ústav pro 

kontrolu léčiv. Jak někdo pošlapává zákony nemohou čekat, že je později zoufalí lidé nevezmou do 

vlastních rukou. 

Video : LEKÁRI NEODPORÚČAJÚ TESTOVANIE | Povinné očkovanie? | O našich 

hraniciach a manipulácii. 

https://www.youtube.com/watch?v=Te5C-2f1QzY&feature=emb_logo 

Odběr vzorku z nosohltanu je už vakcinace?Ano nebo ne? 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Od  Kvetka Ihring a Ota Veselý na Facebooku 

(https://www.facebook.com/ota.vesely.1238?fref=search&__tn__=%2Cd%2CP-

R&eid=ARDR17dCknUe2Zc6CwcNa87KLwveBMNvPQer8p1zWquaNu1A7VTvJs1MxBCWt-

i82rQOWbcPdfSIGxEa ) 

 

Kdysi jsem četl povídky od psychiatričky Evy Syřišťové, inspirované z její praxe a utkvěla mi v paměti 

jedna z nich, ve které popisovala, jak léčila jednu svoji pacientku, protože neustále slyšela hlasy. 

Dlouho si myslela, že má schizofrenii, ale po nějaké době zjistila, že ty hlasy nejsou projevem její 

rozštěpené osobnosti, ale vysílání českého rozhlasu. V jejím mozku se uskupily mikroskopické části 

kovu a vytvořily tzv. krystalku, která se stala přijímačem a ona přes ni přijímala vysílání rozhlasu. Už si 

nepamatuji, jak to s tou pacientkou dopadlo, ale sepnulo mi to s informací, kterou jsem četl nedávno: 

Tady je zpráva německého lékaře, který si dal tu práci a 800x zvětšil konec tyčinky PCR testu a našel 

na ní mikroskopické kovové součástky – protitrny. V těsné blízkosti, kam tyčinka při testu naráží, se 

nachází hypofýza a při odebírání vzorků a otáčení tyčinkou v nose, by tak mohlo dojít k ulpívání 

kovových háčků na sliznici hluboko v hlavě, na bláně, oddělující mozek od dutiny nosní. Tento lékař 

vše konzultoval s dalšími odborníky a přišel k závěru, že by se mohlo jednat o zesilovače signálu 5G a 

kovové částečky by mohly plnit funkci kovových mikročipů. To by znamenalo, že by lidstvo 

prostřednictvím těchto čipů mohlo být při plném zapnutí vysílače generace 5G na 60 GHz (dosud 

jedou jen na 2 až 4 GHz) podprahově ovládáno, sledováno, případně by mohly být výrazně zesíleny 

projevy „nemoci covid-19“, protože právě mnoho zasvěcených odborníků spojuje příznaky nákazy 

covidu-19: nedostatek kyslíku, ztuhnutí krve a případné embolie, se zářením 5G. 

Toto by mnohé vysvětlovalo: Neustálé přeřeky Primuly i Babiše, když hovořili o testování, ale podřekli 

se a místo testování řekli čipování. Z jejich projevu bylo znát, že je jejich přeřeky evidentně vyděsily, 

co to prozradili. Dále by to vysvětlilo nesmyslnou posedlost, s jakou autority globálně prosazují tento 

způsob testování všech lidi na přítomnost covid-19, přičemž testy jsou nedokonalé, zpochybněné 

velkým množstvím odborníků a lékařů, obrovsky nákladné, velmi zatěžují ekonomiky států a přitom 

nedokonale označují lidi za nemocné. Pro zjištění rozšíření celoplošné nákazy by stačilo při našich 

velmi dobrých znalostech statistiky testovat pouze vybraný malý soubor a tak bychom získali obraz 

celé společnosti s velmi vysokou pravděpodobností. Také je velmi nelogické, nepochopitelné a tuto 

teorii nepřímo potvrzuje vynucování nadnárodních a zahraničních společností, aby zaměstnanci 

doložili test negativity na covid-19, odběrem vzorku z nosohltanu, který je velmi nepřesný a naprosto 

nechtějí přijmout krevní test a pokud ho nedodají, dostanou výpověď. Také s jakou razancí, 

zarputilostí a doslova s vyhrožováním Matoviče a Primuly, jak si vynucují celoplošné testování, tuto 

teorii ještě více potvrzuje. 

Je zajímavé, jak se v celé věci testování všech Slováků angažují i slovenští biskupové, a jak 

vehementně doporučují všem lidem zúčastnit se na celoplošném testování. Předseda Konference 

biskupů Slovenska Stanislav Zvolenský tvrdí, že se tak dopomůže „společnému dobru.“ 

Přidali se jako už tolikrát k mocným, proti stále sílícímu hlasu lidu a bez skrupulí a ohledu na své 

svědomí nutí něco, o čem jako duchovní nemají ani páru. Nebo mají? „Představitelé státu mají zájem 

dosáhnout toho, aby se šíření virusu zastavilo. Je třeba jim v tom pomoct a to i přes kritické hlasy a 

pochybnosti. Je zřejmé, že máme společnou zodpovědnost za Slovensko“, nabádá katolické ovečky s 

patosem Zvolenský. 

Plno politiků a osob na důležitých postech hovoří a chovají se naprosto jinak, než by ještě před velmi 

krátkou dobou nebylo myslitelné. Neuvěřitelná hlasování evidentně protilidská a protidemokratická, 

zmatená a protichůdná vyjádření, jakoby evokovala „velký zkrat“ a osoby, které jsou již trvale nebo 

třeba jen občas řízeny počítačem či pomocí frekvencí na dálku. Toto by vysvětlovalo, s jakou 

neuvěřitelnou rychlostí prochází schvalování velmi kontraproduktivních zákonů a agend, které by za 

„normálních okolností“ a široké demokratické diskuse trvalo měsíce ne-li roky. To, že kromě SPD jsou 

najednou všechny strany zajedno a opozice de fakto přestala existovat a najednou nepochopitelně 

souhlasí s Babišem, který byl dříve pranýřován doslova za každé slovíčko, také bije do očí a na 

poplach, že zde něco nehraje, a že se s občany hraje divná a nefér hra. 

Lidé mají nezadatelné právo podle listiny lidských práv odmítnout tento velmi diskutabilní odběr, ať už 

je to cokoliv, zejména když ještě nabídnete alternativní řešení -  

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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krevní test a samozřejmě mají právo odmítnout i připravovanou vakcinaci, která s obsahem 

předpokládaných čipů ve formě nanitů je ještě problematičtější a děsivější a možným dokonalým 

nástrojem pro ovládání lidí. 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 12.11.2020  : 

Lidé mají nezřízenou schopnost se svou chvástavou drzostí odstrkovat každého, kdo 

je jiný, obracet dotyčného na svou lidskou víru, vlastní způsob a styl života. 

Ať na mne nikdo nechodí s pomluvami a se svojí drzostí. Dnešní svět je doba mediálních lynčů bez 

argumentů, kdo samostatně myslí, je dezinformátor.  

Lidé jsouce takové povahy, lidé mají nezřízenou schopnost se svou chvástavou drzostí odstrkovat 

každého, kdo je jiný, obracet dotyčného na svou lidskou víru, vlastní způsob a styl života. 

Tací lidé samozřejmě jdou po smrti do negativních světů a tam si zažijí svůj způsob a styl života co 

vedli tady na Zemi. Je mnoho videí, co si tam bytosti zažívají, takže není nutné je zde uvádět. 

 

BSc. Amandha Vollmerová - Fakta a fikce za konceptem virů. 

https://gloria.tv/post/Lna2UrtBhkBd3jq1ZXfSz47pM 

https://www.otevrisvoumysl.cz/bsc-amandha-vollmerova-fakta-a-fikce-za-konceptem-viru/ 

Rakouský ústavní soud znovu prohlásil řadu protiepidemiologických opatření za 

protiústavní. 

http://stavbeznouze.cz/blog/rakousky-ustavni-soud-znovu-prohlasil-radu-protiepidemiologickych-

opatreni-za-

protiustavni/?fbclid=IwAR2yQZYnTrjIHq4VbfngkWnzAgiwcgiVe5A4gynvPcsmA5ch_GCJyyArZoU 

Michal Shark na Facebooku: V testovacích sadách může být již vakcína, nebo nějaká 

forma nemoci. Možná i to je důvodem povinného testování nic netušícího 

obyvatelstva... 

Možná to někomu bude připadat jako science fiction, ale je to reálné a zde jsou důkazy o tom, že 

technicky možné to je. 

Na stránkách US National Library of Medicine zde: 

https://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/PMC5874847/ 

se můžete dočíst ze zprávy toto: 

Nosní dutina nabízí jedinečnou příležitost pro dodávání farmaceuticky účinných látek (API) do 

centrálního nervového systému (CNS). 

Proto se na trhu zvyšuje počet produktů využívajících nos k systémovému dodávání malých a velkých 

molekul (včetně peptidů, proteinů a VAKCÍN). 

Aplikace sahají od ukončení kouření (nikotin, Nicotrol® NS, Pfizer, New York City, NY, USA) AŽ PO 

OČKOVÁNÍ PROTI CHŘIPCE (živá oslabená vakcína proti chřipce, FluMist® Quadrivalent, Astra 

Zeneca, Wilmington, DE, USA), 

A teď pozor, umí vyvinout nanočástice, které nesou potřebnou látku o velikosti 92nm! 

Zde wikipedie, pro představu velikosti, co je 90nm: 

Velikost 90 nm Virus HIV 

Odkaz je nutné zkopírovat a dát do adresního řádku v prohlížeči. 

https://cs.wikipedia.org/wiki/Řádová_velikost_(délka) 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Nanostrukturované lipidové nosiče byly následně potaženy dispergací nanočástic naplněných OND ve 

vodném roztoku 0,75% (hmotn./obj.) DRG. Optimální formulace nanočástic vykazovala průměrnou 

velikost 92 nm, negativní povrchový náboj a přijatelnou účinnost zapouzdření. Mukoadheze byla 

hodnocena in vitro stanovením vazebné účinnosti (%) DRG-NLC k mucinu (72%). In vivo studie na 

potkanech prokázaly účinnost cílení na mozek. 

Stále více důkazů naznačuje, že intranasální podávání léků umožňuje malým i velkým molekulám 

obejít BBB přes nervy nosní dutiny, tj. Čichové a trigeminální nervy. Zejména čichové „neuroepitel“ je 

jedinou oblastí CNS, která není chráněna BBB, a tedy v kontaktu s vnějším prostředím. V důsledku 

toho se jedná o jedinečný přístupový port do mozku [9]. Kromě toho se zdá, že trigeminální nerv se 

významně podílí na dodávání určitých látek z nosu do mozku. 

Preklinické studie na zvířatech stále častěji používají specifické indexy ke kvantifikaci účinnosti 

dodávky do mozku po nasálním podání, jako je účinnost cílení léku z nosu do mozku. 

Při intranasálním podání v jedné dávce nanočástice nezměnily hladiny v mozku neurotransmiteru, 

zatímco opakované intranasální podání významně zvýšilo hladiny dopaminu v ipsilaterálním striatu, 

Je zajímavé, že od roku 2004 skupina Maria José Alonso pozorovala, že když byly krysám 

intranazálně aplikovány fluorescenčně značené PEG – PLA nanočástice, přítomnost PEG, malá 

velikost (175 nm) a vysoká hustota PEG povlaku byly ve prospěch částic akumulace v nosní sliznici 

[123]. Později skupina na Univerzitě Johna Hopkinse pomocí vícenásobného sledování částic 

prokázala, že částice 100 a 200 nm potažené nízko MW PEG (2 nebo 5 kDa) o vysoké hustotě byly 

schopny rychle proniknout do lidských dýchacích cest a chronické rhinosinusitidy hlen [125] a 

navržené nanočástice PEG – PLGA pronikající hlenem. 

Co se týče dodávky z nosu do mozku, zajímavě není přístup zaměřen na dodávku samotných částic 

do konkrétní buňky nebo receptoru v CNS, ale na jejich interakci s buňkami nosní oblasti, která bude 

upřednostňovat translokace nosiče do mozku, tj. čichový epitel. Bylo navrženo několik povrchových 

ligandů a dvěma nejvíce studovanými strategiemi byly lektiny a peptidy pronikající buňkami pro cílené 

nanonosiče. 

Je-li to možné / vhodné, přijměte částice o velikosti 100–400 nm, protože u menších je větší 

pravděpodobnost, že se dostanou do CNS s následnými obavami souvisejícími s nanotoxikologií 

těchto materiálů; 

Závěrem lze říci, že přenos z nosu do mozku se vyvinul ze série zajímavých pozorování skepticky 

pohlížených do slibné, i když náročné oblasti výzkumu. Nanomedicíny se jeví jako stěžejní nástroj 

umožňující  

přísun silných léků do mozku, které nejsou schopny překročit BBB, a pokud budou použity jako 

takové, naplní potenciál prokázaný v mnoha dosud provedených vědeckých studiích. 

Budování čipové totality lidmi. 

 je na webu www.jak-prezit.cz .  

Bible hovoří: 

O evakuaci pozitivních lidí : 

Matouš 24.  

O dnech kdy budou lidé očipováni : 

Zjevení Janovo 14.kap. 

ŠOKUJÍCÍ! Covid-19 byl vytvořen již v roku 2010! Výtažek z článku PDF Rockefellerovy 

nadace. 

Agenda na vyhubení lidstva z Rockefellerovy nadace a jejich poslušných lokajů : 

www.youtube.com/watch?v=UMPgmLZUJI8&t=235s 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Dokument, stažený ze stránky Rockefellerovy nadace popisuje detailně postup chřipky zvané 

koronavirus, neboli COVID-19, její očekávaný vliv na světovou populaci a plánované cíle tohoto 

celosvětového podvodu. Rovněž jsou popsány potřebné kroky, celkové časování a očekávané 

výsledky : 

http://www.nommeraadio.ee/meedia/pdf/RRS/Rockefeller%20Foundation.pdf 

Z toho mrazí: Rockefellerova nadace již v roce 2010 uveřejnila studii, jak lze pandemii použít 

jako záminku k vytvoření globální autoritářské moci. 

https://www.arfa.cz/z-toho-mrazi-rockefellerova-nadace-jiz-v-roce-2010-uverejnila-zpravu-jak-lze-

pandemii-pouzit-jako-zaminku-k-vytvoreni-globalni-autoritarske-moci/#.X6vsx3TPzDA 

Poselstvi Andelu Nebe k nakaze koronavirem 20.3.2020 Ivo A. Benda. www.andele-

nebe.cz  

The Message of the Angels of Heavens on coronavirus 3/20/2020 Ivo A.Benda 493MB 

www.space-people.org . 

VYJÁDŘENÍ  KE  KORONAVIRU  A  DNEŠNÍ  DOBĚ !!! 
 
 Tuto krizi si sami vytvořili lidé svým postojem ke zlatému teleti. Nerespektují vůbec zákony Boha - 
Prvotního Stvořitele všeho a všech a také na to po zásluze doplatí. Cca už 70 let se zrychluje 
přechodná fáze k vytvoření totalitní a čipové světovlády pod taktovkou negativních entit (ještěrů) z 
temných světů. Tato přechodná fáze se stále více a více zrychluje a uvrhá lidstvo do otrockého 
systému dle voleb lidí. Jediná možnost proti pohromám jako je koronavirus, klima apod. je obrat lidí 
včetně vlády. Vláda by měla masově zavést osvětu jak se zdravě stravovat (více na www.co-jist.cz ) 
protože koronavirus při silném imunitním systému nemá šanci. Není to pouze o tom jak jíst, ale i jak se 
chovat a jednat dle vesmírných zákonů – jsou uvedené také na výše uvedeném webu. Ti co už dlouho 
pracují pro světlo, zavčas provedli obrat, tak mohou být v klidu, nebudou si muset zažívat uvedené 
pohromy. Nakonec je tady možnost očipování a úplného zotročení lidstva. Zastavení koronavirusu při 
dnešním jednání lidí  je marná snaha, vždy tady bude a vždy se někde zase objeví. Ano, pro začátek 
je dobré zavést opatření, ale není toto možné donekonečna, dojdou peníze a lidé musí někde bydlet a 
musí něco jíst. Přeji krásný den v pokoji a úspěch k přerodu těch lidí, co si uvědomí vážnost dnešní 
situace a začnou na sobě pracovat, vše je na www.nas-sen.cz . A ti druzí, ti mají také svobodnou vůli 
a po čase uvidí následky svých voleb, nejsou do ničeho nucení. 
 
Ve videu je VAROVÁNÍ lidem. Záměr negativních entit implantování čipových technologií do lidských 

těl v nejbližší době. 

https://www.youtube.com/watch?v=3qJndF4d1Zs&t=1485s 

Poselstvi Andelu Nebe k nakaze koronavirem 2 - 19.4.2020 Ivo A. Benda. www.jak-

prezit.cz . 

The Message of the Angels of Heavens on coronavirus 2, 4/19/2020 Ivo A.Benda 

303MB www.our-dream.org . 

Ve videu je také o RAFINOVANÉM, postupném a nenápadném omezování svobod, které zde ovládači 

z temných světů na většině lidí praktikují. 

https://www.youtube.com/watch?v=nbDSon3BO94 

Nacházíme se uprostřed apokalypsy Mistrovský tah a šach mat Prezidenta Trumpa. 

K megapodvodu USA voleb – mj. rozpočet je 11 mld. – např. jako jedna atomá elektrárna. 

1) Nic nemůže zastavit to, co přichází. Věřte plánu 

Nacházíme se přímo uprostřed ARMAGEDONU. 

Trump ve skutečnosti sklidil historické vítězství, jaké zde ještě nebylo. Bylo připsáno na účet 

protistraně. Ale klídek. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Veškeré důkazy o nezapočítaných hlasech, podvodných hlasovacích kartách tisknutých v zahraničí 

bez vodotisku a mikročipu, jsme Vás vážení čtenáři tadesca už datovali. Dále o 1,8 miliónů hlasů od 

neexistujících lidí, je také profláklé a nezajímavé. O tom nebudu mluvit. Jsou  daleko důležitější data 

na programu. Obšírné skutečnosti vezmeme ale jen ve zkratce. Bude se brzy o nich všude hovořit. 

Ve všech hlasovacích lístcích byly zabudovány nanotechnologické MARKERY o molekulární velikosti. 

CIA a NSA jsou používány 11 let. Nejvyšší soud USA a jeho vyšetřovatelé budou moci při 

přepočítávání okamžitě odhalit podvody. 

V případě podvodů budou podvodníci okamžitě uvězněni. Ve všech volebních komisích byli tajní 

agenti, na sledování celé akce při sčítávání. Soudci, státní zástupci, soudní vykonavatelé a další. 

Svědectví těchto osob má v americkém trestním právu hodnotu absolutního důkazu. 

Dalším důležitým momentem v důkazním řízení budou milióny MIKROKAMER, které byly všude 

instalovány, aby mohly dokázat DÉMONKRATŮM jejich činy při podvádění. Jsou usvědčeni. Prezident 

Trump umožnil, aby se veškeré machinace a nesrovnalosti staly. Všechny zločiny velezrady 

zúčastněných budou nyní odkryty do posledního puntíku celému světu. 

Veškerá podvodná akce při volbách byla placena SOROSEM a organizována OBAMOU. Vidíte, že 

demokraté jsou naprosto v háji a je to jejich konečná. USVĚDČILI SE SAMI. 

Od dnešního večera riskuje OBAMA rozpoutání totální krvavé občanské války po celých spojených 

státech. Krvavá lázeň může začít dnes večer. 

Q Force to vědí a rozmístila po celém území obrněná vozidla, vrtulníky a další vojenskou techniku. 

60% vojenské techniky americké armády je rozmístěno po celých státech. Nyní asi chápete, proč 

Trump stáhl z celého světa americké vojáky zpět do vlasti. 

Prezident Trump vyhlásí stanné právo nejpozději večer Q6.12.2Q2Q. Má dojít v tento den k zatčení 

asi 400.000 amerických úředníků podílejících se na tomto spiknutí. Už jsou odhaleni. Dojde k 

přepravě leteckým mostem na Quantanamo a do dalšího přísně tajného zadržovacího sektoru v 

nevadské lokaci bývalé proslule známé AREA51. 

Oblast AREA51 byla Prezidentem Trumpem uzavřena v dubnu 2017. Vojáci Q Force pod dohledem 

prezidenta postavili od této doby zadržovací sektor pro tuto akci. Vše běží podle plánu. Potom do 14 

dnů dojde k dlouho očekávané vlně hromadného zatýkání. 

https://tadesco.org/marneho-okenko-q6-11-2q2q-nachazime-se-uprostre... 

Podrobněji o volbách v USA : 

US VOLBY JSOU MEGAPODVODEM - TRUMP TAJNE OZNACIL VODOZNAKEM A JEDINECNE 

OCISLOVAL HLASOVACI LISTKY POMOCI: 

QFS blockchain encryption princip (odkaz je nutné zkopírovat a dát do adresního řádku v prohlížeči). 

https://www.google.cz/search?q=qfs+blockchain+encryption+princip&tbm=isch&ved=2ahUKEwj2lrSb6

u_sAhWWvKQKHbFKBfQQ2-

cCegQIABAA&oq=qfs+blockchain+encryption+princip&gs_lcp=CgNpbWcQA1C-

uAhYmskIYLzYCGgAcAB4AIABfogBlgeSAQMwLjiYAQCgAQGqAQtnd3Mtd2l6LWltZ8ABAQ&sclient=i

mg&ei=7EGmX_bwJpb5kgWxlZWgDw&bih=638&biw=1200#imgrc=GgOT1x6a7295IM 

PODVODNICI DEMOKRATE O TOM ZREJME NEVEDELI A CHYTILI SE DO PASTI - DO 20.1. JE 

TRUMP V URADE A DO TE DOBY MA VSE ODHALIT A ZAVRIT VSECHNY PODVODNIKY. 

Zprava od Cecha  zijiciho v Americe: 

https://www.facebook.com/100005238408656/videos/1602438676607397/Uz... 

Schyluje se k zatykani, mluvi tam agent CIA, video je s titulky 

https://youtu.be/oyDtoj-XWxM 

🇸🇰Jakubec: 🇺🇸Najväčší podvod v histórii USA. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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https://www.youtube.com/watch?v=YqXFH-r5GvU 

CO SE TYCE VOLBY JESTERA - BIDENA - TO SI LIDE VOLI SAMI - JE TO JEJICH VOLBA, PISI O 

TECH PRAVYCH VOLEBNICH HLASECH. 

ZNAMENA TO TEDY JEJICH SKUTECNY NEGATIVNI STAV - JE TO JEJICH VNITRNI, 

DLOUHODOBY STAV. 

VIZ NOVE ZJEVENI PJK - www.andele-nebe.cz 

TO OVSEM ALTERNATIVA NEPISE, PROTOZE NEMA TAKOVOU UROVEN VEDOMI A HLAVNE 

NEMA POZITIVNI STAV - ALTERNATIVA ZDE JE NA TOM PODOBNE, JEN TEN NEGATIVNI STAV 

TECHTO LIDI NENI TAK HLUBOKY. DOKONCE NEKTERI MAJI I BLIZKO K POZITIVNIMU STAVU 

A MOHLI BY SE DO NEJ DOSTAT, POKUD BY SE SNAZILI A ZVOLILI SI TO - POZITIVNIMI 

ZIVOTNIMI KROKY. 

PROTOZE VSUDE NASTUPUJE CIPOVA TOTALITA, NELZE SE SPOLEHAT NA SOUDY USA. JE 

TO JEN TEORIE, NIC JINEHO. 

PODIVEJTE SE NA SLOVENSKY PSEUDOSTAT - VSUDE, KAM SE PODIVAS, JE KORUPCE PO 

CELYCH 30 LET. A PRAVE SOUDY S POLICII JSOU NA TOM NEJHURE. 

SICE DNES ZAVIRAJI DESITKY SOUDCU, POLICISTU A PODNIKATELU, A TO POPRVE V 

HISTORII, ALE JEN TO DOKAZUJE TU HLOUBKU UPADKU MORALKY DNESNICH LIDI - TO 

NIKDY NEBYLO, ANI ZA KOMUNISMU, PROSTE NIKDY. 

A PRAVE Z TAKOVYCHTO SITUACI SE SNADNO MUZE ZRODIT TOTALITA - TITO NASTUPCI 

TOTIZ UKAZOU LIDEM, ZE ONI JSOU TI SPRAVNI - PRESVEDCI JE, A PAK TO STADO OVCI JE 

DLOUHODOBE VOLI, PODOBNE JAKO NSDAP 12 LET V NEMECKU PRED FASISMEM A 2. 

SVETOVOU VALKOU. 

www.evakuace-lidstva.cz 

Babiš měl smůlu, potopa přišla už za něj. 

Čau lidi – pozdrav potopeného Babiše. 

https://finmag.penize.cz/ekonomika/421629-babis-mel-smulu-potopa-prisla-uz-za-nej 

Bill Gates satanistický sociopat robí genocídu ľudstva smrtiacimi vakcínami plných 

jedov. 

https://www.youtube.com/watch?v=Ww1VdwtRif4&feature=youtu.be&fbclid=IwAR013ti_7pz4V-

kETMhHJ5dZ47Zfsfo3cH9D3xXPASL7PNGstLU5f3mOfVE 

Za odmítnutí testů hrozí seniorům v domovech pokuta až tři miliony korun. 

https://www.novinky.cz/domaci/clanek/za-odmitnuti-testu-hrozi-seniorum-v-domovech-pokuta-

az-tri-miliony-korun-40341323 

Takže to je pro člověka likvidační nářez, který nemůže zaplati. Někdy nemůže důchodce zaplatit ani 

1000,- Kč. Naši úředníci pod vládou pana Babiše začala poučovat i většinou nemocné důchodce co je 

jejich právo a není. Když si přečte výše uvedená sdělení ( http://andelske-leceni.cz/?page_id=9499 ) a 

na www.jak-prezit.cz , tak normálnímu člověku je jasné to, že to je protiprávní.  

Tento celosvětový podvod je připravován už od r. 2010 a ještě mnoho let dříve. Výše v článku:          

ŠOKUJÍCÍ! Covid-19 byl vytvořen již v roku 2010! Výtažek z článku PDF Rockefellerovy nadace 

- pod odkazem - https://www.youtube.com/watch?v=UMPgmLZUJI8&t=235s .                                          

V dokumentu Rockefellerovy nadace a globalistů se říká toto - Jinými slovy, dělejte to, co chcete a 

budete odměněni, což vám vynese dostupnost všeho potřebného k přežití. Když ne, tak budete 

potrestáni tím, že nebudete mít přístup k životním potřebám. Takže nyní přijde trest pro seniory 

v domovech seniorů a dalších sociálních zařízení, kdo se nebude chtít podrobit testování. V další fázi 

přijde trest pro další lidi a dál salámovou metodou. A tak to mají v plánu, až lidé úplně nezotročí. Je to 

to, co říká Bible, "záhada zločinnosti, v tajnosti domluvená". Kdo slouží těmto zrůdám z Rockefellerovy 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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nadace a jejich lokajům a sám se stává jejich lokaj tak dopadne špatně. Pekla existují, ne že ne. Naše 

země je něco mezi peklem a nebem, zatím, ale rychle se vše může změnit, dle jednání lidí. Uvedu 

pouze jeden příklad a dost lidem to bude jasné, co se děje když nemá člověk morálku.  

VIDEO: Svědectví Angelica Elizabeth o papeži Janu Pavlu II, jak se ocitl v Pekle. 

Peklo existuje: 

https://www.youtube.com/watch?v=iGkdBP6jm_Y 

Podvod okolo pandemie začíná vycházet najevo v několika zemích světa. 

https://morezprav.cz/svetodeni/podvod-okolo-pandemie-zacina-vychazet-najevo-v-nekolika-zemich-

sveta 

Zúfalí penzisti sa obrátili na stredisko pre ľudské práva: Nevieme sa dostať k svojim 

dôchodkom na pošte. 

https://www.cas.sk/clanok/1048192/zufali-penzisti-sa-obratili-na-stredisko-pre-ludske-prava-nevieme-

sa-dostat-k-svojim-dochodkom-na-poste/ 

Matovič a jeho lokajové se vyjevili a uplatňují drsné praktiky na lidech Slovenska. Vypadá to tak, že 

poslouchají stvůry z Rockefellerovy nadace a jejich lokaje, která už před 10tilety vydala plán na 

zotročení lidstva a přesně se shoduje s dnešním stavem co se děje ve světě. 

Očistec ukázal, ako Bödör riadil políciu. Súd rozhoduje o väzbe, Hraško je v 

nemocnici. 

AKCE OCISTEC ODHALUJE OBLUDNOU MAFIANSKOU STRUKTURU SK POLICIE. 

https://spravy.pravda.sk/domace/clanok/568075-ocistec-ukazal-ako-bodor-riadil-policiu/ 

Gašpara s celým vedením polície zadržala NAKA, Fico sa ho zastal. 

Robert Fico je na řadě. 

https://www.youtube.com/watch?v=bjeeJjsUYDQ&feature=emb_logo 

Liga lidských práv je watchdog*. Monitorujeme dodržování lidských práv a 

prosazujeme systémové změny, které zlepšují kvalitu života v České republice. 

https://llp.cz/poradna/koronavirus/ 

Výpoveď policajta, ktorý sa vzoprel Matovičovmu fašizmu. 

Panu Aleksandru Hajkovi byl zabráněn výkon služební činnosti v zaměstnání z důvodu odmítnutí 

testování na covid. Je zaměstnaný na Ministerstvu vnitra a je zařazený na úřadě kriminální policie 2 

oddělení.  

Pán Aleksandr Hajko upozornil policajty, kteří ho nepustili do zaměstnání, že se dopouští trestné 

činnosti dle zákonů Slovenské republiky. 

Oni mu odpověděli to, že vykonávají jenom rozkazy nadřízených (na Slovensku vše řídí Matovič a 

minstr vnitra Roman Mikulec), ale tímto se také obhajovali i fašisti na norimberským soudě. Dnes je 

pácháno mnoha lidmi porušování zákona ohledně opatření covidu-19. Někdo zákony Matoviče 

neakceptuje a řídí se zákony Slovenska a hlavně Úmluvou o ochraně lidských práv a základních 

svobod, zkráceně Evropská úmluva o lidských právech, je nejdůležitější lidskoprávní úmluvou 

sjednanou v rámci Rady Evropy podepsaná už v r. 1950. 

https://www.youtube.com/watch?v=IYytkUsTr0A&feature=emb_logo 

MP 2 COVID-19 Vakcína způsobuje ochrnutí! Šílenci Ken a Prymula ji objednali na 

Čechy! Teď lžou! 

https://www.youtube.com/watch?v=5t0lvFHTbDM&feature=share&fbclid=IwAR0kZ4hSfkTUCXJurzaot

2uf3QY4j3TcW94OFU4sVZZLUc9AOk7v39WBmX4 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Veteran MD Drops Bombshell About 5G Technology Dangers At 5G Hearing – VIDEO. 

Sharon Goldbergová je interní lékařka. Ve videu popisuje zničující dopad na lidskou populaci při 

zavedení 5G technologie. 

https://www.youtube.com/watch?v=1Qt5B39LB7c 

VIDEO: RTVS propaguje čipovanie ľudí, argumentuje pritom výhodami. 

www.jak-prezit.cz    

www.ako-prezit.eu 

https://www.infovojna.sk/article/video-rtvs-propaguje-cipovanie-ludi-argumentuje-pritom-vyhodami 

JEN MALO LIDI BYLO SCHOPNO PRED TIMTO PROBLEMEM - CIPOVANI LIDI A JEJICH 

ZOTROCOVANI VAROVAT LIDI VCAS, ABY SE MOHLI NA TUTO DOBU PRIPRAVIT, TEDY 

ABY SI SEHNALI SPRAVNE INFO A PROSTUDOVALI SI JE. 

NYNI SAMOZREJME PRI TOM, JAK JSOU DNES STALE VICE HONENI A ZOTROCOVANI A 

SOUCASNE ZAVALENI VADNYMI INFORMACEMI JIZ NEMAJI CAS, ABY TOTO ZVLADLI. 

POUZE MALA MENSINA LIDI SI SPRAVNE INFORMACE VCAS OPATRILA A PROSTUDOVALA 

 A SPRAVNE PRIPRAVILA NA TOTO GLOBALNI NEBEZPECI, KTERE MA PUVOD V NEGATIVNIM  

STAVU LIDI, A TENTO STAV ZAKONITE SE VYVIJI TAK, ZE LIDE PROVADI TRANSFER  

ECHNOLOGII ENTIT - PSEUDOTVURCU Z TEMNYCH SVETU SEM, NA PLANETU ZEMI. 

www.neocipuj-se.cz 

www.neocipuj-sa.sk 

www.nejsme-otroci.cz 

www.nie-sme-otroci.cz 

PRED VICE NEZ 100 LETY LIDE DOSTALI VAROVANI VE FATIME - VIZ www.andele-nebe.cz , 

KDE BYLO ANDELY NEBE RECENO, ZE POKUD LIDE SE NEZMENI, VZNIKNOU OBROVSKE 

VALKY, A TO JAKO POSLEDNI VAROVANI PRED JESTE HORSIMI UDALOSTMI - OCIPOVANI 

A ZOTROCENI LIDI. VSE OD DABLA, KTEREMU LIDE SVYMI CHYBNYMI VOLBAMI TOTO 

UMOZNUJI DELAT. 

SAMOZREJME, TYTO INFORMACE BYLY UTAJOVANY MOCNYMI, PREDEVSIM VEDENIM 

KATOLICKE CIRKVE VE VATIKANU. TO BYLA A JE JEJICH SPOLUPRACE S PSEUDOTVURCI. 

NO A V NEPOSLEDNI RADE SE DNES STALE VICE ODHALUJE, JAKOU DULEZITOU ROLI V 

TOMTO PROCESU MAJI VELKA MEDIA - ZCELA SPOLUPRACUJI S DABLEM - PSEUDOTVURCI  

A DELAJI REKLAMU JEJICH KROKUM NA OCIPOVANI A ZOTROCENI LIDSTVA NA PLANETE  

ZEMI. BYLO TO I DRIVE, DNES SE TO JEN VICE A VICE ZVIDITELNUJE A ODHALUJE TEM  

VEDOMYM LIDEM. NEVEDOMI LIDE TO VUBEC NEVIDI A NECHAPOU - K JEJICH SKODE   

A BUDE TO MIT PRO NE OHROMNE DUSLEDKY V JEJICH OSOBNICH ZIVOTECH V DALSIM  

OBDOBI - ZIVOT SI VZDYCKY CESTU NAJDE. 

Vakcínami sa budú zberať biometrické údaje: Veľký brat sa spája s Big Pharmou. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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https://www.badatel.net/vakcinami-sa-budu-zberat-biometricke-udaje-velky-brat-sa-spaja-s-big-

pharmou/ 

Putin zakázal očkování ruských občanů vakcínami ze západu! Způsobují nenapravitelné 

škody na mozku a nervovém sytému. Tyto vakcíny jsou podávané lidem v České a 

Slovenské… 

 

PUTIN EXPOSES VACCINES : 

 

https://prepareforchange.net/2016/03/05/putin-exposes-vaccines/ 

 

Přeloženo v Chrome : 

 

Putin o expozici vakcín. 

 
Ruský prezident Vladimir Putin říká, že západní vlády zotročují lidstvo vakcínami. 
„Když jsou vaše děti sotva lidskými, psychologicky pozměněnými roboty, jejich nervové buňky a 
synapse se nepřipojují a jejich neurovývojové procesy otupěly natolik, že je omezily na subhumánní 
úroveň opakujících se chrochtání a bezzubých pohledů, co budete dělat pak?' 
Zasvěcený z ministerstva zdravotnictví v Rusku odhalil, že se připravuje výbušná zpráva, která bude v 
úterý předána Kremlu ohledně obrovského krytí očkováním, které je udržováno americkými vládními 
agenturami a jeho regulačními orgány, což má katastrofální následky důsledky pro většinu světa. 
Rozumí se, že prezident Putin si zprávu osobně vyžádal. Instinktivně nedůvěřuje vakcinační agendě a 
chce, aby zpráva prošetřila současný stav vakcín, Big Pharma a 
Západní vlády s cílem formulovat solidní a přímou reakci, která jeho lidu pomůže do budoucna. 
Podle zasvěcenců ministerstva zdravotnictví zpráva potvrzuje podezření prezidenta Putina. Mezi 
vládními agenturami, které regulují vakcíny, a korporacemi, které vakcíny schvalují a implementují, 
dochází ke střetu zájmů. 
Toto vyšetřování, zahrnující mezinárodně uznávané vědce a přední zdravotnické profesionály, nebude 
směšně zkorumpovanou záležitostí zahrnující výplatní listinu „vědců“, kteří jsou ochotni říci nebo 
udělat cokoli za dolar nebo dva. Vzhledem k tomu, že přední vědci a lékaři, kteří se odvážili vyjádřit 
znepokojení nad státem prosazovaným očkováním, umírají v USA v posledních letech za záhadných 
okolností, je třeba dát těm, kdo jsou odvážní, aby mohli dál mluvit. 
Zpráva prohlašuje, že situace bude prohlášena za „sebezáchrannou kriminální raketu“. Vzdělávací 
instituce a vědecké subjekty jsou také „motivovány chamtivostí a obecně zkorumpované“. Nedávná 
studie univerzity v Bristolu, která prohlásila dietní sódu za zdravější než vodu (studie tajně 
financovaná společností Coca Cola Company), je prezentována jako příklad absurdní situace na 
Západě v současné době a je považována za výsměch . 
Zpráva uvádí, že prezident Putin věří, že další fáze lidského vývoje je v současné době ve „vážném 
riziku“ a že západní a globální mocnosti „záměrně zpomalují proces svého osobního zisku“. 
"My jako druh máme možnost pokračovat v rozvoji našich těl a mozků ve zdravé vzestupné trajektorii, 
nebo můžeme následovat západní příklad posledních desetiletí a úmyslně otrávit naši populaci 
geneticky pozměněnými potravinami, léčivy, očkováním a rychlým občerstvením, které by měla být 
klasifikována jako nebezpečná návyková droga. “ 
"Musíme s tím bojovat." Fyzicky a intelektuálně postižená populace není v našem zájmu, “uvádí se ve 
zprávě. 
Popisuje průměrného vládou ovládaného Západu jako „intenzivně očkovaného hraničního autistického 
tlustého muže, který se propadl před obrazovku bojující s poklesem kukuřičného sirupu s vysokým 
obsahem fruktózy,“ uvádí se ve zprávě, že taková taktika, kterou vlády používají k podrobení svých 
občanů, není jen „temná / zlo “, ale„ ve střednědobém až dlouhodobém horizontu kontraproduktivní. “ 
Rusko za prezidenta Putina rozdávalo v posledních letech zdarma půdu lidem, kteří jsou ochotni 
hospodařit ekologicky a udržitelně. Cílem je stát se „předním světovým vývozcem“ potravin bez GMO, 
které jsou založeny na „ekologicky čisté“ produkci. 
Zpráva Rady bezpečnosti přichází jen několik měsíců poté, co Kreml oznámil zastavení výroby všech 
potravin obsahujících GMO, což mezinárodní společenství považovalo za hlavní krok v boji proti 
nadnárodním společnostem, jako je Monsanto. Rusko je i nadále vůdčí silou v oblasti přírodního a 
ekologického zemědělství. 
 
Zdroj: https://newspunch.com/putin-western-governments-are-enslaving-humanity-through-vaccines/ 
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VIDEA : Malachiášovo proroctví a Zjevení ve Fátimě... 

Poslední Papež: Malachiášovo proroctví a Zjevení ve Fátimě...1.část Historický dokument CZ 

https://www.youtube.com/watch?v=Q1a8d9opAhQ 

Zakázaná história 2 - Zjavenie sa Panny Márii vo Fátime 

https://www.youtube.com/watch?v=6COqZ3LE_DI 

Tajomstvo z Fatimy. Trinásty deň. 

Zobrazení lidí ve zlém vnitřním stavu, je to úplně podobné jako dnes - říkáme tomu negativní stav. 

https://www.youtube.com/watch?v=dOxOlNjrhac 

ANDEL REKL DETEM, ZE BUDOU TRPET, POKUD CHTEJI PREDAT JEJI POSELSTVI LIDEM. TO 

JE ZPUSOBENO PRAVE TIM NEGATIVNIM STAVEM VETSINY LIDI, VCETNE VETSINY 

CIRKEVNIKU - JAK SE K NIM NASLEDNE CHOVALI. 

STEJNE SE CHOVAJI LIDE I DNES, POKUD JIM PREDAVAME PRAVDIVE INFO OD ANDELU Z 

NEBE. 

PODSTATA VAROVANI JE TA, ZE POKUD BUDOU LIDE DAL A DAL POKRACOVAT VE ZLECH - 

HRICHY - PRIJDE DALSI JESTE HORSI VALKA - 2.SVETOVA A PAK (VE 3. CASTI VAROVANI) 

ZANIK TAKTO USPORADANEHO SVETA, JAK JE LIDÉ ZANAJÍ Z KATOSTROFICKYCH FILMU, 

NICIVYMI NASLEDKY PRO LIDSTVO, VCETNE CIRKVE. 

PREDCHOZI 2 SVETOVE VALKY JSOU VAROVANIM PRED CIPOVOU TOTALITOU, JAK VARUJI 

JA S VESMIRNYMI PRATELI OD ROKU 2000 - www.andele-nebe.cz 

www.co-jist.cz 

www.jak-prezit.cz 

www.neocipuj-se.cz 

www.nejsme-otroci.cz 

www.evakuace-lidstva.cz 

Bill Gates a „implantabilní tobolky“ ve vakcíně COVID19 – označení šelmy („666“). 

Satan právě prostřednictvím Billa Gatese oznámil, že už nechce naprosto žádné dobré „u“ (křesťany – 

ovce, které následují Ježíše). Chce, aby mu každý prodal svou duši. A COVID-19 je velkým tlakem na 

to, aby se mikročipová značka šelmy potají široce rozvinula ve jménu „záchrany světa“ skrze vakcínu 

COVID-19 podle Nového světového řádu. Buď přijmete mikročipovou značku šelmy a absolutně se 

stanete jedním z nich (otrokem Nového světového řádu Satana / Abaddona), nebo se připravte na 

porážku jako ovce. 

https://tadesco.org/bill-gates-a-implantabilni-tobolky-ve-vakcine-covid-19-oznaceni-selmy-666/ 

Dopoludnie na InfoVojne s Adrianom 11.8.2020. 

V rozhovoru - jak probíhá nový světový řád plánovaný od globalistů - skutečnost a budoucí nastínění 

jak to může všechno probíhat, když lidé neobrátí. 

https://www.youtube.com/watch?v=VAnIGPtp47Q 

Německá firma s pobočkou na Slovensku požadovala účast na celoplošném testování 

i po zaměstnancích, kteří už pracují z domovů rámci Home Office! Za splnění 

“občanské povinnosti” firma nabízela dárkový poukaz ve výši 30 EUR! 

Zkrácená verze: 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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V podniku se totiž na nástěnce objevil papír s neuvěřitelným obsahem, který znovu potvrzuje fenomén 

společenského nátlaku a útisku obyvatelstva a zaměstnanců v éře experimentální pandemopolitky, 

kterou na Slovácích testuje vláda Igora Matoviče. 

To by nebylo už ani tak překvapivé, protože slovenská veřejnost na toto vydírání v tichosti přistoupila 

a kromě pár demonstrací s účastí několik tisíc lidí se žádný všelidový odpor proti laboratorním 

pokusům na 5 milionech Slováků nezvedl.  

Plán je takový, že na lidi použijí metodu cukru a biče, že lidé bez testu, později bez vakcíny, a ještě 

později bez čipu, se prostě do práce nedostanou, nenakoupí si.  To je ten bič.  Tahle hysterie s 

testováním však nebere konce. Očkování sice nebude povinné, ale neočkovaní se budou muset 

nechat pravidelně testovat, zřejmě každý 3. týden, a to až do konce života, anebo do chvíle, než 

“dostanou rozum” a nechají se očkovat. Přesně takto to plánuje Igor Matovič a lidé, kteří za ním stojí v 

pozadí, tedy farmaceutická lobby. 

Jediným důvodem těchto pokusů a manévrů je otestování poslušnosti obyvatelstva, nakolik lze lidi 

omezit na osobní svobodě ve dne, a nakolik v noci. Oni to totiž přesně neví, neznají odezvu 

obyvatelstva a potřebují ji ověřit. 

Na Slovensku, ale i v Česku můžeme pozorovat něco, co bych nazval jako “Covidový jev”, který s tím 

Pinochetovým má mnoho společného, ale přesto je jiný. Vlády během Nouzového stavu zakážou sice 

vycházení, ale nevztahuje se to na cesty do práce a z práce, na nákupy potravin, na cestu k lékaři, 

anebo na cestu na testování, očkování, nebo čipování. Nesmíte ale vycházet ven za zábavou, 

nesmíte se bavit, nesmíte do kina, nesmíte jezdit na chaty, na chalupy, prostě nic. A teď se vás 

zeptám: Nepřipomíná vám to něco? Ano, je to model pracovního tábora. Potvrzení o testování je 

Matovičova propustka z režimu “Pracovního tábora”.  

Jakmile bude jasné, co si lze k obyvatelům dovolit, budou probíhat masivní manévry s omezováním 

pohybu obyvatelstva už napořád a natrvalo, protože lidé si zvyknou. 

Slovenský premiér přišel s novým nápadem, Slovákům zakáže noční vycházení, které dosud bylo jako 

jediné povolené, a nově povolí denní vycházení !  Certifikáty od příštího pondělí už nebudou potřeba !  

K čemu tedy byly ?  Slovenská vláda na lidech testuje “Covidový jev” a na Slovensku vzniká prototyp 

společenského systému “Pracovního tábora” nového věku ! 

https://aeronet.cz/news/nemecka-firma-s-pobockou-na-slovensku-pozadovala-ucast-na-celoplosnem-

testovani-i-po-zamestnancich-kteri-uz-pracuji-z-domovu-ramci-home-office-za-splneni-obcanske-

povinnosti-firma-nabizela/ 

BUDOVANI CIPOVE TOTALITY LIDMI - TO ZDURAZNUJI - LIDMI - POKRACUJE, JAN NA TO 

UPOZORNUJI A S VESMIRNYMI PRATELI A NEKTERYMI PRAVYMI LIDMI ZDE NA ZEMI PRES 20 

LET ! 

Více na :   www.neocipuj-se.cz 

Koľko pravdy znesieš? 

Hovoří Mudr. Peter Kotlár tel: 0905915915 

Netolerujeme přítomnost nespravedlnosti a nesvobody. Dnes všichni dobře víme kdo je 

vlastizrádce. 

https://www.youtube.com/watch?v=Q9jrbUy1e8I&feature=emb_logo 

 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 4.12.2020 : 

 

Testování na koronu obsahuje koronu – tajný útok proti nám. 

http://svobodnenoviny.eu/testovani-na-koronu-obsahuje-koronu-tajny-utok-proti-

nam/?fbclid=IwAR1nyp1y-DWushM0CBhxfIEWBRKoGYpkiSeevFgXckxg2_aa4hxGktdSB7A 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Očkování sice nevytvoří imunitu, ale změnou DNA nás může přeměnit na Darwinovy 

opice. 

http://svobodnenoviny.eu/ockovani-sice-nevytvori-imunitu-ale-zmenou-dna-nas-muze-premenit-na-

darwinovy-opice-

2/?fbclid=IwAR1sOByVc8Lg7VtsyWrPjWmnJv036i4Lf7ICpdbUZ9yROBXMYPH7ltqXZLk 

Covid-19 a očkování proti covidu jsou biologické zbraně. Jestliže je pravdivý článek v tomto souboru 

(Německý lékař si dal tu práci, zvětšil 800x konec tyčinky PCR testu, a nalezl tam kovové součástky s 

všestranně směrujícími háčky – trny), tak můžeme říci, že biologická zbraň je i testování na covid. 

Vibrace, Zneužitá Umělá Inteligence, Nanotechnologie, 5G a spojení s Očkováním, s 

Testy. 

https://stop5g.cz/zneuzita-umela-inteligence-nanotechnologie-5g-a-spojeni-s-ockovanim-s-

testy/?fbclid=IwAR0gny4AfL5ATrCF8bqOjzeYVq8_Zn49TFRKJqncJeufY4VJZn675-M_v7Q 

Nové vyšetřování kontroly kvality vakcín: mikro- a nanokontaminace.  

(New Quality-Control Investigations on Vaccines: Micro- and Nanocontamination). 

Zjistilo se, že je značná kontaminace vakcín cizorodými látkami. Množství detekovaných cizích těles a 

v některých případech jejich neobvyklé chemické složení nás zmátlo. Identifikované anorganické 

částice nejsou ani biokompatibilní, ani biologicky odbouratelné. 

Provedené analýzy ukazují, že ve všech kontrolovaných vzorcích obsahují vakcíny biologicky 

nekompatibilní a biologicky perzistentní cizí tělesa, která nejsou deklarována výrobci, proti nimž tělo v 

každém případě reaguje.  

Přeložte si např. v prohlížeči Chrome: 

https://medcraveonline.com/IJVV/new-quality-control-investigations-on-vaccines-micro--and-

nanocontamination.html 

Spiro – Falešné PCR testy, falešná krize. 

Zkrácená verze: 

CO JE PCR TEST: 

Takže vezmou kousek koronaviru, toho nového, který našli. Má novou RNA sekvenci, která předtím 

nebyla nalezena. Vezmou jednu z těch sekvencí, o které říkají, že je pro ten konkrétní virus unikátní a 

udělají něco, co nazývají amplifikace/zvětšení. To znamená, že ve vaší krvi máte jednu kopii této 

sekvence, která je příliš malá, nemůžete ji najít. Tak ji stimulujete. A to je to, co Kary Mullis vymyslel. 

Stimulujete ji a získáte dvě kopie – to je jeden cyklus. Uděláte čtyři kopie. To je druhý cyklus. Uděláte 

2 na 20. kopií… ať je to jakékoliv číslo. To je 20 cyklů. 

Tímto testem zjistíte, že když použijete zhruba 36 cyklů, tak uvidíte změnu barvy, co vám řekne 

pozitivitu. Když uděláte 35 cyklů a je to stále příliš malé k vidění, tak uděláte 36. cyklus, začínáte to 

vidět, ale dostáváte falešné negativity. I když nevíte, co je falešná negativita, protože to nemáte s čím 

porovnat. Pak jich uděláte 37 a začnete to vidět. 5 % lidí bude mít příznaky. 

A řeknete, že to je to číslo. Tady to ale začne být zajímavé. Když uděláte 40 cyklů, začnete vidět 

mnohem více pozitivních výsledků. Tady je něco dalšího k pochopení. Když uděláte 60 cyklů, takže 

když to opakovaně amplifikujete, stane se to pozitivní u 100 % lidí. Nechte mě to zopakovat. Když 

to amplifikujete 60x, bude to pozitivní u všech. To znamená, že každý má tento kousek RNA někde ve 

svých buňkách, genomu, někde ve svých sekrecích. Stačí vám ten vzorek dostatečně amplifikovat. 

Guvernér DeSantis: Jestli se mají testovat asymptomatičtí lidé, jenom symptomatičtí, kolik kontaktů. 

Dr. Bhattacharyo, co je to asymptomatické testování PCR testem? Ale hlavně, jedna z věcí řečena 

New York Times v článku z asi před měsíce, týkající se zkoumání výsledků testů v New Yorku, 

Nevadě a Massachusetts, kde zjistili, že protože PCR testy jsou tak citlivé, tak až 90 % pozitiv 

neidentifikovalo živý infekční virus. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939


 

88 
 
PŘESNĚ  NAPLÁNOVANÁ  OPERACE už před r. 2019:    http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939 
 

Myslím si, že vyšly další studie, vím, že oxfordské Centrum pro důkazní medicínu říká, že když máte 

tak vysokou citlivost, tak neexistuje žádná garance, že vůbec identifikujete živý virus. Za prvé, co to 

znamená pro testování a počet případů? A za druhé: Zdá se mi, že když jste testování pozitivně bez 

symptomů velmi citlivým PCR testem, a ani vám nemohou říct, jestli jste infekční, posíláme do 

karantény pravděpodobně stovky tisíc nebo miliony lidí, kteří ani nejsou nakažliví. Myslím si, že to má 

opravdu vysoké náklady pro společnost, a moc se o tom nemluví. 

https://www.otevrisvoumysl.cz/spiro-falesne-pcr-testy-falesna-krize/ 

Charta práv pacienta obsahuje ustanovenie „Právo na ochranu dôstojnosti, 

rešpektovanie telesnej a psychickej integrity.“ 

https://www.slovensko.sk/sk/zivotne-situacie/zivotna-situacia/_prava-pacientov/ 

10 dôvodov, prečo sa nezúčastníme plošného testovania na COVID-19. 

https://www.badatel.net/10-dovodov-preco-sa-nezucastnime-plosneho-testovania-na-covid-

19/#comments 

Soud zrušil opatření, které nařizuje nosit roušky venku nebo v obchodě. 

https://www.novinky.cz/domaci/clanek/soud-zrusil-opatreni-o-povinnem-noseni-rousek-v-obcich-a-

obchodech-40342162 

https://www.seznamzpravy.cz/clanek/soud-zrusil-opatreni-ktere-narizuje-nosit-rousky-venku-nebo-v-

obchode-129404 

Může si stát dovolit cokoli? Hromadná žaloba proti rouškám. 

https://www.davidzahumensky.cz/2020/09/02/muze-si-stat-dovolit-cokoli-hromadna-zaloba-proti-

rouskam/ 

Když je soudce Výborný: konečně úspěch. 

https://www.davidzahumensky.cz/2020/11/12/kdyz-je-soudce-vyborny-konecne-uspech/ 

David Icke – Kam směřujeme & Co se děje. 

https://www.otevrisvoumysl.cz/david-icke-kam-smerujeme-co-se-deje/ 

Z Nebe pro Zemi 
 

2668.  Z Nebe pro Zemi.    (Přijal Martin P.)      21:00-21:30 hodin. 18.10.2005. Místo: Plzeňsko. 

 „Milé děti, co otročíte dnes v těchto dnech na této planetě, Já věru velkou radost nemám z tohoto 

stavu… Kam až necháte dojít svůj stav, kam až se necháte odvléci ?  Já, váš milující 

Otec Stvořitel, ptám se vás. Sesílám vám proudy lásky a impulsů z Nebes, co na vás padají jako třpytící 

se déšť. Ptám se vás, kde je dno vaše, kdy probudíte se ze spánku, ze svých iluzí ?  Já seslal jsem vám 

schéma z Nebes, obrázek 2000 pro vás tak jednoduchý a přehledný, abyste viděli, jaká scéna zde na 

planetě Zemi panuje, abyste si uvědomili svůj stav v této komické scéně. Bude li to nutné sešlu další a 

další…, ale lidé milí, moje děti, vy sami musíte přijmout informace z Nebe a rozhodnout se, zda vám 

budou ku prospěchu, a to Já vám radím, nechť se to stane. Povím vám k tomu jednoduše na 

vysvětlenou, Já vidím lidstvo jak hrabe se do podzemí, kope tunel stále hlouběji a hlouběji, vidina zlatého 

telete táhne je dolů do Temnoty. Tento tunel, co většina si volí hrabat, je však slepý, slepá ulička to je, 

čím hlouběji se člověk nachází, tím méně je vidět Světlo za sebou. Ale nejen tito lidé tu jste, také moji 

Andělé, co sem se zrodili tu jsou, oni tunel do podzemí nehrabou. Oni rozdávají a rozsévají semena 

lásky, tyto máte vy nechat vyklíčit a z nich vyroste velký strom. Po něm máte stoupati k výšinám 

Nebeským, tam na vás čekám Já, váš milující Otec Stvořitel. Na mnoha větvích mnoho pomocníků 

jest, co vám pomocnou ruku dávají, všichni mají společný cíl, pomoci a stoupat výš po tomto stromu 

života. Proto zanechte tohoto bezcenného propadu do Temnot a vydejte se vzhůru ke Mně, Já vás 

čekám stále, již dlouho….. 

Nyní přátelé pokračuji tímto, že není již mnoho co dodati k vašemu stavu pozemskému. Milí lidé, my 

vás již mnoho desítek let varujeme před úpadkem společnosti, stále vám říkáme, jaké důsledky mají 
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negativní volby, lidé vězte, my vám k tomuto dodati chceme tyto věci konkrétní, co nemusí být každému 

zcela jasny. V poslední době dochází k takovému propadu k Temnotám, že se budou dít zásadní 

události globálního charakteru, co jste si zvolili a ve většině volíte, proto vysvětlíme vám ještě 

podrobněji: 

My vás varujeme již déle, že do temných děr otročit se lidstvo směřuje, vy byste mohli však namítnout, 

že tyto věci nezdají se být reálné…  Sundejte si růžové brýle a pochopte, že Síly temna mají velmi 

rafinovaný cíl, oni nemohou uvrhnout vás do temných děr HNED, to by mohli lidské loutky poznat, že 

něco nekalého se tu děje, a tak vám ukrajují pomalu, ale jistě, vaši energii pro své bezbožné cíle 

!  Sekundu po sekundě volného času ubírají, opasky stále utahují, strom po stromu likvidují, litr po litru 

vody otravují, takto rafinovaně vás oklešťují o VAŠI energii – s VAŠÍM dovolením !!!  Pokud by snad 

loutka poznala, že něco není v pořádku, jistěže mohou povolit, a pak zase přitlačí na pilu o to víc ! 

Milý lidé, my vás proto žádáme, OTEVŘETE SVÁ SRDCE, my do něj lásku a informaci posíláme a 

tak snadno zjistíte, o jakou hru se tady jedná, toto je jediný klíč k vaší svobodě, ke kvalitnímu 

životu – jedině láska ve vašem otevřeném srdci. My vás stále milujeme a tak si prosím vemte tento 

příklad k srdci. 

S láskou vám toto předali vaši vesmírní bratři a sestry, co nad vámi se stále vznášejí.“ 

Děkuji vám všem za krásné a důležité informace, rád je předám dále. 

(Asi za 3 týdny po tomto sdělení jsem dostal krásný obrázek stromu života, který patří k první části 

tohoto sdělení, viz obr. 2059, před tím jsem vlastně ani toto pojetí stromu života neznal – poznámka 

příjemce.) 

Více na  www.jas-nebe.cz 

Covid Test Vs. Zákonník Práce – Psychopatická Hra S Občanmi Slovenska. Nebo 

Covidová modrá hvězda.  

Zkrácená verze článku: 

Požiadavky bezpečnosti zdravia pri práci, obe potom premostiť do neplateného voľna, a dokonca do 

skončenia pracovného pomeru je „kaleidoskop“ právneho nezmyslu. 

Povinnosť  dať sa testovať vzniká okamihom vydania vyhlášky č. 16, na základe ktorej sa bez 

testovania a predloženia „Covidovej modrej hviezdy“ Covid kontrole, stávate občanom druhej 

kategórie, bez základných práv a slobôd. Nevoľníkmi vo vlastnej krajine… 

Skutočne stret s psychopatmi, ako sami budete chcieť „do vagónov“ alebo tam, kam budete chcieť, 

lebo to chcú oni… 

Dobré, nie ? Jeden by mal pocit, že je v „ústave šialencov“ ! Vy nič nechcete a oni vám dajú pracovné 

voľno s bonusom bez náhrady mzdy. Pretože ste ho nežiadali a neabsolvovali celoplošné testovanie. 

Pretože ste niečo NEUČINILI (toto sloveso si zapamätajte). 

A teraz ako stojí zákon v otázke „všeobecného záujmu“ na TESTOVANÍ: 

§ 26 ods. 3 Zák. č. 576/2004 Z.z. o zdravotnej starostlivosti, kam je zaradený biomedicínsky výskum, 

kde patrí TESTOVANIE (následne upravené v Zák. č. 317/2016 Z.z.) hovorí:  Biomedicínsky výskum 

sa vykonáva slobodne, pri zachovaní práva na ochranu dôstojnosti, na rešpektovanie telesnej integrity 

a psychickej integrity (§ 11 ods. 9 písm. a), bezpečnosti a oprávnených záujmov účastníka výskumu. 

Záujmy účastníka výskumu majú vždy prednosť pred záujmami vedy a spoločnosti. 

§ 11 ods. 9 písm. a) Zák. č. 576/2004 Z.z. Pri poskytovaní zdravotnej starostlivosti má každý právo za 

podmienok ustanovených týmto zákonom na ochranu dôstojnosti, rešpektovanie svojej telesnej 

integrity a psychickej integrity. 

§ 6 ods. 5 písm. d) bod 1. Zák. č. 576/2004 Z.z. Písomná forma informovaného súhlasu sa vyžaduje 

po predchádzajúcom poučení pri odbere ľudského orgánu, ľudského tkaniva alebo ľudských buniek od 

darcu ľudského orgánu, ľudského tkaniva alebo ľudských buniek. 

A takto stojí Ústava SR: 
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Čl. 35 ods. 3 Ústavy SR: Občania majú právo na prácu. Štát v primeranom rozsahu hmotne 

zabezpečuje občanov, ktorí nie z vlastnej viny nemôžu toto právo vykonávať. Podmienky ustanoví 

zákon. 

Čl. 36 ods. 1 písm. b) Ústavy SR: Zamestnanci majú právo na spravodlivé a uspokojujúce pracovné 

podmienky. Zákon im zabezpečuje najmä ochranu proti svojvoľnému prepúšťaniu zo zamestnania a  d 

i s k r i m i n á c i i  v zamestnaní. 

Čl. 39 ods. 1 písm. b) Ústavy SR: Občania majú právo na primerané hmotné zabezpečenie v starobe 

a pri nespôsobilosti na prácu, ako aj pri strate živiteľa. 

Čl. 40 Ústavy SR: Každý má právo na ochranu zdravia. Na základe zdravotného poistenia majú 

občania právo na bezplatnú zdravotnú starostlivosť a na zdravotnícke pomôcky za podmienok, ktoré 

ustanoví zákon. 

To, čo sa podsúva, že pri TESTOVANÍ ide o dobro všetkých a NETESTOVANÍ sú nezodpovední a 

šíria nákazu, je hrubá manipulatívna technika s celým (prepáčte) „STÁDOM“ ! Má takú „hĺbku 

myšlienky“, ako bolo „všeobecné dobro“ na spôsob Hitlera a jeho gestapa. Mengele tiež testoval… 

Títo psychopati taktikou „citového vydierania“ tlačia celú spoločnosť do  p o v i n n o s t i  jednotlivca k 

zodpovednosti voči ostatným. Tento blud je chorý výplod z ich hláv, aký tu už mali aj iní „borci“ z 

minulosti. 

Písala som to už v článku „In Slovakia Covid test macht frei“ a to trocha z histórie zopakujem: 

Fašistická ideológia je následkom 1. svetovej vojny, pričom prevzala myšlienky mnohých politických 

filozofov a teoretikov (ktorých doviedla do „dokonalosti“). 

Jedným zo zdrojov bol Aristotelov a Hegelov organicizmus, nadraďujúci záujmy celku nad záujmy 

jednotlivca. Významnú úlohu zohrala aj teória elít, vysielajúca uplatnenie vodcovského princípu. 

„Osobnosťami“ fašizmu boli Benito Mussolini, Giovani Gentile a Mario Palmieri, ktorý vo svojej Filozofii 

fašizmu označuje za základné princípy fašizmu jednotu, autoritu a povinnosť. 

Nepripomína vám to niečo… ? Ja opakovane (ako trestný advokát roky pracujúci so psychopatmi a 

bláznami) tvrdím, že máme dočinenia s psychopatmi a bláznami. Ideologickými mengele-fašistami. 

Stojí legitímna otázka, kam vo „všeobecnom záujme“ „ochrany“ života a zdravia psychopati zájdu 

ďalej ? Sú už len krok pred Hitlerom a Mengelem, ktorí tiež „šarmantne“ konali v rovnako „dobrom“ 

záujme. 

https://www.zalobyvocistatu.sk/informacie-advokata/matovic-neospravedlnujeme-ta-neodpustame-

ti/?fbclid=IwAR26ZKeZ_EAYscPJ7IUrg5vXrjF-_M8mnuJbzXdhhT6mg4C5HXyrtF61J6c 

Uniklé informace z Torontských protokolů z roku 1967. Plány NWO se naplňují... 

Ta je seriózní hrozbou, přestože mnozí nevěří, že by někdy mohlo něco takového vzniknout. V roce 

1967 se v Torontu sešlo 18 lidí, kteří přišli s nápadem ovládnout svět. Jednalo se o 6 představitelů 

největších světových bank, 6 zástupců energetických korporací a 6 představitelů potravinářských 

korporací. Tito lidé položili základ ideologie, která je daleko horší než nacismus nebo komunismus. 

Ideologie, která dostala název Globální totalita nebo také Nový světový řád čili NWO (New World 

Order).  

https://www.czechfreepress.cz/tema-tydne/torontske-protokoly.html 

https://www.lajkit.cz/zpravy/item/2173-unikle-informace-z-torontskych-protokolu-z-roku-1967-plany-

nwo-se-naplnuji 

Vakcíny jsou zbraně proti lidstvu ! Přepis videa Dr. Carrie Madej. 

Proč není lékařským odborníkům dovoleno otevřeně promluvit o vakcíně proti Covid-19 a o efektivní 

léčbě Covid-19? Žijeme v době bezprecedentní cenzury. Svoboda projevu z planety Země zcela 

zmizela.  

Tisíce dokumentárních pořadů, rozhovorů, programů s lékaři a vědci byly z internetu odstraněny, jejich 

webové stránky byly bez varování zrušeny. Co se to děje? Proč je vyvíjen tak agresivní tlak na 
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prosazení vakcíny proti Covid-19? Proč je každá úspěšná léčba nemoci Covid-19 v tolika zemích 

zakazována? Něco se tu děje! 

http://www.severoceskapravda.cz/index.php/radime/2858-vakcíny-jsou-zbraně-proti-lidstvu 

Vláda má problém. Nemůže Čechy nutit, aby nosili roušky, shodují se ústavní právníci. 

https://www.mix24.cz/vlada-ma-problem-nemuze-cechy-nutit-aby-nosili-rousky-shoduji-se-ustavni-

pravnici/?fbclid=IwAR1AO1q1lhMGsTPCvXIUvm87HbAtvsh9y0Wa20v_d6IB0mxWzaDKHTKijh4 

PLANDEMIE 1: Skrytá agenda za Covidem-19. 

První díl vyšel v květnu 2020 a vystupuje v něm doktorka a vědkyně Judy Mikovitsová, která odhaluje 

agendu za současnou epidemií koronaviru a vyvrací mýty propagované médii, a to poté, co byla 

vězněna a následně donucena k pěti letům mlčenlivosti za své objevy v oblasti vakcín. 

https://www.otevrisvoumysl.cz/plandemie-cast-1-a-2/ 

https://lbry.tv/@otevrisvoumysl:7/plandemic-skryt-agenda-za-covid-19:e 

PLANDEMIE 2: INDOKTRINACE. 

Druhý díl vyšel v srpnu 2020 a je v něm velmi detailně popisováno pozadí celé údajné „pandemie” 

koronaviru, jaký obrovský střet zájmů má Světová zdravotnická organizace, kdo jsou klíčoví hráči, 

kteří tuto krizi řídí.  

V neposlední řadě se dozvíme, jak celá tato „pandemie“ byla předem připravena a naplánována a jaké 

zájmy za ní stojí. 

491  TISÍC  DĚTÍ  v  Indii  OCHRNULO  v důsledku Gatesem podporované orální vakcíně proti 

obrně, která se podávala mezi lety 2000 – 2017 (níže uvedeno ve videu). 

Proč vám předávám tyto pečlivě vybrané informace a málo zveřejňované, nebo vůbec nezveřejňované 

centrálními médii? 

Je to kvůli tempu tohoto moderního světa, lidé si nenachází čas zkoumat události a politiky, které 

utváří jejich životy. Ale oni si neuvědomují to, že pravdivé informace jsou nejpodstatnější v jejich 

životech. Vždy si mohou najít čas, je to jen jejich volba co upřednostnit a co ne, co je pro ně hlavní a 

co ne. 

Když hledáme odpovědi na nejnaléhavější životní otázky, kde hledáme jako první? Na Googlu. Vložte 

téma a stiskněte enter. A tam to je. Ale je tam pouze to, co chtějí, abychom viděli. V dnešní kultuře 

novinařiny přes kopírák je běžné, že stovky nesouvisejících médií zveřejňují naprosto stejné zprávy. 

Je to záměrné? Já bych řekl, že ano.  

Zkrácená verze: 

Ve videu jsou také dobře uvedené problémy s očkováním. Už pro mne není nikdy dobré se nechat 

očkovat. Ve videu jsou další důkazy, že se coronavirus dopravdy připravoval a kdy se také vypustí. 

Buď koronavirus SARS byl uměle vytvořen, tudíž ho šlo legálně patentovat, nebo byl přirozený, tudíž 

patent na něj byl nelegální. Pokud byl uměle vytvořen, šlo o porušení smluv a zákonů o biologických a 

chemických zbraní. Pokud byl přirozený, podat na něj patent bylo nelegální. Obě možnosti jsou tedy 

nelegální. 

CDC na jaře 2007 podalo petici na patentní úřad, aby jejich žádost udrželi tajnou a soukromou. Ve 

skutečnosti podali patent nejen na virus, ale také patenty na jeho detekci a na sadu pro jeho měření. 

Kvůli tomu patentu CDC získali schopnost kontrolovat, kdo má povolení a kdo nemá povolení, dělat 

nezávislé výzkumy koronaviru. Nemůžete se na virus dívat, nemůžete ho měřit, nemůžete na něj 

vyvinout testovací sadu. Tím, že měli patenty, které omezují kohokoliv, kdo chce koronavirus zkoumat, 

měli prostředky, měli motiv, a především měli možnost peněžního výnosu z toho, že koronavirus 

změní z patogenu na profit. 

David Martin: Někde mezi rokem 2012 a 2013 se něco stalo. Federální financování pro výzkum, který 

podporoval místa jako univerzitu Harvard, Emory, Chapel Hill, to financování najednou přerušilo něco, 
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co se stalo v NIH (Národní zdravotnický institut). NIH měl malý moment jasnosti a řekl: To, co děláme, 

je asi špatné. NIH v roce 2013 řekl, že studie koronaviru „k získání funkce” mají být přerušeny. 

Národní zdravotnický institut měl morální, sociální a potenciálně právní důvod, tomu výzkumu 

zabránit. Ale dopisy, které výzkumníci dostali, v podstatě říkaly: Tohle je oznámení, že vám říkáme, 

abyste přestali. Na konci dopisu vám objasníme, co znamená přestat. Pokračujte. Ale co uděláte, když 

situace v roce 2014 a 2015 byla hodně napjatá? Výzkum přesunete jinam. Začnete financovat 

Wuchanský institut virologie, aby dělal věci, které se zdají trochu na hraně v souvislosti s morálností a 

legálností. Ale uděláte to napřímo? Ne. 

Peníze přepošlete skrze řadu krycích organizací, aby to vypadalo, že financujete americkou operaci, 

která zadá práci subdodavateli, což je Wuchanský institut virologie. Amerika může říct: Udělala to 

Čína. Čína může říct: Amerika to udělala. A ta skvělá věc je, že obě strany téměř říkají pravdu. 

Mikki Willis: Uvádí se, že jste řekl: „Šlo o pečlivou práci provedenou profesionálně.” 

Prof. Luc Montagnier (držitel Nobelovy ceny, virolog, lékařský výzkumník): Podle mě to musel udělat 

někdo, kdo je expertem v molekulární biologii. 

Útržek z reportáže: Myslíte tím, že ten virus není přirozený? 

Prof. Luc Montagnier: Ne, není přirozený. Byla to práce profesionálních molekulárních biologů. Je to 

velmi pečlivá práce, můžeme říct, že velmi přesná, pokud se podíváme na sekvence. 

Zach Vorhies (informátor z Googlu): Černá listina je něco, co Google řekl, že neexistuje. Svědčili pod 

přísahou. Jako inženýr jsem použil interní Google vyhledávač a hádejte, co jsem našel?  

Na černé listině byly výrazy jako: Léky na rakovinu. Proč Google rozhoduje, co lidé mohou a nemohou 

hledat? 

Reportáž z 20. století: Pamatujete na paniku kolem prasečí chřipky z roku 1976? To byl rok, kdy 

americká vláda nám všem řekla, že prasečí chřipka může být smrtelná, a Washington se rozhodl, že 

každý muž, žena a dítě musí dostat vakcínu k zabránění celonárodnímu šíření a vypuknutí pandemie. 

46 milionů z nás poslušně vakcínu přijmulo. 

Moderátor: Přišel někdy za vámi někdo a řekl: Je možné, že by hromadný imunizační program 

způsobil neurologické poškození? 

Dr. Sencer (tehdejší ředitel CDC): Ne. 

Moderátor: Nikdo? 

Dr. Sencer: Ne. 

Dr. Michael Hattwick: Nemohu uvěřit, že řekli, že nevěděli, že vakcinace proti chřipce souvisí s 

neurologickým onemocněním. To není pravda. Věděli jsme to. 

Moderátor: Takže lže. 

Dr. Sencer: To je… pádný předpoklad. 

Moderátor: Proč tedy tato zpráva z vaší vlastní agentury uvádí neurologické komplikace jako 

možnost? Přišlo vám, že není nezbytné tuto informaci říct Američanům? 

Reportář: Dr. Sencer ze CDC také pomohl vytvořit reklamy, které pobízely veřejnost, aby se nechali 

očkovat. 

Reklama: Vakcíny jsou bezpečné, vyhrňte si tedy rukávy. 

Reportáž: Američané nyní žádají odškodné od strýčka Sama čítající 3,5 miliard dolarů. Většina 

žádostí, dvě třetiny z nich, jsou kvůli neurologickému poškození nebo i úmrtí. 

Reportáž: Máme velké obavy z toho, jak dobře CDC kontroluje nebezpečné organismy ve svých 

vlastních laboratořích po dalším bezpečnostním pochybení. CDC už potřetí za měsíc uznalo, že ve 

vládních laboratořích nesprávně zacházeli se smrtelnými patogeny. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Meryl Nass: Střety zájmů. Generální ředitelé farmaceutických společností před 40 nebo 50 lety šli do 

vězení, pokud vědomě prodávali špatný produkt a utajovali informace o problémech s tím produktem. 

Od té doby jen platili pokuty. Prodávání produktu a utajování informací o něm je v pořádku, protože 

zaplacení pokuty je považováno za výdaj podnikání. 

Mikki Willis: Prezident Ronald Reagan v roce 1986 podepsal zákon o poškození z vakcinace, čímž 

výrobcům vakcín dal naprostou imunitu. Po dekádách žalob souvisejícími se zraněními a úmrtími 

způsobené vakcínami, výrobci vakcín bankrotovali. Výrobci vakcín ve snaze ovlivnit zákonodárce 

vyhrožovali, že přestanou vyrábět vakcíny, dokud nebudou právně chráněni před odpovědností za 

škody. Když někdo dodnes zraněn nebo zemře v důsledku nepříznivé reakce vakcíny, za škody platí 

daňoví poplatníci. 

Indická reportáž: Vítejte zpět. Byly indické kmenové dívky použity jako pokusní králíci? Zpráva uvádí, 

že dvě americká farmaceutické společnosti použily netestovanou vakcínu u tisíců kmenových dívek 

bez náležité studie a dokumentů. 

Mikki Willis: Indie byla jedna z nejvíce zasažených poté, co bollywoodské celebrity byly nadací 

Gatesových motivovány, aby veřejnost pobídly k tomu, aby podstoupili hromadné očkování. V roce 

2009 kmenové děti dostaly HPV vakcínu. 24 tisícím dívkám bylo řečeno, že dostanou vitamínové 

injekce, v mnoha případech bez informovaného souhlasu rodiče nebo opatrovníka. 

Mary Holland: Lidé, kteří podávali tyto vakcíny, lhali opatrovníkům těchto dívek. Říkali dívkám: Tohle 

vyléčí rakovinu. Nikdy nebudete mít rakovinu. Tyto dívky to těžce zranilo. Některé z nich začaly mít 

záchvaty, některé dostaly rakovinu, a sedm dívek zemřelo. Nebylo tam pro ně žádné pojištění a žádná 

pomoc. Nadace Gatesových popřela, že šlo o klinické testy. Bylo to tak hrozné, že indický parlament 

vytvořil operační skupinu, která to studovala, a nadaci Gatesových z Indie vykopli. 

Mikki Willis: Vědecká studie z roku 2018, publikovaná v mezinárodním časopise Environmentálního 

výzkumu a veřejného zdraví, došla k závěru, že více jak 491 tisíc dětí v Indii ochrnulo v důsledku 

Gatesem podporované orální vakcíně proti obrně, která se podávala mezi lety 2000 – 2017. Americká 

média a kontroloři faktů za použití obvyklých triků tento příběh rychle pohřbili. Ale díky podrobné práci 

týmu indických výzkumníků a doktorů nevyhovující pravda stále žije na webu nih.gov. 

Bill a Melinda Gatesovy, bez žádného lékařského výcviku, založili Globální alianci pro vakcíny a 

imunizaci, skrze kterou naplňují svoji agendu proočkovat svět. Nadaci žalovaly vlády jedny z 

nejchudších a nejzranitelnějších národů za způsobení vážných škod skrze experimentální vakcinační 

programy. 

V rámci spolupráce s Massachusettským technologickým institutem (MIT) Bill Gates vyvinul novou 

technologii, která umožní vstříknutí očkovacích látek pod vaši kůži spolu s vašimi zdravotními 

záznamy. V rámci digitálního tetování bude implantován neviditelný certifikát, který může být 

skenován úředními činiteli prostřednictvím mobilní aplikace a infračerveného světla. 

Bill Gates: Prostřednictvím těchto certifikátů bude možné rozeznat, kdo je vyléčený, kdo je očkovaný. 

V konečném důsledku bude tento certifikát představovat digitální doklad o vaší imunitě. 

Reportáž: Covid-19 je sedmým koronavirem, který zasáhl lidstvo a na žádný z nich jsme vakcínu nikdy 

nenalezli. Nejkratší doba, ve které byla kdy nalezena vakcína proti jakékoli nemoci, je zhruba 7 let. 

Průměrná doba je dokonce 20 let. Proto, když mluvíme o nějaké zázračné vakcíně, která má být 

vyvinuta v řádu měsíců, tak to hraničí s absurditou. 

Mary Holland: O vakcíně proti Covidu-19 by lidé měli vědět, že se na ni vztahuje deklarace „PREP 

Act“, která vznikla po teroristických útocích 11. září 2001 a po hrozbách „biologickou zbraní“ Atrax.  

A tento zákon poskytuje v podstatě plošnou ochranu odpovědnosti za škody. Na základě toho je v 

podstatě nemožně získat jakýkoli druh odškodnění, pokud budete poškozeni. Lidé si musí uvědomit, 

že když si vezmete vakcínu proti Covidu-19, je odpovědnost zcela na vás… Pokud u vás dojde k 

jakýmkoli trvalým zdravotním následkům, pokud ztratíte kvůli tomu práci, nebo pokud vaše následné  

zdravotní výdaje dramaticky vzrostou…. Smůla… 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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David Martin:Tohle není příběh o vakcínách. Tohle je příběh o kontrole populace. Pokud je vaším 

cílem udělat z této krásné Země, na které žijeme, exkluzivní hřiště pro hrstku privilegovaných… pak 

populace, které tomu stojí v cestě, jsou problémem. A jde o empirické impulsy jedinců, kteří usoudili, 

že tím, že mají vyšší postavení než zbytek lidstva, mohou lidstvu nařizovat podmínky jejich existence. 

Když lidská společnost přijde o svoji svobodu, obvykle za to nemůžou tyrani, kteří tu svobodu 

odeberou, ale obvykle protože lidé svoji svobodu ochotně odevzdají výměnou za ochranu proti nějaké 

vnější hrozbě. Bojím se, že toho jsme nyní svědky. 

Je to také test lidstva, abychom viděli, jak moc se vzdáme svých svobod, než konečně řekneme: Už 

máme dost. 

Dr. Ben Tapper: Benjamin Rush, podepsaný na Deklaraci nezávislosti, řekl: „Pokud do ústavy nedáme 

lékařskou svobodu, přijde doba, kdy se medicína stane tajnou diktaturou, která omezí umění léčení 

pro jednu třídu lidí, a ostatním popře stejnou výsadu.” Ta doba je nyní! 

Bill Gates: Tohle nebude poslední pandemie, které budeme čelit. Budeme se muset připravit na další. 

Řekl bych, že ta další tentokrát získá pozornost. 

Tohle je naše chvíle, abychom znovu získali svoji lidskost. 

Mikki Willis: Přestali jsme jíst potravu, která roste ze země a začali konzumovat produkty, které 

zpracovávají stroje. Vyměnili jsme medicínu, která léčí, za léky, které ubližují. Opustili jsme lásku a 

svobodu za dluh a závislost. Dobrou zprávou je, že náš příběh není u konce. Vyvrcholení teprve 

přijde. Ten moment, když se hrdina po porážce postaví, najde v sobě sílu, kterou zapomněl, že má. 

Vnitřní sílu. Přírodní sílu. 

https://www.otevrisvoumysl.cz/dokument-co-nechteji-abyste-videli-2-cast/ 

Uvedené také pod názvem :  Dokument, co nechtějí, abyste viděli. 

https://gloria.tv/post/Q64AvcqzV7iJ6LvNZ6Tk6yrhJ 

Uvedené také pod názvem :  PLANDEMIE 2: INDOKTRINACE. 

https://lbry.tv/@otevrisvoumysl:7/dokument-co-necht-j-abyste-vid-li:c 

OD 18. 11. 2020 VLÁDNÍ NAŘÍZENÍ. Jen jeden člověk na 15 metrů čtverečních. Vláda 

schválila omezení počtu zákazníků v obchodech. 

https://www.irozhlas.cz/zpravy-domov/vlada-omezeni-poctu-zakazniku-v-obchodech-15-metru-

ctverecnich_2011161628_jgr?fbclid=IwAR3_Wz31aLm2NdvoqOI9QxboBGqVkzHpEK2L0yfTUvxP1rjH

Ox7vimYOwf4 

Listopadový Covid report (digitální koncenrák). 

https://www.youtube.com/watch?v=xokwxVjr4X8&fbclid=IwAR1hI3g1vcRl-

2JheIseoNZvTAr_K0FptptjQubhEsmCRS7Am2SKUCAzvb0 

Balení vakcíny na COVID-19 od firmy AstraZeneca. 

Je doopravdy pouze na vás, zda si do necháte dát. Tady nejde opisovat jako ve škole. 

https://www.otevrisvoumysl.cz/baleni-vakciny-na-covid-19-od-firmy-astrazeneca/ 

Ľudské i zvieracie gény vo vakcínách. 

https://www.badatel.net/lekarsky-horor-vo-vakcine-objavili-cely-genom-potrateneho-plodu-aj-560-

rakovinovych-genov/?fbclid=IwAR04XEoTl4k-

ERBFaHqvq7vuw6BOyhWPj1PzjHynnIZC7RPnnSa_H_xFvjU 

Poprad: Sme otrokmi vo svojom vlastnom štáte! Dokedy, Slováci? 

VAROVANI PRO LIDSTVO! 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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DENNE VOZI 800 KAMIONU POTRAVINY NA SLOVENSKO - TOTALNI ZAVISLOST. NAVIC - 

POTRAVINY PRUMYSLOVE, JEDOVATE A CHEMICKE, ZPUSOBUJICI ZARUCENE NEMOCI ! 

TYTO POTRAVINY MAJI PUVOD V PEKLE. 

KDYBY LIDE ZILI POZITIVNI ZIVOT S RADNOU ZIVOTOSPRAVOU - TJ. DOSTATEK ZIVE 

STRAVY www.co-jist.cz A DOSTATEK PRIROZENEHO POHYBU VENKU, BYLI BY ZDRAVI, MELI 

BY SILNOU IMUNITU A ZADNY COVID BY JE NEOHROZOVAL - TAK JSEM NA TOM JIZ 20 LET 

JA. PIJI I DESTILOVANOU VODU A NEJIM MASO - JA 20 LET. 

ALE ANI VLADY, ANI SKOLY, ANI MEDIA LIDI KE ZDRAVEMU ZIVOTNIMU STYLU NEVEDOU, 

NAOPAK, OVLADAJI JE PRUMYSLOVYMI POTRAVINAMI S CHEMIEMI, NUTI JE BYT ZAVRENI  

VSUDE A NEUMOZNUJI JIM, ABY MOHLI ZIT V DOMECH SE ZAHRADAMI, KDE BY SI MELI SAMI 

PESTOVAT TY SVE ZDRAVE POTRAVINY - JSOU PRILIS DRAHE - PREDRAZENE, JAK PUDA, 

TAK DUM. 

https://www.youtube.com/watch?v=C_ZjVIsZUlM&feature=emb_logo 

Šokující: Testy potvrdily, že tyto vakcíny (včetně dětských) jsou kontaminovány 

pesticidy. 

http://www.alternativnimagazin.cz/sokujici-testy-potvrdily-ze-tyto-vakciny-vcetne-detskych-jsou-

kontaminovany-

pesticidy/?fbclid=IwAR0bJkQV5M_p8jmHR6Z8s_joLCJxhCMu42oPyVARKgGq4G9I0fMczZyO-es 

Koronavirus je největší podvod, jaký kdy byl spáchán na nic netušící veřejnosti,“ říká 

špičkový patolog, jehož firma obchoduje s testy PCR. “Testy nevypovídají o ničem, 

jen budí hysterii. Musí to okamžitě skončit. 

https://www.arfa.cz/koronavirus-je-nejvetsi-podvod-jaky-kdy-byl-spachan-na-nic-netusici-verejnosti-

rika-spickovy-patolog-jehoz-firma-obchoduje-s-testy-pcr-testy-nevypovidaji-o-nicem-jen-budi-hysterii-

m/?fbclid=IwAR20QLVrU-

qisPGpbSOqtMAw1GJP1roZkY8p0yYSW72A2nbqPNXf_JDrAjQ#.X7eEDljPzDB 

Světově uznávaný patolog Dr. Roger Hodkinson řekl vládním úředníkům v kanadské Albertě během 

konferenčního hovoru, že současná krize s koronaviry je „největším podvodem, jaký kdy byl spáchán 

na nic netušící veřejnosti“. 

Dr. Roger Hodkinson je světově uznávaný specialista na patologii a virologii 

Dr. Roger Hodkinson v nahrávce. 

Dr. Roger Hodkinson je také odborníkem na virologii, je generálním ředitelem biotechnologické 

společnosti, která analyzuje testy COVID. 

“Existuje naprosto nepodložená veřejná hysterie vyvolaná médii a politiky. Je to pobuřující, jedná se o 

největší podvod, jaký kdy byl spáchán na nic netušící veřejnosti,” řekl Hodkinson. 

“Kromě ochrany starších zranitelnějších osob nelze udělat nic pro zastavení šíření viru. Pro celou 

situaci je charakteristická politika, zneužívající medicínu. Je to velmi nebezpečná hra,” uvedl Dr. 

Hodkikson. 

Roušky jsou na nic. “Sociální distancování, tedy odstupy lidé od sebe, jsou zcela zbytečné. 

COVID se šíří aerosoly, které cestují až přibližně 30 metrů,“ uvedl Dr. Hodkinson a vyzval k 

okamžitému otevření společnosti, aby se zabránilo ekonomickým škodám. 

Dr. Hodkinson také označil za zcela zbytečné povinné nošení roušek. 

“Roušky jsou naprosto k ničemu. Neexistuje žádný důkazní základ pro jejich účinnost, “ řekl. 

“Papírové a látkové roušky pouze a jednoduše signalizují jakousi ctnost. Je ale smutné vidět ty 

nešťastné lidi jak chodí lumíci, kteří poslouchají bez jakékoli znalostní základny, aby si nasadili roušku 

na obličej. “ 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Je to jen horší chřipka 

Lékař také kritizoval nespolehlivost testů PCR. Poznamenal, že “pozitivní výsledky testů neznamenají 

klinickou infekci. Všechny testy by se měly zastavit, protože falešná čísla vyvolávají veřejnou hysterii”. 

Čtěte též: Docent MUDr. Balík: “Tady žádná pandemie nikdy nebyla.” Média šíří paniku, lidé umírají 

na jiné, závažnější nemoci. “Nyní máme na celou republiku pouhých 25 vážně nemocných pacientů.” 

Dr. Hodkinson uvedl, že riziko úmrtí v provincii Alberta pro lidi ve věku do 65 let bylo jedno ze tří set 

tisíc. “Je zcela pobuřující uzavřít společnost kvůli něčemu, co je jen další špatná chřipka.” 

“Jsem naprosto pobouřen, že to dosáhlo této děsivé úrovně. Zítra by se to mělo zastavit,” uzavřel 

doktor Hodkinson. 

VY, KTEŘÍ JSTE SE SMÁLI,  

všechny vás lživě, podlým způsobem a negativně školil pan Zdeněk Vojtíšek 

(https://cs.wikipedia.org/wiki/Zdeněk_Vojtíšek) z Karlovy univerzity (Pan Vojtíšek ani novináři se nikdy 

neomluvili), hlavně novináře tam školil za státní peníze jako na běžícím pásu, aby vydávali informace 

pana Ivo A. Bendy za lživé a jeho činnost nazval lživě sektou. Dnes vidíte to, že to nebyla žádná 

konspirace a ti co jste těm bludům od pana Vojtíška naletěli, jestli je to vaše přání, tak se budete 

snažit, abyste svůj omyl napravili. Dnes probíhá duchovní válka o duše, kdo se přidá na stranu            

Pána Ježíše Krista anebo kdo na stranu Šelmy. Kdo i dnes přes všechny tyto kvalitní informace 

neprohlédl, tak jim dávám informace níže. 

Zrychlují se aktivity Sil temna za přispění většiny lidí. Záměr je očipovat KAŽDOU VĚC A KAŽDÉHO 

ČLOVĚKA. Více na www.neocipuj-se.cz  -sdělení 1622 – PETICE PROTI ČIPOVÉ TOTALITĚ . 

ANDĚLÉ NEBE VARUJÍ PŘED OČIPOVÁNÍM A ZOTROČENÍM LIDÍ ! 

Každý, kdo NEUDĚLÁ NIC proti tomuto systému, SI JEJ VYZKOUŠÍ NA VLASTNÍ KŮŽI, A TAK 

POZNÁ, CO SI SVÝM NEGATIVNÍM - PASIVNÍM, LIKNAVÝM A NEROZHODNÝM POSTOJEM 

PŘIPRAVIL. BUDE NA TOM HŮŘ, NEŽ ZVÍŘÁTKA Také v Bibli – Apokalypsa sv. Jana - je informace 

o tomto systému:„ A (bestie) učiní, že všichni, malí i velcí, bohatí i chudí, svobodní i nevolníci, 

dostanou znamení na pravou ruku a na čelo. Aby nikdo nemohl kupovat ani prodávat, jenom ten, kdo 

má znamení nebo jméno bestie, nebo číslo jejího jména (666).“ Toto se dnes, jak vidíte, naplňuje. 

Napřed testování potom očkování a nakonec čipování. www.neocipuj-se.cz . 

Řešení je práce na sobě a jak? Máte to tady a níže uvedených webech:  www.nebeska-univerzita.cz 

Dochází k velkým změnám, a každý je pocítí a uvidí, resp. již je vidí a cítí, bez ohledu na víru apod. 

Proto je dobré nastoupit na ten správný vlak a včas, aby neujel - to je zpráva pro každého člověka. 

Pro ty ostatní tu jsou možnosti typu: 

Zager & Evans - In the Year 2525 

https://www.youtube.com/watch?v=zKQfxi8V5FA 

Zager and Evans - In The Year 2525 

https://www.youtube.com/watch?v=yesyhQkYrQM 

Zager and Evans - In The Year 2525 (Deutsche Übersetzung) 

https://www.youtube.com/watch?v=uxVISGCe-Ro 

To nikomu nepřeji a ani Vesmírní přátele to lidem nepřejí - vše je jen svobodná volba lidí. 

 

Viz film NOSSO LAR - NÁŠ DOMOV.  

Prozatím si více jak 90% lidí volí tu horší budoucnost. 

www.co-jist.cz 
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www.jak-prezit.cz 

www.nejsme-otroci.cz 

www.evakuace-lidstva.cz 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9499 

Většina lidí žádá (20.11.2020) návrat do starých pořádků před covidem-19, ale to není možné, protože 

se tam dostali svými volbami, jednáním, myšlením a cítěním, to znamená honbou za zlatým teletem a 

konzumem. To je zákonitý proces, důsledky těchto jednání lidí (každého jednotlivce) vede k tomu, že 

se více a více přibližují temnotě neboli do pekel – negativních světů, byla a je to jejich svobodná vůle, 

ničí jiná vinna to nemůže být. To by se většina lidí ve společnosti musela změnit a obrátit svá dřívější 

chybná jednání a navrátit se k morálce, nestarat se pouze o sebe ale i o druhé, nehrát si pouze na 

svém písečku. Prostě poctivá práce na sobě – uvádím zde správné a pravdivě uvedené zdroje. Potom 

by drtivá většina lidstva nesměřovala k čipové totalitě ale postupně k šťastnému a pozitivnímu životu. 

Změna a obrat lidí, každého jednotlivce, nejde bez spolupráce s Anděly Nebe a Stvořitelem prvotním 

všeho a všech, je to bláznovství kdo si myslí, že ano.  

Pokud se lidé nezmění, dřív, než budou zaplaveni vodou, budou sežehnuti žárem. Toto nazýváme 

OČISTA PLANETY ZEMĚ od chamtivých, zlých, sobeckých, bezohledných a zlodějských lidí, kterých 

je tu opravdu dost.  

Pozitivní lidé směřují do zóny umístění – Nebe.  

Více v 9. kapitole - EVAKUACE LIDSTVA na  www.jak-prezit.cz 

Až zatroubějí Andělé : 

https://www.youtube.com/watch?v=h4fklpUjEoM 

Prečo sú rovnaké "konšpirácie" ohľadom čipovania ľudí na Slovensku aj v Čechách? 

https://www.youtube.com/watch?v=_1TInI9xMqk 

Briti sa pripravujú na vlnu úmrtí z vakcín, označia ich za úmrtia na COVID-19. 

David Knight vo svojej televíznej šou hovoril s jedným britským whistleblowerom (prezrádzačom 

tajných informácií). Ten vyzradil, že prídavné látky vo vakcínach proti koronavírusu majú až 97% 

mieru vyvolania sterility u zaočkovaných žien. 

Toto sa totiž stane, keď svoj telesný bunkový mechanizmus na výrobu bielkovín zveríte do rúk 

diabolským korporáciám, ktoré sú zapojené do globálnej depopulačnej agendy. 

https://www.badatel.net/briti-sa-pripravuju-na-vlnu-umrti-z-vakcin-oznacia-ich-za-umrtia-na-covid-

19/?fbclid=IwAR0omcpKnZAY8oSlnys5GWINh3pbkrfS75ZmNSYZxVp2CnS_3viriwDoHTg 

Covid-19 a očkování proti covidu jsou biologické zbraně. Jestliže je pravdivý článek v tomto souboru 

(Německý lékař si dal tu práci, zvětšil 800x konec tyčinky PCR testu, a nalezl tam kovové součástky s 

všestranně směrujícími háčky – trny), tak můžeme říci, že biologická zbraň je i testování na covid. 

Portugalský soud rozhodnul, že PCR testy jsou nespolehlivé & karantény jsou 

nezákonné. 

https://www.otevrisvoumysl.cz/portugalsky-soud-rozhodnul-ze-pcr-testy-jsou-nespolehlive-karanteny-

jsou-

nezakonne/?fbclid=IwAR04HZA2ObotCBqzbxYMyvFMGfl1YEou52cDfLMOXjVxrebeRX_c5ItrGws 

Zdroj: 

Portuguese Court Rules PCR Tests As Unreliable & Unlawful To Quarantine People 

https://greatgameindia.com/portuguese-court-pcr-tests-unreliable/ 
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Nastává brutální proces “covidizace” celé západní civilizace. 

Zkrácená verze: 

VIDEO: Zavařování brány Úřadu slovenské vlády je symbolem konce svobody a volného pohybu v éře 

Starého světového řádu! Slovensko je pouze v pilotním projektu “covidizace” společnosti v čele s 

pomateným pilotem, ale v zákulisí globální moci už je rozhodnuto o dalších krocích! Boris Johnson na 

tajné virtuální schůzce v Londýně hostil předáky světových farmaceutických firem v čele s Billem 

Gatesem a řekl jim, že během předsednictví G7 prosadí Londýn opatření očkování ve všech 

vyspělých zemích! Američtí lékaři již publikovali dokument, za jakých podmínek budou očkování 

povinná, nejenom očkování na COVID-19, ale i na další viry a pandemie, které by prý mohly přijít! 

Covidizace je systematický proces postupných, nejprve dobrovolných, později podmiňovaných, a 

nakonec mandatorních omezení občanských práv a svobod, a to na základě záminky péče o zdraví 

obyvatelstva nadřazeného svobodám jedince.  

Zánik právního státu je prvním symptomem nasunování Nového světového řádu do procesů 

národního řízení. Přestávají tam platit zákony, právní stát jako kdyby neexistoval, vláda přijímá 

usnesení a vydává je falešně za zákonná opatření, policie a státní orgány nekonají, pouze přihlížejí, 

zemi namísto politiků řídí jakási podivná skupinka lidí, kteří si říkají epidemiologové a cokoliv doporučí, 

to okamžitě Matovičova vláda považuje za písmo svaté a je ihned uplatněno v dalším vládním 

usnesení, které opět doporučí hlavnímu hygienikovi opatření realizovat novou vyhláškou. Všichni ve 

společnosti se musí podřídit zájmu sociální rovnosti, aby všichni k ochraně zdraví měli vakcíny. Kdo 

se tomu vzepře, bude utlučen, umlčen, vyobcován, zlikvidován, izolován, a to bez ohledu na právo a 

právní stát. Viz. pilotní projekt na Slovensku. 

Pokud Slováci ale i kdekoliv jinde přistoupí na orwellovské tvrzení, že “ochrana zdraví je víc než 

svoboda jedince”, potom se na jaře dočkají Mengelovského koncentráku s povinným očkováním a 

gestapem před každým obchodem, v každém autobusu MHD, na každé ulici hygienika. Pokud je 

ochrana zdraví více než svoboda na Slovensku, pokud na tuto zvrácenou argumentaci Slováci 

přistoupí, tak potom se dočkají nejen dalších lockdownů a domácích vězení, ale dočkají se na jaře i 

povinného očkování. 

To samé se bude dít při vstupu do zaměstnání, do MHD, při výběru peněz z bankomatu, který 

odmítne peníze vydat neočkované osobě, protože by mohla nakazit klávesnici bankomatu, to už 

funguje v Číně, mimochodem, kde se bankomat aktivuje bezdotykově pomocí covid pasu a QR kódu 

na displeji telefonu, teprve poté kryt bankomatu odhalí klávesnici, abyste mohli naťukat PIN. O těchto 

věcech zatím v Evropě ani nevíte, ale v Číně už jsou tato opatření orwellovského státu mnohem dále. 

Slovensko je pouze pilotním testem v globalizaci, ale v Londýně, tedy v centru světového globalismu, 

již probíhají kroky, které vedou mnohem dále. 

Jak sami vidíte, tito dobytkové s lékařskými tituly strčí do kapsy i Josepha Mengeleho, protože ten 

prováděl pokusy jenom na vězních, ale na obyvatelstvu by si to nedovolil.  

A do čela USA by chtěli posadit dementního staříka Bidena, aby jim nepřekážel v plánech na obrovský 

orwellovský plán na píchaní látek do populace, která povede k neplodnosti, k poruchám jater, štítné 

žlázy, slinivky břišní, k poruchám činnosti srdce, ledvin, to jsou všechno vedlejší příznaky vakcín proti 

obyčejné chřipce v USA. Američané se budou proti povinnému očkování bránit i zbraněmi. 

https://aeronet.cz/news/video-zavarovani-brany-uradu-slovenske-vlady-je-symbolem-konce-svobody-

a-volneho-pohybu-v-ere-stareho-svetoveho-radu-slovensko-je-pouze-v-pilotnim-projektu-covidizace-

spolecnosti/ 

Na Slovensku pokračuje obludný zločin. Zločin voči ľudskosti. Ide o hrdelný zločin, 

píše v liste „Všetkým obyvateľom Slovenska!“ onkológ MUDr. Ján Lakota … 

Na Slovensku pokračuje obludný zločin. Zločin voči ľudskosti. Ide o hrdelný zločin, píše v liste 

„Všetkým obyvateľom Slovenska!“ onkológ MUDr. Ján Lakota13.11.2020 | 13:28Zločiny 

spáchané v nacistických koncentračných táboroch počas druhej svetovej vojny svojimi 

obludnosťami sú čo do rozsahu neporovnateľne menšie ako to, čo sa uskutočňuje na 

Slovensku v tejto dobe. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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https://www.infovojna.sk/article/na-slovensku-pokracuje-obludny-zlocin-zlocin-voci-ludskosti-ide-o-

hrdelny-zlocin-pise-v-liste-vsetkym-obyvatelom-slovenska-onkolog-mudr-jan-

lakota?fbclid=IwAR1GJAOvadZDC8fDfve8PzoEhjaRVeDt9G_l6-E5q5CMne7Z2OAPS6w-Cp8 

Všetkým obyvateľom Slovenska! 

V týchto dňoch na Slovensku pokračuje obludný zločin. Zločin voči ľudskosti. Ide o hrdelný zločin. 

Kedy začal? Ani neviem. Možno tento rok, možno skôr… 

Jeden z vrcholov dosiahol v dňoch 31.10. a 01.11. 2020. Nebudem sa zbytočne rozširovať. 

Dobrovoľné testovanie miliónov obyvateľov Slovenska sa stalo demonštráciou hrubého pošliapania 

základných ľudských práv, slobôd a ľudskej dôstojnosti. Tento zločin pokračuje doteraz, konca 

nevidno. Hlavným aktérom je zloduch a zločinec, predseda vlády. 

Spoluzodpovedná je celá vláda, pričom najviac vytŕča minister obrany, minister vnútra, minister 

zdravotníctva, minister práce a sociálnych vecí. Spoluzodpovedná je prezidentka republiky, Slovenská 

národná rada, krízový štáb na čele s hlavným hygienikom. Spoluzodpovední sú všetci, ktorí sa 

zúčastňujú na riadení štátu. Naozaj všetci, niet výnimiek. Veľkú šancu (vzhľadom na jeho dopravnú 

nehodu) dostal samotný predseda SNR. Šancu zmeniť sa, príležitosť pouvažovať nad svojím životom. 

Tento zločin sa uskutočňuje pred očami celého sveta. Nik z mocných nereaguje. Niet odoziev, niet 

pomoci. Nechali nás v tom ako vlkovi kozľa. Nereagujú tí, ktorí sú tu na to, aby konali. Nereagujú 

zvolení zástupcovia ľudu. Nemám na mysli len vyššie spomenutých. Kde sú župani, starostovia? Kde 

sú poslanci zastupiteľstiev? Kde sú cirkevní otcovia, kňazi, ktorým bola zverená pastoračná úloha so 

slovenskými ovečkami? 

Kde sú plamenní protestantskí kazatelia? Kde sú sudcovia, prokurátori, advokáti, právnici? Prečo 

nehája práva nevinných? Kde sú všetky mimovládne organizácie, ktorých úlohou je strážiť ľudské 

práva a demokraciu? Kde sú moji kolegovia, ktorí prisahali Hippokratovi a ktorých jediným poslaním je 

pomáhať chorým ľuďom? Je vari možné, že vyháňajú pacientov, ktorí sa nepreukážu modrým 

papierom, ktorý nemá nijakú odbornú a medicínsku hodnotu? 

Páni pedagógovia, Vám zverujeme naše deti na výchovu. Aj vy ste sa úplne poddali tomu zavýjaniu 

zla a temných síl? Lebo inak sa to, čo sa tu deje nedá nazvať. Niekto z mocných tohto sveta vybral 

Slovensko ako dôkaz, že je mocnejší ako Najvyšší. 

Už vznik druhej Slovenskej republiky 01.01.1993 pôsobil ako zázrak. Vzniklo len tak, bez boja, akoby 

mimochodom. 

Prosím tých, ktorí majú na jeho vzniku leví podiel, aby sa neurazili, ale mohli by sa na kolomaž rozliať, 

a Slovenská republika by nevznikla, keby si to mocnosti nepriali. (Stačí sa pozrieť na Kurdov). 

Slovensko vajatalo, neprajníci sa besneli. Napriek tomu existovalo. Zrejme pripravované na „dejinnú 

úlohu“ ako laboratórium temných síl. Je nepodstatné či pri „výteroch“ ľuďom niečo do nosa strčili, 

alebo niečo z nosa vybrali (okrem vzorky na test). Ide o to, že organizovane zločinne, proti všetkým 

etickým a ľudským zákonom tento „experiment“ uskutočnili a cielene v ňom pokračujú. 

Ide o zločin, ktorý v dejinách Slovenska, Európy nemá obdobu. 

Zločiny spáchané v nacistických koncentračných táboroch počas druhej svetovej vojny svojimi 

obludnosťami sú čo do rozsahu neporovnateľne menšie ako to, čo sa uskutočňuje na Slovensku v 

tejto dobe. 

Pán Boh nám dal rozum a slobodnú vôľu. Vieme rozoznať dobro od zla a slobodne sa rozhodnúť, čo 

si vyberieme. 

Nevyzývam na násilie. Apelujem na zdravý rozum a na plnenie vôle Najvyššieho. Všetci máme 

možnosť sa slobodne rozhodnúť, a verte mi, že jediné čo naozaj musíme, je zomrieť. Smrťou sa však 

nič nekončí. Ak zlo pomenujeme a sa voči nemu postavíme, nemá nad nami nijakú moc. Nebojme sa 

teda konať! 

Autor: MUDr. Ján Lakota, CSc., bývalý primár Národného onkologického ústavu, podpredseda Etickej 

komisie OÚSA. 
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Na výrobu niektorých vakcín sa používajú potratené deti (SK titulky). 

https://www.youtube.com/watch?v=s0Sfb7tVIuA&fbclid=IwAR2TBvAKSBiPBThSwGisT2W79vXbZDw

GnKrIuSsuxX70wsv3bGshYqKE0iE&app=desktop 

Covid-19 a očkování proti covidu jsou biologické zbraně. Jestliže je pravdivý článek v tomto souboru 

(Německý lékař si dal tu práci, zvětšil 800x konec tyčinky PCR testu, a nalezl tam kovové součástky s 

všestranně směrujícími háčky – trny), tak můžeme říci, že biologická zbraň je i testování na covid. 

Velký poprask v Německu ! V Augsburg znovu ověřili 60 pozitivně testovaných vzorků 

a z toho 58 byla falešně pozitivních. 

 

A co falešně pozitivní koronové testy? 

Was hat es mit falsch-positiven Corona-Tests auf sich? 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939


 

101 
 
PŘESNĚ  NAPLÁNOVANÁ  OPERACE už před r. 2019:    http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939 
 

https://www.idowa.de/inhalt.nach-labor-panne-in-augsburg-was-hat-es-mit-falsch-positiven-corona-

tests-auf-sich.be509670-1074-41a5-88ea-

876c50cd22f8.html?fbclid=IwAR3RgYZ3w4tqQsBm8_tAXsBfn-

CRVh0PCIGN5Fm_4UwaEzGZqvsNATjiuRE 

Vakcína proti COVID-19. Balení firmy Astrazeneca. 

https://rumble.com/embed/v8jqxv/?pub=4 

Zaočkovaný COVID-19 vakcínou: „Zabili Boha, necítim Boha, moja duša je mŕtva“ 

Podľa zdrojov blízkych klinickým skúškam, tento druhý dobrovoľník z ničoho nič po očkovaní prepadol 

panike a vyriekol predmetnú vetu: „Zabili Boha, necítim Boha, moja duša je mŕtva“ 

Uvedená osoba však nebola prvou, u ktorej sa po očkovaní rozvinuli vážne neurologické problémy. 

Ako uviedol hovorca firmy Matthew Kent, v predošlom prípade šlo o symptómy transverznej myelitídy, 

čiže zápalu miechy. 

Až raz bude to znamenie šelmy zavedené do tvojho tela, bude ťa tráviť. Nielen tvoju myseľ a dušu, ale 

i telo. Bude príčinou choroby, ktorá vyhladí väčšinu ľudskej populácie.“ 

https://www.badatel.net/zaockovany-covid-19-vakcinou-zabili-boha-necitim-boha-moja-dusa-je-mrtva/ 

Britské Ministerstvo zdravotníctva potvrdilo, že nemá dôkaz existencie SARS-CoV-2. 

https://www.badatel.net/britske-ministerstvo-zdravotnictva-potvrdilo-ze-nema-dokaz-existencie-sars-

cov-2/ 

Pokud si nenecháte do těla vpíchnout vakcínu, nesmíte do našich letadel! Australský 

QANTAS jako první na světě zavede orwellovskou leteckou přepravu, jakou …  

Zkrácená verze : 

Tyranie se souhlasem občana, která nově bude vydávána za “svobodu”.  

Ve výsledku tak bude na ulici jezdit určité penzum elektrických aut, které budou oblepovat pár 

nabíjecích stojanů ve městech a zbytek lidí bude jezdit MHD a na delší trasy si budou lidé elektrická 

auta půjčovat. Člověk bude zbaven svobody pohybu po vlastní motorizované ose. 

Při překročení hranic vás budou testovat jak laboratorní myši, nebo budou do vás vpichovat vakcíny, 

přímo na přechodu, přímo na letišti na přepážce. 

Nebude to ale povinné, řeknou vám, že je to dobrovolné, že nemusíte podstupovat testy a vakcinace, 

že prostě se můžete otočit a vrátit se domů, nikam neodcestujete. Budou vám argumentovat stejně 

jako slovenský premiér, že nikdo nikoho nenutí, ale kdo se nechá testovat, bude svobodnější a 

bude mít větší výhody než ten, kde se nenechá testovat a očkovat. QANTAS je první, protože 

Austrálie se stává fašistickým státem a laboratoří globálních sionistů na zavádění fašistických 

procesů řízení v zemi, proto mně to nepřekvapuje. 

Jakmile se to osvědčí příští rok, převezmou to všechny aerolinky, přímo na přepážkách budou lidem 

píchat jehly do ramene. A bude to dobrovolné, protože dobrovolně se budete moci rozhodnout, 

že nikam nepoletíte. Great Reset tak zcela změní společnost, ve které svoboda jako pojem 

úplně zanikne a transformuje se do consent tyranny, tedy do tyranie se souhlasem občana, 

která nově bude vydávána za “svobodu”. A důkazem toho je i celoplošné “dobrovolné” 

testování pře Vánoci v ČR podle vzoru okopírovaného ze Slovenska. Testování v ČR bude 

podle Andreje Babiše dobrovolné a stejně tak i dobrovolně vás nepustí firmy do práce, pokud 

se “dobrovolně” neotestujete. Máme už první informace o firmách v ČR, které toto aktivisticky 

mají nachystané podle vzoru firem ze Slovenska. 

 Velký reset právě dorazil i do ČR. 

https://aeronet.cz/news/pokud-si-nenechate-do-tela-vpichnout-vakcinu-nesmite-do-nasich-letadel-

australsky-qantas-jako-prvni-na-svete-zavede-orwellovskou-leteckou-prepravu-jakou-jste-jeste-nikdy-

nezazili-a-neprojedete-se/ 
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Čínský prezident vyzval k zavedení mezinárodního trasovacího QR systému v 

mobilních telefonech pro cestující na celém světě, který by umožňoval využívat Big 

Data …  

Čína navrhuje systém globálního semaforu na kontrolu pohybu obyvatelstva celé civilizace. 

Bluetooth zjistí s přesností na 3 cm vzdálenost od jiného telefonu, přičemž všechna tato setkání se 

hlásí do centrální sledovací databáze a informace se ukládají podle čínské opozice až na dobu 10 let. 

Trasovací systém tak dokáže zaznamenat soukromý život každého člověka a s obrovskou přesností 

určí, s kým se osoba zastavila, vedla rozhovor, do jakého obchodu vstoupila, do jakého vlaku 

nastoupila, a jaké zboží nakoupila, pokud osoba platila mobilem, protože aplikace Sociálního kreditu 

má přístup i k NFC čipu a k platební historii. 

V Číně není dosud Sociální kredit povinný, ale je to stejné jako u Matoviče na Slovensku, kdy je 

dobrovolnost vynucována na obyvatelstvu drsným způsobem, a to zákazem chození do zaměstnání. 

A stejně tak v Číně vznikají obchody pro “černé”, kam chodí Číňané bez mobilních telefonů a 

obchodníci jejich semafory nekontrolují. Obvykle se jedná o tržiště a tržnice pod širým nebem, protože 

v kamenných obchodech jednotlivé městské vyhlášky nařizují trasování pod hrozbou pokut. 

Doufám, že už tak chápete, kde berou Igor z Trnavy a slovenský ministr přes “opice” a “psychopaty” 

nápady na své semafory, na povinná testování a očkování, a na zákazy cestování bez vakcín. 

Fašizace, apartheid a dělení obyvatelstva na ty zodpovědné a na ty ostatní tak nevznikl na Slovensku, 

ale v Číně v rámci Sociálního kreditu s koronavirovou nadstavbou, kterou teď Čína chce exportovat! 

Fašismus je tady s touto aplikací a psychopaty, více než fašizmus, protože Hitler neměl čipy. Tak co 

lidi, necháte na sebe uvrhnout tuto zrůdnost anebo ne? Je to pouze na vás, na nikom jiném. Je to 

pouze na každém jednotlivci jak se k tomu zachová. 

https://aeronet.cz/news/cinsky-prezident-vyzval-k-zavedeni-mezinarodniho-trasovaciho-qr-systemu-v-

mobilnich-telefonech-pro-cestujici-na-celem-svete-ktery-by-umoznoval-vyuzivat-big-data-nasbirana-

pomoci-modulu-a-sensoru/ 

Předání memoranda ministrovi Blatnému 25.11. 2020. 

https://www.youtube.com/watch?v=-AxoMxVLd3o 

VIDEO: Německá neuroložka Margareta Griesz- Brisson promluvila o škodlivosti 

roušek. 

https://www.vipnoviny.cz/nemecka-neurolozka-margareta-griesz-brisson-promluvila-o-skodlivosti-

rousek/ 

Aj vakcíny boli konšpirácia. Strážte si svoje zdravie (NANOROBOTI V TESTU NA 

COVID).  

https://www.facebook.com/volodakocian/videos/1670347766460384/UzpfSTEwMDAwMDAyNzY4NzM

5MTozNzg0NjI1ODY0ODgxNjMy/ 

Nanoroboti v Česku ožívají. Projekt předčil představy výzkumníků. 

https://www.denik.cz/cesko-a-eu/mmr-eurofondy-praha-20211029.html 

mRNA vakcína (po očkování lidí bude 700 tisíc postižených, řekl Bill Gates). 

Bill Gates řekl v jednom rozhovoru, že chce naočkovat proti coroně 7 miliard lidí a otevřeně přiznal, že 

bude 700 000 tisíc lidí vakcínou poškozeno. 

https://www.facebook.com/bielyja/videos/3023676131196044/?v=3023676131196044 

Dr Alice Tomková roušky. 

https://www.youtube.com/watch?v=oVcxdRsSsvI&feature=emb_logo 
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Gary Stearman, Billy Crone - 1.Technológie a posledné časy, 2.Technológie a 

policajný štát. 

Ve videu je popisován Dva diely programu G.Stearmana, kde jeho hosť B.Crone hovorí o tom, aké 

riziká prinášajú moderné technológie, ak sa dostanú do nesprávnych rúk. Lidé se stále nemění, 

hodnotu dobra a lásky zaměňují za hodnoty konzumu a mamonu a potom zákonitě musí přijít odplata. 

My tomu říkáme čipová totalita. Pan B.Crone popisuje vytržení a my tomu říkáme evakuace, více na 

www.evakuace.cz 

https://www.youtube.com/watch?v=BCLyj5NNCEE 

Znamení prorockem case druhy príchod na zem je velmi blízko. Nase generace je jiste 

poslední generací techto hrísnych dejin. Preji vam Bozí pokoj …  

a ochranu v tehle tezke dobe. Kez najdeme milost a odvahu vernosti v Panu Jezísi Kristu, ktery za nas 

tezce zaplatil (Na Facebooku uveřejnila - Viera Holubova) 

Polská vláda odhlasovala zákon k fyzické likvidace vlastního národa pod záminkou péče o zdraví. 

Tento zákon = vyhlazení polského národa. 

Zločin proti lidstvu!!! 

Dr. Rashid Buttar říká to, že Fauci je zločinec. Prosazuje vakcínu, o které nemáme ponětí, co 

způsobí… Začnou provádět očkování a ti, kdo vakcínu nepřijmou, budou považováni za disidenty. 

Lidi jako já budou zastřeleni do hlavy. Lidi jako vy budou zastřeleni do hlavy nebo budete dáni do 

karantény v některém koncentračním táboře (mimo jiné v USA už jich jsou 100-vky postavené). Dají 

nám čipy, aby věděli, kdo byl a kdo nebyl očkován. A jak lidé začnou být více nemocní kvůli vakcínám, 

řeknou: "Ó Bože, více lidí je nemocných ! Potřebujeme více vakcín !" Více lidí bude vystaveno vlnám 

5G a oni zase řeknou :  

"Podívejte, zase je více nemocných, potřebujeme další vakcíny." Bude to jako bludný kruh, který 

budou udržovat tak dlouho, dokud všichni nebudou mít čipy. Nechci toto, aby se dělo, proto svůj život 

dávám v sázku. 

Dále ve videu ostatní : považuji tyto genové vakcíny za experiment na lidech, které je zakázán. 

Očkovaná osoba se stane geneticky modifikovaným organismem. 

https://www.facebook.com/viera.holubova.940/videos/806981236819423/ 

Covid-19 a očkování proti covidu jsou biologické zbraně. Jestliže je pravdivý článek v tomto souboru 

(Německý lékař si dal tu práci, zvětšil 800x konec tyčinky PCR testu, a nalezl tam kovové součástky s 

všestranně směrujícími háčky – trny), tak můžeme říci, že biologická zbraň je i testování na covid. 

OBROVSKÉ SPRISAHANIE BRUSELSKEJ, NIKÝM NEVOLENEJ EUROKOMISIE PROTI NÁM !!! 

COVID PLÁN EUROKOMISIE NA VAKCINÁCIU OBYVATEĽSTVA EÚ POCHÁDZA UŽ Z ROKU 

2018 A BOL PREZRADENÝ - 

- SCENÁR A RÉŽIA JE ÚPLNE JASNÁ! TRNAVSKÝ VLASTIZRADCA MATOVIČ SA RIADIL CELÝ 

ČAS CUDZÍMI POKYNMY PROTI VLASTNÉMU NÁRODU!!! TO ISTÉ SA DEJE AJ V ČECHÁCH … 

SKONČIA ZODPOVEDNÍ VO VÄZENÍ? TOTO NESMIEME NECHAŤ TAK, TOTO IM NESMIE 

PREJSŤ! JE MILIÓN DÔVODOV NA OKAMŽITÉ VYSTÚPENIE Z EU! 

https://cz24.news/obrovske-sprisahanie-bruselskej-nikym-nevolenej-eurokomisie-proti-nam-covid-

plan-eurokomisie-na-vakcinaciu-obyvatelstva-eu-pochadza-uz-z-roku-2018-a-bol-prezradeny-scenar-

a-rezia-je-uplne-

jasn/?fbclid=IwAR0tjJ9aTcWJJk938T7Xkp5mhGhW_rvEBDv3ZOcHXi_FZY6l95bznjtvZXI 

Slovenský překlad: 

https://www.prinasamenadej.sk/img/Plán%20realizácie%20vakcinácie%20EN%202019-

2022_roadmap_sk.pdf 

Anglický originál: 
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https://ec.europa.eu/health/sites/health/files/vaccination/docs/2019-2022_roadmap_en.pdf 

BUDOVANI CIPOVE TOTALITY LIDMI - TO ZDURAZNUJI - LIDMI - POKRACUJE, JAN NA TO 

UPOZORNUJI A S VESMIRNYMI PRATELI A NEKTERYMI PRAVYMI LIDMI ZDE NA ZEMI PRES 20 

LET !   www.neocipuj-se.cz 

Covid-19 a očkování proti covidu jsou biologické zbraně. Jestliže je pravdivý článek v tomto souboru 

(Německý lékař si dal tu práci, zvětšil 800x konec tyčinky PCR testu, a nalezl tam kovové součástky s 

všestranně směrujícími háčky – trny), tak můžeme říci, že biologická zbraň je i testování na covid. 

Covid plán eurokomise na očkování obyvatelstva EU z roku 2018 odhalen! Skončí zodpovědní 

ve vězení : 

Pre tieto skutky vyzývame právnické a lekárske kapacity, aby sa zastali našich spoluobčanov, 

ktorí boli takto obmedzení na osobnej slobode naposledy v priebehu II. svetovej vojny, v ktorej 

mnohí zomreli v koncentračných táboroch. 

OKAMŽITE ŽIADAME KOMPETENTNÝCH O STANOVISKO K UVEDENÝM SKUTOČNOSTIAM. 

PRESTAŇTE HRAŤ DIVADLO KEĎ SCENÁR A RÉŽIA JE JASNÁ. NEROBTE Z ĽUDÍ 

KOMPARZISTOV VÁŠHO VYMYSLENÉHO PRÍBEHU. NETVÁRTE SA AKO ZÁCHRANCOVIA 

SVETA A OBČANOV, STE IBA SPOLUPÁCHATEĽMI TEJTO ZRADY VOČI OBČANOM. 

NEHRAJTE SA NA POLOBOHOV KEĎ STE OBYČANÍ DIABLI. 

https://ac24.cz/en/-/covid-plan-eurokomise-na-ockovani-obyvatelstva-eu-z-roku-2018-odhalen-skonci-

zodpovedni-ve-vezeni- 

7 hlavních způsobů, jak vám Wi-Fi ubližuje. 

https://elektrosmog-zony.cz/wifi.html 

VIDEO: Policie odvlekla za ruce a za nohy invalidního důchodce od petičního stánku, 

protože neměl roušku! Počátek teroru předznamenává nový zmocňovací zákon, 

kterým …  

se má na území České republiky zřídit novodobý zmocňovací úřad jako v Německu ve 30. 

letech! Centrální úřad Státní hygienické služby bude moci úkolovat policii a ozbrojené složky 

proti občanům České republiky, bude moci omezovat lidi na svobodách, bude je moci 

zadržovat, sledovat, špehovat, očkovat, izolovat a bude mít právo zavřít české školy jako 

nacisté v roce 1939! 

Nacismus se vrátil do České republiky pod rouškou ochrany zdraví, před 81 lety to bylo pod rouškou 

ochrany Říše. Jiné záminky, ale stejné prostředky. 

https://aeronet.cz/news/video-policie-odvlekla-za-ruce-a-za-nohy-invalidniho-duchodce-od-peticniho-

stanku-protoze-nemel-rousku-pocatek-teroru-predznamenava-novy-zmocnovaci-zakon-kterym-se-ma-

na-uzemi-ceske-republiky/ 

Pozor: zákeřná novela zákona o ochraně veřejného zdraví 

LIDÉ SI SVOBODNĚ VOLÍ LIKVIDACI SVÝCH SVOBOD !!! 

Lidičky, abyste věděli, co na nás vládá zase chystá !!!   Probuďte se konečně !!! 

Máme před sebou největší zločiny proti lidskosti !!!! 

Od 27. 11. 2020 je v aplikaci oDok, kde jsou zveřejňovány návrhy zákonů, k dispozici další perla. Po 

návrhu zákona o očkování proti Covid, který jistě brzo dostanou na stůl poslanci, tu máme novelu 

zákona č. 258/2000 Sb., o ochraně veřejného zdraví, která má dát v případě epidemie minsiterstvu 

neuvěřitelné pravomoce. Z ministra se tak prakticky stane neomezný vládce nad všemi nevolníky 

(dříve označovanými jako „občané“) v jeho zemi. 

Na jaře se vláda pokusila prosadit velmi podobnou novelu. O té jsme psali zde. Tehdy advokát Tomáš 

Sokol řekl, že něco takového střízlivý poslanec neodmávne. No, nevím, dnes víme, že odmávnou kde 

co (zda jsou u toho střízliví, to netuším). 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Novela je k dispozici zde. 

 V novele se navrhuje, aby klíčový § 69 zněl: 

Mimořádná opatření při epidemii a nebezpečí jejího vzniku 

(1) Mimořádnými opatřeními při epidemii nebo nebezpečí jejího vzniku jsou 

a) zákaz nebo omezení výroby, úpravy, úschovy, dopravy, dovozu, vývozu, prodeje, distribuce a 

jiného nakládání s potravinami a dalšími výrobky, kterými může být šířeno infekční onemocnění, 

popřípadě příkaz k jejich zničení, 

b) zákaz nebo omezení styku skupin fyzických osob podezřelých z nákazy s ostatními fyzickými 

osobami, zejména omezení cestování z některých oblastí a omezení dopravy mezi některými 

oblastmi, 

c) omezení veřejné dopravy nebo stanovení podmínek jejího provozování nebo používání, 

d) zákaz nebo omezení výroby, úpravy, dopravy a jiného nakládání s pitnou vodou a vodami 

užívanými k účelům podle § 6a a 6d, zákaz používání vod ze studní, pramenů, vodních nádrží, 

rybníků, potoků a řek, 

e) příkaz k provedení ohniskové dezinfekce, dezinsekce a deratizace na celém zasaženém území; 

ohniskovou dezinfekci, dezinsekci a deratizaci provede zdravotní ústav (§ 86 odst. 1), stanoví-li tak 

rozhodnutím příslušný orgán ochrany veřejného zdraví; v takovém případě jsou fyzické osoby, 

podnikající fyzické osoby a právnické osoby povinny vytvořit podmínky pro provedení ohniskové 

dezinfekce, dezinsekce nebo deratizace stanovené rozhodnutím příslušného orgánu ochrany 

veřejného zdraví a strpět provedení ohniskové dezinfekce, dezinsekce nebo deratizace v termínu 

stanoveném tímto rozhodnutím; náklady na tuto ohniskovou dezinfekci, dezinsekci a deratizaci 

provedenou zdravotním ústavem jsou hrazeny ze státního rozpočtu, 

f) mimořádné očkování a preventivní podání jiných léčiv (profylaxe), 

 g) příkaz poskytovatelům zdravotních služeb vyčlenit lůžka, věcné, technické nebo personální 

kapacity ve zdravotnických zařízeních, 

h) příkaz k vyčlenění objektu v majetku státu, kraje nebo obce k izolaci fyzických osob nebo jejich 

karanténě, 

i) uzavření nebo omezení provozu zdravotnických zařízení, zařízení sociálních služeb, zařízení pro 

výchovu a vzdělávání a dalších provozovatelů zařízení uvedených v § 7 odst. 1, zotavovacích akcí, 

ubytovacích zařízení nebo provozoven stravovacích služeb nebo stanovení podmínek pro jejich 

provoz, 

j) omezení výuky nebo jiného provozu vysoké školy nebo stanovení podmínek pro výuku nebo jiný 

provoz vysoké školy, 

k) omezení činnosti provozovny nebo provozu obchodního centra nebo stanovení podmínek pro jejich 

provoz, 

l) omezení provozování holičství, kadeřnictví, pedikúry, manikúry nebo solária, poskytování 

kosmetických, masérských, regeneračních nebo rekondičních služeb nebo provozování živnosti, při 

níž je porušována integrita kůže, nebo stanovení podmínek pro jejich provoz nebo poskytování, 

m) omezení provozování přírodního nebo umělého koupaliště nebo sauny nebo stanovení podmínek 

pro jejich provoz, 

n) zákaz nebo omezení konání veřejných nebo soukromých akcí, při nichž dochází ke kumulaci osob 

na jednom místě, nebo stanovení podmínek jejich konání snižujících riziko přenosu onemocnění, 

včetně stanovení maximálního počtu fyzických osob, které se jich mohou účastnit; zákaz nelze 

vztáhnout na schůze, zasedání a podobné akce ústavních orgánů, orgánů veřejné moci, soudů a 

jiných veřejných nebo soukromých osob, které se konají na základě zákona, a shromáždění podle 

zákona o právu shromažďovacím, 
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o) zákaz nebo omezení návštěv ve zdravotnických zařízeních, zařízeních sociálních služeb nebo ve 

věznicích, 

p) příkaz používat ochranné, mycí, čistící nebo dezinfekční prostředky nebo provést jiná 

protiepidemická opatření, 

q) příkaz osobám poskytujícím péči nebo odlehčovací sociální služby v pobytové formě poskytnout 

Ministerstvu zdravotnictví informace z jejich činnosti za účelem nastavení protiepidemických opatření, 

r) zákaz nebo nařízení další určité činnosti za účelem snížení rizika šíření onemocnění, likvidace 

epidemie nebo nebezpečí jejího vzniku. 

 (2) Mimořádná opatření podle odstavce 1 nařizuje a rozhoduje o jejich ukončení příslušný orgán 

ochrany veřejného zdraví. Mimořádné opatření se nařídí pouze v nezbytně nutném rozsahu a na 

nezbytně nutnou dobu. Je-li mimořádné opatření nařizováno jako opatření obecné povahy, v jeho 

odůvodnění se zohlední aktuální epidemiologická situace na základě hodnocení rizik. Odvolání proti 

rozhodnutí příslušného orgánu ochrany veřejného zdraví nemá odkladný účinek. 

(3) Osoby jsou povinny se mimořádnému opatření podřídit 

Za § 69 se vkládají nové § 69a a 69b, které včetně nadpisů znějí: 

§ 69a 

Zveřejňování informací při epidemii 

Ministerstvo zdravotnictví zveřejňuje při výskytu epidemie způsobem umožňujícím dálkový přístup 

 

aktuální analýzu epidemiologické situace onemocnění a odhad jejího vývoje, 

data o šíření epidemie v otevřeném a strojově čitelném formátu a 

informace o platných a účinných mimořádných opatřeních nařízených podle § 69, která byla vydána 

jako opatření obecné povahy, a jejich plná znění. 

§ 69b 

Realizace mimořádných opatření při epidemii a nebezpečí jejího vzniku 

 Pokud je to nezbytné k realizaci mimořádného opatření podle § 69, požádá orgán ochrany veřejného 

zdraví o součinnost některou ze základních složek integrovaného záchranného systému nebo Armádu 

České republiky. 

 Základní složka integrovaného záchranného systému nebo Armáda České republiky součinnost 

neposkytne, pokud není k poskytnutí způsobilá nebo by poskytnutím ohrozila svou činnost. 

 Pokud je to nezbytné k realizaci mimořádného opatření nařízeného poskytovateli zdravotních služeb 

podle § 69, vyžádá si tento poskytovatel součinnost Policie České republiky. 

Co to znamená? 

Jednoduše obří průšvih. Jestli toto naši poslanci, u kterých si nemůžeme dělat příliš veké naděje, že 

jednak vůbec rozumí právním textům a jednak že vůbec chápou důsledky takové právní úpravy, 

schválí, jsme navždy v háji. Stát bude moci naprosto svévolně nařizovat roušky, omezení čehokoli, co 

se mu zlíbí a kdy se mu to zlíbí a na jak dlouhou dobu bude potřeba. Nouzový stav nebude zapotřebí. 

Vítejte v novém krásném světě. 

Vyrobit epidemii je hrozně snadné. Zpanikařit zpohodlnělé a líné lidi ještě víc. Myslím, že se nacisté i 

komunisté musí doslova a do písmene obracet v hrobech, že na něco takového, jako je „strašidelná“ 

nemoc se smrtností prakticky jako „obyčejná“ chřipka, nepřišli. Namísto toho vymýšleli složitě 

nejrůznější třídní nepřátele. 

Podobná novela už byla schválena na Slovensku. 

Nebo v Německu. 
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Diktát epidemiologů se státá realiou všech zemí Evropy. 

Převzato z: stavbeznouze.cz 

http://stavbeznouze.cz/blog/pozor-zakerna-novela-zakona-o-ochrane-verejneho-zdravi/ 

Londýn zpívá: Strčte si vakcínu do zadku! 

https://twitter.com/Ianbins/status/1333776975547297793 

Koronový podvod odhalen: PCR testy jsou zcela zbytečné a slouží pouze k manipulaci. 

http://v4novaevropa.cz/koronovy-podvod-odhalen-pcr-testy-jsou-zcela-zbytecne-a-slouzi-pouze-k-

manipulaci/ 

Korona slouží jen jako záminka: Zmocňovací zákon Merkelové porušuje základní zákon. 

Více než 60 z těchto povinných opatření Corona již soudy označily za „protiprávní a protiústavní“ a 

zrušily je. 

Média hlavního proudu nekritizují stále agresivnější totalitní stát, ale neustále podněcují strach a 

korónovou hysterii apokalyptickými spekulacemi a jednotlivými případy závažných onemocnění, které, 

jako při každé chřipkové vlně, lze nalézt i v koróně. Proč asi, protože za médi jsou stejní lidé jako za 

nasazení coronaviru. 

http://v4novaevropa.cz/korona-slouzi-jen-jako-zaminka-zmocnovaci-zakon-merkelove-porusuje-

zakladni-zakon/?fbclid=IwAR0AUn1rXGCam9eoOF3ylh2n1KQuOJ-

pFOtIai9DhkLRoVbm0VH_smDPGeE 

Vakcínová mňamka. 

Alebo čo prináša vakcína proti najhrozivejšiemu vírusu v dejinách ľudstva ?! + slovenské titulky. 

Vakcíny jsou složený z takových látek, že lidé budou nemocní  a sterilizovaný jak ženy tak muži. 

https://www.mojevideo.sk/video/32fd9/vakcinova_mnamka.html 

https://posledna-polnica.blogspot.com/2020/08/ockovannie.html 

Covid-19 a očkování proti covidu jsou biologické zbraně. Jestliže je pravdivý článek v tomto souboru 

(Německý lékař si dal tu práci, zvětšil 800x konec tyčinky PCR testu, a nalezl tam kovové součástky s 

všestranně směrujícími háčky – trny), tak můžeme říci, že biologická zbraň je i testování na covid. 

Nemoci z roušky mohou být závažné. 

https://www.energiezivota.com/zdravi-a-nemoci/nemoci-z-rousky-mohou-byt-

zavazne/?fbclid=IwAR3qyL206mOCfWg2Y_xGTR7P5IykpVwYUaT_88zW6QgA0CoRUS38Li5zZz0 

 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 30.12.2020 : 

 

SLOVENSKA TELEVIZE PRINESLA REPORTAZ O PODKOZNIM CIPOVANI VE 

SVEDSKU. 

VIDEO: SLOVENSKÁ TELEVIZE PŘINESLA REPORTÁŽ O PODKOŽNÍM ČIPOVÁNÍ VE ŠVÉDSKU, 

PROROCTVÍ SE NAPLŇUJE BEZE ZBYTKU, BEZ ZNAMENÍ ŠELMY NA RUCE NEBO NA ČELE 

NEPRODÁŠ A NENAKOUPÍŠ ! 

https://aeronet.cz/news/video-slovenska-televize-prinesla-reportaz-o-podkoznim-cipovani-ve-svedsku-

proroctvi-se-naplnuje-beze-zbytku-bez-znameni-selmy-na-ruce-nebo-na-cele-neprodas-a-nenakoupis-

odemykani-dveri/ 

https://www.youtube.com/watch?v=vdewx5J8fYg&feature=emb_logo 
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Odemykání dveří, nastupování do MHD, vstupování do obchodů, startování automobilu, placení v 

obchodech, přihlašování na web, k bankovnímu účtu, zdravotní karta, občanský průkaz, cestovní pas, 

covidový pas a informace o testování a očkování, to všechno pod kůží v čipu na ruce nebo na čele !  

Konspirace se znovu stala realitou ! 

Slovenská státní televize RTVS odvysílala šokující reportáž ze Švédska, kde technologické firmy 

začaly klientům nabízet podkožní čipování pomocí NFC čipů. V reportáži představitelé firem uvádí 

výhody čipování, především jako skvělou náhradu klíčů od dveří, případně od automobilu, ale rovněž 

jako náhradu platebních plastových karet a běžných papírových peněz. Čipy dále mohou uchovávat 

zdravotnické informace, zdravotní kartu obvodního lékaře, záznamy o covidových testech, záznamy o 

očkování, čip může obsahovat hesla k přihlašování na webové stránky na internetu nebo v mobilu, 

hesla k přihlašování k elektronickému bankovnictví, čip může obsahovat osobní údaje pro potřeby 

policie, tedy jako náhrada občanského průkazu, čip může sloužit jako náhrada cestovního pasu a 

rovněž může sloužit jako covidový pas. 

Samotný NFC čip je sám o sobě pasivní, nic nevysílá, ale v elektromagnetickém poli dojde pomocí 

indukce k vybuzení malého elektrického proudu v anténové spirále, proud aktivuje čip a opět přes 

spirálu odešle bezdrátově své ID a zprávu o délce obvykle několika desítek bajtů. Obvykle jde o číslo 

ID zařízení, které identifikuje uživatele v databázi providera NFC čipu a zbytek už jede na internetu. 

Elektromagnetická indukce je tak všechno, co je potřeba k aktivaci NFC čipu. Ty už jsou běžně 

používány v mobilních telefonech k placení v obchodech pomocí přiložení mobilu k platebnímu 

terminálu. Funguje to na stejném principu, jenom NFC čipy jsou umístěny v terminálu a v mobilu, ale 

podkožní čipy jsou úplně jiná liga. Je to totiž liga Satanovy synagogy, součást proroctví Hebrejské 

Bible a rovněž té křesťanské. 

Bez znamení NFC neprodáš a nenakoupíš v progresivistické liberální budoucnosti 

Samotné NFC čipy totiž vypadají doslova jako popis z Bible. Jsou to zatočené a zakroucené šestky, 

spirála antény NFC tvoří číslici 6 a jak víme ze Zjevení sv. Jana, tak víme, že šelma nutí lidi, aby se jí 

klaněli a ta šelma vnutila lidem zákon. Ten zákon praví, že kdo nebude mít na ruce nebo na čele 

znamení šelmy, které je tvořeno čísly 666, ten neprodá, ani nenakoupí. A děsivým zjištěním je, že tyto 

komerční podkožní čipy nebudou vyráběny jen jednou společností, ale těch čipů bude na trhu velmi 

mnoho a každý provider bude nabízet jiné služby pod svým modelovým čipem. Takže, jeden provider 

bude mít na čipu 4 banky jedné skupiny, dva mobilní operátory, dva kabelové operátory, velkého 

provozovatele potravinových řetězců, 4 letecké společnosti a dvě zdravotní pojišťovny. 

Další provider ale bude mít lepší nabídku, 11 bank, z toho 3 banky z první skupiny, 5 mobilních 

operátorů, 4 poskytovatele kabelové televize, Netflix, HBO Go a Amazon Prime, bude mít i velký 

řetězec kaváren, 8 supermarketů a dokonce i 4 pojišťovny. Druhý provider však nebude mít státní 

zdravotní pojišťovnu, kterou používá většina lidí. Takže lidi si nebudou moci vybrat, který čip si 

nastřelí, budou si muset nastřelit na ruku pod kůži oba dva, vedle sebe. A za pár týdnů přibyde vedle 

třetí čip, za kterým stojí elektrárny a nabízí laciné dobíjení auta na baterky. Bez toho žít nemůžeš, 

takže šup a je tam třetí čip, hned vedle těch prvních dvou. 

Nikoliv jeden, ale hned několik čipů na ruce pod kůží vedle sebe. 

Když se potom podíváte na ruku, máte pod kůží 3 čipy, což jsou do ruličky a pouzdra zabalené 

spirálové antény, které v rozloženém tvaru připomínají podoby čísel 666. A při placení to funguje tak, 

že ruku přiložíte k nálepce nalepené u pokladen, nebo někde na okně nebo na zdi, která zobrazuje 

logo providera čipových služeb, ale pod tou nálepkou je NFC čip se spirálovou anténou v podobě čísla 

6.  A když se potom podíváte na lidi u pokladen v supermarketu, jak se sklání k nálepce na terminálu, 

ohýbají záda a přikládají zápěstí k terminálu, tak to vypadá, jako kdyby se klaněly někomu nebo 

něčemu. 

Ano, klaní se, aby mohli zaplatit rukou, jenže z jiného pohledu jde o klanění se znamení šelmy. A jsme 

zase zpátky. Klaus Schwab jako prezident Světového obchodního fóra to ve své první knize 4. 

Průmyslová revoluce napsal jasně, že nový věk změní pohled na to, co je to člověk a augmentace, 

tedy vylepšování lidí [1], jejich schopností, ale i orgánů v těle, povede k rozvoji úplně nového 

průmyslu. Budou vznikat osobní bionická rozhraní, tedy elektronická zařízení zabudovaná do 

biologické tkáně člověka, a právě podkožní čipy NFC jsou jedním z prvků bioniky, i když v té 

nejprimitivnější formě. 
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Čipy pro děti, aby mohly do škol. Pro zaměstnance, aby mohli do práce. Pro nakupující, aby mohli do 

obchodů. Pro pacienty, aby mohli do nemocnice. Pro každého, kdo se potřebuje legitimovat orgánům 

Covidové pasy se budou falšovat, lidé budou potvrzení o očkování a testech zapomínat doma, takže 

vznikne logicky poptávka po něčem, co bude s člověkem spojené permanentně, a to bude podkožní 

čip. Slovenský premiér Igor Matovič o tomto určitě tajně sní, každou noc si představuje, jak slovenské 

děti budu čipované a do škol budou chodit očkované, přičemž záznam o očkování bude ověřitelný 

skrze podkožní čip na ruce každého školáčka. A paní učitelka 1. září přeskenuje skenerem ruce dětí 

ve třídě a řekne, že Vašík a Klárka musí říct rodičům, protože podle skenu jejich čipů jim očkovací 

vakcína vyprší už v polovině října. 

A když nebudou očkované, budou muset děti zůstat doma, protože informační systém školy napojený 

na providera čipů začne řvát a posílat emaily, že ty a ty děti od dnešního dne mají propadlé očkování. 

A škola bude volat rodiče, aby děti neposílali do školy a nechali je doma na distančním studiu. A co 

teprve zaměstnanci, panečku, chceš pracovat v automobilce nebo v montovně? Musíš si nastřelit 

odborářský podkožní čip, ten má výhody, kromě očkování jsou tam i slevy v kantýně, podnikový 

příspěvek na bydlení, na dovolenou, 13. a 14. plat a čtvrtletní bonusy. Bez čipu nic z toho nebude, 

rozumíš, Karle ? 

Podkožní čipy nebudou v populaci šířeny na sílu, ale jako lákadlo na benefity, pohodlí, privilegia a 

slevy, které jinak získat nepůjde 

V zájmu prevence covidu už nebudou pojišťovny přijímat hotové peníze, ani plastové karty. Plaťte 

bezhotovostně převodem z internetového bankovnictví. Kdo chce platit osobně na pobočce, tak jedině 

s podkožním čipem, přiložíte ruku na plexisklo, které odděluje vás a úřednici, platba proběhne přes 

NFC čip bezdrátově. Když člověk přijde do nemocnice, tak mu vyjedou zdravotní dokumentaci od 

obvoďáka přes NFC čip v zápěstí. Kdo nebude mít NFC čip, bude se muset dokumentace posílat 

poštou, za peníze, složitě, zdržování, na pacienta se budou sestry dívat jako na vraha, že je nějaký 

divný a nemá čip. 

A jednoho dne přijdete na úřad a ono je zamčeno. Vlastně není zamčeno, na dveřích chybí klika. Co 

to ksakru je ?  Aha, lidi otvírají dveře zápěstím, že přiloží ruku na tu nálepku na dveřích. Kdo nemá 

NFC čip, dveře na úřad neotevře. A myslíte si, že přeháním, že to se nikdy nestane ?  Tak 

poslouchejte. Jakkoliv to bude znít děsivě, úřad prostě řekne, že do svých prostor smí pustit jen lidi s 

platným testem, anebo s očkováním. A tento údaj se musí ověřovat při vstupu do úřadu. Jenže, nikde 

není psáno, že to musí kontrolovat živý člověk u dveří. 

Jednoho dne se nikam nedostanete, protože vám neotevřou dveře. Bez ověření očkování a testu 

pomocí podkožního čipu vás dovnitř nepustí 

Úřad prostě nainstaluje na dveře NFC zámek, který se otevře jen tehdy, pokud příchozí venku přiloží 

zápěstí, načte se jeho NFC identifikační číslo, informace se přenes do NFC zámku ve dveřích a díky 

5G síti se NFC zámek připojí na internet a server NFC providera. Z databáze ve zlomku vteřiny zjistí, 

jestli držitel čipového implantátu má testy nebo očkování. Pokud má, NFC zámek dveře otevře, pokud 

ne, tak sorry jako, táhni o dům dál. A když tohle nainstalují na dveře škol, na brány závodů a fabrik, na 

brány nemocnic, na dveře obchodních center, restaurací, stadionů, na bezpečnostní rány v budovách, 

tak najednou zjistíte, že bez očkování vás nepustí ani na veřejné záchodky, protože covid ! 

Takže, v první fází je to výstřelek, který zlehčuje život. Ve druhé fázi je to přirozenost. Ve třetí fázi je to 

nezbytnost. NFC čipy jsou v první fázi a čeká nás jejich propagace, upřednostňování a vyzdvihování. 

Jakmile ale začnou firmy rozjíždět exkluzivitu, že na něco dosáhnete, třeba na super slevu v 

supermarketu, jen přes implantát, v tom okamžiku bude zle. A radši ani nebudeme předvídat, jak 

daleko ta doba je. Ještě na jaře bylo nepředstavitelné, že by bez testu na koronáč někdo zakazoval 

chodit lidem do práce. Uběhlo půl roku a slovenský vůdce vyvedl všechny z omylu. 

LIDÉ SI SVOBODNĚ VOLÍ LIKVIDACI SVÝCH SVOBOD ! 

www.co-jist.cz 

www.jak-prezit.cz 

www.neocipuj-se.cz 
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www.nejsme-otroci.cz 

www.playlist-music.org 

www.evakuace-lidstva.cz 

Hlasování za pozměňovací zákon na očkování. 

Očkování má být dobrovolné, a že neúčast na očkování nesmí mít za důsledek omezení výkonu 

lidských práv a základních svobod. Tento pozměňovací zákon o jeden hlas neprošel. Návrh podpořili 

všichni SPD, ODS, KSČM, KDU-ČSL, STAN a všichni z Pirátské strany až na jednoho poslance 

Lukáše Černohorského. Proti pozměňovacímu návrhu hlasovali všichni poslanci ANO, ČSSD a TOP 

09.    

https://www.youtube.com/watch?v=uI3fCwRRQVE 

Děsivá manipulace. Zamlčují o covidu... Klausův Weigl odpálil bombu 

„O absurditě a nesmyslnosti publikovaných údajů a na nich založené propagandy vědí nejenom laici, 

ale vědí o ní samozřejmě především odborníci, příslušné státní orgány i politici, kteří již na to byli 

navíc mnohokrát upozorněni. Přesto s námi tímto nehorázným způsobem stále manipulují a vědomě 

šíří strach a hysterii. Ptejme se jich, proč to dělají,“ uzavírá Weigl. 

Jedině vývoj úmrtnosti, respektive její radikální zhoršování, může podle něj ospravedlnit karanténu, 

lockdown a enormní ekonomické a finanční ztráty. 

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Desiva-manipulace-Zamlcuji-o-covidu-Klausuv-Weigl-

odpalil-bombu-640595 

Proti vládním opatřením: Palackého náměstí 6.12. 2020. 

https://www.youtube.com/watch?v=6NIX4t1NDyc 

Ilona Csáková, Roman Horký a KAMELOT - V dlouhém zatmění (Oficiální videoklip). 

                                                                

https://www.youtube.com/watch?v=UjiFIzQRhQ0&feature=emb_logo. 

Hudba/Text: Roman Horký 

Zpěv: Ilona Csáková a Roman Horký                                                                               

 

Někdo tahá naše provazy 

není to jen stoletý stát 

Hlavou mi letí temné dotazy 

kdo pohnul světem tentokrát 

 

Mocní co nikdy pravdu nepoví 

vedou nás bažinami dál 

Ďábel si lehce kořist uloví 

na úkor těch co obelhal. 

 

Sejmi z očí strach a pásku 

než národ v stádo promění 

Než zdrtí smrtigrafy lásku 
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v dlouhém zatmění 

 

Vzpírám se věřit pravdě mátohy 

co selský rozum popírá 

Každý je vězeň s koulí u nohy 

kdy lockdown čáry zavírá 

 

Kdo káže vodu pije víno teď 

Jidáš se v roušce ukrývá 

Na konci tunelu je nová zeď 

v zemi kde nikdo nezpívá 

 

Sejmi z očí strach a pásku 

než národ v stádo promění 

Než zdrtí smrtigrafy lásku 

v dlouhém zatmění 

www.neocipuj-se.cz  

Prof. MUDr. Jiří Beran: „Během proti covidu-19. Výrazná část naší populace si odvykla 

sportovat“ 

https://hradec.rozhlas.cz/prof-mudr-jiri-beran-behem-proti-covidu-19-vyrazna-cast-nasi-populace-si-

odvykla-8325462 

George Soros jmenoval prezidentem Open Society Foundations lorda Marka Mallocha 

Browna, dosavadního šéfa SGO Corporation Limited, která vlastní firmu Smartmatic a 

její software na falšování voleb! Podle pozorovatelů se jedná o odměnu a povýšení 

britského … 

lorda za úspěšné zmanipulování amerických prezidentských voleb ve prospěch Joea Bidena! 

Lord Brown bude mít za úkol lobovat v EU za elektronizaci voleb! V Česku nastal výpadek 

systému PES a po jeho opětovném nahození najednou vyskočila reprodukční situace opět na 

stupeň 4 a vláda už zase omezuje občany! 

https://aeronet.cz/news/george-soros-jmenoval-prezidentem-open-society-foundations-lorda-marka-

mallocha-browna-dosavadniho-sefa-sgo-corporation-limited-ktera-vlastni-firmu-smartmatic-a-jeji-

software-na-falsovani-voleb/ 

Zkrácená verze: 

Jakmile budou volby elektronizované, už nikdy globalisté neprohrají žádné volby. Všechno bude 

elektronicky ošetřené, od nežádoucích stran a kandidátů se budou hlasy pomocí počítačových 

programů překlápět ve prospěch pro-evropských stran a politiků. Výsledky voleb půjde reálně 

ošetřovat tak, aby už žádný “extrémista” neměl šanci se do parlamentu dostat, aby jeho hnutí už nikdy 

nemělo možnost ovlivňovat tvorbu zákonů. 

Nemusíte však mít rovnou volby, manipulovat se dá i s jinými výsledky, např. se statistikami zemřelých 

na Covid-19, případně s počty nakažených. A dá se manipulovat i s reprodukčními čísly, podle přání a 

podle zadání. Včera přinesla čeká média informaci, že ministerstvu zdravotnictví zažilo v neděli 

výpadek informačního Protiepidemického systému PES. Celý informační systém, který propojuje 

hygienické stanice, odběrná místa a nemocnice, prostě na několik hodin zkolaboval, nefungoval. A 
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když konečně naskočil, najednou se skokově změnilo reprodukční číslo a PES vyskočilo z trojky na 

čtyřku. 

Vláda nelenila a hned v pondělí rozhodla znovu o omezování provozu restaurací, ty mají zavírat nově 

už ve 20 hodin. Někdo prostě do systému naťukal velká čísla, hausnumera, aby reprodukční číslo v 

ČR znovu vyletělo nahoru, nikdo té maškarádě už nevěří, ale testy jsou nakoupeny a co hlavně, 

vakcíny jsou nasmlouvány, musí se odebrat, a když reprodukční číslo bude v ČR klesat, tak než dojde 

na očkování, koronavirus odejde a bude průser, nikdo se nepřijde očkovat.  

Takže je jasné, že takový stav nemohou připustit, proto najednou vypadne informační systém, několik 

hodin nejede, systém před výpadkem ukazoval stupeň č. 3 a jakmile systém naskočil, tak PES byl 

najednou už na stupni č. 4. Úplně stejně jako v USA při volební noci, když Donald Trump měl výhru v 

kapse, ale potom v pěti klíčových státech o půlnoci vypnuli sčítací mašiny a zastavili počítání, a když 

potom ráno sčítání bylo obnoveno a počítače znovu naskočily, najednou skokově se změnil výsledek 

voleb v těchto 5 státech. Oni si myslí, že lidé jsou úplně tupí, tak neskutečně tupí, že si nedokáží 

dávat dohromady informace a souvislosti. 

Nejprve silně utáhnout, potom lehce povolit. Potom zase silně utáhnout, a potom zase lehce 

povolit. Až nakonec nebude co povolovat… 

OBYVATELE PLANETY ZEME SE SNAZI DRZET V HRUZE. 

OBYVATELE PLANETY ZEME SE SNAZI DRZET V HRUZE - TOTO MOHUTNE OVLADANI Z 

TEMNYCH SVETU SI LIDE SAMI NA SEBE PRITAHLI SVYMI NEGATIVNIMI ENERGIEMI - 

VOLBAMI, JEDNANIM A VEDENIM NEGATIVNIHO ZIVOTA - POMOCI SVYCH VLASTNICH 

NIZKOVIBRACNICH ENERGII. 

JDE O NAPROSTE POKRYTECTVI VETSINY LIDI - A PODLE TOHO DOPADNOU - ONI SI TO 

OVSEM NECHTEJI PRIZNAT, TOHLE SVE NEMORALNI JEDNANI - ZIVOT V KONZUMU NA 1. 

MISTE PRO SEBE, VYHODY A ZISK, niceni prirody i vlastniho zdravi a zdravi svych bliznich. 

Takže: 

1) Obyvatele planety Země je nutné držet v hrůze…. 

A to se skutečně hlubokému státu a jejím přisluhovačům dokonale daří. Doposud. Lidé jako 

„zdrogovaní“ čekají u každých televizních zpráv (FAKE NEWS), co bude nového. Proč se na ně 

dívají? Jsou vysílána podprahová data, která jsou s televizními programy vysílána. 

Věřte jenom našemu programu. 

Věřte jenom našim zprávám. 

Musíte sledovat každé zprávy. 

Jenom u nás slyšíte pravdu. 

Nečtěte konspirace. 

Věřte vládě. 

Roušku nesmíte sundávat. 

Zůstávejte na našem kanálu. 

tm dodává: Dekódováno z německé televize. V české bude určitě to stejné, dle mého názoru. 

A mnoho dalších podprahových dat, kterými se snaží ovečky držet v hrůze neustále u televize. Proto 

lidé, kteří často sledují televizi, nechtějí s Vámi o čemkoliv hovořit a považují Vás za konspirátory. S 

těmito naprogramovanými ovečkami se nedá, jak jste se sami doma či v rodině přesvědčili, o čemkoliv 

alternativním mluvit. Budou pomalu na Vás volat chocholouška a v lepším případě doporučovat 

psychologa. 

Hluboký stát, kterému zatím patří velká média, má znalosti o podprahových datech a hlavně potřebuje 

držet ovečky v HRŮZE. Je to z tohoto důvodu. Budou hrůzu neustále zvyšovat, aby nakonec všichni 

přijal, co jim vláda navrhne. Potom obyvatelstvo dokonce bude samo vyžadovat očkovací látky, 
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očipování, budou ostatní udávat a dělat vše, co podprahovými daty naprogramovali do jejich mozků. 

No bravo… 

K tomu všemu pomáhá ještě „reklama.“ 

 

Nejsme žurnalisti, nýbrž pedagogové pro duchovní převýchovu lidí. 

NAPROSTO TREFNÉ A PŘESNÉ. 

JE TO ZNÁSILŇOVÁNÍ VAŠICH MOZKŮ. 

Nikdy jsem televizi nevlastnil. Je to zloděj času a znásilňovač Vašich ideí a představ. Proto neustále 

doporučuji vyhodit televizi z okna, obrazně řečeno. Dětem nedovolovat na delší dobu sledovat televizi. 

2) Jak poznáte, kde je pravda? Kdo pravdu hlásá? 

Nebudete věřit, je to jednodušší, než si myslíte. 

FACEBOOK jí blokuje a vymaže. 

TWITTER ji vymaže. 

INSTAGRAM zablokuje profil. 

GOOGLE schovává články 

YOUTUBE blokuje kanál. 

TROLLOVÉ začínají útočit na patřičné weby. 

VLÁDA zakazuje pravdu vytvářením určitých zákonů. 

A primitivní mediální sra*komety hovoří o spikleneckých teoriích a konspiračních webech. 

(Mimochodem, proto lidem nechodí do schránek od Seznamu potvrzení o registraci na tadescu.) 

3) Pro uvědomění lidstva!!!!! 

Každý člověk by měl shlédnout následující video. Co bylo připraveno na každého z nás, aby satanisté 

mohli vyhrát nad lidstvem a zabavit jim následně jejich duše. 

Zde najdete film s titulky. Děkujeme za zhlédnutí. 

Očkování, vakcíny, koronavir a změna klimatu? • Co nového, profesore? (27) • prof. Dr. Walter 

Veith: 

https://www.youtube.com/watch?v=lbeFSnTxf_I&list=PLz7ixMwQs9VAgv5V0oSEyQ70PAa0jq1

D3 
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Covid očkováním udělají z lidí mutanty geneticky upravené, mnozí nepřežijí tu mutaci. Prof. Dr. 

Walter Veith: 

https://gloria.tv/post/JV4rWpCuGHGj6tmhjrXbsXsME 

Oni si hrají na Boha. Pouze lidé, kteří věří v evoluční procesy a myslí si, že mohou vylepšit něco, co 

už Bůh vytvořil dokonale, se opováží dělat něco takového. Sekvence DNA nebo RNA ve vakcínách se 

stanou součástí mé DNA a stanou se z lidí mutanti. Nikdo neví, co se s těmito lidmi stane, buď umřou 

hned, nebo za čas v bolestech, kdo ví. 

Vy víte, o co jde. Strach funguje. Čím více se bojíte, tím víc si toho necháte líbit. Znovu, je to vlastnost 

lidské povahy. Čím více jste odříznutí od rodiny a přátel, tím větší mají moc vás ovládat.  

Uzavřel bych to textem z 1. Korintským 3:16-17. 

"Nevíte, že jste Boží svatyně a že vás bydlí Duch Boží? Ničí-li někdo Boží svatyni, zničí Bůh je. Neboť 

Boží svatyně je svatá, a tou svatyní jste vy." Věřím, že Bůh velmi brzy zasáhne a potom uvidíme 

destrukci v nepředstavitelné míře. 

4) Krátké vysvětlení od šéfa farmamafie MERC 

Přesto že náleží ke skupině lidí, kteří doposud prováděli pokusy na lidech svými alopatickými léky, 

Obrátil na podpadku. 

SEHR INTERESSANTE AUSSAGE VOM CEO VON MERCK. SIE WERDEN KEINEN 

VÖLKERMORD BEGEHEN MIT CORONA IMPFSTOFF 

Velice zajímavá výpověď od CEO, ředitele firmy MERC. Nebudeme provádět žádnou GENOCIDU NA 

OBYVATELSTVU očkovací vakcínou na CORONU. 

Lidem řekl konkrétně do očí, co mohou očekávat po očkování. 

5) Zrušení očkovací povinnosti začíná zatím v okolních státech. 

Švýcarská vláda odmítla jakékoliv vakcíny, dokud nebudou otestovány a předloženy veškeré doklady 

o úspěšném testování a vedlejších účincích. 

Dánsko ruší epidemický zákon o povinném očkování po ohromných protestech v několika městech.  

 https://email.seznam.cz/#inbox/142907 

Rockefeller priznal, že cieľom elity je mikročipovaná populácia. 

AARON RUSSO ABOUT ROCKEFELLERS (CZ SUBTITLES) 

Umístěno na Yotube 21.5.2012 

Konečný cíl je, aby byl každý člověk očipován. Kontrola nad celou společností. Aby elita a bankéři 

vládli světu. 6:24 – 6:40  

Tito bankéři jsou ovšem ovládáni pseudotvůrci z Temných světů – na 95 %. 

https://www.youtube.com/watch?v=KxT6v5Q6JWA 

AARON RUSSO & ALEX JONES – ROZHOVOR 2007 (CZ TIT.) 

Umístěno na Yotube 8.3.2016 

Jejich cíl je takový, že chtějí vytvořit jednu světovou kontrolu (vládu). Kde budou mít všichni účastníci 

systému RFID čip (digitální podkožní čip). A všechny finanční informace budou uloženy na těchto 

čipech. A tohle mi řekl přímo člen rodiny Rockefellerů, jaký je jejich záměr. 0:11 – 0:24 

https://www.youtube.com/watch?v=Vv05BausEGs 

http://www.vesmirni-lide.cz/obr_noviny/nov_cl1240.htm 

HYBRIDNÍ VÁLKA - MICHAIL VALENTINOVIČ KOVALČUK. 
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https://www.youtube.com/watch?v=-MGvVKQxrZQ&feature=youtu.be 

Vyhodnocení, jak se totalitní RUSKO BRÁNÍ V DNEŠNÍ HYBRYDNÍ VÁLCE, kterou vedou někteří 

totalitní finančníci USA – zatím prohrává. Rusko samotné znásilňuje přes 100 let na 147 MILIÓNŮ 

LIDÍ (počet klesá) 90-ti národů na svém území a neumožňuje jim, aby byli svéprávní a mohli 

suverénně spravovat své nemalé země ! 

Dne 4. 12. 2020 Poslanecká sněmovna ČR odhlasovala povinnou vakcinaci českých 

občanů! Jde o zločin větší než vlastizrada!  

ODHLASOVANÝ ZÁKON O POVINNÉ VAKCINACI V ČR MUSÍ BÝT CO NEJDŘÍVE ZRUŠEN! ČEŠI 

BY SI MĚLI VZÍT PŘÍKLAD Z OBČANŮ DÁNSKA KTEŘÍ VYŠLI DO ULIC A NEVZDALI SE, DOKUD 

NEBYL ZÁKON ZRUŠEN! 

Je to vynesením rozsudku smrti nad českým národem – tolik hlasů za, tolik proti. Realizace 

smrti má být etapovitá. JDE O ZLOČIN VĚTŠÍ NEŽ VLASTIZRADA ! 

https://cz24.news/dne-4-12-2020-poslanecka-snemovna-cr-odhlasovala-povinnou-vakcinaci-ceskych-

obcanu-jde-o-zlocin-vetsi-nez-vlastizrada-odhlasovany-zakon-o-povinne-vakcinaci-v-cr-musi-byt-co-

nejdrive-zrusen-cesi/ 

DUKAZ, ZE COVID-19 BYL UMELE VYROBEN Z VIRU HIV. 

Před půl rokem jsme psali o příbuznosti SARS-Cov-2 s virem HIV a spustil se řev na 

mainstreamu, že je to dezinformace! Teď to oficiálně potvrdila Austrálie, že zastavuje vývoj 

vlastní vakcíny, protože obsahuje sekvence mRNA charakteristické pro virus HIV a pacienti 

jsou potom vyděšeni, že dostali AIDS! Jaký je rozdíl mezi dezinformací a realitou? Asi tak půl 

roku! Držitel Nobelovy ceny za medicínu na tuto podivnost přitom upozorňoval již v dubnu 

tohoto roku a nikdo ho na mainstreamu nebral vážně! 

Zkrácená verze: 

Když jsme tento rok 17. dubna publikovali na Aeronetu článek o šokujícím tvrzení francouzského 

virologa Dr. Luca Montagniera, že virus SARS-Cov-2 obsahuje ve svém genetickém kódu sekvence 

viru HIV, které někdo musel laboratorně do koronaviru vpravit, byl z toho obrovský poprask a česká 

média do nás střílela, že prý šíříme dezinformace. Univerzita státu Queensland v Austrálii ve 

spolupráci s firmou CSL totiž vyvinuly vakcínu proti koronaviru. 

Jenže ta při klinických zkouškách v tělech dobrovolníků sice fungovala a vytvářela protilátky proti viru, 

ale současně si lidské tělo po podání této vakcíny začalo vyrábět protilátky proti viru HIV. Světová 

média okamžitě zahájila proces zlehčování a umlčování dopadů a důsledků tohoto jevu,  samozřejmě 

s jediným cílem, aby se zabránilo propuknutí paniky mezi veřejností ve světě, která by začala mít 

obavy se nechat očkovat.  

Pokud si přečtete náš článek z dubna, tak se dočtete, že Dr. Montagnier je přesvědčen, že SARS-

Cov-2 musel vzniknout v laboratoři, protože virus z naprosto nepochopitelných důvodů obsahuje 

naprosto totožné a identické sekvence viru HIV, což je virus z rodiny lentavirů, a to je příbuzná rodina 

s koronaviry. Někdo musel laboratorně s velmi pokročilým vybavením vložit do těla SARS-Cov-2 

sekvence HIV RNA. 

Dodnes nemá CDC izolát SARS-Cov-2 z přírody a z původního zdroje, přestože tvrdí, že virus má 

přírodní původ 

Australané vyvíjeli vakcínu naproti referenčním vzorkům jen málo zmutovaných kmenů SARS-Cov-2, 

které se od originálního kmenu viru z Wuhanu příliš neliší. Uvnitř viru jsou sekvence HIV 

Tím pádem Univerzita státu Queensland a firma CSL vyvíjely mRNA, tedy modifikovanou a oslabenou 

verzi RNA viru určenou do vakcíny, která obsahuje právě ty popisované sekvence HIV. A co se stane 

po podání vakcíny? Imunitní systém člověka na vpravenou vakcinační mRNA okamžitě skočí a začne 

ji očuchávat a ohmatávat. Okamžitě zaregistruje odpovídající sekvence HIV a začne proti nim vytvářet 

protilátky. Když potom lidé jdou na testy, tak ten začne řvát, že lidé jsou napadeni virem HIV. Testy ale 

zároveň zjistí, že mají i protilátky proti SARS-Cov-2. Jediné vysvětlení je to, které je nejvíce hrozivé a 

mainstream to bude zase a znovu bagatelizovat. 
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Po oslabení viru, aby se nemohl množit, je referenční vir přetvořen na mRNA a vložen do vakcíny.  Po 

aplikovaná do lidského těla na mRNA skočí imunitní systém a začne prudce a okamžitě produkovat 

protilátky na podpisový vzorec proteinů na povrchu mRNA. 

Vytvoří se jen takové protilátky, jejichž genové protivzory v mRNA jsou přítomné. A pokud je v mRNA 

vedle koronavirové sekvence ještě navíc i sekvence pro lentavirus, tedy HIV, tak je vymalováno, tělo 

si vytvoří protilátky proti oběma virovým sekvencím mRNA. Toto je další důkaz, že virus SARS-Cov-2 

prokazatelně pochází z vojenského výzkumu biologických zbraní, protože experimentování s 

koronaviry a lentaviry, jejich hybridizace a spojování sekvencí, je činnost natolik specifická a 

nebezpečná, že k ní může dojít jen ve vyspělých laboratořích, ale nikdy ne v přírodě a samovolně v 

nějaké opici nebo v netopýrovi. 

Původní izolovaný kmen ve Wuhanu byl zřejmě biologickou zbraní s děsivým charakterem 

dvousložkové virové hybridní zbraně 

Každopádně se však potvrzuje, že rozdíl mezi konspirací a realitou je prostě půl roku. Zoufalství 

mainstreamu spočívá v tom, že nesmí psát o faktech a o tom, co kdo říká a tvrdí, jaké jsou informace, 

ale pouze o tom, o čem dovolí psát banka v roli majitele média, konsorcium, nadace nebo oligarcha.  

https://aeronet.cz/news/pred-pul-rokem-jsme-psali-o-pribuznosti-sars-cov-2-s-virem-hiv-a-spustil-se-

rev-na-mainstreamu-ze-je-to-dezinformace-ted-to-oficialne-potvrdila-australie-ze-zastavuje-vyvoj-

vlastni-vakciny/ 

Covid-19 a očkování proti covidu jsou biologické zbraně. Jestliže je pravdivý článek v tomto souboru 

(Německý lékař si dal tu práci, zvětšil 800x konec tyčinky PCR testu, a nalezl tam kovové součástky s 

všestranně směrujícími háčky – trny), tak můžeme říci, že biologická zbraň je i testování na covid. 

ORWELL-19: Daniel Landa a Janek Ledecký z Blanického manifestu se odkopali a natočili 

propagandistické video na PCR testování lidí, kteří chtějí chodit na koncerty!  

BUDOVAT ČIPOVOU TOTALITU JE UMĚNÍ – PROTO JI BUDUJÍ UMĚLCI ! 

Někteří umělci již zjevně propadají Silám temna, neboť se nechtějí stát otroky ! 

Lidé budou dostávat náramky jako dobytek, před koncertem podstoupí výtěry, výsledek jim přijde do 2 

hodin, a když bude pozitivní, agentura zatepla nabonzuje fanouška na hygienickou stanici !  To 

nechceš! Člověk tím přivolá problémy i na svého zaměstnavatele a ostatní zaměstnance, kteří s 

fanouškem pracují na stejném pracovišti !  Jiří Kobza z SPD znovu perlí a vyzývá k disciplíně a k 

dodržování protiepidemických opatření PES, jinak se prý nepodaří infekci potlačit ! 

Když začne virus v ČR klesat, pane Kobzo, co se stane? Přiběhne na pomoc ČSÚ, přepíše zpětně za 

poslední 4 týdny statistiky počtů nakažených, a hned ministr Blatný vyhlašuje vyšší stupeň PES. 

Pokaždé, když v ČR začne počet nakažených, resp. říkejme raději pozitivně otestovaných, klesat, tak 

najednou se něco stane, ČSÚ doplní zpětně statistiky [3] a najednou to znovu roste. Taková komedie, 

pane Kobzo! A neříkejte, že to nevíte. Vědí to všichni poslanci a říkáte tomu v kuloárech “lochneska” 

podle tvaru vlnového grafu “nakažených”, nahoru a dolu, nahoru a dolu. 

Kdybyste byli v SPD kádři, chodili byste do sněmovny bez roušek! Udělali byste před sněmovnou 

happening, pálení roušek! Místo toho vyzýváte své členy, aby měli disciplínu a poslouchali 

farmaceutickou marionetu v roli ministra zdravotnictví. Podejte si ruku s Klausem Schwabem! A to 

platí i pro Dana Landu a Janka Ledeckého. Pokud jste vlastenci, budete bojovat proti rouškám, testům 

a vakcínám, ne kolaborovat s globalistickým nepřítelem, farmaceutickou a testovací lobby a s jinými 

Schwaby! Česko, prober se! 

https://aeronet.cz/news/orwell-19-daniel-landa-a-janek-ledecky-z-blanickeho-manifestu-se-odkopali-a-

natocili-propagandisticke-video-na-pcr-testovani-lidi-kteri-chteji-chodit-na-koncerty-lide-budou-

dostavat-naramky/ 

Jiří Beran: Onemocnění covid zanechá mnohaletou imunitu. Očkování není nutné, říká 

profesor. 

https://zivotvcesku.cz/jiri-beran-onemocneni-covid-zanecha-mnohaletou-imunitu-ockovani-neni-nutne-

rika-profesor/?fbclid=IwAR3OThhA3xkl2VeZRLJXgo7u90jNaUib_UwpJAkHjz7tTCBBQ5MVN1HaFIY 
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Berlínsky senát potvrdil štátny korónový podvod: PCR testy nemôžu preukázať 

infekciu!!! 

PCR testovánie je podvod. 

https://www.magazinslovensko.online/berlinsky-senat-potvrdil-statny-koronovy-podvod-pcr-testy-

nemozu-preukazat-infekciu/?fbclid=IwAR0o2Go25y--ZLACL-

2OHjSC3oow5gXjNdS9Gm4RbIsd5VeC5XJYauXDumc 

WHO zatajuje nebezpečné až smrtiace vedľajšie účinky očkovania! 

https://www.kla.tv/16916?fbclid=IwAR2_etwcX_kNrWDZA2fcHJHyxh-

IChShCyueMXC_vcNwzlS6NWLekTZM3cw 

Prezidentu trumpovi se celý svět vysmál a nyní potajmu WHO jeho návržený lék 

schválila. Teče jim do bot. 

Kvůli návrhu Prezidenta Trumpa uznat jako jediným vynikajícím lékem HYDROXY CHLOROQUIN 

(hydroxy chlorochin, HCQ) na COVI-19 (berte jakoukoliv chřipku, viry, bakterie a parazity), u nás 

známý jako MMS, se mu vysmáli do očí, a to celý svět. Údajně navrhuje bělidlo na pití a tím chce 

likvidovat neodborně COVID-19. 

Samozřejmě je to vynikající lék na všechny infekční problémy. Big Pharma vše popírá a dává miliony, 

ne-li stamiliony dolarů, na pomluvy skutečných léků, které se nedají patentovat. A tím je právě 

HYDROXY CHLOROQUIN, chcete-li MMS. 

Zde máte obsáhlou, nyní nově aktualizovanou, studii. Je jich celkově 150. Pro ty, kteří mají zájem, si 

je můžete přečíst ZDE (Odkaz je nutné zkopírovat a dát do adresního řádku v prohlížeči. 

https://app.box.com/s/p7aiimmtm3fw40a27ekic75ztimzdc6t?fbclid=IwAR3n2LiLMmaV6NfUlgz3_z1V0

LWRB9Pp095r1eH6ObbxdNgTOyILbuMCBc0 

Z toho vyplývá, že BIG PHARMA a FARMAKO-MAFII teče hodně do bot a místo jakékoliv 

„NESMYSLNÉ VAKCÍNY“ asi Prezident Trump a následně WHO navrhnou použití tohoto přípravku za 

pár korun, doslova a dopísmene.  

Tím jsme svědky, jak Prezident Trump dělá elegantně z „UČENÝCH A MOUDRÝCH“ PAPOUŠKŮ V 

NEMOCNICÍCH blbce. Všichni se sami usvědčí." 

https://tadesco.org/marneho-okenko-q1-12-2q2q-trump-ma-vyhru-jistou-zbytecne-rozebirat-evropa-

ma-velkou-navstevu-mnohym-politikum-se-nebude-

libit/?fbclid=IwAR05ayLNSFX_DDEmrLblyvQBEFoX412c6Wb3IUyMVKLhyJxJIYWK1N6JpkU 

https://www.megaknihy.cz/alternativni-lecba/208892-mms-master-mineral-solution-prevrat-v-leceni-

nemoci.html?fbclid=IwAR3c7r1PR_IF8bh1M7H3uudwG4HZlkLGK34xt7noLezWkSKiZs81zoO76fE 

https://czchem.cz/index.php 

https://skchem.sk 

SCHWABUV VELKY RESET - PRECHOD Z KAPITALISMU DO CIPOVE TOTALITY. 

MAP Great Reset 1 - Velký Reset začal s předstihem už 5.12.2020! oznámil R. F. Kennedy! První díl! 

https://www.youtube.com/watch?v=PP5SrcyF_SU 

MAP Great Reset 2 díl - Pondělí 7.12. Brusel - Nové cíle Velkého Resetu vytyčeny! Start operace 

BBB! 

https://www.youtube.com/watch?v=iDvZKi1BRRc 

MAP Great Reset 3 EU - Konec Škoda Auto Vládní dokumenty přiznávají konec automobilek Dacie do 

Číny 

https://www.youtube.com/watch?v=9Fo5jenPils  

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939


 

118 
 
PŘESNĚ  NAPLÁNOVANÁ  OPERACE už před r. 2019:    http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939 
 

SCHWABUV VELKY RESET - PRECHOD Z KAPITALISMU DO CIPOVE TOTALITY - pred kterou 

stále lidi varuji od roku 2000 – více :   www.jak-prezit.cz 

Globalisti chcú zneužiť pandémiu a cez „Veľký reset“ zaviesť celosvetový fašizmus. 

Technokraticko-fašistickej vízii“ profesora Klausa Schwaba a tieňovej svetovej vlády (Deep State). 

Hoci technokrocia nie je politický, ale ekonomický systém, po praktickej stránke pripomína fašizmus. 

https://www.badatel.net/globalisti-chcu-zneuzit-pandemiu-a-cez-velky-reset-zaviest-celosvetovy-

fasizmus/?fbclid=IwAR07X1348DGhoyqlUqBmI6VNVo2bMIyWhVDjhWIASyfIc-XW5B-ats4buCE 

Bývalý hlavný vedec Pfizeru: „Druhá vlna je podvod falošne pozitívnych testov. 

Pandémia skončila“  – INFO!!! 

https://cz24.news/byvaly-hlavny-vedec-pfizeru-druha-vlna-je-podvod-falosne-pozitivnych-testov-

pandemia-skoncila-

info/?fbclid=IwAR2BISmYp3NasfluJtnQnTLMlJQrvpsllpKpk_O1crfKc6bQQ1BEvaq85eE 

Zamlčování rizik očkování a chlácholení obyvatelstva. 

https://www.facebook.com/100004935185597/videos/1730342350473588/ 

www.kla.tv/16927 

ThDr. René Balák, PhD. Čo obsahujú vakcíny..Tak to stojil za poslech! 

https://www.facebook.com/michal.shark/videos/5013944595282647/ 

https://rumble.com/vbh82h-thdr.-ren-balk-phd.-o-obsahuj-

vakcny...html?fbclid=IwAR3wVo9IMHUP5TFBDBCNneXgPDac5vTGK8xkvTdZQKikJvbhiag4nyZNwh 

o 

Já VARUJI lidi před ČIPOVOU TOTALITOU OD ROKU 2000 - velmi aktivně. A ještě jsem 
neskončil. 

  
www.nejsme-otroci.cz 
 
www.neocipuj-se.cz 
  
Např. obr. 2998 - dále. 
  
Lidé budou samozřejmě mít to, CO SI ZVOLÍ - NIC JINÉHO. 
To je svoboda se vším všudy. 
Byli a jsou lidé, kteří před čipovou totalitou varují, např. ZAGER A EVANS v písních In The Year 2525. 
 
https://www.youtube.com/watch?v=zKQfxi8V5FA  
  
Varovat může kdokoli, kdo chce, je třeba poskytovat řešení. 
  
Již DNES LIDÉ stále více OTROČÍ na penězích pod taktovkou čipových technologií dodávaných a 
ovládaných entitami z Temných světů, které si lidé SAMI ZVOLILI A PŘITÁHLI SVÝMI CHYBNÝMI 
VOLBAMI A NÍZKÝMI FREKVENCEMI SVÝCH MYSLÍ A TĚL. 
  
Já to nikomu nepřeji, ale je to hrozné a zničující - téměř nikdo není zdravý, pandemie je zákonitý 
výsledek těch chybných voleb mas lidí. 
 
https://www.youtube.com/watch?v=FzIs1Q4vDzQ&t=1458s  
 
https://www.youtube.com/watch?v=Q6D6iNNH4WU&t=7s 
  
a další videa na kanále  
 
https://www.youtube.com/channel/UCvCMY_KANHuBOE0ux_03h4A 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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V uvedených informacích je velmi podrobně a rozsáhle poskytnuto ŘEŠENÍ, takže opravdu záleží na 
lidech, co si s tím udělají.  
 
Např. uvedené obrázky: 

Barometr chování : 

http://www.vesmirni-lide.cz/obr_bar0000/obr286.jpg 

Práce na sobě - kontrola svých myšlenek a činů : 

http://www.vesmirni-lide.cz/obr_bar0500/obr799.jpg 
  
Přeji jim, aby se z toho zlého snu vysvobodili, a byli zdraví, šťastní a zpívali si každý den podobně, jako 
Andělé v Nebi. 
 

 Toto sdělení bylo předáno jednomu řečníku na demonstracích proti covidu-19 a 
vládním opatřením. 
 
Většina lidí dnes padá do propasti - obr. 4006. Jsou zaslepeni ovládáním jejich mysli z Temných světů 
přes antény na Měsíci (pod jeho povrchem), tedy nevidí skutečnou realitu. 
  
Viz obr. 2000, 4016. 
  
Jejich tělo funguje tak, že nejprve pod taktovkou ovládacích energií se pohybují svaly těla, a teprve za 
cca sekundu se v mozku objeví odpovídající myšlenky - to již dávno zjistili zdravotníci obsluhující přístroj 
magnetická rezonance v nemocnicích. 
  
Také žádný neurolog mozku neví, odkud se berou hotové myšlenky v předním mozku - my víme, že se 
tam objevují dálkovým přenosem dat z antén na Měsíci, který není ničím jiným, než umělou inženýrskou 
konstrucí dovlečenou sem draky - ještěry z pekel před 200 000 lety - tehdy byla i ta světová potopa 
vlivem slapových disharmonických sil přivlečeného Mesíce na dnešní oběžnou dráhu, obr. 4016. 
 
Je třeba říci lidem veřejně na demonstracích následující informace, protože drtivá většina lidí neřeší 

příčinu nemocí ale pouze následek.) – např. roušky a očkování. Lidé už řadu desetiletí ztrácí imunitu 

chemickým jídlem, stresem (otročení v zaměstnání) a svým chybným životním stylem. 

Tady jsou uvedené informace + také je třeba říci na demonstracích – MÁM ANDĚLSKÝ SEN (viz 

příloha) s uvedenými weby – www.co-jist.cz , www.jak-prezit.cz , www.andele-nebe.cz : 

Základ získání dobré imunity:  

MIXOVANÉ LISTY OCHUCENÉ OVOCEM - OCHRANA PŘED VŠEMI NEMOCEMI. JAK NA SILNOU 

IMUNITU A  TAKÉ PROTI KORONAVIRU – je na  www.co-jist.cz  - 

Pomoci výkonného mixeru 1500 W (G21) stačí denně sníst cca 1/2 litru mixovaných nevařených 
zeleninových listu ochucených ovocem. Vaše tělo získá mohutnou armádu imunitních látek proti všem 
nemocem, a to od samotných rostlin. 

Na www.co-jist.cz mate zdarma potřebné informace. Taktéž lze jist 90 % listu z volné zdravé přírody - 
máte knihy na rozlišení těchto jedlých rostlin.  

Nejcennější knihy jsou od paní Victoria Boutenko, je autorkou, učitelkou, vynálezkyní a výzkumnicí. 

Prostřednictvím výzkumů vysvětluje množství výhod významu velkého příjmu listové zeleniny. 

Listy nesmí být uměle ošetřovány chemicky proti škůdcům, tehdy si listy imunitní látky nevytvářejí, 
protože je nepotřebují. Tyto listy pak člověku příliš nepomohou. 

Rostlinné listy mají až 8000 druhu různých užitečných látek - vitaminu, enzymu, barviv, a také 
stravitelných minerálů pro lidské tělo. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Dále je třeba, aby si každý uvědomil v jakým je stavu a řešil své vlastní problémy, aby byl vědomější. 
Základ je neubližovat ostatním ani sobě, neubližovat přírodě a planetě Zemi, nezotročovat ostatní 
jakoukoliv formou – vše jsou energie, nehromadit majetek, který nepotřebuji a podobně vše je na 
www.andele-nebe.cz  ke studium a na postupné práci na sobě. Už není moc času na osobní a 
celkovou změnu, protože zásadní změny se blíží velice rychle, kdo není slepý tak to vidí. 

MÁM ANDĚLSKÝ SEN - www.andele-nebe.cz  , sdělení 2870, obr. 4002, 4003, leták 152, 153. 

Přeji Vám hodně zdraví a šťastný život. 

Co vám Babiš, Blatný, Rážová a BIS tají? 

Přepis části videa, kde mluví ruský expert dr. Igor Shephard: (nejprve doporučuji zhlédnout 
video, kde je mnohem více informací):  

očkování proti covidu-19 je podle mě biologická zbraň hromadného ničení. Je to globální 
genetická genocida. Zaprodali nás Číně. Když slyším, že vakcíny budou od čínské armády, a že 
musím akceptovat je mít ve svém těle...to raději nejdříve umřu, protože vím, že když ji přijmu, tak 
to bude velmi pomalá smrt. Zakrývání dýchacích cest je metoda mučení. 

https://www.otevrisvoumysl.cz/co-vam-babis-blatny-razova-a-bis-taji/ 

MAP 754 Great Reset 4 Ovládání lidí pomocí čipů začíná! Největší nebezpečí je, že 
systém nebude Váš! 

https://www.youtube.com/watch?v=W9pGjKWmZUY&feature=emb_logo 
 

PRVNI NASLEDKY OCKOVANI - UMRTI - DEPOPULACE ZACINA. 

Mnoho lidí po první vakcíně zemřelo. Naposledy, hned druhý den, Brazilský lékař který si ji nechal podat. 
V turecku jsou o tom plné noviny a televizní pořady. Turecko odmítlo jakékoliv vakcíny (17.12.2020) 

Zdravotná sestra zomrela asi 8 hodín od ockovania: 

https://twitter.com/epigwhisp/status/1339113247736123393?s=19 

Dr. Zev Zelenko: Rodiny obětí z Covid-19 masové vraždy-PROSÍM organizujte se a usilujte o 
spravedlnost a realizujte právní válku proti těmto genocidním zvířatum. Žádné slitování. Jednalo se o 
záměrnou masovou vraždu a genocidu starších a zranitelných osob. 

https://twitter.com/EssentialMe2/status/1339005692213153793?s=20 

1. prosince 2020, bývalý vedoucí výzkumu dýchacích cest Dr. Michael Yeadon a plicní specialista a 
bývalý vedoucí odboru veřejného zdraví Dr. Wolfgang Wodarg podali u EMA, Evropské agentury pro 
léčivé přípravky odpovědné za schválení léků v celé EU, žádost o okamžité pozastavení všech studií 
vakcín SARS CoV 2, zejména studie. BioNtech/Pfizer o BNT162b (eudract číslo 2020-002641-42). 

https://2020news.de/en/dr-wodarg-and-dr-yeadon-request-a-stop-of-all-corona-vaccination-studies-
and-call-for-co-signing-the-petition/ 

Zakladatelka webových stránek o bezpečnosti vakcín, ex-Insider farmaceutického průmyslu, byla 
nalezena mrtvá. Na konci roku 2019 Brandy Vaughan napsala: ` Pokud by se mi něco stalo, je to 
nechutná hra a vy přesně víte, kdo a proč.` 

https://www.lifesitenews.com/news/founder-of-vaccine-safety-website-ex-pharma-insider-found-dead 

Takhle nás chtějí „zachránit“ naší politici, doktoři a další: 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Americká FDA zverejnila 22 možných vedľajších účinkov vakcín na COVID-19 

https://www.badatel.net/americka-fda-zverejnila-22-moznych-vedlajsich-ucinkov-vakcin-na-covid-19/ 

Povinná vakcinace_Český poslanec L.Volný ve sněmovně říká že hodně z nás nesouhlasí s očkováním: 

https://www.youtube.com/watch?v=J-8tMZqRieo 
 

Firma BIONTECH PFIZER varuje před vlasními výrobky ! 

Kvartální zpráva firmy PFIZER – BIONTECH varuje důrazně před vlastním produktem. Na tak „kýžené 

a s netrpělivostí očekávané“ dodávky vakcín, kterých se nemohou poblitici a lékaři dočkat, upozorňuje 

sama firma. Celá zpráva je upozornění na očekávanou velkou katastrofu. Sama firma přiznává 

katastrofické následky při podání vakcinačního „LÉKU,“ promiňte, lépevy jádřeno, zabijáku. Naprosto 

nevyzkoušený lék bez atestů a jakýchkoliv schválení se má podávat přímo lidem. Účinnost dle firmy 

pomíjející, neznámé vedlejší účinky vedoucí postupně k smrti. Ta sebekritika je skutečně zarážející. 

Asi vědí, že lidem ke konci časů musejí říci pravdu. 

Tak konečně mohou laboratorní krysy slavit velké vítězství, poněvadž se vakcína nebude zkoušet na 

milých zvířátcích, ale na lidech. Mají velký důvod k oslavě. V budoucnu je nebude mít kdo testovat, 

promiňte, zabíjet. 

Vánoce tedy bude oslavovat zvířecí svět a nikoliv lidé. Však kdysi „ANGLICKÁ KRÁLOVNA“ lidem 

předeslala, že to budou poslední vánoce. Zpozdila se o dva roky. 

Pro velkou důležitost dávám link a zároveň kopii, soubor PDF ke stažení (níže), kdyby se irma 

rozhodla pravdu, kterou zveřejnila, vymazat. Zpráva je v Němčině. Zkopírujte si ji a v případě nátlaku 

můžete předložit těm, kteří by Vás injekcí chtěli zabít, nikoliv očkovat.  

https://laufpass.com/pharmaindustrie/biontech-warnt-vor-eigenem-impfstoff/ 

https://app.box.com/s/hor5xkvjsd67cx4afje53gdn4bxytv1a 

První mrtví. Lidé s těžkým šokem a alergickou reakcí po očkování COVID-19 : 

Článek od výrobce „VAKCÍN“ od firmy PFIZER jsme pro Vás vážení čtenáři tadesca nechali přeložit. 

Můžete ho pak zaslat vládě a Min. Zdravotnictví a SUKLU. Jak si něco takového mohou dovolit. 

Nevyzkoušenou „očkovací látku“ podávat lidem je těžké porušení jakékoliv etiky a zločinem na lidstvu. 

Právě dnes se vyrojilo mnoho článků o této vakcíně a těžkých škodách na zdraví lidí, které způsobila. 

Mnoho lidí zemřelo, vše se tají. 

A máme zde další zprávy. Máme další oběti s těžkými následky po podání „VAKCÍNY“ z celého světa. 

Všichni hlási problémy, šoky a úmrtí. Přečíst článek je možné zde: 

https://snanews.de/20201216/toxikologe-corona-impfstoff-187459.html 

https://www.krone.at/2300109 

https://www.epochtimes.de/gesundheit/alaska-krankenpfleger-nach-corona-impfung-auf-

intensivstation-a3405607.html 

Skandál na americké televizi během demonstračního a propagačního očkování, 

zdravotníci se před kamerou nechali píchat injekcemi se zasunovacími jehlami 

používanými ve filmovém průmyslu  

a v Hollywoodu! Fakultní nemocnice v El Pasu rekvizitní injekci nesehnala, a tak zdravotník pro změnu 

simuloval vpich injekce, ovšem se zasunutým pístem bez vakcíny uvnitř! Skandál pouze potvrzuje, že 

lékaři v USA mají z vakcíny Pfizer strach a děs, už není divu, že Andrej Babiš a Igor Matovič mlží 

okolo rozhodování o vlastních vakcinacích! A v Česku je zle, chystají se povinně-dobrovolné 

vakcinace, pojistka Karly Maříkové neprošla ani v Senátu! 

Zkrácená verze: 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Pojistka od paní Maříkové (tučně vytištěné): 

V ČÁSTI DRUHÉ (Změna zákona o veřejném zdravotním pojištění) v § 3 bod 3 zní: 

„3. V § 30 se na konci odstavce 2 tečka nahrazuje čárkou a doplňuje se písmeno g), které zní: 

„g) očkování a úhrada léčivých přípravků obsahujících očkovací látku proti onemocnění COVID-19 

vyvolanému původcem SARS-CoV-2, je-li očkování prováděno léčivým přípravkem obsahujícím 

očkovací látku pořízeným na základě rozhodnutí Komise C(2020) 4192 ze dne 18. června 2020 o 

schválení dohody s členskými státy o pořízení 4 očkovacích látek proti COVID-19 jménem členských 

států a souvisejících postupech; zdravotní pojišťovna zajistí provedení tohoto očkování ve lhůtách 

stanovených pro jednotlivé skupiny pojištěnců; skupiny pojištěnců a lhůty pro dobrovolné očkování 

jednotlivých skupin pojištěnců stanoví vláda nařízením; neúčast na takovém očkování nesmí 

mít za důsledek omezení výkonu lidských práv a základních svobod ani 

hospodářských, sociálních a kulturních práv ve smyslu Listiny základních práv a 

svobod ani jakékoli jiné formy diskriminace jedince neočkovaného takovou očkovací 

látkou.“. “. 

Pojistka dobrovolnosti byla zamítnuta, protože nakoupené vakcíny se musí upotřebit stůj co stůj, 

vejvary z nákupů vakcín nesmí ohrozit neochota lidí k dobrovolnému očkování. 

Když si tučně zvýrazněný text odstraníte, tak s hrůzou pochopíte, že návrh zákona, který je už v 

Senátu, umožňuje ve stanovených lhůtách očkovat jednotlivé skupiny pojištěnců vládním nařízením! 

Chápete? Očkování vládním nařízením, vybrané skupiny (v první fázi rozuměj státních) pojištěnců, 

proti jejich vůli, protože to bude stanovené vládním nařízením, nikoliv doporučením. Ta pojistka 

dobrovolnosti, kterou Karla Maříková navrhla, by do plánu na upotřebení milionů vakcín nakoupených 

přes různé šíbry vhodila atomové vidle, protože jakmile by tam ta pojistka byla, pojištěnci by řekli ne, 

nevěříme tomu, když ani premiér se nenechá očkovat, my také nechceme! 

https://aeronet.cz/news/skandal-na-americke-televizi-behem-demonstracniho-a-propagacniho-

ockovani-zdravotnici-se-pred-kamerou-nechali-pichat-injekcemi-se-zasunovacimi-jehlami-

pouzivanymi-ve-filmovem-prumyslu-a-v-hollywoodu/ 

Daniel Landa vysvětloval v rozhovoru svůj lobbing zastěrové PCR testy Emanuela 

Žďárského, podle zpěváka je to pilotní projekt mířený na vládu ČR, aby slinové testy 

akceptovala jako validní testovací nástroj! Jak se skládá dohromady globalistická 

stavebnice Total Control, která má 11 dílků, a skoro každý z nich už je okolo… 

 nás a vybalený z krabice? Nechceme žít ve světě Nové normality, pod dozorem kamer, NFC a 

QR čteček, a podstupovat výtěry a vakcinace pro cestu do práce, za nákupem nebo zábavou! 

Zkrácená verze : 

Daniel Landa by měl bojovat za skutečnou svobodu, nikoliv za Novou normalitu z dílny globalistů, kteří 

chtějí pomocí Total Control ovládat a řídit populaci. Neustále se hovoří o sledování lidí, o očkování a o 

sítích 5G, ale pořád si to veřejnost vykládá jako oddělené problémy, ale netuší, že se jedná o 

stavebnici, o jednotlivé a zatím oddělené a neposkládané díly stavebnicového Frankensteina v 

podobě Total Control, kterého právě globalisté začali vybalovat z krabice. Pro jistotu si tady teď tu 

stavebnici poskládáme dohromady, a raději si sedněte, protože to neustojíte.  

A pro něco takového tu dosud nebyla infrastruktura. Sítě 5G to vyřeší. Proto je na šíření 5G sítí 

vyvíjen tak obrovský nátlak, proto americké tajné služby tak ostře bojují proti konkurenci, proti Huawei, 

protože sítě 5G nejsou určeny pro telefonování nebo uživatelská data na rychlejší stahování porna, 

ale je to síť globalistů, která má zasíťovat všechny sledovací a monitorovací systémy, aby mohly mezi 

sebou komunikovat 24 hodin denně.  

Ten objem dat bude tak gigantický a obrovský, že bez nové sítě 5G nebude možné stavebnici 

realizovat, dílek č. 9 by prostě nefungoval, a tím pádem by se rozpadly i dílky č. 1 až 5. 

Kdo vymění svobodu za výtěry a vakcíny, stane se ochotným otrokem globalizace, který přijme i 

všechny ostatní dílky stavebnice. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Svoboda je absolutní, anebo svoboda není. Nic jiného neexistuje a pokud někdo propaguje 

svobodu výměnou za podstoupení výtěru dnes, zítra ji vymění za podstoupení vakcinace, 

pozítří ji vymění za kameru ve vlastním bytě, 

 která ho bude sledovat, za týden za čip nastřelený pod kůži, který člověka zotročí, protože bez 

čipu, bez NFC, bez vakcíny či testu a bez bankovní identity nenakoupíš a neprodáš, protože 

hotové peníze už nebudou existovat, abyste tu stavebnici, kterou jste pomohli vybudovat, nějakým 

způsobem obešli. Dane, Viléme, Jarmilo… probuďte se, dokud je ještě čas! 

https://aeronet.cz/news/daniel-landa-vysvetloval-v-rozhovoru-svuj-lobbing-za-sterove-pcr-testy-

emanuela-zdarskeho-podle-zpevaka-je-to-pilotni-projekt-mireny-na-vladu-cr-aby-slinove-testy-

akceptovala-jako-validni-test/ 

ZÁŽITEK BLÍZKÉ SMRTI - Howard Storm. 

Pozoruhodný dokument s osobní výpovědí umělce a sochaře, který holdoval alkoholu a pak upadl do 

klinické smrti. V roce 1985, v jeho 38 letech, upadl v Paříži do komatu a v nemocnici „zemřel“.  

Po 20 letech vypráví TV moderátorce s pohnutím svůj příběh… - IGOR: Přátelé, tohle je neobyčejné 

svědectví o jedné klinické smrti. Vymístil se v nemocničním pokoji a pozoroval své tělo i truchlící 

manželku. Pak ho však začali kamsi odvádět nikoli světelné bytostí, ale bytosti pokušitelské a 

mučitelské. Začíná to potvrzením mnohého, co jsme od různých autorů i svědků o průběhu smrti 

slyšeli. A pokračuje neobyčejným, velmi krutým vyprávěním o kontaktu s pekelnými světy, kam se 

hrdina díky svému pozemskému životu dočasně dostal. Vzpomněl si na dětství a na píseň v kostele 

Miluj boha, a to pomohlo. Velmi zvláštní, originální a INSPIRUJÍCÍ původní video.  

https://www.youtube.com/watch?v=ml6wG9uhDzY 

Americká CDC vypustila první čísla o počtech lidí poškozených vakcínou Pfizer, na 

prvních 100 000 očkovaných to jsou 3 000 případů, ale do statistiky jsou zahrnuty jen 

vážné případy …               

lidí, u kterých vedlejší projevy vyvolaly pracovní neschopnost a zamezení výkonu běžné práce a 

běžného pohybu! Ve statistice nejsou lidé s epizodou omdlení, ztráty vědomí, vyrážek, ekzémů, 

dočasně zhoršeného zraku, krátkodobého zvracení a dalších krátkodobých projevů, které nevyvolávají 

pracovní neschopnost, ani hospitalizaci! Kamala Harris se nenechala očkovat spolu s Bidenem, počká 

1 týden a uvidí, co vakcína udělá se starým pánem! 

Americké centrum pro kontrolu nakažlivých nemocí (CDC) právě publikovalo první oficiální statistiku 

týkající se průběhu očkování vakcínou Pfizer v USA. Podle této statisticky bylo ke dni 18. 12. 2020 v 

USA vakcinováno 112 807 osob, z toho u 3 150 osob po očkování propukly vážné vedlejší projevy a 

nemoci, které vedly k pracovní neschopnosti a k hospitalizaci. Jedná se tak zhruba o 3% očkovaných, 

u kterých propuknou po očkování vakcínou Pfizer zdravotní problémy, které vyřadí osobu z běžného 

života. Do této statistiky nejsou zahrnuty případy, které nevedly k hospitalizaci, ani k pracovní 

neschopnosti. Mezi tyto vedlejší příznaky, které se do statistiky nezahrnují, patří ekzémy, vyrážky, 

krátkodobě zhoršený zrak, průjmy, zácpy, bolesti hlavy, končetin, zvracení, nevolnosti, a to ve všech 

podobách, které nevyžadují zásah lékaře nebo hospitalizaci, ani lékařem uznanou pracovní 

neschopnost. 

https://aeronet.cz/news/americka-cdc-vypustila-prvni-cisla-o-poctech-lidi-poskozenych-vakcinou-

pfizer-na-prvnich-100-000-ockovanych-to-jsou-3-000-pripadu-ale-do-statistiky-jsou-zahrnuty-jen-

vazne-pripady-

lidi/?fbclid=IwAR1ubnCr9ny2dyRSvBa82ARQY4YiNp4o56GZbFxfDy1TcUx6Tqls_QQPc5A 

Lékař varuje - Neberte si vakcínu na Covid. 13.10.2020 MUDr. Marek Obrtel, 

Thomayerova nemocnice, … 

https://gloria.tv/post/kJgyjcTMP9iD4qonMNc7hMf6f?fbclid=IwAR3ZdW6dRHEuabym5mmR1ke0LKRk

3_Az4jMuqjqWU4CriDPevv5Pq51Bicw 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Šéf francouzské infekční kliniky promluvil, něco takového v životě neviděl! Americké 

firmy Pfizer a Moderna nesdílejí na vědeckých serverech výsledky testovacích kol 

svých vakcín, … 

které oznámily tiskovými zprávami a bez konzultací s vědeckou obcí! Lékaři se ale podařilo k 

záznamům o testovacích kolech vakcíny Pfizer dostat jinou cestou a krve by se v něm nikdo 

nedořezal! Co našel ve zprávě by mělo varovat lidi ve věku od 18 do 55 let, lidé jsou očkováni 

nevyzkoušenou vakcinační metodou za použití modifikované RNA! 

Zkrácená verze: 

Asi žijeme ve světě pokrytců. 

Odborník odpálil zásadní informaci, která s největší pravděpodobnosti na českých a slovenských 

serverech mainstreamu nikdy nezazní, protože se jedná o nepohodlnou a pro zájmy vakcinátorů 

nežádoucí informaci. 

Podařilo se vám získat přístup k vědeckým publikacím o různých vakcínách? 

ERIC CAUMES: Jeden přístup ano! Úplné výsledky studie AstraZeneca se právě objevily na serveru 

The Lancet. A budu je pozorně sledovat. Britská laboratoř předložila údaje o účinnosti a bezpečnosti 

své vakcíny k přezkoumání, které jí dává vědeckou hodnotu, protože byly přezkoumány, kritizovány a 

schváleny nezávislými kolegy. Toto by mělo být pravidlem, ale společnosti Pfizer a Moderna 

jednoduše oznámily svůj úspěch pouze prostřednictvím tiskové zprávy. Během své kariéry lékaře 

jsem něco takového nikdy předtím neviděl!  

Naštěstí jsem se v úterý večer mohl seznámit se zprávou americké lékové agentury (FDA) získanou z 

údajů předaných společností Pfizer, aby mohli uvést na trh svou vakcínu. 

Co zpráva říká? 

Po přečtení 53 stránek mě něco zarazilo. Nikdy jsem neviděl tak vysokou frekvenci vedlejších účinků 

vakcíny! Kromě minimálních reakcí způsobených injekcí, jako je místní zarudnutí a bolest, jsou další 

nežádoucí účinky identifikovány relativně vysokou rychlostí, zejména u mladých lidí a po druhé dávce. 

Vezměte si příklad horečky, může se objevit dočasně po injekci, to je klasické. Ale tam mělo horečku 

15,8% osob ve věku 18 až 55 let na úrovni 38 ° C nebo i více během sedmi dnů po druhé injekci. A 

45% dobrovolníků muselo brát léky na horečku nebo bolest. Mluvíme také o 55% dobrovolníků s 

bolestmi hlavy, 62% dobrovolníků čelilo únavě. To je příliš mnoho, může dojít k problému … 

Tohle si politici chtějí vzít na triko, že budou dělat z občanů laboratorní myši a aplikovat jim komerčně 

neotestované americké mRNA vakcíny? Co si to politici vůbec dovolují? Je toto možné taková drzost? 

Ano, je to možné, protože demokracie skončila, nastává Total Control. A naprostá ztráta důvěry v 

lékaře bude přitom dalším důsledkem tohoto procesu. 

https://aeronet.cz/news/sef-francouzske-infekcni-kliniky-promluvil-neco-takoveho-v-zivote-nevidel-

americke-firmy-pfizer-a-moderna-nesdileji-na-vedeckych-serverech-vysledky-testovacich-kol-svych-

vakcin/ 

Co se stane, když se necháte otestovat na covid? Kromě čipů, které vám tím dopraví 

do vašeho těla (!), BUDETE VÁŽNĚ NEMOCNÍ!! 

Udělala totiž rozbor chemikálií, kterými je tato ďábelská tyčka napuštěna! p.s. Ďábelskost testování je 

také v tom, že totiž většinou neonemocníte po testování na covid hned.  

To by bylo moc okaté. Takže většinou onemocníte až třeba po pár týdnech, kdy většinu lidí, a ani 

odborníků, už nenapadne, že by to mohlo ještě být po testech na covid! A o to větší je v tom 

ďábelskost. 

https://petrabostlova.wordpress.com/2020/11/07/co-se-stane-kdyz-se-nechate-otestovat-na-covid-

krome-cipu-ktere-vam-tim-dopravi-do-vaseho-tela-budete-vazne-

nemocni/?fbclid=IwAR1_ObdSUIf7zIr8gV9u4WDC23tg-whMvCWFlb9n-neuzzBgN_Nbk6ju4zQ 

Očkování - John Virapen na CT24 doslova řekl : ,,Pravda někdy lidi šokuje.Realita.,, 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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John Virapen (* 1943) je bývalý manažer v oblasti farmacie, ředitel švédské pobočky koncernu Eli 

Lilly. Na tuto kariéru posléze navázal kritikou farmaceutického průmyslu, který obviňuje z podplácení 

úřadů, ze zatajování existence účinnějších léků a dalších neetických praktik. Také zpochybňuje 

vhodnost očkování. Na toto téma přednáší a píše knihy. 

Knihy o nekalých praktikách farmaceutického průmyslu vyšly v ČR pod názvem (John Virapen:) 

"Nežádoucí účinek: Smrt" (John Virapen:) "Lék jako modla - Předpis na nežádoucí účinky a na smrt" 

https://www.youtube.com/watch?v=PVQXQbv1Jjk 

Průkopnická studie ukazuje, že neočkované děti jsou zdravější než očkované děti. 

Groundbreaking Study Shows Unvaccinated Children Are Healthier Than Vaccinated Children. 

https://childrenshealthdefense.org/defender/unvaccinated-children-healthier-than-vaccinated-

children/?fbclid=IwAR2bvzA4Pqm24ZHhwIflVy9PxyCZ6XENPwvy9FvYEMFQZphrKzs8BCXTM2Y 

Robert F. Kennedy, Jr. Zpravofaj Defender. Bojuje proti dnešním ovladačům a 

psychopatům. 

https://childrenshealthdefense.org/ 

MAP 760 Kennedy Junior včera varoval před nebezpečím alergie na očkování! 7 z 10 

Američanů ohroženo! 

VAKCINY PFITZERU A MODERNY MAJI ALERGICKOU LATKU PEG - PRED OCKOVANIM SE 

DOPORUCUJE OTESTOVAT REAKCI TELA NA PEG - RADI KENNEDY. 

Pan Kennedy Junior doporučuje před očkováním zajít si za obvodním lékařem a nechat si zjistit jestli 

nemá alergickou reakci na látku PEG (polyethylenglykol), která je ve vakcíně, nechat si udělat krevní 

test na uvedenou látku. Říká toto, že v Americe je 7 lidí z deseti alergických na tuto látku. Jestliže je 

osoba alergická, tak může člověk dostat anafylaktický šok, který je velmi nebezpečný a člověk může i 

zemřít. 

https://www.youtube.com/watch?v=RS5Qkn8ljyA&feature=emb_logo 

Austrálie ruší miliardový očkovací obchod poté, co testované osoby náhle potvrdily 

pozitivní výsledek testu na HIV! 

Závěr článku: 

Chcete-li vytvořit iluzi, musíte přelstít mysl svých diváků pomocí triků. Při CORONA SHOW jsou však 

tak prohnilé, že jediným pochopitelným důvodem masové iluze je, že stále mnoho lidí věří, že úřady a 

sdělovací prostředky jsou důvěryhodné instituce. Aktuální průzkum Tamedia naštěstí ukazuje, že 

ochota očkovat se ve Švýcarsku zdaleka nestačí k dobrovolné proočkovanosti nejméně 70% 

populace, jak je naplánováno v agendě. Aby tuto tendenci zvrátili, pokusí se o zrádný „motivační 

systém“, který silně připomíná čínský systém sociálního kreditu. Odmítači očkování mají být 

převychováni sociálními sankcemi, zatímco očkovaným občanům bude umožněno žít opět normálně. 

Rozhodujícím faktorem bude to, jak dlouho se toho bude populace ještě účastnit, protože jediná věc, 

kterou mocenská elita skutečně potřebuje k dosažení svého cíle, je náš souhlas, a právě ten očividně 

stále více ztrácí. 

https://tadesco.org/australie-rusi-miliardovy-ockovaci-obchod-pote-co-testovane-osoby-nahle-

potvrdily-pozitivni-vysledek-testu-na-hiv/ 

Zdroj  (odkaz je nutné zkopírovat a dát do adresního řádku v prohlížeči) : 

https://www.legitim.ch/post/australien-kündigt-milliarden-impfdeal-nachdem-probanden-plötzlich-

positiv-auf-hiv-testen 

 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 23.1.2021 : 

 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939


 

126 
 
PŘESNĚ  NAPLÁNOVANÁ  OPERACE už před r. 2019:    http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939 
 

A dost, Pfizere Prymulo a Blatný! Po léku Contergan se narodilo 10 000 poškozených 

dětí! 

http://www.skrytapravda.cz/domaci/3713-a-dost-pfizere-prymulo-a-blatny-po-leku-contergan-se-

narodilo-10-000-poskozenych-deti?fbclid=IwAR2zShskIUpoDgyKip1IDvZU_tYhq-Cqt-U-

uHYuoLAVMd9FJKfi6RqjerM 

Profesor Ing. Peter Staněk CSc. - O koronaviru 

https://www.youtube.com/watch?v=4ZU0JEYDZDM&feature=share&fbclid=IwAR2I_mBcUqAV-

ME8_L55CaiGHLkvuhmF8L_aq1jgRkWQblsPCJirIMSVvUA 

Irské zdravotnictví přiznává: Virus COVID-19 nebyl izolovaný. 

Jak se vůbec může vyvinout vakcína, jak se vůbec může vyvinout vakcína, když samotný virus nikdy 

nebyl izolován?  

My víme, že mnoho lidí, kteří dostali tuto vakcínu, v některých případech skončili mrtví a skončili velmi 

nemocní. Někteří z nich byli ochrnutí. 

A nakonec, jaký rodič by mohl dovolit, aby jejich dítě bylo očkováno novou vakcínou, která nikdy 

nebyla testovaná na zvířatech? Léčba, která má chránit proti viru, který nikdy nebyl izolován, je 

vysoce experimentální a podle definice velmi vážné zdravotní riziko. 

Takto vyšinutí tito lidé jsou. Přichází s nejbláznivějšími požadavky. Začíná to být nesmírně 

nebezpečné, protože v této fázi jsme v rukou psychopatů. Můžeme vás jen varovat… není pochyb o 

tom, že COVID je nové náboženství. Lidé mu jsou zavázaní, neumožní lidem jako jsem já, aby ho 

hanobili, a zpochybňovali ho a zjišťovali, jestli obstojí kontrole. 

https://otevrisvoumysl.cz/irske-zdravotnictvi-priznava-virus-covid-19-nebyl-izolovany/ 

BOLÍVIE - PRVNÍ PREZIDENT NA SVĚTĚ PODPOŘIL UŽÍVÁNÍ CDS! 

První prezident na světě, který podporuje „žlutou vodu“. Nově zvolený prezident Bolívie Luis Arce 

Catacora ratifikoval nové zákony, mimo jiné Zákon 1351, který reguluje vývoj, marketing, dodávky a 

správu ŽLUTÉ VODY v celé bolívijské populaci. 

VELKÝ PREZIDENT, který je první na světě, jenž má odvahu poskytnout svým lidem vynikající 

alternativu, aby si každý občan mohl vybrat způsob léčby, vzhledem k neúčinným řešením, která 

dosud poskytovala ministerstva zdravotnictví všech zemí světa. 

Objeví se nějaký další zástupce svých občanů, své země, který bude následovat tento velký příklad 

??! 

Děkujeme a držíme pěsti všem bolívijcům a jejich rozumným politikům, že si dokáží prosadit zákony 

na ochranu svého zdraví a svých životů. 

Presidente Bolivia aprueba el "agua amarilla". Lima/Arequipa 

https://www.youtube.com/watch?v=ms0TDrM7_e4 

MMS/CDS – Oxid chloričitý vás může zachránit! 

https://www.e-regena.cz/mms-cds-oxid-chloricity-vas-muze-zachranit/ 

MUDr. Ján Lakota, CSc. z virologického ústavu SAV, bývalý primár z národného 

onkologického ústavu BA. 

https://www.youtube.com/watch?v=-fu9Y1DW7hE 

Boris Ratnikov O FOTOGRAFII, SELFIE 

Vyvarujte se dávat své fotografie na sociální sítě 

Ptáte se proč? Poslechněte si Borise Ratnikova, generálmajora FSO, ve výslužbě O fotografii: 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Chtěl bych zde mluvit o „podvodných úskalích“ selfie. O tom, že se selfie v poslední době stalo velmi 

módním a lidé se začínají fotografovat ve všech pózách a úhlech…. Poté vše zveřejňují na sociálních 

sítích, zapomínajíce, že fotografický obraz člověka nese jeho informační mapu! A použitím určitých 

technologií lze z fotografie získat podrobné informace o člověku: o jeho záměrech a dokonce na něj 

působit, pozitivně i negativně, na dálku. 

Jako zaměstnanec tajných služeb to mohu potvrdit. Svého času jsme získávali informace z fotek 

prezidentů západních zemí, abychom zjistili, co zamýšlí o nás – o novém Rusku, které vzniklo na 

troskách Sovětského svazu, NATO a vůdci těchto států. Proto také v sovětské době nebylo dovoleno 

publikovat fotografie našich vysokých úředníků tajných služeb, generálních konstruktérů, vývojářů 

nových typů zbraní a dalších důležitých osob státu. 

V poslední době díky vědecko-technickému pokroku se objevila možnost vytvořit virtuálního dvojníka 

člověka! Tyto studie byly provedeny japonskými vědci. Podle jejich názoru není nutné uchýlit se k 

biotechnologiím nebo počítačovým technologiím a vytvořit tak virtuálního dvojníka člověka. Postačí 

běžný mobilní telefon s vestavěným fotoaparátem, on sám dokáže vytvořit dvojníka člověka! Jde o to, 

že při fotografování digitálním fotoaparátem se parametry těla člověka, jeho tzv. informační mapa – 

výška, barva pleti, vlasů, očí, každé mateřské znaménko či vráska atd. – přesně otisknou a převedou 

do digitální podoby. A každý následující snímek doplňuje a přidává různé další detaily, podrobnosti. 

Časem se z takto nashromážděných snímků v jednom počítači nebo telefonu překročí jejich kritický 

počet a informace o člověku se stanou dostatečné k vytvoření počítačového dvojníka fotografovaného 

člověka – jeho dvojčete neboli fantomu! 

Dnes je v mnoha moderních rodinách digitální zařízení nebo telefon s fotoaparátem zábavou číslo 

jedna, zejména mezi mládeží. Lidé se, jako posedlí, fotí z různých úhlů, v různých pózách, s 

oblečením i bez něj – jsou to stovky fotografií denně. Pak tyto fotografie zveřejňují na internetu s cílem 

sebevyjádření nebo se pochlubit ostatním: jak jsou krásné, vtipné, co dokážou atd. Při takové rychlosti 

realizace tohoto koníčku je pak pomocí čísel vytvořen trojrozměrný model člověka, který přesně 

kopíruje originál! A od tohoto okamžiku začne duch takového člověka interagovat s duplikátem svého 

těla a samotný člověk ztrácí energii! 

Za pomoci vaší fotografii mohou na vás také druzí působit a přivolávat vám různé nepříjemnosti. 

Někomu se nezalíbila např. ležící, polonahá opalující se dívka, někomu něco jiného, zvláště v zemích, 

kde není zvykem obnažovat tělo. A přirozeně tato mentální negativní pohnutka, která vzniklá při 

pohledu na fotografii, dosáhne svého originálu nebo dvojníka! A my pak nechápeme, odkud k nám 

přicházejí choroby, pocity, že jsme tahali těžké pytle nebo jinak těžce pracovali, proč na nás padá 

únava a potřebujeme si odpočinout atd. 

Když u náš existuje takové digitální dvojče, pak naše vlastní nervové buňky postupně degradují! 

Dvojník začíná brát energii ze svého originálu! A byly-li při fotografování u originálu myšlenky 

negativní, tedy byl napojen na nízkofrekvenční egregor, pak dvojník vstupuje do rezonance s 

egregorem zla a začíná k sobě přitahovat různé nepříjemnosti! 

Proto máte vše ve svých rukách! Pokud chcete být v bezpečí, přemýšlejte o tom, co děláte! Nedarujte 

ani neukazujte každému na počkání své fotografie! 

Temní lidé na vás také mohou seslat různé kletby či uřknutí. Např. tak, že fotografii pohřbí v hrobě 

čerstvě zemřelé osoby a na člověka z fotografie se pak hrnou různé nemoci, neštěstí a další kletby! 

V tomto věku technického pokroku má všechno dvě strany, jako u medaile, i pořízení fotografií má dvě 

strany! 

Prosím buďte opatrní! To je vše, co jsem chtěl říct o selfie. Nevytvářejte si dvojníka! Snažte se 

fotografovat jen málo, pouze když je to nutné, ne jen proto, abyste se chlubili a zveřejňovali své 

fotografie v různých polohách na internetu, jak to dělá např. naše slavná bývalá baletka… 

Děkuji vám! 

 

Víme o celé problematice od doby, kdy jsme byli v Peru u domorodých kmenů. Nyní máte důkazy 

odborníků. Popřemýšlejte a zařiďte se. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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https://www.youtube.com/watch?v=N9BGu1d9Ni0&feature=emb_logo 

Tisíce zaměstnanců kliniky odmítá očkování 

V německém Mnichově tisíce zaměstnanců kliniky  Ludwig-Maximilians-Universität odmítá očkování 

proti COVID-19. Pravda vylézá napovrch. Po zveřejnění odborných studií o vakcíně a jejich 

následcích nikdo nemá zájem. 

https://va.news-republic.com/a/6912112590906720774 

Zdravotní sestra s ochrnutou tváří varuje před vakcínou na Covid-19 

Poslechněte si zdravotní sestru z Nashvillu, Tennessee, kterou po očkování proti Covidu postihla 

Bellova obrna - ochrnutí poloviny obličeje (viz Wikipedie česky zde.)  

Z Wikipedie: "Periferní obrna lícního nervu ... s sebou přináší významný deficit motorický, senzitivní a 

senzorický. Snížená až vymizelá funkce mimického svalstva přináší pacientovi estetický i funkční 

problém a výrazně zhoršuje kvalitu pacientova života. Včasné zahájení správné rehabilitace je u této 

problematiky stěžejní. ... Etiologie není ještě zcela známa, ale jedná se zřejmě o mononeuritidu 

pravděpodobně virového původu." 

"Jsem registrovaná zdravotní sestra v Nashville, Tennessee. Jmenuji se Khalila Mitchell. Chtěla bych 

všechny varovat před vakcínou na Covid-19. Nedávno jsem si nechala dát vakcínu proti Covidu-19. 

Po injekci jsem se cítila dobře, ale za 3 dny jsem šla k lékaři, protože jsem měla problémy s obličejem. 

(Sundá roušku.) Mám teď Bellsovu obrnu. Jak vidíte, celá levá strana mého obličeje je nehybná, 

nemohu se ani usmát, jak se teď snažím, jsem z toho úplně vyřízená. Chtěla bych, aby se všichni 

dověděli, že si myslím, že tohle očkování je nejhorší věc na světě, nikomu bych to nedala, ani 

nejhoršímu nepříteli. Prosím, Ameriko, jim nejde o nás, nenechte se očkovat." 

https://www.youtube.com/watch?v=5NUdkB3QGc4&feature=emb_logo 

Varování politikům: jakýkoli nátlak na plošnou vakcinaci přípravkem, je biologickým 

pokusem a tedy zločinem proti lidskosti 

https://ac24.cz/en/-/varovani-politikum-jakykoli-natlak-na-plosnou-vakcinaci-pripravkem-je-

biologickym-pokusem-a-tedy-zlocinem-proti-

lidskosti?redirect=%2Fen%2F&fbclid=IwAR05mRzFHejltjRHtDAszsG7Kq7Xvc--

D4lsOiE10Q3R8sBqj7SEy3mCvF8 

Svět v roce 2021 se podle predikce The Economist stane kasínem, které bude polykat 

biliony dolarů z půjček, úvěrů a schodkových rozpočtů a jediným výsledkem budou 

destrukční anebo konstrukční procesy globálního řízení... 

Zkrácena verze: 

Je to odporný globalistický proces likvidace konkurence na globální a planetární úrovni pod záminkou 

virové hrozby, že lidé svojí osobní návštěvou v kamenném obchodě prý způsobí šíření viru. Taková 

lež! Lháři, podvodníci, svoloč, lidský odpad v drahých oblecích, s ksichty na zvracení a s patetickým 

výrazem Mesiášů zachraňujících svět. Ano, mám na mysli politiky zaštiťující se péčí o zdraví občanů. 

Dobytkové, ze kterých se mi chce zvracet. Pod touto záminkou tak světoví sionisté likvidují kamennou, 

lokální, živnostenskou a národní konkurenci. A podílí se na tom vlády marionet s jarmulkami tady, se 

zednářskými zástěrami támhle. 

Zlikvidovat malé podnikatele, živnostníky, kamenné obchody, zakroutit jim krkem, podřezat jim 

ekonomická hrdla, nechat je vykrvácet jako ta podsvinčata, když bude potřeba, tak i za dozoru armády 

jako na Slovensku. 

Vyslání armády do ulic od 1. ledna lze považovat za velice nebezpečný signál v rozporu s 

demokratickými principy. Právě i proto česká armáda nenakupuje už obrněná vozidla pro vojáky, ale 

civilní Toyoty Hilux v počtu 1200 vozů, které nebudou určeny pro válečné zóny, ale pro použití v 

civilním prostoru. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Bude však na každém z nás naučit se čelit novým hrozbám, novým podobám diktátů a despocie, které 

se budou maskovat za péči o veřejné zdraví a všeobecné dobro. 

https://aeronet.cz/news/svet-v-roce-2021-se-podle-predikce-the-economist-stane-kasinem-ktere-bude-

polykat-biliony-dolaru-z-pujcek-uveru-a-schodkovych-rozpoctu-a-jedinym-vysledkem-budou-

destrukcni-anebo-konstrukcni-procesy/ 

TOTO NENÍ ŽÁDNÉ OČKOVÁNÍ, ALE NENAPRAVITELNÁ MANIPULACE NAŠEHO 

GENETICKÉHO KÓDU 

Zkrácena verze: 

CO UKAZUJÍ VĚDECKÉ STUDIE A TESTOVÁNÍ 

Vědecké studie opravdu dokázaly že ti, kteří byli očkováni živým virem na příklad proti spalničkám, 

příušnicím a zarděnkám, šířili tyto nemoci ještě týdny a někdy i měsíce poté a infikovali jak očkované, 

tak i neočkované! A v mnoha případech tyto nemoci roznášeli aniž by sami měli jakékoliv příznaky a 

opět, nakazili jak očkované, tak neočkované. 

Takže očkování je ve skutečnosti velké ohrožení celé lidské společnosti. Jak to, že se dále s tímto 

nesmyslem pokračuje? 

Jak to, že nikdo neinformuje lidi o tom, že neúčinnost očkování je běžná, že tímto způsobem získaná 

imunita je dočasná a že po opakovaném očkování jsou lidé více náchylní na další infekce, včetně 

degeneračních chorob, jako je Parkinsonova a Alzheimerova? Že náhlá rozšíření infekčních nemocí 

vznikla pokaždé tam, kde byli všichni očkováni? 

Jak to, že nám potom namlouvají, že ti očkovaní budou imunní a budou moci chodit všude a bez 

hader přes obličej a budou moci dokonce i cestovat? Vždyť tito lidé budou mnohem více infekční pro 

všecky jak očkované, tak neočkované ve svém okolí! Co je tady v nepořádku? 

Mnoho dalších lékařů a zdravotních odborníků proti očkování varuje a zasazují se za to, aby nebylo 

používáno. Krátké video na stránce. Tito lidé riskují svá zaměstnání, své kariéry a možná i své životy, 

aby varovali svět před nebezpečím, které nová očkování představují. Jsou to lidé, kteří rozumí 

podstatě celého problému lépe než my a dovedou si opravdu věrohodně představit jeho následky. A ty 

následky budou opravdu děsivé, pokud se nevzpamatujeme a tvrdě se proti těmto útokům 

nepostavíme. 

Už to je zlé, že hodně z nás bude mít silnou reakci na polyetylen glykol (PEG), který se vyrábí z etylen 

glykolu, což je hlavní součást produktů proti zamrznutí jak do aut, tak i jiných zařízení. Polyetylen 

glykol bývá obsažen v krémech, v zubních pastách a je to značně sporný produkt, protože hodně lidí 

má na něho záporné reakce. V lékařství je používán v projímadle před kolonoskopií a také v některých 

lécích a injekcích. 

https://cz24.news/toto-neni-zadne-ockovani-ale-nenapravitelna-manipulace-naseho-genetickeho-

kodu/?fbclid=IwAR1ka9D5Tq1fAHZcn7nF1vqeJD7LVj95ZZLixwbcqOlUpLcSzyCysiqKOaw 

Dr. Buttar – Roušky, 5G a vakcíny: Dokonalá bouře pro covid-19 

https://otevrisvoumysl.cz/dr-buttar-rousky-5g-a-vakciny-dokonala-boure-pro-covid-19/ 

Příčina obřího podvodu, kterou Vám objasníme 

https://www.inadhled.cz/zajimavosti/pricina-obriho-podvodu-kterou-vam-

objasnime/?fbclid=IwAR1GdFNFOJKR5z0Kyk4vX5ESbE2H3_FOQgPAYJ8yeipgnblGcbTJ6D0jtYo#.X

-Y4TEoJrSR.facebook 

CENTRÁLNÍ MÉDIA  pokračují v umlčování názorů mnoha lidí !!! 

Doslova se roztrhl pytel za poslední měsíce z umlčování názorů mnoha lidí ve společnosti. Když si 

náhodou zapnu televizi a rádio tak toto umlčování probíhá naplno. Poslouchejte jen mne a to ostatní 

nečtěte, jako kdyby měli pouze oni pravdu a nikdo jiný. To už jsme tady měli a lidé jsou poučený ohledně 

těchto pseudonázorů . 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939


 

130 
 
PŘESNĚ  NAPLÁNOVANÁ  OPERACE už před r. 2019:    http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939 
 

Je to tak, že začala mohutná duchovní válka z umlčováním názorů lidí a přikazováním aby nečetli jiné 

názory než ty jejich. Přitom se vydávají za demokraty a morální lidé ale opak je pravdou. Kdo pomlouvá 

lidi, kteří mají jiné názory už je na tom z morálkou velice špatně a také si za to vyslouží odplaty. 

Uvádím pouze mizivé procento jak toto mohutné ovládání média chrlí na lidi – viz níže články – odkazy. 

Lidé mají nezřízenou schopnost se svou chvástavou drzostí odstrkovat každého, kdo je jiný, obracet 

dotyčného na svou lidskou víru, vlastní způsob a styl života. 

Ať na mne nikdo nechodí s pomluvami a se svojí drzostí. Dnešní svět je doba mediálních lynčů bez 

argumentů, kdo samostatně myslí, je dezinformátor. 

Tací lidé samozřejmě po čase se přemisťují do negativních světů a tam si zažijí svůj způsob a styl života 

co vedli tady na Zemi. Je mnoho videí, co si tam bytosti zažívají, takže není nutné je zde uvádět. 

Konspirátoři tepou do vakcíny Pfizeru. Má hromadně sterilizovat, tvrdí 

https://www.idnes.cz/zpravy/zahranicni/koronavirus-nakaza-pandemie-nemoc-covid-19-vakcina-

ockovani-pfizer-biontech-socialni-site-konspiracn.A201112_151941_zahranicni_dtt 

Konspirátoři chtějí nahradit média. Nesmysly šíří záměrně i z neznalosti 

https://www.seznamzpravy.cz/clanek/konspiratori-chteji-nahradit-media-nesmysly-siri-zamerne-i-z-

neznalosti-126858 

Gates chce očipovat lidstvo, jde o program hromadné sterilizace, tvrdí konspirátoři a trollové o nové 

vakcíně 

https://www.lidovky.cz/svet/gates-chce-ocipovat-lidstvo-jde-o-program-hromadne-sterilizace-tvrdi-

konspiratori-a-trollove-o-nove.A201112_103956_ln_zahranici_tmr 

OVLÁDACÍ  PROGRAMY SIL  TEMNA dobře znázorňují dnešní ovládání lidstva: 

http://www.neocipuj-se.cz/texty_vytahy/htm/cz/cz_text_ovladaci_programy_sil_temna.htm#1 

Poslúchni, lebo inak… Medicínsky žurnál chce prísne trestať odmietačov covid-

vakcíny. Vitajte v novom medicínskom fašizme roku 2020. 

V podstate zavádzajú „vakcinačný bodovací systém sociálneho kreditu“, vyžadujúci si vašu povoľnosť. 

Toto je nová COVID-19/vakcinačná/(testovacia)/autoritárska tyrania a zavádza sa práve teraz, priamo 

pred vami, po celej Amerike (na Slovensku je už tu). New York práve ohlásil druhú vlnu lockdownov a 

nikto nenamieta. 

Ovečky sa budú stavať do radu na porážku a nebudú namietať ani sa brániť, keď vykrvácajú v mene 

kontroly globálnej populácie. 

Ešte si snáď niekto myslí, že celá táto pandémia a opatrenia nie sú centrálne celosvetovo riadené? Aký 

ešte iný dôkaz niekto chce, aby sa mu otvorili oči? 

https://www.badatel.net/posluchni-lebo-inak-medicinsky-zurnal-chce-prisne-trestat-odmietacov-covid-

vakciny/?fbclid=IwAR0S2SpI4pUxQ7YoUNhKbWSK-275M3WgGAAcb8x_VRFN3O00FeLiKCdQqIM 

Agenda 21 - Agenda smrti (+ Agenda 2030) 

Agenda 21 je hlavným nástrojom Nového svetového poriadku, predstaveným v roku 1992 v Rio De 

Janeiro na "Summite Zeme". 

Gates je posadnutý redukciou populácie. Redukcia populácie má byť kumulatívna a niekedy 

zabezpečovaná priamou metódou.Kumulatívne znamená cez geneticky modifikované 

potraviny a cez vakcíny.  

Čo sa týka politiky, nezáleží na tom, kto vyhrá vo voľbách, pretože všetky strany sú financované a 

kontrolované tou istou silou v pozadí, pôsobia tam vládni poradcovia, ktorí pracujú pre agendu. Úlohou 

politika ako "divadelného herca" je predkladať dopredu pripravenú agendu verejnosti. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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 Fluorid v spojení s hliníkom v chemtrails vytvára látku fluorid hlinitý, ktorý spôsobuje vysoký útlm a 

demenciu. Dr. Dean Burk, ktorý pracoval 34 rokov v národnom inštitúte pre rakovinu v Amerike, povedal: 

"Fluorid u ľudí spôsobuje viac úmrtí na rakovinu a to oveľa rýchlejším spôsobom, než akákoľvek iná 

chemická látka." 

Systém nás robí stále slabšími a slabšími. Ľudia sa tomu neprotivia. Oslabuje nás jedlom, ktoré jeme, 

vodou, ktorú pijeme, elektromagnetickými poľami, do ktorých sa dostávame, ekonomickou 

manipuláciou... 

Hlavný zámer pochopiteľne zostáva, a to vytvorenie globálneho fašizmu pod diktátom svetovej vlády. 

Súcitne znejúce pojmy Agendy 21/2030 ako "stabilizácia populácie" a "udržateľný rozvoj" sú iba masky 

pre skutočný účel tzv. zjednotených národov - ide o dominanciu svetovej vlády nad životom a slobodou 

a o zákerný plán kontrolovať všetky oblasti našej existencie. 

https://marioolah.blog.idnes.cz/blog.aspx?c=460698 

Česká televize - MUDr. Eleková o očkovaní 

MUDr. Eleková nedoporučuje očkování 

V 1:18 hod. videa jak se dle zákonů bránit očkování.  

https://www.youtube.com/watch?fbclid=IwAR1G2uGMp32-

GYvtfwB3_a8jNteIdykk7EAF7FaB5LGpXqWeiAW4yIkjk8o&v=QEI3mcDPtms&feature=youtu.be 

MUDr. Ludmila Eleková Mýty a fakta o očkování, Brno 25.9.2020 

https://www.youtube.com/watch?v=JMbG1D4I61E 

„Rozvíjející se socialistická revoluce“ v Americe a její propojení s čínskou 

komunistickou stranou 

V USA SILI KOMUNISTICKE ORGANIZACE, KTERE TEZ ORGANIZUJI TY NEPOKOJE A 

DEMONSTRACE A NAVIC OVLIVNUJE VOLBY PREZIDENTA VE PROSPECH BIDENA. 

ZATIMCO TRUMPOVY USA BOJUJI PROTI CINE VNEJSNE, CINA BOJUJE PROTI USA VNITRNE 

https://www.youtube.com/watch?v=8YtJyFotqaw&feature=emb_logo 

ANNA HOGENOVÁ 1. DÍL: DNES MNOZÍ LIDÉ VYKONÁVAJÍ POVELY, JIMŽ SE NELZE 

VYHNOUT, A STÁVAJÍ SE OTROKY. 

SEFKA FILOSOFICKE FAKULTY UK ODHALUJE, ZE LIDE JSOU MOCNE OVLADANI, A TOTO 

OVLADANI JE MOCNEJSI NEZ ZA KOMUNISMU. TEHDY O OVLADANI LIDE VEDELI, DNES JIZ 

NEVEDI, ZE JSOU OVLADANI, NEBOT JE TO ZAKAMUFLOVANE, MASKOVANE A STALE VIC 

PROPRACOVANE SE ZPETNYMI VAZBAMI, ZDA CLOVEK SPRAVNE MAKA JAKO OTROK  ! 

Jednodušeno řečeno nedá se žít idelogií a příkazy, to je vlastně pseudoživot, který vede do nemocí 

jednotlivce tak společností. Opak je žít ze vnitř sebe a hledat otázky a odpovědi v nás. 

https://www.youtube.com/watch?v=xvZ9ZpMHMHs&feature=emb_logo 

Planetární lockdown – rozhovor s Catherine Austine Fittsovou o současné situaci 

Vidíme změnu v řízení a tvoření nových řídících systémů. Představte si to jako převrat. Jde spíše 

o převrat než o virus. 

Catherine: Tohle je ekonomická válka. Máte vrchní 1 % lidí… viděli jsme, že globální miliardáři od dubna 

2020 zvýšili svoje jmění o 27 %. To ukazuje, že tohle je velmi úspěšná globální ekonomická válka, 

protože máte globální kapitalistickou třídu… a neměla bych tomu říkat kapitalismus, protože je to spíše 

ekonomický totalismus. To, co vidíte… podařilo se jim sloučit obrovské množství ekonomického 

bohatství. 

 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Popsala bych… COVID-19 je zavedení nezbytných řídících systémů, jak planetu změnit z demokracie 

na technokracii. Vidíme změnu v řízení a tvoření nových řídících systémů. Představte si to jako převrat. 

Jde spíše o převrat než o virus. V USA jsme přes 20 let zažívali finanční převrat. Na konci roku 1995 se 

udělalo rozhodnutí, přesunout velkou část aktiv a peněz ze země, a to bylo součástí přípravy globální 

ekonomiky na globalizaci. Věděli, že jakmile všechna ta aktiva přesunou, budou muset sloučit a změnit 

základní systém. 

Catherine: Protože pokud hrstka lidí chce řídit většinu, otázkou je, jak můžete všechny ovce dostat na 

jatka, aniž by si to uvědomovali nebo tomu odporovali? Dokonalou věcí jsou neviditelní nepřátelé. Měli 

jsme válku proti terorismu… proti neviditelným teroristům. Virus je dokonalý, protože je neviditelný… 

nemůžete prokázat, že neexistuje, protože je neviditelný. Neviditelní nepřátelé jsou vždy žádoucí, 

zejména pokud lidi vystraší… pokud v lidech dokážete vyvolat dostatečný strach, lidé budou potřebovat 

vládu, aby je ochránila před neviditelným nepřítelem. 

https://otevrisvoumysl.cz/planetarni-lockdown-rozhovor-s-catherine-austine-fittsovou-o-soucasne-

situaci/?fbclid=IwAR2MjO9aPMLAGCO2DSDNOnBJCBVGlvmQew4XSBmLvvJcXSjUgjDf_tTF9Sk 

Světově uznávaný expert dr. Bhakdi říká: „Vakcína proti COVID-19 je nebezpečná a 

zbytečná” 

https://rizikavakcin.org/svetove-uznavany-expert-dr-bhakdi-rika-vakcina-proti-covid-19-je-nebezpecna-

a-zbytecna/ 

https://www.czechfreepress.cz/zdravi/svetove-uznavany-expert-dr-bhakdi-rika-vakcina-proti-covid-19-

je-nebezpecna-a-zbytecna.html 

Voják napsal o testování a podobných praktikách v armádě 

https://celostnivzdelavani.cz/vojak-napsal-o-testovani-a-podobnych-praktikach-v-

armade?fbclid=IwAR1fA1Vqh7I5kkAj1qo6X3rZo0lj-d5NVwEgOZgsJGanGLWeSDOnEdu9ctU 

MAP 771 EU bude sypat nanočástice z balónů. Operaci SCOPEX financuje Gates. Létat 

se bude ze Švédska 

https://www.youtube.com/watch?v=Qmy-

FKUDkJQ&fbclid=IwAR3BXP7RtoWw8qWj28jPtySWmrsKSSgRcsFAbRexwnXYb8ECo0oyZMnh5EQ 

Daniel Landa: Slyšení Manifestu-Plná verze 5.1.2021 

https://www.youtube.com/watch?v=D7Jz7e7Ahyo 

Lubomír Volný: (1) Vakcinace na Covid-19 PS 5.12. 2020 

https://www.youtube.com/watch?v=JvwaBLi24Yw&t=1057s 

Lubomír Volný: (2) Vakcinace na Covid-19 PS 5.12. 2020 

https://www.youtube.com/watch?v=CBRrPQ9rNKo 

Lubomír Volný: (1.a 2.výstup) Blanický manifest v PS 5.1.2021 

https://www.youtube.com/watch?v=YMtL_0oa5IE 

Poslanec pan Lubomír Volný za Jednotní o očkování a začínajícím otroctví v naší zemi. 

Už si nemyslí že tato vláda neví co dělají, oni přesně ví co dělají a že společné utrpení lidí je jejich akcí 

a že to co se dneska děje vykonávají na pokyn svých globálních nadřízených. Není to jenom vláda ale 

je to i opozice. 

PŘEDSEDA ÚSTAVNÍHO SOUDU PAN RYCHETSKÝ ŘEKL TOTO: ZVÝHODNĚNÍ OČKOVANÝCH 

NEMUSÍ NARUŠIT PRINCIPY ROVNOSTI. Takže lidi toto je teda blábol a doopravdy veliká rána na 

svobodu člověka jako takovou.Pokud toto prohlásí předseda ústavního soudu, tak máme opravdu veliký 

problém. To znamená, že tento stát nehodlá všem občanům zaručit rovné podmínky. Zákaz povinné 

vakcinace a zákaz povinného čipování občanů bude stále předkládat pan Lubomír Volný ke každému 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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zákonu jako přídavek (ve videu 4:30 hod). Dámy a pánové, všechna čest panu Volnému jak bojuje za 

nezotročení lidí v České republice. Říká, ve světě existují síly, který nám chtějí vzít život. 

https://www.facebook.com/watch/live/?v=843035469591063&ref=watch_permalink 

Královna Alžběta varuje lidstvo – Velký Reset je spiknutím jistých sil, které chtějí 

rozpoutat svou vizi „pekla na Zemi“ 

http://svobodnenoviny.eu/kralovna-alzbeta-varuje-lidstvo-velky-reset-je-spiknutim-jistych-sil-ktere-

chteji-rozpoutat-svou-vizi-pekla-na-zemi/?fbclid=IwAR1CTT4gcvDBu0E-

df6Z2kbwMNNz7i2FNsOGMbDhkRo3tr2NbBsfB6TJTzA 

https://yournewswire.com/queens-2020-christmas-speech-the-great-reset-is-an-evil-we-ignore-at-our-

peril/ 

Cenzurovaná vědkyně znovu promluvila. 50 milionů lidí zemře, pokud schválí povinné 

očkování 

Dr. Mikovitsová: Pokud by se jim podařilo, udělat ho povinný pro všechny, zemřelo by alespoň 50 milionů 

Američanů. Nejspíše hned z první dávky. 

Moderátorka: To je neuvěřitelné. A vy říkáte, že o tom ví? 

Dr. Mikovitsová: Ano. Protože to jsou ti lidé, co byli zraněni jinými vakcínami. Zjistili jsme, že 50 milionů 

Američanů má gamaretrovirus z vakcín a kontaminované dárcovské krve. To jsou klinické symptomy, 

které se zjistily. Pohřbí důkazy a zabijí oběti, jejichž úmrtí připíšou koronaviru covid-19. Snažím se říct, 

že tohle ví, a proto se tak snaží, to urychlit. Jakmile vakcínu přijmete, nedostanete ji ven. Tohle jsou ty 

oběti… naši vojáci, hasiči, laboranti, lékaři… oni budou první oběti. 

Moderátorka: To je zločin. 

Dr. Mikovitsová: Ano. V harmonogramu je 100 vakcín. Plánuje se 110. Nikdy nebyly společně testovány. 

Když je kombinují, slučují kontaminanty, protože… např. existuje vakcína TWINRIX proti hepatitidě A a 

B. Nevyvíjí je společně, což je správný způsob. Jen vytvoří jednu a druhou a obě vám je píchnou. 

Nezkoumají, jak na sebe působí. 

Neberou se v potaz léky na krevní tlak a ostatní léky, které berou starší lidé. Žádný starý člověk by nikdy 

neměl dostat vakcínu, vlastně nikdo by neměl dostat jakoukoliv vakcínu, pokud chtějí být zdraví. 

Doufám, že prezident Trump uvalí 5leté moratorium na všechny vakcíny, dokud se neudělá studie 

očkovaných vs neočkovaných, dokud se neprovede každý test bezpečnosti, a to zabere déle než pět 

let. Víte, co získáme? Zdravé děti… získáme zpět své životy. Uvědomíme si, že zdraví lidé nedělají 

druhé lidi nemocnými. 

https://ac24.cz/en/-/cenzurovana-vedkyne-znovu-promluvila-50-milionu-lidi-zemre-pokud-schvali-

povinne-ockovani?fbclid=IwAR2CZsg2YFNul6GRbx6c8viPXThq790W7tuleFxq7dY0W30DIiTe-ois9o0 

Pozorně poslouchejte jaký zákon letos chystá Amerika - zasáhne to celý svět . 

FEMA TABORY PRIPRAVENY !!! "Demokraté" připravují koncentráky pro odmítače vakcín v případě 

vítězství Bideta. 

https://www.youtube.com/watch?v=AELdDaO3GZ4&feature=youtu.be&fbclid=IwAR1npGTcJZZ57scai

9k2WnfhFUClRb6n6I-o_C4LiZ-W5buwXUkqEkUJ9Ys 

Gigi Young – Co se skrývá za politickým chaosem a co nás čeká v roce 2021 

https://otevrisvoumysl.cz/gigi-young-co-se-skryva-za-politickym-chaosem-a-co-nas-ceka-v-roce-

2021/?fbclid=IwAR1wK9HKJdVBdL6onOvg8cdS6doa85CwQjlMzr2ebgoZEz_eEM9R_uSKt3Y 

Hel: Nová mutace koronaviru je i v Česku, vymýtit ho by bylo nebezpečné, vrátí se i přes 

očkování 

EPIDEMIOLOG Zdeněk Hel - UZCE ZPECIALIZOVANY IMUNOLOG – úzký pohled na svět, hlavně 

očkováním dnešními jedovatými vakcínami které budou měnit DNA a budou z lidí mutanti. Není pravda, 
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že je coronavirus ze zvířat ale je to to biologická zbraň vyvinut ve vojenských laboratořích dle např. paní 

Pekové a dalších odborníků.  

Kdo prochází covidem, má a bude mít dlouhodobé následky. Zhoršuje chronická zánětlivá onemocnění 

všeobecně.Dochází k poruchám neurologickým. Covid může překročit bariéry do mozku a tam poškodí 

buňky. Tyto problémy budou mít lidi dlouhodobě, objevuje se to převážně u lidí, kteří mají těžké průběhy 

nákazy ale vidíme to i ludí kteří mají lehčí průběh – řečeno ve 27 minutě videa. 

https://www.youtube.com/watch?v=UzeZ83IOhp0&feature=emb_logo 

Drahá voda, systém je protiprávní, justice pomalá a policie nefunkční - ČR Absurdistán 

Policie a soudy v České republice nekonají a spí na vavřínech. 

Pan Novotný už 20 let bojuje za lidi aby měli levnou a kvalitní vodu. Teprve skutky a řeči ukáží člověka 

jestli mu jde doopravdy o lidi nebo ne. Všechna čest jemu a skláním se před ním. Takto se mají volit 

politici, volit je tak, jaká je za nimi v minulosti práce pro lidi a ne podle řečí, to nikam jak vidíte nevede. 

Dnešní stav je toho příkladem a vyjevuje se např. korupce více a více. 

https://www.youtube.com/watch?v=iBlF4sTFLLg&feature=emb_logo 

Brandy Vaughan – Bývalá obchodní zástupkyně firmy Merck: „Vakcíny jsou pro zisk a 

ne pro veřejné zdraví” 

https://rizikavakcin.org/brandy-vaughan-byvala-obchodni-zastupkyne-firmy-merck-vakciny-jsou-pro-

zisk-a-ne-pro-verejne-zdravi/ 

POUČENÍ  DO  DNEŠNÍ  DOBY  

Všichni vidíte to, v jakém hrozném stavu se nachází lidé na planetě Zemi. Proto je čím dále více 

potřeba se nespoléhat na druhé ale vše si napřed ověřovat, máte k tomu např. internet, ale 

nejlepší je samozřejmě intuice, kterou máte ve svém srdci. Potom když zjistíte to, cokoliv není 

pravda jděte od toho a už se ani neohlížejte. Není třeba poslouchat zlé, bezohledné, sobecké, 

chamtivé, zlodějské lidi a psychopaty, kterých je tu opravdu dost. Lidé jsouce takové povahy, 

lidé mají nezřízenou schopnost se svou chvástavou drzostí odstrkovat každého, kdo je jiný, 

obracet dotyčného na svou lidskou víru, vlastní způsob a styl života. 

Před jakou povinností stojí americká armáda? 

Slepé ovečky hlavně vy poslouchejte o nynější vakcinaci a falešné pandemii dnešních dní. Jde o 

skutečný sestup do pekel s cílem hromadné redukce více než 80 % populace. Ve vakcíně proti 

covidu-19 má být použita technologie rekombinované DNA a rekombinované RNA ...Způsobí v těle 

člověka trvalé a neznámé genetické změny. V podstatě vytvoří nový druh (člověk) a možná zničí ten 

starý - nás lidi, jak je známe. Takový typ DNA vakcíny nikdy předtím nebyl na lidech použitý ... Spolu s 

tímto hydrogelem se s vakcínou dostává do těla nanotechnologie a její robotické efekty. Toto vše 

naznačuje, že vakcína může být použita k našemu připojení k rozhraní umělé inteligence. 

Vatikán pod vedením papeže Jorge Mario Bergoglio propaguje zločiny proti lidskosti, jde o očkování 

mRNA vakcínou, která zároveň slouží k čipování i redukční genocidě. 

https://gloria.tv/post/779GfssEPSNU3K8x4CHbgs7yW?fbclid=IwAR2VKJgoVRLu5t1ZHkKCV5vrY8hV

uxWxWzE9KQdYW34FXNeHaxBzh9beTWI 

Odpověď na zločinný dokument KBS o vakcinaci  

https://gloria.tv/post/nVUWLPT8M6QE139bZJ3nfSJEk 

MAP 784 EU Římský prelát odhaluje zákulisí operace Leonardo! Great Reset další 

tajné plány odhaleny! 

Carlo Maria Vigano se pustil tvrdě do otevřeného boje proti globalistům. 

https://www.youtube.com/watch?v=VJIAtfjmLqs&feature=emb_logo 
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MAP 783 VAE VICTIS Běda poraženým V USA začal hon na Donalda Trumpa Kdo jsou 

poražení, a co je čeká? 

 

Stala se velmi závažná a předělová situace která ovlivní celý svět. Sociální sítě, konkrétně Mark 

Zuckerberg 7.1.2020 zablokoval Facebook a Instagram americkému prezidenta Donaldu Trumpovi.USA 

cca. před 120 lety byly jedni z nejdemokratičtějšího státu na světě. Do dnešního dne tato demokrace 

upadala a upadala ale ještě je to pořád demokracie. Demokracie proto, že politiky volí lid USA i když 

sprostředkovaně. Je vidět že globalisté (10 až 20 lidí nejbohatších na světě) mají větší moc než 

nejmocnější vládce tohoto světa a to prezident spojených států, vždycky to tak bylo, nyní nastala změna. 

Lidé si nechali po mnoho let dozatu vzít demokracii, kterou globalisté stále více a více rozebírali pro 

choutky zotročit lidstvo až ji skoro docela rozebrali. Takže dámy a pánové to je ten předěl. Když si k 

tomu přidáte ještě pár puclů tak skládanka bude složena a čeká vás něco horšího než Severní Korea. 

Protože psychopati bez jakéhokoliv citu se před ničím nezaství, příklady je mnoho zmizelých a 

zavražděných lidí v USA za roky nazpět. Ale stále lidé mají velikou moc to zvrádit, záleží pouze na 

lidech. 

https://www.youtube.com/watch?v=KvcvJjisRCw&feature=emb_logo 

Anna Hogenová 2. díl: Zakážou-li se myšlenky a otázky, je to konec myšlení. A taková 

je dnešní doba. 

Dnes se více a více myšlenek zakzuje, takže to vede k babilonii, která se rozboří a zhroutí. 

https://www.youtube.com/watch?v=n0V5bq34SwI&feature=emb_logo 

BIOTECHNOLOGICKÝ GIGANT MODERNA PRIZNAL: ĽUDÍ NEOČKUJEME, 

„ČIPUJEME“ ICH !!! 

TOHLE JEDNA ZE ZASADNICH ZPRAVA. V BUDOVANI CIPOVE TOTALITY NA PLANETE ZEMI 

LIDMI. 

To znamená, že liek „mRNA-1273“ nie je vakcínou proti vírusu, ale v skutočnosti je umelým 

bioprogramovaným vírusom. 

Na základe autorskej definície platformy mRNA ako analógu operačného systému počítača, ak sa 

budeme držať tejto charakteristiky, by malo byť jasné, že vakcína je určená na (re)programovanie 

ľudského tela (re)kódovaním jeho proteínu 

Imunitný systém sa skutočne rozlomí a otvorí tak dvere pre akýkoľvek biotechnologický experiment na 

ľudskom tele. 

Na základe autorskej definície platformy mRNA ako analógu operačného systému počítača, ak sa 

budeme držať tejto charakteristiky, by malo byť jasné, že vakcína je určená na (re)programovanie 

ľudského tela (re)kódovaním jeho proteínu. Inými slovami, masky sú strhnuté, platforma mRNA je 

miestom, kde sa holding „Big Pharma“ spojila s Big Tech, čo je naplnením najtemnejších predpovedí 

včera ešte autorov sci-fi a dnes už je to realita. 

https://cz24.news/biotechnologickz-gigant-moderna-priznal-ludi-neockujeme-cipujeme-

ich/?fbclid=IwAR0KA_gS5VL1ABOUVL49u7weAFbE_4CM3lIUMmR00l_9LlC9x3o-10oS8G0 

Nezdravé ryby - (2015) Dokument SK dabing 

Výsledek dokumentu je takový, nejíst ryby z Baltského moře, rybích farem a veké ryby. Já nejím žádné 

ryby. 

Výborný dokument o rybích farmách ve světě a co za množství chemie, pesticidů a těžkých kovů je v 

těchto rybách a my je jíme. Nejvíce znečištěné moře je Baltské moře. A nejvíce jedovaté ryby jsou z 

rybích farem. Velice poučné toto video. 

https://www.mojevideo.sk/video/33f6d/nezdrave_ryby_(2015)_dokument_sk_dabing.html 

Odkaz je nutné zkopírovat a dát do adresního řádku v prohlížeči: 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
https://www.mojevideo.sk/video/33f6d/nezdrave_ryby_(2015)_dokument_sk_dabing.html
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https://ulozto.cz/hledej?q=Nezdravé+ryby+-+%282015%29+Dokument+SK+dabing&type=videos 

Chceme žít, ne přežívat: Demonstraci proti covidovým opatřením podpořil i Václav 

Klaus 

Pan Klaus - musí přestat jednosměrný diktát od vlády k lidem (ve videu pan Klaus - 1:33 hod.) 

https://www.novinky.cz/domaci/clanek/iniciativa-chcipl-pes-na-demonstraci-v-praze-vyhlasuje-

otevreni-ceska-

40347387?fbclid=IwAR0afepSbHdqdEcmSiFtxZThvLAFPBOp9lH8yRU1R92A6UeV5PxT4Wck4zc 

2021-01-11 – Míša Julišová a Eva Hrindová: COVID očkování. 💉 Kdo se chová jako ovce, 

🐑 bude první sežrán vlky! 🐕 

Odkaz je nutné zkopírovat a dát do adresního řádku v prohlížeči. 

https://www.svobodny-vysilac.cz/2021-01-11-misa-julisova-a-eva-hrindova-covid-ockovani-💉-kdo-se-

chova-jako-ovce-🐑-bude-prvni-sezran-vlky-🐕/?unapproved=17369&moderation-

hash=7b7185edc5fe795e5016d6aa2c4ecc60#comment-17369 

Nárůst plísní v plicích u dětí kvůli rouškám 

Lékařka z vídeňské nemocnice potvrdila, že 10 dětí je hospitalizováno s plísněmi na plících. Tohle už 

není žádná sranda, jedná se o zdraví všech našich dětí. Nucení k nošení roušek může v nejhorším 

případě skončit obžalobou za porušení zdraví s následkem smrti! 

Dle našich dat od jednoho našeho korespondenta víme, že po celé Evropě se plní nemocnice právě 

malými dětmi s poruchami plic a nervového systému, kde pravděpodobně vznikají neopravitelné škody 

na lidském organismu. Nezapomeňte, co jsem už psal a dával překlad od neuroložky. Děti potřebují 3 

až 5 krát více kyslíku na standardní vývin jejich těla!!!!! 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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CO JSEM NAŠEL NA INTERNETU. 

Centrální média vám pravdu neřeknou, proto někdo hledá střípky a vše se jednou složí 

dohromady, aby jste poznali pravdu 

Vyhlásili ji politici. Ptejte se PROČ. 

KOMENTÁŘ DLOUHOLETÉ PRACOVNICE KRAJSKÉ HYGIENICKÉ STANICE JIHOČESKÉHO 

KRAJE 

EVY TRÁVNÍČKOVÉ 

K TÉTO „PANDEMII“ ! 

Konečně se ozval nějaký hygienik. Proč se nepostaví na odpor všichni hygienici a neodmítnou se 

účastnit státního megapodvodu a provádět nepřesné testy? 

"Výjimečný stav v ČR byl vyhlášen na základě pouhé přítomnosti SARS-CoV-2 na našem území." 

Můj komentář: Tuto skandální formulaci politiků si můžete ověřit na stránkách ministerstva zdravotnictví 

i vnitra. Virů je v nás i kolem nás neustále obrovské množství, vč. respiračních. Viry se nepřetržitě a 

běžně našimi těly pasážují a jsou, podobně jako bakterie, každodenní, byť po většinu času neviditelnou 

součástí našeho života. Bakterií je v našem těle dokonce kolem 2 kilogramů, z mnohých máme užitek, 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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ale mnoho je podmíněně patogenních nebo patogenních (nemusí způsobovat žádné klinické příznaky). 

Pokud bychom brali vážně tuto vládní formulaci, nouzový stav bychom mohli prodlužovat zřejmě mnoho 

let, možná i donekonečna. 

Jako dlouholetá pracovnice odd. epidemiologie KHS JČ. kraje, která mnoho let hlásila i počty akutních 

respiračních infekcí v JČ. kraji sděluji, že EPIDEMICKÝ PRÁH  😊 stav, kdy se vyhlašovala epidemie 

akutních respiračních infekcí) je stanovený počtem 1.600 nemocných na 100.000 obyvatel (to je 

přibližně město Č. Budějovice), tedy 16.000 nemocných na milion obyvatel  😊 přibližně Praha), tedy 

160.000 nemocných při počtu 10 milionů obyvatel  😊 přibližně ČR). Tato hranice nebyla nikdy od doby 

vyhlášení prvního lockdownu v březnu do doby vyhlášení 2. lockdownu v říjnu splněna ani na 25%!!! A 

to přesto, že jsou do těchto čísel vždy počítána všechna respirační onemocnění = rýmy, kašle, zápaly 

plic, bronchitidy, angíny, záněty nosohltanu, záněty středního ucha či dutin a to kumulativně za 

posledních 7 dnů (hlášení probíhalo vždy v pátek dopoledne). Pokud se v dřívějších letech dosáhlo 

hranice epidemie  😊 160.000 případů v republice za 7 posledních dnů), v tom případě se pouze uzavřely 

pro návštěvy nemocnice, domovy důchodců a ÚSP, při vyšší nemocnosti i některé třídy či školy na max. 

2 týdny. Proto také žádnou Krajskou hygienickou stanicí ani Státním zdravotním ústavem (kde se 

všechna data shromažďují) v roce 2020 nebyl nevyhlášen epidemický práh ani epidemie. Vyhlásili ji 

politici. Ptejte se PROČ. 

Při žádném hlášení do registru infekčních chorob nebylo možné uvádět pozitivně testované bez 

klinických příznaků. Jde o politické rozhodnutí, které bezprecedentně změnilo kategorie hlášení 

infekčních chorob v ČR!! 

Víte o tom, že dle platných metodik SZÚ (Státní zdravotní ústav) zemřelo v sezóně 1995/96  😊 podzim 

1995 až jaro 1996) s klinickými příznaky chřipky (kmen H3N5) kolem 12 000 lidí?!! Kdo z vás byl tímto 

faktem znepokojen? Asi téměř nikdo, protože stav neřešila média ani politici. 

Dřívější vyjádření plk. Prymuly, že "SARS-CoV2 není žádná chřipečka" považuji za nešťastné a 

manipulativní. Už v 10 letech jsem od rodičů věděla, že pokud přechodím rýmu a kašel, nemusí se nic 

moc stát, ale nesmím přechodit chřipku. Věděla jsem, jaké jsou její příznaky a že s ní není vhodné 

žertovat - stejně jako nyní s Covid-19. Škoda, že plk. Prymulovi případnou závažnost chřipky neobjasnili 

doma, ani ve škole. 

Na Covid-19 zemřela v r. 2020 chřipka i všechny další respirační viry. :)) Tyto patogeny sledované v 

předchozích desetiletích nejsou od března 2020 testované a vykazované v registru hlášení ARI  😊 

akutní respirační infekce). 

Dochází k plošnému zneužívání PCR testů zcela mimo běžnou medicínskou indikaci - klíčový bod celé 

Covid agendy. Pořiďte si PCR test na jakýkoliv další z těch mnoha běžných lidských respiračních virů a 

dostanete (podle naladění citlivosti testu) opět spoustu „PCR pozitivních“. Neboli z pohledu PCR 

pozitivity jsme VŠICHNI průběžně a každodenně „nakaženi“ desítkami, možná stovkami druhů virů, 

imunita funguje a vše je fyziologicky v rovnováze. Jen ty ostatní viry nikdo PCR netestuje. Nemá to 

smysl. Rozhodují VŽDY klinické příznaky. 

Prosím, důvěřujte své imunitě. Je dokonale přizpůsobena ke zvládnutí všech patogenů, má více úrovní 

účinku - nejde jen o tvorbu protilátek. Zachovejte si čistou dětskou radost z běžných věcí a situací.... 

tato energie je fascinující a léčivá. Pozorujte děti, jak se radují z deště, lezoucího broučka či žížaly. Jak 

se cítíte ve společnosti radujícího se dítěte? Je to nádherné, že? 

Dávejte přednost pozitivním lidem i zprávám. Více odpočívejte, leden není nejvhodnější k rázným akcím. 

? Žijte TADY A TEĎ, radujte se z každého nádechu, ŽIVOT JE VZÁCNÝ DAR! 

Eva Trávníčková 

 

Itálie provedla pitvu mrtvého pacienta s koronavirem, stalo se velké odhalení. 

Itálie provedla pitvu mrtvého pacienta s koronavirem, stalo se velké odhalení. Itálie se stala první zemí 

na světě, která provedla pitvu (pitvu) mrtvého pacienta Covid-19 a po komplexním vyšetření zjistila, že 

Covid-19 není virus, ale velmi velký celosvětový podvod. Lidé skutečně umírají na „zvýšené globální 5G 

elektromagnetické záření (jed)“. Lékaři v Itálii porušili zákon Světové zdravotnické organizace (WHO), 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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který neumožňuje pitvy (vyšetření po smrti) na tělech lidí, kteří při hledání nějakého vědeckého objevu 

zemřeli na koronaviry. Nelze předpokládat, že smrt není způsobena virem, ale bakterií, což znamená, 

že tato bakterie vytváří krevní sraženiny v žilách a nervech, což způsobuje smrt pacienta. 

Itálie virus porazila a uvedla, že „neexistuje nic jiného než intravaskulární koagulace (trombóza) phelia 

a způsob, jak s ní zacházet, je vyléčit ji.“ Antibiotické protizánětlivé tablety a užívání antikoagulancií 

(aspirin) to léčí. A což naznačuje, že je možné tuto nemoc vyléčit, připravili tuto senzační zprávu pro 

svět italští lékaři pitvou (post mortem) mrtvol viru Covid-19. 

Podle dalších italských vědců nebyly nikdy zapotřebí ventilátory a jednotka intenzivní péče (JIP). 

Odpovídající protokoly byly nyní vydány v Itálii. ČÍNA o tom už věděla, ale svou zprávu nikdy 

nezveřejnila. Sdílejte prosím tyto informace se všemi svými rodinnými příslušníky, sousedy, známými, 

přáteli, kolegy, aby se dostali ze strachu z Covid-19 a pochopili, že to není vůbec virus, jen bakterie, 

kterou 5G záření. Příčinou je poškození lidí, kteří mají velmi nízkou imunitu. Toto záření také způsobuje 

zánět a hypoxii. Ti, kteří se toho stanou oběťmi, by měli užívat Asprin-100mg a Apronix nebo 

Paracetamol 650mg. Proč…? Protože se ukázalo, že Covid-19 způsobuje srážení krve, což způsobuje 

trombózu u osoby a prostřednictvím sraženin v žilách, a proto mozek, srdce a plíce nemohou dostat 

kyslík, kterým bude osoba dýchat těžké a člověk rychle zemře na dušnost. 

Lékaři v Itálii nerespektovali protokol WHO a prováděli pitvy u mrtvol, kteří zemřeli na Covid-19. Lékaři 

otevřeli paže, nohy a další části těla a po důkladném prozkoumání zjistili, že cévy byly rozšířené a žíly 

plné trombů, které normálně zabraňují průtoku krve. A také snižuje tok kyslíku do těla, což vede k tomu, 

že pacient zemře. Poté, co se italské ministerstvo zdravotnictví dozvědělo o tomto výzkumu, okamžitě 

změnilo léčebný protokol Covid-19 a svým pozitivním pacientům podalo aspirin. 100mg a začal dávat 

Empromax. Výsledkem bylo, že se pacienti začali zotavovat a jejich zdravotní stav se začal zlepšovat. 

Italské ministerstvo zdravotnictví propouštělo a poslalo domů více než 14 000 pacientů za jediný den. 

 

Nemůžu se bavit o mojí práci ale … 

Nemůžu se bavit o mojí práci ale ..... když klienti nosí roušku tak onemocní .Dostanou teplotu 37.1 - 

37.5 a pak jdou na izolaci a test který je podvodný , dostanou Paralen a aspirin a za 3 dny zase běhají 

a znova si nasadí roušky . A začne to znova a znova . Je to kolotoč který nikdy neskončí ,,nemoc z 

roušek......Nemoci „z roušky“ 

Nošení roušek je u nás povinné, a zřejmě ještě nějakou dobu bude. Možná dokonce navždy změní 

český či evropský přístup k užívání těchto ochranných pomůcek. Až do začátku letošního roku byly u 

nás přitom roušky v ulicích výhradně doménou asijských turistů. Po zkušenosti s koronavirem asi i my 

při příští rýmě či kašli nasadíme ústenku a totéž chování budeme očekávat od svého okolí. 

Lékaři však upozorňují na několik rizik, která jsou s užíváním roušky spojena. Praktická lékařka Anna 

Chupina z Ambulance Vysočany – Medianna Clinic se například setkává se „záhadně“ vlekoucí se 

nemocí: „Během posledního týdne jsme objevili skupinu nemocných, kteří mají lehce nadhraniční teploty 

37–37,1 °C přetrvávající zhruba tři týdny, suchý kašel, bolest hlavy a občas bolest v krku. Všichni byli 

testováni na COVID-19, nikdo nebyl pozitivní, na rentgenu jsme skoro u všech prokázali zánět v oblasti 

nosních dutin, který z nějakého důvodu stále neodezníval, a to ani po léčbě antibiotiky…“ Lékařka 

příčinu vidí ve špatné péči o roušku. „Ústní roušky je potřeba prát a žehlit, pokud nejde o jednorázové 

pomůcky! Nemocní lidé by měli ochranné prostředky měnit několikrát denně, jinak dochází k tomu, že 

se sami infikují vlastním sputem znovu.“ 

Také praktický lékař Cyril Mucha z pražské Ordinace Mucha připomíná, že správná péče o roušky je 

velmi důležitá, rizikový moment představuje zejména manipulace s nimi a opatrnost je namístě. V roušce 

je – laicky řečeno – při nedodatečné péči možné udržovat své viry a bakterie, a tak i svoji chorobu. 

Praktik se často setkává s dalšími potížemi, které provázejí nošení roušek. Pacienti mají kožní problémy 

v obličeji, různé vyrážky. „Nezpůsobují je ani tak látkové roušky, pokud jsou ušité z vhodného materiálu 

a jsou správně udržovány, ale spíše roušky jednorázové. Ty jsou zhotoveny z nejrůznějších umělých 

materiálů a některé, zejména dovážené ze zahraničí, kůži škodí,“ říká lékař. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Rovněž se potvrzuje, že pro alergiky a astmatiky mohou roušky představovat zhoršení jejich stavu. 

Vždyť i zdravému člověku se přes roušku mnohem hůře dýchá, natož někomu, kdo má problémy i bez 

zakrytého nosu a úst. 

Lékařka Anna Chupina přidává ještě jeden poznatek z poslední doby. Jsou jím opakované nálezy 

střevních bakterií ve výtěrech z nosu. Zdůrazňuje proto doporučení dbát na řádnou hygienu rukou. S 

problémy způsobenými špatnou hygienou při toaletě se lékaři setkávají velmi často, což ale platí nyní 

stejně jako již před epidemií. Jde hlavně o přenos bakterie Escherichia coli, která zejména u žen, ale i 

u mužů mnohdy vede k zánětům močového měchýře. Tyto bakterie E.coli je opět možné při 

nedostatečné hygieně zanést na roušku, ale také rovnou do úst či nosu. „Také již byla zjištěna 

přítomnost koronaviru v moči a ve stolici. Sice není zatím potvrzený případ přenosu touto cestou, ale 

rozhodně je třeba dbát na hygienu,“ doplňuje dr. Mucha. 

Co asi nevíte o nové korona vakcíně od firmy Pfizer a BioNtech. Je určena jen pro 

bělochy, když zbytek světa včetně Izraele kupuje ruskou vakcínu Sputnik?! 

https://ceskavec.com/2020/11/co-asi-nevite-o-nove-korona-vakcine-od-firmy-pfizer-a-biontech-je-

urcena-jen-pro-belochy-kdyz-zbytek-sveta-vcetne-izraele-kupuje-ruskou-vakcinu-

sputnik?fbclid=IwAR1YfO80HNeNACgOkQ8GScj00nNfCDZLzNDCbie_ShNTNuld7uL9Tm9khKY 

V Merkelovej Nemecku prepuká obrovský škandál kvôli Drostenovmu PCR testu 

Zkrácená verze: 

Falošne pozitívni (zdraví označení za chorých)? 

Od konca januára 2020 nás svetové mainstreamové média zaplavujú desivými hodinovými 

aktualizáciami „celkového počtu infikovaných koronavírusom“. Zvyčajne len jednoducho pripočítajú 

každodenný nárast k celosvetovému počtu „potvrdených prípadov“, ktorých je momentálne vyše 93 

miliónov (k 14.1.2021). 

Vedecké štúdie dokazujú, že pri hodnotách Ct 35 sú zisťované len neinfekčné (mŕtve) vírusy.“ 

WHO a Drosten odporúčajú Ct 45 cyklov a údajne tak v súčasnosti robia aj predstavitelia nemeckého 

zdravotníctva. Niet sa čo čudovať, že pri rastúcom počte testov na prahu zimnej chrípkovej sezóny počet 

PCR „pozitívnych“ v Nemecku a inde prudko stúpa. 

Povedané jednoduchým jazykom, celá konštrukcia Gatesovej nadácie, Merkelovej vlády, WHO a 

Svetového ekonomického fóra, ako aj dôvody pre de-facto vynútené netestované vakcíny, stoja na 

výsledkoch PCR testu na koronavírus, ktorý je nanič. Test Drostena a WHO je, viac-menej, vedecký 

hnoj. 

Chýbajúca lekárska skúška. Je Drosten navyše aj podvodník a plagiátor? 

Táto zničujúca kritika od 23 popredných svetových vedcov, medzi ktorých patria tí, čo majú patenty 

súvisiace s PCR, izolovaním a sekvenovaním DNA a bývalým hlavným vedcom spoločnosti Pfizer, je 

usvedčujúca, no nie je jediným problémom, ktorému dnes čelí profesor Dr. Christian Dorsten. 

Odvolací súd v portugalskom Lisabone už 11. novembra 2020 rozhodol, že PCR test od Dorstena a 

WHO nie je presvedčivý na zistenie nakazenia koronavírusom a že nie je žiadnym základom pre 

nariadenie celonárodných či čiastkových lockdownov. 

https://www.badatel.net/v-merkelovej-nemecku-prepuka-obrovsky-skandal-kvoli-drostenovmu-pcr-

testu/?fbclid=IwAR0PY7KnnJ_g_2KY7NgUWlEAEFkp8CAsCS8XVjA3lOHKebcea3Zkhe8bGGY 

TEXT PŘEVZATÝ OD JOHNA D. ROCKEFELLERA (Bohužel, naše realita. Smutné).  

"Udržujme jejich životy krátké a jejich mysl slabou, zatímco budeme předstírat, že děláme pravý opak. 

Naše znalosti o vědě a technologii využijeme jemně, aby nikdy neviděli, co se děje. Budeme používat 

měkké kovy, akcelerátory stárnutí a sedativa v potravinách, ve vodě i ve vzduchu. Budou pokryti jedy, 

kamkoli se obrátí. 

Díky měkkým kovům přijdou o rozum. Slíbíme, že najdeme lék z našich mnoha fondů, a přesto jim dáme 

více jedu. Chemické jedy budou vstřebávány pokožkou idiotů, kteří věří, že určité hygienické a 
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kosmetické produkty, prezentované skvělými herci a hudebníky, přinesou věčné mládí na jejich tváře a 

těla, a skrze jejich žíznivá a hladová ústa zničíme jejich mysl a reprodukční orgány. Jejich děti se narodí 

jako zdravotně postižené a deformované, a my tuto informaci skryjeme. 

Jedy budou ukryty ve všem kolem nich, v tom, co pijí, jí, dýchají a nosí. Musíme být důmyslní v 

rozdělování jedů, protože vidí daleko. Naučíme je, že jedy jsou dobré - s vtipnými obrázky a hudebními 

tóny v televizi. Ti, které sledují, k tomu budou nápomocni. Najmeme je, aby prosadili naše jedy. 

Uvidí, že naše výrobky jsou použity ve filmu a zvyknou si na ně a nikdy nepoznají jejich skutečný účinek. 

Až porodí, vstříkneme jedy do krve jejich dětí a přesvědčíme je, že jim pomáháme! Začneme brzy, 

dokud je jejich mysl nevyvinutá, zaměříme na jejich děti s tím, co děti nejvíce milují, na sladké věci. 

Když se jim pokazí zuby, naplníme je kovy, které zabijí jejich mysl a ukradnou jejich budoucnost. Když 

byla ovlivněna jejich schopnost učit se, vytvořili jsme léky, díky kterým budou ještě více nemocní, a které 

způsobí další nemoci, na které vytvoříme další léky. Uděláme je poslušnými a slabými před námi, před 

naší mocí. Budou mít deprese, budou pomalí a obézní, a až k nám přijdou pro pomoc, dáme jim další 

jed. 

Jejich pozornost zaměříme na peníze a materiální statky, aby se nikdy nespojili se svým vnitřním já. 

Rozptýlíme je smilstvem, vnějšími radovánky a videohrami, aby nikdy nebyli v Jednotě se vším. Jejich 

mysl bude patřit nám a udělají, co jim řekneme. Pokud odmítnou, najdeme způsoby, jak implementovat 

technologii, která jim změní mysl. 

Strach použijeme jako zbraň. Dosadíme jejich vlády, a v rámci nich nastolíme opozici. Budeme vlastnit 

obě strany. Vždy budeme skrývat svůj cíl, ale budeme pokračovat v našem plánu. Udělají tu práci za 

nás a my budeme prosperovat z jejich dřiny. 

Naše rodiny se nikdy nebudou míchat s jejich. Naše krev musí být čistá (protože je). Donutíme je, aby 

se navzájem zabíjeli, když se postaví proti nám. 

Budeme je udržovat oddělené od Jednoty skrze dogma a náboženství. Budeme kontrolovat všechny 

aspekty jejich života a říkat jim, co si mají myslet a jak. Vedeme je laskavě a necháme je věřit, že se 

vedou sami. 

Budeme mezi nimi podněcovat nevraživost prostřednictvím našich frakcí. Když mezi nimi svítí světlo, 

uhasíme ho výsměchem nebo smrtí, která nám nejlépe vyhovuje. Donutíme je roztrhat jejich srdce na 

kusy a zabíjet vlastní děti. Toho dosáhneme pomocí nenávisti jako našeho spojence, hněvu jako našeho 

přítele. Nenávist je zcela oslepí a nikdy neuvidí, že v jejich konfliktech budeme jejich vůdci. 

Budou se zabíjet navzájem. Budou se koupat ve vlastní krvi a zabíjet sousedy, dokud uvidíme, že jsou 

proti nám. 

Z toho budeme mít velký prospěch, protože nás neuvidí, protože nás nevidí. Budeme dál prosperovat z 

jejich válek a jejich úmrtí. 

Budeme to opakovat, dokud nebude dosaženo našeho konečného cíle. Budeme je dál nutit žít ve 

strachu a hněvu, budeme jim dávat obrázky a zvuky. Použijeme všechny prostředky, které máme. Naše 

prostředky nám zajistí jejich práce. Donutíme je nenávidět sebe a své sousedy. 

Vždy před nimi budeme skrývat božskou pravdu, že jsme všichni jedno. To nesmí nikdy vědět! Nikdy 

nesmí vědět, že barva je iluze, musí vždy věřit, že nejsou si rovni. Krok za krokem, kapku po kapce 

postoupíme k našemu cíli. Převezmeme jejich půdu, zdroje a bohatství, abychom nad nimi mohli 

vykonávat kontrolu. Oklameme je, aby přijali zákony, které ukradnou i tu malou svobodu, kterou mají. 

Vytvoříme peněžní systém, který je navždy uvězní a udrží je a jejich děti v dluzích. 

Když je společně zakážeme, obviníme je ze zločinů a světu předneseme jiný příběh, protože budeme 

vlastnit všechna média. Naše sdělovací prostředky využijeme ke kontrole toku informací a jejich pocitů 

v náš prospěch. Když se proti nám postaví, rozdrtíme je jako hmyz, protože jsou méně než to. Budou 

bezmocní s tím cokoliv udělat, protože nebudou mít zbraně. 

Některé z nich najmeme, aby prováděli naše plány, slíbíme jim věčný život, ale ten nikdy mít nebudou, 

protože nejsou z nás. Rekruti budou nazýváni ′′ iniciovanými ′′ a budou naočkovaní, aby uvěřili falešným 
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obřadům průchodu do vyšších říší. Členové těchto skupin si budou myslet, že jsou jedni z nás, ale nikdy 

nepoznají pravdu. 

Nikdy se nesmí dozvědět tuto pravdu, protože by se obrátili proti nám. 

Za svou práci budou odměněni pozemskými věcmi a velkými tituly, ale nikdy se nestanou nesmrtelnými 

a nikdy se k nám nepřidají, nikdy nedostanou světlo a nebudou cestovat mezi hvězdy. Nikdy 

nedosáhnou vyšších říší, protože jejich zabití zabrání přechodu do říše osvícení. Tohle nikdy nezjistí. 

Pravda bude před nimi skryta, tak blízko od nich! 

Ach ano, iluze svobody bude tak skvělá, že se nikdy nedozví, že jsou našimi otroky." 

Osobní data lidí v karanténě dostává policie. Nepřijatelné a protiprávní, varují odborníci 

na ochranu osobních údajů 

https://denikn.cz/537478/osobni-data-lidi-v-karantene-dostava-policie-neprijatelne-a-protipravni-varuji-

odbornici-na-ochranu-osobnich-udaju/?cst=aae832dc90c418b23e90a945e3dfa1cd3ab90839 

Krajské hygienické stanice a Česká správa sociálního zabezpečení mají podle zjištění Deníku N 

nařízeno posílat informace o lidech v karanténě policejnímu prezidiu. Data policie dostává bez jejich 

vědomí. 

Policisté kromě samotné informace o karanténě vztažené ke konkrétnímu jménu získávají také datum 

narození, adresu trvalého bydliště a místo současného pobytu. Policejní prezidium přitom nevysvětlilo, 

kdo a za jakých okolností s údaji pracuje. 

Předávat tyto údaje policii nařídilo hygienikům ministerstvo zdravotnictví pokynem zaslaným loni na jaře. 

Poskytuje je také Česká správa sociálního zabezpečení evidující lidi v karanténě, kteří požádali o 

náhradu mzdy. Podle oslovených odborníků je předávání citlivých osobních údajů o lidech v karanténě 

nepřijatelné. „Poskytnutí údajů Policii ČR považuji za protiprávní,“ myslí si expert na ochranu osobních 

dat Oldřich Kužílek z organizace Otevřená společnost. 

„Hygienické stanice nemají pro předání údajů žádný právní titul ani základ v právním řádu České 

republiky. Předání bylo a je tím pádem závažný bezpečnostní incident. Ten jsou povinny okamžitě 

ohlásit Úřadu pro ochranu osobních údajů a také všem lidem, o kterých tyto informace neoprávněně 

předaly.“ 

Úřad na dotaz Deníku N uvedl, že jim žádná z dotčených institucí takovouto informaci nepředala. „Pokud 

budeme mluvit obecně, platí, že „citlivé“ údaje (což uvalení karantény nepochybně je) mohou být 

zpracovávány jen s výslovným svolením dotčených lidí nebo na základě konkrétního, přesného 

zákonného zmocnění. (více v článku 9 a 10 GDPR). To platí i pro státní úřady. Hygienické stanice jsou 

zkrátka povinny jasně vysvětlit veřejnosti, proč tak činí,“ uvedl mluvčí ÚOOÚ Vojtěch Marcín. 

Ministerstvo zdravotnictví, které pokyn hygienikům vydalo, na položené dotazy po zdůvodnění, proč 

nařídilo data předávat policii, nereagovalo. 

Prezidentovi do schránky 

V polovině března dorazil všem krajským hygienickým stanicím dopis z ministerstva zdravotnictví s 

názvem „Žádost o předávání strukturovaných dat o osobách, kterým byla nařízena karanténa, 

Policejnímu prezidiu ČR.“ Deník N ho má k dispozici. Dokument popisuje, jaké údaje mají hygienici 

posílat a že je mají adresovat přímo do datové schránky kanceláře policejního prezidenta. Jen z pražské 

hygienické stanice přišly na policii od 20. března do tohoto pondělí osobní údaje zhruba 60 tisíc lidí v 

karanténě. 

„Tato data obsahující identifikační údaje, příjmení, jméno, datum narození, bydliště, okres osob, kterým 

byla karanténa nařízena, a současně informaci o přesné adrese místa pobytu v době karantény zašlete 

ve strukturovaném otevřeném formátu v okresním členění. Současně vás žádám o pravidelnou týdenní 

aktualizaci tohoto seznamu vždy k pondělí daného pracovního týdne,“ píše se v dokumentu 

podepsaném hlavní hygieničkou Jarmilou Rážovou. 

Jako důvod, proč mají hygienici osobní data lidí v karanténě sdílet s policií, uvádí Rážová „zajištění 

ochrany obyvatelstva a prevence nebezpečí vzniku a rozšíření onemocnění covid-19“ opírající se o 
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zákon o ochraně veřejného zdraví, na jehož dodržování se má podílet právě policie. „Za tímto účelem 

se příslušníci Policie České republiky musí v nezbytném rozsahu seznamovat s osobními údaji osob, 

vůči nimž by měla být kontrola vykonána,“ vysvětluje se dále v oficiálním dopise hygienikům. 

Policie se chce proškolit v hackingu. Vyšetřování kyberzločinů nyní trvá moc dlouho, říká odborník 

Podle specialisty na zdravotní právo Ondřeje Dostála, jenž nyní působí jako expert v Pirátské straně, je 

tento argument zcela nesprávný. „Vzhledem k tomu, že jde o data o zdravotním stavu, jsou to data 

citlivá. A podle zásad GDPR nesmí být takovéto údaje předávány, pokud k tomu není konkrétní důvod, 

nebo neexistuje veřejný zájem popsaný v zákoně,“ konstatuje. „Porušovat ochranu soukromí a sdělovat 

hromadně citlivé údaje o zdravotním stavu není možné na principu kolektivní viny. Politicky je to příšerné 

a z právního hlediska nepřijatelné,“ dodává Dostál. 

S tím souhlasí i Kužílek, jenž je současně členem Spolku pro ochranu osobních údajů. „Paragraf zákona 

o ochraně zdraví, kterým ministerstvo zdravotnictví odůvodňuje předání údajů policii, se týká řešení 

jednotlivých případů. Nepředstavuje však právní základ k předání rozsáhlých databází zdravotních 

údajů konkrétních osob,“ podotýká. 

Současně upozorňuje na problém s nakládáním s takto získanými daty. „Obávám se, že ani neřeší 

likvidaci údajů, které bez ohledu na celou protiprávnost přirozeně ztrácejí po deseti dnech jakýkoliv 

význam,“ upozorňuje Kužílek. „Tuto likvidaci je policie povinna nejen provést, ale také umět doložit, že 

ji provedla.“ 

Na otázky ohledně bezpečnosti dat a jejich likvidace policie ústy svého mluvčího Ondřeje Moravčíka 

pouze uvedla: „Jsme správci dat a toto je jen jedna z mnoha databází, kterou máme k dispozici a k níž 

mají přístup proškolení policisté. Není tam stanoven žádný speciální režim.“ Neodpověděl na to, kdo a 

za jakých podmínek má mezi policisty k datům přístup. 

Bez evidence 

Osobní data lidí v karanténě putují na policii také z České správy sociálního zabezpečení (ČSSZ), která 

má přitom obecnou povinnost zachovávat mlčenlivost. Kromě údajů, které zasílají hygienici, připojují ke 

každému jménu ještě rodné číslo. 

„S ohledem na skutečnost, že Policie ČR je … subjektem působícím v přímé součinnosti s orgány 

ochrany veřejného zdraví, je zcela legitimní, že požádala ČSSZ o sdělování údajů o osobách, jimž byla 

nařízena karanténa,“ napsalo redakci bez podpisu oddělení komunikace ČSSZ. „Tyto údaje jsou proto 

Policii ČR poskytovány, a to způsobem a v rozsahu, jak je to potřebné pro účel, za kterým jsou ze strany 

Policejního prezidia ČR požadovány, tj. zajištění dodržování mimořádných opatření při epidemii.“ 

Podle Kužílka je ale předávání údajů ze strany správy sociálního zabezpečení stejně protiprávní jako v 

případě krajských hygienických stanic. „Chybně si (ČSSZ) vykládá paragraf o součinnosti Policie ČR 

jako svůj právní základ pro předávání údajů ze své evidence. To už je zcela absurdní – uvedený paragraf 

se ČSSZ totiž netýká vůbec,“ podotýká. 

O kolika lidech získala policie tímto způsobem údaje, prezidium nesdělilo. „Počty osob v karanténě 

zaslané ze strany krajských hygienických stanic nejsou evidovány,“ napsal pouze jeho mluvčí Ondřej 

Moravčík. 

Stejně tak reagoval i na otázku, kolikrát policisté podle poskytnutých údajů prověřovali dodržování 

karantény. „Počet kontrol na základě dat z Krajských hygienických správ není evidován,“ konstatoval 

opět mluvčí Moravčík. Policie odmítá, že by data o lidech v karanténě sloužila k cílené kontrole osob. 

„Data z krajských hygienických správ primárně slouží k předání informace o nutnosti přijetí adekvátních 

hygienických opatření před zákrokem a při zákroku,“ vysvětluje mluvčí Moravčík. „Jsou určena k 

ochraně policistů v rámci přijatých opatření v souvislosti s onemocněním covid-19,“ dodal. Člověk v 

karanténě přitom nakažený být nemusí – jde pouze o lidi, kteří byli v kontaktu s nakaženým a nebyla u 

nich dosud nákaza potvrzena, či vyvrácena. 

Každý kraj podle svého 
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Redakce oslovila většinu krajských hygienických stanic s dotazem, zda data o lidech v karanténě policii 

posílají. Zatímco na jaře hlásily osobní údaje plošně s výjimkou olomoucké všechny oslovené krajské 

hygieny, nyní je pravidelně předává pouze pražská hygienická stanice. 

Data posílá i přesto, že v současné době už většinu karantén vypisují praktičtí lékaři. „Jmenné seznamy 

s datem narození a místem bydliště posíláme na policejní prezidium pravidelně jednou týdně v pátek,“ 

řekla Deníku N její ředitelka Zdeňka Jágrová. „Nevím, jak to dělají jinde, ale my stále posloucháme a 

řídíme se pokynem ministerstva zdravotnictví, který jsme dostali. I když tu karanténu nenařizujeme my, 

ta data vytáhneme ze systému a posíláme je policii.“ 

Všechny ostatní oslovené hygienické stanice s hlášením policii přestaly ve chvíli, kdy nařizování 

karantén převzali primárně praktici a zároveň přišla silná podzimní vlna epidemie. „Než jsme začali mít 

na podzim ta tisícová čísla nových karantén denně, dělali jsme to průběžně a minimálně jednou týdně 

jsme údaje o lidech v karanténě policii posílali,“ popisuje ředitelka ústecké hygienické stanice Lenka 

Šimůnková. „Ale pak jsme sdělili policii, že to už nestíháme a že jim to posílat nebudeme.“ 

Stejný postup zvolili také v Karlovarském, Plzeňském, Zlínském, Jihočeském nebo Libereckém kraji. 

Tam hlásí policii pouze lidi, kteří se dostali do karantény po cestě ze zahraničí, nebo kteří nemají 

praktického lékaře. „Všechny karantény, o kterých rozhodneme, policii předáme. Většinu karantén ale 

nyní řeší praktičtí lékaři a ty už jim nepředáváme,“ říká tamní mluvčí Kristýna Balášová. 

To však neznamená, že by se osobní údaje lidí v karanténě mimo hlavní město k policii nedostaly. 

Většinu karantén totiž začali vypisovat lékaři. Pokud si pacient vyžádá neschopenku či doklad o 

karanténě, dostane se do evidence České správy sociálního zabezpečení. A ta stejně jako dříve pošle 

data o lidech v karanténě policii. 

V Olomouckém kraji policii neposílali plošná hlášení ani na jaře. „Že bychom posílali data a o všech 

osobách v karanténně, to rozhodně ne,“ odmítá ředitelka tamní hygienické stanice Lenka Pešáková. 

„Máme to nastaveno tak, že když policie potřebuje, tak jim ta data potvrdím. Ale pouze v konkrétním 

případě, nikoliv plošně. Jde o tisíce lidí a myslím, že i pro ně je jednodušší si to vyhledat cíleně.“ 

ZIŠTNÉ ZÁUJMY PROPAGÁTOROV VAKCINÁCIE - JARČUŠKA A KRČMÉRY majú dobrý 

dovod PROPAGOVAŤ SVOJICH CHLEBODARCOV. 

Obaja "udatne" obhajujú OČKOVANIE ! Jarčuškova mimovládka vraj len za rok dostala 152 000 Eur od 

firmy Pfizer a Krčméryho syn po štipendiu od Sorošovej nadácie Otvorenej spoločnosti obhajuje na 

Slovensku záujmy americkej priemyselnej komory na Slovensku, nehovoriac o dotáciách od farma-

firiem pre vysokú školu Krčméryho. 
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Vyjádření Mudr. Hany Zelené 
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Likvidujte Covid 19 sami, za 3 dny.. doma. 

www.vimeo.com/500792079?fbclid=IwAR2u9vmCRjE8Ehl_JJVdtMsOQNWHzTS9a2S_jb0wvvywY-

7x9vvoYDZQH4Q 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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www.andreaskalcker.com 

www.czchem.cz/index.php?id_product=151&id_product_attribute=0&rewrite=oxid-chloricity-vyrobeny-

elektrolyzou-60-ml&controller=product 

Psychiater odhaľuje, ako sa šírenie strachu z pandémie zneužíva proti ľuďom 

Fašizmus nevytvárajú fašisti (nie je ich dosť), ale ľudia, ktorí sa fašizmu podriaďujú. Prestaňte sa 

podriaďovať a celé toto šialenstvo razom skončí. 

www.badatel.net/psychiater-odhaluje-ako-sa-sirenie-strachu-z-pandemie-zneuziva-proti-

ludom/?fbclid=IwAR0kx8AWgg35_6p8vFxYYfEJIBEfA-DyikXH4_q3XReKAoztjk4ZSN-fTt8 

ČT2: Nedej se plus - Utajená data (o důsledcích očkování) 

Když se nedávno provalil podvod s falšováním dat uvnitř CDC, což je americký Úřad pro prevenci a 

kontrolu nemocí, naše média mlčela. Nereagovalo ministerstvo zdravotnictví ani hlavní hygienik. Jde 

přitom o vážný případ, neboť zamlčená fakta naznačují, že některé vakcíny mohou způsobovat 

poruchy centrálního nervového systému a následně těžká onemocnění. Ukázalo se totiž, že vědci ze 

CDC řadu let tajili data prokazující zvýšené riziko autismu u chlapců očkovaných v raném věku 

vakcínou MMR. A protože trh je globální, týká se to přirozeně i nás. 

Naše centrální média neinformují o vážných kauzách dostatečně. 

https://www.youtube.com/watch?fbclid=IwAR2vHtijf7F-VK804pRVBZ1F5K4AaMySyY2qJGRTNSR-

CBHY9l2L1K3JyhM&v=ObbF31EfQb4&feature=youtu.be 

Jak přežít dobu jedovou? Skryté viry ve vakcínách. 

Odkaz je nutné zkopírovat a dát do adresního řádku v prohlížeči: 

https://www.youtube.com/watch?fbclid=IwAR0YB5w5SrT3Tya8GZkY9g6XvygLtDOcJjpcksnueL5R8j8

arZgTem-UJtc&v=NpeGYaT_K0k&feature=youtu.be 

Právní novela státu New York, ze které skutečně mrazí 

https://blog.aktualne.cz/blogy/jan-

tomanek.php?itemid=38620&fbclid=IwAR1xvGUUIh1bpIrgre883RgANKKS5EcYNWEV1bx4AuCRjURl

svG1wZeJ1Z0 

jeho ekvivalent ČR: 

Pozor: zákeřná novela zákona o ochraně veřejného zdraví 

https://stavbeznouze.cz/blog/pozor-zakerna-novela-zakona-o-ochrane-verejneho-

zdravi/?fbclid=IwAR3VK0mUFZP4ueAJ-o6CMLxA4rkmxuGn-58kN7qFBqDSgj2wnj_BKKIwrpU 

Václav Jordán: Nenechme se očkovat proti Covidu, nenechme se zastrašit mýtem o 

Covidu !!! 

https://www.youtube.com/watch?v=6sErWOfuXU4 

Brandy Vaughan- Prednáška o vakcinácii 

Dnes USA chce všechny rodiče, kteří nevakcinovali svoje děti zavřít do vězení. Time Magazín chce 

všechny jejich adresy uveřejnit jako databázi sexuálních predátorů. 

99% hliníku, které sníme je filtrovaný ven z těla. 99% injekčního podání hliníku jde přímo do mozku! A 

potom do orgánů a tak je to se všemi nežádoucími látkami v injekci. Proto narůstá autistických dětí 

více a více. Nejvyšší soud pověděl, že vakcíny jsou nebezpečné. 

https://www.youtube.com/watch?app=desktop&v=ibi8iNiaCqs&fbclid=IwAR2P8MDfPHjeYQgEslQQ1I

WRPvWpIeHbarkA0_whXL9mB-deDZS53DYBhZU 

https://ulozto.cz/tamhle/GN37yh448Fdh/name/Nahrano-21-1-2021-v-8-26-04 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Bojovnice proti vakcínám nalezena mrtvá poté, co oznámila, že nikdy nespáchá 

sebevraždu. Pomsta všemocné farmaceutické mafie? 

Brandy Vaughanová (†47) bojovala za vás všechny, nyní je na nás všech abyste v tom pokračovali a 

vrátili jsme jí její boj za nás a pokračovali ve štafetě, jinak se nic nestane a vy se stanete nemocní 

otroci v přihrádce, kam vás chtějí dostat. A nečekejte, že to někdo udělá za vás. Ona se nebála, že 

zemře, takže ani já se nebojím, že umřu, jinak se těžko dělá tato práce, protože kdykoliv může člověk 

couvnout a to by ona nechtěla, čest její pomátce. 

https://www.arfa.cz/bojovnice-proti-vakcinam-nalezena-mrtva-pote-co-oznamila-ze-nikdy-nespacha-

sebevrazdu-pomsta-vsemocne-farmaceuticke-mafie/#.YAXJvdnPzDA 

https://www.mojevideo.sk/video/34026/brandy_vaughan_prednaska_o_ockovani.html 

Je rozhodnuté: Ľudia nad 15 rokov bez modrého certifikátu ani do prírody. Lockdown 

sa spojí s jednorazovým celoslovenským „nepovinným“ testovaním. Proti bola len 

Remišová 

https://www.hlavnespravy.sk/je-rozhodnute-ludia-nad-15-rokov-bez-certifikatu-o-testovani-ani-do-

prirody-lockdown-sa-spoji-s-jednorazovym-celoslovenskym-

testovanim/2408860?fbclid=IwAR1Jc576tp7zW729roe7WVdJS1wCLjS67KX7euKm4AcBn9sMGc3Om

2rv1IE 

V Německu již oficiálně oznámili “koncentrační místa” pro “porušovače korona 

karantény. Kdy s podobným nápadem přijde Prymula, nebo Hamáček? 

https://ceskavec.com/2021/01/v-nemecku-jiz-oficialne-oznamili-koncentracni-mista-pro-porusovace-

korona-karanteny-kdy-s-podobnym-napadem-prijde-prymula-nebo-hamacek?fbclid=IwAR3Yy59-

nIZ18r7ZRzdvEklaBl7lPeoivgy8fqdyFPxreFFaOhVzlBVL8wo 

Po celém světě jsou již tisíce mrtvých a zdravotně zmrzačených lidí po aplikaci vakcín 

proti Covid-19 

https://www.vipnoviny.cz/po-celem-svete-jsou-jiz-tisice-mrtvych-a-zdravotne-zmrzacenych-lidi-po-

aplikaci-vakcin-proti-covid-19/?fbclid=IwAR0PXQiohcRWAajvX417_3IkFZYazmw7ymu-

DpIcijdMvXUumqUieUE2oXQ 

NAVALNYJ ZVEREJNIL OBROVSKY TAJNY PALAC PUTINA - U CERNEHO MORE 

Pro soukromé účely Putina a jeho rodin se utratilo za poslední tři roky 35 miliard rublů (caa 10 miliard 

Kč). Celkem za paláce a vše ostatní se v minulosti pro Putina utratilo až 100 milard rublů. Je to 

největší úplatek na světě. Můžeme sdělit to, že to je ze státního fondu. Zotročuje lidi a okrádá je, oni 

ho za to volí ve své nevědomosti. 

 

Дворец для Путина. История самой большой взятки 

Na Yotube si nastavte automatický překlad. 

www.youtube.com/watch?v=ipAnwilMncI&feature=emb_logo 

www.palace.navalny.com/ 

 

ROZHOVOR KERRI RIVERA A Dr. STEPHANIE SENEFF 

OSN USA kontakty Kerri Rivera měla velmi dobrý úspěch v eliminaci střevních parazitů pomocí 

vysoce zředěného roztoku oxidu chloričitého zvaného „MMS“. Dr. Seneff vysvětlil, že MMS také 

neutralizuje toxicitu glyfosátu.  

Kerri pomohla mnoha dětem zotavit se z autismu pomocí zcela bezpečného protokolu MMS. Existují 

však lidé, kteří si myslí, že autismus je jen „neurodiverzita“, a rozhodli se ignorovat vážné lékařské 

problémy. Několik lidí z „neurodiverzity“ si stěžovalo na Facebook a YouTube na Kerri s tím, že je 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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urážlivé naznačovat, že autismus lze „vyléčit“. V důsledku toho YouTube odstranil její účet. Lze ji 

kontaktovat na adrese cdautism.org nebo kerririvera.com 

JAK OXID CHLORIČITÝ (ClO2) ÚČINNĚ A BEZPEČNĚ ODSTRAŇUJE Z ORGANISMU 

GLYFOSÁT - C3H8NO5P - (ROUNDUP) 

Glyfosát (herbicid) má pravděpodobně podíl na zvýšení civilizačních nemocí a jeho používání v 

zemědělství a zahradnictví se od uvedení na trh v roce 1974 obrovsky rozšířilo a jeho použítí každé 

desetiletí mnohonásobně narůstá. Tím narůstá i jeho přítomnost v půdě a vodě. Byla vytvořena celá 

řada geneticky upravených zemědělských plodin odolných glyfosátu. Glyfosát se následně z půdy, 

vody a plodin dostává do organismu člověka i zvířat a má svůj podíl na velkém zvýšení nemocí a 

spadá do nich i autismus, kterému se Kerri Rivera dlouhodobě věnuje. Glyfosát se podle některých 

studií považuje za karcinogeny pro člověka. Oxid chloričitý ho však dokáže z těla účinně odstraňovat. 

Je to další důvod, proč je vhodné si občas kúru s ClO2 / CDS udělat, neboť glyfosátu se zcela 

nevyhneme. 

GLYFOSÁT (C3H8NO5P), jako všechny složité a uměle vytvořené molekuly se velmi těžko rozkládá. 

Oxid chloričitý (paní doktorka ho označuje jako superoxid) však dokáže neenzymaticky glyfosát 

rozložit a následně ho z organismu vyloučit. Takže i zde funguje ClO2 na tuto karcinogenní látku jako 

velmi účinný detoxikační prostředek. Proto chlordioxid pomáhá mnohým lidem zlepšit jejich zdravotní 

stav a vitalitu. 

Paní doktorka navíc říká, že ClO2 rozloží glyfosát na užitečné živiny pro lidský organismus a zbytek 

se vyloučí. Takže ze škodlivé látky vytvoří ClO2 oxidační reakcí minerální látky potřebné pro náš 

organismus. 

Glyfosát způsobuje v našem žaludku narušení tvorby žaludeční kyseliny, které je pak nedostatek a z 

toho vznikají další trávící a zdravotní problémy. Nízká hladina HCl je zjišťována také u dětí s 

autismem. Nedostatek žaludeční kyseliny způsobuje množení škodlivých bakterií a dalších patogenů 

ve střevech a následně v celém těle. Můžeme to sice částečně kompenzovat celoživotním užíváním 

kvalitních enzymů, avšak enzymy neřeší samotné působení glyfosátu a dostatečnou tvorbu HCl v 

žaludku. 

V tomto je oxid chloričitý skvělý, že dokáže velmi účinně a velmi bezpečně neutralizovat toxicitu 

glyfosátu a tím zajistit přirozené fungování trávícího systému a předejít tak mnohým závažným 

nemocem včetně různých rakovin a autoimunitních onemocnění. 

Kerri Rivera and Dr Seneff - Chlorine Dioxide destroys Glyphosate 

https://www.youtube.com/watch?fbclid=IwAR36PCntSOB1yz9fdAxYQZfuf7bkuaEgonuhMyX1cQUI5M

ggXihL21CskeA&v=OPTUL7zklHk&feature=youtu.be 

Výše uvedené info nalezeno na této adrese Facebooku: 

https://www.facebook.com/groups/645124286396033/user/1748301006 

VIDEO: Šéf českého Knessetu vyhrožoval nezařazenému poslanci, že když si nenasadí 

roušku, nechá ho vyvést ze sálu ... 

Závažné porušení ústavního práva v poslanecké sněmovně !!! 

Poslanci na půdě sněmovny nemusí nosit roušky, protože na jejich vystupování ve sněmovně se 

vztahuje indemnita, tedy nežalovatelnost a nestíhatelnost, a to jak na pronesený projev, tak i na jeho 

nositele. Na půdě poslanecké sněmovny se na poslance během oficiálního projevu nevztahují žádné 

zákony, žádné vyhlášky, a to ani ministra zdravotnictví, ani hlavního hygienika, ani Nouzový stav, 

naprosto nic. Věděli jste o tom?  

https://aeronet.cz/news/video-sef-ceskeho-knessetu-vyhrozoval-nezarazenemu-poslanci-ze-kdyz-si-

nenasadi-rousku-necha-ho-vyvest-ze-salu-sam-pritom-mel-rousku-na-pul-zerdi-pod-nosem-tomio-

okamura-uz-zase-zesilel-a-utocil/ 

Vojenský biosenzor s čipem v hydrogelu bude implementován na jaře? 

Přichází to, před čím jsme varovali od r. 2020. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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https://morezprav.cz/svetodeni/vojensky-biosenzor-s-cipem-v-hydrogelu-bude-implementovan-na-

jare?fbclid=IwAR3uKt2E7HPKkvSfaZQOeFvHh6ecJbOJoR32-7g-v1p4w60tswtp9y5J6Hw 

 

PŘIDÁNY NOVÉ NOVINKY 10.3.2021 : 

 

Dr. Mercola – Důležitý vzkaz k vakcínám – „Tohle je kulturní válka” 

Zkrácená verze: 

Barbara Lo Fisherová: Démonizace rodičů a informovaných lékařů, kteří kritizují vakcinační vědu a 

vládní politiku, je jen špičkou kopí ve větší kulturní válce, která probíhá v této a ostatních zemích, kde 

ekonomicky stabilní, dobře vzdělaní lidé, začínají chápat, že jsou terčem zneužívání korporacemi, 

které uzavřely obchodní dohody s vládami.  

Kulturní války v 21. století jsou o tom, jestli první lidské právo, právo na individuální autonomii, přežije, 

nebo jestli autoritářský stát bude vlastnit naše děti, a mít moc na to, odstranit občanské 

svobody a obětovat životy určitých lidí ve jménu toho, co ti, co řídí stát, považují za větší dobro 

společnosti. 

Neexistuje důležitější svoboda než svoboda se rozhodnout, kdy a z jakého důvodu jste ochotni 

riskovat svůj život nebo život svého dítěte. Vzdáváme se vlastního práva na autonomii na vlastní 

riziko. Nehledě na to, kde nebo v jakém století žijeme, výsledek vakcinační kulturní války rozhodne, co 

to znamená, být svobodný. Protože pokud stát může označit, vyhledat a přinutit jedince udělat 

něco proti jejich vůli, aby si nechali píchnout biologický materiál se známou a neznámou 

toxicitou, pak nebude žádný limit, jaké individuální svobody stát může zítra vzít ve jménu 

většího dobra. 

Martin E. Muller prorocky varoval, že postupné utlačování těmi, co řídí autoritářský stát, bude 

umožněno popíráním, nezájmem a strachem. Řekl: „V Německu nejprve přišli pro komunisty. 

Neozval jsem se, protože jsem nebyl komunista. Pak přišli pro Židy, a já se neozval, protože jsem 

nebyl Žid. Pak přišli pro odboráře, a já se neozval, protože jsem nebyl odborář. Pak přišli pro katolíky, 

a já se neozval, protože jsem byl protestant. Pak přišli pro mě… a v tu dobu už nezbyl nikdo, kdo by 

se ozval.” Američané… tohle je naše chvíle. 

Listina základních práv a svobod tvrdí, že máme přirozená práva, dnes známá jako občanské svobody 

nebo lidská práva, která patří každému z nás a nikdy by neměla být z žádného důvodu odebrána. 

Rozhodnutí je pouze na vás. Žít svobodně, nebo zemřít jako otrok. Nenechte nikoho, aby vám 

odebral vaši svobodu myslet, mluvit a řídit se úsudku svého svědomí. Využijte portál NVIC.org 

ke kontaktování svých zákonodárců. 

Buďte ti, kteří nikdy nemusí litovat, že jste dnes neudělali to, co jste mohli udělat, abyste zítřek 

mohli změnit. Je to vaše zdraví. Vaše rodina, vaše volba. Naše mise pokračuje. Žádné nucené 

očkování, ne v Americe. 

Protože pokud stát může označit, vyhledat a přinutit jedince udělat něco proti jejich vůli, aby si 

nechali píchnout biologický materiál se známou a neznámou toxicitou, pak nebude žádný limit, 

jaké individuální svobody stát může zítra vzít ve jménu většího dobra. 

Rozhodnutí je pouze na vás. Žít svobodně, nebo zemřít jako otrok. 

Nenechte nikoho, aby vám odebral vaši svobodu myslet, mluvit a řídit se úsudku svého 

svědomí.  

https://otevrisvoumysl.cz/dr-mercola-dulezity-vzkaz-k-vakcinam-tohle-je-kulturni-valka/ 

Dr. Lyons-Weiler o riziku vakcíny proti COVID-19 a používaných dezinfekcích 

Zkrácená verze: 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
https://morezprav.cz/svetodeni/vojensky-biosenzor-s-cipem-v-hydrogelu-bude-implementovan-na-jare?fbclid=IwAR3uKt2E7HPKkvSfaZQOeFvHh6ecJbOJoR32-7g-v1p4w60tswtp9y5J6Hw
https://morezprav.cz/svetodeni/vojensky-biosenzor-s-cipem-v-hydrogelu-bude-implementovan-na-jare?fbclid=IwAR3uKt2E7HPKkvSfaZQOeFvHh6ecJbOJoR32-7g-v1p4w60tswtp9y5J6Hw
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Dr. Lyons-Weiler má více jak 20 let zkušeností s prováděním biolékařského výzkumu a má za sebou 

58 recenzovaných publikací. Předtím, než založil IPAK a IPAK-EDU, byl fakultním členem 

výzkumného institutu rakoviny na univerzitě v Pittsburghu, dále členem oddělení patologie na lékařské 

fakultě, a vrchním vědeckým pracovníkem na univerzitním oddělení bioinformační analýzy. V tomto 

videu mluví o nové vakcíně proti covidu-19, jejích rizicích, a také o nebezpečí používání dezinfekcí.  

Zdraví není komoditou, není to ani peněžní komodita a není to ani politická komodita. A styďte se vy, 

pokud jste změnili svůj postoj nebo se drželi svého postoje ve světle důkazů na základě údajů ze 

studií, které vám říkají, že Váš postoj je špatný jednoduše proto, že nesouhlasíte s prezidentem 

Trumpem. Styďte se. Ubližujete lidem, ubližujete společnosti, ničíte podniky. Styďte se! 

Dobře, vakcíny proti koronavirům z historického hlediska mají příšernou reputaci co se týče 

bezpečnosti. Existuje stav známý jako zesílení onemocnění kvůli patogennímu primingu. Tohle se 

zjistilo v očkovaných zvířatech v dřívějších vakcinačních bezpečnostních studiích, když testy vakcín 

proti koronaviru dělali na zvířatech, kdy ta očkovaná zvířata dostala vážnější onemocnění poté, co 

byla očkovaná, a co pak přišla do kontaktu s divokým typem viru a nakazila se. 

Před vývojem jakékoliv vakcíny proti covidu jsem zjistil, že všechny kromě jednoho proteinu ve viru 

SARS-CoV-2 mají to, čemu se říká nebezpečné epitopy. Což jsou části proteinu, které jsou schopné 

způsobit imunitní onemocnění, autoimunitní onemocnění a imunitní odpovědi proti vlastním proteinům 

v našem vlastním těle. Tohle je recenzovaný výzkum a tisku poté s radostí poskytnu odkazy po této 

tiskovce. Asi třetina proteinů, které cílí virové proteiny SARS-CoV-2 buď prostřednictvím infekce nebo 

injekce, cílí na imunitní systém. 

Ale ze začátku to vypadá, že tento virus si vyvinul schopnost napadat naši imunitu jako součást své 

schopnosti vyvolávat onemocnění. Ve své studii jsem předpověděl, jaké části lidského těla budou 

pravděpodobně patogenním primingem nejvíce zasaženy. A nyní studie od lékařských týmů z celého 

světa potvrzují moje předpovědi. Tohle není jednoduše respirační virus s respiračními příznaky. 

Tento virus ovlivňuje mnoho tkání v celém těle a panují obavy, jestli se nakazíte. Ale kde jsou velké 

obavy z toho, pokud Vám budou injekčně podávány stejné proteiny? Co vím, ani jediný výrobce 

vakcín nereagoval na moje varování, odstranit z vakcín ty nebezpečné epitopy předtím, než svoje 

vakcíny definovali, navzdory tomu, že dostali e-mailem moji studii s prosbou, aby zvážili odebrání těch 

nebezpečných epitopů. Vaše tělo má v rámci celého Vašeho života na půl milionu peptidů. 

Koronavirus má kolem 28 proteinů… jaká je pravděpodobnost, že bude v těle mnoho proteinů, které 

se budou shodovat a to i v malých segmentech imunogenních epitopů? Velmi vysoká! 

Nyní již máme výsledky od předních vakcích z těch hybridních testů, kde se úplně přeskočily testy na 

zvířatech. Úřad FDA naprosto ignoruje bezpečnostní rizika a svým ohromujícím rozhodnutím povolil, 

aby Moderna a ostatní výrobci vakcín přeskočili nejdůležitější krok v testování bezpečnosti vakcín 

proti koronaviru – což jsou testy na zvířatech. Aby se zjistilo, jestli dochází k patogennímu primingu, 

zda daná konkrétní vakcína může způsobit vážné problémy skrze patogenní priming. 

A to je na tom naprosto neuvěřitelné, že FDA vůbec učinil toto rozhodnutí. A víte, že jsme jim dali 

konkrétní doporučení, aby vzali v potaz moji studii, kterou jsem publikoval. Chápete?  

Už se zcela naprosto ví, že byste pacienty s koronavirem neměli dávat na plicní ventilaci… to je, co 

většinu lidí v New Yorku zabilo.  

Musíme pochopit… že musíme společně, a musíme to udělat společně, vydat usnesení odmítnout 

politizaci veřejného zdraví, odmítnout to, i kdybyste byli samotným pracovníkem ochrany veřejného 

zdraví… Chápete? 

Nejprve musíte být vědec, a kvalifikovaný k tomu, abyste byli v pozici ochránce veřejného zdraví, a 

nemůžete jen opakovat to, co říká CDC.  

A pokud se podíváte na úmrtnost nakažených… ne na počty nakažených, kde stanovíte diagnózu. 

Vezmete příznakové a bezpříznakové, a dáte je dohromady… a statistika publikovaná v květnu 

ukázala, že úmrtnost je menší než úmrtnost na chřipku. Máme paměťové B-buňky a T-buňky v reakci 

na koronavirus, takže naše těla si budou pamatovat, jak být vůči těmto koronavirům imunní, aniž by 

musela mít protilátky na vše, s čím jsme kdy přišli do kontaktu, definovanými takovými proteiny v 

našem těle po celou dobu. To by metabolicky bylo neudržitelné… takto lidské tělo nefunguje, takto 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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nefunguje tělo savců. Takže toto tajemství úředníků zodpovědných za ochranu veřejného zdraví, kteří 

se nesnaží snižovat obavy, lze pouze vnímat jako politická rozhodnutí, a prosím přidejte se ke mně při 

odsouzení této skutečnosti. Naše reakce na koronavirus už dávno byla horší, než důsledek 

samotného koronaviru. 

Terorista by nikdy nemohl uspět v uzavření podnikání pomocí bomb v USA jako se podařilo nám tímto 

absurdním a nepřesným testováním. Dr. Sin Hang Lee z Milford Connecticatu zveřejnil studii, která 

ukazuje, že referenční vzorky používané k potvrzení testu na covid-19, že 30 % z nich bylo falešně 

pozitivních. Když dělal sekvenování PCR vzorků, 40 % bylo falešně negativních. Co to děláme s PCR 

testováním? 

A navíc k tomu, přinášíme čtyřmocné složky amonia do škol…. Vyhláskuji vám její jméno… H-R-U-B-

E-C… Terry Hrubecová. H se nevyslovuje Terry Hrubecová… Ona udělala studii těch dezinfekcí, které 

se každý den nebo týden používají ve školách v boji proti koronaviru. U myší zjistila poškození 

nervových spojení u 15 % jejich mláďat… A snížení reprodukční schopnosti u všech myších samců i 

samic o 50% v důsledku používání těch dezinfekcí… říká se jim QUAD´S. Právě včera jsem udělal 

rozhovor na UnbreakingScience s Dr. Hrubecovou, můžete se podívat na #unbreakingscience. 

Co to děláme našim dětem? Vystavujeme je těmto dezinfekcím, které mohou ovlivnit jejich schopnost 

rozmnožování, které mohou poškodit jejich imunitu, které mohou způsobovat u jejich dětí a to až po 

dvě generace jejich menší schopnost rozmnožování se… po dvě další generace to může způsobit 

poškození jejich nervových spojení. A jako poslední věc chci říct, že samotný národní kompenzační 

program pro osoby poškozené vakcínami je podle mě zkorumpovaný. Byl jsem v tomto programu 

expertem a odešel jsem z něho poté, co se mě pokusil speciální nadřízený podplatit, abych změnil své 

svědectví za úplatu. Dejte to do záznamu… kromě toho šance, že někdo… nemáte v tom 

kompenzačním programu žádnou šanci na kompenzaci. protože… jak jste již slyšeli dříve, HHS 

určuje, jaká poškození z vakcín jsou reálná. HHS (ministerstvo zdravotnictví a sociálních služeb) je 

obžalovaným v každém takovém případu… HHS si určuje vlastní výši pokut a za co ho vůbec můžete 

zažalovat. 

Je to jako kdybych vykradl banku a řekl: Nemůžete mě zažalovat za krádež peněz. Já si píši vlastní 

pravidla u mého vlastního soudu. Ten systém je tak postavený na hlavu, až je to neuvěřitelné.  

https://otevrisvoumysl.cz/dr-lyons-weiler-o-riziku-vakciny-proti-covid-19-a-pouzivanych-

dezinfekcich/?fbclid=IwAR3-Y1zwXtS_gHIjgUgrPQWu0AFvAIMaSwmaEDPustweuxfN2CuaPcQgrvg 

Muslimské příbuzenské křížení 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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JEN PRO ZVĚDAVÉ OVEČKY JE ČAS SE POSUNOUT ČTENÍM O VAKCINACI. 

Pokusím se vše vysvětlit laickým způsobem, abyste porozuměli i vy, kdož jste nestudovali chemii. V 

mRNA vakcínách je použita NANOTECHNOLOGIE. Sami víte, jak velký BOOM to je, například v 

automobilovém průmyslu. 

Co je to NANOTECHNOLOGIE? 

Cílem zvládnutí výrobních postupů bylo, aby určitý chemický řetězec, který je stále stejným řetězcem 

co do zápisu, měl požadované vlastnosti, které běžně vznikající řetězec nemá. Například budeme mít 

vzorec benzenu, který je cyklickým uhlovodíkem. Jeho vzorec je C6H6. Vytvoříme z něj benzol. To 

znamená, že místo jednoho vodíku, navážeme na příslušný uhlík alkoholovou skupinu OH. Vzorec se 

změní na C6H5OH. Tato alkoholová skupina se v běžném procesu naváže vždy na stejný uhlík v 

cyklickém řetězci. To zajistí určité vlastnosti. 

Pokud nanotechnologicky zasáhneme a posuneme alkoholovou skupinu například o dva uhlíky dále, 

než je běžné, máme stále benzol, ale s úplně jinými vlastnostmi. A to je cíl, na který onen pán naráží 

ve videu. 

mRNA vakcíny používají nanotechnologii. Pokud dostaneme do buňky takto upravenou 

nanosloučeninu, tělo se nebude bránit jejím vlastnostem, protože zná tuto sloučeninu jen jako přírodní 

produkt. 

Jak se tvořily vakcíny dříve? 

Nejčastěji se použil mrtvý virus, nebo velmi oslabený virus, či bakterie, který imunitní systém těla 

přirozeně zvládl a vytvořila se v imunitním systému informace, která okamžitě reagovala v případě, že 

se organizmus setkal s touto nemocí. Dnes někteří odborníci tvrdí, že díky zlepšeným životním 

podmínkám naše těla tyto nemoci překonaly samy a že pokles nakažených klesal přirozeně, takže i 

tato vakcinace nebyla nutná. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Má to svou logiku, protože imunitní systém byl skutečně podivuhodně vytvořen. Kdy propukaly určité 

infekce? Bylo vždy v dobách, kdy se lidem nedostávalo dostatku živin, tedy základních stavebních 

prvků pro naše tělo. Co víme? Že některé kmeny, které žily v souladu s přírodou, nikdy určité nemoci 

neměli. Ve chvíli, kdy se setkali s civilizací, často přišli o základní zdroj potravy a pak začaly tyto 

kmeny vymírat. Víme, že například indiánům, dávali kolonisté nakažené deky, aby je určitá nemoc 

usmrtila. 

Co jsou to základní stavební prvky? 

Naše tělo obsahuje skoro celou škálu všech chemických prvků, které se nachází v přírodě. Některé 

prvky jsou zastoupeny v hojné míře. Například hořčík je v těle přítomen v nadbytku, protože zajišťuje 

přenos v nervové soustavě. Je také důležitý pro správné ukládání vápníku v těle. 

Pokud se narodíme ve zdravém prostředí, kde naše matka přijímá přesně potřebné chemické prvky, 

stane se, že kdyby nás ihned po narození rozložili na všechny chemické prvky, NENALEZNEME V 

NĚM ANI ATOM HLINÍKU!!!! Hliník, který se neodstěhoval do Humpolce, ale tento chemický prvek, je 

v přírodě jeden z nejrozšířenějších prvků, přesto není přirozenou součástí lidského těla. Nyní se 

dostáváme k tomu, proč jsou vakcíny dnes nebezpečné! Když pomineme, že součástí vakcín jsou 

potracené plody, tak vždy tam nalezneme hliník. Výrobce tvrdí, že je to potřebná látka pro zajištění 

správné funkce vakcíny. TOTO JE ZLOČIN a oni to vědí. 

Pokud budeme do těla tlačit hliník a to přímo do krevního řečiště, tělo tento hliník neodbourá, ale uloží 

jej do mozku. Zde způsobí různé účinky. Lidé se stařeckou demencí, Parkinsonovou chorobou mají 

vždy v mozku obrovské množství tohoto prvku uloženého v mozku. Součástí těchto vakcín je také rtuť, 

další velmi jedovatý prvek. Pokud dětem vnutíte několik vakcín v době jejich vývoje, kdy ještě není 

plně imunitní systém vyvinut, objevují se přirozeně vedlejší účinky. Je jich popsáno skutečně mnoho. 

Od hyperaktivity po autismus. 

Další látkou bývá polyethylglykol. Co to je ? Je to FRIDEX. Není to tak dávno, co nějaká matka 

otrávila v ČR své dítě právě fridexem. Byla za to soudem odsouzená k několika letému trestu! Takže 

když je polyethylglykol podán ústně, TAK JE TO ZLOČIN, ALE KDYŽ SE APLIKUJE DO KREVNÍHO 

ŘEČIŠTĚ, JE TO MEDICÍNA. TO FAKTNEVYMYSLÍŠ. Nemrznoucí směsí do automobilu VÁS 

OČKUJÍ. V mRNA vakcínách tuto nemrznoucí směs nanotechnologicky přeměnili. CHTĚLI BYSTE 

MÍT V TĚLE FRIDEX, KTERÝ JEŠTĚ NĚKDO ZÁSADNĚ OVLIVNIL, ABY MOHL PROSTUPOVAT 

AŽ K JÁDRU BUŇKY? Já tedy rozhodně NE!!! 

Podívejte se doma na léky a kosmetické přípravky 

Hliník má chemickou značku AL. Podívejte se na chemické složení, zda jej někde nenajdete. Pokud 

ano, tak víte, o co výrobcům jde. Dám na to krk, že je daná sloučenina v nanoformě, ale nebude to 

takto uvedeno. 

Kdo se zajímal o chemtrails, tak ví, že je součástí nanohliník a nanobárium. Když dáte dohromady obě 

značky, tak dostanete BaAl. Už možná někomu svítá. Baal byl mocný (bůh) uctívaný v dobách 

starověku a celé jeho jméno bylo Baelzebub. Dnes známý pod jménem Lucifer. Podobnost čistě 

náhodná, že? 

Výroba mRNA vakcín, je to hra na stvořitele. Ti, kdo jsou za těmito vakcínami, dávno znají výsledek, 

jak bude tělo reagovat. A to, že tady předvádí divadlo, že neví, ale prý se může stát, je jenom mediální 

hra. 

Oni totiž dali už při výzkumu jasné zadání. Dnes je předvídatelné, jaké vlastnosti bude takový produkt 

mít. Proč to mohu tvrdit? Protože je to učivo druhého ročníku střední chemické školy v osmdesátých 

letech, kdy jsem i já chemii na SPŠCH studoval. 

Lidský organizmus se skládá s prvků, které mají jasné vlastnosti a díky elektronovým vazbám se buď 

vlastnosti zesilují, nebo zeslabují. To je k té dynamice a položené otázce ve videu. 

Dotyčný mluví ze znalostí. Vše se učí na vysokých školách se zaměřením na chemii a na vlastnosti 

daných prvků a sloučenin, jejich vzájemných interakcí. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Je šílenstvím nechat se očkovat. Ani to není správné pojmenování. Je to o deset příček vyšší level, 

kdy buňce můžete odebrat její přirozené vlastnosti a když víte, že je pro ně přelidněno, stačí si dát 

jedna a jedna dohromady. 

https://www.facebook.com/groups/645124286396033/user/100003485547085/ 

Když ne korona virus, co potom způsobuje tolik nemocných a mrtvých? První část 

Nemyslete, že žertuji, vlády států byly do roušek, karantén a společenského distancování často 

nanuceny pod vážnou hrozbou, anebo uplaceny – pokud ovšem byly donucovací metody nutné. 

Americký právník Lin Wood říká, že celý svět je ovládán globalisty, kteří vydírají představitele států 

video nahrávkami, kde jsou zachyceny jejich pedofilní činy, včetně vraždy dětí. 

Mladý lékař na videu zde urguje, aby lidé přestali nosit tyto hadry přes obličej, že je to zabíjí a že to je, 

k čemu jsou roušky skutečně určeny.  

http://svobodnenoviny.eu/kdyz-ne-korona-virus-co-potom-zpusobuje-tolik-nemocnych-a-mrtvych-prvni-

cast/ 

Nedávejte se testovat 

 

Zdroj:  https://www.facebook.com/lenka.blanarova.9 
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Svědectví pracovníka pečovatelského domu: Naši pacienti po očkování padají jako 

mouchy. 14 mrtvých po pár týdnech. 

https://otevrisvoumysl.cz/svedectvi-pracovnika-pecovatelskeho-domu-nasi-pacienti-po-ockovani-

padaji-jako-mouchy-14-mrtvych-po-par-tydnech/ 

Vědci varují před fatálními následky. Zjistili, proč včely málo opylují 

https://www.denik.cz/veda-a-technika/vcely-spanek-prace-

20210202.html?utm_source=www.seznam.cz&utm_medium=sekce-z-

internetu#dop_ab_variant=0&dop_source_zone_name=hpfeed.sznhp.box&dop_req_id=Oesm4nNXjje

-202102031157 

OSTRAVA MA OČKOVACI CENTRUM PRO 1800 LIDÍ DENNĚ - BUDOU S NIMI ZACHÁZET JAKO 

S KRÁVAMI 

https://www.idnes.cz/ostrava/zpravy/ockovaci-centrum-cerna-louka-vakcinace-covid-

19.A210302_597055_ostrava-zpravy_woj 

NEJPRVE DOSTANOU LISTEK S KODEM, PROJDOU TURNIKETEM - PO JEDNOM - A PAK 

BUDOU ODVELENI NA PRISLUSNE MISTO V HALE K OCKOVANI. V BUDOUCNU BY TAKTO 

MOHLO PROBIHAT I CIPOVANI LIDI, POKUD SI TO LIDE ZVOLI. 

MAP 817 EU Kdo se nenechá očkovat, bude mít od 21.9.21 zakázáno dělat určité věci, 

oznámila Merklová 

Naše historie posledních desetiletí nás učí, že němečtí politici mají takový divný zvyk pojmenovávat 

své nezákonné a hanebné činy neškodně znějícími slovními spojeními, jako třeba vyvražďování rádi 

označovali jako  sonderbehandlung, neboli zvláštní zacházení, nebo endlösung - konečné řešení. 

Nyní Merklová označila toto: dělat určité věci nebude moci ten člověk. 

https://www.youtube.com/watch?v=z4VN-TC9r64&feature=emb_logo 

Vědci varují před fatálními následky. Zjistili, proč včely málo opylují 

https://www.denik.cz/veda-a-technika/vcely-spanek-prace-

20210202.html?utm_source=www.seznam.cz&utm_medium=sekce-z-

internetu#dop_ab_variant=0&dop_source_zone_name=hpfeed.sznhp.box&dop_req_id=Oesm4nNXjje

-202102031157 

Je to snaha odstranit mě z politiky, zuří Babiš nad změnou systému voleb 

Cynické od kohokoliv je popírat demokratický systém, který tady celé roky byl převrácený naruby. Ti 

co volili menší strany (hranice 5%), tak se do parlamentu nedostal ani jeden poslanec. Kdyby tady 

byla opravdová demokracie tak je třeba zrušit hranici také 5 % hlasů pro jednu stranu, prozatím to 

nikdo nenavrhl. Veliká většina lidí si řekne toto (je to jejich dlouhodobý program), když je budu volit tak 

se tam nedostanou, protože budou mít málo hlasů. Tímto nešvarem (hranice 5 %) se ztratí až 1/3 

hlasů.  

Kdokoliv zpochybňuje soudní systém je to od něj arogantní, protože v našem státě je Parlament, 

Senát a Ústavní soud na stejné úrovni a ani jeden není nadřazený druhému. 

https://tn.nova.cz/clanek/je-to-snaha-odstranit-me-z-politiky-zuri-babis-nad-zmenou-systemu-

voleb.html?fbclid=IwAR2XGL9jWGHVLAzdcd8U-AFk0NXcQ9xlNryw8_YVOxB7ilIMJBXk64FCMCg 

www.jak-prezit.cz 

Shrnutí dosavdník příspěvků – o co zde na Zemi jde 

Vidíme, že o zdraví lidí ovšem opravdu nejde stejně, jako nešlo o zdraví lidí v minulosti. Celý negativní 

– konzumní styl života většiny lidí, do kterého patří i průmyslové Otraviny, jedovaté léky, nemožná 

„pitná“ voda, znečištěný vzduch, hluk a stres, mediální masáže a klamy z pekla, to je podstatná část 

života 95 % lidí, kteří zde žijí. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
https://otevrisvoumysl.cz/svedectvi-pracovnika-pecovatelskeho-domu-nasi-pacienti-po-ockovani-padaji-jako-mouchy-14-mrtvych-po-par-tydnech/
https://otevrisvoumysl.cz/svedectvi-pracovnika-pecovatelskeho-domu-nasi-pacienti-po-ockovani-padaji-jako-mouchy-14-mrtvych-po-par-tydnech/
https://www.idnes.cz/ostrava/zpravy/ockovaci-centrum-cerna-louka-vakcinace-covid-19.A210302_597055_ostrava-zpravy_woj
https://www.idnes.cz/ostrava/zpravy/ockovaci-centrum-cerna-louka-vakcinace-covid-19.A210302_597055_ostrava-zpravy_woj
https://www.youtube.com/watch?v=z4VN-TC9r64&feature=emb_logo
https://www.denik.cz/veda-a-technika/vcely-spanek-prace-20210202.html?utm_source=www.seznam.cz&utm_medium=sekce-z-internetu#dop_ab_variant=0&dop_source_zone_name=hpfeed.sznhp.box&dop_req_id=Oesm4nNXjje-202102031157
https://www.denik.cz/veda-a-technika/vcely-spanek-prace-20210202.html?utm_source=www.seznam.cz&utm_medium=sekce-z-internetu#dop_ab_variant=0&dop_source_zone_name=hpfeed.sznhp.box&dop_req_id=Oesm4nNXjje-202102031157
https://www.denik.cz/veda-a-technika/vcely-spanek-prace-20210202.html?utm_source=www.seznam.cz&utm_medium=sekce-z-internetu#dop_ab_variant=0&dop_source_zone_name=hpfeed.sznhp.box&dop_req_id=Oesm4nNXjje-202102031157
https://www.denik.cz/veda-a-technika/vcely-spanek-prace-20210202.html?utm_source=www.seznam.cz&utm_medium=sekce-z-internetu#dop_ab_variant=0&dop_source_zone_name=hpfeed.sznhp.box&dop_req_id=Oesm4nNXjje-202102031157
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Když to shrneme – účel tu je výhradně jediný: 

Zavést na planetě Zemi ČIPOVOU TOTALITU kvůli následnému ZOTROČENÍ LIDÍ pod záminkou 

pandemine COVID-19. Více na www.neocipuj-se.cz 

CO JE VIRUS A CO NENÍ - jak je to doopravdy? 

https://www.youtube.com/watch?fbclid=IwAR0l6tlzCXr76nSTP0GGaSpllc3-N-ZSy_pAmPzbjP47iCXci-

FS0nfjv84&v=4oO12LLktWw&feature=youtu.be 

Do autobusu, či vlaku jedine s testom starým najviac 7 dní 

https://podkapotou.zoznam.sk/cl/1005027/2053955/Do-autobusu--ci-vlaku-jedine-s-testom-starym-

najviac-7-dni 

TAKTO JIZ JEN RYCHLE PREJDOU NA CINSKY SEMAFOR - BAREVNY GR KOD VE 

SMARTPHONU !  MATOVIC MA NA STOLE TEN CINSKY PROGRAM A ZVAZUJE JEHO KOUPI 

PRO SLOVAKY. Další přidaná pucle na očipování a zotročení lidí. 

SOŇA PEKOVÁ POTVRDILA, ŽE NĚKDO VYRÁBÍ UMĚLÉ LABORATORNÍ KMENYSARS-COV-X 
A VYPOUŠTÍ JE OBRAZNĚ ŘEČENO JAKO Z JESKYNĚ, KTEROU JE POTŘEBA NAJÍT A 
ZAVŘÍT! 

 
5.2.2021 
  

https://aeronet.cz/news/sona-pekova-potvrdila-ze-nekdo-vyrabi-umele-laboratorni-kmeny-sars-cov-x-
a-vypousti-je-obrazne-receno-jako-z-jeskyne-kterou-je-potreba-najit-a-zavrit-biolozka-znovu-potvrdila-
ze-virus-se-nechova/ 
  
5.2.2021 

  

https://cnn.iprima.cz/jak-sel-cas-s-vyroky-pekove-proc-se-podle-ni-nenaplnilo-ze-virus-do-vanoc-zmizi-
18582 

 
  
Bioložka znovu potvrdila, že virus se nechová jako přírodní izolát a nejnovější mutace z Velké 
Británie prý není mutací, ale je to už v pořadí 4. samostatný kmen vypuštěného laboratorního 
viru! Novináři od Lukačoviče ze Seznamu způsobili vyhazov primáře, na YouTube odhaloval 
pravdu o číslech “covidových ležáků” v nemocnicích! Je to jako v 50. letech, když novináři 
Rudého práva iniciovali vyhazovy nepohodlných primářů, ředitelů a vedoucích pracovníků! 
  
Soňa Peková v rozhovoru [1] uvedla šokující informaci, že původní virus z jara loňského roku je 
pryč a zmizel !  Ano, slyšíte správně, ten virus prostě zmizel a vyčerpal se. Jenže to hlavní, co v 
rozhovoru zaznělo, je naprostý šok. Podle bioložky jsme od jara byli svědky už 4 vln virové nákazy, 
přičemž ani v jednom případě nešlo o mutační vlny, ale pokaždé o úplně nové kmeny, které by měly mít 
úplně nové názvy. Soňa Peková vysvětlila, že viry jsou si sice podobné, ale nepochází ze stejného 
kmenu, přičemž použila příměr se psy, aby to diváci pochopili. A toto přirovnání je opravdu trefné a 
velice důležité. 
  
Virus je jako pes, ale jednotliví psi se děli na plemena, čuvače, dogy, jezevčíky atd. Nikoho v životě 
nenapadne, aby řekl, že tento jezevčík pochází ze stejného plemene jako labrador. A stejně tak to nejde 
říct o virech, které jsou v médiích a politiky vydávány za mutace, rozuměj odchylky od plemene, že by 
jezevčík měl černou srst namísto hnědé, nebo že by jezevčík měl o něco delší packy nebo stojaté uši 
namísto visacích.To by byla mutace. 
  
Jenže, když se před vámi zjeví obrovská doga, tak je jasné, že to není mutace jezevčíka, ale úplně 
jiné plemeno. A totéž podle Pekové platí o údajných mutacích těchto tzv. virů, protože jsou si sice 
podobné, pochází ze stejné rodiny koronavirů (nejsou to kočky, jsou to psi), ale nevychází z jarního 
kmene viru, který se objevil v Evropě na jaře minulý rok. Je to úplně jiné plemeno, je to jiný kmen. A tato 
změna nemůže a nemohla nastat mutací v přírodě, to je naprosto vyloučené, vysvětlila molekulární 
bioložka. 
  
Někdo vypouští nové kmeny virů, ale z jeskyně a z netopýrů to asi nebude 
  

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
https://www.youtube.com/watch?fbclid=IwAR0l6tlzCXr76nSTP0GGaSpllc3-N-ZSy_pAmPzbjP47iCXci-FS0nfjv84&v=4oO12LLktWw&feature=youtu.be
https://www.youtube.com/watch?fbclid=IwAR0l6tlzCXr76nSTP0GGaSpllc3-N-ZSy_pAmPzbjP47iCXci-FS0nfjv84&v=4oO12LLktWw&feature=youtu.be
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Tím de facto potvrdila články zde na Aeronetu, přinesli jsme nedávno informace o tom, že je vysoce 
podezřelé, že nová mutace viru z Velké Británie vypukla v bezprostředním sousedství britské národní 
referenční laboratoře v Porton Down nedaleko Salisbury, což je proslulé místo zpravodajské hry MI-6 
se Sergejem Skripalem a údajně napatlaným Novičokem na klice jeho domovních dveří. Aeronet již od 
jara přinášel články a znepokojivé informace o podezřelých přeletech letadel nad celou Evropou, 
které kobercují krajinu, létají sem a tam, sem a tam, pořád dokola a pokládají koberec na letové 
mapě na FlightRadar24. 
  
Nešlo o fotografování krajiny pro potřeby mapových podkladů, protože stovky a stovky letů každý týden 
probíhaly a probíhají i po setmění, v nočních hodinách, což naprosto vylučuje, že by šlo o lety pro 
fotografování fotomap. Stejně tak nejde o lety, které nad lesy shazují vakcíny pro očkování lišek, protože 
lety probíhají nad oblastmi, kde žádné lišky ani být nemohou, např. městské aglomerace, vodní plochy, 
skalnaté oblasti, Alpy atd. A proč je to tak důležité? Protože po rozhovoru Soni Pekové na CNN Prima 
News to najednou do sebe dokonale zapadlo a zacvaklo jako skládačka. 
  
Soňa Peková totiž znovu zopakovala, že virus se nechová jako přírodní izolát, že virus v těle vytváří jen 
velmi špatně imunitu, což je opravdu hrozivá zpráva, takže proděláním nemoci člověk nezíská imunitu 
buď vůbec, anebo jenom velmi slabou, což podle Soni Pekové nedává smysl, protože takto se přírodní 
viry přenesené ze zvířat prostě nechovají, takže je stále přesvědčená, že virus pochází z laboratoře. 
  
Dosud se totiž tvrdí, že prý virus SARS-Cov-2 pochází z netopýrů, jenže dosud se nepodařilo virus z 
těch netopýrů izolovat. A co je horší, od jara už zažila Evropa celkem 4 různé kmeny koronaviru, 
nikoliv mutace toho jarního viru. Takže, ten jarní virus se jmenoval SARS-Cov-2, ten v září by se měl 
jmenovat SARS-Cov-3, ten v prosinci by měl mít název SARS-Cov-4 a ta britská varianta by se měla 
jmenovat SARS-Cov-5, což je podle Pekové prý pěkně ostrý vlčák, tedy v obrazném příměru k těm 
psům, žádný jezevčík nebo čuvač. 
  
Nejsou to zmutované formy původního viru, jsou to úplně nové kmeny !  Nemocnice děkují za 
virovou krizi a doufají, že pandemie nikdy neskončí. Proč ? 
  
Bioložka vysvětlila, že jednotlivé části těchto různých kmenů neobsahují na genetické úrovni stupně 
mutací. Kdyby člověk měl před sebou zmutovaný virus, poznal by přesně, z jaké předlohy a z jakého 
předchůdce virus pochází. Jenže, u těch virů ze září, z prosince a u viru z Velké Británie není žádná 
shoda s jarním, ani s předchozím virem. Ten zářijový se nepodobá jarnímu viru. Ten prosincový se 
nepodobá ani na ten jarní, ani na ten zářijový. A ten britský se nepodobá ani jednomu z předchozích. 
Všechno to jsou koronaviry, to ano, ale všechny mají úplně odlišné RNA sekvence, které z nich tvoří 
úplně novou věc, úplně nový kmen koronaviru, nové psí plemeno. 
  
A Soňa Peková v rozhovoru řekla, že to vypadá, že ty viry vylétávají z nějaké jeskyně, že je 
potřeba jeskyni najít a zavřít ji, tedy obrazně řečeno tím narážela na laboratoř, která tyto viry 
vypouští. A jak je vypouští ?  No, přece jednoduše, letadly, kdy v době leteckých uzávěr, kdy nikdo 
nikam nelétá, je celá obloha plná menších letadel, které kobercují sem a tam, sem a tam, ale nikoliv cik 
cak, ve smyslu vyhlídkových přeletů, ale důsledně a pečlivě do položených koberců. A najednou po pár 
týdnech vidíme co ? 
  
Najednou se objevuje nová vlna nákazy, najednou jsou lidé zase pozitivní, nastávají lockdowny, 
hysterie, údajně prý kolabují nemocnice. Dostáváme do redakce svědectví lékařů a sester, píšou nám, 
jaký je to obrovský podvod, kterého se musí na příkaz vedení nemocnic účastnit a nesmí ani ceknout, 
jinak by přišli o práci. V nemocnicích totiž leží lidé, kteří by klidně mohli ležet doma, vzít si horký čaj, 
pořádně se zasypat vitamínem C, pořádně to vyležet, jenže tak to není. 
  
Pokud mají pozitivní test na Covid-19, a pokud spadají do krizové skupiny osob 65+ let věku, 
potom je doktoři automaticky posílají na ležení do nemocnice na pozorování a vedení nemocnic 
je štěstím bez sebe, protože za tyto “covidové ležáky” na pozorování v nemocnicích dostávají od 
zdravotních pojišťoven mnohonásobně vyšší úhrady. Naší redakci se podařilo dostat k číslům úhrad, 
získali jsme je z jedné nemocnice v Moravsko-Slezském kraji. 
  
Když ležíte v nemocnici jako nakažená osoba na pozorování, nemocnice na vás vytočí od 
pojišťovny přes půl milionu za týden. Když budete bez testu, nedostane za vás nemocnice ani 
100 000 Kč 
  
Týdenní pobyt v nemocnici na lůžku na interně přijde pojišťovnu na 40 000 Kč za pacienta. Pokud má 
ovšem pozitivní test na Covid-19 a nachází se v rizikové skupině 65+ a leží celý týden na pozorování, 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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potom za něho nemocnice dostane od pojišťovny 150 000 Kč, to je skoro 4x tolik! A pozor, to je pouze 
účtované lůžkovné, tedy peníze za to, že lůžko je obsazené. 
  
K tomu se dále připočítávají výkony a úkony v prostředí se zvýšeným rizikem práce, protiinfekční 
opatření, výměny prádla, lůžkovin, oblečení, roušek, a tak si představte, že po započtení úkonů a výkonů 
na pozorovaném pacientovi, jako jsou vizity v biohazard oblecích lékařů a sester, likvidace biohazard 
odpadu po pacientovi, když nedojí jídlo, dezinfekce prostoru, měření krevního tlaku infekční osobě, 
krevní odběry infekční osobě, zabezpečení manipulace s infekčními vzorky, prostě po započtení 
tohoto všeho účtuje nemocnice částku lehce přes 550 000 Kč za pacienta na jednom lůžku za 
týden. Kdyby tam ležela osoba bez covidového testu, tak by nemocnice od pojišťovny 
“nevytočila” více než 90 000 Kč. 
  
Lékař, který nám tato čísla poskytl, nám vysvětlil, že přesně toto je ten důvod té fašizace nemocnic a 
jejich chování k pacientům, když přijdou do nemocnice a nechtějí si nechat strčit špejli do nosu. Pacient 
tím de facto okrádá nemocnici, protože bez testu přichází nemocnice o peníze. Čím nekvalitnější testy, 
tím pro nemocnici lépe. Když testy falešně ukazují pozitivitu, je to pro nemocnici doslova dar z nebes. 
Přijde paní na rentgen, popsal lékař aktuální zkušenost. 
  
Udělali jsme jí test, byl pozitivní. Okamžitě se pacientka nahlásí do systému jako infekční a už 
jede informace na pojišťovnu, od té chvíle jsou všechny výkony a úkony bonifikovány v průměru 
až 4x vyššími sazbami, popisuje lékař dopady na finanční důsledky pozitivity pacienta a vysoké úhrady 
pro nemocnici.  Jenom např. za dezinfekci rentgenového stolu a příslušného vybavení po použití 
pozitivním pacientem lze účtovat pojišťovně za odstavení rentgenu na 3 hodiny mimo provoz až 100 
000 Kč. 
  
Jako v dobách Rudého práva v 50. letech: Novináři ze Seznamu prokádrovali primáře, nelíbilo 
se jim, co říká na YouTube. Nemocnice se novinářů lekla a primáře vyhodila z ideologických 
důvodů 
  
Normálně má rentgen obsloužit v průměru 8 pacientů za hodinu, ale kvůli pozitivitě prvního pacienta je 
potřeba rentgen odstavit a dezinfikovat, a to až další 3 hodiny. Tím se zvyšuje doba čekání, náklady 
nemocnice, které účtuje pojišťovně. Přitom ta dezinfekce rentgenu obnáší postříkání kontaktních částí 
dezinfekcí, setření povrchů, ale protože infekční osoba mohla uvnitř místnosti dýchat nebo kašlat, musí 
se místnost vyvětrat a vzduch vystříkat dezinfekcí. Prostě manévry, které zaberou až 3 hodiny a je z 
toho neskutečný vývar pro nemocnici. 
  
Ředitelé nemocnic proto nařizují, aby lékaři odmítali pacienty bez testu pod záminkou kolapsu 
nemocnice pod náporem “nakažených” a přesunovali výkony negativně testovaných na pozdější 
dobu o mnoho měsíců. Lůžka se musí šetřit pro covidové ležáky, na kterých může vedení nemocnice 
vytočit od pojišťoven největší peníze, uzavírá lékař v emailu. A co se stane, když náhodou máte jako 
lékař odvahu jít otevřeně pod svým jménem na veřejnost a pouštět informace na veřejnost o těchto 
reáliích, to teď vidíme poté, co se stalo v nemocnici v Hranicích na Moravě. 
  
Novináři z Lukačovičova serveru Seznam Zprávy totiž kontaktovali vedení nemocnice s udáním, 
že jejich primář klinické biochemie a hematologie MUDr. Ctirad Musil prý šíří na internetu 
dezinformace a nepravdy, jaký postoj k tomu má nemocnice, a jak je možné, že zůstává v pozici 
primáře, když šíří konspirační teorie. Podle zjištění naší redakce celá věc měla ještě mnohem drsnější 
přesah. Lékař totiž na YouTube popisoval, že v nemocnici u nich leží lidé, kteří tam nemají co dělat, 
zabírají lůžka skutečně potřebným, protože za normální situace by tito lidé byli doma a pili by horký čaj 
a brali vitamíny. Rovněž upozornil na fakt, že v roce 2018 v březnu se úmrtnost v ČR vyšplhala neznámo 
proč na mnohem vyšší číslo než dnes. 
  
Covidová krize umožňuje tunelovat systém zdravotního pojištění skrze nabubřelé úhradové 
platby za covidové ležáky v soukromých nemocnicích, to je to skutečné tajemství údajně 
kolabujících nemocnic ! 
  
Primář Ctirad Musil tak veřejně na YouTube informoval de facto o tomtéž, co nám do redakce píší další 
lékaři a sestry z celé ČR. Vedení nemocnic je ekonomicky motivováno upřednostňovat 
hospitalizace pozitivně testovaných pacientů, protože díky jejich infekčnosti mohou nárokovat 
u pojišťoven až 4-násobné úhrady za lůžkovné a úkony a výkony spojené s vyšetřením, hospitalizací 
a léčbou pacienta, potvrzují nám lékaři ve svých emailech. A kdokoliv na toto upozorní, de facto tím 
vrhá světlo na spiknutí soukromých nemocnic a pojišťoven, jak lze přes soukromé nemocnice, 
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organizované obvykle jako akciové společnosti, případně společnosti s ručením omezeným, vytáhnout 
z pojišťoven velké objemy peněz do soukromých rukou. 
  
Je to největší tajemství, o kterém lékaři dobře vědí, zejména poukazují na to, že když vláda podporuje 
hysterii, pandemii, vytváří se polní nemocnice a představa kolabujících nemocnic, tak to znamená, že v 
tom jedou i nejvyšší ústavní činitelé. Pojišťovny ovládané politiky schválí navýšené úhradové vyhlášky, 
soukromé nemocnice začnou nabírat a preferovat jen pozitivní pacienty, nemocnice nekolabují, ale 
lůžka jsou zaplněna covidovými ležáky, ze kterých se vytáčí od pojišťoven peníze a soukromá 
nemocnice potom zisky přerozděluje svým akcionářům a tichým společníkům, tedy politikům. 
  
Je to covidový tunel za bílého dne. Vědí o tom všichni, že je to tunelovačka a lékaři, kteří na to 
nemají žaludek, jdou s pravdou ven. A netrvá dlouho a novináři od Lukačoviče najednou zasahují, 
nemocnice se lekne, že se o tom začne mluvit, že se přitáhne pozornost, nemocnice v Hranicích na 
Moravě je rovněž soukromá akciovka, takže okamžitě přichází vyhazov a MUDr. Ctirad Musil je vyhozen 
z pozice primáře. 
  
Totalita je zpátky, už zase pisálci zajišťují vyhazovy inteligence z nemocnic a z pozic primářů z 
důvodů ideových prohřešků proti obecnému narativu 
  
Přesně toto probíhalo v 50. letech minulého století, kdy novináři Rudého práva kontaktovali jednotlivé 
podniky a ptali se vedení, jak je možné, že na pozicích těch a těch vedoucích pracovníků pracují lidé, 
kteří mají buržoazní původ a šíří proti-lidové a reakční ideologie. Vedení podniku se ihned zaleklo zájmu 
novinářů a člověk byl z místa vyhozen. Dnes to samé dělají novináři Seznam Zprávy. Namísto toho, aby 
prověřovali fakta, že úhrady nemocnicím z pojišťoven jsou přímo závislé na covidovém testu pacientů, 
a že nemocnice jsou ekonomicky motivovány k preferenci takových pacientů. 
  
V nemocnicích jsou lůžka obsypána lidmi nad 65 let věku, kteří tam leží zbůhdarma na 
pozorování, zatímco např. operace žlučníku u pacientů s negativními testy mají odklad až do 
poloviny roku 2022, protože přednost mají covidoví ležáci, tak namísto toho novináři pomlouvají 
primáře, mají tu neskutečnou drzost primáře hematologie obviňovat z diletantství a dezinformací, 
naprosto lživě, když primář pouze odhalil pravdu, co v nemocnicích probíhá za čachry z peněz nás 
všech, protože zdravotní pojištění v ČR není dobrovolné pojištění, ale povinná a nucená platba. 
  
A ty peníze se potom z pojišťoven tunelují přes soukromé nemocnice, skrze nabobtnalé úhradové 
vyhlášky za pozitivní pacienty, ven do soukromých rukou akcionářů a jejich tichých společníků. Přesně 
proto a z toho důvodu se mažou na YouTube videa z nemocnic, které jsou prázdné, nikde na chodbách 
nikdo neleží na podlaze, nikde nejsou vidět záběry jako byly z nemocnic ve Wuhanu na počátku 
loňského roku. 
  
Nemocnice v Evropě jsou prázdné, nikoho na chodbách nevidíte, a pokoje jsou buď prázdné 
anebo obsazené důchodci nad 65 let věku, kteří se dívají na televizi a cucají čaj s 
keksem. Všechna tato videa jsou ihned mazána a primáři jsou z ideových a ideologických důvodů 
vyhazování ze svých míst. A nevyhazují je pro neschopnost, nebo pro profesní pochybení a špatnou 
práci, ale kvůli tomu, že řekli pravdu, vyhazují je z ideologických důvodů. Takže, žádná demokracie v 
ČR, ale tuhá diktatura. Už zase pisálci zajišťují vyhazovy vzdělané inteligence z práce kvůli jejich ideové 
reakci ! 
 

JINÝ  ČLÁNEK : 

Soňa Peková potvrdila, že někdo vyrábí umělé laboratorní kmeny SARS-Cov-X a 

vypouští je obrazně řečeno jako z jeskyně, kterou je potřeba najít a zavřít 

Zkrácená verze: 

Molekulární bioložka MUDr. Soňa Peková na televizi CNN Prima News odpálila další bombu, která 

znovu a opět potvrzuje informace a články Aeronetu. Soňa Peková v rozhovoru [1] uvedla šokující 

informaci, že původní virus z jara loňského roku je pryč a zmizel 

Někdo vypouští nové kmeny virů, ale z jeskyně a z netopýrů to asi nebude 

Tím de facto potvrdila články zde na Aeronetu, přinesli jsme nedávno informace o tom, že je vysoce 

podezřelé, že nová mutace viru z Velké Británie vypukla v bezprostředním sousedství britské národní 

referenční laboratoře v Porton Down nedaleko Salisbury, což je proslulé místo zpravodajské hry MI-6 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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se Sergejem Skripalem a údajně napatlaným Novičokem na klice jeho domovních dveří. Aeronet již od 

jara přinášel články a znepokojivé informace o podezřelých přeletech letadel nad celou Evropou, které 

kobercují krajinu, létají sem a tam, sem a tam, pořád dokola a pokládají koberec na letové mapě na 

FlightRadar24. 

Soňa Peková totiž znovu zopakovala, že virus se nechová jako přírodní izolát, že virus v těle vytváří 

jen velmi špatně imunitu,  

A co je horší, od jara už zažila Evropa celkem 4 různé kmeny koronaviru, nikoliv mutace toho jarního 

viru. Takže, ten jarní virus se jmenoval SARS-Cov-2, ten v září by se měl jmenovat SARS-Cov-3, ten v 

prosinci by měl mít název SARS-Cov-4 a ta britská varianta by se měla jmenovat SARS-Cov-5, což je 

podle Pekové prý pěkně ostrý vlčák, tedy v obrazném příměru k těm psům, žádný jezevčík nebo 

čuvač. 

Nejsou to zmutované formy původního viru, jsou to úplně nové kmeny! Nemocnice děkují za virovou 

krizi a doufají, že pandemie nikdy neskončí. Proč? 

Bioložka vysvětlila, že jednotlivé části těchto různých kmenů neobsahují na genetické úrovni stupně 

mutací. Kdyby člověk měl před sebou zmutovaný virus, poznal by přesně, z jaké předlohy a z jakého 

předchůdce virus pochází. Jenže, u těch virů ze září, z prosince a u viru z Velké Británie není žádná 

shoda s jarním, ani s předchozím virem. Ten zářijový se nepodobá jarnímu viru. Ten prosincový se 

nepodobá ani na ten jarní, ani na ten zářijový. A ten britský se nepodobá ani jednomu z předchozích. 

Všechno to jsou koronaviry, to ano, ale všechny mají úplně odlišné RNA sekvence, které z nich tvoří 

úplně novou věc, úplně nový kmen koronaviru, nové psí plemeno. 

A Soňa Peková v rozhovoru řekla, že to vypadá, že ty viry vylétávají z nějaké jeskyně, že je potřeba 

jeskyni najít a zavřít ji, tedy obrazně řečeno tím narážela na laboratoř, která tyto viry vypouští. A jak je 

vypouští? No, přece jednoduše, letadly, kdy v době leteckých uzávěr, kdy nikdo nikam nelétá, je celá 

obloha plná menších letadel, které kobercují sem a tam, sem a tam, ale nikoliv cik cak, ve smyslu 

vyhlídkových přeletů, ale důsledně a pečlivě do položených koberců. A najednou po pár týdnech 

vidíme co? 

Primář Ctirad Musil tak veřejně na YouTube informoval de facto o tomtéž, co nám do redakce píší 

další lékaři a sestry z celé ČR. Vedení nemocnic je ekonomicky motivováno upřednostňovat 

hospitalizace pozitivně testovaných pacientů, protože díky jejich infekčnosti mohou nárokovat u 

pojišťoven až 4-násobné úhrady za lůžkovné a úkony a výkony spojené s vyšetřením, hospitalizací a 

léčbou pacienta, potvrzují nám lékaři ve svých emailech. A kdokoliv na toto upozorní, de facto tím vrhá 

světlo na spiknutí soukromých nemocnic a pojišťoven, jak lze přes soukromé nemocnice, 

organizované obvykle jako akciové společnosti, případně společnosti s ručením omezeným, vytáhnout 

z pojišťoven velké objemy peněz do soukromých rukou. 

Je to největší tajemství, o kterém lékaři dobře vědí, zejména poukazují na to, že když vláda podporuje 

hysterii, pandemii, vytváří se polní nemocnice a představa kolabujících nemocnic, tak to znamená, že 

v tom jedou i nejvyšší ústavní činitelé.  

Nemocnice v Evropě jsou prázdné, nikoho na chodbách nevidíte, a pokoje jsou buď prázdné anebo 

obsazené důchodci nad 65 let věku, kteří se dívají na televizi a cucají čaj s keksem. Všechna tato 

videa jsou ihned mazána a primáři jsou z ideových a ideologických důvodů vyhazování ze svých míst.  

https://zpravy.dt24.cz/domaci/sona-pekova-potvrdila-ze-nekdo-vyrabi-umele-laboratorni-kmeny-sars-

cov-x-a-vypousti-je-obrazne-receno-jako-z-jeskyne-kterou-je-potreba-najit-a-

zavrit/?fbclid=IwAR036OiVIHI_S_q4XjAt-ySsCOzUTiuCnxJyu_QbX7v7B1ivO5SUemtLjDA 

Ohledně vzniku viru vím, že mám pravdu, říká viroložka Peková. Uvidíte že jsem měla 

pravdu. 

https://tresk.cz/ohledne-vzniku-viru-vim-ze-mam-pravdu-rika-virolozka-pekova-uvidite-ze-jsem-mela-

pravdu/?fbclid=IwAR0RQpK19ZBVuMGnFQUbbZUajcfZGwTwJH5dSNZAB5lWc51ARKffsC-

yCSQ#utm_source=FPH&utm_medium=FPH&utm_campaign=FPH 

My jsme začali celé genomy těch virů SEKVENOVAT. Laicky řečeno, přečetli jsme a 

zanalyzovali celou jejich genetickou informaci.  

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
https://tresk.cz/ohledne-vzniku-viru-vim-ze-mam-pravdu-rika-virolozka-pekova-uvidite-ze-jsem-mela-pravdu/?fbclid=IwAR0RQpK19ZBVuMGnFQUbbZUajcfZGwTwJH5dSNZAB5lWc51ARKffsC-yCSQ#utm_source=FPH&utm_medium=FPH&utm_campaign=FPH
https://tresk.cz/ohledne-vzniku-viru-vim-ze-mam-pravdu-rika-virolozka-pekova-uvidite-ze-jsem-mela-pravdu/?fbclid=IwAR0RQpK19ZBVuMGnFQUbbZUajcfZGwTwJH5dSNZAB5lWc51ARKffsC-yCSQ#utm_source=FPH&utm_medium=FPH&utm_campaign=FPH
https://tresk.cz/ohledne-vzniku-viru-vim-ze-mam-pravdu-rika-virolozka-pekova-uvidite-ze-jsem-mela-pravdu/?fbclid=IwAR0RQpK19ZBVuMGnFQUbbZUajcfZGwTwJH5dSNZAB5lWc51ARKffsC-yCSQ#utm_source=FPH&utm_medium=FPH&utm_campaign=FPH
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MUDr. Peková říká:  

"My jsme začali celé genomy těch virů SEKVENOVAT. Laicky řečeno, přečetli jsme a zanalyzovali 

celou jejich genetickou informaci. To je kód, v němž je virus napsán. Na celogenomové sekvenování 

máme technologii. Zkoumali jsme zpětně i starší vzorky. Díky tomu odhalujeme, jak jsou viry 

promutované, jak vypadají a kdy se objevily další vlny. Už víme, že každá vlna byla způsobena jiným, 

novým virem a nemají nic do činění s tím jarním. To se pozná podle toho, že jarní vir nasbíral na konci 

své vlny celý BATOH MUTACÍ, PROMĚN ve svém genomu. A pokud by druhá nebo třetí vlna vznikly 

z té první, tak bychom ty mutace, které virus v průběhu času nabral, VIDĚLI I VE VIRECH DRUHÉ A 

TŘETÍ VLNY. Jenže NENÍ TOMU TAK ( !!!! ). Takže původci druhé a třetí vlny jsou jiné kmeny viru. 

Odkud se vzaly, netuším. 

Takže to podle vás není stále tatáž čínská potvora? 

Není. Ty kmeny jsou si navzájem velice podobné, ale nejsou to potomci viru prvního. Je to něco 

jiného. A já nevím, kde je ta jeskyně, z níž vylétají."   Zdroj :Reflex....Já : Obdivuji nesmírnou odvahu 

MUDr. Pekové v této pokrytecké době.... 

Zdroj (Lothar Lorenz):  https://www.facebook.com/profile.php?id=100009832714870 

KORONAVÍRUS Do platnosti vstupuje COVID automat! Platia nové pravidlá zákazu 

vychádzania 

https://www.topky.sk/cl/10/2054949/KORONAVIRUS-Do-platnosti-vstupuje-COVID-automat--Platia-

nove-pravidla-zakazu-vychadzania 

Proti těmto opatřením je třeba zasáhnou jakýmkoliv způsobem. Chcete to taky? Když ne tak 

protestujte jakýmkoliv způsobem. 

Súd v Peru rozhodol, že pandémiu „vytvorili“ Gates, Soroš a Rockefellerovci 

Soud rozhodol, že obávaný koronavírus je produktom „kriminálnej svetovej elity, ktorá dnes vládne 

svetu. Mezi nimi jsou Gatesa, Soroša a Rockefellerovcov.Ti co jim naslouchají, říkají že je to vojna. 

https://www.slovanskenoviny.sk/sud-v-peru-rozhodol-ze-pandemiu-vytvorili-gates-soros-a-

rockefellerovci/?fbclid=IwAR1sWBIrPJmDBEQc44GoSmZ1B6B3U7UoDbpKG2RUp24WuAAkaVHQT

zVy7Ik 

Peruánský soud jmenuje Sorose, Gatese a Rockefellera „tvůrci“ pandemie koronavirů 

https://tass.ru/mezhdunarodnaya-

panorama/10438403?fbclid=IwAR0Wd5CeYQJuqaciZFbACfd6Eo0ffeD7cLTJmHf2rBUCSYR5WWHO

vMDAEUg 

Hromady mrtvol? Konečně sečteno: “Pandemický” rok 2020 je co do počtu zemřelých 

hluboko v průměru za posledních 50 let. Statistky hovoří zcela jasně. Tvrdá data. 

Masmédia a jejich nebezpečná virtuální realita. 

Masmédia (ČR, EU, USA) zcela rezignovala na svou roli informovat (případně bavit) a chrlí laviny 

dezinformací děsivého druhu. Pokud to čtenář pochopí takto, stane se obětí odporného podvodu, 

jehož podstatou je statisticky toto: Není žádná pandemie, je jen nechutná iluze, šířená masmédii. 

Občanů ČR loni dokonce přibylo, což je velmi podezřelé… 

https://www.arfa.cz/hromady-mrtvol-konecne-secteno-pandemicky-rok-2020-je-co-do-poctu-

zemrelych-hluboko-v-prumeru-za-poslednich-50-let-statistky-hovori-zcela-jasne-tvrda-

data/?fbclid=IwAR3Wr4COT2yoSUJdsheXe0TKHk2754X4yRV78CZzWa0BC0-

a8cDEbOY8BwQ#.YCFT8WHPzDC 

V Európe už padajú rozsudky, ktoré dávajú za pravdu odporcom rúšok 

http://www.hlavnydennik.sk/2020/11/16/v-europe-uz-padaju-rozsudky-ktore-davaju-za-pravdu-

odporcom-rusok/?fbclid=IwAR0lE9mFK7BNUK0-ldsHix3k_x-GOHfsdnSLdScSFHiKIdgY2qtX2kcL910 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
https://www.topky.sk/cl/10/2054949/KORONAVIRUS-Do-platnosti-vstupuje-COVID-automat--Platia-nove-pravidla-zakazu-vychadzania
https://www.topky.sk/cl/10/2054949/KORONAVIRUS-Do-platnosti-vstupuje-COVID-automat--Platia-nove-pravidla-zakazu-vychadzania


 

166 
 
PŘESNĚ  NAPLÁNOVANÁ  OPERACE už před r. 2019:    http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939 
 

Dr. Lee Merritová – Zásadní problém s vakcínou proti COVID-19 (hrozba není jen v 

okamžitých negativních účincích) 

Vytvoření vakcíny:  programují mRNA, a mRNA je jako DNA, ale jde o messenger RNA, tvoří to 

proteiny v těle. Je to jako počítačový čip, který vložíte do 3D tiskárny, a pak mu řeknete, co chcete, 

aby vytvořil, a on to vytiskne. Tato technologie existuje… no a tato vakcína je biologickým 

ekvivalentem. Vytvořím nějakou mRNA a ta vašemu tělu říká, aby něco produkovala. No… v tomto 

případě udělali to, aby kousek této mRNA v každé buňce vašeho těla tvořil ten spike protein nebo 

alespoň jeho část. Ten spike protein… v podstatě si ve svém těle tvoříte patogen. 

Po epidemii SARS začali testovat kočky… po epidemii MERS… což jsou vše koronaviry, které jsou 

smrtelnější. Po MERSu testovali na fretkách. Došlo k tomu, že všechna zvířata zemřela. Nebylo to 

nepatrné… ale nezemřely na vakcínu. Zemřely na tzv. imunitní zesílení nebo protilátkově vyvolané 

zesílení. Teda protilátkově závislé zesílení… Došlo k následujícímu. 

Vytvořili mRNA… dostanete tedy vakcínu a jste v pohodě. Nyní to zvíře vystavíte viru, proti kterému 

má být očkované. Když ty kočky vystavily viru SARS, došlo k tomu, že než aby se toho viru zbavily, 

nebo ho oslabily… ta stylizovaná imunologická reakce, kterou dostali do jejich těla, zakódovala virus, 

takže ten virus se dostal do těla koček jako trojský kůň, a imunita koček si ho vůbec nevšimla. Pak se 

tam rozmnožil bez povšimnutí a způsobil sepsi a srdeční zástavu a kočky zabil. 

https://otevrisvoumysl.cz/dr-lee-merritova-zasadni-problem-s-vakcinou-proti-covid-19-hrozba-neni-jen-

v-okamzitych-negativnich-ucincich/ 

POKUSY NA LIDECH OD FIRMY PFIZER - OČKOVÁNÍ 

Nevidím jeden jediný důvod, proč bych měl podporovat Babiše a jeho rozhodnutí a zrovna tak nevidím 

jeden jediný důvod, proč se nechat očkovat od firmy Pfizer, která by v jen trochu normálně fungující 

společnosti byla zlikvidována a její vedení by bylo ve vězení, protože tolika mrtvými a zmrzačenými a 

tolika korupčními skandály se hned tak někdo blýsknout nemůže. 

Na závěr : 

Řada materiálů, videí i studií je mazána a řada lékařů, kteří přicházejí s vlastními poznatky a 

zkušenostmi, jsou v lepším případě ignorování, v horším dehonestováni a propouštěni. 

https://rumble.com/vdrazr-pokusy-na-lidech-od-firmy-pfizer-okovn.html 

Američtí lékaři varují před syndromem ADE způsobeným vakcínami na bázi mRNA, 

kdy vakcína ve skutečnosti zesiluje účinky viru v těle a po aplikaci vakcíny očkované 

osoby  …                                    

okamžitě onemocní a dokonce umírají! Syndrom ADE ohrožuje nejvíce seniory, ve Vrchlabí v 

pečovatelském domě zemřelo již 30 seniorů od počátku roku a farmaceutické firmy rozjely ve 

spolupráci se sociálními sítěmi mohutnou umlčovací kampaň na zamezení šíření informací o 

syndromu ADE, který představuje větší hrozbu než virus HIV! Přinášíme jako první server v ČR a na 

Slovensku popis mechaniky syndromu, proč očkovaní lidé onemocní a dokonce zemřou! 

Všechny sociální sítě přitom brutálně umlčují veškeré informace, které kladou rovnítko mezi vakcíny a 

úmrtí seniorů v pečovatelských domovech. Jakmile se něco takového objeví, ihned je to mazáno. 

Poprvé se tyto informace objevily v domovech důchodců v Norsku, kde po vakcinaci začali umírat 

senioři, a od té chvíle se rozjela kampaň na absolutní umlčování těchto informací. A je to kvůli tomu, 

že nikdo nesmí vědět, že probíhá největší klinický laboratorní test na široké populaci v dějinách, 

přičemž až do této chvíle takovéto testy byly považovány za neetické, nehumánní, nebezpečné, 

hazardní a naprosto nepřijatelné. 

https://aeronet.cz/news/americti-lekari-varuji-pred-syndromem-ade-zpusobenym-vakcinami-na-bazi-

mrna-kdy-vakcina-ve-skutecnosti-zesiluje-ucinky-viru-v-tele-a-po-aplikaci-vakciny-ockovane-osoby-

okamzite-onemocni/ 

Facebook zablokoval profesorům z Harvardu, Oxfordu a Standfordu, facebookovou 

stránku Barringtonské deklarace, kterou podepsalo k dnešnímu dni přes 60.000 lékařů 

a vědců, … 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939


 

167 
 
PŘESNĚ  NAPLÁNOVANÁ  OPERACE už před r. 2019:    http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939 
 

Barringtonskou deklaraci podepsali, jako nesouhlas s postupem vlád a jejich opatření, která nejsou v 

souladu s lékařskými a vědeckými poznatky. 

Deklaraci založili: 

Dr. Martin Kulldorff, profesor medicíny na Harvardově univerzitě, biostatista a epidemiolog 

Dr. Sunetra Gupta, profesorka na Oxfordské univerzitě, epidemiolog s odbornými znalostmi v 

imunologii 

a Dr. Jay Bhattacharya, profesor na lékařské fakultě Stanford University, lékař  a epidemiolog. 

Deklarace má působivý seznam spoluzakladatelů téměř čtyř desítek lékařů a vědců, stejně jako 

podpisy téměř 60 000 lékařů a vědců v oblasti veřejného zdraví.  

Vítejte v roce 2021, kde se umlčují odborníci, aby mohli vládnout psychopati 

https://gbdeclaration.org/view-signatures/ 

https://veksvetla.cz/16-000-lekaru-a-vedcu-z-celeho-sveta-podepsalo-deklaraci-proti-2-lockdownu/  

MAP 826 EU v šoku! Očkování může způsobit nevyléčitelnou nemoc šílených krav - 

tvrdí USA výzkum 

Očkování proti Covidu-19 mohou v těle vyrábět PRIONY – nesmírně nebezpečné látky, zjištěné v 

Creutzfeldt Jakobově nemoc. 

USA výzkumná studie: Očkování proti COVID-19 technologií mRNA může způsobit smrtelnou Nemoc 

šílených krav (BSE) a ještě horší Creutzfeldt – Jakobovu chorobu (CJD) Nějakou šílenou záhadou se 

nemoc BSE právě objevila v Polsku nedaleko českých hranic! 

V novém článku publikovaném v časopise Microbiology & Infectious Diseases vyjadřuje značné obavy 

zkušený imunolog J. Bart Classen. Píše, že vakcíny proti COVID-19 založené na bázi RNA mohou 

způsobit více nemocí než epidemie COVID-19. Classenova studie prokazuje potenciál vakcín 

založených na technologii messenger RNA (mRNA) a vyvinutých společnostmi Pfizer a Moderna, 

vyvolat v lidském těle patologické konfigurace spojené s chronickými degenerativními neurologickými 

chorobami. Ačkoli se jeho článek primárně týká prionových onemocnění  (stavů vyvolaných špatně 

poskládanými verzemi normálních proteinů - priony), Classen také uvádí několik dalších mechanismů, 

pomocí nichž by vakcíny na bázi RNA mohly vést k mnoha dalším potenciálním smrtelným 

nežádoucím účinkům. 

Laicky řečeno - vakcíny založené na technologii mRNA mají podle Classena potenciál produkovat v 

lidském těle priony! Priony jsou velmi nebezpečné bílkoviny , které na rozdíl od normálních bílkovin 

lidské tělo nedokáže odbourat a zničit! Priony se hromadí v lidských buňkách, dokud je zcela nezaplní 

a tak je neusmrtí! Priony způsobují smrtelné neléčitelné lidské choroby - Nemoc šílených krav (BSE) a 

Creutzfeldt – Jakobovu chorobu (CJD). Nemoc CJD je tak nebezpečná, že vládní vyhláška 

306/2012Sb, doslova nařizuje, že všechny lékařské nástroje, které se dostali do kontaktu s tkání 

pacienta s prokázaným onemocněním CJD musí být zničeny! (Nesmí být sterilovány!) Tato vyhláška 

dokumentuje lidskou bezmocnost proti prionům! Vládní vyhláška 361/2007 zařazuje vir SARS-CoV2 

(COVID-19) do kategorie nebezpečnosti 3 a nemoc CJD do kategorie 3++, a to jenom proto, že se 

nemoc CJD nešíří na rozdíl od SARS-CoV2 vzduchem! 

Za objev Prionů byla v roce 1997 udělena Stanley Prusinerovi Nobelova cena. (Rok po propuknutí 

nemoci šílených krav.) 

Vzhledem k platnému usnesení rady Evropy ze 27.ledna letošního roku , které za Českou 

republiku odhlasovali pirát František Kopřiva a Jaroslav Kytýr z hnutí ANO, máte právo podle 

bodu 7.3.4 žádat transparentní informace o bezpečnosti a možných vedlejších účincích vakcín, 

a tyto informace májí vlády a komise EU povinnost šířit ve spolupráci s platformami sociálních 

médií, aby se zabránilo šíření dezinformacím. Máte právo podle bodu 7.3.1  aby vlády zajistili, 

aby občané byli informováni o tom, že očkování NENÍ povinné a že na nikoho není politicky, 

společensky ani jinak vyvíjen nátlak, aby se nechal očkovat, pokud si to sám nepřeje. A máte 

právo podle bodu 7.3.2 aby vlády zajistili, aby nikdo nebyl diskriminován za to, že nebyl 

očkován kvůli možným zdravotním rizikům nebo proto, že nechtěl být očkován. Tohoto 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
https://gbdeclaration.org/view-signatures/
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hlasování se nezúčastnil ani jeden z těchto zástupců Slovenska a krom Kopřivy a Kytýra také 

ani jeden z těchto zástupců Česka 

Prosíme šiřte tento článek a pořad MAP 826, ať se lidé mohou svobodně rozhodnout, zda se 

nechají očkovat! 

https://www.bitchute.com/video/uoo4S5ZZep6Y/ 

Dr. Bailey – Co je případ covidu-19? Problém s definicí a diagnózami 

Zkrácená verze : 

16 ledna, 2021 

Dr. Sam Bailey:   

Zaprvé si musíme vyjasnit, že případ není to stejné jako klinická diagnóza. Podívejme se do 

lékařského slovníku, abychom tyto definice správně uchopili. Klinická diagnóza obecně znamená 

diagnóza založená na příznacích, symptomech a laboratorních nálezech během života. 

Stručně řečeno, podle všeho nemáme standardizovaná klinická diagnostická kritéria pro covid-19 

mimo PCR testy. 

Na webu WHO se píše, že potvrzený případ covidu-19 je „člověk s laboratorně potvrzenou nákazou 

covid-19, bez ohledu na klinické příznaky a symptomy.”  

Můžete si všimnout, že požadavek pro onemocnění očividně schází.  

Původní studie o PCR testu od Cormana a Drostena, publikovaná v lednu 2020, vedla k velké části 

zmatení, protože neuvedla jasně definice a standardní procedury.  

Počet PCR cyklů nebyl specifikovaný a nebyla tam žádná definice pro to, co definuje pozitivní nebo 

negativní test. PCR test nemůže rozlišit mezi celým virem a virovými fragmenty. „Pozitivní test nelze 

ztotožnit s ‚nákazou virem‘.” To znamená, že nemá žádnou klinickou opodstatněnost. Corman a 

Drosten neodhalili svoje napojení na komerční testovací laboratoř Labor Berlin, která provádí PCR 

testy. Stále se zdá, že co se týče covidu-19, stále nemáme mnoho rozumných principů za buď definicí 

případu nebo klinickou diagnózou. Je tohle velký problém?  

Čtyři němečtí turisti, kteří byli v Portugalsku nelegálně posláni do karantény na základě PCR testu, 

vyhráli soudní případ. Soudci v lisabonském odvolávacím soudu přišli s rozhodujícím usnesením 

včetně: „S ohledem na současné vědecké důkazy, ukazuje se, že tento test není schopen zcela určitě 

vyhodnotit, že taková pozitivita ve skutečnosti odpovídá nákaze osoby virem SARS-CoV-2.” 

A „spolehlivost testu závisí na použitém počtu cyklů.” Je smutné, že potřebujeme soudní případy, aby 

poukázaly na nedostatky PCR testu. Ale možná je to jediná cesta vpřed, když se zdá, že politici a 

zdravotní instituce nejsou schopní se řídit vědou. 

https://otevrisvoumysl.cz/dr-bailey-co-je-pripad-covidu-19-problem-s-definici-a-diagnozami/  

Dr. Sam Bailey – Za oponou PCR testů na COVID-19 

Zkrácená verze : 

Dr. Sam Bailey:  

Test na SARS-CoV-2 není na celý virus, na celou mikroskopickou částici. Asi nejznámější je tento 

počítačově vytvořený obrázek, který vidíme ve zprávách. Test má detekovat 1 % fragmentu RNA 

molekuly. 

Její genom má být uvnitř virové částice. Na základě jeho detekce se určuje, že člověk je nakažen 

virem SARS-CoV-2, protože tento malinkatý fragment je považován za „defektora/přeběhlíka” 100 % 

virové RNA. Je to něco jako říct, že najít koňskou žíni jako tady, je důkazem samotného koně. Tohle 

je problematické ze třech důvodů. 1. Zatímco existuje spousta studií odhalující existenci virové RNA a 

přítomnost koronavirových částicí na elektronových mikrosítích, žádné z nich neprokazují, že RNA 

pochází zevnitř těch částic. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Ve skutečnosti existuje cena v hodnotě 225 tisíc euro za důkaz izolace viru a jeho obsaženého 

genomu. 2. Protože žádný test není 100% spolehlivý, RNA detekované PCR testem nemusí být 1 % 

virového genomu. 3. Jelikož nejsou žádné zprávy o vyhodnocení RT-PCR vůči samotnému viru, nikdo 

neví, kolik lidí, kteří na virus testují pozitivně, jsou ve skutečnosti virem nakažení. Je to jako bychom 

našli koňské žíně, ale nemohli nic říct o koni nebo žokejovi. Ale tohle se stává, když vědci z nějakého 

důvodu věci odbývají a ignorují základy pro zavedení testovacích perimetrů. Celosvětové používání 

PCR testů na covid-19 bylo založeno na studii Cormana a Drostena publikovaná 25. ledna 2020. 

https://otevrisvoumysl.cz/dr-sam-bailey-za-oponou-pcr-testu-na-covid-19/ 

Vláda schválila Hamáčkův krizový zákon. Zavádí celostátní stav nebezpečí 

15.2.2021 

https://www.seznamzpravy.cz/clanek/vlada-schvalila-hamackuv-krizovy-zakon-zavadi-celostatni-stav-

nebezpeci-142459 

( Pozn.čitatele: Tak proto usiloval tolik Babiš a Hamajda o prodloužení nouzového stavu !!! Aby 

moli vyrukovat s touto další podpásovkou !!!) Lidičky, vezměme moc konečně do svých rukou, 

dokud není pozdě !!! 

Vláda dnes schválila novelu ústavního zákona o bezpečnosti a krizového zákona, které zavádějí nový 

plošný stav nebezpečí. Ministři také odsouhlasil návrh takzvaného pandemického zákona, který žádali 

hejtmani. 

Článek: 

Nouzový stav by do budoucna už nemusel být pro vyhlašování mimořádných opatření potřeba, a to 

nejen v souvislosti s koronavirem. Vláda dnes schválila novelu ústavního zákona o bezpečnosti a 

krizového zákona. Jejím předkladatelem je ministr vnitra Jan Hamáček (ČSSD). 

Novela totiž zavádí na celostátní úroveň stav nebezpečí. Ten doposud mohli vyhlašovat lokálně jen 

hejtmani. Stav nebezpečí by fungoval jako předstupeň stavu nouze, vláda by v něm však mohla 

vydávat plošná nařízení a rozhodnutí, jako třeba omezení svobody pohybu. 

„Vláda, stejně jako hejtmani, by ve stavu nebezpečí mohla například nařídit omezení pohybu nebo 

pracovní povinnost, na rozdíl od nouzového stavu by ale nešlo mimo jiné omezit podnikatelskou 

činnost,“ vysvětlil Hamáček. 

Zákon má také lépe ukotvit pozici Ústředního krizového štábu jako pracovního orgánu vlády pro 

řešení krizových situací. Jasně vymezuje působnost Ústředního krizového štábu, jeho úkoly i složení. 

Hamáček tyto úpravy představil už začátkem loňského léta, novela se však ani nedostala do 

Poslanecké sněmovny, protože za některé pasáže tehdy schytal ze všech stran kritiku v 

připomínkovém řízení. V původním návrhu vadil například návrh, že by se v případě ohrožení mohly 

opakovaně odsouvat volby nebo utajování informací před veřejností v době krize. 

Hamáček proto později návrh přepracoval a problematické pasáže z něj vyřadil. „Návrh jsem 

předjednal s opozicí, věřím v rychlé schválení,“ uvedl dnes na sociální síti. Odklad voleb bude podle 

upravené novely možný pouze jednou o šest měsíců, nikoliv opakovaně. 

Vláda má novelou získat možnost vydat v době krize nařízení, kterým prodlouží správní lhůty i 

platnost dokladů. 

Pozměněný návrh pandemického zákona míří do Sněmovny 

Vláda dnes schválila i návrh zákona o mimořádných opatřeních, sdělili premiér Andrej Babiš (ANO) a 

vicepremiér Jan Hamáček (ČSSD). Urychlené projednání pandemického zákona ve Sněmovně žádali 

hejtmani, když o víkendu vyjednávali s vládou o prodloužení nouzového stavu. Návrh zákona, jak ho 

připravilo Ministerstvo zdravotnictví, se liší jen v detailech od znění, které schválila vláda už loni v 

květnu. 

Ministerstvu zdravotnictví dává návrh pravomoci vydávat opatření například pro hromadnou dopravu, 

obchod, kadeřnictví a další služby nebo hromadné akce. Doplněné odstavce řeší povolání armády, 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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policie a vyčlenění peněz ze státního rozpočtu. Upravují nově také možnosti pro epidemiologické 

šetření včetně provozu mobilní aplikace a trasování call centry. 

www.neocipuj-se.cz 

VIDEO: ROMAN PRYMULA POPRVÉ PŘIPUSTIL MOŽNOST ČIPOVÁNÍ LIDÍ V SOUVISLOSTI S 

EVIDENCÍ STATUSU OČKOVANÉ OSOBY, ABY SE VĚDĚLO, JESTLI JE OČKOVANÁ, 

TESTOVANÁ NEBO PO PRODĚLANÉ NEMOCI COVID-19 ! 

ZA VSE SI LIDE MOHOU SAMI - JEJICH OCIPOVANI SE BLIZI ! 

ZA VŠE SI LIDÉ MOHOU SAMI. VĚTŠINA LIDÍ  TOTIŽ DESÍTKY LET KONZUMUJE STÁLE VÍCE 

PRŮMYSLOVÝCH POTRAVIN NA ÚKOR PŘÍRODNÍCH POTRAVIN, HLAVNĚ ZELENINY A 

OVOCE, NEJLÉPE Z VLASTNÍCH ZAHRAD. TO MÁ ZA NÁSLEDEK MIN. TŘI PODSTATNÉ 

SKUTEČNOSTI: 

1) 

LIDÉ SI DÍKY KONZUMU PRŮMYSLOVÝCH POTRAVIN NIČÍ VLASTNÍ IMUNITU SPOLEČNĚ SE 

STÁLE MENŠÍM POBYTEM A POHYBEM VENKU POD SLUNCEM A V PŘÍRODĚ. 

2) 

POTRAVINÁŘSKÉ KONCERNY TAKTO DOSTÁVAJÍ OD MAS LIDÍ STÁLE VÍCE PENĚZ, JEJICH 

AKCIE VLASTNÍ VĚTŠINOU NEJVĚTŠÍ BOHÁČI A TI JE NÁSLEDNĚ INVESTUJÍ DO NEJVĚTŠÍCH 

FARMACEUTICKÝCH FIREM NA VÝROBU A DIKTÁT LÉKŮ A VAKCÍN PRO CELÝ SVĚT. TÍM 

ROSTE NEUSTÁLE VÝROBA, PRODEJ A SPOTŘEBA LÉKŮ A VAKCÍN PO CELÉM SVĚTĚ ! 

3) 

DÍKY TĚMTO PENĚZŮM POSÍLANÝM NEJVĚTŠÍM BOHÁČŮM MASAMI LIDÍ MAJÍ TITO NEJVĚTŠÍ 

BOHÁČÍ MOŽNOST STÁLE VÍCE OVLÁDAT SVĚTOVÁ MÉDIA, VLÁDY A STÁTY PRAKTICKY 

CELÉHO SVĚTA TAK, ABY PŘIJÍMALY DALŠÍ A DALŠÍ LÉKY A HLAVNĚ VAKCÍNY, POMOCÍ 

NICHŽ CHTĚJÍ OČIPOVAT LIDSTVO, ABY PAK BYLI POSLUŠNĚJŠÍMI OTROKY ! 

Je to stejné jako v pohádce O PERNÍKOVÉ CHALOUPCE, KTEROU LIDEM JIŽ OD DĚTSTVÍ 

POSÍLALI ANDĚLÉ NEBE LIDEM JAKO VAROVÁNÍ: 

JENÍČEK ZABLOUDÍ V LESE A PAK NAJDE PERNÍKOVOU CHALOUPKU, KDE MU BABA JAGA 

NABÍDNE PERNÍK A DALŠÍ JÍDLO A UBYTOVÁNÍ – TAKTO JEJ S JEHO SOUHLASEM VYKRMUJE 

– VIZ PRŮMYSLOVÁ STRAVA MAS LIDÍ S JEJICH SOUHLASEM. JAKMILE JE JENÍČEK 

VYKRMEN – TLUSTÝ, U MAS LIDÍ TO ZNAMENÁ NEMOCNÍ A S PONIČENOU IMUNITOU, PAK 

JENÍČKA DÁVÁ NA LOPATU, ABY JEJ STRČILA DO PECE. "DÁT NA LOPATU" ZNAMENÁ 

PŘESNĚ DNEŠNÍ PROCES LIDSTVA S PANDEMIÍ 2020 - 2.2021, KDY JE VĚTŠINA LIDSTVA 

PŘIPRAVOVÁNA DO TEMNÉHO SVĚTA – PEKLA, A DO TÉTO PŘÍPRAVY PATŘÍ JAK ÚTRAPY A 

NEMOCI, TAK OČIPOVÁNÍ A ZOTROČENÍ, TAK I STRACH, ALE I DŮVĚRA V LÉKAŘE A JEJICH 

LÉKY A VAKCÍNY, DŮVĚRA VE VLÁDY A JEJICH NAŘÍZENÍ, PŘIZPŮSOBENÍ SE PRŮMYSLOVÝM 

POTRAVINÁM, LÉKŮM A VAKCÍNÁM, U NICH TEDY S MOŽNOSTÍ OČIPOVÁNÍ LIDÍ. 

Viz obr. 2901 - 2903 a další množství info na  www.andele-nebe.cz 

VIDEO: ROMAN PRYMULA POPRVÉ PŘIPUSTIL MOŽNOST ČIPOVÁNÍ LIDÍ V SOUVISLOSTI S 

EVIDENCÍ STATUSU OČKOVANÉ OSOBY, ABY SE VĚDĚLO, JESTLI JE OČKOVANÁ, 

TESTOVANÁ NEBO PO PRODĚLANÉ NEMOCI COVID-19 !                                                                                                                                                            

15.2.2021 

https://aeronet.cz/news/video-roman-prymula-poprve-pripustil-moznost-cipovani-lidi-v-souvislosti-s-

evidenci-statusu-ockovane-osoby-aby-se-vedelo-jestli-je-ockovana-testovana-nebo-po-prodelane-

nemoci-covid-19/ 

MUSÍME VĚDĚT, KDO UŽ BYL OČKOVANÝ. AŤ UŽ NA PAPÍŘE NEBO ČIPU, NAVRHUJE 

PRYMULA 

https://cnn.iprima.cz/musime-vedet-kdo-uz-byl-ockovany-at-uz-na-papire-nebo-cipu-navrhuje-prymula-

19141?utm_source=www.seznam.cz&utm_medium=sekce-z-
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internetu#dop_ab_variant=0&dop_source_zone_name=hpfeed.sznhp.box&dop_req_id=PwdqDf1c729

-202102151155 

 

Bývalý ministr zdravotnictví na CNN Prima News tak přiznal plán globalistů na využití pandemie pro 

potřeby Total Control a dělení obyvatelstva podle apartheidového klíče !  Covidový pas se stane 

součástí každodenního života a práva občanů se budou odvozovat od očkovacího statusu uvedeném 

na papíře, v mobilní aplikaci, nebo na čipu ! 

Poradce premiéra ČR a bývalý ministr zdravotnictví Roman Prymula v nedělním pořadu Partie na 

CNN Prima News poprvé v historii a naživo připustil [1] možnost čipování obyvatelstva v souvislosti s 

evidencí očkovaných osob proti Covid-19. V rozhovoru uvedl, že Evropská unie řeší otázku evidence 

a rozlišování obyvatelstva, aby bylo jasné, kdo je očkovaný, kdo je testovaný a kdo prodělal nemoc. 

Podle Romana Prymuly se v podstatě uvažuje v EU o třech různých certifikátech, které budou mít buď 

papírovou podobu, nebo se bude jednat o mobilní aplikace v telefonech, anebo dokonce o čipy, ve 

kterých bude očkovací, testovací a epidemiologický status trvale zaznamenán. Je to tak vůbec poprvé, 

kdy vysoce postavený činitel veřejně připustil, že se zvažuje čipování v souvislosti s nahráváním údajů 

o očkování dané osoby. 

Roman Prymula vysvětlil, že o této věci se už dlouho diskutuje na úrovni Evropské unie, aby se 

zajistilo, že lidé, kteří budou očkovaní, budou mít vyšší benefity a celá ekonomika EU to bude moci 

využít a reflektovat. V pořadu CNN Prima News se řešila např. i otázka toho, že některé státy uvalují 

karantény při cestování i na očkované lidi, a to je prý špatně, protože to demotivuje lidi k očkování. Ti 

by měli mít naopak zaručeno, že tím, že se nechají očkovat, získají určité benefity. 

Jenže dosud to nefunguje, protože není na evropské úrovni stanovena žádná společná metodika, jak 

by se měli očkovaní lidé evidovat, aby ta informace byla dostupná pro všechny členské státu EU a pro 

všechny státní orgány, ale i pro podnikatele, organizace a de facto veřejnost. A proto se na úrovni EU 

diskutuje o tom, jestli ty tzv. covidové pasy mají mít papírovou podobu jako tradiční cestovní pasy, 

anebo jestli to bude mít podobu mobilních aplikací, anebo dokonce podobu čipů, což by bylo 

nejbezpečnější řešení. 

VIDEO: Nahrávání údajů o očkované osobě do jejího čipu, Evropská unie o tom diskutuje. Ve 46 

minutě videa pan Prymula mluví o čipu. 

https://rumble.com/vduydh-roman-prymula-poprv-veejn-pipustil-monost-ipovn-kvli-covid-19.html 

Vybraná stopa z uvedeného videa kde pan Prymula mluví o čipu: 

https://rumble.com/vduydh-roman-prymula-poprv-veejn-pipustil-monost-ipovn-kvli-covid-19.html 

Papírové doklady se dají falšovat, mobilní aplikace jsou náchylné k hackerským útokům, ale čip pod 

kůží zajistí prokazatelnou identitu a status dané osoby. Roman Prymula tak potvrdil jednu z největších 

konspiračních teorií poslední doby za pravdivou, když uvedl, že o této možnosti čipování uvažuje 

přímo Evropská unie spolu s dalšími dvěma variantami, tedy nahrávání údajů o očkování do mobilů, 

anebo zaznamenávání do papírových covidových pasů. 

Protože přesně před rokem jsme na Aeronetu začali o tomto psát, že očkování se stane záminkou pro 

vytvoření mohutné globální databáze, která povede k zavedení monstrózního apartheidu v 

obyvatelstvu, kdy očkovaní lidé se stanou občany 1. kategorie, zatímco ti ostatní budou občany 2. 

kategorie. A jistě si pamatujete z mých článků, kolikrát jsem upozorňoval a varoval, že skutečným 

cílem očkování a hysterie okolo virové hrozby je vytvoření evidence obyvatelstva na ukotvení Total 

Control procesu, který bude spočívat v tom, že databáze očkovaných osob s certifikáty v čipech či v 

mobilech bude sloužit k řízení pohybu obyvatelstva. 

Roman Prymula odhalil něco, co se dosud považovalo jen za konspirační teorii 

Všimněte si, jak v pořadu Partie se de facto už řešila otázka “konečného řešení” pohybu obyvatelstva 

v souvislosti s očkováním lidí. Do Evropy míří 3 nové mutace viru. Tou první mutací je britská varianta, 

nedávno se objevila jihoafrická mutace, a poslední informace hovoří o velice agresivní a zákeřné 

brazilské mutaci Covidu-19, přičemž není jasné, jestli ty současné vakcíny budou na tyto mutace 

fungovat. V této situaci tedy Evropská unie zvažuje první obrys a nástřel Total Control, který by měl 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
https://rumble.com/vduydh-roman-prymula-poprv-veejn-pipustil-monost-ipovn-kvli-covid-19.html
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spočívat ve vytvoření databáze očkovaných obyvatel EU, a informace z této databáze by se používaly 

pro kontrolu pohybu obyvatelstva. 

Vytvoření takové databáze není problém, ale problémem je vytvoření aplikační vrstvy nad touto 

databází. Jinými slovy, jaké zařízení a jaká technologie bude informace z této databáze čerpat a 

využívat ke kontrole pohybu obyvatelstva. Pilotní příklad vidíme na Trutnovsku v ČR. Okres je v 

karanténě a policisté kontrolují příjezdy a odjezdy všech aut. Policisté kontrolují pracovní smlouvy, 

listiny, strašně to zdržuje a tvoří se kolony. Kontrola pohybu obyvatelstva je tak pro policii velice 

pracná a zdlouhavá. 

Namísto papírových průkazek a dlouhých front při silničních kontrolách se bude jen přikládat zápěstí 

ke čtečce, která bude zvedat závoru 

Ovšem po nasazení mobilních nebo dokonce čipových řešení se celá věc úplně změní a zjednoduší. 

Lidé pouze přiloží zápěstí ke čtečce NFC čipů a ve zlomku vteřiny je jasné, jestli osoba je očkovaná, 

jestli má test, jaká je její identita, kde je zaměstnána, a jestli může okres opustit nebo do něj vstoupit. 

Dokonce na místě nemusí být ani policista, bude tam pouze automatická závora a kamerový systém. 

Neočkovaný člověk z okresu a ani do okresu nevyjede, resp. nevjede. 

A o otázkou teď je aplikační řešení, jestli lidé budou přikládat ke čtečkám zápěstí s čipem, anebo 

jenom mobilní telefony s NFC aplikací. Pokud nemáš certifikát v čipu nebo na mobilu, z okresu 

nevyjedeš, jsi nevolník v rámci covidového neofeudalismu, nesmíš se stěhovat a bez souhlasu 

covidové šlechty ani cestovat. Doslova jako v dobách feudalismu před zavedením Tolerančního 

patentu a zrušení robotního práva v Rakousko-Uhersku. Ani tehdy nevolníci nesměli bez souhlasu 

šlechty opouštět léno, nesměli cestovat mimo kraj šlechtického pána, nesměli se stěhovat. 

Neofeudalismus v moderním kabátu, nesmíš opustit okres bez souhlasu covidové šlechty ! 

Globalisté tak pouze oprášili myšlenku nevolnictví v dobách feudalismu a kontrolu pohybu 

obyvatelstva oblékly do nového moderního kabátu v podobě mobilních propustek a čipů jako 

vypálených cejchů. Všimněte si, že sotva se začalo v Evropě a obecně na celém světě očkovat, ve 

stejný okamžik se začaly objevovat prý údajně nebezpečné mutace. Britská mutace, která propukla u 

izolovaných seniorů v pečovatelském domě v německém Osnabrücku poté, co senioři dostali druhé 

dávky vakcíny Pfizer-BioNTech, je pouze vrcholem a špičkou konspiračního ledovce. 

Mnoha lidem začalo vrtat hlavou, jak mohli už 3 měsíce izolovaní senioři dostat britskou mutaci, když 

nikdo ze seniorů ve Velké Británii nebyl a nikdo z ošetřujícího personálu v zařízení pozitivitu zjištěnou 

nemá. Takže, co to znamená? No, znamená to zkrátka jen to, že mutace nezpůsobuje vliv přírody a 

prostředí, ale samotné vakcíny. Tyto nebezpečné mutace se totiž všechny objevily až po zahájení 

očkování ve Velké Británii, v Jihoafrické republice a v Brazílii. A k čemu to povede? 

Nové mutace mířící do Evropy vyvolají proces brutální hysterie a tlaku na obyvatelstvo, aby se 

nechalo očkovat a zabránilo tragédii. Odmítači budou dříve či později kladeni na stejnou úroveň jako 

teroristé 

Tyto nové mutace povedou ještě k větší hysterii v roce 2021 a ještě k většímu utahování šroubů a 

brutálnímu tlačení lidí do očkování, a to takovým způsobem, že kdo nebude mít vakcínu, bude na něj 

dříve či později pohlíženo jako na teroristu, který ohrožuje úmyslně ostatní a tzv. zodpovědné 

spoluobčany. Fašizace se potom rozroste do takových rozměrů, že očkovaní lidé začnou neočkované 

spoluobčany nenávidět a napadat, začnou je mlátit na ulici, zaměstnavatelé je budou šikanovat, 

vyhazovat ze zaměstnání. 

Obchodní řetězce začnou neočkovaným lidem zakazovat vstupy do obchodů, a ty milosrdné obchody 

vstup neočkovaným povolí, ale pouze s respirátorem FFP2, čímž se respirátor stane novodobou 

židovskou hvězdou, která bude označovat lidi, hele, podívejte se na toho člověka, on má na hubě 

respirátor, to je neočkovaný člověk, to jsou ti zlí lidé, kteří nemají zodpovědnost, to je terorista, 

podívejte se na něj! 

A tato fašizace povede k tomu, že i ti velcí odmítači vakcín se nechají naočkovat, aby se vyhnuli 

takovému veřejnému pranýřování a zostuzování, když by museli nosit roušky v době, kdy nikdo je už z 

očkovaných lidí nosit nebude. U každého vstupu do obchodu bude čtečka, lidé budou přikládat mobily 

a čipy, které bezdrátově přečtou záznam o identitě člověka a o jeho očkovacím statusu. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Pokud přijde někdo bez čipu nebo bez mobilu, bude si muset nasadit respirátor. Technologické řešení 

je úplně to poslední. Všimněte si, že jakmile se začalo očkovat, řeší se evidence očkovaných lidí a 

covidové průkazy nahrané do nějakého nosiče, ať už je to papír, mobilní telefon, nebo čip. 

Samozřejmě, to je hlavní cíl celé pandemie. Vytvoření globálního resetu a přerod svobodného světa 

do nového modelu neomarxismu, který opráší myšlenky nevolnictví pro občany bez patřičného 

potvrzení. A Roman Prymula je první, který tento plán globalistů nejen v EU veřejnosti přiznal. 

Dám vám otázku, nelže tady někdo soustavně lidem?  

www.neocipuj-se.cz 

NORSKÝ VÝZKUMNÍK VIRŮ: KORONAVIRUS POCHÁZÍ Z LABORATOŘE 

NORSKE VIRUSFORSKAREN: CORONAVIRUSET KOMMER FRÅN LABORATORIUM 

15.12.2020 

 

https://www.friatider.se/norske-virusforskaren-overtygad-coronaviruset-kommer-fran-laboratorium 

Článek lze přeložit překladačem Google translator. Říká to samé, co říká Dr. Peková. 

ROZHOVOR. Koronavirus, který způsobuje onemocnění covid-19, pochází z laboratoře a byl omylem 

propuštěn, říká norský virolog Birger Sørensen v tomto rozhovoru pro Fria Tider. Že nepochází ze 

zvířecí říše, je podle něj patrné jak z struktury viru, tak z jeho rychlého šíření mezi lidmi. 

Virolog Birger Sørensen je v Norsku poměrně známá tvář. Když v roce 2009 pustošila prasečí chřipka, 

byl často v médiích dotazován pro jeho práci na vývoji vakcíny. Během epidemie eboly v západní 

Africe v roce 2014 se opět stal předmětem médií, když komentoval vypuknutí viru a věnoval mu 

pozornost také výzkumu HIV. 

Když začátkem roku začala světem pandemie koróny, Sørensen se spojil s britským onkologem 

Angusem Dalgleishem a statistikem Andresem Susrudem, aby nový virus prozkoumali. Jejich první 

zpráva, která se zabývá tím, jak se virus váže na receptory u lidí, byla zveřejněna v květnu letošního 

roku v Quarterly Reviews of Biophysics Discovery. 

- Chtěli jsme zveřejnit disertační práci o vakcínách, důležitosti vývoje bezpečné vakcíny a o tom, že to 

dokážete, říká Birger Sørensen agentuře FriaTider. 

 

Ale když výzkumný tým dokončil psaní své druhé studie zabývající se původem viru, přestal. Žádná z 

recenzovaných vědeckých publikací, na které se obrátily, ji nechtěla vydat. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
http://www.neocipuj-se.cz/
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Studie má poutavý nadpis „Důkazy, které naznačují, že se nejedná o přirozeně vyvinutý virus“ - 

Důkazy naznačují, že se nejedná o přirozeně vyvinutý virus. Sørensen, Dalgleish a Susrud jsou 

přesvědčeni, že koronavirus pochází z laboratoře. 

- Výzkum koronaviru probíhá na mnoha místech v Číně, na mnoha místech v USA a v Austrálii, 

zdůrazňuje Sørensen. 

- Pevně věřím, že se to rozšířilo náhodou. Americké úřady provedly inspekci ve Wu-chanu v roce 

2018, kdy byla označena jako laboratoř riziko. 

Norský virolog zdůrazňuje, že existují prokázané případy úniku virů z laboratoře, a proto není příliš 

kontroverzní tvrdit, že tento virus může mít i tento původ. 

- Existuje mnoho laboratoří, které udělaly chybu a omylem uvolnily viry. Původní virus Sars byl 

propuštěn ze Singapuru, uvedl v souvislosti s incidentem v listopadu 2003. 

- Existuje mnoho příkladů úniku virů z laboratoří třídy 3 a 4. Myslím, že koronový virus unikl již ve 

druhé polovině srpna, na začátku září 2019. Je toho hodně, co tomu nasvědčuje. 

Birger Sørensen věří, že mimo jiné struktura koronaviru, a že se začal tak rychle šířit mezi lidmi, 

naznačuje, že nepochází ze zvířecí říše. Norský výzkumník se místo toho domnívá, že spíše 

naznačuje, že virus již byl pro člověka adaptován mnoha laboratořemi, které zkoumají viry na lidských 

buňkách. 

Obrací také kritiku, která existuje proti tvrzením, že koronavirus pochází z laboratoře, což znamená, 

že neexistují žádné důkazy, poukazem na to, že se nikomu nepodařilo prokázat, že pochází z přírody. 

- Není nikdo, kdo by zpochybňoval, že musí být prokázáno, že virus pochází z přírody. Musíte 

dokázat, že to pochází z přírody, jinak to pochází z laboratoře, říká. 

Sørensen zároveň zdůrazňuje, že existuje spousta vědeckých disertačních prací o tom, jak jsou v 

laboratoři uměle vytvářeny viry. 

- Bylo publikováno mnoho výzkumů, několik stovek článků od roku 2015 do poloviny roku 2019, které 

dokumentují, že takové viry můžete vytvářet a že víte, jaké mají vlastnosti, říká. 

Kritika Sørensena byla občas velmi krutá. Kristian Andersen, profesor imunologie a mikrobiologie ve 

výzkumné laboratoři Scripps Research v Kalifornii, odmítl Sørensenovu zprávu jako „úplný nesmysl, 

nepochopitelný a ani zdaleka vědecký“. Posouzení provedl ještě před zveřejněním zprávy. 

Birger Sørensen věří, že proti studiím, kde jsou výzkumné laboratoře vyčleňovány jako obětní beránci, 

existuje tak silná opozice, protože veřejnost má silné zájmy, které nezpochybňují, jak je výzkum 

prováděn. 

- Vědecká komunita nechce diskutovat o problémech, které by mohly bránit budoucímu výzkumu virů, 

říká. 

- Výzkum virů je velkým tématem. Někteří zkoumají koronaviry. Jiní zkoumají chřipku. Zejména Čína 

má k takovému výzkumu dobrý přístup a věnuje se mu. 

Sørensen zdůrazňuje, že výzkum virů má mnoho různých účelů a že ne všechny se týkají zastavení 

nemocí a pandemií. 

- To, že existuje možnost využívat tyto viry jako zbraně, by nemělo být vyloučeno, říká Birger 

Sørensen. 

Německý lékař si dal tu práci, zvětšil 800x konec tyčinky PCR testu, a nalezl tam 
kovové součástky s všestranně směrujícími háčky – trny. 

Německý lékař si dal tu práci, zvětšil 800x konec tyčinky PCR testu, a nalezl tam kovové součástky s 
všestranně směrujícími háčky – trny. Domnívá se, že se jedná o zesilovače signálu 5G, neboť v těsné 
blízkosti, kde v nose tyčinka končí, se totiž nachází hypofýza.(Že by jen pouhá náhoda, nebo že by 
hmatatelný důkaz, že nás ne-mocní nechtějí pomocí nanotechnologie na dálku řídit a ovládat?)To 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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vysvětluje, proč jsou testy tak drahé a proč je lidem cpou pomalu až do mozku, přestože stačí udělat 
výtěr jen z nosní dírky. 

Je zřejmé, že údajná „pandemie“ je obrovský podvod a miliardový byznys ! 

Tu je vyjadrenie toho německého lekára, ktorý našiel tie miniatúrne kovové čiastočky v PCR testoch – 
žiaľ VIDEO je v nemčine: 

https://www.youtube.com/watch?v=ETgYDsu2KUo&feature=youtu.be  

https://haunebu7.wordpress.com/2020/10/13/impfung-durch-nasenabstrich-metall-im-pcr-test-
entdeckt/ 

Univerzita Johns Hopkins: Je možné očkování vatovým tamponem (Johns Hopkins 
University: Impfung per Wattestäbchen möglich) 

https://www.epochtimes.de/gesundheit/johns-hopkins-university-impfung-per-wattestaebchen-
moeglich-a3445060.html?fbclid=IwAR2J0plZ-
yALucbMPrk76ITESanCk9ClJrTSX30AYrdV1VsF7l3Y6HyoaNI 

Přeloženo v prohlížeči Google Chrome: 

Autor: Tim Sumpf 11. února 2021 Aktualizováno: 11. února 2021 11:25 
Facebook tweet Parler E-mailem 
V lednu 2019 WHO prohlásila „neochotu očkovat“ jednu z deseti hlavních hrozeb pro globální 
zdraví. Aktuální průzkumy ukazují, že to nadále klesá. Samostatně studie Johns Hopkins University 
ukazuje, že lidé mohou být také očkováni pomocí PCR testů. 
Je test PCR tajným očkováním, ptá se vědecký spisovatel a právní analytik John O'Sullivan . Studie 
Johns Hopkins University (JHU) ukazuje, že existuje možnost podávání léků pomocí tamponů. S 
vatovými tampony, jaké se používají při testech PCR. 

Výzkumní pracovníci pod vedením Davida Graciase, profesora na Whiting School of Engineering, a 
gastroenterologa Florina M. Selaru, ředitele Centra zánětlivých onemocnění střev Johna 
Hopkinse, uvádějí v časopise „Science Advances“ „aktivní mechanochemické terapeutické chapadla“, 
tzv. „Theragrippern“, které reagují na tělesné teplo. 

Jakmile jsou tyto skvrny prachových destiček v těle, mohou se držet na sliznicích a uvolňovat svůj 
lékařský náklad po dlouhou dobu. Pak se jejich „stisk“ uvolní a jsou vyloučeni. 

Metoda a funkce inspirovaná parazitem 

Výzkumníci JHU popsali svá „mikrozařízení měnící tvar“ jako „inspirovaná parazitickým červem, který 
vrhá své ostré zuby do střev svého hostitele. Vědci také píší: 

[] Malá mikroskopická zařízení ve tvaru hvězdy [mohou] lpět na výstelce střeva a uvolňovat léky do 
těla [tím], že napodobují způsob, jakým se parazitická měchovec váže na střeva organismu. “ 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
https://www.epochtimes.de/gesundheit/johns-hopkins-university-impfung-per-wattestaebchen-moeglich-a3445060.html?fbclid=IwAR2J0plZ-yALucbMPrk76ITESanCk9ClJrTSX30AYrdV1VsF7l3Y6HyoaNI
https://www.epochtimes.de/gesundheit/johns-hopkins-university-impfung-per-wattestaebchen-moeglich-a3445060.html?fbclid=IwAR2J0plZ-yALucbMPrk76ITESanCk9ClJrTSX30AYrdV1VsF7l3Y6HyoaNI
https://www.epochtimes.de/gesundheit/johns-hopkins-university-impfung-per-wattestaebchen-moeglich-a3445060.html?fbclid=IwAR2J0plZ-yALucbMPrk76ITESanCk9ClJrTSX30AYrdV1VsF7l3Y6HyoaNI
https://www.epochtimes.de/autor?q=Tim%20Sumpf
https://www.facebook.com/sharer/sharer.php?u=https://www.epochtimes.de/gesundheit/johns-hopkins-university-impfung-per-wattestaebchen-moeglich-a3445060.html?fb=1
https://twitter.com/intent/tweet?text=Johns+Hopkins+University%3A+Impfung+per+Wattest%C3%A4bchen+m%C3%B6glich&url=https://www.epochtimes.de/gesundheit/johns-hopkins-university-impfung-per-wattestaebchen-moeglich-a3445060.html?tweet=1&via=China_Welt_News
https://parler.com/new-post?message=https://www.epochtimes.de/gesundheit/johns-hopkins-university-impfung-per-wattestaebchen-moeglich-a3445060.html
mailto:?subject=Johns%20Hopkins%20University%3A%20Impfung%20per%20Wattest%26auml%3Bbchen%20m%26ouml%3Bglich&body=Johns%20Hopkins%20University%3A%20Impfung%20per%20Wattest%26auml%3Bbchen%20m%26ouml%3Bglich%20%7C%7C%20https%3A%2F%2Fwww.epochtimes.de%2Fgesundheit%2Fjohns-hopkins-university-impfung-per-wattestaebchen-moeglich-a3445060.html%3Femail%3D1
https://principia-scientific.com/are-pcr-tests-secret-vaccines/
https://advances.sciencemag.org/content/6/44/eabb4133
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Vědci JHU našli inspiraci pro Theragripper v přírodě s parazitickou měchovkou.Foto: Screenshot 
| Univerzita Johna Hopkinse 

Přes jejich velikost - obrázek B (níže) ukazuje desítky Theragripperů vedle jehlového bodu (0,7 mm) 
pod elektronovým mikroskopem - Theragrippers jsou vytvořeny ve vrstvách (obrázek A). Když se 
parafinový povlak (fialový) na Theragripper zahřeje, zařízení se automaticky zavřou. 

 
Theragripper jsou vytvořeny ve vrstvách a jsou podstatně menší než špička jehly.Foto: Screenshot 
| Univerzita Johna Hopkinse 

Testy PCR: očkování bez injekční stříkačky? 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Vědci z Johns Hopkins University vysvětlují postup následovně: 

Když parafinový povlak chapadla dosáhne teploty uvnitř těla, zařízení se automaticky zavřou. Lpí na 
střevní stěně. Proces zavírání způsobí, že se malé, šesticípé zařízení zaboří do sliznice. To způsobí, 
že se drží na tlustém střevě, kde jsou drženi, a postupně uvolňují své množství léků do těla. Nakonec 
Theragripper ztratí své držení v tkáni a je vylučován ze střeva normální funkcí gastrointestinálního 
svalu. “ 

Tímto způsobem mohli terapeuti přežít a fungovat v gastrointestinálním traktu zvířat (a lidí) po dobu 24 
hodin. Ve své studii vědci také potvrdili, že podávání léků se pomocí Theragripperu výrazně 
zlepšuje. To zase dokazuje, že „samosvorné mikro zařízení měnící tvar zlepšují účinnost 
prodlouženého podávání léků“. 

Zatímco koronové testy se v Evropě provádějí hlavně tampony z krku, Komunistická strana Číny 
oznámila, že v budoucnu také provede PCR testy rektálně. Oficiálně proto, že spolehlivost výsledků je 
lepší, což západní odborníci potvrdili a podpořili . 

Očkování zadními dveřmi 

V lednu 2019 WHO uvedla neochotu očkovat jako jednu z deseti hlavních hrozeb pro globální 
zdraví . Web WHO byl od té doby odstraněn a lze jej najít pouze ve webovém archivu . 

Podle O'Sullivana současné průzkumy potvrzují tušení WHO. V březnu bylo 70 procent dotazovaných 
dospělých Američanů připraveno očkovat proti koronaviru , ale tato připravenost klesla do prosince na 
zhruba 50 procent. To však není relevantní, pokud „očkování lze podávat tajně. [Například] když 
někdo provede nyní všudypřítomný test rozmazání PCR “. 

„To může být naprosto nemorální - a pravděpodobně nezákonné - ale je to naprosto možné,“ píše 
O'Sullivan. Vědci Johns Hopkins: „Publikovali výsledky studie na zvířatech [konec října 2020] jako 
titulní článek v časopise Science Advances.“ 

"Tisíce těchto strašidelných miniaturních Theragripperů lze nasadit v gastrointestinálním traktu pomocí 
jednoduchého nevinného nátěru, který je součástí testu COVID19." Toto již bylo provedeno na 
milionech lidí po celém světě. [Pokud by šlo o očkování], necítili byste nic! “ 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
https://hub.jhu.edu/2020/11/25/theragripper-gi-tract-medicine-delivery/
https://www.businessinsider.com/microbiology-professor-china-anal-swab-test-covid-19-makes-sense-2021-1
https://www.epochtimes.de/gesundheit/ohne-sterile-immunitaet-verschlimmern-impfungen-die-corona-situation-a3435979.html
https://www.epochtimes.de/gesundheit/ohne-sterile-immunitaet-verschlimmern-impfungen-die-corona-situation-a3435979.html
https://web.archive.org/web/20200812085538/https:/www.who.int/news-room/feature-stories/ten-threats-to-global-health-in-2019
https://www.epochtimes.de/wissen/corona-impfung-risiken-und-unterschiede-zu-herkoemmlichen-impfungen-teil-2-genetische-impfstoffe-a3321914.html
https://www.epochtimes.de/politik/deutschland/drosten-who-hinweis-zu-pcr-tests-fuer-weniger-gut-ausgebildete-mediziner-a3430403.html
https://www.epochtimes.de/wissen/forschung/professor-hockertz-warnt-menschenexperimenten-durch-corona-impfung-a3397376.html
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Velikost Theragripperu umožňuje více forem podání. Místo použití injekční stříkačky se malé drápové 
hvězdičky mohou dostat do těla vatovým tamponem.Foto: Screenshot | Univerzita Johna Hopkinse 

 

Podporujte nezávislou a bezplatnou žurnalistiku 

Děkujeme, že jste si přečetli Epoch Times. Předplatné by vám poskytlo nejen spolehlivé zprávy a 
zajímavý obsah, ale pomohlo by to také oživit nezávislou žurnalistiku a zajistit naše svobody a 
demokracii. 

Vzhledem k současné obtížné době, ve které velké technologické společnosti a další hráči z trhu 
digitální reklamy omezují zpeněžení našeho obsahu a jeho distribuci, nás to vystavuje velkému tlaku 
jakožto zpravodajského portálu financovaného reklamou. Vaše podpora může pomoci udržet důležitou 
práci, kterou děláme. Podpořte nyní Epoch Times uzavřením předplatného - trvá to jen minutu a lze jej 
kdykoli zrušit. Děkuji za vaši podporu! 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Další článek: 

Vědci Johns Hopkins se při dodávce léků inspirují parazitickou prací (Johns Hopkins 

researchers take inspiration from parasitic work for medicine delivery). 

https://hub.jhu.edu/2020/11/25/theragripper-gi-tract-medicine-

delivery/?fbclid=IwAR1DjYpWfMil1GcoFLqvxSYxl6yh5hSPlv6PCP4s71RPvZthTtXoxoQHJOk 

Přeloženo v prohlížeči Google Chrome: 

„Theragrippers“ jsou malé stroje na změnu tvaru, které účinně dodávají léky do GI traktu 

PodlePatrick Smith / Publikováno 25. listopadu 2020 

Vědci Johns Hopkins, inspirovaní parazitickým červem, který zaboří své ostré zuby do střev svého 

hostitele, navrhli malá mikrozařízení ve tvaru hvězdy, která se mohou zachytit na střevní sliznici a 

uvolňovat léky do těla. 

Když je otevřený terapeutický přípravek vlevo vystaven vnitřním teplotám těla, uzavře se na stěně 

střeva.  Ve středu chapadla je prostor pro malou dávku drogy 

Titulek obrázku:Když je otevřený terapeutický přípravek vlevo vystaven vnitřním teplotám těla, uzavře 

se na stěně střeva. Ve středu chapadla je prostor pro malou dávku drogy. 

David Gracias , profesor na Whiting School of Engineering a gastroenterolog Florin M. Selaru , ředitel 

Centra zánětlivých onemocnění střev Johna Hopkinse , vedli tým vědců a biomedicínských inženýrů, 

kteří navrhli a otestovali mikroskopická zařízení měnící tvar, která napodobují způsob, jakým 

parazitická měchovec se připevňuje na střeva organismu. 

„Léčivé přípravky“ jsou vyrobeny z kovu a tenké fólie měnící tvar, poté potažené parafínovým voskem 

citlivým na teplo. Zařízení, která mají zhruba velikost prachové skvrny, mohou potenciálně nést 

jakýkoli lék a postupně ho uvolňovat do těla. 

Tým tento týden zveřejnil výsledky studie na zvířatech jako titulní článek v časopise Science 

Advances  

Postupné nebo prodloužené uvolňování léku je v medicíně dlouho hledaným cílem. Selaru vysvětluje, 

že problém s léky s prodlouženým uvolňováním spočívá v tom, že se často dostanou zcela do 

gastrointestinálního traktu, než dokončí výdej léků. 

„Normální zúžení a uvolnění svalů GI traktu znemožňuje, aby léky s prodlouženým uvolňováním 

zůstaly ve střevě dostatečně dlouho na to, aby pacient dostal celou dávku,“ říká Selaru, který s 

Graciasem spolupracuje již více než 10 let. „Pracujeme na vyřešení tohoto problému tím, že 

navrhneme tyto malé nosiče léků, které se mohou samostatně zachytit na střevní sliznici a udržovat 

dávku léku uvnitř GI traktu po požadovanou dobu.“ 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
https://hub.jhu.edu/2020/11/25/theragripper-gi-tract-medicine-delivery/?fbclid=IwAR1DjYpWfMil1GcoFLqvxSYxl6yh5hSPlv6PCP4s71RPvZthTtXoxoQHJOk
https://hub.jhu.edu/2020/11/25/theragripper-gi-tract-medicine-delivery/?fbclid=IwAR1DjYpWfMil1GcoFLqvxSYxl6yh5hSPlv6PCP4s71RPvZthTtXoxoQHJOk
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V GI traktu mohou být rozmístěny tisíce terapeutů. Když povlak parafínového vosku na chapadlech 

dosáhne teploty uvnitř těla, zařízení se automaticky uzavře a upne se na stěnu tlustého střeva. 

Uzavírací akce způsobí, že se malá, šesticípá zařízení zaboří do sliznice a zůstanou připojena k 

tlustému střevu, kde jsou zadržena a uvolňují své užitečné dávky léku postupně do těla. Nakonec 

terapeutické látky ztratí svůj vliv na tkáň a jsou odstraněny ze střeva normální funkcí 

gastrointestinálního svalu. 

Terapeut je asi tak velký jako skvrna prachu.  Tento tampon obsahuje desítky drobných zařízení. 

Titulek obrázku:Terapeut je asi tak velký jako skvrna prachu. Tento tampon obsahuje desítky 

drobných zařízení. 

Gracias zaznamenává pokrok v oblasti biomedicínského inženýrství v posledních letech. 

„Zažili jsme zavedení dynamických, mikrofabrikovaných inteligentních zařízení, která lze ovládat 

elektrickými nebo chemickými signály,“ říká. „Ale tato chapadla jsou tak malá, že se na ně baterie, 

antény a další součásti nevejdou.“ 

Theragrippers, říká Gracias, se nespoléhají na elektřinu, bezdrátové signály nebo externí ovládání. 

"Místo toho fungují jako malé stlačené pružiny s povlakem vyvolaným teplotou na zařízeních, která 

autonomně uvolňují uloženou energii při tělesné teplotě." 

Výzkumníci Johns Hopkins vyrobili zařízení s přibližně 6 000 terapeutikami na 3palcový křemíkový 

plátek. Ve svých pokusech na zvířatech naložili lék proti bolesti na chapadla. Studie vědců zjistily, že 

zvířata, kterým byla podávána terapeutika, měla v krvi vyšší koncentraci léku proti bolesti než 

kontrolní skupina. Droga zůstala v systémech testovaných subjektů téměř 12 hodin oproti dvěma 

hodinám v kontrolní skupině. 

Tato technologie je k dispozici pro licencování prostřednictvím společnosti Johns Hopkins Technology 

Ventures . 

Dalčí odkazy na uvedené téma : 

https://www.facebook.com/permalink.php?story_fbid=4045886645444197&id=499108290122068 

https://advances.sciencemag.org/content/6/44/eabb4133?fbclid=IwAR37X3ttMWwbtXLs5XQj2U_olOy

3I403GGI8kHzu7xQk8h-ZvdksjtRm-ZY 

https://advances.sciencemag.org/content/6/44/eabb4133?fbclid=IwAR0AJBtrvkwK4ZBZ0aA_VX75nV

HAB_Q4ouv61bdhday3CDr8eHfLSk1BCHk 

http://jhu.technologypublisher.com/techcase/C12843?fbclid=IwAR3fKiNoHjua77W6HEiD7JXIvYQqsW

hT9ksfUELs728R-0ogO7KaCpig7U0 

https://wellealthy.com/researchers-engineer-tiny-machines-that-deliver-medicine-

efficiently/?fbclid=IwAR1DjYpWfMil1GcoFLqvxSYxl6yh5hSPlv6PCP4s71RPvZthTtXoxoQHJOk 

VIDEO: SLOVENSKÝ MINISTR ZDRAVOTNICTVÍ DE FACTO POTVRDIL DALŠÍ KONSPIRACI 

AERONETU, EVROPSKÁ KOMISE MÁ ZÁJEM O ROZBOR AŽ 10% VZORKŮ DNA OBČANŮ, 

KTERÉ ZŮSTALY PO ANTIGENNÍCH PLOŠNÝCH TESTECH ! 

16.2.2021 

https://aeronet.cz/news/video-slovensky-ministr-zdravotnictvi-de-facto-potvrdil-dalsi-konspiraci-

aeronetu-evropska-komise-ma-zajem-o-rozbor-az-10-vzorku-dna-obcanu-ktere-zustaly-po-

antigennich-plosnych-testech/ 

Vědci ze zahraničí prý mají zájem o sekvencování DNA občanů EU za účelem vědeckého výzkumu !  

A v České republice je hotovo, školáčkům budou 2x týdně strkat do nosu špejle, rodiče se bouří a mají 

strach o zdraví dětí !  Co se bude dít s odebranými vzorky DNA na špejlích ?  Kdo komu dává právo 

bez vašeho souhlasu sekvencovat vaši DNA, anebo dokonce DNA vašich dětí ? 

SLOVENSKÝ MINISTR ZDRAVOTNICTVÍ ŠOKOVAL, ŽE EVROPSKÁ KOMISE CHCE VZORKY 

DNA OBČANŮ Z TESTOVÁNÍ ! 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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16.2.2021 

https://rumble.com/vdw273-slovensk-ministr-zdravotnictv-okoval-e-evropsk-komise-chce-vzorky-dna-

oban-.html 

TECH 10 % JE JEN ZACATEK, CILOVE MAJI ZAJEM SAMOZREJME O VSECHNY DNA VSECH 

LIDI - JE TO DALSI DULEZITY KROK V BUDOVANI CIPOVE TOTALITY, PRED KTEROU AKTIVNE 

VARUJI OD ROKU 1998. 

EU CHCE DNA LIDI PRO VÝZKUMY - OD ROKU 1998 ŘÍKAM, ŽE TO NEJSOU LIDÉ, ALE JEŠTERI 

Z PEKEL. 

Pandemický zákon bude ještě horší, než jak varoval Lubomír Volný! Jan Hamáček 

podal pozměňovací návrh a Babišova vláda spolu s Demoblokem zařadili do návrhu… 

zákona novelu, která umožní Ministerstvu zdravotnictví zavádět kompulzivní mobilní sledovací 

aplikace a převádět pravomoci sledování na soukromé subjekty s formou veřejnoprávní 

služby! Budou se platit koncesionářské poplatky už i za vlastnictví mobilu z titulu financování 

veřejnoprávní služby zdravotního trasování občanů? To kvůli tomuhle chce Hnutí ANO zrušit 

prodej anonymních předplacených SIM karet, aby nebylo možné se vyhnout placení 

koncesionářských poplatků za mobil? 

Orwellova “Farma zvířat” nabírá v ČR děsivě realistické obrysy, ovčanstvo si poplatky bude 

platit i vlastní sledovací obojky : 

https://aeronet.cz/news/pandemicky-zakon-bude-jeste-horsi-nez-jak-varoval-lubomir-volny-jan-

hamacek-podal-pozmenovaci-navrh-a-babisova-vlada-spolu-s-demoblokem-zaradili-do-navrhu-

zakona-novelu-ktera-umozni-ministerstvu/ 

NIKDO  NESMÍ být očkován proti své vůli pod tlakem !!! 

Vakcíny Covid-19: etické, právní a praktické aspekty (Covid-19 vaccines: ethical, legal and 

practical considerations). 

Rada Evropy rozhodla 27. ledna 2021 ve svém usnesení 2361/2021 mimo jiné o tom, že nikdo nesmí 

být očkován proti své vůli pod tlakem. Těchto 47 členských států se vyzývá, aby před očkováním 

zdůraznily, že očkování není povinné a že neočkovaná osoba nesmí být diskriminována. Diskriminace 

je výslovně zakázána, i když existují zdravotní rizika nebo proto, že někdo jednoduše nechce být 

očkován. Výrobcům vakcín se doporučuje, aby zveřejňovali veškeré informace o bezpečnosti vakcín.  

Stanovuje však standardy a povinnosti. Díky této rezoluci vytvořila nejdůležitější organizace pro lidská 

práva v Evropě pokyny pro mezinárodní právo, které má uplatňovat 47 členských států, včetně EU. 

Měla by být vyloučena například diskriminace v práci nebo zákaz cestování neočkovaných osob. V 

každém právním řízení, proti každému vedoucímu domu, každému zaměstnavateli, každému orgánu, 

každé cestovní kanceláři atd. 

Cituji (překlad): 

7.3.1 zajistit, aby občané byli informováni o tom, že očkování NENÍ povinné a že na nikoho není 

politicky, společensky ani jinak vyvíjen nátlak, aby se nechal očkovat, pokud si to sami nepřejí; 

7.3.2 zajistit, aby nikdo nebyl diskriminován za to, že nebyl očkován kvůli možným zdravotním rizikům 

nebo nechtěl být očkován; 

https://pace.coe.int/en/files/29004/html?fbclid=IwAR3rn3t4BMDB0FiuHY7cbCSG5UT7kefoOOyE9We

KbMcmGXP3tesw--evydk 

Nebezpečí testů na COVID-19 & Co obsahují tyčinky, které nám strkají do nosu?  

Když je covid údajně tak nakažlivý a šíří se kapénkami, proč nám strkají tyčinky z covid testů až 

hluboko do nosu? V tomto videu prozkoumáme, jaké technologie už existují, a jak testování na covid 

pomocí tyčinek do nosu může být něco jiného. Nanočástice pro nosní vakcinaci - onemocnění 

Morgelony. Více ve videu. 

https://otevrisvoumysl.cz/nebezpeci-testu-na-covid-19-co-obsahuji-tycinky-ktere-nam-strkaji-do-nosu/ 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
https://aeronet.cz/news/pandemicky-zakon-bude-jeste-horsi-nez-jak-varoval-lubomir-volny-jan-hamacek-podal-pozmenovaci-navrh-a-babisova-vlada-spolu-s-demoblokem-zaradili-do-navrhu-zakona-novelu-ktera-umozni-ministerstvu/
https://aeronet.cz/news/pandemicky-zakon-bude-jeste-horsi-nez-jak-varoval-lubomir-volny-jan-hamacek-podal-pozmenovaci-navrh-a-babisova-vlada-spolu-s-demoblokem-zaradili-do-navrhu-zakona-novelu-ktera-umozni-ministerstvu/
https://aeronet.cz/news/pandemicky-zakon-bude-jeste-horsi-nez-jak-varoval-lubomir-volny-jan-hamacek-podal-pozmenovaci-navrh-a-babisova-vlada-spolu-s-demoblokem-zaradili-do-navrhu-zakona-novelu-ktera-umozni-ministerstvu/
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Přepis: 

Vypravěč: Tato propaganda o mikročipech velikosti rýžového zrna jsou staromódní konspirační řeči, 

které vás mají odradit od zkoumání toho, kde se technologie dnes nachází. Nyní jsme v době 

nanoprachu, nanočástic, chytrého prachu, a spojení technologie a lidské biologie, čemuž se říká 

syntetická biologie. Britská vládní webová stránka tohle shrnuje následovně: „Čtvrtá průmyslová 

revoluce má nebývalý rozsah, rychlost a komplexitu. Vyznačuje se spojením technologií – jako umělé 

inteligence, úpravou lidských genů a pokročilé robotiky – což „maže hranice mezi fyzickými, digitálními 

a biologickými světy.” Hitachi vyrábí nanočipy, které mají velikost pouze jednu sedminu milimetru 

čtverečního. Má GPS schopnosti. 

Někdy se jim říká „chytrý prach”, jelikož je možné ho na nás rozprášit, vstřebat ho skrze kožní póry, 

přijmout ho v jídle, nápojích, píchnout ho, nebo ho i vpravit do těla skrze nosní dutinu pomocí 

bavlněné tyčinky. Tento prach/nanočipy mají magnetický senzor ke sledování směru. Zapamatujte si 

ten magnetismus. Akcelerometr k měření rychlosti. Senzor intenzity světla. Senzor vlhkosti. Senzor 

tlaku. Dokonce senzor teploty. A dokážou bezdrátově vysílat do chytré sítě internetu věcí a cloudu. 

Doslova napojit svoje lidské biologické hostitele na trasující systém chytré sítě. Jako chodící, dýchající 

chytrý telefon. Univerzita Johnse Hopkinsona obdržela 870 milionů dolarů od nadace Gatesových, a 

vyvinula verzi chytrého prachu s názvem „theragripper”. Na této tyčince jsou jich desítky. Jsou 

inspirované parazitickým červem, který zaboří svoje ostré zuby do střev nebo hematoencefalické 

bariéry hostitele. Může se zachytit na střevní sliznici a uvolnit do těla léky, jedy nebo i chytrý prach. 

Něco si naprosto vyjasněme. Slovo virus pochází z latinského slova „virus”, což znamená jed, 

jedovatá tekutina, jedovatý. Také ho můžeme nazvat cizí toxin nebo toxická látka. Antigen je cizí látka, 

která zahrnuje toxiny, což znamená jed, bakterie, cizí krevní buňky. Je to jakákoliv látka, jako toxin 

nebo enzym. 

Jinými slovy, antigen je virus. Cizí jed, který nemá co dělat v intersticiálních tekutinách vašeho těla. 

Jaký druh nevědomosti a absurdního šílenství je třeba k tomu, abyste uvěřili, že nechat si píchnout 72 

cizích antigenů, což znamená toxinů, což znamená jedů, což znamená virů, do svého těla, je nejlepší 

způsob, jak svoje tělo ochránit před jen jedním cizím antigenem, což znamená toxinem, což znamená 

jedem, což znamená virem. Proč by vaše tělo nebylo schopné zvládnout jen jeden jed, pokud ho 

neotrávíte tím jedním a dalšími 71 jedy? Ale odbíhám… zpátky k testům. 

11 let dozadu, rok 2009. Nanočástice pro nosní vakcinaci. Velký zájem o slizniční vakcinaci vychází z 

faktu, že povrchy sliznic představují velkou část vstupu pro mnoho patogenů. Tohle je nepravdivé. 

Jsou to východy, kterými vaše tělo bezpečně vylučuje jedy obalené v hlenu. To je důvod, proč vám 

teče z nosu během zimního období detoxifikace. Což znamená cykly odstraňování sezónních 

antigenů neboli jedů z vašeho toxického těla. Nosní dodání je zejména atraktivní pro vložení 

jedovatých antigenů do vašeho těla, jelikož nosní výstelka se vyznačuje relativně vysokou 

propustností. Použití nanonosičů poskytuje vhodný způsob pro nosní dodání antigenních molekul. 

To znamená rychlý způsob, jak otrávit vaše intersticiální tekutiny přímo z vašeho nosu. Pak máme 

hydrogelové biosenzory a implantovatelný nanočip od DARPy, u kterého se plánuje, že se použije v 

nadcházející vakcíně proti Covidu. Americké ministerstvo obrany a Nadace Billa a Melindy 

Gatesových se spojili s výrobní společností Profusa. Ale hydrogelové nanočástice a nanosloučeniny 

se už zkoumaly pro nosní dodání léků nebo vakcíny, nejen vakcíny, co se píchají. Hydrogelové 

nanosystémy mají sliznicově-přilnavé vlastnosti, což znamená, že se déle drží na vašich šušních a 

hlenových membránách, aby maximalizovaly dobu setrvání a tudíž zvýšily dobu kontaktu s nosní 

sliznicí a posílily vstřebávání jedovatého antigenu nebo chytrého prachu do vašeho těla. 

Další studie mluví o vývoji intranazální, orální, lokální, plicní a rektální vakcíny, ale zjistila, že nosní 

vakcína nabízí nejslibnější příležitost pro vakcinační dodání adjuvantů, což znamená jedů, 

dodávkových systémů pro částice chytrého prachu, virusových částic, což znamená více jedů, obejít 

vakcinační regulační orgány, a pro efektivní dobu trvání antigenů neboli jedů, která umožní interakci s 

lymfatickým systémem. Takže hlavní otázka je: testují nás, nebo nás očkují a dávají nám nanočipy 

bez svolení? 

Žena ukazující tyčinku na covid test: Chci vám něco ukázat. Mám tu pár testů na covid od kamarádky. 

Chci je rozebrat, abychom viděli, co obsahují. Vidíte, jak se tady píše, že špička je obalená v tradičním 

vlákně? 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939


 

183 
 
PŘESNĚ  NAPLÁNOVANÁ  OPERACE už před r. 2019:    http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939 
 

Tohle vlákno je stejné vlákno, které vychází z mého těla. Tohle jsou nanočástice… ukážu vám to 

zblízka. Vidíte? To je stříbrná barva. Vidíte tu stříbrnou? Tady vedle je vlákno ze špičky obyčejné 

bavlněné tyčinky. To je bílé. Ale tato tyčinka je regulérní covid test. Rozebrala jsem ji, a tohle jsou 

stejné částice, které vychází z mého těla (onemocnění Morgelony). Tohle jsou nanočástice. Tyto 

částice jsou živé a pohybují se. Celou tyčinku jsem rozebrala. Tohle je stříbrné vlákno. Je ze špičky 

covid testu. Je zářivé, stříbrné, a je živé. Vidíte to, lidi? 

Vidíte ty stříbrné částice? To je tohle. Nechtějí se pustit. To není bavlna. Tohle je bavlna. Tohle je 

covid test, tohle je obyčejná tyčinka. Vidíte, ta obyčejná vůbec nezáří. Je bílá. Dám ji vedle. Vidíte ten 

rozdíl v materiálu? Jedno je zářivé a jedno je bavlna. Tohle je bavlna. A tohle jsou nanočástice. Tohle 

jsou stříbrná vlákna. Musíte ty testy nechat být, protože vám skrze ně dávají nanočástice do hlavy. 

Vím to, protože tento materiál… tato stříbrná vlákna vychází z mého těla. Říká se jim Morgelony. 

Pokud nevíte, co to je, vyhledejte si to. 

Reportáž: Dr. Casey odebrala několik vzorků vláken a říká, že se nepodobají ničemu, co kdy viděla. 

Dr. Casey\: Není to textilie. Není to žádná známá látka. 

Reportáž: Dr. Casey byla ohromena záhadnou látku na Brianově dlani a rozhodla se ji nechat 

otestovat. Snaží se ji vytáhnout, ale pevně se drží. Nakonec se uvolní. 

Dr. Casey: Odebrali jsme s ní i kus kůže. 

Reportáž: Dr. Casey a její kolega dr. Randy Waymore vzali vzorky do kriminální laboratoře. 

Dr. Waymore: Vlákna Morgelonů nejsou žádná známá textilie jako bavlna, nylon nebo něco takového. 

Reportáž: Vlákna ani nehoří, když jsou vystavena vysokému teplu. 

Dr. Casey: Pracoval jste někdy s vláknem, které se kompletně nevypařilo, kromě vlákna Morgelonů? 

Pracovník laboratoře: Ne. 

Reportáž: Každopádně mnozí v lékařské komunitě jsou skeptičtí, ale lidé, kteří říkají, že mají 

Morgelony, jsou zoufalí. 

Žena rozebírající covid test: Tohle jsou stříbrná vlákna. Není to bavlna. Tohle na sobě mají tyčinky 

používající se na covid testy. Vidíte, jak je naživu? Dělají si, co chtějí… snaží se popadnout… tohle 

nám dávají do hlavy. Tohle je na testech na covid. Tyto sračky nám dávají do mozku, blízko k mozku. 

Je naštvaný. Dívejte. Živě vám tady ukazuji… dívejte, je naštvaný. 

Žena 2: Ani na to nedýcháš a hýbe se. 

Žena 1: Vidíš, jak je naštvaný? Panebože, vážně jsou naživu. Teď spolu bojují. Dívej. Teď se spojily… 

zkusím je oddělit. 

Tohle je test na covid. Právě se obmotal kolem druhého. Tohle je šílené. Nemohu věřit, že necháváte 

lidi si dávat tyto tyčinky do nosu! Teď se podívejte na obyčejnou bavlnu. Nic. Zde je důkaz. Obyčejná 

bavlna nic nedělá… nijak se nehýbe. Vůbec nic nedělá. Nic. Ale tito vtipálci… Tohle jsou nanočástice! 

Morgelony! Jsou testu na covid. Tohle je covid test. Stále se snaží někam dostat… 

Vypravěč: Ať jsou naživu, nebo jsou to nanopřístroje či nanotechnologický chytrý prach s 

magnetickými vlastnostmi, bavlněné tyčinky se k sobě magneticky nepřitahují. V příspěvku o covidu 

na Twitteru můžeme najít tohle alarmující tvrzení od někoho, jehož jméno jsem vymazal, který tvrdí: 

„Šel jsem na covid test a dali mi tyčinku, se kterou jsem zmizel pryč. Když jsem přišel domů a 

prozkoumal ji, objevil jsem tento holografický optický čip na konci tyčinky. Provedl jsem PIXE sken a 

objevil jsem Tc – technecium. Prvek 43. Tc je radioaktivní přechodný kov s bio-infiltračními 

vlastnostmi, včetně ovládání mysli a přímé manipulace DNA. Ty krávo!” 

Tohle je ten holografický optický čip, který tvrdí, že našel. Pak následovala konverzace mezi lidmi s 

reálnými jmény, které jsem začernil, kteří tvrdí: „Páni! Tak jak jsem očekával. Nalezeno na testovací 

tyčince! Je to pyrofosfátový iont s Tc-99m, který se váže na usazeniny vápníku. Ví se o tom, že 

frekvence 5G zkapalňují vápník. Izotop technecia 99m se chemicky váže na mnoho biologicky 

aktivních molekul. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Díky těmto vlastnostem je vhodný pro mnoho lékařských radioaktivních izotopních reakcí. Když se Tc-

99m zkombinuje se směsí cínu, váže se na červené krvinky, a tudíž ho lze použít k mapování 

onemocnění oběhového systému.” Pak je tam odkaz na mikroskopická nanotechnologická 

polymerová vlákna. 

Když doplníme info z videa, tak VĚDCI celou dobu pracují na těchto pekelných technologiích na 
univerzitách – jen masy lidí si to nechtějí anebo neumí uvědomit a nedokáží se podle toho zařídit 
– proto masy lidí vědcům věří a považují je za skvělé – to je jedna z fatálních chyb mnoha a 
mnoha lidí, kteří na to pořádně doplatí ! 
  
To je to, co na Zemi probíhá – ŠKOLA ŽIVOTA se vším všudy, jenom hrstka lidí to chápe, neboť 
se dopracovala ke SVÉMU VĚDOMÍ (ne k „vědomí“ nějakých vůdců, zastupitelů či vzorů). 
  
Před problémem nepřetržitě varuje od roku 1998 – Ivo A. Benda, autor webových stránek ( www.nadele-
nebe.cz ) a nezištně další lidé s ním – vše zdarma. 
  
Pokud bych byl vládník, jako třeba premiér státu, nechal bych od počátku laboratorně kontrolovat 
nakupované testy – čili bych zavedl KONTROLNÍ SYSTÉM KVALITY, kde by bylo možné jakékoliv 
nanočipy odhalit. Příslušné laboratoře má vláda kdykoli k dipozici jak na univerzitách (v Praze 
Karlova univerzita), tak v armádě, tak i na policii – kriminalististické laboratoře v každém kraji ! 
 

LIDSKÉ ZDRAVÍ A LIDSKÁ PRÁVA 

MEZINÁRODNÍ ZDRAVOTNICKÉ PRÁVO - ETICKÝ KODEX - HIPPOKRATOVA ZÁSADA - 

NORIMBERSKÝ KODEX A DALŠÍ V SOUČASNÉM KONTEXTU UDÁLOSTÍ ROKU 2021 

Zapomeneme-li na naši minulost, jsme odsouzeni si ji zopakovat. 

Poslední století lidstva provázejí snahy o nové uspořádání světa, které přichází s argumenty, že je vše 

děláno pro dobro člověka i pro záchranu lidstva, ochranu života i našeho zdraví. Většina snah o 

vytvoření ráje na zemi skončila koncentračními tábory, gulagy a utrpením mnoha lidí, kterým byl ráj a 

blahobyt slibován. 

Za poslední století se měnily formy, způsoby, jak lidi ovládat a jak jim podsouvat jedinou správnou 

pravdu, jediný správný způsob života, který jim zaručí vysněný ráj, bezpečnost, zdraví i šťastnou 

budoucnost. 

Nacistický režim označil za příčinu zla židy a bolševiky, které je třeba ze světa vymítit a mnozí 

spořádání Němci poslouchali rozkazy v domění, že tvoří lepší svět pro budoucí generace a mnohé z 

nich ani nenapadlo, že se podílí na zločinech proti lidskosti, které později jasně označil Norimberský 

proces s válečnými zločinci a z něho vznikl první mezinárodní etický kodex - "Norimberský kodex", 

publikovaný 19.8. 1947, který po zkušenostech s nacismem a s experimenty na lidech v době války i 

čase předválečném, zavedl po odhalení zločinů normu pro výzkum lidských bytostí v tom smyslu, že 

nelze provádět žádný experiment na lidech bez jejich svobodného a informovaného dobrovolného 

souhlasu. 

Norimberský etický kodex je založen na Hippokratově zásadě "primun non nocere", což především 

znamená NEUBLIŽOVAT. 

V roce 2021 se dostáváme do situace, kdy je třeba pečlivě střežit a zvážit, zda se mnohé vlády, za 

podpory mediálních kampaní, strachu i společenského tlaku, s argumenty na ochranu zdraví, 

nedopouští vytváření pseudo-zákonů omezující práva svých občanů, omezující ústavu a porušující 

mezinárodní etické kodexy, které by následně mohly vést k porušení základních práv občanů a 

spuštění nepřípustných zvěrstev státních mašinérií, do kterých by byly vtaženy úřady a zdravotnické 

instituce, jako tomu bylo u nacistických zločinů. 

Platnost jakéhokoliv zákona závisí na jeho spravedlnosti. Krizové, válečné situace i situace v 

mimořádném stavu, provázené strachem, dávají živnou půdu pro vytváření nespravedlivých zákonů, 

které porušují základní lidská práva, mezinárodní etické zásady, důstojnost a svobodu člověka i 

principy demokracie. 

Kromě Norimberského etického kodexu z roku 1947 je mezinárodní právo postaveno na Všeobecné 

deklaraci lidských práv z roku 1948, na Mezinárodním etickém kodexu z roku 1949, Helsinské 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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deklaraci lékařů z roku 1964, Belmontově zprávě z roku 1978, Úmluvě z Ovieda z roku 1997, na 

Mezinárodní etické směrnici pro biomedicínském výzkumu lidí z roku 2002, na DEKLARACI o vztahu 

mezi zákonem a etikou z roku 2003 a na Všeobecné deklaraci o bioetice a lidksých právech 2005 v 

UNESCO. 

Historie nám jasně ukázala, že je možné obrovské zneužití pravomoci institucí za pomocí 

nepřiměřené poslušností úřadů, úředníků a občanů k nejhorším genocidám lidstva. 

OSN vypracovala v roce 1948 Všeobecnou deklaraci lidských práv, která uznala za přirozené a dobré 

pro všechny národy respektování a ochranu základních práv a svobod člověka pro demokratickou 

společnost a jako pojistku proti manipulacím i pokusům o vytvoření autoritářských a totalitních praktik 

vedoucí ke zločinům proti lidskosti. 

V důsledku norimberských procesů a po detailním prostudování soudního procesu s nacistickým 

válečným zločincem Adolfem Eichmannem a další obžalovanými nacisty vyšlo najevo, jak snadno se 

osoby odpovědné za spáchané zločiny genocidy a zločiny proti lidskosti odvolávali a ospravedlňovali 

ze svých činů tím, že jen poslouchali rozkazy svých nadřízených, které byly zároveň v souladu s 

tehdejšími nacistickými zákony a tehdejší ideologií, ktere určovaly pravidla, jimiž se jako státní 

zaměstnanci museli řídit. 

Filozofka Hannach Arendtová rozvinula pojem "banality zla" takto: "Abyste se mohli stát účastníky 

zločinu proti lidskosti, nemusíte být nutně nelidské monstrum, stačí být obyčejným člověkem, můžete 

být i průměrným člověkem ve státní správě, který se podřizuje nespravedlivému rozkazu nebo 

příkazům, které se považují za běžnou normu v čase zločinného režimu." 

Norimberský tribunál rozhodl, že úřady a úředníci jsou povinni neuposlechnout nespravedlivé příkazy 

a pravidla, pokud jsou v rozporu se základními právy a svobodami představujícími zločiny proti 

lidskosti. Norimberský tribunál řekl, že se nelze odvolávat na argument: "Neudělli jsme nic jiného, než 

jen to, že jsme poslouchali rozkazy a nařízení tehdejší vlády." Norimberský mezinárodní soud jasně 

stanovil "nemožnost skrývat své zločinné jednání za argument, že měli povinnost poslouchat zločinné 

příkazy." Každý člověk má povinnost neuposlechnout nespravedlivé příkazy a zvolit přiměřenou 

neposlušnost vůči rozkazům, které jsou zločiny proti lidskosti. 

Je třeba dospět k závěru, že legálně zavedený systém ukládá nesplnění příkazu, který je trestným 

činem nebo porušuje právní systém. 

Neposlušnost nespravedlivým činům předpokládá zachování integrity svědomí. Člověk má schopnost 

vnímat a rozlišovat. Jsme napojeni na univerzální vědomí, kterým je lidstvo propojeno neviditelnou nití 

skrze historii a kulturu a máme dar intuice i rozumu. 

Pokud se ve státě, společnosti objeví nespravedlivé zákony a nařízení, má člověk právo odmítnout 

vyhovět příkazu nebo praktikám, které ohrožují život třetí strany nebo jsou v rozporu se zásadami 

lidských práv. Pokud jsou zákony nespravedlivé, ovlivňující úctu k životu, integritu, důstojnost a 

svobodu lidí, smysl pro spravedlnost, vyžaduje se jejich neuposlechnutí. 

Žádná vláda ani orgán státní správy nemůže nikoho přinutit, aby jednal proti svému svědomí. 

Svědomí dobra a zla je to nejcennější, co každý člověk má. Člověk je sám před sebou i před jinými 

bytostmi za sebe odpovědný. 

Zákony musí být v souladu se zákony přírodními. Je třeba chránit lidská práva, aby člověk nebyl 

nucen ke vzpouře proti tyranii a útlaku. 

20.2. 2021 

Volně přeloženo z článku španělské advokátky Valerie Oyarzun, která poskytuje právní pomoc 

Mezinárodnímu sdružení lékařů pro zdraví a život - COMUSAV. 

Nuremberg 2021 

https://madridmarket.es/nuremberg-

2021/?fbclid=IwAR3R4ltHKUb9RXUDrRsYUffIvsntL1eMQXxGMXm2mFHXF6UG1z-_sRkjuhw 

FFP2 respirátory - zdravotní riziko-náhodička nebo záměr ničit naše zdraví ? 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Od úterý bude povinné nosit respirátory FFP2 nebo dvě roušky v obchodech i dopravě. Místa budou 

upřesněna ve vyhlášce. 

19. února 2021 

https://www.facebook.com/photo/?fbid=854807081745522&set=a.226776547881915 

Přátelé, tohle vám k tomu zákonu vláda neřekla : 

FFP2 respirátory - zdravotní riziko-náhodička nebo záměr ničit naše zdraví ? Nikdy nebyly navrhnuté 

na ochranu před viry. Výrobci a úřady vždy výslovně upozorňovali, že respirátory FFP2 nejsou vhodné 

pro každodenní používání. 

Maximální doba nošení FFP2 respirátorů maximálně 2 hodiny s následnou dobou zotavení minimálne 

30 minut; a pro FFP respirátory bez výdechového ventilu je maximální doba nošení dokonce 75 minut 

– s následnou minimální dobou zotavení 30 minut. 

V letáku výrobce Meditrade se např. uvádí: „Nesprávné používaní nebo nedodržování tohoto návodu 

na použití může vést k nemoci, vážnému zranění nebo k smrti.“ 

Proč tohle všichni ignorují a média to nezajímá? Proč je pravda tabu a nutí nás ničit si své zdraví.⁉‼ 

Ze zákona 

§ 171Omezování osobní svobody 

(1) Kdo jinému bez oprávnění brání užívat osobní svobody, bude potrestán odnětím svobody až na 

dvě léta. 

§ 177Útisk 

(1) Kdo jiného nutí, zneužívaje jeho tísně nebo závislosti, aby něco konal, opominul nebo trpěl, bude 

potrestán odnětím svobody až na jeden rok nebo zákazem činnosti. 

§ 179Porušování svobody sdružování a shromažďování 

(1) Kdo jiného násilím, pohrůžkou násilí nebo pohrůžkou jiné těžké újmy omezuje ve výkonu jeho 

sdružovacího nebo shromažďovacího práva, bude potrestán odnětím svobody až na dvě léta nebo 

zákazem činnosti. 

Škandál: Vzorky DNA získané po COVID testovaní sa skladujú bez vedomia ľudí! 

https://www.hlavnydennik.sk/2021/02/14/skandal-vzorky-dna-ziskane-po-covid-testovani-sa-skladuju-

bez-vedomia-

ludi/?fbclid=IwAR1woVWsK4ODeBShAtOIHM86D82hNSbR2uiw2MfU1Eg5giTQWgn1G43y6tU 

LEGISLATIVA A PRÁVNÍ POMOC  LIDSKÁ PRÁVA 

Soud chce vynutit očkování dítěte proti vůli rodičů. Podpořte právní zastoupení rodiny. 

Aktuálně potřebuje vaši pomoc 10letá dívka a její rodina v urgentním a dosud bezprecedentním 

případu, kdy nemocnice, OSPOD a soud zneužili institut předběžného opatření k vynucení očkování 

navzdory nesouhlasu zákonných zástupců nezletilé dívky. 

https://www.darujme.cz/projekt/1204000?fbclid=IwAR37rx7tYEiwnuiOMR6vIDdtl0LhqnjaNNBeHzKQjL

0AaNiMx1I34EcISLo 

Co se stalo?  

25. listopadu 2020 byla v Nemocnici České Budějovice ošetřena neočkovaná pacientka, kterou do 

hlavy kopnul kůň. Po vyloučení traumatických změn byla zjištěna zhruba půlcentimetrová ranka 

zasahující do podkoží. Poranění bylo očištěno a dívka hospitalizována na pozorování na dětském 

oddělení. Zde jí byla indikována profylaxe (tedy "preventivní léčba") tetanu.  

Matka odsouhlasila podání imunoglobulinu a antibiotik v tabletách, odmítla ale navrhovanou vakcínu 

proti tetanu a následně podepsala negativní reverz, čímž tentýž den ukončila hospitalizaci dítěte. Text 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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propouštěcí zprávy a negativního reverzu obsahoval výslovné konstatování, že "pacientka t. č. není v 

přímém ohrožení života" - toto je tedy informace, kterou matka o stavu své dcery měla. Lékaři 

doporučili dítě naočkovat, s čímž ale rodiče nezletilé z důvodu svého přesvědčení nesouhlasí. 

Navzdory tomu, že dítě nebylo dle nemocnice v přímém ohrožení života, se další den odpoledne v 

bydlišti rodiny objevila soudkyně Jitka Juřicová z Okresního soudu v Českém Krumlově se soudním 

vykonavatelem, úřednicemi OSPOD a následně i policií, protože nemocnice jim podala informace, že 

dítě je v přímém ohrožení života a zdraví. Zasahující „komando“ se s předběžným opatřením 

domáhalo vydání nezletilé a jejího předání do péče nemocnice k jejímu naočkování. Nezletilá ale 

nebyla v místě bydliště nalezena, k opakovanému pokusu o její odebrání rodičům došlo dalšího dne, 

rovněž bez úspěchu. Následně policie obvolávala celou rodinu nezletilé a snažila se vypátrat, kde se 

nachází. Nezletilá je přitom  v naprostém pořádku, pouze užívá antibiotika a jediné její ohrožení 

představuje agresivní trvající útok státu.  

Svévolné rozhodnutí nekompetentní soudkyně  

Soudkyně do svého předběžného opatření naprosto nekriticky a poslušně převzala rozporuplný a 

neodůvodněný názor lékařů a rovnou přistoupila k drastickému zásahu do práv rodiny. Přitom zcela 

opomenula rozpor informací, které o stavu dítěte personál uvedl do propouštěcí zprávy, oproti těm, 

které podal soudu, tak i vyhodnocení, zda se v případě s ohledem na „zaléčení“ nezletilé antibiotiky a 

imonoglobulinem nejedná již o dostatečnou prevenci onemocnění. Nezávislými lékaři nám bylo 

potvrzeno, že další riziko je v tomto případě pouze hypotetické a že podání vakcíny rozhodně 

nesplňuje podmínky pro nezbytnou a neodkladnou zachraňující péči. Soudkyně názor žádných jiných 

odborníků nezjišťovala. 

Soudkyně také nevzala do úvahy rizika nařízeného postupu – psychickou traumatizaci nezletilé 

výkonem nucené hospitalizace a očkování, ale i rizika vystavení dítěte zdrojům nákazy v nemocnici. 

Soudkyně nezjistila názor rodičů, ani názor nezletilé, ale rovnou přistoupila k pokusu o odebrání, který 

doslova připomínal obléhání domu při honu na čarodějnice. 

Soudkyně při svém postupu také zcela ignorovala judikaturu Evropského soudu pro lidská práva ve 

vztahu k České republice, podle které v těchto situacích nelze pouze převzít názor lékaře, ale 

bezprostřední ohrožení musí být skutečně prokázáno a soud se před přistoupením k tak drastickému 

zásahu musí pečlivě zabývat dopadem opatření na dítě a rodiče a také jinými řešeními než odebrání 

dítěte.  

Liga rodině poskytuje potřebnou právní pomoc 

Liga lidských práv rodině zajišťuje právní pomoc, již jsme podali odvolání proti předběžnému opatření 

a pomůžeme rodině také s dalšími následnými kroky k vyvození odpovědnosti u všech zúčastněných 

subjektů. Vývoj případu můžete sledovat na našem webu. Vzhledem k množství času, který si tyto 

právní služby již vyžádaly a ještě vyžádají, žádáme veřejnost o podporu ve výši 100.000 Kč, která 

pokryje asi 50 hodin právních služeb a náklady na medializaci případu a komunikaci s dárci. Liga s 

vaší podporou pomůže rodině učinit všechny právní kroky k zastavení tohoto extrémního pokusu o 

nedobrovolný zásah do fyzické integrity jednotlivce. 

Děkujeme vám za podporu právní pomoci rodině. Případem se zabývá advokátka Zuzana Candigliota 

a právník Karel Lach. V případě dotazů ohledně této kampaně pište na dan.petrucha@llp.cz. 

Soudkyně odmítla odebrat dceru matce, která ji nenechala očkovat proti tetanu. 

Pomohlo vyšetření u lékařky. 

https://ct24.ceskatelevize.cz/domaci/3239166-soudkyne-odmitla-odebrat-dceru-matce-ktera-ji-

nenechala-ockovat-proti-tetanu-

pomohlo?fbclid=IwAR1are7G8Qrcz8dOSuPSr6k3_jD0kRhYMQIGxzD5iWZOcgcA8Fa2bXuRAtM 

10. 12. 2020 

Policie ve čtvrtek chtěla odebrat z rodiny dceru, kterou matka po zranění odmítla nechat očkovat proti 

tetanu. Soudkyně to ale odmítla. Matce v tuto chvíli pomohlo vyšetření u praktické lékařky. O dalším 

osudu dívky ale bude justice ještě rozhodovat. Stále platí předběžné opatření, že má být svěřena do 

péče nemocnice v Českých Budějovicích. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Patnáct dnů poté, co desetiletou dceru Silvie Gogolicynové poranil kůň na hlavě a kdy ona odmítla, 

aby byla dívka očkovaná proti tetanu, má matka v ruce lékařskou zprávu o aktuálním zdravotním 

stavu dítěte. 

„Je tam napsáno, že je v dobrém celkovém stavu, při vědomí, nemá žádné neurologické příznaky,“ čte 

Silvie Gogolicynová z lékařské zprávy. 

„Dítě jsem vyšetřila, tohoto času je úplně v pořádku, ale já se k tomu nechci vyjadřovat,“ uvedla 

praktická lékařka Jana Junková z Českých Budějovic. Dále případ nechtěla komentovat. 

Policisté chtěli dceru matce odebrat, soudkyně to ale zastavila 

K návštěvě lékaře se matka rozhodla poté, co v úterý soud potvrdil, že má být dcera předána do péče 

nemocnice v Českých Budějovicích. „Nechci jet do nemocnice na kontrolu, určitě ne do budějovické,“ 

říká Gogolicynová. 

Jen pár minut poté, co si matka lékařskou zprávu převzala, ji zastavila běžná policejní kontrola. 

Protože po dívce policisté stále pátrají, chtěli ji matce odebrat. To ale zastavila soudkyně, kterou 

hlídka kontaktovala. 

„Vyhodnotila, že si vzhledem k podanému návrhu na zrušení předběžného opatření počká na tuto 

lékařskou zprávu a má proběhnout mediátorské řízení mezi orgánem sociálně právní ochrany dítěte a 

matkou dítěte,“ informoval místopředseda Okresního soudu v Českém Krumlově Jan Montag. 

ODKAZ 

Soud potvrdil dočasné odebrání dítěte, které matka odmítla nechat po úrazu očkovat proti tetanu 

Tímto krokem se zatím pozastavila snaha soudu a policie dceru odebrat. Případem se zabývá vládní 

zmocněnkyně pro lidská práva Helena Válková (ANO) i dotčená ministerstva. 

„Ministerstvo práce a sociálních věcí s Orgánem sociálně-právní ochrany dětí a krajským úřadem 

konzultuje aktuální situaci nezletilé dívky, především s cílem zamezit další eskalaci problému,“ uvedla 

k tomu Jaroslava Sladká z tiskového oddělení resortu práce a sociálních věcí. 

„Lze potvrdit, že vládní zmocněnkyně, profesorka Válková, hovořila se zástupcem ministerstva 

zdravotnictví k tomuto tématu telefonicky a informovala o svém ‚šetření',“ uvedla tisková mluvčí 

resortu zdravotnictví Barbora Peterová. 

„Tam je vysoká, tuším že devadesátiprocentní nebo i větší smrtelnost a stačí prý malinká ranka… 

Tohle měl někdo vysvětlit těm rodičům,“ komentovala případ již dříve poslankyně a vládní 

zmocněnkyně pro lidská práva Válková. 

Rodina podala k okresnímu soudu žádost na zrušení předběžného opatření. V pátek pošle také 

stížnost k Ústavnímu soudu.  

Kardinál Duka vypustil atomovou bombu: Covid-19 je biologická zbraň! 

Kardinál Dominik Duka začátkem února během kázání prohlásil (v 9:23 minutě videa), že původem 

koronaviru je únik biologické zbraně. 

https://www.irozhlas.cz/zivotni-styl/spolecnost/koronavirus-cinska-biologicka-zbran-

hypoteza_2102161647_ada 

Pandemický zákon - napsal jsem senátorům 

Pan Baudyš lidem říká je to jeko vyhlášení války lidem a domníváme se že toto je biologická válka. 

Nevěříme, že covid unikl z laboratoře ve Wuhanu. Hnutí Ano tak i Piráti sledují stejné cíle 

https://www.youtube.com/watch?v=SMKNEpkXGv8&feature=youtu.be 

4.2.2021 MUDr. Peková - uvězněte výrobce Covid virů (i vakcín), ne obyvatelstvo! 

Tím skutečně zastavíte epidemii. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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https://gloria.tv/post/Q4siiH4gyMRE4cXZ86UcWAwC1?fbclid=IwAR259xAXGEh5BrxlHFMga6XTnSt4

RBuDjJaNdpa4tyVqOR5aUksv3TJfq1U 

Výrobci koronavirů SarsCoV1 -1. patent 2003, SarsCoV2 - 2. patent 2011, Covid-19 - 3. patent 2019, 

jsou francouzskými vědci Pasteurova institutu ve Francii, genetickou manipulací přeprogramovali 

přírodní koronavirus SarsCov. Bojovou látku přivezli do Wuhanu, kde ji záměrně vypustili, bez vědomí 

vědců laboratoře ve Wuhanu a čínské vlády. Česky dle Profesor Fourtillan z Francie - vakcína 

nezabije většinu hned, ale po čase ztratíte obranyschopnost těla a orgo-net.blogspot.com/…-bernard-

fourtillan-umely.html a video francouzsky odysee.com/…mposition-du-vaccin-COVID-19:1 

Covid vakcíny Pfizer/Biontech, Moderna, AstraZeneca a dalších firem šíří viry ještě mohutněji. Vyrábí 

je zejména v USA, Británii, Belgii dle: aeronet.cz/…rucku-kteri-uz-nekolik-mesicu/ 

L: Pokud česká a slovenská vláda neusiluje o uvěznění těchto kriminálníků, má spoluúčast na 

genocidě (totálním vyvražďování – holocaustu) českého, moravského, slezského, slovenského, 

maďarského obyvatelstva a je sama hodna trestu smrti jako při Norimberském procesu s MUDr. 

Mengelem a s hitlerovci. 

Nyní článek MUDr. Soni Pekové vytištěný v Reflexu 4.2.2021 

Loni v červnu předpovídala, že druhá vlna pandemie nepřijde a do Vánoc (2020) virus zmizí, nanejvýš 

zůstanou jen lokální ohníčky. Dnes mikrobioložka MUDr. Soňa Peková říká, že měla pravdu. To, co na 

podzim, v zimě i teď mezi námi koluje, jsou podle ní už jiné kmeny, jiné viry, které nejsou potomky 

toho jarního. Vidíme to černé na bílém v laboratoři, vysvětluje. 

Soňa Peková se před necelým rokem stala mediální hvězdou, ale postupem času schytávala jednu 

kritiku za druhou. Každopádně má jednu nezpochybnitelnou zásluhu – dokázala, že i soukromé 

laboratoře, nejen ty státní, mohou na covid testovat. 

Novinářka Jana Bendová: Na stěně vám tu visí čestné uznání Mensy 2020 za významný přínos 

inteligenci národa a šíření dobrého jména ČR ve světě, na druhé straně jste se stala terčem kritiky a 

oblíbenkyní konspirátorů. Jak se s tím vyrovnáváte? 

MUDr. Soňa Peková: Nejsem žádná hvězda ani herečka. Na jaře jsem se do mediálního světa 

dostala, ani nevím jak. Jen jsem se tehdy snažila rozptýlit obavy lidí, protože vše ovládala panika. 

Velká jarní vlna skutečně skončila na začátku června. Plyne to z našich laboratorních dat. Má je i 

Státní zdravotní ústav. O prázdninách jsme při testování na covid zachytávali pozitivitu jen velice 

vzácně. Bylo to prostě pryč. Neviděla jsem tudíž už důvod, abych se dál objevovala na veřejnosti. 

Dezinformace, konspirační teorie a weby nemám ráda, jdou mimo mě. Pokud jsem se stala nějakou 

jejich inspirací, je mi to líto. Oni použijí, koho chtějí. A že mě někdo někde znovu vyloví a ošklivě o 

mně mluví? Jeho problém. 

Novinářka: Než se dostaneme k vašim jarním a letním výrokům, za které jste nejvíc kritizována: vy ve 

své laboratoři v testování na covid pokračujete, je to tak? 

Peková: Ano, od března bez přestávky. Udělali jsme víc než třicet tisíc testů. I v létě jsme mohutně 

testovali, kvůli zahraničním dovoleným, pracovním cestám, natáčení filmů. Na posbíraných 

průkazných datech krásně vidíme, jak se počátkem září objevila druhá a pak i třetí vlna. Ta stále 

probíhá. 

Novinářka: Vy jste však říkala, že druhá vlna nebude. 

Peková: Ano, ale to jsem říkala v červnu. My jsme začali celé genomy těch virů sekvenovat. Laicky 

řečeno, přečetli jsme a zanalyzovali celou jejich genetickou informaci. To je kód, v němž je virus 

napsán. Na celogenomové sekvenování máme technologii. Zkoumali jsme zpětně i starší vzorky. Díky 

tomu odhalujeme, jak jsou viry promutované, jak vypadají a kdy se objevily další vlny. Už víme, že 

každá vlna byla způsobena jiným, novým virem a nemají nic do činění s tím jarním. To se pozná podle 

toho, že jarní vir nasbíral na konci své vlny celý batoh mutací, proměn ve svém genomu. A pokud by 

druhá nebo třetí vlna vznikly z té první, tak bychom ty mutace, které virus v průběhu času nabral, viděli 

i ve virech druhé a třetí vlny. Jenže není tomu tak. Takže původci druhé a třetí vlny jsou jiné kmeny 

viru. Odkud se vzaly, netuším. 

Novinářka: Takže to podle vás není stále tatáž čínská potvora? 
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Peková: Není. Ty kmeny jsou si navzájem velice podobné, ale nejsou to potomci viru prvního. Je to 

něco jiného. A já nevím, kde je ta jeskyně, z níž vylétají. 

(L: My to už víme - je to Pasteurův institut ve Francii) 

Novinářka: Když se teď říká „britská mutace“, „jihoafrická mutace“, to značí jiný kmen viru? 

Peková: Zkusím to vysvětlit laicky, příkladem. Vezměte si psy. „Pes“ je virus a jednotlivá plemena, 

třeba německá doga, čuvač či kokršpaněl, jsou „kmeny“. A ty kmeny mají svůj specifický mutační 

vzorec, podle něhož se poznají. Obrazně řečeno, na jaře jsme tu měli mírnějšího „čuvače“, počátkem 

podzimu už ostřejšího „kokršpaněla“, dnes se šíří ještě nebezpečnější „doga“. Britská varianta – která 

se tu už také vyskytuje a my ji kupříkladu identifikovali ve slánské nemocnici – se pozná podle 

specifických mutací, jež nese pouze tento kmen. I vnější projevy jsou jiné než u toho jarního. Častěji 

se přidružují zdravotní komplikace. 

Novinářka: A ten britský kmen by mohl být superostrý vlčák? 

Peková: Ano. A mírný jarní „čuvač“ je pryč. 

Novinářka: Podle vás je tedy už čtvrtý v pořadí? 

Peková: Jarní kmen byl první, zářijový druhý, prosincový třetí a nový, britský, je čtvrtý. Já bych to s 

nadsázkou skoro nazvala, že to na jaře byl SARS-CoV-2, v září SARS-CoV-3, v prosinci až dosud 

SARS-CoV-4. A ta britská mutace by se měla jmenovat SARS-CoV-5. Každá vlna se chová klinicky 

trošku jinak, virus má jiný genom, jiný program, podle něhož je napsán. 

Novinářka: Své červnové tvrzení, že virus vymizí, tudíž zpětně nepřehodnocujete. 

Peková: Vím, právě tohle mi neustále někdo omlacoval o hlavu. Ale ten jarní virus opravdu přestal 

cirkulovat (vymizel) už začátkem léta. Máme celogenomová data kmenů izolovaných z našich 

pacientů a sekvenční data jsou v medicíně považována za ultimativní průkaz identity, který nelze 

zpochybnit. Jarní virus vzhledem k své sebevražedně rychlé replikaci za několik měsíců nabral 

množství mutací čili chyb, to nám právě zmíněná data jasně ukazují; a to vidíme pouze přeživší 

kmeny. Takže ti, co mě natahují na skřipec, to dělají na základě nedostatečných informací, jak přesně 

vypadají genomy těch virů. A skutečně nejsem vědma ani nemám křišťálovou kouli, abych v červnu 

dokázala předvídat, co se stane v dalších měsících, jaké další viry přijdou. 

(Doplnění kontextu z: aeronet.cz/…-po-prodelane-nemoci-covid-19/ VK Aeronet: Všimněte si, že sotva 

se začalo v Evropě a obecně na celém světě očkovat, ve stejný okamžik se začaly objevovat prý 

údajně nebezpečné mutace. Britská mutace, která propukla u izolovaných seniorů v pečovatelském 

domě v německém Osnabrücku poté, co senioři dostali druhé dávky vakcíny Pfizer-BioNTech, je 

pouze vrcholem a špičkou konspiračního ledovce. Psali jsme o tom v článku zde. Mnoha lidem začalo 

vrtat hlavou, jak mohli už 3 měsíce izolovaní senioři dostat britskou mutaci, když nikdo ze seniorů ve 

Velké Británii nebyl a nikdo z ošetřujícího personálu v zařízení pozitivitu zjištěnou nemá. Takže, co to 

znamená? No, znamená to zkrátka jen to, že mutace nezpůsobuje vliv přírody a prostředí, ale 

samotné vakcíny. Tyto nebezpečné mutace se totiž všechny objevily až po zahájení očkování ve 

Velké Británii, v Jihoafrické republice a v Brazílii. A k čemu to povede?) 

Pokračování článku Pekové se pokusím dopsat jak, jen to stihnu. 

Peková tam říká mimo jiné: 

....Až později se zjistilo, že (jarní) virus nebyl tolik nebezpečný....Teď navzdory stejným opatřením, 

která vláda stále utahuje, se epidemii nedaří zkrotit. Proto podle mě nejsou současná tvrdá opatření 

adekvátní, neboť na nové kmeny NEzabírají. Jakou má kupříkladu logiku nechat otevřená velká 

obchodní centra, jejichž ventilacemi se virus šíří, a zavírat malé obchody?! Likvidujeme živnostníky, 

střední třídu, děti nesmějí do školy, přitom vůbec nevidím, že by to mělo nějaký efekt....Já nejsem 

podporovatelka roušek na veřejnosti. Určitě by se měly nosit v nemocnicích....A moje poselství se od 

jara (2020) nezměnilo: "Najděte tu jeskyni, ze které to vylétá (tj. Pasteurův institut ve Francii a výrobny 

vakcín na Covid, jak my už víme), zavřete její zaměstnance i její managenent." ...Mnozí říkají, že se 

máme připravit na další pandemie. Pane Bože, v žádném případě! Tohle se nesmí stát 

precedentem!...„Domnívám se, že vakcína nemusí fungovat. Byla vyvíjena proti čemusi, co se tu už 

nevyskytuje. Někdo sice tvrdí, že jeho vakcína bude fungovat i na ten britský kmen, ale já si o tom 
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dovolím pochybovat. A to především na základě toho, kolik významných mutací tento britský kmen 

nese a jak velká heterogenita (sekvenční různorodost) mezi kmeny existuje. Vakcíny, které již existují, 

mohou mít problém s kmeny, jež tu aktuálně cirkulují. Rozumím, farmaceutické firmy dost vykrvácely a 

potřebují investici zpět. Navíc s geneticky modifikovanými vakcínami v tak revolučním provedení, jak 

jsou tyto vakcíny, nemáme v medicíně dostatečné zkušenosti, neznáme jejich dlouhodobý 

bezpečnostní profil. Nebála bych se tolik okamžitých efektů, ale těch, které mohou nastat za pět až 

deset let. Pokud je někomu třicet, může to být riziko. Já se očkovat nenechám.“ 

Vyjádření lékařů z celého světa k vakcíně proti COVIDU-19 

https://rumble.com/vc7qok-vyjden-lka-z-celho-svta-k-vakcn-proti-covidu-19.html 

VIDEO: SLOVENSKÝ MÍSTOPŘEDSEDA VLÁDY PŘIZNAL V TELEVIZI, ŽE NOVÁ GENERACE 

VAKCÍN NA BÁZI MRNA ZASAHUJE DO LIDSKÉ DNA ! 

23.2.2021 

https://aeronet.cz/news/video-slovensky-mistopredseda-vlady-priznal-v-televizi-ze-nova-generace-

vakcin-na-bazi-mrna-zasahuje-do-lidske-dna-v-pozadi-za-vznikem-vakcin-mrna-stoji-prevratna-a-

soucasne-desiva-technologie/ 

https://rumble.com/ve427f-mstopedseda-vldy-sr-richard-sulk-piznal-e-vakcny-mrna-zasahuj-do-lidsk-

dna.html 

https://www.ted.com/talks/jennifer_doudna_how_crispr_lets_us_edit_our_dna 

Pokud někdo rozpráší z letadel oblak modfikovaných virů nesoucích CRISPR RNA, strčí vám 

upravenou špejli do nosu anebo vám píchne upravenou vakcínu, potom se jedná o válečný akt a 

opravdu a doslova zbraň hromadného řízení, protože v lidských tělech tyto genetické nůžky provedou 

editace, sestříhají všechno, co je potřeba a jeden to ani nepozná. 

V pozadí za vznikem vakcín mRNA stojí převratná a současně děsivá technologie genetických nůžek 

zvaná CRISPR, která dokáže pomocí naprogramovaných RNA sekvencí zaživa editovat DNA člověka, 

jako se na počítači stříhá a edituje video !  A není k tomu potřeba jehla, injekce, ale stačí 

naprogramované CRISPR nůžky dostat do těla jakoukoliv cestou! Globalisté nemusí chtít eliminovat 

populaci, postačí jim sestříhání DNA v celé populaci ! 

Slovenský místopředseda vlády a ministr hospodářství Richard Sulík šokoval minulou neděli na 

slovenské veřejnoprávní televizi RTVS výrokem [1], že nové vakcíny, tedy vakcíny typu mRNA, 

zasahují do lidské DNA !  Je to první politik v Evropské unii, který veřejně přiznal zásahy nových 

vakcín do DNA, protože dosud politici ostře a tvrdě odmítali, že by nové vakcíny jakkoliv zasahovaly 

do lidského genomu. Dosud bylo prohlašováno, že nové vakcíny pouze stimulují imunitní systém na 

principu množení kopií deaktivovaných maket virů uvnitř buněk, které jsou potom do těla vypuštěny a 

imunitní systém si má na nich natrénovat odezvu. Jenže až dosud bylo striktně popíráno, že by 

vakcíny nové generace jakkoliv zasahovaly do lidské DNA. Nové mRNA vakcíny firem Pfizer-

BioNTech a Moderna jsou přitom přímo odvozeny z výzkumu CRISPR [2]. 

Výrok Richarda Sulíka je naprosto přelomový a úplně mění situaci, protože tím pádem došlo k jediné 

věci, k potvrzení další údajné konspirace Aeronetu. Znovu to vidíte, rozdíl mezi konspirací a realitou je 

pouhých pár měsíců, maximálně tak jeden rok. Možná vám to nepřijde podstatné, nevidíte v tom 

význam a rozdíl, přece vakcína jako vakcína, řeknou si mnozí z vás. 

Jenže pozor, pokud je to pravda a Richard Sulík říká pravdu a vakcína zasahuje do DNA, potom 

máme před sebou už nejenom vakcínu nové generace, ale i naprosto převratnou biologickou zbraň 

hromadného ničení řízení, tedy anglicky nikoliv Weapon of Mass Destruction (WMD), ale Weapon of 

Mass Control (WMC). Nové vakcíny typu mRNA pracují s modifikovanou RNA, která je odvozena od 

převratné technologie genetických nůžek CRISPR, na jejichž objevu a vývoji se podílela molekulární 

bioložka a genetička Jennifer Doudna. 
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Před 6 lety vznikla technologie na editování a stříhání lidské DNA jako ve video editoru, dnes 

slovenský místopředseda vlády přiznává, že nové covidové vakcíny zasahují do lidské DNA 

Doudna v roce 2015 na platformě TED přednesla legendární projev vyzývající vědeckou obec, aby 

vyhlásila moratorium na pokusy s technologií CRISPR na lidských embryích a obecně na lidském 

genomu jako takovém. Autorky technologie CRISPR, Jennifer Doudna a Emmanuelle Charpentier 

obdržely v roce 2020 Nobelovu cenu za chemii, a to právě za objev a vyrobení genetických nůžek 

CRISPR, protože se jedná o převratnou technologie a svatý grál genetiky. Jennifer Doudna v projevu 

na TED již v roce 2015 vše popsala laické veřejnosti a video jejího vystoupení s českými titulky, které 

si v liště videa musíte ručně zapnout, najdete zde anebo níže v embedu. Video musíte zhlédnout ! 

Genetické nůžky změní osud celé populace na této planetě. Jedná se o nástroj, který umožňuje 

snadno a rychle stříhat, odstraňovat, vkládat a spojovat části DNA, zkrátka je editovat jako na počítači, 

když stříháte video v nějakém editačním programu. Nůžky mohou odstranit geny z DNA rakovinových 

buněk a tím člověka úplně vyléčit, nůžky mohou vložit do DNA člověku geny, které mu naopak chybí 

od narození, a tyto nůžky umožňují i výměnu genů za jiné, takže část DNA se vyřízne, vznikne 

mezera, do ní se vloží nová část DNA a celé se to sešije zpátky dohromady. 

Technologie genetických nůžek umožní editovat živé i dosud nenarozené lidi k obrazu stvořitele, resp. 

editora 

Samozřejmě mluvíme o biochemickém stříhání, editování a sešívání, v obrazné rovině. Nicméně 

výsledek je tentýž, technologie CRISPR poskytuje lidstvu něco, co dosud neumělo, tedy pracovat s 

DNA a měnit živé organismy, editovat je za jejich života, ale i před jejich narozením. Manželský pár si 

může zvolit, jestli chce mít dívku nebo chlapce, jaké má mít oči, vlasy, barvu, vzrůst, jak silné má mít 

kosti. A s tím se pojí využití pro vojensko-průmyslový komplex. Je možné upravit DNA, aby člověk měl 

mohutné a silné kosti a svaly, aby neměl strach, svědomí, empatii, aby měl zpomalený metabolismus, 

aby byl imunní vůči jedům atd. Jenže, toto vede nejen k etickým otázkám, ale k obrovské hrozbě. 

Technologie nůžek CRISPR spočívá v doručení kompozitu upravené RNA s proteinem Cas9 do 

kontaktu s cílovou DNA. Protein Cas9 za normálních okolností vyrábějí bakterie a pomocí tohoto 

proteinu se brání proti virům. V případě genetického inženýrství se Cas9 získává laboratorně. Jakmile 

útočný virus vstříkne do těla bakterie své RNA, bakterie aktivuje svůj vlastní CRISPR systém, což jsou 

v podstatě zmíněné proteiny Cas9, které rozstřihnou viry přesně v místě, aby došlo k zahubení viru. 

CRISPR ale nestříhá a nelikviduje viry v bakterii náhodně, ale s naprostou a naprogramovanou 

přesností, přímo v místě helixu, tedy šroubovice DNA, kde je to předem bakterií určeno. Technologie 

CRISPR převzatá od bakterií je tak základem převratné technologie na editaci lidské DNA, kdy je 

možné naprogramovat RNA-Cas9, aby editovala přesně určené DNA v přesně určených orgánech, na 

přesném místě šroubovice DNA. 

Oblak “nůžek” vysypaných z letadla přeprogramuje a sestříhá DNA milionů lidí, to není utopie nebo 

sci-fi, to je po objevu CRISPR reálně možné 

CRISPR dokáže nejen šroubovici DNA přeříznout napůl, ale umí provádět tzv. double cut, tedy 

vyříznutí úseku DNA ve smyslu od – do, a do uvolněného místa umí vložit novou informaci, případně 

mezeru odstranit a spojit znovu DNA dohromady, čímž se DNA zkrátí. Tato technologie umožňuje 

neuvěřitelné věci, daleko za hranicí etických mantinelů. 

Technologie umožňuje přidávání nebo odebírání chromozomů, vytváření nových živočišných druhů. A 

to už není nástroj člověka, to je nástroj na úrovni architektů planety. Hrozba této technologie spočívá v 

její možné weaponizaci, kdy virus vypuštěný do prostoru může úmyslně obsahovat naprogramované 

CRISPR instrukce, což způsobí změny DNA v milionech lidí vystavených této bojové látce. 

CRISPR začne geneticky editovat lidi vystavené tomuto viru, začne jim pozměňovat jejich DNA, ale 

nemusí jít o editace s cílem člověka zabít, ale třeba jen pozměnit jeho chování, myšlení, jednání, 

uvažování, pozměnit jeho kognitivní vnímání, snížit produkci adrenalinu, dopaminu, zpacifikovat odpor 

nepřítele. A tím se dostáváme k tomu nejpodstatnějšímu. 

K provedení genetické editace DNA člověka není zapotřebí jehla a vakcína, protože k tomu stačí 

dostat do lidského těla RNA kompozit CRISPR s proteinem Cas9 jakoukoliv cestou, buď na nějakém 

nosiči, jako je virus, nebo na povrchu média, třeba nějaké špejle strkané do nosu či do krku. Mnoho 
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lidí se ptá, proč česká a slovenská vláda tak moc usiluje o strkání špejlí do nosu českým a 

slovenským dětem. Možná teď máte v tomto článku odpověď. Stačí si to poskládat dohromady. 

Strkat dětem špejle do nosů, když nepatří mezi ohrožené skupiny, je co ?  Teror, bizarní zvrácenost, 

plýtvání prostředky, anebo plán na “editaci” dětí ?  Nakolik zasahují špejle do lidské DNA ? 

Místopředseda slovenské vlády odpálí bombu, že nové vakcíny mRNA zasahují do lidské DNA a 

minulý rok došlo k udělení Nobelovy ceny za technologii genetického editoru CRISPR. A najednou se 

mají strkat špejle dětem do nosů, přičemž děti nejsou a nikdy nebyly ohroženou skupinou. Malé děti 

jsou totiž v genetickém vývoji a pokud budou vystaveny působení genetického editoru CRISPR, budou 

výsledky patrné za pár měsíců. Děti se začnou měnit, jejich chování, myšlení, budeme to samozřejmě 

pozorovat. Děti politiků v ČR a v SR samozřejmě testovány špejlemi nebudou, ty mají výjimku, ovšem 

ostatní děti budou čelit teroru a rýpání do nosu 2x týdně. Česká vláda nechce couvnout a chce děti 

stůj co stůj špejlovat. 

To opakování špejlových testů má dost možná za úkol oslabit a poškrábat dětem sliznici v nosu, aby 

něco mohlo snadněji proniknout skrze sliznici do lidského těla. Virus se neodstává do těla přes kyselý 

žaludek polknutím, ale difúzí přes sliznici v nosu, nosohltanu, anebo v plicích. Malý virus RNA se 

specifickým proteinem dokáže editovat lidskou DNA !  Tak děsivé zjištění technologie CRISPR má 

naprosto zásadní dopady na vše, co jsme dosud o viru věděli. Pokud někdo rozpráší z letadel oblak 

modfikovaných virů nesoucích CRISPR RNA, potom se jedná o válečný akt a opravdu a doslova 

zbraň hromadného řízení, protože v lidských tělech tyto genetické nůžky provedou editace, sestříhají 

všechno, co je potřeba a jeden to ani nepozná. 

Dívejte se okolo sebe, jak se lidé mění, zejména jejich chování, pohledy na vás a jednání 

Člověk to pozná až ve chvíli, když zjistí, že je neschopen odporu, že nebrání rodinu, ani své děti, že 

se nestaví na odpor, že se něco stalo a nemá sílu a ochotu vstát z gauče, vyjít do ulic, že nemá sílu 

odporovat svému zotročení. Editace genů produkujících adrenalin, serotonin a dopamin, vypnutí lidí, 

přeprogramování, a to na plošné úrovni. A když si poslechnete Jennifer Doudna, hovoří o potřebě 

testů a zkoušek, že je potřeba zajistit, že technologie je bezpečná, že nedojde k tomu, že by genetické 

nůžky začaly stříhat něco jiného, co nemají, což by mohlo člověka zabít. 

A potom vidíte obrázky z Wuhanu, kde lidé padali na zem a byli na místě mrtví. A prý to byl virus z 

netopýrů. Pokaždé, když dojde k obrovskému objevu oceněném Nobelovou cenou, pokaždé to jako 

první vyzkouší a použije armáda a rovněž soukromé korporace. Takže, zatímco Sulík odpálil bombu, 

že vakcíny zasahují do DNA, v Česku se nosí dvoje roušky. Ano, hysterie se musí posilovat, dětem se 

musí rýpat do nosu a když si dáte vakcínu, tak vám zasáhne DNA, to znamená ovlivní, a to znamená 

změní DNA. Richardu Sulíkovi je tak potřeba poděkovat za odhalení pravdy. Napište nám do redakce, 

jestli sledujete změny na lidech ve svém okolí, jak se lidé mění, co je vám na nich najednou divné, co 

dříve u nich nebylo patrné. Celou věc se pokusíme zmapovat a přinést další informace. 

BRITSKA MUTACE VZNIKA PO OCKOVANI PFITZER-BIONTECH - BIGPHARMY SI UDELALY Z 

LIDI POKUSNE TVORY 

Německem se lavinovitě šíří zpráva, že britská mutace koronaviru vzniká po aplikaci vakcínou Pfizer-

BioNTech! 

Situace eskaluje, lidé začínají o kauze mluvit i mezi sebou v zaměstnání a nelze se tomu prostě 

vyhnout. K čemu tedy došlo? Před několika dny byla v pečovatelském domě pro seniory v Belmu na 

předměstí Osnabrücku identifikována nákaza britskou mutací viru u celkem 14 seniorů, kteří přitom již 

25. ledna obdrželi 2. dávku vakcíny Pfizer-BioNTech Tahle informace by nikoho nezajímala, kdyby 

nebyly známy okolnosti celého případu. Nakazily se totiž osoby, které už 3 měsíce neopustily 

izolovanou budovu a nikdo osoby ani nenavštívil. 

. Nikam nevychází, nikam necestují, do zahraničí už vůbec ne a jediní lidé, kteří s nimi přichází do 

kontaktu, jsou pečovatelé, tedy personál pečovatelského domu. A ten nakažený není, jak uvedla 

německá média. Britská mutace viru se u všech 14 seniorů objevila několik dní po 2. dávce vakcíny 

Pfizer-BioNTech! 

Jelikož senioři jsou v izolaci, nikam nevychází a jediný kontakt s nimi má personál, který britský virus 

nemá, zůstává jedinou možností, že britská mutace u 14 seniorů vypukla po 2. dávce vakcíny. Jiná 
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možnost ani nepřichází v úvahu. Na sociálních sítích vypukl povyk, protože u těchto seniorů je na 

rozdíl od ostatních Němců prokazatelné a nepochybné, že nikam poslední 3 měsíce necestovali, že 

neopouštěli pečovatelský dům a nikdo se s nimi nestýkal, kromě personálu, který ale britskou variantu 

viru nemá. 

Pfizer si de facto udělal ze seniorů v izolaci referenční skupinu pokusných pacientů v rámci 3. fáze 

klinické studie 

Německá vláda spustila už o víkendu mohutnou cenzuru a Facebook spolu s dalšími sociálními sítěmi 

kauzu umlčují, příspěvky jsou 

mazány, celé účty jsou blokovány, aby Němci nemohli tuto informaci sdílet a šířit. Mutace totiž 

prokazatelně vzniká v interakci lidského organismu a vakcíny Pfizer-BioNTech. Vakcína podle všeho 

spouští v lidském těle modifikovaný průběh nemoci, která odpovídá právě britské mutaci a najednou je 

i logické, proč jako první pro očkování jsou určeni důchodci a senioři. 

Corbett Report – Ověřovatelé faktů sami šíří falešná fakta & PCR testy a jejich 

vynálezce 

https://otevrisvoumysl.cz/corbett-report-overovatele-faktu-sami-siri-falesna-fakta-pcr-testy-a-jejich-

vynalezce/?fbclid=IwAR0JipD7M2AEBbnV2qOl5T6K1zHZPF8emweh7bY3UekBz9S0N-jPUThVzaM 

KDO V ČESKU OVLÁDÁ LID ? - ASPEN INSTITUT FINANCOVANÝ SVĚTOVÝMI BOHÁČI ? 

Od Iva Fašinová na Facebooku: 

ZRADA??? Páchají politici z ASPEN INSTITUTU zradu na svých voličích? 

Gates, Soroš, Rockefeller > PANDEMIE > ČR : Politici z Aspen Institute? 

Přišla k nám Pandemie přes ASPEN INSTITUT? 

Zkusme se na to podívat. 

https://rumble.com/ve6rvr-aspen-institut-aspen-institut-globalistick-skupina-m-v-esku-svou-

poboku..html 

Aspen Institute Central Europe 

V minulém příspěvku jsem se zabývala tím, jakou má úlohu Aspen Institut v ČR a kdo jsou jeho 

členové. Zopakuji ve zkratce. 

Členové Aspen institutu? 

Nově premiér Andrej Babiš (Konference Kam kráčíš Česko), Jan Hamáček z ČSSD, Jana Maláčová z 

ČSSD, Markéta Pekarová Adamová z TOP 09, Adam Vojtěch z ANO, Dita Charanzová z ANO, Jan 

Farský ze STAN, Vít Rakušan ze STAN, Robert Plaga z ANO a mnoho dalších z různých politických 

stran i různých oborů společnosti. 

Kdo financuje Aspen Institut celosvětově a kdo v ČR? 

Aspen Institute je z velké části financován americkými nadacemi, jako The Rockefeller Brothers Fund, 

Bill a Melinda Gates foundation, Open society foundation (Soroš), nadace Rotschieldů, Fordovy 

nadace, Carnegie Corporation, Bank of America a dalších celkem asi 60 neziskových amerických 

organizací, ale také z poplatků za semináře a jednotlivých členství. Otevření pobočky finančně 

podpořil finančník a mediální mág Zdeněk Bakala. 

Jakou má úlohu Aspen Institut? 

Aspen Institute je mezinárodní nezisková organizace, úzce propojená s americkou vládní 

administrativou a establishmentem. Jedním z hlavních záměrů je výběr a rekrutace „potenciálních 

budoucích politických leaderů“. Tedy ideová a jiná příprava „politických kádrů“, kteří nebudou 

preferovat ve své činnosti české národní zájmy, ale zájmy jiných států či subjektů. Například zájmy 

supranacionálních organizací a zájmy nadnárodního byznysu. 
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Projektem, který je s činností poboček AI mimo USA též velmi těsně propojen, a jehož cílem je taktéž 

vhodný „personální management“ je program International Visitors Leadership. Jde o americký vládní 

program několikatýdenní stáž placená a organizovaná americkou exekutivou. Mezi frekventanty 

projektu lze nalézt již více než 500 českých občanů, kteří tento americký program absolvovali po roce 

1989. 

Kdo všechno jsou členové Aspen Institute nebo jsou na něj nějak navázáni najdete v předešlém 

příspěvku. Jde o lidi z TOP pozic politiky, byznysu, bank, soudů, státních zástupců, novinářů…atd. 

Více na: https://www.aspeninstitutece.org/people/ 

A Přišla k nám pandemie přes Aspen Institute? 

Cílem středoevropské pobočky Aspen (Aspen Institute Central Europe) je podporovat středoevropské 

lídry z různých sektorů a přispívat k řešení naléhavých otázek současného hospodářského, sociálního 

vývoje na expertním a nestranickém základě, a to jak v rámci České republiky, tak širšího 

středoevropského, evropského a euro-atlantického. 

A v případě CORONA PANDEMIE TATO POMOC SKUTEČNĚ PŘIŠLA! 

A tady ho máme! Odborníka! 

Viceprezident Aspen Institutu Central Europe PAVEL ŘEHÁK. Tak tento ředitel pojišťovny Direct, 

absolvent VŠE mezinárodních vztahů, MBA v USA, který nikdy neměl se zdravotnictvím nic 

společného, přechytračil celý státní aparát zdravotnictví, všechny naše lékaře, virology, epidemiology 

a pomocí jednoduché excelovské tabulky přišel radit členům vlády, jak postupovat v případě virové 

pandemie. Jako by naše zdravotnictví nemělo dávno připravené pandemické plány, dostatek lékařů a 

odborníků na dané téma a připravené scénáře pro podobné situace. Musí radit ekonom! 

A podívejme se, jak byl rychlý. Věštící koule? Či plán? 

„Svůj excelovský model“ vytvořil v sobotu 7. března, v době, kdy byly odhaleny první tři případy 

koronaviru v Česku. A „svoje závěry“ považoval za tak vážné, že kontaktoval dva členy vlády– 

ministra vnitra Jana Hamáčka a ministra zdravotnictví Adama Vojtěcha. (oba členové Aspen institutu). 

V pondělí 9. března ráno už seděl v zasedačce ministra vnitra, s ním i Jan Hamáček. Premiér viděl 

model Pavla Řeháka další den, v úterý 10. března ráno, před zasedáním Bezpečnostní rady státu. A v 

létě ho již označuje za jednoho z nejbližších spolupracovníků při řešení krize. To ráno ale ještě jeho 

závěry odmítal. 

A změna přišla kdy? 

Ten den se odehrály dva zásadní předěly v českém přístupu k epidemii. 

1. Kvůli případu pražského taxikáře a prudkému růst počtu nakažených 

2. Premiér Babiš si nechal vytisknout printscreen z modelů Pavla Řeháka. V následujících dnech 

každé ráno porovnával čísla v modelu a údaje o pozitivních testech. „Na třetí den se to zlomilo, ve 

chvíli, kdy to kopírovalo ten model,“ popsal premiér. I ostatní členové vlády přiznali, že právě 

matematický model Pavla Řeháka pomohl přesvědčit Andreje Babiše o vážnosti krize 

Více viz článek zde: 

https://www.seznamzpravy.cz/clanek/tajemny-muz-ktery-na-jare-zachranil-cesko-exreditel-ceske-

pojistovny-124767?fbclid=IwAR11zDoM7f48vNLyipH7w_mnHWLCwqnFpDXLFkbFEOlzFwne3bx-

KAvoNYQ 

Takže si to shrňme 

O virové pandemii radí vládě EKONOM, kterého doposud zdravotnictví nezajímalo, viceprezident 

Aspen institutu, mezi jehož členy patří mnoho lidí z dnešní vlády a parlamentu, přesvědčí premiéra 

Babiše o vážnosti situace na základě své excelovské tabulky, která souhlasí s VÝVOJEM 

TESTOVÁNÍ pomocí často falešně pozitivních PCR testů, tedy NE na ZÁKLADĚ NEMOCI, ale na 

základě přítomnosti čehosi. 
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V našem zdravotnictví se od té doby obrátí postupy. U nemocných s chřipkou lékaře do té doby 

nezajímal konkrétní vir a to jich existuje přes 100 kmenů! Nyní HLEDÁME NEMOC, pomocí testů na 

přítomnost viru, jako bychom odmítali připustit, že naše tělo je plné bakterií, virů, plísní a parazitů, a to 

všude, a tudíž jejich přítomnost ještě neznamená, že jsme nemocní. 

Osobně bych čekala, že když už máme tak specifický test na jeden jediný vir tak proto, aby nám na 

něj dali CÍLENOU LÉČBU! Ale to nám nedají. (možná až na JIP). A pokud budeme nemocní a test na 

Corona virus nám vyjde negativní, TAK UŽ SE ŽÁDNÝ JINÝ VIRUS hledat NEBUDE! 

A dále. Z PCR testů vycházející ukazatel PES také nepřipravili lékaři a epidemiologové. 

Takže o čem to celé je? 

O prevenci? Myslíte si, že se dá před virem utéct? Schovat? U chřipky, jsme si to nikdy nemysleli. 

Členství poslanců a členů vlády v Aspen Institutu 

Zajímavé je, kolik členů vlády a poslanců současného parlamentu napříč všemi politickými stranami je 

současně členy Aspen institutu. Tito všichni křičí po vakcínách, rouškách, nouzovém stavu, tvrdém 

lockdownu, imigrantech k nám, pandemickém zákonu, více moci pro EU instituce… atd. 

Je to skutečně program jejich strany, nebo program Aspen institutu potažmo globalistů? 

A naše média? Jak souvisí s Aspen institutem? 

Mediální mág Zdeněk Bakala financoval jeho založení… tak jakou rétoriku budou mít asi jeho média? 

A jakou rétoriku budou mít Babišova média? 

A co ČT? Tam se ale dějí změny! Politické… 

ASPEN INSTITUT OVLÁDÁ NAŠI POLITIKU 

https://voxpopuliblog.cz/aspen-institut-ovlada-nasi-

politiku/?fbclid=IwAR2mLXzIYXA1Sx6aerqR930B83DLCjoAPcJA-F2BO3hhnwZaTfQa3xtHPvg 

ASPEN INSTITUTE SE OBLUDNĚ ROZRŮSTÁ, NĚKTERÁ NOVÁ JMÉNA VÁS BUDOU MOŽNÁ 

ŠOKOVAT 

https://voxpopuliblog.cz/aspen-institute-se-obludne-rozrusta-nektera-nova-jmena-vas-budou-mozna-

sokovat/?fbclid=IwAR2Hp-DPoRIOqtzP_ICRY23O-5kmULp_bBvpeUuB-c34BBPQ2JWt7hHCL8w 

Jefim Fištejn 4. díl: Současná situace v USA pod vedením Bidena musí skončit 

válkou… 

https://www.youtube.com/watch?v=l0_VdYyV9uk&feature=emb_logo 

Lubomír Volný - poslanec 

LUBOMÍR VOLNÝ OBVINIL VLÁDU Z MASOVÉHO VRAŽDĚNÍ_(26.2.2021) 

LUBOMÍR VOLNÝ – POŽENEME K ZODPOVĚDNOSTI VRAHY OBĚTÍ COVIDU-19 – VIDEO 

Kvůli zlodějskému byznysu bylo ZABITO 19 TISÍC LIDÍ v Česku. Budou pohnáni před soud !  Poslanci 

jednají jako poslanecké OVCE podle STRANICKÉHO PŘÍKAZU z HYGIENICKÉ MAFIE ! 

https://rumble.com/ve7jv7-lubomr-voln-obvinil-vldu-z-masovho-vradn-26.2.2021.html 

Lubomír Volný a Marian Bojko - 11.2.2021 83. schůze PSP – Poslanecká sněmovna parlamentu 

ČR 

https://rumble.com/ve7k0r-lubomr-voln-a-marian-bojko-11.2.2021-83.-schze-psp-poslaneck-snmovna-

parlam.html 

Poslanec Lubomír Volný v poslanecké sněmovně 

6.2.2021_(IGNOROVANI_ODBORNIKU_POLITIKY) 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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https://rumble.com/ve7k2p-poslanec-lubomr-voln-v-poslaneck-snmovn-26.2.2021-ignorovani-

odborniku-poli.html 

Vakcinácia a čipizácia ľudí - Svobodné rádio_(Hosťami relácie sú biskupi Metodej a 

Timotej...). (Velmi Důležité video). 

Varování !!! Ohromné nebezpečí od globalistů očipování lidstva. Člověk, který nepřijme čip, zůstává 

svobodný člověk, kdo přijme čip tak je otrokem, kterého budou mučit. Kdo s tímto souhlasí, směřuje 

do pekel – negativních světů. Tam si zažije, co vše způsobil ostatním bytostem.  

V tomto čase člověk může v sobě udělat radikální rozhodnutí, které mu pomůže přečkat toto období 

očkování. Stejně tak, jak mnohý mohli přečkat mnoho totalitních systému, ačkoli mnozí ztratili svůj 

život. Když se člověk podřídí Bohu a vzepře se ďáblu, Bůh mu dá vždy východisko z této situace. 

https://rumble.com/ve7knn-vakcincia-a-ipizcia-ud-svobodn-rdio-hosami-relcie-s-biskupi-metodej-a-

timot.html 

https://www.youtube.com/watch?v=nXYjBz3bGn0 

Akce Jsme lidi, nás nevypnete! Praha 31. 1. 2021 

Biskup Timotej OSBMr, sekretář Byzantského patriarchátu odhaluje pravdu a to tuto - že už nám 

nevládnou pouze zlí lidé, ale ovládají nás démoni, kteří jsou rozmístění po celém světě (viz video 

17:09 - 27:35 min.).  

Řekl toto: 

za pokusech na lidech stojí globální elity, tito lidé jsou mnohonásobně horší jako fašisti se svými 

koncentráky, protože jsou to satanisti. Globální elity zkorumpovali církevní hierarchii všech církví spolu 

s denominací, viz Vatikán, viz Moskevský patriarchát, viz mnozí protestanští pastoři. Všichni jako 

jeden tvrdí, je naší povinností nechat se vakcinovat. A já říkám ne !!! Je naším morálním právem a 

povinností odmítnout toto značkování. Protože to je stejný jako pokusy Mengeloho v koncentračních 

táborech. Pryč s globálními elitami. Ať se každý ve svém srdci odloučí od každého a jakéhokoliv zla a 

ať poví, toužím po dobru a miluji dobro. 

https://rumble.com/vdj0fz-akce-jsme-lidi-ns-nevypnete-praha-31.1.2021.html 

DEMONSTRACE za pravdu a svobodu, 12.12.2020, Brno 

Biskup Timotej OSBMr, sekretář Byzantského patriarchátu odhaluje pravdu o falešné pandemii (viz 

video 0:45 - 13:07 min.).  

https://rumble.com/vdldy1-demonstrace-za-pravdu-a-svobodu-12.12.2020-brno.html 

VIDEO: Šéf amerického NIH jako Dr. Doom natvrdo varoval Američany, že i po 

vakcinaci mohou být nakažlivě infekční pro své okolí, … 

přičemž dosud není jasné, jak dlouho virus v těle po vakcinaci zůstane, a jestli se z 

očkovaných lidí nestanou chodící Supertovárny na výrobu nekonečných variant mutací pro své 

okolí! Dr. Anthony Fauci se šklebil jako had a lidé začínají panikařit, že čím více lidí bude 

očkovaných, tím více mutací se začne objevovat! Máme vakcínu, ale nemáme svobodu, křičí 

stále více Američanů, byl to podvod! Dobře si všímejte v ČR a na Slovensku, jak vznikají nové 

“Czechoslovakia” mutace spolu s tím, jak se začíná očkovat! 

Dr. FAUCI neboli Dr. Smrtící zkáza vám oznámil to, že budete, uzavřený v kleci jako pokusní králíci a 

budou na vás zkoušet vakcíny.  

https://aeronet.cz/news/video-sef-americkeho-nih-jako-dr-doom-natvrdo-varoval-americany-ze-i-po-

vakcinaci-mohou-byt-nakazlive-infekcni-pro-sve-okoli-pricemz-dosud-neni-jasne-jak-dlouho-virus-v-

tele-po-vakcinaci-zustane/ 

Dr. Anthony Fauci, (nazývaný Dr. Doom, v překladu přibližně Dr. Smrtící zkáza),  šéf amerického 

Národního zdravotního institutu (NIH) se šklebil jako had, když oznamoval to, ŽE I PO VAKCINACI 

MOHOU BÝT NAKAŽLIVĚ INFEKČNÍ PRO SVÉ OKOLÍ, PŘIČEMŽ DOSUD NENÍ JASNÉ, JAK 

DLOUHO VIRUS V TĚLE PO VAKCINACI ZŮSTANE, A JESTLI SE Z OČKOVANÝCH LIDÍ 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
https://rumble.com/ve7k2p-poslanec-lubomr-voln-v-poslaneck-snmovn-26.2.2021-ignorovani-odborniku-poli.html
https://rumble.com/ve7k2p-poslanec-lubomr-voln-v-poslaneck-snmovn-26.2.2021-ignorovani-odborniku-poli.html
https://www.youtube.com/watch?v=nXYjBz3bGn0


 

198 
 
PŘESNĚ  NAPLÁNOVANÁ  OPERACE už před r. 2019:    http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939 
 

NESTANOU CHODÍCÍ SUPERTOVÁRNY NA VÝROBU NEKONEČNÝCH VARIANT MUTACÍ PRO 

SVÉ OKOLÍ ! 

NEGATIVNÍ STAV LIDÍ ZNAMENÁ I SEMENIŠTĚ VIRŮ A ŠIŘITELE VIROVÝCH NEMOCÍ ! 

NEGATIVNÍ STAV LIDÍ ZNAMENÁ I NEOMEZENÉ MOŽNOSTI SIL TEMNA V OMEZOVÁNÍ 

SVOBOD LIDÍ ! 

Dr. Carrie Madejová: Vakcína genového kódu – experiment na lidstvu 

První experiment má být dokončen na lidech koncem října 2022 a druhý v roce 2023. Jsi doslova 

laboratorní krysou, pokusným králíkem. Tato je experimentální a nikomu nedoporučuji, aby si vzal 

vakcínu na covid, dokud nebudeme mít veškeré důkazy.  

https://otevrisvoumysl.cz/dr-carrie-madejova-vakcina-genoveho-kodu-experiment-na-lidstvu/ 

Plošné testování zaměstnanců v ČR není dobrovolné, ale balancuje na hraně mezi 

trestnými činy útisku a vydírání 

Soudy takové jednání označí za trestný čin vydírání, a to obvykle v organizované skupině, 

Podle názoru právníka je česká vláda podezřelá, že se podílí na páchání organizované trestné 

činnosti, konkrétně organizované skupiny, která vydírá v podnicích nad 50 zaměstnanců občany k 

tomu, aby postupovali své zdravotní informace zaměstnavatelům, a to nikoliv svobodně a dobrovolně, 

ale na základě útisku a dokonce vyhrožování. 

Jako občan členské země EU můžete zamítnout a odepřít organizaci sběr osobních dat v uvedeném 

rozsahu a výčtu, mezi nimiž podle článku 34 GDPR [3] jsou i genetická data získaná jak z DNA, tak i z 

RNA. Svému zaměstnavateli tak pouze předáte podepsaný papír, že nesouhlasíte se zpracováním a 

shromažďováním svých genetických dat podle GDPR. 

Jak upozorňuje náš právník, evropská legislativa v článku 34 GDPR považuje za genetická data 

jakékoliv výsledky analýz genetických materiálů, a to bez omezení výčtu, tedy včetně antigenních 

testů. Jinými slovy, každý občan EU, který již podstoupil antigenní testy, má právo kontaktovat 

odběratele genových vzorků a v souladu s GDPR ho požádat o likvidaci a odstranění svých údajů ze 

systému a rovněž ověřit, že organizace vůbec má certifikát GDPR a její zaměstnanci na odběrech byli 

osobami, které měly certifikace GDPR a mohly nakládat s osobními údaji a s lékařskými záznamy, 

mezi které výsledky testů samozřejmě spadají. 

Stejně tak si můžete vyžádat od organizace předložení certifikátu o konformitě s GDPR a požádat o 

informace, co se stalo s vašimi vzorky, zda-li nebyly bez vašeho vědomí postoupeny třetímu subjektu, 

zda-li se k datům nedostala neoprávněná osoba atd. Pokud jste testování ještě nepodstoupili, můžete 

využít článek 34 GDPR a odmítnout poskytnout organizaci vaši genetickou informaci. Subjekt se musí 

následně vyjádřit, na jakém základě genetický vzorek od vás potřebuje, a jak s ním bude po odběru 

nakládat, jak bude evidován, skladován, chráněn a jak bude zlikvidován a vymazán, pokud o výmaz 

požádáte. 

https://aeronet.cz/news/advokatni-kancelar-potvrdila-ze-plosne-testovani-zamestnancu-v-cr-zustava-

na-bazi-dobrovolnosti-a-pozadavek-vykonu-testu-na-zamestnanci-je-prekazkou-na-strane-

zamestnavatele/ 

Další sdělení o plošném testování: 

Vážení kolegové, milí lidé.. 

Jak jste již slyšeli a četli, v současné době se v naší celé ČR mají hromadně tzv. "povinně" testovat 

zaměstnanci všech podniků nad 50 lidí. 

Jelikož máme dostatek informací ohledně těchto procesů a s tím souvisejících dalších následků a 

důsledků, považujeme za naši morální povinnost nebýt lhostejní a dát vám tyhle informace, které se 

týkají ve skutečnosti každé lidské bytosti bez ohledu na postavení. 

Následné blížící se tzv. "povinné" testování je jen 1. krok za kterým má následovat další, s cílem 

povinného očkování. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
https://aeronet.cz/news/advokatni-kancelar-potvrdila-ze-plosne-testovani-zamestnancu-v-cr-zustava-na-bazi-dobrovolnosti-a-pozadavek-vykonu-testu-na-zamestnanci-je-prekazkou-na-strane-zamestnavatele/
https://aeronet.cz/news/advokatni-kancelar-potvrdila-ze-plosne-testovani-zamestnancu-v-cr-zustava-na-bazi-dobrovolnosti-a-pozadavek-vykonu-testu-na-zamestnanci-je-prekazkou-na-strane-zamestnavatele/
https://aeronet.cz/news/advokatni-kancelar-potvrdila-ze-plosne-testovani-zamestnancu-v-cr-zustava-na-bazi-dobrovolnosti-a-pozadavek-vykonu-testu-na-zamestnanci-je-prekazkou-na-strane-zamestnavatele/


 

199 
 
PŘESNĚ  NAPLÁNOVANÁ  OPERACE už před r. 2019:    http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939 
 

TESTOVÁNÍ 

Co je nám dáváno a za co je vydáváno (nebo-li tzv. plusy) ...  

Důvody proč se testovat ?  

- testujte se, ať se najdou "nakažení" aby jiní zaměstnanci byli zdraví, aby bylo zamezeno šíření 

onemocnění Sars-Cov-2 (Covid 19). A možná, aby byla "jistota". 

Co to vše obnáší ? 

1) Tyhle invazivní AG testy (ale i PCR testy) dle mnohých odborníků mají velkou  chybovost, reagují i 

na další jiné viry. Přitom je zásadní množství viru v těle a tzv. "virová nálož". Pozitivní výsledek 

NEZNAMENÁ automaticky, že je člověk nemocný, nakažený !  Někdy se lidé testovali opakovaně 

hned vzápětí po 1. testu a se zcela jiným výsledkem. 

2)  Antigen je cizí látka, která zahrnuje toxiny, což znamená jed, bakterie, cizí krevní buňky. Je to 

jakákoliv látka, jako toxin nebo enzym. Jinými slovy, antigen je virus. Cizí jed, který nemá co dělat v 

intersticiálních tekutinách vašeho těla.  

3)  Dle údajů výrobce se tyhle AG testy nemají užívat na zdravých lidech bez příznaků. 

4)  Invazivní testování obnáší zasunutí tyčinky do nosní dutiny (ať na kraji či - v případě pozitivního 

výsledku - vzápětí i hlubší zasunutí) s možným nebezpečím poranění a proražení hemeto-encefalické 

bariéry. 

Tato bariéra je součástí vrstvy buněk chránící mozek před jedy a neurotoxiny. Těžké kovy, bakterie, 

pesticitsy a další toxiny, které do lidského mozku nepatří a touto bariérou jsou odfiltrovány. Proto je 

velmi nebezpečné tohle poranění (což se ale bohužel velmi často stávalo při plošném AG testování mj 

i v sousedním Slovensku od listopadu 2020. Výsledky a negativní důsledky testování jsou evidentní, 

bohužel. Včetně podvodu za víc než 100 mil.EUR 

5) Obsahují nežádoucí nanočástice, které mohou později zasahovat a negativně  ovlinit člověka k jeho 

další manipulaci a ztrátám svobody v následných časech. 

6) Odběr DNA vzorku člověka bez další kontroly a vedoucí k možnému dalšímu zneužití. Člověk nemá 

žádnou kontrolu ! Jde o porušení čl.34 GDPR. 

7) Pro testování - a především - zdravých lidí není žádný důvod (zdravý člověk - bez příznaků 

nemoci). Nikomu a ničemu to neprospěje ! (potvrzeno mnoha odborníky, lékaři) 

8)  Politická selekce obyvatel na testované a netestované - pozitivní a negativní. 

9) Neustálé opakování dalších testů nepovede ve skutečnosti k ustálení stavu a obnově do původního 

stavu, ale naopak povede k dalším možným pozitivním výsledků testů a tím k dalším restrikcím a 

utahováním, jakož i k dalšímu kroku - POVINNÉ VAKCINACI (s čipy pro tzv. "bezpečnost" lidí - ve 

skutečnosti úplné ztrátě posledních svobod a vytvoření totální kontroly nad lidmi v čipové totalitě). 

TÍMTO VYJADŘUJEME ZÁSADNÍ NESOUHLAS S TESTOVÁNÍM. 

Jsme si vědomi, že je velmi těžká situace, ale také, že máme (jako i všichni lidé) svá práva, a že tímto 

krokem jsou likvidována. A že je to celé ve skutečnosti namířeno proti lidem, nikoliv pro jejich dobro a 

jejich pozitivní prospěch. Uvědomme si, prosím, že všichni (bez rozdílu postavení) jsme na 1 lodi... 

NUCENÉ TESTOVÁNÍ JE PROTIPRÁVNÍ 

Čl. 7 odst. 1 Listiny zákl. práv a svobod, nedotknutelnost osoby je zaručena. Ustanovení § 91 

občanského zákoníku podobně stanoví, že člověk je nedotknutelný.  

Podle čl. 5 Úmluvy o lidských právech a biomedicíně a následně podle § 28 odst. 1 zákona o 

zdravotních službách se k zásahu do integrity člověka vyžaduje jeho svobodný a informovaný 

souhlas. 

Městský soud v Praze jasně řekl, že pokud opatření zasahuje do lidských práv, nemůže být podle § 69 

odst. 1 písm. i) nařízeno celostátně.  

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Není možné člověka omezit na právech v souvislosti se zdravím. Pouze takovou osobu, které byla 

lékařsky diagnostikována nakažlivá choroba. 

FIKCIA: Geniálne jednoduchý spôsob, ako si vyrobiť falošnú pandémiu 

Predstavte si, že ste  psychopatický šialený megalomanský zloduch a chcete vyrobiť falošnú 

pandémiu. 

https://www.badatel.net/fikcia-genialne-jednoduchy-sposob-ako-si-vyrobit-falosnu-

pandemiu/?fbclid=IwAR0eqZoCDuhIaqNfzcwR5A-a7m1ZCLmBqTuJ7HWaylaWhkoavmkabbKvk4k 

Tu je spôsob, ako vyrábajú falošné počty „pozitívne testovaných“ 

https://www.badatel.net/tu-je-sposob-ako-vyrabaju-falosne-pocty-pozitivne-testovanych/ 

STŘÍKAJÍ  NÁM  COVID  NA HLAVU ? 

V Brně je největší nárůst nakažených lidí s britskou mutací a nikdo neví, odkud to spadlo a kde se to 

vzalo? 

“Britská mutace už tvoří v Brně zhruba polovinu testovaných vzorků” nikým se nestýkají. A otázka, jak 

se tam virus dostal, má možná velmi jednoduchou a prozaickou odpověď s ohledem na tyto nové 

informace o nákladních letadlech, které zdánlivě bezcílně létají v obrovské výšce nad velkými městy a 

poté se vrací tam, odkud vylétly.  

https://aeronet.cz/news/z-nemeckeho-lipska-odstartoval-nakladni-boeing-757-registrovany-na-kuryrni-

spolecnost-dhl-odletel-do-ceske-republiky-a-zacal-krouzit-nad-brnem-a-bez-pristani-se-pote-vratil-

znovu-do-

lipska/?fbclid=IwAR0gfIrpQnriByV2GrQX0DGcqn_fdaCgivCb2WLBFEqMCNd8XYCzq1JFYOE 

LHANÍ LIDÍ JE NEDÍLNÁ SOUČÁST NEGATIVNÍHO STAVU LIDÍ, … 

JE ZPŮSOBENO DÁLKOVÝM OVLÁDÁNÍM JEJICH TĚLA - NEJPRVE SVALŮ, POTOM MOZKU - Z 

TEMNÝCH SVĚTŮ PŘES ANTÉNY POD POVRCHEM DUTÉHO UMĚLÉHO MĚSÍCE, K TOMUTO 

ÚČELU VYROBENÉHO A PŘIVLEČENÉHO JEŠTĚRY Z PEKEL, A TO JIŽ PŘED 200 000 LETY - 

zdroje mj. přírodní národy, dnešní spolupráce s Vesmírnými přáteli, záznamy ve starých knihách a 

destičkách, dnešní znalosti zdravotníků u přístrojů magnetické rezonance - tam to vidí přímo živě v 

nervové soustavě, že do svalů jdou impulsy nejdříve, a pak po sekundě do mozku. 

www.nebeska-univerzita.cz 

Dokud budou lidé v NEGATIVNÍM STAVU, DO TÉ DOBY BUDOU NIČIT SEBE, SVÉ ZDRAVÍ, 

ZDRAVÍ DRUHÝCH, PŘÍRODU A I CELÉ POČASÍ A KLIMA. 

www.jak-prezit.cz 

Mezinárodní výstražná zpráva o COVID-19. Mezinárodní prohlášení zdravotníků, lékařů 

a vědců, které bylo zasláno vládám třiceti zemí 

Zkrácená verze: 

Koronavirový skandál. 

Jste oběťmi největšího zdravotnického podvodu 21. století. Tato epidemie je zesílena, dramatizována 

a řízena zločinci, kteří ji využívají k dosažení ekonomických, politických, ideologických cílů a 

programů, které jsou pro lidstvo škodlivé. Tato šílená a hloupá opatření jsou bludy vynalezené v roce 

2020, které v medicíně ani ve veřejném zdraví neexistují a nejsou založeny na žádných vědeckých 

důkazech. Tato tyranská opatření navíc porušují Všeobecnou deklaraci lidských práv v článcích: 3, 5, 

9, 12, 13, 17, 18, 20, 26, 27, 28, 30 a Úmluvu UNICEF o právech dítěte v článcích: 28, 29, 32, 37. 

Vylučte své odborníky a poradce, kteří mají vazby nebo střety zájmů s farmaceutickými společnostmi. 

Experti v zemích, kteří tato naprosto kacířská opatření prosazovali jsou buď farmaceutickým 

průmyslem zkorumpováni, jsou jeho následovníky nebo jsou to jen sprostí ignoranti. Zkorumpovaný 

tisk šíříl články a dokonce falešné zprávy proti Švédsku a Bělorusku už od začátku. Účinky lockdownu 

« byly naprosto zhoubné. Nezachránili životy, o kterých tvrdili, že by mohli zachránit … Je to zbraň 

hromadného ničení a vidíme její zdravotní … sociální … ekonomické účinky … – « Je to velké 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
https://www.badatel.net/tu-je-sposob-ako-vyrabaju-falosne-pocty-pozitivne-testovanych/
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delirium, které však řídí BigFharma a také politici… Jde o strach organizovaný z politických a 

ekonomických důvodů » (Prof. Christian Perronne, 31. srpna 2020). Závažnost epidemie se mimo jiné 

hodnotí podle míry úmrtnosti CFR (Code of Federal Regulations). Ta je však velmi nízká (0,03–

0,05%) a proto není důvodu přijímat opatření, která jsou nejen nepřiměřená, ale také nevědecká. 

Zastavte očkovací kampaně a odmítněte podvodný pseudo-zdravotní pas, který je ve skutečnosti jen 

politicko-komerčním projektem. 30. listopadu 2020: profesor Christian Perronne napsal dopis, v němž 

varoval před nebezpečím vakcín založených na genetickém inženýrství: « Lidé, kteří propagují tyto 

genové léčby, falešně nazývané „vakcínami“ jsou čarodějovi učni a berou … obyvatele světa za 

pokusná morčata ». – Nedávno několik poslanců Evropského parlamentu upozornilo obyvatelstvo na 

to, že mají zakázáno smlouvy podepsané s farmaceutickými laboratořemi konzultovat. Tato nejasnost 

je důkazem toho, že existují kompromitující věci, které chtějí skrýt. Michèle Rivasi, členka Evropského 

parlamentu, dokonce podala stížnost. Připomínáme: v roce 2009 byla společnosti Pfizer uložena 

pokuta ve výši 2,3 miliardy USD, což je nejvyšší pokuta, kterou kdy soudy USA farmaceutické 

společnosti uložily. Byla shledána vinným z podvodných obchodních praktik. Za této epidemie není 

nebezpečím koronavirus, ale lidé, kteří jej řídí. Ti jsou skutečným virem s nímž je třeba 

bojovat.Nedělejte prosím tu chybu, že náš dopis podceníte nebo ho budete ignorovat. Zde jsou 2 

příklady toho, co se může stát, když vláda tuto chybu udělá: následně jsou popsány milióny lidí 

poškozených špatnými vakcínami. 

https://tadesco.org/mezinarodni-vystrazna-zprava-o-covid-19-mezinarodni-prohlaseni-zdravotniku-

lekaru-a-vedcu-ktere-bylo-zaslano-vladam-triceti-zemi/ 

CDS - voda s rozpuštěným oxidem chloričitým CLO2 proti Covidu-19 

STUDIO - OTTA NEPILÝ 

https://www.youtube.com/watch?v=fvCp3tw7tHE&t=50s 

Plyn se absorbuje do vody, kterou očišťuje již přes 100 let. 

Izrael nasadil proti covidu kombinaci tří strategií 

https://www.businessinfo.cz/clanky/izrael-koronavirus/ 

Možný scénář pro lidi když neobrátí: 

První fáze je očkování lidí a druhá fáze je zavření lidí do "klecí" s přísnými omezeními. Kde už 

nebudou lidi moci nic dělat a budou o nich vědět všechno, další fáze je očipování. Potom už  nemusí 

zkoušet žádný covid a otroctví je zaručené. Online peníze mohou kliknutím ihned sebrat, když nebude 

někdo poslouchat a vše ostatní také. Takže lidé budou otroci pro nestvůry, kteří s nimii takto mávají. 

Co lidi může čekat, když se nevzpamatují. Dřina od 5 hod. ráno do 22 hod. večer za shnilý žvanec a 

stálé šikanování. Kdo nebude dále chtít tak … (to už si každý domyslí). 

Co se děje v Izraeli? Svědectví členky opoziční strany: „Máme tady lékařský 

apartheid” 

5.3.2021 

https://otevrisvoumysl.cz/co-se-deje-v-izraeli-svedectvi-clenky-opozicni-strany-mame-tady-lekarsky-

apartheid/ 

https://vk.com/public199284310?w=wall-199284310_32773 

Ilana Rachel Daniel – Členka izraelské opoziční strany Rappeh žádá o pomoc – 1. března 2021 

Ilana Rachel: Tady v Izraeli je to intenzivní. Nevím, kolik toho vidíte. Ale oni… je to otřesné !  Je to 

velmi, velmi děsivé. Přidala jsem se k nové… měli jsme hnutí za lidská práva, ze kterého jsme udělali 

politickou stranu, která kandiduje do našeho Knessetu (izraelský parlament) za necelý měsíc. 

Cenzurují nás. Napadají nás a nedovolují žádnou mediální propagaci. Šéfovi strany odebrali jeho 

lékařskou licenci. Odstranili naše účty z Facebooku. A teď nedovolují médiím, aby o nás ani psala. 

Chceme požádat kohokoliv mezinárodně, kdekoliv, kam se dostaneme, aby zpropagovali to, co 

říkáme. Máme tady velmi špatnou situaci. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
https://tadesco.org/mezinarodni-vystrazna-zprava-o-covid-19-mezinarodni-prohlaseni-zdravotniku-lekaru-a-vedcu-ktere-bylo-zaslano-vladam-triceti-zemi/
https://tadesco.org/mezinarodni-vystrazna-zprava-o-covid-19-mezinarodni-prohlaseni-zdravotniku-lekaru-a-vedcu-ktere-bylo-zaslano-vladam-triceti-zemi/
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Nedovolují ani 16letým dětem, aby podstoupily přijímací zkoušky bez očkování touto vakcínou. 

Samozřejmě nutí zaměstnance se nechat očkovat. Tvoří tento „zelený pas”, kdy polovina populace se 

nedostane do divadel, nebo supermarketů, na různá místa, pokud se nenechá očkovat. Tvoří lékařský 

apartheid. Apartheid: Politika nebo systém segregace nebo diskriminace na základě rasy. Tohle ráno 

právě schválili to, že se můžou soukromé lékařské záznamy každého člověka posílat lokálnímu 

městskému úřadu, aby se vědělo, kdo se nechal očkovat a kdo ne. 

Nutí lidi nosit kotníkové náramky, bezpečnostní náramky, když se vrací z cestování. Je to naprosto 

šílené. Je to naprosto šílené. Pokud přestanu… pokud přestanu nad tím přemýšlet, začnu plakat. 

Prozatím budeme pokračovat v boji. Bojovat co nejvíc, co můžeme. Potřebujeme pomoc všech, 

protože to, co se stane tady, se stane všude. Stane se to všude… bojujeme pro sebe a pro celý svět. 

Ale potřebujeme pomoc. Potřebujeme vše. Každou pomoc. Děkuji. Omlouvám se… je to intenzivní. 

V Izraeli je vakcinováno 1x přes 80 % lidí a 2x přes 50 % lidí. Nyni je očkovací fáze č. 2 - tedy ta nutící 

- manipulační a donucovací, toho zbytku lidí - to je vše z Temných světů od ještěrů z pekel. 

IZRAEL, ARABSKE EMIRATY A VELKA BRITANIE JSOU 3 PILOTNI STATY S RUZNYMI RASAMI 

PRO OCKOVANI A ZAVADENI TOTALITNICH PRAKTIK S LIKVIDACI SVOBOD, KTERE BY BYLY 

PODMINENE JEN OCKOVANIM, V DALSI FAZI JE V PLANU S DALSIM OCKOVANIM OCIPOVANI 

LIDI NANOCIPY. 

Varuji pred tim od roku 2000 ! 

www.neocipuj-se.cz 

Berlínsky senát potvrdil štátny korónový podvod: PCR testy nemôžu preukázať 

infekciu!!! 

https://www.magazinslovensko.online/berlinsky-senat-potvrdil-statny-koronovy-podvod-pcr-testy-

nemozu-preukazat-infekciu/?fbclid=IwAR3-TuusZe8VL3bMNT-I85pn8ntwMT-

FD4cQpCxEQA1oacx_Gw1I0-t5rCo 

https://www.podtatransky-kurier.sk/spravodajstvo/berlinsky-senat-potvrdil-statny-koronovy-podvod-

pcr-testy-nemozu-preukazat-infekciu?fbclid=IwAR1j99key-

PjHc8J42KhHTsP22U6ihKJYxOfsKoQM7ysF-fy23ueZJH-zEE 

 

VAROVÁNÍ  PRO  DNEŠNÍ  DOBU ! 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
http://www.neocipuj-se.cz/
https://www.podtatransky-kurier.sk/spravodajstvo/berlinsky-senat-potvrdil-statny-koronovy-podvod-pcr-testy-nemozu-preukazat-infekciu?fbclid=IwAR1j99key-PjHc8J42KhHTsP22U6ihKJYxOfsKoQM7ysF-fy23ueZJH-zEE
https://www.podtatransky-kurier.sk/spravodajstvo/berlinsky-senat-potvrdil-statny-koronovy-podvod-pcr-testy-nemozu-preukazat-infekciu?fbclid=IwAR1j99key-PjHc8J42KhHTsP22U6ihKJYxOfsKoQM7ysF-fy23ueZJH-zEE
https://www.podtatransky-kurier.sk/spravodajstvo/berlinsky-senat-potvrdil-statny-koronovy-podvod-pcr-testy-nemozu-preukazat-infekciu?fbclid=IwAR1j99key-PjHc8J42KhHTsP22U6ihKJYxOfsKoQM7ysF-fy23ueZJH-zEE
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Zapomenutý objev německého držitele Nobelovy ceny 

https://www.celostnimedicina.cz/zapomenuty-objev-nemeckeho-drzitele-nobelovy-

ceny.htm?fbclid=IwAR3wOv9e-e7Cw1lPfHjUGh7ohQLM1bxcL1IeG0MIzfQasSzN8tRCJn9FcBI 

Test zdravotného respirátora FPP a saturácia kyslíkom v krvi pomocou oximetra 

https://www.youtube.com/watch?v=IKfSrBcaHP8 

 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
https://www.youtube.com/watch?v=IKfSrBcaHP8
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ŽIJEME  PRAVÝ ŽIVOT, 

to je řešení dnešního stavu lidstva ! 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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Drtivá většina lidí nezná řešení z dnešního uvalení nesvobody na masy lidí od pány 

Globala a bytostmi, kteří mají pouze cca 1 % empatii k ostatním bytostem, to 

znamená skoro žádnou.  

Dnes na planetě Zemi to došlo tak daleko, že jiné řešení v dnešní situaci už 

neexistuje. 

CO SI UDĚLÁTE  SE  SVÝM ŽIVOTEM JE VAŠE SVOBODNÁ VOLBA.  KAM DALEKO SE 

NECHÁTE  ZATÁHNOUT  DO  HRY  ĎÁBLA, SATANA A JEŠTĚRŮ S JEJICH POSLUŠNÝMI 

LOKAJI  JE  POUZE  NA VÁS. Ale je třeba pomatovat na to, že vše má své následky.  

Milí lidé,  

předem upozorňuji, LIDÉ TOTO NEBUDOU CHTÍT SLYŠET, ale neznalost neomlouvá – důsledky 

svých činů každého jednotlivce zvlášť popisuji níže. Nejde opisovat jako ve škole, to nefunguje. 

Kdybych vám řekl před 10 lety to, že budou uzavřeny restaurace a podobné věci co se tady dnes 

(30.1.2021) dějí, nevěřilo by mi cca 98 % lidí. Jako v minulosti nevěřili zprávám, že se blíží ČIPOVÁ  

TOTALITA.  Přitom já osobně a další lidé varují už cca 20 let, že mohou přijít tyto události, když se lidé 

nezmění, říkáme tomu ČIPOVÁ TOTALITA. To je obecný pojem, pro lidi dosud neznámý, ovšem 

postupně jej již poznávají a zakouší v každodenním životě, protože je tu intenzivně budována lidmi – 

oni cpali desetiletí stále více peněz potravinářským a farmaceutickým firmám (ničení zdraví) – 

nemohou se na ně vymlouvat – oni je volili – každodenně – ale nic nechápou !!!To je ovšem 

neomlouvá, zážitek na vlastní kůži jim poskytne odpověď ! Takže si prosím nestěžujte, a zažijte si, co 

jste si svobodně zvolili.  

Drtivá většina se oddala materiálnímu způsobu života, který je založen na neúměrných a nesmyslných 

materiálních požadavcích  – žijí život jen pro sebe a ještě další lidi okrádají o jejich energie metodou 

zisku, tak jak jim to namluvili ekonomové. Vzniká obludný řetězec okrádání o energie, který zákonitě 

vede do propasti. Všechny tyto negativní bláznivé způsoby chování a jednání aktéři v negativním 

stavu považují za správné, úspěšné a jako výsledek moderního pokroku. Proto si připravují silný 

zážitek na vlastní kůži.  

K čemu byl 30 let (po „sametové revoluci“) budován politiky, prezidenty a lidmi tento pseudoživot, když 

se dnes lidé neumí bránit nastupujícímu Velkému resetu od temných sil? VESMÍRNÍ LIDÉ 

(www.andele-nebe.cz ) vám dali do schránek 10 milionů kartiček VARUJÍCÍ PŘED OČIPOVÁNÍM A 

ZOTROČENÍM - OD ROKU 2007 - dosud - všechno zcela zadarmo a dobrovolně - kdo chtěl, dával - 

obr. 2901 - 3 ! Už od roku 2000 také vhozeno do schránek milióny letáků - STOP ČIPOVÉ TOTALITĚ 

apod., takže nikdo nemůže říci, že nevěděl. 

Andělé Nebe varují před očipováním a zotročením lidstva ! 

Nyní přichází období změn, kdy pracovníci Světla budou ODVOLÁNI, aby mohli žít Pravý Život v 

Pravém Stvoření v souladu se svým svědomím a volbami dříve učiněnými. 

Ti druzí lidé, kteří volí a volili už dříve ovládací – negativní stav se dále PONOŘUJÍ do pavučin 

pseudotvůrci upředených, a které je dále strhávají hlouběji do Temnoty. Takto tedy se vyjevuje 

Temnota na této zemské scéně a poskytuje stále víc ODPOVĚDÍ na otázku, JAK VYPADÁ ŽIVOT 

BEZ SPOLUPRÁCE SE STVOŘITELEM PRVOTNÍM VŠEHO A VŠECH, což je LÁSKA, DOBRO, 

MOUDROST, MÍR, MILOST A PRAVDA V PLNÉM SLOVA SMYSLU V ABSOLUTNÍ KONDICI. Více 

na www.andele-nebe.cz  -sdělení č.2165 

Na planetě Zemi je v tomto smyslu BOJE O DUŠE – VÁLEČNÁ ZÓNA MEZI SILAMI SVĚTLA A 

SILAMI TEMNA. 

POZITIVNÍ SKUTKY CHRÁNÍ ČLOVĚKA PŘED SILAMI TEMNA – JDE TOTIŽ O POZITIVNÍ 

ENERGIE – VIBRACE ENERGIÍ, KTERÉ ČLOVĚKA CHRÁNÍ PŘED SILAMI TEMNA A JSOU VŽDY 

PROPOJENY SE STVOŘITELEM PRVOTNÍM VŠEHO A VŠECH A ANDĚLY NEBE A JEJICH 

VEDENÍM. 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
http://www.andele-nebe.cz/
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Většina lidí žádá (20.11.2020) návrat do starých pořádků před covidem-19, ale to není možné, protože 

se tam dostali svými volbami, jednáním, myšlením a cítěním, to znamená honbou za zlatým teletem a 

konzumem. To je zákonitý proces, důsledky těchto jednání lidí (každého jednotlivce) vede k tomu, že 

se více a více přibližují temnotě neboli do pekel – negativních světů, byla a je to jejich svobodná vůle, 

ničí jiná vinna to nemůže být. To by se většina lidí ve společnosti musela změnit a obrátit svá dřívější 

chybná jednání a navrátit se k morálce, nestarat se pouze o sebe ale i o druhé, nehrát si pouze na 

svém písečku. Prostě poctivá práce na sobě – uvádím zde správné a pravdivě zdroje ke studiu 

každého jednotlivce, kdo chce. Potom by drtivá většina lidstva nesměřovala k čipové totalitě ale 

postupně k šťastnému a pozitivnímu životu. Změna a obrat lidí, každého jednotlivce, nejde bez 

spolupráce s Anděly Nebe a Stvořitelem prvotním všeho a všech, je to bláznovství kdo si myslí, že 

ano.  

www.co-jist.cz 

www.jak-prezit.cz 

www.neocipuj-se.cz 

www.nejsme-otroci.cz 

www.playlist-music.org 

www.evakuace-lidstva.cz 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9499 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939 

Podrobnější vysvětlení. 

Vesmírné zákony neboli zákony Stvořitele jsou jednotné pro celý vesmír. Jestliže lidé se chovají bez 

morálky a ubližují jak svým bližním, všemu živému a matce Zemi, tak si svými hrubovibračními 

energiemi přitahují negativní entity, kteří mají podobné vibrace. Tyto bytosti se sem rodí z negativních 

světů a dělají tady zla. Další ovládání je takové, že lidé se ovládají navzájem. Od 50 letech 20. století 

se sem zrodilo dobrovolně z pozitivních světů cca 950 mil. bytostí k pomoci ostatním lidem napravit 

své nemorální a chybné jednání a provést obrat ve svých životech. Kdyby tady nebyli, tak už tady 

probíhá značné ovládání, např. jako v Severní Koreji, možná ještě horší. Lidé na studium a nápravu 

jednání od r. 1998 ( www.andele-nebe.cz – do schránek od r. 2000 bylo rozdáno 10 mil obrázků s 

webem) už měli dost času. Bytosti s pozitivních světů tady nemohou být věčně, proto nastal čas 

dělení zrna od plev a už je z větší části rozděleno. Nyní nastává doba, kdy si lidé zažijí (každý 

jednotlivec, přesně tak jak se podílel na zlech a nemorálnosti v tomto životě ale i v minulých životech) 

přesně to co způsobili všem okolo. Zákon karmy neboli zákon odrazu se nedá obejít. Svojí karmu lze 

napravit pouze jednáním a obratem do morálního života, to trvá nějako dobu, není to ihned. Více 

podrobností a k možnému studiu je na www.andele-nebe.cz  . 

Vesmírní lidé není žádná sekta ani náboženství, je to učení o stvoření vesmíru a zákonitosti ve 

Stvoření. Vysvětluji níže, jak se většina lidí nechala v minulosti oklamat.  

Všechny vás lživě, podlým způsobem a negativně školil pan Zdeněk Vojtíšek 

(https\://cs.wikipedia.org/wiki/Zdeněk_Vojtíšek) z Karlovy univerzity (Pan Vojtíšek ani novináři se nikdy 

neomluvili), hlavně novináře tam školil za státní peníze jako na běžícím pásu, aby vydávali informace 

pana Ivo A. Bendy za lživé a jeho činnost nazval lživě sektou (dnes vás mainstreamová média zase 

školí, jak se to hodí pánu Globalu). Dnes vidíte to, že to nebyla žádná konspirace a mnoho lidí těmto 

bludům naletělo. Dnes probíhá duchovní válka o duše, kdo se přidá na stranu Pána Ježíše Krista 

anebo kdo na stranu Šelmy. Kdo i dnes přes všechny tyto kvalitní informace neprohlédl, tak jim dávám 

další informace níže. 

Zrychlují se aktivity Sil temna za přispění většiny lidí. Záměr je očipovat KAŽDOU VĚC A KAŽDÉHO 

ČLOVĚKA. Více na www.neocipuj-se.cz  -sdělení 1622 – PETICE PROTI ČIPOVÉ TOTALITĚ . 

ANDĚLÉ NEBE VARUJÍ PŘED OČIPOVÁNÍM A ZOTROČENÍM LIDÍ ! 

Každý, kdo NEUDĚLÁ NIC proti tomuto systému, SI JEJ VYZKOUŠÍ NA VLASTNÍ KŮŽI, A TAK 

POZNÁ, CO SI SVÝM NEGATIVNÍM - PASIVNÍM, LIKNAVÝM A NEROZHODNÝM POSTOJEM 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
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PŘIPRAVIL. BUDE NA TOM HŮŘ, NEŽ ZVÍŘÁTKA Také v Bibli – Apokalypsa sv. Jana - je informace 

o tomto systému:„ A (bestie) učiní, že všichni, malí i velcí, bohatí i chudí, svobodní i nevolníci, 

dostanou znamení na pravou ruku a na čelo. Aby nikdo nemohl kupovat ani prodávat, jenom ten, kdo 

má znamení nebo jméno bestie, nebo číslo jejího jména (666).“ Toto se dnes, jak vidíte, naplňuje. 

Napřed testování potom očkování a nakonec čipování. www.neocipuj-se.cz . 

Řešení je práce na sobě a jak? Máte to tady a níže uvedených webech:  www.nebeska-univerzita.cz 

Dochází k velkým změnám, a každý je pocítí a uvidí, resp. již je vidí a cítí, bez ohledu na víru apod. 

Proto je dobré nastoupit na ten správný vlak a včas, aby neujel - to je zpráva pro každého člověka. 

Pro ty ostatní tu jsou možnosti typu: 

Zager & Evans - In the Year 2525 

https\://www.youtube.com/watch?v=zKQfxi8V5FA 

Zager and Evans - In The Year 2525 

https\://www.youtube.com/watch?v=yesyhQkYrQM 

Zager and Evans - In The Year 2525 (Deutsche Übersetzung) 

https\://www.youtube.com/watch?v=uxVISGCe-Ro 

To nikomu nepřeji a ani Vesmírní přátele to lidem nepřejí - vše je jen svobodná volba lidí. 

Viz film NOSSO LAR - NÁŠ DOMOV.  

Prozatím si více jak 90% lidí volí tu horší budoucnost. 

Podrobnější informace - Letákový systém: 

http://www.vesmirni-lide.cz/svetelna_knihovna_7_cz.htm#seznam_letaku 

Mám andělský sen :  

 http://www.vesmirni-lide.cz/obr_bar4000/obr4002.png 

Pokud se lidé nezmění, dřív, než budou zaplaveni vodou, budou sežehnuti žárem. Toto nazýváme 

OČISTA PLANETY ZEMĚ od chamtivých, zlých, sobeckých, bezohledných a zlodějských lidí, kterých 

je tu opravdu dost. 

 

 

KDYBY  LIDI   poslouchali pana Iva Bendu, tak by se do těchto sraček nemuseli vůbec 

dostat !!! 

 

IVO A. BENDA PO CELOU DOBU VI, CO SI LIDE NA SEBE SVYMI CHYBNYMI VOLBAMI 

PRIVOZUJI. ALE RIKAT DOPREDU DETAILY BY SI NEDOVOLIL. ZATO VAROVAL PRED 

CIPOVOU TOTALITOU NA www.andele-nebe.cz - TO JE OBECNY POJEM, PRO LIDI 

DOSUD NEZNAMY, OVSEM POSTUPNE JEJ JIZ POZNAVAJI A ZAKOUSI V 

KAZDODENNIM ZIVOTE, PROTOZE JE TU INTENZIVNE BUDOVANA LIDMI - ONI CPALI 

DESETILETI STALE VIC PENEZ POTRAVINARSKYM A FARMACEUTICKYM FIRMAM 

(NICENI ZDRAVI) - NEMOHOU SE NA NE VYMLOUVAT - ONI JE VOLILI - KAZDODENNE 

- ALE NIC NECHAPOU !!! 
 

TO JE OVSEM NEOMLOUVA, ZAZITEK NA VLASTNI KUZI JIM POSKYTNE PRAVDIVOU 

ODPOVED ! 

 

ZVLASTE, KDYZ POMLOUVALI A POKOUSELI UMLCOVAT, VCETNE AERONETU (I 

DNES) ! 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
http://www.vesmirni-lide.cz/svetelna_knihovna_7_cz.htm#seznam_letaku
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TAKZE SI PROSIM NESTEZUJTE, A ZAZIJTE SI, CO JSTE SI SVOBODNE ZVOLILI ! 

 

 

 

 

Jestliže se vám mé příspěvky líbí, tak vám je dál publikuji 

na webech: 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9499  

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939 

Anebo se přihlaste k odběru novinek na: 

https://josefmanak.ecomailapp.cz/public/subscribe/2 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://andelske-leceni.cz/?page_id=9939
https://josefmanak.ecomailapp.cz/public/subscribe/2
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